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Na portalu dragovoljac.com znaju dati uz moje tekstove moju sliku s 

amblemom HOS-a zbog mojih tekstova povezanih s obranom ovog 

ozakonjenog amblema. Sluganske vlasti u RH napadom na taj znak pokazuju 

svjetskim moćnicima da su im važnije njihove frustracije što je država 

hrvatskog naroda stvorena iako su oni pokušavali i srpskom fašističkom 

agresijom to spriječiti. 

Knjiga je sastavljena od nekih tekstova iz mojih knjiga u kojima se govori ili 

spominje HOS. Kako slobodno možemo reći da su HOS-ovci u stalnoj obrani 
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hrvatske države od početka srpske fašističke agresije do danas kada je 

unutarnja agresija dobila poseban zamah poslije Memoranduma SANU 2. 

kada su izloženi napadima vlasti. 

 

OTVORENO PISMO PREDSJEDNIKU USTAVNOG 

SUDA RH 

 
Poštovani Predsjedniče Ustavnog suda RH, 

 

S nevjericom sam pročitao Vaše Priopćenje od 5. lipnja 2020. u kome 

konstatirate:  

„U odnosu na pozdrav +Za dom spremni'. Ustavni sud je u nekoliko svojih 

odluka izrazio jasno stajalište da je riječ o ustaškom pozdravu Nezavisne 

Države Hrvatske te da taj pozdrav nije u skladu s Ustavom Republike 

Hrvatske.“ 

Vidim da ste i doktor znanosti, pa pretpostavljam da znate osnovne činjenice 

o tom pozdravu. 

Tako poznati hrvatski povjesničar Ivo Rendić Miočević (Hrsvijet, 29. 

kolovoza 2017.) tvrdi: 

...danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona) pozdrav „Za dom 

spremni“ kojim se Pavelić koristio u svezi s Ličkim ustankom 1932. 

antimonarhofašistički je poklik. 

Vi ste dr. znanosti! Tvrdite da se radi o ustaškom pozdravu iz NDH! Tvrdite 

li Vi da je NDH postojala te 1932. godine? 

Naime vidim da znate pun naziv NDH, a ne pronalazim nigdje riječ koja je 

povezana s ustašama u tom nazivu.  

Ali, kako ste doktor znanosti pretpostavljam da ipak znate da u to vrijeme nije 

postojala NDH. 

U knjizi dr. sc. Marija Jareba Ustaško-domobranski pokret od nastanka do 

travnja 1941. godine, Zagreb 2006. (drugo neizmijenjeno izdanje objavljeno 

je 2007. godine). U toj knjizi postoji prilično opširno poglavlje (stranice 344.-

414.) o organizacijama Hrvatskoga domobrana, od nastanka te organizacije u 

Argentini 1931. godine do Drugoga svjetskog rata. Postoji, dakle, dovoljno 

podataka o Hrvatskome domobranu, no nešto treba i pročitati. Ta organizacija 

bila je dio Pavelićeva Ustaško-domobranskog pokreta. Pavelić je istodobno 

bio ustaški poglavnik i vrhovni starješina, odnosno njegov su pokret činili 

Ustaša - hrvatska revolucionarna organizacija (UHRO) i organizacije 

Hrvatskoga domobrana. Ustaška organizacija bila je malobrojna i vojnički 

ustrojena organizacija, a domobranske organizacije bile su ustrojene kao 

masovne i legalne organizacije koje su okupljale hrvatske iseljenike (i radnike 

u nekim europskim zemljama). 
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U hrvatskoj javnosti je poznata i domobranska zastava na kojoj je pozdrav 

ZDS i datum 12. svibnja 1931., kao i dokumenti iz tog vremena u kojima se 

izrijekom tvrdi kako se radi o „domobranskom pozdravu“. 

S obzirom da se tvrdi kako je Pavelić autor tog pozdrava, a bio je vođa i Ustaša 

i Domobrana, očito nije mu smetalo to što se tvrdilo da se radi o 

domobranskom pozdravu.  

Dapače, kada već izričito tvrdite da je ZDS ustaški pozdrav iz NDH, morali 

bi znati da je odnos ustaša i ostalih u toj državi bio sličan onom o kome piše 

dr. Jareb. I u NDH se ZDS koristio mnogo šire i imate ogroman broj 

dokumenata na kojima piše ZDS, a koji nisu izdale Ustaše.  

Dapače, Ustaše su ga koristile samo godinu dana a onda su tom pozdravu 

dodali i Poglavnika. A ZDS je ostao u širokoj upotrebi. 

To sam nedavno napisao i našim povjesničarima: 

A što se tiče ZDS i naših povjesničara smiješno mi je kada vidim da nikome 

nije palo na pamet da je samom Paveliću itekako to bio domobranski pozdrav 

jer mu je bilo draže da je prihvaćen mnogo šire u narodu, a to je i potvrđeno 

u NDH jer su ga Ustaše koristile samo godinu dana.  

Kao znanstveniku itekako bi i Vama trebalo biti očito da je na isti način kao 

što je prije rata Paveliću odgovaralo to što je ZDS domobranski pozdrav, tako 

mu je odgovaralo da je u hrvatskoj državi pripadao svima, a ne samo 

Ustašama. 

Kao znanstveniku itekako bi i Vama trebalo biti očito da je takvo 

izjednačavanje svih s Ustašama nešto što je danas dio Memoranduma SANU 

2, a tijekom Domovinskog rata pa sve do danas to čine svi koji su protiv 

hrvatske države.  

Meni kao akademiku iz znanosti koju smatraju vrhuncem logike nikad neće 

biti jasno kako u tome sudjeluju i suci VS RH. Pravnici bi itekako trebali znati 

što je logika! 

Ili Vi doista mislite da je NDH postojala i tridesetih godina prošlog stoljeća? 

Istina, vidimo da i danas u Srbiji, a i njihove sluge u RH tvrde kako je i danas 

RH zapravo ustaška država. 

Kao znanstveniku meni je itekako jasno zašto prof. dr. sc. Rendić-Miočević 

piše kako je ZDS danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona). 

S druge strane ono što mi nije jasno jesu napadi na od vlasti odobreni grb 

HOS-a, a da Vrhovni sud nije izdao ovakvo priopćenje u kojem bi nam 

objasnio mogu li hrvatski dužnosnici uklanjati i govoriti o uklanjanju 

znakovlja koje je odobrila hrvatska država.  

Ili se oni samo ponašaju u skladu s vama sudcima VS RH, sudeći po tvrdnji 

prof. Rendić-Miočevića, a i mnogih drugih? 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 
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http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-

pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-

ustavnog-suda-rh/ 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-

otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine 

https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-

ustavnog-suda-rh/ 

https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-

pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/  

 

PRILOZI;  

Domobranska zastava sa ZDS 

 

 

 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine
https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
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Priopćenje VS RH. 
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PISMO JAVNOSTI HRVATSKIH GENERALA 
 

07/06/2020 

 
HRVATSKOJ JAVNOSTI, POSEBICE BRANITELJIMA I NAŠIM 

SUBORCIMA, 

u Republici Hrvatskoj, unatoč svim problemima kroz koje hrvatski narod 

proteklih godina i desetljeća prolazi, ne jenjavaju jalove rasprave o prošlosti, 

o Drugome svjetskome ratu, o NDH, o Jasenovcu, o ustašama, četnicima, 

partizanima, Bleiburgu i križnim putovima, o bezdanima i jamama u kojima 

počivaju desetci i desetci tisuća razoružanih hrvatskih vojnika, civila, žena, 

djece i staraca. 

Za golemu većinu izostale su presude komunističkih, partizanskih sudova, 

koje su završavale sa ”znamenitim”, ”antifašističkim” pozdravom: Smrt 

fašizmu, sloboda narodu! I na kraju presuda tih prijekih sudova, opečaćenih 

zvijezdom petokrakom, uslijedile su žice koje su zamjenjivale lisice , pa nož i 

metak u potiljak, smrtni hropci i jauci mnogih nedužnika i nesretnika. 

Kosti im i danas počivaju u znanim i neznanim bezdanima, jamama, 

tenkovskim rovovima, a i pod asfaltom putova i naselja od Slovenije, Hrvatske 

Bosne i Hercegovine, Vojvodine, Srbije, do Makedonije! Posvuda Jazovke, 

Macelji, Hude Jame, masovne grobnice čak i u središtu Zagreba i okolici, u 

Gračanima, Šestinama, Markuševcu… 

U Zagreb je tako ušla partizanska srpska brigada i odmah po ulasku 8. svibnja 

1945. ”oslobodila” života tisuće građana! Ništa bolje nisu prošli ni ostali 

hrvatski gradovi i naselja, od sjevera do juga, do Splita, Dubrovnika, od 

Odžaka do Mostara, Čitluka, Čapljine, Ljubuškoga , Širokoga Brijega… 

Tako je izgledalo ”oslobođenje” u svibnju, lipnju, srpnju 1945. Od tada, sve 

do uspostave Republike Hrvatske 1990. god., nisu prestajala stradavanja svih 

onih, koji su se usudili reći zlu da je zlo, doduše, valja to priznati, iza 

pedesetih, šezdesetih godina minula stoljeća, na nešto sofisticiraniji način! 

Naime, uspostavili su ”pravnu” državu i ”bratstvo i jedinstvo naših naroda i 

narodnosti”. Nije više bilo masovnih likvidacija, prijekih sudova, ali su ostali 

progoni i ubojstva hrvatskih domoljuba. KOS i UDBA ,po nalogu 

Komunističke partije vršili su diljem svijeta likvidacije političkih 

neistomišljenika, a napose hrvatskih političkih emigranata! 

Nitko se nikada, ni zločinački, komunistički sustav bivše tvorevine FNRJ, 

SFRJ, ni nositelji toga sustava nisu ispričali za te monstruozne masovne 

zločine! To je shvatljivo, kada se ima na umu o kakvim se ”humanistima i 

”oslobodiocima ” radilo. Nije, međutim, u tom pogledu, shvatljivo ponašanje 

političkih garnitura u slobodnoj, samostalnoj i demokratskoj Hrvatskoj! 

Potomci žrtava nisu još uvijek doživjeli da čuju samo jednu, jedinu riječ: 

Oprostite! Nisu doživjeli da se strašni zločini istraže, bez obzira na to tko ih 
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je počinio i bez obzira na to jesu li u pitanju Jasenovac, Macelj ,Huda Jama i 

ostala silna stratišta i gubilišta, bez obzira radilo se tu o crnima ili crvenima, 

o komunistima ili nacistima ili fašistima! 

Ne samo to, na javnoj sceni imamo političare, ”antifašiste”, koji zločine 

opravdavaju i govore da su bili nužni, a jedan, saborski zastupnik, inače čelnik 

HSS-a, jedne od najstarijih hrvatskih stranaka, kojoj je na čelu bio učitelj 

hrvatskoga naroda Stjepan Radić , nedavno javno obznanjuje da žali što 

”oslobodioci”, kosovci i udbaši nisu bili temeljitiji! Naime, predsjednik 

Hrvatske seljačke stranke smatra da su premalo ubili hrvatskih, političkih 

emigranata! 

Ovakva grozna izjava nije izgovorena čak ni u bivšoj državi i sustavu! Ali u 

Hrvatskoj državi, tri desetljeća od njena nastanka, čujemo, trpimo takve 

prijetnje! Nije li to govor mržnje? Nije li to verbalno totalitarističko, fašističko 

stajalište? Je li moguće bez ikakve odgovornosti i posljedica tako pisati i 

govoriti u uljuđenim demokratskim državama i društvima? U Hrvatskoj je 

moguće! Čovjek je sada u predstojećim izborima u koaliciji sa SDP-om. 

A takvima su puna usta antifašizma i sijanja mržnje prema ustašama, koje 

izmišljaju po dnevnoj potrebi i to najčešće onda, kada na vidjelo isplivavaju 

društvene anomalije, neviđene korupcije, pljačke i lopovluci! 

Mi, ratni generali, admirali i zapovjednici, smatramo svojom dužnošću, 

opetovano i stalno govoriti i ukazivati na sve te deformacije, kriva stajališta, 

postupke i činidbe, koje su nas dovele do ovakvoga stanja u kojem se nalazimo 

kao narod i država! 

Isto tako, želimo, hoćemo i moramo progovoriti povodom presude Visokoga 

prekršajnoga suda RH, kojom je, dopušteno, slobodno i nekažnjivo izvoditi 

pjesmu ”Čavoglave” i u kojoj se, između ostaloga, nalazi i pozdrav ili poklič 

Za dom spremni! 

Dobro je poznato široj javnosti da se radi o udarnoj pjesmi iz Domovinskoga 

rata, koju je pjevao Marko Perković Thompson, a koja je na početku 

velikosrpske, jugokomunističke agresije na Hrvatsku, hrabrila goloruke 

branitelje u suprotstavljanju armadi, sa crvenim zvijezdama petokrakama na 

čelu, pomiješanim s četničkim kokardama, dakle onima i takvima koji su 

pjevali u Vukovaru ”bit će mesa, bit će mesa, klat ćemo Hrvate!” Da , bilo je 

hrvatskoga mesa! Pao je Vukovar i dogodila su se klanja i Ovčara! A u Bosni, 

Srebrenica! Kanibali su obavili svoje! Da je pala Hrvatska dogodio bi se 

ponovno Bleiburg, samo bi, ovaj puta, bili još temeljitiji i krvoločniji! 

Promptno, nikada brže, nakon presude oglasio se i Ustavni sud RH, koji nas 

je ”podučio” da je pozdrav Za dom spremni iz NDH, da je ustaški i da kao 

takav nije u skladu s Ustavom Republike Hrvatske! Bilo bi zanimljivo upitati 

taj Sud, je li pozdrav Smrt fašizmu sloboda narodu, koji u svojoj naravi poziva 

na ubijanje, protuustavan i je li možda sličan ili isti kao fašistički, nacistički, 

budući da su pod tim pozdravom počinjeni silni zločini nad nevinim ljudima? 
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Valjalo bi ih upitati kada će petokraka, srpovi i čekići biti zabranjeni u javnom 

prostoru naše Države?! Ili će i u idućih trideset godina u Hrvatskoj biti na 

javnoj sceni nijekanje ili opravdavanje zločina jednih, a sotoniziranje i 

preuveličavanje onih drugih! Ponavljamo svaki zločin je zločin i ni s čim se 

ne može opravdati. 

Duboko, u same temelje našega Domovinskoga i obrambenoga rata utkana je 

ideja nacionalnoga pomirenja! Nositelj te ideje je bio dr. Franjo Tuđman. On 

je pokret, koji je osnovao s nekolicinom hrabrih ljudi, nazvao HDZ, ističući u 

samome nazivu hrvatstvo, demokraciju, zajedništvo i pomirenje svih 

hrvatskih ljudi. Golema većina hrvatskoga naroda mu je povjerovala i slijedila 

taj put. 

Pod njegovim vodstvom ostvarili smo pobjedu, oslobodili okupirane dijelove 

naše Domovine i oživotvorili san svih onih koji su se za slobodu i 

samostalnost Hrvatske borili u minulim ratovima, u prvome, drugome 

svjetskome ratu i u svim ostalim bitkama i bojevima kroz povijest, koja nam 

kao narodu, najčešće, nije bila naklonjena! Mi u Domovinskome ratu nismo 

pitali jedni druge iz kakvih obitelji dolazimo, nije nas interesiralo na čijoj i 

kojoj su strani bili naši očevi i djedovi u 2. svjetskome ratu! Bili smo jedno 

srce i jedna duša, spremni jedni za druge i za Hrvatsku učiniti sve što se od 

nas traži! 

Takvu smo Hrvatsku, ponosnu, slobodnu, punu zanosa i poleta predali u ruke 

političarima! Nismo im predali priče o partizanima i ustašama! Ta smo 

poglavlja iz naše povijesti ostavili iza sebe. A oni su, osobito, oni koji su 

naslijedili Tuđmana, na kormilu države, ponovno otkopali rovove, puni žara i 

zanosa u traženju ”ustaških zmija ”. Iza 2000. sustavnom detuđmanizacijom s 

ciljem dekroatiziranja, kompromitirali su tu veliku i plemenitu ideju 

nacionalnoga pomirenja! 

Ovom prilikom, obraćamo se hrvatskoj javnosti, posebice braniteljima, našim 

suborcima i poručujemo im da moramo sačuvati jedinstvo i slogu koja nas je 

resila u ratu! Da ne nasjedamo ni na kakve podjele, kao na primjer pokušaje 

da se pripadnike HOSA, regularne postrojbe Hrvatske vojske, diskreditira na 

potrošenim pričama o ustašama i partizanima, o fašistima i antifašistima. 

Tim više što mi jako dobro znamo kako su izgledali i što su činili crveni 

antifašisti s JNA i četničkim formacijama diljem Hrvatske i Bosne i 

Hercegovine! Bili su na našem nišanu i izgubili su rat! Kao gubitnici, nažalost, 

ostavili su iza sebe i u ovome ratu, krvave i zločinačke tragove! Baš onako 

kako su to činili nacisti, fašisti i komunisti! 

Glede pozdrava Za dom spremni, želimo reći slijedeće: Točno je da se taj 

pozdrav rabio za vrijeme Domovinskoga rata i da ga nisu rabili samo hosovci! 

Nikome nije tada padalo na pamet razmišljanje o podrijetlu toga pozdrava! 

Taj je pozdrav i na znaku kojeg su nosili pripadnici postrojbe HOS-a! 

Prema tome, bez obzira na određena stajališta nekih ljudi, pa i institucija,, 

pozdrav je ubaštinjen u tekovine našega Domovinskog, obrambenog i 
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antifašističkog rata! Branitelji, koji su se tako pozdravljali nisu išli u osvajanje 

tuđih teritorija, nisu ratovali u Srbiji, već za svoj dom, za koji su mnogi 

spremno položili život. 

Pozdrav ”za dom spremni ”nastao je puno prije osnutka ustaškog pokreta i 

nastanka NDH. Njime su se u ustaškoj vojnici služili svega godinu dana. 

Potom su dodali pozdravu, poglavnika! Dakle, ustaše su se pozdravljale ”Za 

dom i poglavnika spremni”, što u domobranstvu i u ostalim dijelovima 

oružanih snaga, kao i u građanstvu nije bilo prihvaćeno. U dublje povijesne 

raspre ne želimo i nećemo ulaziti, kao i što nećemo ni nasjedati ustaškim, 

kosovskim, udbaškim, partizanskim i drugim antihrvatskim pričama. 

U međuvremenu, iz godine u godinu, ti isti nam tresu duhovne, gospodarske i 

demografske temelje suverene, slobodne i demokratske Hrvatske! Jasno, po 

potrebi pozivaju se na nas i naše zasluge! Umjesto nas govore na obljetnicama 

naših ratnih, pobjedničkih operacija. Pokraj nas živih, tumače, ako treba i 

Domovinski rat! A Slavonija, hrvatska žitnica i hraniteljica, po kolodvorima 

ispraća svoju djecu koja napuštaju Domovinu u potrazi za boljim i dostojnijim 

životom! Ni u ostalim hrvatskim pokrajinama nije puno bolje stanje! 

Branitelji su utkali svoje živote u biće hrvatske države. Mnogi su pali i umrli 

da bi Hrvatska živjela! U ime njihovih žrtvovanih života i u ime njihovih 

obitelji, očeva, majki, braće, sestara i djece, mi još uvijek živi, postavljamo 

pitanja o našoj hrvatskoj sadašnjosti i budućnosti! 

Tražimo od mjerodavnih ljudi i struktura djelatne odgovore na egzistencijalna 

pitanja demografs, a ne političke, birokratske fraze i floskule! I još nešto: 

Molimo državne institucije i nositelje vlasti da poštuju vrijednost i spremnost 

hrvatskih ljudi, koja ih je označavala i resila u Domovinskome ratu, a i danas 

ih resi, označuje i čini ponosnima da žive i ginu za Dom! 

Domovini vjerni! 

General bojnik Ivan Tolj 

General bojnik Ivan Kapular 

Pričuvni general bojnik Andrija Hebrang 

Admiral Davor Domazet Lošo 

General pukovnik Josip Čuletić 

General pukovnik Željko Šiljeg 

General bojnik Žarko Tole 

General bojnik Marinko Krešić 

General pukovnik Mile Ćuk 

Stožerni brigadir Rajko Dumančić 

General bojnik Ljubo Ćesić Rojs 

General bojnik Zlatan Mijo Jelić 

General bojnik Rahim Ademi 

General bojnik Miljenko Galić 

General pukovnik Živko Budimir 

General bojnik Blago Dujmović 
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https://kamenjar.com/pismo-javnosti-hrvatskih-generala/ 

https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-

ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-

rata 

https://direktno.hr/direkt/objavljujemo-otvoreno-pismo-16-hrvatskih-

generala-hrvatskoj-javnosti-evo-sto-su-porucili-o-hos-pozdr-196626/ 

https://www.hkv.hr/vijesti/domovinski-rat/34378-pismo-16-hrvatskih-

generala-hrvatskoj-javnosti-ne-nasjedati-na-podjele.html  

http://glasbrotnja.net/16-hrvatskih-generala-otvorenom-pismu-trazimo-

odgovore-egzistencijalna-pitanja-demografske-a-ne-politicke-birokratske-

floskule-jalove-rasprave-proslosti/ 

https://hrvatskonebo.org/2020/06/08/pismo-16-hrvatskih-generala-hrvatskoj-

javnosti-ne-nasjedati-na-podjele/ 

 

Vlasti ne odustaju od pokazivanja te svoje odanostima svjetskim moćnicima 

pa se spremaju i ozakoniti zabrane korištenje pozdrava kojim je branjen 

Vukovar i cijela Hrvatska od fašističke agresije. Ipak su im važniji svjetski 

moćnici od tamo nekih generala, zar ne? 

 

Akademik Josip Pečarić  

https://kamenjar.com/pismo-javnosti-hrvatskih-generala/
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
https://direktno.hr/direkt/objavljujemo-otvoreno-pismo-16-hrvatskih-generala-hrvatskoj-javnosti-evo-sto-su-porucili-o-hos-pozdr-196626/
https://direktno.hr/direkt/objavljujemo-otvoreno-pismo-16-hrvatskih-generala-hrvatskoj-javnosti-evo-sto-su-porucili-o-hos-pozdr-196626/
https://www.hkv.hr/vijesti/domovinski-rat/34378-pismo-16-hrvatskih-generala-hrvatskoj-javnosti-ne-nasjedati-na-podjele.html
https://www.hkv.hr/vijesti/domovinski-rat/34378-pismo-16-hrvatskih-generala-hrvatskoj-javnosti-ne-nasjedati-na-podjele.html
http://glasbrotnja.net/16-hrvatskih-generala-otvorenom-pismu-trazimo-odgovore-egzistencijalna-pitanja-demografske-a-ne-politicke-birokratske-floskule-jalove-rasprave-proslosti/
http://glasbrotnja.net/16-hrvatskih-generala-otvorenom-pismu-trazimo-odgovore-egzistencijalna-pitanja-demografske-a-ne-politicke-birokratske-floskule-jalove-rasprave-proslosti/
http://glasbrotnja.net/16-hrvatskih-generala-otvorenom-pismu-trazimo-odgovore-egzistencijalna-pitanja-demografske-a-ne-politicke-birokratske-floskule-jalove-rasprave-proslosti/
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VUKOVAR I NJEGOV STOŽER, ZAGREB, 2013. 

 

AKO VAM NE ODGOVARA HRVATSKA 

IDITE U SRBIJU, PREDSJEDNIK JE ČETNIČKI 

VOJVODA, NA SVOM STE TERENU 

Druže Miroslave i druže Nikola (vjerojatno vam odgovara ovakvo 

pozdravljanje), vi, naravno, ne želite znati da je preko 500 dragovoljaca 

HOS-a poginulo, a mnogo i nestalo, mnogi od nas su i više puta ranjavani 

u obrani Hrvatske. Vašim jadnim pokušajima aludirate da smo mi ne 

znam što, a zapravo pokazujete što ste vi – jadnici – oštar je Markuš.  

Novinari Novosti, lista koji izdaje Srpsko nacionalno vijeće, obilazili su grob 

Zvonka Bušića. I to u dva navrata. Tijekom prvog su dolaska primijetili da su 

na grobovima Zvonka i Brune Bušića zapaljene svijeće s natpisom "HOS – Za 

dom spremni". Tijekom drugog posjeta ih više nije bilo. Dvojici novinara to 

nije promaklo jer, kako kažu, za te je ljude "najvažniji grob još uvijek u 

Madridu". Očit je stoga i razlog zbog kojeg su obilazili grob dvojice Bušića – 

kako bi pronašli nešto što će diskreditirati one koji su Zvonka ispratili na 

vječni počinak. I pronašli su svijeće. Na to su reagirali veterani HOS-a. 

Damir Markuš Kutina, dragovoljac HOS-a, članak naziva "nevjerojatnom 

količinom gluposti". Posebno se osvrće na Novostima sporne svijeće. 

– HOS postrojbe su kao dragovoljačke postrojbe osnovane da bi se branila 

Hrvatska, a bojovnici HOS-a su bili na svim linijama gdje je srpsko-četnički 

agresor napadao, od Vukovara do Dubrovnika. HOS je u legalan i legitiman, 

kao i oznake Za dom spremni. Mi, veterani HOS-a, na obljetnicama ili 

pogrebima nosimo oznake HOS-a ili naljepnice s oznakom na lampionima – 
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kaže Markuš. Novinarima Novosti predbacuje "jadne pokušaje" da se 

diskreditira HOS-ovce. 

– Druže Miroslav i druže Nikola (vjerojatno vam odgovara ovakvo 

pozdravljanje), vi, naravno, ne želite znati da je preko 500 dragovoljaca HOS-

a poginulo, a mnogo i nestalo, mnogi od nas su i više puta ranjavani u obrani 

Hrvatske. Vašim jadnim pokušajima aludirate da smo mi ne znam što, a 

zapravo pokazujete što ste vi – jadnici – oštar je Markuš. 

No, dodaje kako hrvatski narod zna tko su bili bojovnici HOS-a te kako ovaj 

"pokušaj blaćenja ne prolazi". 

– Mi smo djelom dokazali kako se voli Hrvatska. I da, mi smo za dom spremni. 

Za razliku od četnika, agresora s kokardama i vojske JNA s crvenom 

komunističkom petokrakom, mi nismo napadali Hrvatsku u kojoj i vi i mi 

živimo. Branili smo je i obranili. A vi pokušavate omalovažavati ulogu HOS-

a, umjesto da pišete o srpskim i zločinima JNA. Od etničkog čišćenja, 

problema nestalih, masovnih silovanja, koncentracijskih logora diljem 

Srbije... 

Dodaje kako Novosti financiraju hrvatski građani i da je to sramotno. 

– Vi ste samostalni srpski tjednik i imali bi godinama što pisati o vašim 

sunarodnjacima koji su etnički željeli očistiti Hrvatsku te se pripojiti Srbiji. 

Pišite o njima, a ne o hrvatskim braniteljima. Ako vam ne odgovara Hrvatska, 

slobodno otiđite u majčicu Srbiju, tamo je predsjednik četnički vojvoda i tamo 

ste na svom terenu – poručuje Markuš. 

Autor: Z. S. 

Dnevno.hr, 18. rujna 2013. 
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ŽIVJELA NAM ANTIFAŠISTIČKA, TJ 

BRANITELJSKA HRVATSKA, ZAGREB, 2015. 
 

MI ILI ONI" – MI KOJI NE VOLIMO HRVATSKU ILI 

ONI KOJI JE VOLE 

Milanovićevu izjavu "Mi ili oni" svaki iole misleći Hrvat dobro je razumio:Mi 

koji ne volimo (bolje reći mrzimo) ili oni koje vole Hrvatsku i hrvatski narod. 

Čini se da je Milanoviću došla u ruke moja knjiga čiji naslov sve govori: "Ako 

voliš Hrvatsku svoju". Ili je pročitao sjajnu propovijed biskupa Košića na 

obljetnici smrti hrvatskog predsjednika akademika Franje Tuđmana. A možda 

je konačno shvatio i zašto je Biskupska konferencija pred izbore upozorila 

Hrvate da predsjednik države mora voljeti svoj narod. Tko bi mogao znati što 

je po srijedi, zar ne? 

Umnažanje brojki žrtava u logoru Jasenovac bila je najvažnija karika u 

"discipliniranju" Hrvata u ostvarenju Titove tvrdnje o tome da će prije Sava 

poteći uzvodno nego će Hrvati imati svoju državu. Nasljednici jednog od deset 

najvećih zločinaca u prošlom stoljeću nikako sebi ne mogu oprostiti što nisu 

uspjeli potvrditi njegovo životno geslo tj. spriječiti nastanak hrvatske države. 

Ali, mijenja li se nešto u samom Spomen području Jasenovac? U najnovijem 

Hrvatskom tjedniku tiskano je pismo dr. sc. Stjepana Razuma, predsjednika 

Društva za istraživanje trostrukoga logora Jasenovac (Hrvatski tjednik, 2015., 

br. 552, od 23. IV. 2015.,  

str. 7): 

Nepristupačne službene stranice JUSP-a Jasenovac na omrežju: Priznaje 

li JUSP da je popis žrtava lažan? 
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U danima smo kada Europa i Hrvatska obilježavaju prestanak Drugoga 

svjetskoga rata. Svake se godine u Jasenovcu, gdje se nalazio ratni i poratni 

logor, obilježava tzv. proboj logoraša koji se dogodio 22. travnja 1945., ali 

do danas u nerazjašnjenim okolnostima. I ove će se godine u Jasenovcu 

zasigurno sastati skupina tzv. antifašista koji će veličati taj događaj, bacajući 

istodobno sve prokletstvo na Nezavisnu Državu Hrvatsku. No ovogodišnje 

obilježavanje tog proboja događa se u posebnim okolnostima. Naime, Javna 

ustanova Spomen-područje Jasenovac učinila je svoje službene stranice 

(www.jusp-jasenovac.hr) nepristupačnima javnosti. To se dogodilo već 

početkom mjeseca travnja. Članovi Društva za istraživanje trostrukoga 

logora Jasenovac smatraju da je to pozitivna reakcija uprave JUSP-a 

Jasenovac na novinsku nizanku Tomislava Vukovića, "Kako je nastao mit o 

20.101 ubijenom djetetu u jasenovačkom logoru", koju objavljuje u "Glasu 

Koncila" od prvoga ovogodišnjega broja pa do sada. Vuković je u toj nizanki 

dokazao da su na poimeničnom popisu žrtava jasenovačkoga ratnoga logora 

tisuće kloniranih, tj. umnoženih žrtava. Nakon dugog niza godina, u kojima je 

kampanjski, neznanstveno i netočno umnažala žrtve, uprava JUSP-a 

Jasenovac sada je konačno učinila korak unatrag. Pred njom se nalazi veliki 

izazov kako prebroditi tu neugodu zatečenosti u laži i krivotvorenju. Za sada 

je popis na njihovoj mrežnoj stranici samo nedostupan, ali će ga trebati i 

izbrisati. Trebat će netko priznati da su namjerno i neznanstveno širili laž i 

neistinu. Trebat će konačno u muzeju u Spomen-području mijenjati postav 

tako da se maknu sva imena ugravirana na visećim prozirnim podlogama. Sa 

zanimanjem ćemo pratiti kako će to uprava JUSP-a Jasenovac, danas na čelu 

s ravnateljicom Natašom Jovičić, izvesti. Najčasniji način ispravlja-nja 

pogreške jest priznati pogrešku. 

Titova bista je otišla s Pantovčaka. Zato se Jasenovac, najdomoljubniji poklik 

na svijetu ZA DOM SPREMNI i sl. i dalje moraju koristiti u protuhrvatske 

svrhe. 

Tako Premijer na obilježavanju 70. obljetnice proboja logoraša iz logora u 

Jasenovcu nije 'zaobišao' niti predsjednicu Kolindu Grabar Kitarović, koja je 

uklonila Titovu bistu s Pantovčaka: 

"I kada političar, kada javno odgovorna osoba koju je birao hrvatski politički 

narod, kaže da je veličanstvena atmosfera na stadionu na kojem se skandiralo, 

odnosno urlalo da si spreman dati život za dom i domovinu, onda je bolje da 

to prešuti ili da hladno i dostojanstveno ode s tog stadiona. To nije 

veličanstvena atmosfera, to je tužna atmosfera, to je turobna atmosfera. Volim 

Hrvatsku i volim da pobijedi 10:0, ali ne na takav način, ne po svaku cijenu, 

ne država po svaku cijenu. Ova država! Ova Hrvatska! Živjele antifašističke 

ubojice na stotine tisuća Hrvata, živjela moderna i humana Hrvatska", poručio 
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je Milanović i zaključio obraćanje (italikom sam označio moja pojašnjenja u 

njegovom govoru, JP). 

Na spomen Josipa Broza Tita odjeknuo je pljesak okupljenih. S pravom. Ipak 

je Josip Broz Tito uvršten među deset najvećih zločinaca prošlog stoljeća, a 

Ante Pavelića nema nigdje na toj listi. 

Naravno, pogrješno je govoriti samo o poslijeratnim ubojstvima i zločinima. 

Partizani su itekako bili izvrsni u tome i tijekom rata, pa su Titove zasluge još 

i veće. Zato je u pravu Milanović kada kaže: 

"Za mene je u 2. svjetskom ratu postojala samo jedna hrvatska vojska, to su 

bili hrvatski partizani i partizani Hrvatske", istaknuo je premijer Zoran 

Milanović te dodao da će na njih uvijek biti ponosan. "Naime, regularna 

vojska države u kojoj su djelovale paravojne postrojbe o kojima govori 

Milanović nisu ni približno pobile toliko Hrvata koliko partizani.  

Poznato je da su ovi "antifašisti" s pravom blagonaklono gledali na 

velikosrpski fašistički napad na Hrvatsku devedesetih. Pobijedili su ih istinski 

antifašisti hrvatski branitelji. Normalno jer je cilj regularnih i inih vojski koje 

su tada napale Hrvatsku bio pobiti, protjerati, … što više Hrvata. 

Ljupko je ipak vidjeti kako Milanović ponavlja kako voli Hrvatsku. Valjda je 

shvatio da je "antifašist" Josipović izgubio predsjedničke izbore jer je velikom 

broju Hrvata postala očita njegova tj. njihova mržnja prema svemu hrvatskom. 

U Splitu je čak spomenuo kako se prave popisi onih koji ne vole Hrvatsku. Je 

li mislio na od HNES-a osuđene i optužene za etičku veleizdaju: Josipović, 

Pusićka, Mesić, Pupovac, Lončar, Teršelička i on sam? Jedno je ne voljeti 

Hrvatsku. Ali biti veleizdajnik!  

Zgodno je pogledati kako na "antifašizam" gleda prof. dr. sc. Zdravko Tomac 

bivši potpredsjednik Tuđmanove ratne Vlade nacionalnog jedinstva te bivši 

predsjednički kandidat SDP'a, a danas član Predsjedništva HNES-a: 

''Razumljivo je to što se događa. Posve je očito da postoji velika moć i velik 

utjecaj udbaških i KOS-ovskih struktura na hrvatsku politiku. Oni se kriju pod 

krinkom antifašista i brane totalitarni komunistički sustav koji i danas, na 

žalost, ima jake oslonce i sudionike u sferi društvene moći u Hrvatskoj. Ta se 

struktura sada osjeća ugroženom jer je napadnuta s više frontova. Zato se 

tako grčevito brane. Do posljednje su kapi krvi pokušali braniti izručenje 

Perkovića i Mustača. Čak su i Ustav htjeli mijenjati ne bi li spriječili suđenje 

tim udbašima. S razlogom su se bojali da će to otvoriti nove procese. To 

suđenje doista otvara nove procese. Pokazalo se, naime, da te strukture 

(udbaške i kosovske) imaju velik utjecaj u hrvatskom pravosuđu. Njemačka je 

zato morala zaštititi svjedoke koje Hrvatske institucije nisu htjele štititi. Druga 

je ključna stvar pobjeda Kolinde Grabar Kitarović na izborima. I zbog nje se 
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osjećaju ugroženima. Predsjednica je najavljivala da će se suprotstaviti svim 

totalitarizmima. Ne samo ustaškom, već i komunističkom. Kada je bistu Tita 

maknula s Pantovčaka, digla se strašna hajka. Čak su joj oduzeli i 

pokroviteljstvo nad Danom pobjede. Spremali su joj koncert zvižduka u 

Jasenovcu, jer ide na Bleiburg. No, predsjednica je u Jasenovac mudro otišla 

sama i rekla ono što je trebala reći. Strategija im je pala u vodu. Predsjednica 

će ići i u Bleiburg, a oni se s time ne mire. Treća činjenica koja ugrožava 

strukture vezene uz obavještajne službe bivše države jest da je Hrvatska 

članica EU pa se mora držati demokratskih standarda. Demokratski standardi 

prijetnja su, dakako, totalitarnom sustavu'', primjećuje dr. Zdravko Tomac, 

bivši član Socijal-demokratske partije, te bivši potpredsjednik Tuđmanove 

ratne Vlade nacionalnog jedinstva. 

Ista retorika Mesića, Josipovića, Šešelja i Nikolića 

Tomac potom primjećuje kako Mesić i Josipović u isto vrijeme stvaraju 

nekakav antifašistički blok te istodobno 'kreću u odlučan boj'. 

''Mesić stalno govori o nekakvoj obnovi ustaštva. Ističe da to nije staro 

ustaštvo, već nekakvo novo ustaštvo. Slične izjave daje i Ivo Josipović. Valja 

primijetiti da iste teze u Srbiji guraju i eksponenti velikosrpske politike. 

Četnički vojvoda Nikolić, Šešelj i Vučić govore isto što i Mesić te Josipović. 

Oni, dakle, zajednički idu u novi boj. Sve to je povezano s proslavom Oluje. 

To je trebalo biti centralno mjesto gdje će se odbaciti optužbe vezane uz tu 

veličanstvenu vojnu akciju. Tri su temelja za odbacivanje svih optužbi protiv 

Oluje. Prvi je Tuđmanov arhiv, gdje se vidi da ta akcija nema nikakve veze s 

ustaškom politikom te da je Hrvatska bila napadnuta i da je Oluja bila 

oslobodilačka akcija. Drugi temelj je presuda Haškog suda, u kojoj je rečeno 

da je Oluja bila legitimna vojno oslobodilačka akcija, a treći temelj je presuda 

Međunarodnog suda pravde prema kojoj je Hrvatska bila žrtva agresije, dok 

je Srbija agresor. Dvadeseta godišnjica Oluje bi trebala biti krunski događaj 

na kojem će Hrvati konačno proglasiti pobjedu. Nekome je to jako smetalo. 

Smeta i dalje velikosrpskoj politici koja tvrdi da je general Gotovina ustaša. 

Ovdje je riječ o spoju mentalnih komunista sa velikosrpskom politikom, a 

možda i britanskom politikom. Shvatili su da su njihovi interesi ozbiljno 

ugroženi, zbog čega kod njih vlada velika nervoza. Sada pokušavaju spasiti 

što se spasiti može'', pojašnjava dr. Tomac. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/13448/Mesi%C4%87-Josipovi%C4%87-

UDBA-i-velikosrbi-zajedno-u-odlu%C4%8Dnom-boju-protiv-Oluje.htm 

O nastupu fašista, ispričavam se antifašista sve govori već sam naslov prikaza 

Marcela Holjevaca Skup u Jasenovcu: Lešinarenje nad žrtvama i politikanstvo 

umjesto pijeteta 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/13448/Mesi%C4%87-Josipovi%C4%87-UDBA-i-velikosrbi-zajedno-u-odlu%C4%8Dnom-boju-protiv-Oluje.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/13448/Mesi%C4%87-Josipovi%C4%87-UDBA-i-velikosrbi-zajedno-u-odlu%C4%8Dnom-boju-protiv-Oluje.htm
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http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/skup-u-jasenovcu-lesinarenje-nad-

zrtvama-politikanstvo-umjesto-pijeteta 

Izdvojit ću i podnaslov: 

Skup u Jasenovcu je više djelovao kao skup poraženih 1995. godine nego kao 

odavanje pijeteta žrtvama nacizma. Pupovac kaže da se 'Hrvatsko društvo 

mora oduprijeti fašizaciji i nacizaciji'. Upravo to smo 1991. i uradili. 

Naravno, treba pročitati cijeli njegov tekst. Mnogima će biti jasnije zašto sam 

u Lisinskom njihovu hrvatsku nazvao Jugoslavenska, tj. Srpska Hrvatska. 

Zašto sam Milanovićeve tvrdnje o pozdravu ZA DOM SPREMNI promijenio, 

objašnjava i Damir Kalafatić: 

Ako je itko u našoj Hrvatskoj domovini bio istinski borac protiv srbijanskog 

fašizma to su onda bili hrabri, antifašistički borci HOS-a koji su ponosno na 

svojim odorama nosili domoljubnu oznaku 'za Dom spremni'. Tijekom borbe 

za slobodu protiv srbijanskih fašista-četnika i Titine yugo-armade ta oznaka 

nikomu nije smetala a danas nekima poput kurira Slavka i sličnih mu ljigavih 

tipova, itekako smeta.  

Slično prof. dr. sc. Andriji Hebrangu koji je nedavno "antifašizam" izjednačio 

s fašizmom mislim i ja. Ali ne smeta mi kada ga se još nazove 'CRVENI 

FAŠIZAM' kao Luka Podrug u emisiji Bujica. Kazao je i kako se svi mrzitelji 

Hrvatske zovu antifašistima. Evo prikaza njegovog nastupa na Direktno.hr: 

24. 4. 2015. jer Podrug daje niz primjera njihovog djelovanja: 

(http://direktno.hr/en/2014/direkt/13475/Podrug-Komunisti-su-kao-i-Srbi-

ubiju-vas-i-ka%C5%BEu-da-su-vam-pomogli.htm) 

PODRUG: KOMUNISTI SU KAO I SRBI,  

UBIJU VAS I KAŽU DA SU VAM POMOGLI 

Politički tajnik HČSP-a i autor spomenika IX. bojne HOS-a u Splitu Luka 

Podrug u emisiji 'Bujica' uoči najavljenog okupljanja 2. svibnja izrazio je 

ogorčenje svim političkim opcijama, budući da pravednu bitku branitelja nisu 

prenijeli u Sabor i smijenili Zorana Milanovića, Predraga Matića i Bojana 

Glavaševića.  

''Zamislite da vam četnici ubiju oca, a vi budete naučnik njihove ideologije', 

rekao je Podrug koji je pomoćnika ministra branitelja nazvao Pupovčevim 

šegrtom. 

Na velikom skupu 2. svibnja za Hrvatsku nastupat će i Thompson kojeg, za 

'razliku od drugih koji ga osporavaju', Podrug ima samo riječi hvale. 

''Od legendarnih Čavoglava kojom su pobijedili četnike pa do ''za dom 

spremni'', su molitve. Njegove pjesme su politički program i svjetlo u svakom 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/skup-u-jasenovcu-lesinarenje-nad-zrtvama-politikanstvo-umjesto-pijeteta
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/skup-u-jasenovcu-lesinarenje-nad-zrtvama-politikanstvo-umjesto-pijeteta
http://direktno.hr/en/2014/direkt/13475/Podrug-Komunisti-su-kao-i-Srbi-ubiju-vas-i-ka%C5%BEu-da-su-vam-pomogli.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/13475/Podrug-Komunisti-su-kao-i-Srbi-ubiju-vas-i-ka%C5%BEu-da-su-vam-pomogli.htm
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smislu'', rekao je Podrug koji očekuje da će 2. svibnja okupljeni Vlasti uputiti 

crveni karton za hitan odlazak. 

Ukazao je na drugo lice ministra obrane Predraga Matića pozivajući se na 

snimke u kojima je Matić govorio o nacionalnoj antikomunističkoj vlasti, o 

ovoj ekipi koja je došla na vlast. Osim toga, rekao je da je ministar obrane 

Ante Kotromanović bio u kontaktu s Ivom Sanaderom. 

''Kotromanović se pokušavao dodvoriti Sanaderu. Bio je s njim u vezi i oni su 

nam stalno kroz stožer nastojali provoditi HDZ-ov politiku. Mi smo se 

opirali'', rekao je Podrug koji je pozvao sve branitelje da nakon promjene 

vlasti 'sastave zakon o pravima hrvatskih branitelja koji do sada nije donijela 

niti jedna vlast'. 

Napomenuo je kako se sva prava branitelja svode na invalidnost i bolesti što 

je nesreća, a prava, naglasio je, treba crpiti iz same činjenice dragovoljnosti 

sudjelovanja u Domovinskom ratu. 

Komentirao je Milanovićev govor u Splitu u kojem je oporbu nazvao zlom, a 

kojeg su mnogi okarakterizirali kao govor mržnje. 

''On je medicinski fenomen, ali treba liječiti one koji su za njega glasovali. 

Nekontroliran je i pitanje je koliko je psihički stabilan. Nevjerojatno je da je 

tako bahat i vuče za nos cijelu naciju. Od njega se ne očekuje da razgovara s 

braniteljima. On je sa svima zavađen. Hrvati rijetko uključuju mozak, to je 

problem'', rekao je Podrug. 

Smatra kako je antifašizam crveni fašizam te ukazuje kako se svi mrzitelji 

Hrvatske zovu antifašistima. 

''Komunisti rade kao i Srbi, oni vas ubiju i kažu da su vam pomogli, njima je 

laž u korijenu. Oni nisu toliko nesposobni, koliko Hrvatsku ne vole. Postoje 

oni koji je vole i koji je vode, a vode je oni koji je ne vole'', rekao je Podrug. 

Autor spomenika IX. bojni HOS-a ispričao je kako je odvjetnik Zvonimir 

Hodak u ime zajednice IX. bojne HOS-a podnio kaznenu prijavu protiv 

nepoznatih počinitelja koji su razbijali čekićem spomenik. 

''DORH je prije nekoliko dana odbacio prijavu, a u obrazloženju kažu da su 

obavili razgovor s Podrugom. Ja javno govorim da nisam s nikim razgovarao. 

Osim ako policija prisluškuje razgovore i smatra ih informativnima. Ne 

sumnjam da me prisluškuju. Nitko me nije pozvao na razgovor, a u rješenju 

odbačaja kaznene prijave piše da sam saslušan'', kazao je Podrug. 

Istaknuo je 'fenomen' prema kojem Tomislava Karamarka proglašavaju 

najnegativnijom osobom, a predsjednik HDZ-a dobiva sve izbore za redom. 

''Mrze ga, jer je Hrvat kao i Brkić i sadašnje vodstvo HDZ-a, a malo ih je u 

politici. Mi smo prijatelji, domoljubi, Hrvati. Unutar HDZ-a će prevladati 

domoljubna opcija, uvesti će lustraciju, pomest će ih i uvest politiku ljubavi i 
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odanosti prema državi. Od vodstva očekujem da se to promjeni. Apsolutno 

vjerujem sadašnjem vodstvu HDZ-a. Po nikakvim uvjetima ne bi surađivali s 

prošlim HDZ-om. Što više sadašnji HDZ napadaju uvjereniji smo da su na 

boljem putu'', rekao je Podrug. 

Progovorio je o problemu u Hajduku ističući kako je Torcida sasvim 

rodoljubna i desna, ali da njom manipulira vodstvo. Izrazio je nadu da će se 

navijači probuditi.  

Navijački neredi su režirani u vrhu države, ukazuje Podrug, da bi se na taj 

način uzeli glasovi Kolindi Grabar Kitarović i HDZ-u u Splitu i Dalmaciji. 

(Crveni) Fašisti su svjesni da moraju učiniti sve kako ne bi izgubili na 

parlamentarnim izborima. Hrvatska u rukama onih koji je vole jest definitivan 

poraz krucijalne misli jednog od najvećih zločinaca prošlog stoljeća o tome 

kako će prije Sava poteći uzvodno nego Hrvati imati državu. Doista je njima 

MI ILI ONI. Računaju na činjenicu da su svi glavni mediji u njihovim rukama. 

Bili su i na predsjedničkim izborima pa su ih izgubili. Ali što im drugo 

preostaje? Prije nego što je ustvrdio kako Hrvati rijetko uključuju mozak Luka 

Podrug je citirao jednu moju izjavu kao poruku pred slijedeće izbore: 

Ugasite televizor, uključite mozak! 

Predsjednički izbori pokazali su da Hrvati sve više uključuju mozak, zar ne? 

 

Glas Brotnja, 27. 4. 2015. 

Dragovoljac.com, 27. 4. 2015. 

Kamenjar.com, 27. 4. 2015.  
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DVA PISMA KOJA SU SKINULA MASKE / NA 

HRVATSKU ŠUTNJU NISMO SPREMNI!, ZAGREB, 

2015. 
 

Damir Kalafatić, 

 
HOS-ovci su bili SPREMNI dati život ZA svoj DOM! 

 
-USTA(do)ŠE oni prvi protiv četničkog terora! 

…HOS-OVCI POZDRAVLJAJU  

SVOJU DOMOVINU: 

ZA DOM SPREMNI I SLOBODU 

HRVATSKOME RODU… 
 

Hrvatske obrambene snage (kratica HOS) bile su među prvim organiziranim 

vojnim jedinicama koje su djelovale u Domovinskom ratu, te su uz Hrvatsko 

vijeće obrane (HVO) i Teritorijalnu obranu BiH (TO BiH), činile okosnicu 

otpora velikosrpskim (pročetničkim) snagama u Bosni i Hercegovini.  

U Republici Hrvatskoj, HOS se kasnije integrirao u legalnu Hrvatsku vojsku 

početkom 1992. prilikom restrukturiranja vojnih snaga unutar Republike 

Hrvatske. 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

Na rukavima njihovih, HOS-ovskih crnih košulja stajalo je 'za Dom 

spremni', isti onaj tekst zbog kojeg se danas nakon četvrt stoljeća 
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kazneno/prekršajno progoni hrvatski kantautor i hrvatski branitelj Marko 

Perković-Thompson. Progoni se on danas samo zbog usklika 'ZA DOM' 

kojeg već 25 godina ponavlja prije izvođenja legendarnih 'Čavoglava'; apsurd! 

-Hoće li hrvatsko pravo-suđe po istoj 'matrici' jednako tako progoniti i sve 

bivše pripadnike HOS-a, žive i mrtve, jer su isticali taj 'ustaški' pozdrav dok 

su branili svoj, hrvatski Dom…. 

….Pa će ih onda kninska prekršajna sutkinja Katarina Peršen možda i 

osloboditi 'krivnje' kao što je to učinila i s poduzetnikom Jakovom 

Markovićem koji je prodavao majice s jednakim natpisom? 

Ako je, a bez sumnje je, taj pozdrav i bio aktualan u vrijeme NDH onda to nije 

bio nikakav ustaški original nego u neku ruku 'literarni plagijat'(u vrijeme 

NDH glasio je ponešto drugačije: „za Poglavnika i Domovinu, spremni!“), 

posuđen iz stoljetne hrvatske borbe za slobodu.…još tamo iz Srednjeg vijeka, 

iz doba hrvatskih junaka Šubića i Zrinskih! 

Zar će zbog jednakih razloga trenutni politički beskičmenjaci zabraniti i 

izvođenje hrvatske himne 'Lijepe naše' jer to je svakako bila i ustaška himna, 

zar ćemo ukinuti i hrvatsku monetu, kunu, jer to je bila svakako i ustaška 

moneta, zabraniti kao nekad 'ustašku pjesmu' 'Oj ti vilo, vilo Velebita'; 

vraćamo li se to u komunističko doba kad je imenica 'HRVAT' bila sinonim 

za 'USTAŠU'; apsurd!? 

Jedino što bi sigurno i bez daljnjega trebalo u Hrvatskoj učiniti to je zabraniti 

rad i djelovanje Srpske pravoslavne crkve koja je u biti državna, militantna, 

(pro-)četnička organizacija 'par exellence', oduvijek pupčanom vrpcom 

vezana uz stoljetnu imperijalističku ideju Velike Srbije, pravo četničko 

gnijezdo! 

Nikad osuđeni ratni zločinac, pop Momčilo Đujić, bukvalno rečeno bio je 

četnički vojvoda s krvavom kamom u zubima i pravoslavnim 'krstom' na 

prsima.  

Bio je vojni 'komandant' četničke Dinarske divizije, desna ruka danas u Srbiji 

amnestiranog/rehabilitiranog ratnog zločinca Draže Mihailovića. 

Spomenik tom pravoslavnom ’svešteniku’, popu i četničkom vojvodi 

Momčilu Đujiću, nalazi se na srpskom groblju u gradu Libertyvilleu, u 

demokratskoj državi-USA.  

U Srbiji se sličnima poput čiča Draže dižu spomenici izvan grobalja, na 

trgovima ili se njihovim imenima i danas krase nazivi pojedinih ulica. 

Posjet čelnika i igrača Crvene zvezde četničkim spomenicima u SAD-u 

(svibanj 2010.) prezentiran je, u skoro svim srbijanskim vijestima, kao čin 

patriotizma i junaštva. Veliki je to srbijanski patriotizam klanjati se 

spomeniku Božjeg sluge a ratnog zločinca koji se je javno hvalio ubojstvima 

desetine tisuća staraca, žena i djece po Hrvatskoj i Bosni(u bliskoj suradnji s 

talijanskim fašistima). 

A još je veće četničko junaštvo kada mitropolit zagrebačko-ljubljanski, 

Porfirije, u zanimljivom društvu (ortodoksnih četnika u Chicagu, op. a.) 
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zapjeva poznatu ratnu pjesmicu-odu, posvećenu tom četničkom vojvodi 

Momčilu Đujiću, ratnom zločincu iz Drugog svjetskog rata:  

„Sa Dinare svanuće sloboda, doneće je Momčilo vojvoda…., što se ono na 

Dinari sjaji, Đujićeva kokarda na glavi….“('Sloboda', 14.svibnja 2015.) 

I hrvatskim političkim idiotima trebalo bi biti jasno da je zagrebačko-

ljubljanski mitropolit, Porfirije, otvoreno četnički nastrojen jer je svaka 

njegova licemjerna miroljubivost čisto pretvaranje koje 'silom prilika' mora 

glumatati.  

Ali, normalnim Hrvatima nije jasno kako takav 'visoki sveštenik', ustvari 

'pljunuti četnik' može i dalje stolovati u Zagrebu. 

Bit' će zanimljivo vidjeti hoće li hrvatske represivne institucije pod upravom 

pandura 'Ostoje Rankovića' raditi svoj posao te kazneno(ili barem 

prekršajno!?) goniti četnički 'osveštenog' mitropolitu Porfirija zbog veličanja 

ratnog zločinca koji je toliko zla počinio hrvatskom narodu!? 

Eeee, neće, ni govora, ta nije Božji sluga-mitropolit Porfirije isto što i Marko 

Perković-Thompson jer aktualnoj političkoj eliti važan je samo mir u 

'regionu', ili, kako to Srbijanci lijepo kažu (a 'naši' slušaju-): 'ne talasaj'!  

Tu četničku bulumentu naglavce bi trebalo potjerati preko granice a SPC-

Srpsku pravoslavnu crkvu, to četničko gnijezdo, Saborskom bi odlukom 

trebalo raspustiti kako bi joj se onemogućilo petokolonaško djelovanje po 

Hrvatskoj.  

Umjesto SPC-e trebalo bi, kao što je i nekad bilo, obnoviti Hrvatsku 

Pravoslavnu Crkvu jer Srbijanci koji stoljećima žive u Hrvatskoj u biti su 

Hrvati pravoslavne vjere, ako vjere uopće i imaju, jednako kao što su, 

primjerice, Turci u Njemačkoj politički Nijemci islamske vjeroispovijesti…  

A Srbijanci u Hrvatskoj bi se trebali ponositi svojim srbijanskim rodom 

ali isto tako i svojom Hrvatskom domovinom. 

Ma, šipak, rijetki od njih bili su 'za Dom spremni', oružjem braniti svoju 

domovinu-Hrvatsku, većina ih je tijekom Domovinskog rata po Krajini urlala 

'ovo je Srbija', njima je 'domovina' bila i, nažalost, ostala tek puka 

'imovina'! 

 

Damir Kalafatić, kolovoz 2015. 

  



                             HOS 33 

 

JE LI ANTE GUGO ZABORAVIO ČITATI? 
 

Moj dragi prijatelj Ante Gugo objavio je tekst: Novi vojni pozdrav - 

Predsjednica Republike za političke provokacije, spremna! 

http://www.politikaplus.com/novost/126153/novi-vojni-pozdrav-

predsjednica-republike-za-politicke-provokacije-spremna-  

Moram priznati da sam se zabrinuo kada sam tekst pročitao. Piše li Ante o 

tekstu koji nije pročitao iako počinje s tvrdnjom: „Vidio sam tekst peticije koja 

je upućena predsjednici Republike”? 

Kaže Ante: “Međutim, sve ima svoj rok trajanja. Ni ugled akademika nije 

nepotrošan. Dakle, budimo ozbiljni i raspravljajmo o sadržaju prijedloga i 

njegovim posljedicama, a tek onda o tome tko ga je i zašto potpisao.” 

Pogledajmo što Ante piše o sadržaju našeg prijedloga. 

Prijedlog počinje ovako: 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom 

koncertu u Kninu. 

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 

25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je 

zabranio naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral 

naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme 

koja je dio povijesti hrvatskog naroda? 

Pokušavao sam u Gugovom tekstu pronaći gdje Gugo komentira ovaj dio 

prijedloga. Nisam uspio pronaći. Zato sam i dao link na njegov tekst. Možda 

će neki čitatelj to uspjeti pronaći i obavijestiti me. 

Zapravo on time priznaje ili da tekst nije pročitao ili se iz nekih razloga pravi 

glup (jer Ante sigurno nije glup). Dakle on ne spominje taj dio već kaže: 

Možda bi uporište takvome prijedlogu moglo postojati negdje u priči o 

osnivanju HOS-a. U trenutku kad je Republici Hrvatskoj bilo najteže, pojavile 

su se Hrvatske obrambene snage. U tadašnjim povijesnim okolnostima, povik 

„Za dom, spremni“ bio je i dio oznaka tih vojnih postrojba. Ne bih raspravljao 

o tome je li to bilo dobro ili ne. Tada je bilo tako, a neprijeporna je činjenica 

da su neprijatelji Hrvatske baš od toga pozdrava strahovali koliko i od metka. 

Ako je tada taj pozdrav spasio makar i jedan život, on je tada opravdao 

postojanje. HOS je postao dio hrvatskih Oružanih snaga. Pripadnici te 

postrojbe činili su manji dio Hrvatske vojske. Dakle, nema nikakvog rezona 

da bi Oružane snage Republike Hrvatske prihvatile njihov pozdrav. Ali, autori 

prijedloga skoro se i ne osvrću na HOS i njihovu upotrebu tog pozdrava. 

http://www.politikaplus.com/novost/126153/novi-vojni-pozdrav-predsjednica-republike-za-politicke-provokacije-spremna-
http://www.politikaplus.com/novost/126153/novi-vojni-pozdrav-predsjednica-republike-za-politicke-provokacije-spremna-
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Istina, možda Gugo misli, za razliku od nas, da „Bojna Čavoglave“ nije bitna 

u Domovinskom ratu. Onda je to trebao reći, a ne varati svoje čitatelje 

izbjegavajući najvažniji dio našeg prijedloga. 

Potom Gugo koristi ono poznato: Laž je najviše Srbima pomogla u njihovoj 

povijesti. Naime on kaže: 

Oni se pozivaju na to da je riječ o povijesnome hrvatskom pozdravu. To tvrde, 

ali ničim ne dokazuju. Vjerojatno su bili uvjereni da uz njihova imena dokazi 

nisu ni potrebni. 

A što stoji u našem pismu: 

„Posljednji zapovjednik obrane Vukovara, Branko Borković, poznat i pod 

nadimkom Mladi Jastreb, na svom se Facebooku osvrnuo na polemike oko 

pozdrava ‘Za dom - spremni’. Borković smatra da bi se pozdrav trebao uvesti 

u službenu vojnu uporabu: 

Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA 

DOM -SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. 

Osobno smatram da bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u 

oružane snage. Otprilike bi se dogodilo isto što se dogodilo i s uvođenjem 

kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto 

drugo što ih evocira na dane kada su njihovi preci (a i oni) tamanili Hrvate. 

Braćo i sestre: ZA DOM – SPREMNI! 

Postoje i sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.: 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-

pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav.).“ 

Iole pametniji čitatelj vidi da je Borković tvrdio to što Gugo tvrdi za nas, tj. 

da je ta tvrdnja dana u sklopu navođenja Borkovićeva prijedloga o uvođenju 

tog pozdrava u HV. Potpisnici peticije samo upozoravaju da postoji sudska 

presuda o toj Borkovićevoj tvrdnji i daju link da se to može provjeriti. 

Gugo je ozbiljan novinar da ne zna da je njegova tvrdnja neistina. Postavlja se 

pitanje iz kojih razloga on ne govori istinu.  

Tko to može znati. Možda se „upucava“ Predsjednici, jer dalje kaže: 

Da su potpisnici prijedloga pronašli povijesne izvore koji dokazuju gdje i kad 

se to u Hrvatskoj povijesti, osim u NDH, upotrebljavao pozdrav „Za dom, 

spremni“, možda bi i natjerali Predsjednicu da formira kakvo povijesno vijeće 

koje će to istražiti, pa bi razvili kvalitetnu društvenu raspravu o tome pitanju 

te bi možda i dočekali prihvaćanje njihove inicijative. Međutim, oni svoj 

prijedlog nisu potkrijepili podacima, nego tek tvrdnjom da je tako nekad bilo. 

Da ne bi ispalo kako imam nešto protiv potpisnika peticije, neću pitati zašto 

su to tako napravili, nego ću postaviti pitanje što bi se dogodilo da je 

Predsjednica nasjela na tu provokaciju.  

Tu je ponovno očito zašto Gugo nije htio spomenuti da je naš prijedlog nastao 

zbog napada na „Bojnu Čavoglave“. Jasno je da je „Bojna“ omiljena u 

hrvatskom narodu koji zna (možda zna i Gugo) koliko je veliku ulogu odigrala 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
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u Domovinskom ratu. Mora da im je bilo strašno vidjeti kako 100.000 Hrvata 

u Kninu odgovara Thompsonu: Spremni! 

A koliko je tek glupo kad Gugo kaže: 

Kad bi se moglo dokazati da je bilo kad u povijesti baš taj pozdrav „Za dom, 

spremni“ bio pozdrav neke hrvatske vojne postrojbe, makar onako kao što 

smo mršavo nategnuli priču o krznu kuna kao platežnom sredstvu nekad u 

prošlosti, mi Hrvati ne bismo se trebali osvrtati na prigovore srbijanskih 

političara i njihovih satrapa u Hrvatskoj. Ali, budući da je nemoguće dokazati 

da se pozdrav „Za dom, spremni“ upotrebljavao igdje osim u NDH, ostaje 

samo pitanje što su i u čijem interesu napravili oni koji jesu potpisali 

prijedlog? 

Pa sam je pisao o HOS-u i Domovinskom ratu. Ili je Gugi i ovo trebalo 

poslužiti da zamagli glavni razlog našeg pisma – napad na Thompsona i 

Čavoglave! Ne mogu vjerovati da Gugo misli da je Domovinski rat nešto čega 

se trebamo stidjeti! 

A to je objasnio sam Gugo: 

Kratko i jasno, Hrvatska bi napravila točno ono što već mjesecima neskriveno 

žele Vulin, Vučić, Irinej, Pupovac i ostatak ekipe koji tvrdi da su Srbi u 

Hrvatskoj ugroženi i da je strah od NDH kod Srba i danas opravdan. 

A što žele Srbi i kažu. reagirao je predsjednik Koalicije udruženja izbjeglica 

Miodrag Linta: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/kazneni-progon-srbija-trazi-

procesuiranje-59-javnih-osoba-koje-zele-vratiti-pozdrav-za-dom-spremni-

825521  

Poznato je da su Srbi uvijek govorili da su hrvatski branitelji u Domovinskom 

ratu – ustaše. Njihove izbjeglice se nisu željele vratiti u RH jer je to njima 

ustaška država. Zato je Linta pošten kada kaže da je njemu i pozdrav Za dom 

spremni – ustaški pozdrav. Sa Lintom se slažu mnogi u Hrvatskoj, zar ne? A 

s ovakvim Gugovim tekstom i Vulin, Vučić, Irinej, Pupovac i ostatak ekipe 

koji svo ovo vrijeme napada Thompsona i Bojnu Čavoglave., zar ne? 

Sada malo i osobnog. 

Dragi prijatelju Ante, 

Doista misliš da je meni stalo do toga što ću izgubiti ugled kod onih koji misle 

i rade ovako kao Ti. Za Tvoju informaciju, zvali su me s više televizija i 

novina. Odbio sam ih s obrazloženjem da su oni neozbiljni mediji kada se nisu 

oglasili kada je prošle godine bila međunarodna konferencija povodom mojih 

1000 znanstvenih radova, a toliko nema nijedan znanstvenik u Hrvatskoj, a 

svega nekoliko matematičara u svijetu u cijeloj povijesti. Ako takovo 

ponašanje znači kako Ti kažeš Svašta su neki ljudi spremni učiniti za još malo 

pažnje javnosti moraš priznati da se moram zabrinuti za Tvoje mentalno 

zdravlje. 

Prijateljski, 

Tvoj, Josip  

http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/kazneni-progon-srbija-trazi-procesuiranje-59-javnih-osoba-koje-zele-vratiti-pozdrav-za-dom-spremni-825521
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/kazneni-progon-srbija-trazi-procesuiranje-59-javnih-osoba-koje-zele-vratiti-pozdrav-za-dom-spremni-825521
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/kazneni-progon-srbija-trazi-procesuiranje-59-javnih-osoba-koje-zele-vratiti-pozdrav-za-dom-spremni-825521
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Marko Ljubić, 
 

ZAŠTO MILANOVIĆ NE ‘HAPSI’ PEČARIĆA I 

THOMPSONA 

 
7dnevno / 04. 09. 2015. dnevno.hr, 08. 09. 2015. u 09:06  

 
Ako su stvarno Pečarić, Thompson i drugi pokrenuli nacistički pokret u 

rušenje hrvatske državnosti, potrebno je sazvati izvanrednu sjednicu Sabora, 

dvotrećinskom većinom donijeti Ustavni zakon i 'ubajbučiti' odmah najmanje 

59 potpisnika te peticije radi međunarodnoga ugleda, koji je definirala Srbija 

i mučiti akademika Pečarića dok ne prizna da su mu 'duhovni mentori' - 

katolički biskupi. 

Hoće li današnja država u Hrvatskoj zabraniti ime Marku Perkoviću 

Thompsonu? Hoće li današnja država u Hrvatskoj zakonom zabraniti 

spominjanje pozdrava „Za dom spremni“ jer ga je koristio Ante Pavelić i 

njegov režim? Hoće li današnja država u Hrvatskoj zabraniti izvođenje pjesme 

„Bojna Čavoglave“, izbrisati ratne bojne HOS-a zbog njihovih imena – IX. 

bojna HOS-a „Rafael vitez Boban“ i XIII. bojna HOS-a „Jure vitez Francetić“, 

time i krivotvoriti činjenice nedavne hrvatske prošlosti – u onu koju namežu 

politički pobjednici nad ratnim pobjednicima. 

Sve su prilike da će morati. 

Godinama voditi rasprave, sumnjičiti, uhoditi, nadzirati i fotografirati kao u 

bosanskoj seriji „Lud, zbunjen, normalan“ legendarni Đido Mova, civilni 

detektiv, Marka Perkovića Thompsona i njegovih stotine tisuća fanova, 

svjedočiti o njegovom ustašluku, nacizmu, rasizmu, a nikoga ne hapsiti, 

otprilike je kao mučenje koje su turski izumitelji metoda ispitivanja uveli – 

kozjim lizanjem nožnih tabana. Čovjek bi se prvo počeo smijati, pa valjda 

poludio od smijeha i priznao svoj ustašluk. 

Uz tu scenu dostojnu Đida Mova, svrstavaju se perjanice novinarstva u 

Hrvatskoj (bilo bi tragikomično bilo kome razumnom reći hrvatskoga 

novinarstva) iz Slobodne Dalmacije, Jutarnjeg lista, Večernjeg, HTV-a, sve 

ime do imena – Ivanišević, Rudež, Štefanić, Slavica Lukić, zatim 

novolistovski zaštitnici civilizacije koji su posudili mišljenje Obersnela, 

Komadine, predsjednika IDS-a, zatim desničari Despot, Ćurić, Špoljar i ostala 

“higijenska policija” današnje Hrvatske. 

Kada tome dodate zgranutost Predsjednice države, zbunjenost HDZ-a, kada 

tome pripojite tekstove „Die Zeita“ i nekih švicarskih medija, totalno 

objektivnih zaštitnika Europe, čiji dojavljivači i mentori danonoćno zure u 

Hrvatsku, istražujući, kao znanstvenici u Cernu, Božju česticu nacizma kao 

crnu rupu Europe, više nema dvojbe. 
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Kako je znanstvena novinarka ‘diskreditirala’ akademika? 

 

Današnja država u Hrvatskoj bi, ako je država, morala odmah uhapsiti 

akademika Pečarića, Thompsona, biskupe i svakako „ustašu“ Nikolu Štedula 

koji su potpisali peticiju za „povratak nacističke države“, „osramotili 

Hrvatsku“, „pozvali na krvoproliće“, „naoštrili kame“, „pokrenuli 

antihrvatsku histeriju“ i u konačnici – uzdrmali poredak. Čak i onaj 

znanstveni. Do te mjere da je novinarki Slavici Lukić, supruzi Milorada 

Pupovca – mučno. 

Pa se navodi danima da je Pečarić doktorirao u Beogradu, objavljivao u 

Beogradu, kako je bio dvojac rokerskoga značaja jugoslavenske matematike, 

čime ga se nastoji anatemizirati kao da je pobjegao iz doline gubavaca, pa sada 

širi zarazu Lijepom našom. Ne može čitatelj vjerovati svojim očima, da toliki 

apologeti svega istinski gubavog i ružnog u Beogradu, upravo ono svjetski 

vrijedno i relevantno u tom istom Beogradu koriste za diskreditaciju ljudi u 

današnjoj Hrvatskoj. Ako je nešto eksplicitni rasizam, to je Tanja Rudež. 

Navodna znanstvena novinarka višestruko je, kao i novinari Slobodne 

Dalmacije, ponovila da je akademik Pečarić radio i živio u Beogradu, 

doktorirao tamo i tamo objavio svoje prve radove, s očitom nakanom 

kompromitirati ga Beogradom, koji usput rečeno ima, po svjetskim mjerilima 

i danas (nažalost), bolje sveučilište od Zagreba. Da je to u svojoj kritici 

akademika Pečarića uradio neki deklarirani ustaša, čovjek bi to mogao držati 

normalnim i očekivanim, ali „znanstvena novinarka“ i deklarirana 

„antifašistkinja“ Rudež zapravo je time unijela potpuni kaos u medijsku i 

javnu scenu Hrvatske. Antifašisti raspiruju rasizam prema Beogradu. 

Što čeka Milanović? 

Ako su stvarno Pečarić, Thompson i kompanija pokrenuli nacistički pokret u 

rušenje hrvatske državnosti, a tko bi se usudio posumnjati u istinitost navoda 

istaknutih veličina i dokazanih prohrvatskih i domoljubnih autoriteta, 

potrebno je sazvati izvanrednu sjednicu Sabora, zatim dvotrećinskom 

većinom (što neće biti problem zbog stava HDZ-a) donijeti Ustavni zakon i 

‘ubajbočiti’ odmah najmanje 59 potpisnika te peticije radi međunarodnoga 

ugleda, koji je definirala Srbija i njezin humanistički establišment, a mučiti 

kozjim lizanjem akademika Pečarića dok ne prizna da su mu „duhovni 

mentori“ – katolički biskupi, kako je ingeniozno zaključila Tanja Rudež – 

„znanstvena novinarka“. 

Tada bi se stvari dovele u normalu. 

Thompsona ne bi trebalo ispitivati niti ga stavljati na muke, jer postoje 

televizijski dokazi da je on s puškom u ruci prijetio još 1991. godine srpskim 

antifašistima. Važnije je izmučiti njegove fanove zabranom nastupa, koja se 

puzajući već godinama tijekom detuđmanizacije polako provodi, a ako ne 

pristane zapjevati „Po šumama i gorama“ – osuditi ga na najstrožu kaznu. 
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Kolovođe s Kaptola još iz doba endehazije 

Jedini problem ostaju bivši, a još uvijek živi pripadnici bojni HOS-a, koji su 

uzdrmali poredak, koji danas propovijedaju navedene nacionalne i 

bjelosvjetske veličine prema neopozivim dokazima agenta Izeta Fazlinovića, 

Đida Mova, pa će trust navedenih mozgova, za svaki slučaj pojačan umovima 

Stanimirovića i Milorada Pupovca, morati donijeti odluku i o njima. 

Bilo bi poželjno natjerati šutljivog predsjednika Akademije (ne srpske 

naravno, jer oni viču i bez mučenja o hrvatskim zlodjelima) da kazni Pečarića, 

kada mu se već nikako ne može stati na kraj brisanjem njegovih matematičkih 

dostignuća. 

Doduše, prva „znanstvena novinarka“ cijele Europe, dakle i Srbije, Tanja 

Rudež, je u svom istraživačkom nadahnuću uspjela promozgati da na 

Wikipediji ima podatke o Pečariću, pa je ponosna na to istraživačko otkriće, 

onako elitno i ekskluzivno čovjeku oduzela ni manje ni više nego nekoliko 

stotina radova, a refleksom vrsnog istražitelja, preko „dobro obaviještenih 

krugova” u Akademiji, doznala da je Pečarić „radikalno desno krilo HAZU-

a“, pa o tome izvijestila javnost boreći se za Hrvatsku. Začuđujuće otkriće 

dobro čuvane tajne koju, inače, akademik Pečarić tu i tamo, u svega desetak 

knjiga i nekoliko stotina javnih istupa potvrdi. Rudež ga je ‘provalila’ kao 

desničara. 

Ljudi se mogu upitati, s pravom, je li ovo danas država? 

U ustavu države piše da je svaki, doslovno svaki državni dužnosnik dužan 

spriječiti, ako nikako drukčije, identificiranjem, lociranjem i prijavljivanjem, 

svaki pokušaj javnoga sramoćenja i urušavanja naše današnje državnosti. 

Ljudi su na temelju dokaza Đida Mova prijavili urotnike – poznato je da 

njihovi kolovođe još od endehazijskih dana stanuju na Kaptolu, poznato je da 

Thompson pjeva gdje stigne ustaške pjesme, jer tko je vidio veličati Boga, 

svoj narod, a ne pitati Srbe i navedene umove posrbljene i kultivirane 

generacijama, za dopuštenje i mišljenje da kojim slučajem to nije ustašluk ili 

fašizam kako bi rekli antifašisti. 

 

Ustaša – Z. Milanović  

Jedino čovjeku nije jasno nekoliko stvari, koliko se god trudio biti logičan, 

razuman i slijediti konzistentnost takvih neopozivih veličina i njihovih 

poruka. 

Kako je moguće da se usprkos njihovom trudu, njihov bijes ne usmjeri na vlast 

koja čini državu, kad se dogode ovakvi incidenti? Zar nije logičnije oštro 

nasrnuti na Milanovića, Ostojića, Pusić, pa i na Predsjednicu i Kotromanovića 

koji imaju tenkove, te Matića, osvjedočenog heroja poraća, zbog toga što 

godinama toleriraju ustašovanje po Hrvatskoj i afirmaciju nacizma, rasizma, 

mržnje prema srpskoj nejači, usprkos tome što nesretni Milorad Pupovac crče 

od upozorenja, što piše pisma na sve strane po Europi i što Srbi još uvijek u 

Hrvatskoj, probrani i čisti, oni Miloradovi – nisu dobili autonomiju, što 
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nemaju svoju Republiku niti pravo kao za vrijeme slobodnoga Vukovara, 

recimo, dati na ćiriličnom pismu ime ulice svom junaku – Puniši Račiću. 

Meni nije jasno kako to da se toliko tolerira tom Milanoviću, a nikada ga se 

nije prozvalo onim što ispada po svemu – običnim ustašom? Uzimajući stvar 

u svoje ruke, trust antifašističkih mozgova, na čelu sa Slavicom Lukić i 

„znanstvenom novinarkom“ Rudež, oduzimaju Milanoviću državu bez izbora, 

pa počinju javno suđenje, a zatim vješanje. 

Kako opravdati toliku strpljivost, toliko ponižavanje sile države, a imati toliko 

dokaza koje je neumorni Đido Mova godinama prikupljao sa svojim 

kolegama, nego prikrivenim ustašlukom ili kolaboracionizmom? I stolovi s 

tolikim dokazima su inficirani ustašlukom. 

Morat’ će se brzo mijenjati antifašističkim drvetom s Ravne Gore. 

 

Cijela Hrvatska postala zatvor 

Kako ćemo se sutra obraniti od prijetnji ISIL-a, kako se obraniti od četnika na 

koje poneki upozoravaju, iako još nisu viđeni, jer su prema „dobro 

obaviještenim izvorima“ obrijali brade, namazali slaninom kose, počupali 

obrve, pa tako jedini Mesić sliči na njih, a on ne može biti sumnjiv, čak i uz 

bradurinu, jer je počasni predsjednik Saveza antifašističkih boraca i antifašista 

RH, i na koncu kako generacije malih ‘hrvatića’ dovesti na pravi put ako im 

takve nacističke ugroze vise nad vratom? 

Nema kraja neodgovornosti ove države i vlasti. 

Čak i osvjedočeni desničari, prije svih u Večernjem listu, stiskaju se od straha 

pred naletima ustašluka, upozoravaju na izvorište te napasti suvremene 

Europe koja se infiltrirala i metastazirala ulaskom Hrvatske u EU, upiru 

prstom u biskupe, koje je, izgleda, sam antifašistički nečastivi obuzeo unazad 

stotinjak godina pa ni makac, usprkos Titovu egzorcizmu, smaknućima, 

mučenjima, klanjima, trpanjima u jame, samice. Neće, pa neće nečastivi iz 

njih. 

Neki neodgovorni analitičari, a među njima i dio nesretnika koji su navalili 

poustašiti našu Hrvatsku pjevajući za Thompsonom njegovo antifahuljenje, 

uz to što je svekolika zbunjenost nastupila neaktivnošću države, a pogotovo 

nakon srpskog civiliziranog prijedloga o hapšenju 59 potpisnika, koji je 

doduše prepisan iz svjedočenja pokojne Savke Dabčević Kučar, od koje je 

Tito tražio samo hapšenje nekoliko desetina jurišnika 1971. godine, uporno 

izjednačavaju Večernji s Jutarnjim, iako je poznato da je Večernji desna, a 

Jutarnji lijeva novina. To je kao ruke, a to ne shvaćaju nezadovoljnici, prije 

svega na desnici, jer ovaj današnji poredak, ova civilizacijska sreća i radost 

suvremenoga svijeta upravo počiva na koordinaciji njegovih ruku, njegove 

ljevice i desnice, koje protivnike i neprijatelje imaju zbuniti, pa udarati kao u 

ringu – jednom ljevicom, jednom desnicom, dok se ne ošamuti. 
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Jedni promiču SDP, drugi HDZ, ljudi znaju tko je vlast, tko može biti vlast, a 

vlast je navodno od Boga, pa je sotonizam biti protiv nje, a hereza kritizirati 

bilo koga tko je vlast. 

Vrijeme je za prestanak mučenja zbunjenog naroda. Ako je Obama mogao i 

morao pod pritiskom američke javnosti, donijeti odluku o zatvaranju 

Guantanama, morat’ će i vlasti u Hrvatskoj donijeti odluku o prestanku 

mučenja u zatvoru – Hrvatskoj. Jer cijela Hrvatska je zbog odugovlačenja 

djelovanja države postala zatvor. 

Ljudi ne znaju što im se sprema sutra. Neizvjesnost je gora i od same smrti, 

pogotovo kad si kriv, što mišlju, što riječju, što djelom, što propustom. Uz sve 

probleme koje hrvatski neuki narod, suočen s izazovima okrutnog 

kapitalizma, a istrgnut iz sjaja i jasala humanističkog komunizma, ima 

svakodnevno, još mora strijepiti je li kriv za ustašluk ili nije. 

Kao zaključak, nema dvojbe, ako ne želimo postati ustaška zemlja, nužno je 

natjerati proustašku vlast na čelu s Milanovićem i Vesnom Pusić, da se 

odrekne milosti prema nositeljima nacističke zloće, pohapsi ih i zauvijek 

zakonom zabrani kako „Za dom spremni“, tako i svaku spremnost, jer je 

najvažnije u današnjici biti – nespreman. 

Naravno, nužno je zabraniti djelovanje matematičaru Pečariću i pjevanje 

Thompsonu, jer samo razbuktavaju maštu još uvijek antifašistički i 

humanistički neobrađene djece 
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PIŠEM PISMA ODGOVORA NEMA! 2. / JE LI 

AKADEMIJI VAŽNA ZNANOST, ZAGREB, 2017. 
 

STJEPANDIĆ I POPOVIĆ KOMENTIRAJU RUDANA! 
 
Pismo dr. sc. Stjepandića  

PREDSJEDNIKU HRVATSKE AKADEMIJE ZNANOSTI I UMJETNOSTI 

I AKADEMICIMA 

objavljeno je na internetu (hrvatsko nebo, dragovoljac) pa ga možete tamo i 

pročitati.  

Izdvajam samo: 

„Glavni tajnik HAZU ne samo da nije reagirao na neprimjereni rječnik 

zastupnika Jovanovića koji je akademika Paara nazvao plagijatorom i 

lažovom, nego je pohvalio znanstvenu izvrsnost tog istog Jovanovića, 

usporedivši ga s nobelovcem Steven Chu-om, te kao kolateralne žrtve opleo 

po dvojici drugih akademika (Josip Pečarić, Stanko Popović), optužujući ovog 

prvog za njegov tobože nedostojni životni put (rođen u Crnoj Gori, studirao i 

radio u Beogradu), pa što će on nama pisati neke peticije po Zagrebu. 

Zamislimo kakva bi reakcija bila u sabornici, da je Pečarić kojim slučajem 

Srbin, Židov ili Rom!?“ 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-

predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/  

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-

glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16  

 

Evo reagiranja akademika Stanka Popovića (18. 12. 2016.): 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16
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KRATKI OSVRT NA IZLAGANJE AKADEMIKA PAVLA RUDANA, 

GLAVNOGA TAJNIKA HAZU, U HRVATSKOME SABORU 14. 12. 

2016. PRIGODOM PODNOŠENJA IZVJEŠĆA O RADU HAZU U 2015. 

 

Odjednom, izvan konteksta, akademik Pavao Rudan je rekao: 

 

„Mi imamo različite ljude u Akademiji i ti ljudi predlažu različite stvari. Neki 

ljudi na primjer iz Akademije, dvojica, predlažu i predložili su gospođi 

predsjednici Republike da se u Hrvatsku vojsku uvede pozdrav „Za dom 

spremni“ i iz ureda gospođe predsjednice odlično su odgovorili: To je 

neozbiljno i na granici provokacije! 

Ja bih rekao da je to stvarno možda i provokacija, jer čovjek koji je to 

predložio je rođen 1948. godine u Socijalističkoj Republici Crnoj Gori. 

Završio je studij na Univerzitetu u Beogradu 1975. godine. Završio je 

magisterij nauka na Univerzitetu u Beogradu 1977. godine. Postigao je 

stupanj doktora nauka na Univerzitetu u Beogradu 1982. godine i onda dolazi 

nama ovdje i predlaže nam takve stvari. 

Onaj drugi, koji je uz njega to također napravio, član je Saveza komunista i 

sekretar na Prirodoslovno-matematičkom fakultetu. Ja kao liječnik shvaćam 

kolege što znači identifikacija s agresorom i da su se neki ljudi uistinu uplašili 

nekih stvari.“ 

 

Taj drugi sam, priznam, ja. Drago mi je da akademik Pavao Rudan proučava 

moju biografiju. Ali, radi potpunosti moje biografije navodim i sljedeće 

podatke. 

Bio sam član SK od 1956. (od završnoga razreda gimnazije, kada mi je bilo 

nepunih 18 godina) do 1967. (prvo student na PMF-u u Zagrebu, pa znanstveni 

novak u IRB-u).  

U IRB-u me Radnički savjet zadužio za provođenje izbora za novi saziv 

Radničkoga savjeta (oko 1965., ne sjećam se točno). Moje izborno 

povjerenstvo sazvalo je kandidacijski zbor zaposlenika, te se na popisu 

kandidata našlo 45 osoba, a biralo se 15. Tvrdim da su to bili prvi demokratski 

izbori u Hrvatskoj. Optužili su me iz Gradskoga komiteta SK da sam 

omogućio potencijalni izbor neprijatelja u Radnički savjet IRB-a.  

U okviru SK u IRB-u priređivali smo javne tribine na kojima su nastupali 

uvaženi profesori i javni djelatnici koji baš i nisu bili po volji vodstvu SK.  

Dvadesetak članova SK i nečlanova (svi znanstvenici u IRB-u) sastavilo je 

izjavu o unaprjeđenju demokratizacije društva koju smo poslali sredstvima 

priopćavanja, pa i u list Komunist. Nijedne novine nisu objavile izjavu. Kao 

supotpisnik izjave, a i zbog javnih tribina, pozvan sam na razgovor (ustvari 

raport) kod Mike Tripala i kod Marinka Grujića (tada jednoga od vodećih 

članova SK u Zagrebu). 
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Istupio sam iz članstva SK 1967. (godinu prije obrane doktorata i odlaska na 

usavršavanje u Veliku Britaniju). Naveo sam u Gradskom komitetu SK da 

istupam zato jer se nije ništa promijenilo u SK i nakon uklanjanja Aleksandra 

Rankovića (1966.), te da i ojačan dogmatski demokratski centralizam. Sa 

mnom i nakon mene, još je dvadesetak kolegica i kolega u IRB-u istupilo iz 

članstva SK.  

Nije mi jasno što znači i na koga se odnosi (prethodno citiran) navod 

akademika Pavla Rudana: Ja kao liječnik shvaćam kolege što znači 

identifikacija s agresorom i da su se neki ljudi uistinu uplašili nekih stvari.  

Pismo Predsjednici RH s prijedlogom da se pozdrav Za dom spremni uvede u 

službenu vojnu uporabu nastalo je zbog najave šibenske policije da će kazniti 

pjevača Marka Perkovića Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava Za dom (u 

pjesmi Čavoglave) na što su njegovi slušatelji odgovorili Spremni na koncertu 

u Kninu 5. kolovoza 2015. Pismo je potpisalo oko 4000 osoba. Kažnjavanje 

Thompsona dovelo bi do velikih uličnih nereda s nepredvidivim posljedicama 

i to u jeku turističke sezone. Desetci tisuća mladih koji slušaju Thompsona 

nemaju nikakvu vezu s NDH. Također gotovo ništa ne znaju o komunističkom 

režimu u Jugoslaviji i u Hrvatskoj. Pripadnici HOS-a branili su domovinu s 

tim pozdravom. Nosili su svoje znamenje i na vojnoj paradi u Zagrebu 4. 

kolovoza 2015. i na obilježavanju 25. godišnjice okupacije Vukovara 18. 

studenoga 2016., i to pred cijelim državnim vrhom. Pozdrav Za dom spremni 

puno je stariji od režima u NDH. Pripadnici HOS-a su priznati hrvatski 

branitelji, prema Zakonu o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata 

(2013.), te smiju nositi vojne odore iz Domovinskog rata prema Pravilniku o 

vojnim odorama (2011.).  

 

MOJ KOMENTAR poslan akademicima: 

"Čudi me da akademik Rudan, kada već proučava i biografiju kolege 

Popovića, nije u Saboru spomenuo njegove domoljubne tekstove. Nije valjda 

zato što mu je ipak draži komunistički režim pa u Akademiji zabranjuje najave 

predstavljanje moje knjige koju promoviraju admiral Davor Domazet Lošo i 

prof. dr. sc. (a i general) Miroslav Tuđman. 

Pozz 

Josip Pečarić 

rođen 1948. u Crnoj Gori, doktorirao u Beogradu 1982. i onda došao u 

Hrvatsku soliti ljudima pamet, pa čak postao akademki 2000.g što je sramota 

jer je Rudan to postao 2006., a rođen je 1942 i to u Zagrebu." 

A možda sam ih samo trebao uputiti na tekst Zvonimira Hodaka: 

"Naravno, na ovim prostorima vrijedi “pravilo“ George Orwella iz njegovog 

romana ”1984”. Svi smo jednaki, ali neki su još malo jednakiji. Naime, ono 

što i po presudi ESLJP vrijedi za crvenu zvijezdu ne vrijedi ZDS. Bez obzira 

što je HOS regularni dio Oružanih snaga RH, a HOS-ov grb službeno 

registriran u vrijeme vlade Ivice Račana. I kad podvučemo zajednički nazivnik 
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što nam ostaje. Oni koji su s crvenom zvijezdom žarili, palili i klali po Lijepoj 

našoj nemaju zbog isticanja tog simbola ni jednu prekršajnu prijavu. Oni pak 

koji su pod znakom ZDS od Čavoglava pa do Oluje branili ovu zemlju od 

agresora odlaze pred prekršajne sudove, izloženi su harangi onih koji su četiri 

godine na “istočnom stajanju“ žestoko navijali za svoje igrače Kadijevića, 

Adžića, Arkana, Mladića, Martića i lijeve medijske kolone. No, bitku su 

definitivno izgubili. ZDS ostaje simbol inata agresiji, JNA, orijuni i taj simbol 

postaje to čvršći i žešći što je “stoka sitnog zuba“ glasnija u svom roktanju." 

Naravno, treba pročitati cijeli Hodakov tekst! 

 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-

mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-

uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/  

 

Josip Pečarić 

19. 12. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
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J.PEČARIĆ, J. STJEPANDIĆ, NIŠTA SE JOŠ 

PROMIJENILO NIJE, ZAGREB, 2017. 

 
U povodu 25. obljetnice međuna-rodnog priznanja Republike Hrvatske ovu 

knjigu posvećujemo hrvatskim vitezovima, a napose pripadnicima HOS-a, koji 

su ginuli za Hrvatsku uz pozdrav  

ZA DOM SPREMNI. 
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KRENULO JE 

Marko Ljubić (dnevno.hr, 19. 03. 2016.) piše: 

 

Koliko je god Radman i njegova Televizija kao posve nevjerojatan incident u 

suvremenoj europskoj civilizaciji, bio golemi problem i zaprjeka bilo kakvom 

iskoraku u uljudbenom smislu hrvatskog društva, toliko su bili za pametnu 

vlast – svojevrsni dar.  

To je najbolje pokazao već za nekoliko dana na čelu HRT-a novoimenovani 

vršitelj dužnosti ravnatelja Siniša Kovačić.  

Čovjek, evo što radi više nego vidljivo, evo zna svoj posao. Mnogi će, a 

antifašisti pogotovo, rukopis kolege Kovačića na Televiziji svesti na smjene. 

A daleko je to od samih smjena, što se vidi na prvi pogled.  

(...)  

Ljudi su program. Ako želiš čuti papazjanije dovedeš Puhovskog, ako želiš 

čuti mišljenje dovedeš Matka Marušića ili akademika Pečarića.  

 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/kovacic-i-barisic-dalek-je-put-

odpuhovskog-i-novokmeta-do-matka-marusica-i-ivana-hrstica-ali-krenulo-je  

 

Očito se Ljubiću sviđaju moji komentari kojima stalno zatrpavam vaša 

računala. Da je postojala lista onih koje se ne smije pozivati na HTV 

(vjerojatno i na neke druge televizije) vjerojatno je svima očito. Čuo sam da 

se Kovačić ispričao prof. Zdravku Tomcu zbog toga što je i on bio na toj listi.  

Na nekakvoj takovoj listi sam bio i ja jer sve te televizije nisu smatrale za 

potrebnim reći ni riječi o međunarodnim konferencijama iz matematike meni 

u čast.  

Čak su mi dali naslutiti da i jesam na istoj listi na kojoj je i prof. Tomac. 

Naime, bio sam pozvan da nakon predstavljanja moje knjige "Vukovar i 

njegov stožer" gostujem u dnevniku, ali je poslije otkazano sa smiješnim 

obrazloženjem. Obrazloženje je lako bilo pobiti.  

Međutim, ne pozivaju me nešto puno ni lokalne televizije, pa ne mislim da bi 

me nešto posebno trebali zvati. Dapače još uvijek se nadam da kada se očisti 

sve ono što je protunarodno neće biti potrebe za ovakvim mojim djelovanjem.  

To ne znači da me ne raduje činjenica da mnogi od vas jako lijepo komentirate 

moje poruke.  

Tako je bilo i sa Sv. Josipom pa se zahvaljujem svima koji su mi čestitali 

imendan. Mnogi od vas ste povezali zaštitnika hrvatskog naroda s mojim 

pisanjem i na tome im moram posebno zahvaliti jer koliko god se pretjeruje u 

tome ne dvojim da su pisane iz srca.  

 

Tako mi jedan od najvećih i najdražih prijatelja Stanko piše:  

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/kovacic-i-barisic-dalek-je-put-odpuhovskog-i-novokmeta-do-matka-marusica-i-ivana-hrstica-ali-krenulo-je
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/kovacic-i-barisic-dalek-je-put-odpuhovskog-i-novokmeta-do-matka-marusica-i-ivana-hrstica-ali-krenulo-je
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Ne znam jesu li tvoji roditelji imali u vidu odluku Hrvatskog sabora iz 1687. 

godine kad su ti birali ime no ti si u potpunosti preuzeo na sebe ulogu 

zaštitnika Hrvatske i cijeli tvoj život je posvećen toj časnoj misiji.  

Hvala ti na tom!  

Čestitam ti imendan!  

Evo još dvije čestitke:  

Poštovani i dragi Dr. Josipe,  

 

od srca Vam čestitamo Vaš imendan, uz molitvu da Vam veliki Sveti Josip 

bude moćni Zagovornik kod Gospodina, da nam i nadalje branite našu 

Domovinu (čiji je i On Zaštitnik) i da zdušno radite na obrani pravih vrednota!  

Mole za Vas i čestitaju, zahvalne Sestre Benediktinke s Raba  

 

A Marija Dubravac (Brisbane) piše:  

 

Hrvatskome akademiku g. Josipu Pečariću, današnjemu svečaru sretan 

imendan uz iskrenu želju:  

Josipe sveti, imenjaka pazi,  

Stazom hrvatstva neka hrabro gazi.  

Neka bude vodič u danima tame,  

Nek se bori protiv jugozavrzlame –  

Crvenih titića, Frljića, Pusića,  

Pupovca, Vučića i Milanovića...  

Cijeloj jugobagri neka bude kraj,  

Hrvatskom čovjeku ljepše sutra daj.  

 

Vjerujem da i vi mislite isto što Ljubić kaže – dobro je krenulo s promjenama 

na HTV-u. Je li dovoljno samo mijenjati? Itekako se treba zamisliti nad 

tekstom Marcela Holjevca (dnevno.hr, 19. 03. 2016.): Staziću, zakone nije 

kršio novi ministar branitelja – nego vlada! 

 "Stazić nije dostojan mjesta u Saboru, niti igdje drugdje. Naime to što je 

Stazić rekao nije samo bezobrazluk – nego notorna laž! Zakone, i ljudska 

prava, je u slučaju braniteljskog prosvjeda kršila samo i jedino vlada! I protiv 

Milanovića i ostalih treba, i to mislim najozbiljnije, podignuti optužnicu zbog 

protuustavne zabrane prosvjeda, a isto tako bi branitelji trebali dignuti tužbu 

protiv RH zbog grubog kršenja prava na prosvjed, kao osnovnog ljudskog 

prava."  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/stazicu-zakone-nije-krsio-novi-

ministar-branitelja-nego-vlada-905677  

Zapravo nisam promijenio mišljenje koje sam vam iznosio i tada u vrijeme 

napada na branitelje u Markovoj crkvi, kada se Vlada prema stopostotnim 

invalidima Domovinskog rata ponašala kao prema teroristima da je Milanović 

samo isprobavao reagiranja iz svijeta na državni udar o kome je razmišljao. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/stazicu-zakone-nije-krsio-novi-ministar-branitelja-nego-vlada-905677
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/stazicu-zakone-nije-krsio-novi-ministar-branitelja-nego-vlada-905677
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Istraga bi sigurno pokazala jesam li bio u pravu ili ne. Ne treba ispustiti iz vida 

činjenicu kako je 2439 policijskih šefova smijenjeno kada je Ostojić tj. 

Milanović preuzeo vlast. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/42488  

http://www.tportal.hr/vijesti/hrvatska/336427/Ostojic-ilegalno-postavio-

svoje-nacelnike.html  

Na kraju podsjetio bih na igre i pokušaje da se Predsjednici oduzme uloga 

Vrhovnog komandanta u miru.  

Očito imali su medije, policiju, ali vojsku nisu. Ostali su im samo izbori. 

Napadi zbog navodnog govora mržnje i napadi na pozdrav ZA DOM 

SPREMNI. 

Zar nisu smiješni napadi zbog govora mržnje na Antu Kovačevića zbog 

njegove simpatične pjesmice u kojoj za Vesnu Pusić kaže da je orjunašica. Pa 

zar nije ona etički osuđena za veleizdaju od Hrvatskog nacionalnog etičkog 

sudišta? Ili nije problem kada je netko veleizdajnik, ali jeste kada mu to kažeš?  

A s druge strane nama je odnos vlasti prema ZDS pokazatelj koliko se osjećaju 

nemoćni i nesigurni u svoju moć.  

Da su već sada ne bi nam se moglo dogoditi da veliki hrvatski glumac Božidar 

Alić piše ovakvo pisamce:  

BOŽIDAR ALIĆ: OTVORENO PISAMCE gdji. Milas-Klarić, Tv N1, 

DORH-u i preostalim UDBAŠIMA  

 

OTVORENO PISAMCE  

gđi. Milas-Klarić,  

TV N 1  

DORH-u  

i preostalim  

UDBAŠIMA  

 

Moja Sanda Alić i ja, pozvani smo na razgovor u “neku zabrinutu socijalnu 

službu” za NAŠEG Ratimir Maria Alic, gdje su nas upozorili da smo pozvani 

po nalogu DORH-a i da će me DORH, najvjerojatnije pozvati na 

“razgovor”…..  

 

ZA DOM SPREMNI je starinski Hrvatski pozdrav, kojim se MI HRVATI, 

pozdravljamo, kao i 1991., kada smo branili JEDINU NAM DOMAJU!  

 

…..i na mojoj je maskirnoj jakni našiven TAJ NAŠ POZDRAV,  

 

ZA DOM SPREMNI,  

koji se u raznim inačicama koristio kroz NAŠU povijest… 

 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/42488
http://www.tportal.hr/vijesti/hrvatska/336427/Ostojic-ilegalno-postavio-svoje-nacelnike.html
http://www.tportal.hr/vijesti/hrvatska/336427/Ostojic-ilegalno-postavio-svoje-nacelnike.html
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….napominjem, iako to čak i PUPOVAC I OSTALI YUGOFILI, znaju kako 

je pozdrav, koji se rabio u NDH, bio Za dom i Poglavnika, spremni …. i ta je 

verzija zabranjena…. no to se ne odnosi ZA DOM SPREMNI !  

 

MOJEG ĆEMO SINA ODGAJATI, MI, NJEGOVI RODITELJI, moja Sanda 

i ja i KATOLIČKA CRKVA u tradicionalnom, konzervativnom Hrvatskom 

duhu !  

 

UDBA i YUGOFILI,  

APAGE SATANAS  

OD NAŠEG JEDINCA !!  

 

….neka nam živi,  

JEDINA I VJEČNA  

HRVATSKA  

http://kamenjar.com/bozidar-alic-otvoreno-pisamce-gdji-milas-klaric-tv-n1-

dorh-preostalim-udbasima/  

Da se vlast osjeća jačom ne bi joj Anto Đapić morao objašnjavati kako je 

napad na pojedine postrojbe Hrvatske vojske napad na Domovinski rat:  

U svom govoru istaknuo sam te tri točke koje su „ demokratski novinari“ 

ocijenili netko kao „ govor mržnje“, a netko kao „ politiku rikverca“. Istaknuo 

sam kako je nama pravašima apsolutno nesporno da današnji naraštaj pravaša 

svoju glavnu ideološku snagu crpi iz činjenice stvaranja hrvatske države u 

Domovinskom ratu i ogromnom doprinosu pravaškog pokreta u njemu kroz 

dragovoljačke postrojbe Hrvatskih obrambenih snaga (HOS-a). Ako smo 

suglasni, a jesmo, da je Domovinski rat temelj hrvatske države, a pravaši u 

tom ratu pridonijeli ogromnim doprinosom, onda mi moramo štititi tu baštinu 

pravaškog pokreta. Ako smo suglasni da je HOS nešto najbolje što se dogodilo 

u povijesti pravaškog pokreta staroj 155 godina, onda je naša obveza čvrsto 

štititi dignitet i dostojanstvo te grane pravaštva. Naravno, iz toga proizlazi i 

obveza obrane svega onoga što je HOS činio i radio tijekom Domovinskog 

rata. A to znači i hosovski ratni pozdrav „ Za Dom spremni!“. Kada pravaši 

hosovci cijene taj pozdrav, onda oni ništa ne pokušavaju niti braniti, niti 

relativizirati kako nam podmeću tzv. antifašisti u Hrvatskoj. Pravaši poštivaju 

i njeguju tradiciju dragovoljaca HOS-a, a ne ustaškog pokreta. Bilo kakve 

negativne konotacije koje netko pokušava implicirati baštini HOS-a, bilo da 

se radi o ratnim pozdravima ili nazivima postrojbi HOS-a, neprijatelj je 

hrvatske države i Domovinskog rata. Ako su imali svoje primjedbe koje danas 

iznose vrijeđajući i pljujući po jednoj od najčasnijih i najhrabrijih postrojbi 

Domovinskog rata, trebali su imati hrabrosti to činiti 1991. godine kada je 

HOS pozdravom „ Za dom spremni!“ od Dubrovnika do Sajmišta svojom 

krvlju stvarao hrvatsku državu. Tada su bili zavučeni, bilo u mišje rupe, bilo 

kao zmije otrovnice. Očito misle kako je dvadesetak godina nakon 

http://kamenjar.com/bozidar-alic-otvoreno-pisamce-gdji-milas-klaric-tv-n1-dorh-preostalim-udbasima/
http://kamenjar.com/bozidar-alic-otvoreno-pisamce-gdji-milas-klaric-tv-n1-dorh-preostalim-udbasima/
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oslobođenja Hrvatske i njenog mentalnog prekrajanja, došlo vrijeme izgmizati 

ispod kamenja i napasti nas. Postižu upravo obrnuti cilj! Ta njihova politika i 

juriš na nas samo će nas ponovo okupiti i osnažiti kako bismo ih ponovo vratili 

u rupe iz koji su izgmizali nakon 20 godina kukavičke šutnje (...) Najbrutalniji 

napadi onih što su izgmizali odnosili su se upravo na najavu lustracije( nadam 

se da najjača hrvatska stranka neće od toga odustati, ali ćemo uskoro vidjeti), 

zatim napad na HOS i pozdrav „ Za dom spremni!“ i napad na ministra 

Hasanbegovića zbog izjave o antifašizmu kao floskuli. Isticanjem te tri 

okosnice pravaške politike koje su se potvrdile kao glavni temelj pravaštva i 

kamen zaglavni za budućnost ovog pokreta bili su moj „ govor mržnje“ na 

Saboru HSP AS. Znao sam prije 20ak godina u svom političkom djelovanju 

bez imalo ustezanja kazati : Ako ustaša znači voljeti svoju domovinu, braniti 

je i dati sve za nju, onda pristajem biti ustaša! „ Isto tako danas mogu tu izjavu 

parafrazirati, pa kazati: „Ako je govor mržnje stati u obranu ratnog pozdrava 

dragovoljaca HOS-a „Za dom spremni“, snažno zagovarati lustraciju u 

hrvatskom društvu i raskrinkavati lažni antifašizam, onda prihvaćam da sam 

održao govor mržnje na 4. Općem saboru HSP AS.  

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/anto-dapic-ako-ustasa-znaci-voljeti-

svoju-domovinu-braniti-je-dati-sve-za-nju-onda-pristajem-biti-ustasa-

905404  

Doista, da se vlast osjeća jačom nitko joj ne bi mogao na laži o ustaškoj kapi 

mjesecima napadati ministra Hasanbegovića, bez obzira što je srpskim 

slugama u RH sveto načelo: LAŽ NAJVIŠE POMOGLA SRBIMA U 

NJIHOVOJ POVIJESTI!  

Ne bi bilo moguće od nikoga od vladajući pa ni od Karamarka čuti ovakve 

izjave:  

“Neke nisam ni čuo, ali to osuđujem. Miro Kovač mi je rekao da je kao 

izaslanik HDZ-a na tom skupu s gađenjem slušao neke govore. Zajedno smo 

se složili kako neke tamo izrečene riječi vrlo podsjećaju na stil otišlog 

premijera,” rekao je Karamarko podsjetivši na svoje ranije osude baš svakog 

totalitarizma, i fašizma i komunizma.  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/karamarko-izaslanik-hdz-a-miro-

kovac-s-gadenjem-je-slusao-neke-govore-na-skupu-hsp-as-a-905524  

A kada vlast završi s promjenama koje je započela bit će svima jasno da je 

nonsens da je ZDS najveći problem Srbima i srpskim slugama u RH, bez 

obzira što su njima branitelji u Domovinskom ratu bili Ustaše i tada i danas. 

A to će biti jasno kada se hrvatski političari usude reći istinu o Domovinskom 

ratu, barem onako kako je međunarodni sud u Haagu presudio u sporu o 

genocidu: Srbija je izvršila agresiju na Hrvatsku u cilju stvaranje homogene 

Velike Srbije i pri tome izvršila niz genocidnih radnji. 

 

Akademik Josip Pečarić 

20. 03. 2016.   

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/anto-dapic-ako-ustasa-znaci-voljeti-svoju-domovinu-braniti-je-dati-sve-za-nju-onda-pristajem-biti-ustasa-905404
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/anto-dapic-ako-ustasa-znaci-voljeti-svoju-domovinu-braniti-je-dati-sve-za-nju-onda-pristajem-biti-ustasa-905404
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/anto-dapic-ako-ustasa-znaci-voljeti-svoju-domovinu-braniti-je-dati-sve-za-nju-onda-pristajem-biti-ustasa-905404
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/karamarko-izaslanik-hdz-a-miro-kovac-s-gadenjem-je-slusao-neke-govore-na-skupu-hsp-as-a-905524
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/karamarko-izaslanik-hdz-a-miro-kovac-s-gadenjem-je-slusao-neke-govore-na-skupu-hsp-as-a-905524
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GENOCID? IPAK JE ZDS NAJVEĆI ZLOČIN, ZAR NE? 

Jučer je bilo puno vijesti. Nekako mi se sve vrti na strašnu istinu kako je 

pozdrav ZA DOM SPREMNI najveći mogući zločin.  

Počelo je sa ZDS: 

 

Naslov:  Osijek nikad nece biti Ocek!!! 

Datum:  Wed, 23 Mar 2016 22:19:27 +0000 

Šalje:  Stjepandic, Josip  

http://www.vecernji.hr/nogomet/jedina-mrlja-u-osijeku-bilo-je-skandiranje-

za-dom-spremni-1070804 

Tko o čemu, neokomunisti o ZDS. 

Pogledam i vidim; 

"Jedina mrlja na utakmici je što su navijači u dva navrata skandirali “Za dom 

spremni”." 

Strašno je vidjeti koliko je mnogo Hrvata spremno umrijeti za domovinu, zar 

ne? Moj imenjak ne razumije kako je to bio pozdrav HOS-ovaca u 

domovinskom ratu. A ti su bili strašni. Još dok je Hrvatska bila bez oružja 

utjeravali su strah u kosti srpskim hrabrim ratnicima. Pa s tim pozdravom 

započinjao je Thompson svoju pjesmu "Bojna Čavoglave". S onom strašnom 

porukom: Stići će vas naša ruka i u Srbiji. Thompson je očito već tada znao 

da će sve završiti velikim bijegom zečeva, pardon hrabrih srpskih ratnika u 

"Oluji".  

U Domovinskom ratu Srbima su svi branitelji bili ustaše. Valjda je to bila 

posljedica tog silnog straha koje su izazivali HOS-ovci i Thompson. Danas su 

i oni i njihove sluge u RH shvatili da to nisu bili svi već se radilo samo o HOS-

ovcima i Thompsonu. To je vidljivo i iz najnovijeg Biltena SNS-a tj. Milorada 

Pupovca. Najveći dio je i posvećen pozdravu ZDS, tj. HOSovcima i 

Thompsonu. 

Na žalost, za razliku od Pupovčevih Srba, mnogi Hrvati misle kako je HOS 

bio u Domovinskom ratu dio regularne Hrvatske vojske, pa je napad na ZDS 

napad na Domovinski rat. Tako je i moguće da Ivan Ljubić čak napiše i članak 

s naslovom: Zašto vičemo – "Za dom spremni": 

http://kamenjar.com/zasto-vicemo-za-dom-spremni/ 

Ne vodeći računa o ulozi ZDS u pravljenju zečeva od hrabrih srpskih ratnika 

u "Oluji", Ljubić piše: 

Upravo je „Za dom spremni“, iako će se svima učiniti kao trivijalno pitanje, 

pitanje na kojem testiramo koliko vrijedimo kao narod. „Za dom spremni“ je 

granica hrvatske suverenosti, bio tijekom 90ih kada su hrvatske granice bile 

tamo gdje su stajale trupe HOS-a, a bio je i tijekom Drugoga svjetskoga rata, 

bez obzira na sve zločine. Ne znam za Nikolu Šubića Zrinskoga, ali kao da je 

bitno? Zločini jesu počinjeni i oni su, riječima Hasanbegovića doista najveće 

moralno posrnuće našega naroda, ali oni ne mogu osporiti, koliko god teški 

http://www.vecernji.hr/nogomet/jedina-mrlja-u-osijeku-bilo-je-skandiranje-za-dom-spremni-1070804
http://www.vecernji.hr/nogomet/jedina-mrlja-u-osijeku-bilo-je-skandiranje-za-dom-spremni-1070804
http://kamenjar.com/zasto-vicemo-za-dom-spremni/
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bili, snažnu težnju hrvatskoga naroda da se bori za svoju slobodu. To je 

univerzalno pravo. I to je, rekao bih, ključan problem. Zašto bi Hrvati bili 

žilava i zajebana nacija, ako mogu biti nesigurni poltroni koji se mjesecima 

dvoje poslati vojsku u nadzor vlastitih, tzv. zelenih granica. Jer naravno, 

hrvatski vojnik će odmah otvoriti vatru na svakog nesretnika kojega vidi. 

Nema šanse da odradi važan posao logističke ispomoći. Umjesto da Vlada RH 

poltronski osuđuje poklič „Za dom spremni“, bilo bi mnogo pametnije da 

upregne sva sredstva koja ima da se u međunarodnom kontekstu taj poklič 

dekriminalizira i rastumači iz naše perspektive, a ne one Željka Jovanovića ili 

Zorana Stevanovića. Zanimljivo je također primijetiti da se vikalo ZDS bez 

ikakvih problema na svakoj utakmici reprezentacije dobrih 15ak godina, sve 

do trenutka kada je preko noći to postao jasan znak da si fašist te da smatraš 

rasne zakone pozitivnima. Svojedobno je prvi slavuj među komentatorima 

Drago Ćosić digao glas i protiv pokliča „U boj u boj za narod svoj“. Zemljo 

otvori se. Da se nastavilo tim tempom od hrvatskih navijača bi se uskoro 

očekivalo da navijaju za suparničku momčad.  

A Zrinski je itekako važan. Kada su usporedili Đokovićev pozdrav s tri prsta 

nastao u Miloševićevo vrijeme s Šimunićevim, srpski povjesničari su objasnili 

da je prirodno da se neki nacionalni simbol mijenja i svi su bili sretni i 

zadovoljni. 

Glupo je bilo uspoređivati to s Šimunićevim pozdravom jer ZA DOM postoji 

i kod Zrinskog. Ipak je ZDS u Domovinskom ratu imao za posljedicu 

pravljenje zečeva od Srba, zar ne? Ali tu vezu koja nije bila jasna kod Ćosića 

postala je jasna iz slijedećeg reagiranja: 

 

HRVATSKA VITEŠKA BRATOVŠTINA 

P E T R A  Z R I N S K O G 

Časni stol Čakovec 

  

«Dunja Vejzović jedna je od najvećih opernih umjetnica koje je Hrvatska dala 

svijetu». Tako počinje intervju novinara Branimira Pofuka s potpisnicom 

apela Kulturnjaci 2016., objavljenom u subotnjem broju Večernjeg lista. Na 

pitanje novinara zašto je digla svoj glas zahtijevajući ostavku ministra 

Hasanbegovića, Dunja Vejzović odgovara da se s novim ministrom u 

Hrvatsku ušuljala netolerancija, radikalizam i nacionalizam te nastavlja: Baš 

kao i mnogi Nijemci, tako i ja začepim uši kad u operi Majstori pjevači dođe 

ono mjesto Das deutsche Volk, das deutsche Reich, iako jako volim Wagnera. 

Za mene nema razlike kad slično mjesto dođe i u Zrinjskom…..Svaka država 

ima svoje nacionalno djelo s takvim mjestima koja izazivaju nelagodu, koja 

spadaju u prošlost….». 

Gospođa Vejzović misli, dakako, na operu Ivana pl. Zajca, Nikola Šubić 

Zrinski, koja opisuje tursku opsadu Sigeta 1566. godine. Točnije, misli na 

završnu ariju: U boj, u boj. Dakle, početkom rujna ove godine obilježavamo 
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450. obljetnicu slavne Sigetske bitke. Ako je veliki francuski državnik, kardinal 

Richelieu, zapisao da je spomenute godine samo čudo moglo spasiti Europu, 

a da se to čudo dogodilo u Sigetu, onda je naša časna zadaća da u prigodi 

obljetnice te bitke Europu podsjetimo da je to čudo bilo djelo Hrvata. Arija će 

se izvesti u Sigetvaru, na autentičnom mjestu na kojem se dogodio pokušaj 

proboja preostalih branitelja iz plamtećeg grada, a koji opisuje arija U boj, u 

boj. Događaju će nazočiti predsjednici Hrvatske, Mađarske i Turske.  

Ideja o postavljanju opere Nikola Šubić Zrinski u Sigetvaru izvorna je ideja 

Bratovštine Petra Zrinskog – Časni stol Čakovec, pa stoga ljubazno molimo 

«jednu od najvećih opernih umjetnica koje je Hrvatska dala svijetu» da nam 

pobliže objasni na koji dio arije bismo trebali začepiti uši.  

I zašto. Pogledajmo, dakle, tekst: 

  

U boj, u boj! 

Mač iz toka, braćo, 

nek dušman zna kako mremo mi! 

Grad naš već gori, 

stiže do nas već žar: 

rik njihov ori, 

bijesan je njihov jar! 

K'o požar taj grudi naše plamte, 

utiša rik mača naših zvek! K'o bratac brata 

Zrinskog poljub'te svi! 

Za njim na vrata, 

vjerni junaci vi! 

Sad, braćo! 

Pun'mo puške, samokrese, 

naše grome, naše trijese, 

neka ore, ruše, more! 

Brus'mo ljute naše mače, 

neka sijeku jače, jače! 

Pun'mo puške, samokrese, 

naše grome, naše trijese, 

neka ore, ruše, more! 

  

Sad zbogom bud', 

dome naš zauvijek, 

oj, zbogom, 

od svud i svud 

na te dušman ide prijek. 

I već u grob 

sveti trup sklada tvoj, 

al' neće! 
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Za te sin svak u boj se kreće! 

Dome naš, ti vijekom stoj! 

Hajd' u boj, u boj! 

Za dom, za dom sad u boj! 

Ma paklena mnoš 

na nj diže svoj nož; 

Hajd' u boj! 

Nas mal, al' hrabar je broj! 

Tko, tko će ga strt'? 

Smrt vragu, smrt! 

Za dom, u boj, za dom u boj!  

Za domovinu mrijeti kolika slast!  

Prot dušmaninu!  

Mora on, mora past'! 

 

Čakovec, 22. ožujka 2016. 

mr. sc. Zlatko Bacinger, bacinger@net.hr;  

predsjednik Bratovštine Petra Zrinskog – Časni stol Čakovec  

http://narod.hr/kultura/bratovstina-petra-zrinskog-dunji-vejzovic-na-koji-

dio-arije-bismo-trebali-zacepiti-usi  

Pa zar nije sve jasno. Pa koliko li se puta tu ponavlja ZA DOM. Kako je tek 

gđi Dunji Vejzović poslije učinka pravljenja zečeva u "Oluji" znati da je sve 

sadržano u: 

Za dom, u boj, za dom u boj!  

Za domovinu mrijeti kolika slast!  

Prot dušmaninu!  

Mora on, mora past'! 

A Hasanbegović je nosio kapu HOPS-ovaca. A on kao povjesničar itekako 

zna za strah koji su oni izazivali kod hrabrih srpskih vojnika još dok su Hrvati 

bili razoružani. Kakav je to tek užasan strah bio kada su se Hrvati naoružali. 

A on se tamo slika s HOS-ovskom kapom. Strašno, zar ne? 

Razumijem i 100% hrvatskog ratnog invalida Maria Filipia kada kaže za 

Dunju Vejzović:  

“Jedna od najvećih opernih umjetnica” je ujedno jedno od moralno 

najbijednijih ljudskih bića u državi 

Ali moramo uvažiti koliko je strašan hrvatski genocid pravljenja zečeva od 

Srba, zar ne. Osim toga gđa Vejzović nam zapravo kaže da nije problem zbog 

toga što se ZDS koristio i u NDH. Problem je u genocidnosti hrvatskog naroda 

koji takav narod opjeva i u svojoj najpoznatijoj operi. Srpske sluge u 

Hrvatskoj, za razliku od gđe Vejzović, u svom strahu to ne smiju otvoreno reći 

pa upozoravaju samo na NDH. Moramo razumjeti i njih. Od srpskih slugu 

postati sluge zečevima mora biti strašno. 

To ipak počinju razumijevati i kod nas. Jučer sam dobio i ovu vijest: 

mailto:bacinger@net.hr
http://narod.hr/kultura/bratovstina-petra-zrinskog-dunji-vejzovic-na-koji-dio-arije-bismo-trebali-zacepiti-usi
http://narod.hr/kultura/bratovstina-petra-zrinskog-dunji-vejzovic-na-koji-dio-arije-bismo-trebali-zacepiti-usi
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Naslov:  Pravda i pravo 

Datum:  Thu, 24 Mar 2016 08:03:15 +0100 

Šalje:  Zenga Croatian  

bez lustracije je i ovo moguće 

http://www.vecernji.hr/crna-kronika/alavanja-osloboden-optuzbi-za-

zvjerstva-u-borovu-selu-sudac-sve-sto-se-zbivalo-u-skoli-posljedica-je-

smisljene-akcije-jna-teritorijalci-nisu-sami-odlucivali-1070689 

Očito i Zenga kao branitelj ne razumije koliko je strašan genocid pravljenja 

zečeva. Ali to razumiju u Haagu. Zato je prirodno da se danas, kada je to 

postalo jasno, smanjuje osuda za uobičajeno masovno ubijanje ljudi. Mora se 

napraviti razlika između klasičnog genocida i strašnog pravljenja zečeva: 

Haaški sud presudom Karadžića pretvorio u srpskog sveca! 

...Presuda je bila odavno zacrtana jer čak niti ovakav privremeni Tribunal 

nije imao izbora, osobito nakon procesa pred stalnim međunarodnim sudom 

u Haagu. Naime, taj sud je u presudi u procesu Bosna i Hercegovina protiv 

Srbije za genocid, presudio genocid u Srebrenici, ali nije teretio Srbiju. Srbija 

je ostala netaknuta. Srbija je i danas u obrazloženju presude ostala netaknuta 

i to je po mom mišljenju najvažniji element ove presude. 

Sve ostalo je posve očekivano... 

Ništa se neće dogoditi, prije svega zbog toga što Srbija i danas uz pomoć 

odavno zasijanih satelita u Hrvatskoj i Bosni i Hercegovini, koji danas 

ostvaruju upravo zakapanje zločina i afirmaciju zločinaca, radi održavanje i 

uspostavljanja prilagođene velikosrpske paradigme, vješto kontrolira i 

posljedice ovakve presude. 

U Hrvatskoj to radi pola hrvatske politike, sve nevladine udruge „antifa“ 

profila, zatim prije svih bivši rukovodioci, političari i vojnici Republike Srpske 

Krajine, koji su nakon poraza legalizirani pod pritiscima svijeta u hrvatski 

politički i državni poredak... 

Iako je ministar vanjskih poslova Miro Kovač bolje od svih ostalih naglasio 

nužni pravac korištenja ove presude izjavom: „Radovanu Karadžiću jest 

presuđeno. Ali još uvijek nije pobijeđen njegov duh, kao ni naslijeđe njegove 

zločinačke i genocidne politike. Tek kada se to postigne, moći će doći do 

pomirenja među ljudima u Bosni i Hercegovini i šire“, veliko je pitanje koliko 

državne i političke moći ima ovakva Hrvatska postarati se da se trajno 

politički osudi Karadžićev duh, koji i danas sasvim legalno djeluje u 

Hrvatskom saboru. Zove se Milorad Pupovac...  

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/haaski-sud-presudom-

karadzica-pretvorio-u-srpskog-sveca-907481 

Pogledajte npr.: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/posljednji-karadzicev-zlocin-masakr-na-

sarajevskoj-trznici-video-907353  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/43073/Presuda-je-skandalozna;-tko-sve-

sudi-u-Haagu-dobro-da-nije-i-oslobo%C4%91en.htm  

http://www.vecernji.hr/crna-kronika/alavanja-osloboden-optuzbi-za-zvjerstva-u-borovu-selu-sudac-sve-sto-se-zbivalo-u-skoli-posljedica-je-smisljene-akcije-jna-teritorijalci-nisu-sami-odlucivali-1070689
http://www.vecernji.hr/crna-kronika/alavanja-osloboden-optuzbi-za-zvjerstva-u-borovu-selu-sudac-sve-sto-se-zbivalo-u-skoli-posljedica-je-smisljene-akcije-jna-teritorijalci-nisu-sami-odlucivali-1070689
http://www.vecernji.hr/crna-kronika/alavanja-osloboden-optuzbi-za-zvjerstva-u-borovu-selu-sudac-sve-sto-se-zbivalo-u-skoli-posljedica-je-smisljene-akcije-jna-teritorijalci-nisu-sami-odlucivali-1070689
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/haaski-sud-presudom-karadzica-pretvorio-u-srpskog-sveca-907481
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/haaski-sud-presudom-karadzica-pretvorio-u-srpskog-sveca-907481
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/posljednji-karadzicev-zlocin-masakr-na-sarajevskoj-trznici-video-907353
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/posljednji-karadzicev-zlocin-masakr-na-sarajevskoj-trznici-video-907353
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43073/Presuda-je-skandalozna;-tko-sve-sudi-u-Haagu-dobro-da-nije-i-oslobo%C4%91en.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43073/Presuda-je-skandalozna;-tko-sve-sudi-u-Haagu-dobro-da-nije-i-oslobo%C4%91en.htm
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http://direktno.hr/en/2014/direkt/43086/Karad%C5%BEi%C4%87eva-

presuda-je-politi%C4%8Dki-diktat-po-kojem-ina%C4%8De-

Ha%C5%A1ki-sud-postupa.htm  

http://narod.hr/hrvatska/nazor-kod-presude-karadzicu-problematicno-je-sto-

se-sudilo-covjeku-a-ne-i-njegovu-djelu  

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-sramota-karadzicu-ista-kazna-kao-

paravinji/  

 

Josip Pečarić 

 

25. 03. 2016. 

  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/43086/Karad%C5%BEi%C4%87eva-presuda-je-politi%C4%8Dki-diktat-po-kojem-ina%C4%8De-Ha%C5%A1ki-sud-postupa.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43086/Karad%C5%BEi%C4%87eva-presuda-je-politi%C4%8Dki-diktat-po-kojem-ina%C4%8De-Ha%C5%A1ki-sud-postupa.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43086/Karad%C5%BEi%C4%87eva-presuda-je-politi%C4%8Dki-diktat-po-kojem-ina%C4%8De-Ha%C5%A1ki-sud-postupa.htm
http://narod.hr/hrvatska/nazor-kod-presude-karadzicu-problematicno-je-sto-se-sudilo-covjeku-a-ne-i-njegovu-djelu
http://narod.hr/hrvatska/nazor-kod-presude-karadzicu-problematicno-je-sto-se-sudilo-covjeku-a-ne-i-njegovu-djelu
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-sramota-karadzicu-ista-kazna-kao-paravinji/
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-sramota-karadzicu-ista-kazna-kao-paravinji/
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ODGOVOR MARIU FILIPIU 

Dragi Mario, 

Doista me je obradovao Tvoj e-mail, tj. Tvoje reagiranje na moj tekst (koji je 

objavljen na portalu Glas Brotnja 

http://glasbrotnja.net/kolumne-akademik-josip-pecaric/79239 ): 

 

Naslov: RE: GENOCID? IPAK JE ZDS NAJVEĆI ZLOČIN, ZAR NE? 

Datum: Fri, 25 Mar 2016 10:30:30 +0100 

Šalje: Mario Filipi  

Prima: 'Josip Pecaric' <pecaric@element.hr> 

 

Dragi Josipe 

Za dom spremni je bio pozdrav kojim se je pozdravljalo ne samo u HOS-

u, nego i u drugim postrojbama, barem u Slavoniji što osobno svjedočim, a 

vjerujem i u drugim regijama gdje je bio rat. I danas sam ponosan na taj 

izvorno hrvatski pozdrav. Da su barem ovi koji vrište na taj pozdrav bili tada 

s nama pa da su čuli stravičan muk u eteru, jer kad su četnici čuli taj pozdrav, 

„us**li su se toliko da nisu mogli ništa reći na „motorolu“. Sramota je da 

naši političari, prije svega povjesničari nisu za 25 godina zaslužili svoju plaću 

da objasne svijetu ne samo pozdrav Za dom spremni, nego i stvarnu 

znanstvenu povijesnu istinu o Nezavisnoj državi Hrvatskoj, Anti Paveliću, 

ustašama, Jasenovcu, Šaranovoj jami i svemu drugom. Ovako nam bilo kakvo 

bezvrijedno smeće soli pamet o tome gdje je “mrlja”. A takve spodobe same 

nisu više nego upravo to – mrlje. 

Srdačan pozdrav Mario Filipi 

 

Naravno da znam da se ZDS nije samo pozdravljalo u HOS-u veći u drugim 

postrojbama. HOS mi je posebno bitan jer su regularni dio HV-a u 

Domovinskom ratu i napadom na njih prokazuju se svi koji su protiv hrvatske 

države. Dr. Stjepandić me upozorio i kako je to izgledalo u Jutarnjem listu: 

 

Naslov:  

AW: AW: GENOCID? IPAK JE ZDS NAJVEĆI ZLOČIN, ZAR NE? 

Datum: Fri, 25 Mar 2016 09:17:58 +0000 

Šalje: Stjepandic, Josip  

Prima: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Yutarnji je posve prolupao. 

Mislim da im se pričinio Ante P. 

http://www.jutarnji.hr/zidovska-opcina--trebalo-je-odmah-prekinuti-

utakmicu/1548482/ 

Doista treba dobro pogledati kome ste vi hrvatski branitelji zapravo Ustaše: 

http://glasbrotnja.net/kolumne-akademik-josip-pecaric/79239
mailto:pecaric@element.hr
mailto:pecaric@element.hr
http://www.jutarnji.hr/zidovska-opcina--trebalo-je-odmah-prekinuti-utakmicu/1548482/
http://www.jutarnji.hr/zidovska-opcina--trebalo-je-odmah-prekinuti-utakmicu/1548482/
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USTAŠKO SKANDIRANJE U OSIJEKU Na HRT-u tvrde da komentator 

ništa nije čuo zbog uputa iz režije, Židovska općina bijesna: 'Zašto niste 

prekinuli utakmicu!?' 

Ustaški poklič “Za dom spremni”, koji se za vrijeme prijateljske utakmice 

između Hrvatske i Izraela mogao čuti u srijedu na stadionu Gradski vrt u 

Osijeku, osudili su jučer priopćenjem Vlada Tihomira Oreškovića, Hrvatski 

helsinški odbor te židovska zajednica u Hrvatskoj. 

Premijer je bio na utakmici u svečanoj loži s predsjednikom HNS-a Davorom 

Šukerom, u društvu ministra znanosti Predraga Šustara, a u publici su još bili 

i ministar poduzetništva i obrta Darko Horvat, vukovarski župan Božo Galić 

te osječki župan Vladimir Šišljagić. S premijerom je u svečanoj loži bila i 

izraelska veleposlanica u Hrvatskoj Zine Kalay Kleitman. 

Izvješće HHO-a 

U izvješću s utakmice HHO piše: “Već na samom početku utakmice, u 2. 

minuti cijelim stadionom se zaorilo skandiranje ‘Za dom spremni’ (ustaški 

pozdrav iz vremena NDH), a u 14. minuti skandira se s tribina stadiona: 

‘Ajmo, ajmo ustaše’. Od 50. do 52. minute slijedi skandiranje ‘Mi, Hrvati! 

Ustaše, ustaše! Vukovar, Vukovar’. ‘Za dom spremni’ uzvikuje se opetovano 

(53. minuta), a u 65. pali se jedna dimna naprava te potom baklja koja je 

ubačena na tartan stazu”. 

Vlada je jučer osudila govor mržnje i isticanje simbola i slogana 

totalitarističkih režima na sportskim borilištima. “U suvremenom svijetu kada 

pojedinci koriste različitosti za novu platformu razdora koja svoj vrhunac 

doseže u posljednjim tragičnim događajima u Bruxellesu, tolerancija i 

zajedništvo snažnije nego ikad dobivaju svoj puni smisao. U tom kontekstu 

osuđujemo svaki pokušaj degradacije dosegnutih demokratskih vrijednosti, 

govor mržnje i vrijeđanje. Vlada Republike Hrvatske osuđuje isticanje 

simbola i slogana kao neprihvatljivu i nepoželjnu pojavu”, ističu u Vladi. 

Zbog incidenta skupine navijača na stadionu jučer je reagirao i predsjednik 

Židovske općine Zagreb Ognjen Kraus koji je izjavio da su se opet čuli isti 

povici i da je zakon jasan: “Trebalo je odmah prekinuti utakmicu!” .HHO pak 

kaže da na verbalne eskalacije fašizma i seksističkog rasizma nitko nije 

reagirao. Službeni spiker, koji je redovito izvještavao o događanjima na 

stadionu, na hrvatskom i engleskom jeziku, nije smatrao potrebnim ni na 

početku utakmice, niti nakon spomenutih skandiranja, upozoriti gledatelje da 

je takvo ponašanje suprotno civiliziranim standardima, pravilima UEFA-e, i, 

u konačnici, kao oblik mržnje, suprotno zakonima RH. 

Poruka predsjednice 

“Jedini ‘disonantni ton’ upućen prije utakmice navijačima i hrvatskoj javnosti, 

bila je poruka predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović na njezinu Facebook 

profilu: ‘Dostojanstveno, s ponosom, bodrimo naše vatrene! Pokažimo da smo 

navijači koji vole svoje i poštuju druge. Recimo NE rasizmu!” napisala je uoči 

utakmice predsjednica. S HRT-a smo pak dobili sljedeći odgovor: - U 
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konkretnome smo slučaju provjerom utvrdili kako je naš sportski komentator 

pratio početak utakmice i u trenutku u kojemu se događalo sporno skandiranje 

slušao upute iz režije te nije jasno čuo povike s tribina. Želimo podsjetiti da je 

HRT u sličnim slučajevima dosad reagirala i ogradila se od svakog sličnog 

neprimjerenog ponašanja i neprimjerenih poruka, a tako ćemo postupati i 

ubuduće. 

Osječko-baranjska policija, kako smo doznali, zasad neće podnositi nikakvu 

prijavu zbog skandiranja “Za dom spremni”. 

“Policija tijekom javnog okupljanja, kao što je navedeno, obavlja snimanje i 

ako se utvrdi da je netko počinio kazneno djelo ili prekršaj, poduzimaju se 

zakonom propisane radnje. Tako će biti i u ovom slučaju, no zasad u tom 

smislu nemamo ništa konkretno”, poručili su. 

Već sam pisao o tome koliko je ova Vlada još uvijek slaba i kako se povinuje 

ovakvim izjednačavanjem vas branitelja i ustaša. Daleko su od dana kada ćeš 

i Ti i bilo koji drugi hrvatski branitelj biti važniji od svih ovih koji ovako 

reagiraju.  

U Jutarnjem listu im se i rugaju jer uz tekst stavljaju: 

VEZANE VIJESTI 

Vijesti 

KOMENTAR Zašto je Joe ‘Za Dom Spreman’ Šimunić izabran za pomoćnika 

A Joevov slučaj je doista nešto sramotno. Možda ponajbolje opisuje svu 

ogavnost ljudi (po Sun Tzu-u) koji su sudjelovali u tom. 

Sjetimo se. Bila je utakmica u Beogradu. Palila se hrvatska zastava i bila je 

velika srpska zastava s ćiriličnim napisom Vukovar. To nije zasmetalo ni 

delegatu na utakmici ni hrvatskom ministru! Potom je došla utakmica u 

Zagrebu. Delegat je tražio da se ukloni velika hrvatska zastava s natpisom 

VUKOVAR. U glavnom gradu hrvatske države smeta mu zastava te države s 

natpisom hrvatskog grada! 

Umjesto da mu pokažu put prema granici RH oni narede da se ukloni zastava! 

Na kraju utakmice Šimunić pokaže kako ima ponosnih ljudi u hrvatskoj 

državi. Ostalo znate. Svi ovi koji napadaju ZDS nisu ni riječ rekli u obranu 

hrvatskog dostojanstva u slučaju Šimunić. Da Thompsona i ne spominjem. 

O tome piše možete vidjeti i tekst Ivana Blažićka: 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/43124/Neuspjeh-bomba%C5%A1a-

kako-je-premijer-ponosno-sjeo-uz-%C5%A0ukera-iz-

%27mo%C4%8Dvare%27.htm  

Vidjeti i: 

http://www.dnevno.hr/sport/nogomet/vlada-o-navijackim-skandiranjima-u-

osijeku-osudujemo-govor-mrznje-i-vrijedanje-907555  

Oni koji napadaju ZDS i HOS zapravo pljuju i po Vukovaru i njegovoj žrtvi. 

Kako doznajemo iz najnovijeg "7Dnevno" grad Vukovar će medaljom 

odlikovati vukovarsku postrojbu HOS-a. Od 58 HOS-ovaca koji su branili 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/43124/Neuspjeh-bomba%C5%A1a-kako-je-premijer-ponosno-sjeo-uz-%C5%A0ukera-iz-%27mo%C4%8Dvare%27.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/43124/Neuspjeh-bomba%C5%A1a-kako-je-premijer-ponosno-sjeo-uz-%C5%A0ukera-iz-%27mo%C4%8Dvare%27.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/43124/Neuspjeh-bomba%C5%A1a-kako-je-premijer-ponosno-sjeo-uz-%C5%A0ukera-iz-%27mo%C4%8Dvare%27.htm
http://www.dnevno.hr/sport/nogomet/vlada-o-navijackim-skandiranjima-u-osijeku-osudujemo-govor-mrznje-i-vrijedanje-907555
http://www.dnevno.hr/sport/nogomet/vlada-o-navijackim-skandiranjima-u-osijeku-osudujemo-govor-mrznje-i-vrijedanje-907555
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Vukovar poginulo ih je 25, a samo dvojica nijednom nisu ranjeni. Kada je 

pukla crta koju je držao HOS, pao je i Vukovar.  

I TO SU DOČEKALI  

VUKOVAR HOS-U SKINUO KAPU: Stiže medalja za junaštvo u ratu! 

Autor: Snježana Vučković / 7Dnevno / 24. ožujka 2016.  

 

Medaljom kojom će Grad Vukovar odlikovati vukovarsku postrojbu HOS-a s 

te će se časne postrojbe skinuti i zadnji obris stigme "ustaške paravojske", 

jedne od rijetkih koja se ne tereti za ratni zločin. 

http://www.dnevno.hr/domovina/vukovar-hos-u-skinuo-kapu-stize-medalja-

za-junastvo-u-ratu-907550  

Razlog više da se ZDS napada i danas. Pa u Pupovčevom Biltenu dana je i 

slika HOS-ove zastave s pozdravom ZA DOM SPREMNI. Jasan znak za sve 

srpske sluge u RH, zar ne? 

Pri tome ne mislim omalovažiti sve druge koje su u Domovinskom ratu 

pozdravljali sa ZDS, dragi Mario. Dapače, u knjizi DVA PISMA KOJA SU 

SKINULA MASKE / Na hrvatsku šutnju nismo spremni! dao sam i Vaš tekst 

LJULJAJU SE STUPOVI LAŽI za koji mislim da je nešto ponajbolje 

napisano na ovu temu. U Prilogu dajem dio Tvog teksta koji se odnosi na ZDS. 

Zapravo hrvatska vlast će doista biti hrvatska kada bude dijelila Vaše stavove, 

a ne stavove onih o kojima govorimo u ovom tekstu. Stavove onih koji nikada 

nisu podržavali hrvatsku državu. 

Ali treba znati iščitati i znakove pozitivnih promjena u novim hrvatskim 

vlastima. Već sam puno puta pisao o tome kako se hrvatski političari boje čak 

i navesti što piše u presudi Stalnog međunarodnog suda u Haagu u slučaju 

tužbi za genocid. A govore o agresiju Srbije u cilju stvaranja etnički 

homogene Velike Srbije, kao i to da su pri tome vršili i genocidne radnje. Jeste 

li primijetili kako je Predsjednica u svom priopćenju oko presude Karadžiću 

koristila riječi "najteži zločini s ciljem stvaranja homogenog srpskog 

prostora". Za očekivati je da će ona uskoro govoriti što doista piše u toj 

presudi. Svidjelo se to Britancima, ili ne! 

http://kamenjar.com/109222-2/ 

 

Josip Pečarić 

 

PRILOG: 

Mario Filipi, 

LJULJAJU SE STUPOVI LAŽI  

Prošlost i to ona iz Drugog svjetskog rata posljednjih mjeseci dominira u 

medijima, pa i među ljudima općenito. Na prvi pogled izgleda čudno. Narod 

koji ima „pun kufer“ problema u sadašnjosti brine o nečemu što je odavno 

završeno. Ipak, nije tu ništa čudno.  

http://www.dnevno.hr/domovina/vukovar-hos-u-skinuo-kapu-stize-medalja-za-junastvo-u-ratu-907550
http://www.dnevno.hr/domovina/vukovar-hos-u-skinuo-kapu-stize-medalja-za-junastvo-u-ratu-907550
http://kamenjar.com/109222-2/
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Hrvati su među vrlo rijetkim narodima koji su gotovo 100 godina živjeli u 

zarobljeništvu laži o samima sebi. 

Zarobljeništvo laži bilo je popraćeno tako surovim režimima, da je istina bila 

doslovno ubijana iz dana u dan, a u „boljem“ slučaju zatvarana u tamnice. Već 

samo spominjanje istine dovodilo je do strašnog zla. Zato je otkrivanje istine 

o vlastitoj prošlosti nama Hrvatima uzbudljivo poput otkrivanja nekog novog 

kontinenta.  

Danas imamo kakav-takav demokratski sustav i koliko-toliko nezavisnu 

državu, iako smo svjesni da je i ova današnja „nezavisna“ otprilike kao i ona 

u vrijeme Drugog svjetskog rata.  

Ona je bila pod dominacijom Hitlera, a ova Europske unije, masona, iluminata 

i kojekakvih drugih svjetskih „meštara“. 

Ali ono što nas veseli jest činjenica da za javno iznošenje činjenica, 

pretpostavki ili samo mišljenja nitko ne ide na robiju, iako biva izložen cijeloj 

lepezi drugih pritisaka. Istina, ista demokracija koja Hrvatima omogućuje 

novo otkrivanje istine, omogućuje i mrziteljima Hrvatske bezgranično 

„pljuvanje“ po našim svetinjama.  

Ali istini uvijek odgovara sloboda. Kroz nju istina prolazi i ostaje, a verbalno 

smeće nestaje.  

ČETIRI STUPA „ZATVORA LAŽI“  

Može li se cijelo stoljeće jedan narod u cjelini držati u uvjerenju o vlastitoj 

bezvrijednosti a da nitko ne progleda? Na žalost može i mi smo prvi primjer 

za to. Cijeli sustav temeljio se na vrlo jednostavnoj poruci: „Ako pisneš, pojest 

će te noć“. Na toj jednostavnoj balkanskoj prijetnji počivao je mrak laži toliko 

dugo.  

Onoga časa kada je nestalo te prijetnje, istina se je počela probijati.  

Da bi se Hrvatima „začepila usta“ godinama su bila dovoljna četiri stupa laži:  

1.Alojzije Stepinac  

2.Za dom spremni  

3.Jasenovac 

4.Ustaše  

Tih stupova se grčevito drže i danas svi komunisti, jugosloveni, velikosrbi, 

plaćeni prodavači Domovine i slični. Kada dođu na tanak led, osobito prilikom 

nastupa u medijima, kada im „zagusti“, uhvate se za jedan od tih spasonsnih 

stupova. Nekada su ti stupovi bili čvrsti i pomoću njih su lako potapali 

protivnike. No vremena su se promijenila i sva četiri stupa se ljuljaju. 

 

KANONIZACIJA ALOJZIJA STEPINCA „POD RUČNOM“ 

(...) 

PANIKA OKO „ZA DOM SPREMNI“ 

 

Kada je 1991. godine tada još nepoznati Marko Perković Thompson lansirao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja započinje baš s tim usklikom, nikome nije 
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bilo na kraj pameti prigovarati mladom branitelju zbog toga. Razloga je bilo 

više. Protivnici Hrvatske bili su duboko u mišjim rupama i u njihovom 

kukavičjem srcu nije bilo ni trunka snage za bilo kakvu manifestaciju 

vlastitoga stava. Osim toga, Thompson je tim usklikom na početku pjesme 

posvjedočio da se je tako pozdravljalo na bojišnicama širom zemlje, na 

mjestima gdje si bio siguran jedino da si živ tog trenutka. Niti pet sekundi 

života unaprijed nije se moglo predvidjeti. Bio je to pozdrav na svim 

bojišnicama i u svim postrojbama, ne samo u HOS-u. Nije to bio službeni 

pozdrav proklamiran na nivou države, nego spontana manifestacija otpora na 

prvoj crti, među nitima mreže smrti, kao poruka neprijatelju. „Čekaju te oni 

koji su za dom spremni umrijeti“. 

S vremenom su jadne kukavice – novinari, politolozi, povjesničari, srpski 

propagandisti i slični, izišli iz mišjih rupa i počeli najprije polako, a onda sve 

jače napadati taj stari hrvatski poklič. Ali nakon što im je pred nosom pao mit 

o zločestom Stepincu, uhvatila ih je panika. Ako padne i drugi stup, lako bi 

mogla pasti i cijela kuća laži, a oni sami postali bi ono što već odavno jesu – 

otpad. Zato su podigli neviđenu hajku na sve nas koji svjedočimo da je poklič 

„Za dom spremni“ nerazdvojivi dio hrvatskog naroda i zato je neuništiv.  

Sada međutim dolazi na red posljednji adut. Ako je Za dom spremni 

nerazdvojivi dio hrvatskog naroda, onda je to dokaz da su Hrvati doista 

zločinački i genocidni narod. A za dokazivanje takvih tvrdnji još im stoje na 

raspolaganju preostala dva stupa. 

 

JASENOVAC – BALON KOJI SE JE ISPUHAO  

(...) 

USTAŠE – POSLJEDNJA SLAMKA SPASA  

(...) 

Mario Filipi/dragovoljac.com 

 

 

25. 03. 2016. 
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"ZA DOM SPREMNI" I EDUKACIJA 

Predsjednica Kolinda Grabar – Kitarović kaže kako na na utakmici između 

Hrvatske i Izraela nisam čula skandiranje 'za dom spremni': 

"Prije utakmice sam na Facebooku pozvala na dostojanstveno navijanje protiv 

rasističkih povika. U svakom slučaju to osuđujem", kaže predsjednica, i 

dodaje da se zbog toga ne može sankcionirati nogometnu reprezentaciju. 

"To je nemoguće kontrolirati, toga se možemo riješiti jedino edukacijom. 

Policija je odradila sjajan posao, spriječila je sve što se moglo spriječiti." 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/kolinda-grabar-kitarovic-na-stadionu-nisam-

cula-skandiranje-za-dom-spremni-1071485  

Da one koje tvrde da je ZDS rasistički pozdrav treba educirati potvrđuje 

biskup Uzinić. 

 

Gostujući u emisiji ''Intervju tjedna'' Hrvatskog radija, on je odgovarajući na 

novinarsko pitanje o hrvatskoj opterećenosti prošlošću te ispadima govora 

mržnje u javnom prostoru istaknuo kako se nadao da ćemo se nakon izbora 

prestati baviti ideološkim podjelama i politikanstvom, te kako mu se čini da 

je nekome u interesu da hrvatski narod ostane razjedinjen. Kao što znamo 

duboka podjela je najavljena s Milanovićevim ILI MI ILI ONI, a ovo što se 

nastavilo događati najavio je tvrdnjom da će gubitnici vlastima prirediti pakao. 

Educiranje oko pozdrava ZDS započeo je biskup rekavši: 

''Nadao sam se da ćemo se nakon izbora prestati baviti tim stvarima. Treba se 

time baviti, ali ne za političke poene nego na povijesnoj razini i utvrditi istinu. 

Na temelju te istine se može stvarati društvo koje ima zajedničke nazivnike. 

Ta situacija koja se događa oko ideoloških prepucavanja, a time smo strašno 

zatrovani zadnjih 5-6 godina, ponekad imam osjećaj da je to dirigirano ili 

izvana ili možda iznutra. Kao da netko ima interes da kao narod budemo 

razjedinjeni oko nebitnih stvari. To se odnosni i na pozdrav 'Za dom spremni'. 

Oni koji to danas kažu ne zazivaju ustaška vremena, ali to isto nje toliko bitan 

pozdrav da bi oko njega trebali trošiti toliko vremena i da bi on trebao mutiti 

strasti među nama'', rekao je Uzinić. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/43217/Uzini%C4%87-Imam-

osje%C4%87aj-da-netko-dirigira-ideolo%C5%A1kom-podjelom-

dru%C5%A1tva.htm  

 

Bivšem pomoćniku ministra socijalne skrbi Vicku Goluži sigurno neće biti 

jasno da nekome uopće treba edukacija: 

 

OTKAD ZLOČIN LJUBAV ZNAČI? 

 

OTKAD ZLOČIN LJUBAV ZNAČI 

DOMOVINI KLICAT GLASNO 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/kolinda-grabar-kitarovic-na-stadionu-nisam-cula-skandiranje-za-dom-spremni-1071485
http://www.vecernji.hr/hrvatska/kolinda-grabar-kitarovic-na-stadionu-nisam-cula-skandiranje-za-dom-spremni-1071485
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43217/Uzini%C4%87-Imam-osje%C4%87aj-da-netko-dirigira-ideolo%C5%A1kom-podjelom-dru%C5%A1tva.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43217/Uzini%C4%87-Imam-osje%C4%87aj-da-netko-dirigira-ideolo%C5%A1kom-podjelom-dru%C5%A1tva.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/43217/Uzini%C4%87-Imam-osje%C4%87aj-da-netko-dirigira-ideolo%C5%A1kom-podjelom-dru%C5%A1tva.htm
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ZA DOM SPREMAN ŽIVOT DATI 

LJUDSKOM UMU NIJE JASNO? 

 

OTKAD ZLOČIN LJUBAV ZNAČI 

S KOJOM HRVAT ZA DOM KLIČE 

DA JE ŽIVOT SPREMAN DATI 

SVE DOK ŽIVI, DOK SE MIČE? 

 

OTKAD ZLOČIN LJUBAV ZNAČI 

SAMO KAD JE HRVAT SPREMAN 

ZA DOM DATI ŽIVOT GOLI 

ZNADE SAMO JUGONEMAN. 

 

ZNADE SAMO MRŽNJA ČISTA  

KOJU SVAKA RIJEČ BOLI 

JUGOJATA KOJE GRAKĆE 

I KAD HRVAT BOGA MOLI. 

 

ZNADE SAMO MRŽNJA ČISTA 

SVAKE RIJEČI, SVAKOG ZNAKA 

U KOJOJ SE NE NAZIRE 

ZLOČINAČKA PETOKRAKA. 

 

Ali zar nije ponajbolji način za biti u paklu: od ljubavi praviti pakao? Može li 

se educirati npr. uredništvo Jutarnjeg lista koja već u naslovu teksta kaže: 

PREMIJER JE PRISUSTOVAO NA UTAKMICI NA KOJOJ SE 

SKANDIRALO 'ZA DOM' Protiv ustaštva se ne reagira običnim kurtoaznim 

priopćenjem  

http://www.jutarnji.hr/premijer-je-prisustovao-na-utakmici-na-kojoj-se-

skandiralo--za-dom--protiv-ustastva-se-ne-reagira-obicnim-kurtoaznim-

priopcenjem-/1548837/ 

Zar nije logičnije da oni znaju da je ova država stvorena na Domovinskom 

ratu u kome su pozdrav ZA DOM SPREMNI koristili HOS-ovci, a i mnogi 

drugi branitelji, kako nas upozorava stopostotni hrvatski ratni invalid Mario 

Filipi:  

Za dom spremni je bio pozdrav kojim se je pozdravljalo ne samo u HOS-u, 

nego i u drugim postrojbama, barem u Slavoniji što osobno svjedočim, a 

vjerujem i u drugim regijama gdje je bio rat. I danas sam ponosan na taj 

izvorno hrvatski pozdrav. Da su barem ovi koji vrište na taj pozdrav bili tada 

s nama pa da su čuli stravičan muk u eteru, jer kad su četnici čuli taj pozdrav, 

„us**li su se toliko da nisu mogli ništa reći na „motorolu“. Sramota je da 

naši političari, prije svega povjesničari nisu za 25 godina zaslužili svoju plaću 

da objasne svijetu ne samo pozdrav Za dom spremni, nego i stvarnu 

http://www.jutarnji.hr/premijer-je-prisustovao-na-utakmici-na-kojoj-se-skandiralo--za-dom--protiv-ustastva-se-ne-reagira-obicnim-kurtoaznim-priopcenjem-/1548837/
http://www.jutarnji.hr/premijer-je-prisustovao-na-utakmici-na-kojoj-se-skandiralo--za-dom--protiv-ustastva-se-ne-reagira-obicnim-kurtoaznim-priopcenjem-/1548837/
http://www.jutarnji.hr/premijer-je-prisustovao-na-utakmici-na-kojoj-se-skandiralo--za-dom--protiv-ustastva-se-ne-reagira-obicnim-kurtoaznim-priopcenjem-/1548837/
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znanstvenu povijesnu istinu o Nezavisnoj državi Hrvatskoj, Anti Paveliću, 

ustašama, Jasenovcu, Šaranovoj jami i svemu drugom. Ovako nam bilo kakvo 

bezvrijedno smeće soli pamet o tome gdje je “mrlja”. A takve spodobe same 

nisu više nego upravo to – mrlje. 

Zapravo zar nije upravo to o čemu piše Filipi ono zašto se danas inzistira o 

"ustaškom" pozdravu. Ima i logike u tome. Toliko mrze branitelje koji su im 

oteli njihovu Jugoslaviju, pa im je draže da je ZDS isključivo ustaški pozdrav. 

Bolje i ustaški, samo da nije braniteljski. Uzgred budi rečeno branitelji su 

danas jedini istinski antifašisti jer su pobijedili fašističke agresore na svoju 

državu! A kad je tako jesu li oni koji su protiv hrvatskih branitelja – rasisti? 

Kako educirati one kojima su HOS-ovci ustaše i fašisti? Kakvi su to ljudi koji 

tako nešto kažu za one kojima je Vukovar skinuo kapu:  

 

Stiže medalja za junaštvo u ratu! 

(…) 

http://www.dnevno.hr/domovina/vukovar-hos-u-skinuo-kapu-stize-medalja-

za-junastvo-u-ratu-907550  

 

Da, mogu li se educirati oni koji znaju da je Hasanbegović snimljen s kapom 

HOS-ovaca, a po onom Lažu Srbi i to im je od Boga dano optuže ga da je 

nosio ustašku kapu?  

Mogu li se educirati oni koji u svome podaničkom životu nikad, ni u mislima, 

nisu napustili region? Kad su našega imenjaka Šimunića srpske sluge onako 

dušmanski napali i osudili, drugi imenjak Stjepandić, pripadnik 

„neprijateljske emigracije“ u Njemačkoj, počeo se raspitivati po svijetu, kako 

na taj pozdrav gledaju u drugim zemljama. Vidi zla: koga god je pitao, svi su 

ZDS, a nitko nije ZRS (za region spreman)! Kad hoćete počastiti Nijemca, 

onda mu kažete da je „heimatverbunden“, a Kinezu „liam shi (恋家)“. U 

Kamerunu živi 20 milijuna stanovnika, koji govore 200 jezika. U svakome 

tom jeziku ima naravno i pozdrav ZDS i nitko se od njih zbog toga ne smatra 

rasistom. 

Zar ne može predsjednica Grabar Kitarović preko svoje diplomatske mreže 

doznati ono što je doznao dobro umreženi znanstvenik Stjepandić? Zašto 

njega ne pita za mišljenje? Je li problem možda u tome da predsjednica nema 

nijednog savjetnika iz dijaspore, koji bi joj rekao kako o domoljublju 

razmišljao u slobodnome svijetu? 

Mogu li se educirati oni koji napadnu Predsjednika Sabora akademika Reinera 

zbog prijedloga da se Hrvatski sabor ponovno nazove imenom koje je 

promijenjeno 2000. tvrdnjom da je to ustaški naziv? Zar nije očito da oni samo 

javno manifestiraju svoju mržnju prema hrvatskoj državi? Tko može takove 

educirati? 

http://www.dnevno.hr/domovina/vukovar-hos-u-skinuo-kapu-stize-medalja-za-junastvo-u-ratu-907550
http://www.dnevno.hr/domovina/vukovar-hos-u-skinuo-kapu-stize-medalja-za-junastvo-u-ratu-907550
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Mogu! Ali stalnim ponavljanjem istine. Za edukaciju takovih sigurno može 

dobro poslužiti i batina, tj. Ne davati im hrvatske (USTAŠKE) kune koji oni 

tako puno vole, kao ni medijski prostor.  

I tko bi tu bili profesori? Oni koji brane jugokomunističku paradigmu u 

hrvatskoj povijesti kakvo su npr. Jakovina, Goldstein, Klasić,.. ili oni koji 

njeguju hrvatsku paradigmu? Zar hrvatskim političarima ne bi trebalo biti 

mnogo važnije što kaže bivši ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest prof. dr. 

sc. Mirko Valentić? Pogledajmo što on kaže o nedavnom Pupovčevom biltenu 

u "Hrvatskom tjedniku", 24. 03. 2016.:: 

ZA PUPOVCA JE HRVATSKO DOMOLJUBLJE GOVOR MRŽNJE 

 

...Postavimo društvu oko Biltena SNV te brižnome Miloradu Pupovcu i 

javnome glasilu "Novosti" otvoreno pitanje: Zašto Srbima u Hrvatskoj 

smetaju koncerti Marka Perkovića Thompsona i njegova pjesma "Ne ćete u 

Čavoglave niste ni prije", ili njezin uvodni dio koji počinje sa starodrevnim 

hrvatskim pozdravom "Za dom spremni"... Pravo pitanje glasi: što li se danas 

mota po glavama izdavača "Biltena no.6" i njihovog idejnog vođe Milorada 

Pupovca? Gospodo, pravo političko pitanje danas glasi: na kojoj to strani 

treba tražiti govor mržnje u kojem se napada i Predsjednica Republike 

Hrvatske: ono najljepše što nam semoglo dogoditi poslije smrti prvog 

hrvatskog predsjednika dr. Franje Tuđmana? 

 

Naravno, jasno jeda je govor mržnje očit kod svih onih koji danas u RH 

sprovode velikosrpski Memorandum SDANU 2.  

Edukacija može pomoći samo kod onih koji nesvjesno HOS-ovce i druge 

branitelje i njihov pozdrav poistovjećuju s ustašama.  

Ili da budemo pošteniji u tome. Ako su njima oni Ustaše, možemo li mi 

prihvatiti dosadašnje historiografiju o NDH, kao istinitu. Očito ne! 

Ja zapravo mislim da je ponajbolja edukacija humor, kako nas uče HOS-ovci. 

Jednostavno – treba im se rugati. A nitko ne zaslužuje više ruganja nego oni 

koji zapravo sprovode srpske interese u RH. Čak je i Milošević njihove 

ratničke idole i njihovu "bežaniju" u "Oluji" usporedio sa zečevima. A oni još 

uvijek sanjaju zečeve i njihove sluge na vlasti u RH. 

Narugao sam im se veći i zbog hajke na ZDS u Osijeku. Naslov teksta bio je: 

GENOCID? IPAK JE ZDS NAJVEĆI ZLOČIN, ZAR NE? 

http://glasbrotnja.net/kolumne-akademik-josip-pecaric/79239  

Zapravo kada su Srbi i njihove sluge u RH u pitanju nije jasno je li to šala na 

njihov račun ili je doista istina, tj. Za njih je zaista ZDS i "Bojna Čavoglaver" 

izazivao toliki strah, da su nakraju doveli do njihove "bežanije" u "Oluji"? 

Otkud takova dvojba?  

Marcel Holjevac u tekstu znakovita naslova Ni eksplozije u Bruxellesu ne 

mogu nadglasati hrvatsku šutnju daje primjer koji potvrđuju taj stravičan 

učinak ZDS i Thompsona: 

http://glasbrotnja.net/kolumne-akademik-josip-pecaric/79239
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“Ako ćemo iskreno, ima mnogo više Šešelja u RH koji šetaju slobodno, na 

stadionima uzvikuju ‘Za dom spremni’, drže koncerte s Pavelićevim 

slikama”, ispalio je “mali Sloba” Dačić, danas ministar vanjskih poslova 

Srbije.  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/marcel-holjevac-ni-eksplozije-u-

bruxellesu-ne-mogu-nadglasati-hrvatsku-sutnju-907733  

Mali Sloba je bio i predsjedavajući Generalne skupštine UN-a (kada je već 

Slobodan bio mrtav, pa nije on mogao). Dakle, čovjek zauzima vrlo visoke 

položaje u srbijanskoj i u svjetskoj politici.Pa kad on zapravo kaže da je 

pravljenje zečeva od Srba najveći mogući genocid moramo mu vjerovati, zar 

ne? 

Akademik Josip Pečarić 

 

27. 03. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/marcel-holjevac-ni-eksplozije-u-bruxellesu-ne-mogu-nadglasati-hrvatsku-sutnju-907733
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/marcel-holjevac-ni-eksplozije-u-bruxellesu-ne-mogu-nadglasati-hrvatsku-sutnju-907733
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LOGIKA I HRVATSKI POVJESNIČARI 

Govoreći o mojoj knjizi “Brani li Goldstein NDH?” akademik Dubravko 

Jelčić je konstatirao kako to nije knjiga iz povijesti već iz matematike, samo 

je predmet proučavanja jednog matematičara bila knjiga iz povijesti. Slično 

mi je jedan naš povjesničar objašnjavao kako je problem kod naših 

povjesničara što im logika nije jača strana. I dok je to pravilo kada su u pitanju 

oni povjesničari koji njeguju jugo-komunističku paradigmu u hrvatskoj 

povijesti, može se toga pronaći i kod onih koji njeguju hrvatsku paradigmu.  

Meni su zanimljiviji ovi drugi. Zato mi je posebno zanimljiv bio nedavni 

razgovor s dr. sc. Mariom Jarebom u Hrvatskom tjedniku br. 602. Naime 

rijetko se može naići na tekst u kome se na različite načine tretiraju slična 

pitanja kao što je u tom intervjuu učinjeno s pozdravom Za dom spremni i 

novčanicom kunom; "Zašto bi pozdrav Za dom spremni trebalo zabraniti kada 

i Nijemci, Francuzi i svi drugi imaju i koriste insignije iz prošlosti koja isto 

nije bila baš „slavna“, ali nitko im ne prigovara. Zašto bi se Hrvati trebali 

odreći pozdrava koji je u raznim inačicama prisutan 500 godina? 

Pozdrav se pojavljuje početkom 30-ih godina prošloga stoljeća u ustaškoj 

organizaciji i u ustaško-domobranskom pokretu.  

Uspostavom NDH, pojavljuje se kao službeni pozdrav pokreta i na neki način 

u državnim ustanovama i posvuda do početka kolovoza 1942. kada se novim 

propisnikom ustaškoga pokreta dodaje „za dom i poglavnika“ iako je i sam 

Pavelić, iz razumljivih razloga, do kraja rata pozdravljao isključivo sa „Za 

dom spremni“ jer bi bilo blesavo da pozdravlja samoga sebe. Dakle, inačica 

„Za dom spremni“ pojavljuje se početkom 30-ih. To je tako. Postoje neke 

priče da je to i stariji pozdrav, pa da ga je Pavelić preuzeo, no uvijek se 

govorilo ili Za dom, ili Za domovinu, falilo je nešto. Vrag vam leži u 

detaljima. Kad kažete Za domovinu naprijed je jedno, a kad kažete Za 

domovinu s Titom naprijed, onda je to pozdrav pionirske organizacije. 

Po toj logici, sve bismo mogli zabraniti, svaki pozdrav kroz povijest korišten 

je jer svaki okaljan ubijanjima, pa i križ jer su pod tim znakom razarani i 

ubijani gradovi i ljudi u križarskim ratovima, pa pozdrav 'Smrt fašizmu...', a 

pod sloganom francuske revolucije giljotinirani su protivnici? 

Ako smo se opredijelili za demokratske vrijednosti, problem je da se nešto što 

je bilo dio jednoga totalitarnoga sustava ne bi se trebalo danas više koristiti. 

Treba dati objašnjenje zbog čega je 91. došlo do ponovne uporabe toga 

pozdrava 

Treba, po vama, kazniti HOS-ovce koji su ginuli u oslobađanju Domovine s 

tim pozdravom na usnama? 

Ne treba. Priča je opet kompleksna i ne da se objasniti u dvije rečenice. Od 

trenutka 1945. imate pola stoljeća totalitarnoga komunističkoga režima koji 

sve hrvatsko nastoji okarakterizirati ustaškim. Gubi se kod mnogih ljudi bilo 

kakva kritičnost prema tome režimu.  
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Ali ako učinite ustupak takve vrste, onda će vam netko reći ukinite i naziv 

valute 'kuna', koristile su ju ustaše i asocira na NDH? Što sad? 

Ali imate dva stoljeća korištenja kune kao valute i u srednjemu vijeku – ovdje 

mislim na poznate slavonske banovce. 

Znači, ustaše nisu dovoljno okaljale kunu pa bi trebala ostati, a jesu pozdrav 

'Za dom spremni'. Mislim da Vas ta logika nikamo ne vodi i da kao 

znanstvenik nepotrebno činite kompromis i ustupak onima kojima smeta i ime 

hrvatsko? 

Višestoljetna hrvatska novčarska tradicija kao što je kuna na slavonskim 

banovcima, kuna kao oznaka vrijednosti (porez kunovina ili marturina) te 

kuna kao prepoznatljiv simbol na slavonskome grbu nisu usporedivi s jednom 

zapravo nevažnom epizodom iz suvremene hrvatske povijesti, odnosno 

pozdravom koji je upravo u tom obliku početkom tridesetih godina uveden u 

uporabu u Ustaši - hrvatskoj revolucionarnoj organizaciji i djelomice u 

Ustaško-domobranskom pokretu. Po uspostavi NDH to je službeni pozdrav 

Ustaše - hrvatskoga oslobodilačkog pokreta i tadašnjega režima, a taj režim 

nastoji hrvatsku državu pretvoriti u totalitarnu državu koja krši prava koja 

danas uzimamo kao temeljna prava i vrijednosti u demokratskome društvu te 

se u provođenju svoje politike služi nasiljem. To svakako nije nešto čega bi se 

trebalo sjećati s ponosom." 

Našem povjesničaru ne smeta tvrdnja da se pozdrav ZDS u raznim inačicama 

koristi 500 godina dakle što je to višestoljetna hrvatska tradicija već mu je 

važno da ovu inačicu koriste ustaše od 30-ih godina prošlog stoljeća i službeno 

u prvoj godini postojanja NDH i toga se ne treba sjećati s ponosom. Nekako 

me podsjeća na onu tvrdnju Iva Goldsteina kako su se Srbi svetili Hrvatima 

za genocid nad njima pa su poslije 5 dana od uspostave NDH pobili toliko i 

toliko Hrvata. Zapravo čujemo istu priču i kada se spomene HOS i 

Domovinski rat. Opravdava se zašto su oni koristili pozdrav koji je u 

inačicama višestoljetna hrvatska tradicija, kao da ova država nije stvorena u 

Domovinskom ratu. Oznake HOS-a (a i pozdrav ZDS) su bile dovoljne da 

srpske "slavne" ratnike pretvaraju, kako reče Slobodan Milošević, u zečeve. 

O tome je sjajno svjedočio ovih dana u Bujici vojni kapelan na Južnom bojištu 

don Miljenko Babaić. Iz Dubrovnika u okupaciji tražili su samo oznake HOS-

a i eto zečeva koliko želiš! 

Istina agresorima i njihovim slugama u Hrvatskoj svi su branitelji bili, a i 

danas su – USTAŠE. 

Ali kada je napadnut njihov tenisač Đoković zato što koristi pozdrav nastao u 

Miloševićevo vrijeme – uzdignuta ruka s raširena tri prsta (radi se o pozdravu 

korištenom u fašističkoj velikosrpskoj agresiji na Hrvatsku!), srpski 

povjesničari su odmah složno ustvrdili da se radi o prirodnom razvoju njihova 

pozdrava. I to je bilo dovoljno! 

Međutim, kada se radi o ZDS onda je nekim doista hrvatskim povjesničarima 

bitno samo to da je ta inačica bila jednu godinu službeni ustaški pozdrav. 
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A kuna je doista bila SLUŽBENI novac u NDH. Kada bi se držao svog načina 

razmišljanja kada je govorio o ZDS dr. Jareb bi morao pronaći vrijeme kada 

je kuna bila doista novac na području današnje Hrvatske. Međutim tu se on 

"vadi" na tome što je kuna na slavonskim banovcima, kuna kao oznaka 

vrijednosti (porez kunovina ili marturina) te kuna kao prepoznatljiv simbol na 

slavonskome grbu. Zar to nije bliže inačicama nego službenom novcu koji se 

zove KUNA? 

A kako je izgledala ”antifašistička” kampanja protiv kune piše Vice Borić u 

tjedniku 7Dnevno, 29.travnja, 2016.:  

Ustaška kuna’ opasnija od četnika i okupacije. 

U istom tjedniku (Arkizin, J.P.) nekoliko mjeseci ranije (godina je 1994., J.P.), 

Goldstein nam daje odgovor i na ovo pitanje. „Proglašenje kune za hrvatski 

novac je najjača identifikacija Republike Hrvatske s ustaškim režimom“, 

govori dok njegovi sunarodnjaci trpe progonstvo i topničke napade. Smeta mu 

ustanovljeni Ured za nacionalnu sigurnost (UNS), „koji zasigurno ne slučajno 

ima iste inicijale kao njezin NDH-zijski pandan“, smetaju mu činovi u 

Hrvatskoj vojsci koji su „slični ustaškima“, ali sve se to donekle da podnijeti 

jer se „čovjek s tim susreće vrlo rijetko“, ali kuna! Ona je dio svakodnevnog 

života, „bez nje s jednostavno ne može“. Zbog toga je za naše antifašiste te 

1994. uvođenje kune „direktna izdaja hrvatskih nacionalnih interesa, 

destabilizacija unutrašnjeg političkog života i političkih odnosa Hrvatske sa 

svijetom“. Što se u međuvremenu s tim dokazom hrvatskog fašizma i ustaštva 

dogodilo? Goldstein kaže da, kada se kuna uvede „Hrvatska nikoga neće moći 

uvjeriti da to nije pozivanje na fašističke tradicije“. On te 1994. cinično 

predviđa i „veliko oduševljenje pobunjenih Srba“, koji bi se u slučaju 

uspostave hrvatskog suvereniteta u UNPA zonama morali suočiti s „ustaškim 

novcem“, koji je uveden kako bi se zadovoljili „ustašonostalgičari na desnom 

krilu HDZ-a“. Zanimljivo, lijevo krilo HDZ-a nikada nije proglašavano 

komunističkim nostalgičarima, oni su za naše antifašiste uvijek demokrati. 

Hrvatska kao izvor trajne nelagode 

„Ako se kuna, na našu veliku žalost, ipak uvede, bit će to za mnoge, ali i za 

mene, izvor trajne nelagode i osobna uvreda preko koje neću moći prijeći. 

Neću se libiti i dalje javno govoriti protiv kune, na svakom mjestu i u svakoj 

prilici, i to sve dok se ona ne povuče. Ako ni zbog čega drugog, onda zbog 

toga da ljaga zbog uvođenja kune ne bi pala i na moje ime“, bio je stav ne 

samo Goldsteina. Bila je to mantra čitavog „antifašističkog pokreta“ koji se u 

izmasakriranoj Hrvatskoj brinuo za komunističko ćudoređe. Što se u 

međuvremenu dogodilo? Što je s nelagodom koju kuna izaziva kod 

antifašista? Zašto nitko danas ne govori protiv nje, iako su pale mnoge 

zakletve da se s time nikada neće prestati? Je li kuna još uvijek dokaz našeg 

fašizma? Jesmo li zbog nje fašistička država? Kako bi izgledalo da danas 

netko u znak prosvjeda protiv kune najavi njezino javno spaljivanje, kao što 

je to svojevremeno najavio Goldstein? Bi li uistinu itko ozbiljan pomislio da 
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se radi o opravdanom „antifašističkom“ prosvjedu? Koliko je još onih koji 

smatraju da smo se zbog imena svoje valute „identificirali s tradicijama 

NDH“? Tko će sazvati tiskovnu konferenciju i kazati ono što je govorio 

antifašist Manolić nakon što se razišao s Tuđmanom: „Kuna nikada u povijesti 

nije bila hrvatski novac… bila je legalno platežno sredstvo jedino u NDH. Ni 

Židovi ni Srbi neće je moći prihvatiti kao svoj novac… Mi ne možemo 

ozbiljno računati na integraciju okupiranih područja sa stvarima poput 

kune….“ 

Rašeta, Račan, Budiša i Čičak – svi protiv kune 

U Feral tribunu na sam Dan državnosti, 30.05. 1994., antifašist Boris Rašeta 

piše tekst pod naslovom „VALUTA ZA KSENOFOBE“. Tekst započinje 

konstatacijom kako će pobunjeni Srbi loše reagirati na uvođenje kune, jer će 

se tim činom „obnoviti njihove svijetle uspomene na Pavelićevu NDH“. 

Rašeta predviđa i prosvjede raznih svjetskih židovskih organizacija i 

najavljuje da će promocija kune, „značiti promociju ksenofobije kao službene 

državne ideologije“. Sugerira li i danas upotreba kune ono što nam povodom 

tog Dana državnosti poručuje Rašeta kada kaže: „Kuna uistinu sugerira samo 

jednu poruku: u Hrvatskoj nema mjesta za stanovite kategorije stanovništva“. 

Uistinu? Zašto se s tom porukom slaže Dražen Budiša, koji kaže: „Stav HSLS-

a je jasan. Mi smo ga iznijeli i u Županijskom i u Zastupničkom domu Sabora 

i bili smo protiv kune“, nije jasno, ali je zato jasan i razumljiv stav 

antifašistički nastrojenog Ivice Račana. On je toliko uvjeren u uspjeh hrvatske 

države da, prognozirajući nam gospodarski krah, kaže: „Nije možda ni loše da 

odium padne na novčanicu s neadekvatnim nazivom“. I Čičak, u svojoj 

antifašističkoj fazi, upozorava: „Posebno skrećemo pažnju na sve prisutniju 

pojavu unutar institucija, i hrvatske vlasti i društva, da se mukotrpno stečeni 

demokratski prostor urušava osvetničkim ponašanjem snaga koje su, 

historijski i oružano, poražene u II. svjetskom ratu“. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/slavko-goldstein-hrvatski-partizani-

nisu-se-borili-za-samostalnu-nezavisnu-hrvatsku-drzavu-918023  

Ako Jareb ne vidi podudarnost njihovih napada na kunu i današnjih napada na 

ZDS, onda tu nema pomoći. 

Zato mi je Jarebova tvrdnja kako te inačice kune nisu usporedive s jednom 

zapravo nevažnom epizodom iz suvremene hrvatske povijesti mi je smiješna. 

ZDS su HOS-ovci i mnogi drugi koristili u Domovinskom ratu i doista mi je 

smiješno reći da je ZDS nevažna epizoda iz suvremene hrvatske povijesti. Ne 

zaboravimo dr. Jareb je dio hrvatskoga povjerenstva u razgovoru sa srbskom 

stranom glede bl. Alojzija Stepinca!  

Zato pogledajmo inačicu ZDS danu u himni Gromova: 

 

S neba oluja ognjena 

Borci bez straha i mane 

Ko udar velikih valova 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/slavko-goldstein-hrvatski-partizani-nisu-se-borili-za-samostalnu-nezavisnu-hrvatsku-drzavu-918023
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/slavko-goldstein-hrvatski-partizani-nisu-se-borili-za-samostalnu-nezavisnu-hrvatsku-drzavu-918023
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Gromovi Hrvatsku brane 

Rame uz rame braća Hrvati 

U povijesni krenuli boj 

Topovi grme u daljini 

Gromovi stali u jedan stroj 

Gromovi,  

nisu kao nebeski 

Gromovi,  

još su jači, još su žešći 

Gromovi 

Brani se Jadransko more,  

Hercegovina, Banija, Lika 

Baranja, Slavonija ravna 

Zagorje, Dalmacija dika 

Sve hrvatske zemlje drage 

Neka se ne plaše 

Branit će ih Gromovi 

Svaku grudu zemlje naše. 

Gromovi 

nisu kao nebeski 

Gromovi,  

još su jači, još su žešći 

Gromovi 

Čisti se hrvatska zemlja 

Od uljeza, bande zle 

Gromovi su otrov 

Željezna šaka za krvnike sve 

Branit će grudu svoju 

Slobodi i dom svoj 

Od Boga borci dani 

Gromovi! Spremni, za dom! 

Gromovi 

nisu kao nebeski 

Gromovi,  

još su jači, još su žešći 

Gromovi 

Gromovi 

nisu kao nebeski 

Gromovi,  

još su jači, još su žešći 

 

Jasno je zašto Srbima i srpskim slugama u RH smeta ZDS i zašto im je to 

ustaški pozdrav, kada se zna kakav je učinak izazivao među njima. Sigurno je 
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teško od čovjeka postati zec, a još gore služiti takovima. Ali što treba 

državotvornim Hrvatima da se toga stide, doista nije jasno! 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

 

02.05.2016. 
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OTVORENO PISMO USTAVNOM SUDU RH 

Naslov:  Re: OTVORENO PISMO USTAVNOM SUDU RH 

Datum:  Wed, 11 May 2016 10:20:51 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima:  Ustavni_sud@usud.hr, Ksenija_Podgornik@usud.hr, 

Karmen_Gospodinovic@usud.hr, Vladimira_Vodanovic@usud.hr, 

hina@hina.hr 

CC:  Ured Predsjednica <ured@predsjednica.hr>, josipsimunic@aol.com 

<josipsimunic@aol.com>, tomislav.karamarko2@gmail.com 

 

Poštovani sudci Ustavnog suda RH, 

 

Na žalost niste reagirali na naše pismo od 12. 01. 2016. koje je dano u Prilogu. 

Dogodila se nova sramota Hrvatskog sudstva. Unatoč neoborivim činjenicama 

na koje smo vas upozorili Visoki upravni sud prihvatio je žalbu državnog 

odvjetništva koje smatra da je bivši nogometni reprezentativac Josip Šimunić 

preblago kažnjen zbog skandiranja ‘Za dom’ u studenome 2013. na stadionu 

u Maksimiru.  

http://narod.hr/sport/prihvacena-zalba-tuziteljstva-na-simunicevu-kaznu-

zbog-skandiranja-za-dom-spremni  

Dakle pozdrav koji je u Domovinskom ratu bio službeni pozdrav jedinica 

HOS-a koje su bile dio Hrvatske vojske je kažnjiv samo zato što to hrvatski 

političari traže.  

Podsjetit ću vas da je Visoki upravni sud donio ovakvu sramotnu odluku 

unatoč nedavno održanom Okruglom stolu u Zagrebu (28. travnja 2016.) koji 

je organizirao Savez Udruga Dragovoljaca HOS-a, a koji je okupio iznimno 

velik broj ratnih zapovjednika i pripadnika dragovoljaca HOS-a iz cijele 

Hrvatske, Bosne i Hercegovine te članovi iz inozemstva. I oni upozoravaju: 

“Na Okruglom stolu jedinstveno smo i najoštrije osudili redovite pokušaje 

fašizacije i kriminalizacije HOS-a i njihovih ratnih postrojbi, ratnog znakovlja 

i ratnog pozdrava Za Dom Spremni.“ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hos-ovci-osudili-fasizacija-i-

kriminalizacija-hos-a-i-ratnog-pozdrava-za-dom-spremni-je-nedopustiva-

918118  

Zar sudce u RH nije sramota imati takav odnos prema hrvatskim braniteljima?  

Tu mislim i na vas u Ustavnom sudu jer ste jednostavno mogli upozoriti nas 

neuke potpisnike pisma ukazujući nam na članak nekog zakona po kome je 

zabranjen pozdrav ZA DOM SPREMNI. Ili samo da je neistinita tvrdnja da je 

ZA DOM SPREMNI bio službeni pozdrav HOS-a u Domovinskom ratu. 

Osim ako i vi mislite tj. upozoravate nas da je i za vas ZAKON ono što 

hrvatski političari tvrde.  

mailto:pecaric@element.hr
mailto:Ustavni_sud@usud.hr
mailto:Ksenija_Podgornik@usud.hr
mailto:Karmen_Gospodinovic@usud.hr
mailto:Vladimira_Vodanovic@usud.hr
mailto:hina@hina.hr
mailto:ured@predsjednica.hr
mailto:josipsimunic@aol.com
mailto:josipsimunic@aol.com
mailto:tomislav.karamarko2@gmail.com
http://narod.hr/sport/prihvacena-zalba-tuziteljstva-na-simunicevu-kaznu-zbog-skandiranja-za-dom-spremni
http://narod.hr/sport/prihvacena-zalba-tuziteljstva-na-simunicevu-kaznu-zbog-skandiranja-za-dom-spremni
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hos-ovci-osudili-fasizacija-i-kriminalizacija-hos-a-i-ratnog-pozdrava-za-dom-spremni-je-nedopustiva-918118
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hos-ovci-osudili-fasizacija-i-kriminalizacija-hos-a-i-ratnog-pozdrava-za-dom-spremni-je-nedopustiva-918118
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hos-ovci-osudili-fasizacija-i-kriminalizacija-hos-a-i-ratnog-pozdrava-za-dom-spremni-je-nedopustiva-918118
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Ili se samo uključujete u trenutnu „fašizaciju“ hrvatskog društva, a u tome je 

i činjenica što su Hrvatski branitelji pobijedili fašističkog agresora na 

Hrvatsku – fašizam! 

  

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

11. 05- 2016. 

  

PRILOG: 

 

OTVORENO PISMO USTAVNOM SUDU RH 

 

(…) 

  

Napomena: 

još potpisa dano je na: 

http://kamenjar.com/otvoreno-pismo-ustavnom-sudu-rh/ 

  

Dano u knjizi: 

J. Pečarić, Oba su pala, Zagreb, 2016., str. 371.-381. 

 

  

http://kamenjar.com/otvoreno-pismo-ustavnom-sudu-rh/
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PISMO GLAVNOM UREDNIKU „VIJESTI“ G. 

JOVOVIĆU 

Poštovani g. Jovović, 

 

Moram priznati da me nije iznenadio Vaš odgovor: 

 

Naslov:  Molim za objavu mog odgovora na napad vašeg novinara 

Datum:  Tue, 12 Apr 2016 11:28:39 +0200 (CEST) 

Šalje:  Mihailo Jovovic <mihailo.jovovic@vijesti.me> 

Prima:  pecaric@element.hr 

  

Poštovani,  

  

Vrlo rado ću objaviti Vaš odgovor, ako ga prethodno prilagodite crnogorskom 

Zakonu o medijima.  

  

S poštovanjem 

Mihailo Jovović 

glavni urednik 

  

Naime, pretpostavio sam da će te procijeniti da u mom tekstu ima puno 

činjenica koje ne bi bilo “zdravo” dati vašim čitateljima. Moja procjena je bila 

zbog samog dosta priglupog “napada” Vašeg novinara, pa je bilo i logično da 

će te ga neobjavljivanjem mog odgovora na neki način pokušati zaštititi 

pogotovu što ste mu dali izbornu promidžbu u kojoj on svoje protivnike 

proglašava ustašama.  

Moram se pohvaliti jer je takvo moje razmišljanje bilo točnija procjena od 

uvjerenja jednog mog kolege akademika iz DANU koji je vjerovao da Vam ja 

svojim reagiranjem povećavam tiražu:  

  

Dragi Josipe,  

Čitam jutros tvoj tekst kojeg si napisao kao reagovanje na brljotine objavljene 

u crnogorskom tabloidu. Žao mi je što te toliko iritiraju čaršijska ogovaranja, 

da ne kažem nešto gore, u provincijskim novinama. Nekad su to bile prave 

novine, sa ozbiljnim novinarima i piscima. Kažem nekad... Najviše bi trebalo 

da se ja uzbuđujem zbog gluposti kojima su popunili dvije strane svojih 

nesrećnih novina. Ali mene to zabavlja, i nije mi ni na kraj pameti da se 

uvaljujem u njihov glib... To nije trebalo ni tebi. Tvoje vrijeme je mnogo 

dragocjenije... Dobro nam došao u DANU. 

PS. Čujem da su ove prljavštine diktirane sa drugog mjesta. . I od pisca, koji 

više nema ništa vrijedno u svojoj mrčenoj glavi. Ali o tome kad se vidimo. 

jadnu stvarnost, i da im reagovanjem povećavam tiražu... 

mailto:mihailo.jovovic@vijesti.me
mailto:pecaric@element.hr
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Odgovorio sam mu samo:  

Pa morao si primijetiti da je i mene zabavljalo:) 

  

Ipak nisam bio siguran hoćete li ipak shvatiti da će objavljivanje teksta 

dvostrukog akademika imati učinak o kojem je pisao moj kolega ili Vas je 

osobno pogodilo sve ono o čemu sam pisao, a što se može naći i na Internetu 

jer je više hrvatskih portala prenijelo moj odgovor. Čini se da je ipak po srijedi 

ovo drugo jer moj odgovor niste objavili, ali jeste novi tekst Vašeg novinara 

u kome on ponavlja tvrdnje koje sam u svom tekstu ismijao: 

  

“To navodno, radim time što sam prenio dio Pečarićevih šovinističkih, čak i 

fašisoidnih stavova koje je on promovisao u skoro 30 svojih knjiga i brojnim 

nastupima na javnoj sceni u Hrvatskoj gdje je javnost konsternirana njegovim 

“ustašlukom”, kako to nazivaju čak i desnici naklonjeni mediji iz Zagreba. 

Pečarić poznat po svom matematičkom geniju koji ja ne sporim, ali i po svom 

vrlo problematičnom svjetonazoru, pogotovo kad je period NDH u pitanju, za 

HGI je bio drag gost… Primijenimo stoga, iz logike svima poznati induktivni 

silogizam koji kaže da iz dvije istinite premise nužno proizlazi istinita 

konkluzija: 

1. Ustašluk dr Pečarića sablažnjava čak i desničarsku javnost u Hrvatskoj 

2. Pečarić je “iskazao izuzetnu potporu HGI - ju i poželio uspjeh na 

izborima”, a on je njima bio drag gost. 

Zaključak: HGI dijeli politički svjetonazor dr Pečarića. 

Činjenica da veliki dio tog svjetonazora čine vrlo problematični stavovi o 

npr.Jasenovcu, ili Pečarićeva inicijativa da se ustaški pozdrav iz “Za dom 

spremni!” uvede kao novi pozdrav aktuelne hrvatske vojske, nije moj, već 

problem ekipe iz HGI …”  

  

Prvo bi Vas kao urednika koji objavljujete ovakav tekst zamolio koji su to 

“desnici naklonjeni mediji iz Zagreba”. Naime ovako neuk kao što jesam osim 

tjednika Hrvatskog slova ja ne znam za takove medije.  

Objavljujete tekst novinara koji pokušava podučiti logiku jednog 

matematičara za kojeg sam tvrdi da je poznat po svom matematičkom geniju. 

Zar vam nije smiješno da govori o mojim nastupima i doista misli da su na 

njima nazočni oni koji su konsternirani mojim ustašlukom. Valjda hoćete reći 

kako ti ljudi nisu baš pametni kada dolaze slušati me.  

Naravno, postoji u RH i takovih o kojima piše Vaš novinar. To i jesu ljudi koji 

nisu zadovoljni što je Hrvatska pobijedila u Domovinskom ratu i koje ja 

obično nazivam srpskim slugama, a uvijek me zabavljaju kada reagiraju na 

moju pitalicu: 

-Znate li koja je razlika između četnika i Jugoslavena? 

-Četnik je pošteni četnik, a Jugoslaven je pokvareni četnik! 
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Posebno je priglupo da i pored mog (kod Vas neobjavljenog) odgovora 

ponavljate tvrdnju o pozdravu ZA DOM SPREMNI. 

Naime, pozdrav je bio u zakonu o HOS-u koje su bile legitimne postrojbe 

Hrvatske vojske koje su zaustavile Srpsko-Crnogorsku agresiju na Hrvatsku i 

pobijedili u tom ratu. Zaustavili? Pa HOS-ovci su bili strah i trepet agresora, 

pa je doista smiješno da neke novine u Crnoj Gori koja je bila agresor na 

Hrvatsku proglašava njihov pozdrav ustaškim. To postaje i smješno kada 

znamo da su i Crnogorci napadali Dubrovnik i držali ga u okruženju, a iz 

opkoljenog grada stigao je poziv za pomoć Glavnom stožeru HV:  

“Molimo vas, ako nam ne možete poslati još HOS-ovaca, pošaljite nam 

njihove oznake jer se srpsko-crnogorski agresori panično boje kada vide 

znakove HOS-a na našim braniteljima!” 

Možda se time želite narugati sami sebi, na način kako se tijekom rata 

crnogorski “Monitor” rugao Srbima koji su slavili pobjedu i osvajanje 

Vukovara. Naime u “Monitoru” su itekako znali kakav je bio odnos snaga u 

vrijeme kada su Srbi pokazali svoju veliku hrabrost i usudili se napasti 

razoružanu Hrvatsku kojoj je VS UN-a zabranio i kupovinu oružja da bi se 

obranila. Valjda su u UN-u znali da Srpsko-Crnogorski agresor može 

pobijediti samo kada smo mi bez oružja. A ta priča o pozdravu Za dom spremi 

i oznakama HOS-u u Dubrovniku sve kaže, zar ne? 

Za vašu informaciju ministar Hasanbegović je prije nekoliko dana u Splitu 

mimo protokola položio vijenac na spomeniku palim HOS-ovcima. To vam je 

onaj ministar kojemu su pronašli sliku s kapom jednog HOS-ovca, pa su ga 

srpske sluge u RH napale na način na koji je to učinio Vaš novinar tvrdeći da 

je to ustaška kapa. Srpskim slugama u RH nasjednu i takove novine kao što je 

francuski Le Monda pa oni to ponove u pitanju najpopularnijem hrvatskom 

ministru i ispadnu smiješni: 

  

Je li vam žao što ste se družili s ustaškim simpatizerima 1990.-tih ? Postoji ta 

fotografija na kojoj nosite ustašku kapu... 

Nikada nisam nosio „ustašku kapu". Potpuno sam zaboravio na tu fotografiju! 

Nastala je 1993., čini mi se, u Splitu gdje sam kao dvadesetogodišnji student 

slučajno susreo članove dobrovoljačke postrojbe legalne hrvatske vojske i 

fotografirao sam se s dijelom njihove uniforme. Taj, čiju sam kapu nosio na 

glavi je poginuo dvije godine kasnije u ratu u Bosni, u sklopu završnih 

hrvatsko-bošnjačkih savezničkih ratnih operacija protiv srpske vojske kojom 

je zapovijedao general Ratko Mladić. Za mene je bila i ostala čast da sam 

upoznao čovjeka koji je dao svoj život za obranu svoje domovine. 

(Inače za zapovjednika HV-a, koja je pobijedila u bitci za Dubrovnik, generala 

Bobetka vežu me drage uspomene. Svojevremeno sam na osnivanju 

generalske udruge kojoj je on bio na čelu, jedini govornik koji nije bio visoki 

časnik HV-a, na zahtjev velikog generala bio upravo Josip Pečarić. Valjda na 

to misli Vaš novinar kada kaže da sam kontroverzan.) 
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Vaš novinar spominje moje problematične stavove o Jasenovcu. Zanimljivo 

je zato vidjeti kako je ministar Hasanbegović, koji je doktor povijesnih 

znanosti (molim Vas nemojte pomisliti da ja mislim da on o tome može znati 

više od Vašeg novinara) u spomenutom intervjuu odgovorio na pitanje o 

Bleiburgu i Jasenovcu: 

  

Tijekom 50 godina, bilo je zabranjeno komemorirati zločine počinjene u 

Bleiburgu, dok su manipulacije zločina počinjenih u Jasenovcu i pretjerivanje 

s brojem žrtava bili jedan od sastavnih elemenata jugoslavenskog 

komunističkog režima i njegove ideologije. 

  

Inače i jučer sam govorio na skupu Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta 

(HNES) u prepunoj velikoj dvorani “Mimare” i nazočni su velikim pljeskom 

iskazala svoju, kako nas podučava Vaš novinar, konsterniranost. A govorio 

sam o svojoj prvoj knjizi o Jasenovcu. Onoj iz 1998. godine koju je izdao 

Hrvatski institute za povijest (pri tome ne dvojim da Vaš novinar o Jasenovcu 

zna mnogo više nego što znaju u tom institutu – izdavaču moje knjige). 

Sigurno je već sam naziv moje knjige vrlo problematičan Vašem novinaru. 

Evo dio mog jučerašnjeg govora: 

„Mi iz HNES-a smo ponosni što smo nas dva podpredsjednika pisali o tom 

mitu o Jasenovcu još 1998. godine. Dr. sc. Josip Jurčević autor je knjige 

„Nastanak Jasenovačkog mita“, a ja knjige „Srpski mit o Jasenovcu“. 

Danas je možda potrebno istaknuti kako je podnaslov moje knjige bio: 

Skrivanje istine o beogradskim konclogorima.  

Danas zahvaljujući ljudima iz Društva za istraživanje trostrukog logora 

Jasenovac znamo kako je u tom logoru pronađeno manje od 500 kostura, dok 

je recimo poznato da je samo u Sajmištu, beogradskom logoru koji je u 

početku bio isključivo logor za Židove, stradalo 8000 Židova. 

A ubijeni su na stravičan način. A pogubljeni su na ulicama Beograda, na 

ulicama glavnog grada jedne države.  

Jučer je ulici u kojoj su počinjala ta pogubljena, u starom dijelu grada 

Beograda, trebao biti podignut spomenik jevrejskim žrtvama Holokausta. U 

ulici u kojoj su u specijalnom kamionu – „dušegupki“, otrovnim gasom gušili 

logoraše. Dakle, spomenik su trebali postaviti u ulici u kojoj bi krenula 

pogubljenja sve do stratišta u Jajincima. Dakle, za vreme vožnje bi nesrećni 

zarobljenici iz logora bili ubijeni,  

Još od izdavanja moje knjige 1998. Uporno sam ponavljao da bi se trebale 

označiti ulice u Beogradu u kojima su ta pogubljenja Židova na ovako 

stravičan način izvršena. Izgleda da su žrtve dočekale barem obilježavanje 

početka njihove agonije 75 godina nakon što su ubijeni, a na neki način i ja 

jer se to dogodilo 18 godina nakon objave moje knjige.“ 

Zapravo sam to rekao predstavljajući tajnika spomenutog Društva za 

istraživanje trostrukog logora Jasenovac g. Igora Vukića kao novog člana 
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HNES-a. Njegov otac (Srbin) je kao dijete s Kozare prošao kroz logor 

Jasenovac i uvijek je sinu govorio što je istina o tom logoru, a sin je zato i 

istraživao i njegov doprinos najnovijim spoznajama o tom logoru je 

nevjerojatan! 

http://kamenjar.com/igor-vukic-novi-clan-hnes/  

Inače podpredsjednik HNES-a je i nekadašnji kandidat SDP-a za Predsjednika 

RH prof. dr. sc. Zdravko Tomac. On se jučer obratio okupljenima rekavši kako 

je ovlašten govoriti u ime predsjednika HDZ-a Tomislava Karamarka te je 

najavio da HDZ od jeseni pokreće inicijativu za promjenu imena Trga maršala 

Tita u Zagrebu, ali i imena svih trgova, ulica… koje nose Titovo ime, a nalaze 

se u mjestima i gradovima u kojima HDZ ima većinu. 

http://kamenjar.com/zdravko-tomac-hdz-od-jeseni-ide-u-inicijativu-

mijenjanja-naziva-titovih-trgova/ 

Inače poznato je da sam ja imenjak spomenutog maršala. A nas dvojicu veže 

i to što smo u onome po čemu smo najpoznatiji među desetoricom u cijelom 

svijetu. Ja po broju znanstvenih radova u matematičkim časopisima, a on na 

listi deset najvećih svjetskih ubojica! Ne dvojim da je moj imenjak drag vašem 

novinaru. Kada su me vodili i pokazivali što ima novoga u dragom mi gradu, 

primijetio sam da još imate ulice u čast mog imenjaka. Biti među deset 

najvećih svjetskih ubojica nije malo ostvarenje, zar ne? 

Na toj listi nema ni Pavelića, ni Miloševića. I dok sam Vašem novinaru 

“ustaša”, vjerovali ili ne Miloševiću sam bio “moj Crnogorac”. Naime u 

Haagu je od jednog Hrvatskog uznika posudio moju knjigu “Sramotni sud u 

Haagu”, pročitao je preko noći i uz komentar “Dobar je ovaj moj Crnogorac”, 

kojim je šokirao mog Hrvata, zamolio za dozvolu da napravi kopiju moje 

knjige.  

Zapravo u cijeloj ovoj priči mi je najdraža priča o Vašem ponavljanju priče o 

strahu pred HOS-ovcima kroz tvrdnju da je pozdrav tog regularnog dijela 

Hrvatske vojske ustaški. Crnogorci koji se ponose svojom hrabrošću na taj 

način nas i danas podsjećaju na strah koji su izazivale oznake HOS-a u 

Dubrovniku u okruženju i slabo naoružanom. Nadam se da će te mi objasniti 

koji je Vaš interes za to! Valjda nije Vaš novinar Hrvat koji se na suptilan 

način ruga Crnogorcima? 

S poštovanjem 

 

Prof. dr. sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU 

Dopisni član DANU 

 

P.S. Uvjeren sam da će čitajući ovo moje pismo moje kolege u DANU odmah 

shvatiti da se ja samo izvrsno zabavljam. 

 

26. 06. 2016.  

http://kamenjar.com/igor-vukic-novi-clan-hnes/
http://kamenjar.com/zdravko-tomac-hdz-od-jeseni-ide-u-inicijativu-mijenjanja-naziva-titovih-trgova/
http://kamenjar.com/zdravko-tomac-hdz-od-jeseni-ide-u-inicijativu-mijenjanja-naziva-titovih-trgova/
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HRVATSKI SUDCI KAO MILICAJCI 

(pismo sudcima Ustavnog suda RH) 

 

Poštovani sudci Ustavnog suda RH, 

Niste mi odgovorili na moje pismo od 11. 05. 2016. što sam i očekivao. Kako 

bi i mogli negirati činjenicu da su sutci Visokog prekršajnog suda RH „znali“ 

što je naš proslavljeni nogometaš Josip Šimunić mislio kada je poslije pobjede 

naše reprezentacije uzvikivao „Za dom“. U Prilogu vam šaljem tekst iz 

Hrvatskog tjednika od 26. 05. 2016. u kojem je komentiran taj 

neokomunistički postupak sudaca u RH. Vjerojatno su mnogi i bili sudci u 

vrijeme komunističke vladavine u bivšoj državi kada su sudci također sudili 

ljudima jer su znali što oni misle. 

Osobno volim tako sudce usporediti s milicajcima. Ne znam je li vam poznat 

slučaj iz Mostara i jednog milicijskog izvješća iz tog vremena koje govori o 

„nepoznatom počinitelju hrvatske nacionalnosti“. Istina, vaši sudci znaju tko 

je počinitelj koji je uzviknuo „Za dom“, ali kao što su milicajci u Mostaru 

znali koje je nacionalnosti nepoznati počinitelj, tako i ovi vaši „sudci“ znaju 

da je Šimunić mislio i zagovarao ustaše a ne branitelje i Domovinski rat. 

Možda baš i nisam u pravu pa jadni naši sudci misle da je Domovinski rat bio 

prije Drugog svjetskog rata pa je logično da Šimunić koristi pozdrav iz 

vremena u kojem je živio, zar ne? 

Ako je to tako trebali ste mi lijepo objasniti tako da svi Hrvate konačno nešto 

nauče iz povijesti. Oni naime misle da je Šimunić živio u vrijeme 

Domovinskog rata i da je ponosan na naše branitelje i HOSovce kojima je to 

bio službeni pozdrav.  

Šalu na stranu, jasno je da je biskup Mile Bogović u pravu kada u istom broju 

Hrvatskog tjednika kaže: 

„Imali smo i na sudu slučajeva da se sudac ruga branitelju, ne samo za ono 

što je loše učinio, nego i za ono što je kao branitelj bio dužan učiniti.” 

Da, rugaju li se i sudci Visokog prekršajnog suda hrvatskim braniteljima koji 

su s pozdravom Za dom spremni umirali za Hrvatsku? Ili se jednostavno svete 

HOS-ovcima koji su u vrijeme Domovinskog rata izazivali takav strah kod 

agresora da su se bojali samih oznaka HOS-a (poznato je kako su iz 

opkoljenog Dubrovnika tražili da im se pošalju oznake HOS-a zbog straha 

koji su imali agresorski vojnici od HOS-ovaca. Zbog tog straha je počela 

osveta prema HOSovcima još u vrijeme Račanove vladavine, a očito se 

nastavlja i danas pa, kako kažu u Hrvatskom tjedniku: Visoki prekršajni sud 

samostalno je, bez ikakva zakonska uporišta, procijenio da taj pozdrav sadrži 

elemente rasne i nacionalne mržnje. HOSovci su im krivi što je taj strah rastao 

tijekom rata i prenio se na cijelu Hrvatsku vojsku, pa je u „Oluji“ kulminirao 

velikom „bežanijom“ srpske vojske koju je Slobodan Milošević usporedio sa 

zečevima. 
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Na vama, je poštovani sudci Ustavnog suda RH da objasnite hrvatskoj javnosti 

da se zapravo ne radi samo osudama bez ikakva zakonska uporišta, već 

naprotiv. Itekako postoje zakonska uporišta za taj pozdrav, pa je kriminalna 

radnja osuđivati i Šimunića, i Thompsona i mnoge druge. Npr. pripadnici 

HOS-a su sa svojim znakovljem sudjelovali na mimohodu 04. 08. 2015, pored 

ostalih postrojbi, nitko nije podnio prekršajnu prijavu protiv predsjednika 

Vlade RH niti predsjednice RH, koji su mimohod organizirali., ali poslije ove 

odluke Visokog prekršajnog suda i to je moguće, zar ne? 

Vašim pojašnjenjem omogućili bi i hrvatskim političarima da se suprotstave 

najnovijim stranim autoritetima u hrvatskoj povjesnici kao što su oni iz 

svjetskih nogometnih organizacija, a i domaćih koji nisu ni pokušali zaštititi 

Šimunića, pa i danas tvrde kako policija treba postupati protiv zakona kada je 

u pitanju pozdrav Za dom spremni: 

"Mi nemamo instrumente za obraniti se od svih tih kazni. Policija radi 

ogroman posao, ali zapinje. Tko je iscrtao svastiku na Poljudu? Budimo realni, 

FARE je podražaj za huligane koji žele zlo Hrvatskoj. Nama je Svjetsko 

prvenstvo u Rusiji ključ svega. Plašim se da nas žele izbaciti s njega!", otkrio 

je Šuker i zaključio kako kao član vlade Uefe ne može puno napraviti. 

"Objašnjavam tim ljudima, ali oni imaju svoje mišljenje. Nema tu popusta", 

rekao je predsjednik HNS-a. 

http://direktno.hr/en/2014/sport/49861/Alarmantno-upozorenje-

%C5%BEele-nas-izbaciti-sa-Svjetskog-prvenstva!.htm 

Iako vi znate o kojim zakonskim uporištima govorim, ipak ću ponoviti ono što 

je nedavno na Okruglom stolu HOS-a govorio kandidat za ustavnog sudca g. 

Pero Kovačević: 

a) Pokojna Vera Stanić i on su 1994 uspjeli uvjeriti predsjednika Tuđmana i 

ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja pripadnicima HOS-a; 

b) Predsjednik Tuđman 1. listopada 1991 donio zapovijed (koju je napisao 

sam Kovačević) da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) Znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 1994. 

sukladno Službovniku OSRH  

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji Kovačević uvrstio pripadnike HOS-a iz 1996. 

e) Dolaskom na vlast Račan je poništio dijelove tog zakona iz 1996. koji su se 

odnosili na prava HOS-ovaca. 

Da, Račan se odmah počeo svetiti onima koji su izazivali strah kod 

agresorskih vojnika prvo od HOS-ovaca a potom od svih hrvatskih branitelja. 

Takav strah koji je doveo do toga da ih Slobodan Milošević tadašnja nada 

mnogih u Hrvatskoj nazove zečevima. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

03. 06. 2016. 

 

http://direktno.hr/en/2014/sport/49861/Alarmantno-upozorenje-%C5%BEele-nas-izbaciti-sa-Svjetskog-prvenstva!.htm
http://direktno.hr/en/2014/sport/49861/Alarmantno-upozorenje-%C5%BEele-nas-izbaciti-sa-Svjetskog-prvenstva!.htm
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PRILOG: 

ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

Imenjak me je upozorio na jedan tekst u kome se tvrdi kako je "cijeli ovaj spin 

te dribling da se HDZ konačno dočepa tajnih službi represivnog aparata" uz 

komentar: 

- Bljak! 

Odgovorio sam mu: 

- Naslov mi je odmah pokazao da ne trebam gledati tekst, jer je suprotno tome 

pitanje: Koji glupan misli da ih je trebao dobiti Most? I koji glupan mu ih je 

dao? 

Komentirala je i Mirela: 

- Slažem se s akademikom...strašno, ... u ovakvim vremenima biti 

egocentričan, pozivati na linč TK može samo loš političar ili zloban...druge 

nema.  

Očito je da mi itekako znamo koliko je Karamarko griješio zbog popustljivosti 

u vođenju politike. Ali linč? 

Ne dvojim da je prof. Hebrang potpuno u pravu kada govori o pet medijskih 

faza rušenja Vlade. Naveo je kako je razlog zašto ljevica želi doći na vlast 

pranje milijardi bez kojih je INA ostala zbog njihovog vladanja. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/50682/Hebrang-ovo-je-pet-medijskih-faza-

ru%C5%A1enja-Vlade---od-Manoli%C4%87a-do-afere.htm 

Ako se sjećate prenio sam vam tekst Marka Ljubića koji je upozorio 

Karamarka da treba govoriti o tome, a ovaj nije. Upozoravao sam vas i sam 

na mnogobrojne slične propuste Karamarka? Ali ne samo Karamarka.  

Zapravo najveći lopovluk u RH vjerojatno su načinili SDP-ovci i oni koji su s 

njima. Kada ne upozoravate ljude na takove stvari kao što je ova s Inom, 

normalno je da vam slijedi linč. Dapače, takve stvari trebaju uporno ponavljati 

upravo zato što imamo medije koji sprovode velikosrpski Memorandum 

SANU 2! 

A Memorandum SANU 2 je izravno vezan za Domovinski rat. Treba 

osloboditi Srbiju od krivnje za agresiju i genocidnih radnji", kako ih je 

definirao sud u Haagu u .procesu za genocid,  

Koliko li sam samo puta prozivao domoljubne političare da govore i stalno 

prozivaju SDP i njihove satelite na ove činjenice? 

Koliko li sam ih puta prozivao da ukažu na činjenicu kako je SDP-ovcima i 

satelitima RH agresor na BiH, a sve su učinili da spomenuta presuda o agresiji 

Srbije zbog stvaranja homogene velike Srbije ne bude donesena! 

MOST je i stvoren da ponovno dovede na vlast upravo one u RH za koje je 

"Oluja" bila njihov poraz. Kojima je RH agresor na BiH, a Srbija nije agresor 

na Hrvatsku! 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/50682/Hebrang-ovo-je-pet-medijskih-faza-ru%C5%A1enja-Vlade---od-Manoli%C4%87a-do-afere.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/50682/Hebrang-ovo-je-pet-medijskih-faza-ru%C5%A1enja-Vlade---od-Manoli%C4%87a-do-afere.htm
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Da bi velikosrpski Memorandum SANU 2 bio uspješan moralo se napasti 

branitelje. Od 2000. g. to uspješno rade sve vlade. Ali nitko ih se na "desnici" 

nikada nije odrekao. Zato sam bio iznenađen kada se to dogodilo s Peticijom 

ZDS. Pisana je kao potpora hrvatskom branitelju Marku Perkoviću 

Thompsonu i simbolu Domovinskog rata "Bojni Čavoglave", a spominjane su 

i postrojbe slavnih postrojbi HOS-a. 

Predsjednica nas je grubo odbila, a Karamarko blago. Bitno je naglasiti kako 

je njegov odgovor uslijedio poslije njenog! Ali – dojam je – da je on u tom 

stilu nastavio sve do današnjih dana? Znamo da je takova bila i njegova 

kampanja i kako je prošao na izborima. 

Bi li bilo drukčije da je Predsjednica pokazala više poštovanja prema istinskim 

pobjednicima kao što su Thompson, HOS-ovci i drugi branitelji koji je 

pozdrav ZDS bio svet? 

Pogledajte priču o jednom HOS-ovcu: 

http://kamenjar.com/10-lipnja-1995-poginuo-hrvatski-junak-thomas-

crowley/  

A koliko je takovih? 

Doista me iznenadilo kada sam ustanovio kako su mnogi državotvorni Hrvati 

pokazali koliko im malo znače branitelji i njihov pozdrav ZDS. Jesu li se 

mogli pogledati u ogledalo kada su ih nedavno podsjetili kako su iz 

opkoljenog Dubrovnika tražili oznake HOS-a, ako im već ne mogu poslati 

HOS-ovce za obranu Grada? 

Opet će mi se ljutiti ostali branitelji kojima je ZDS bio također pozdrav. Ali 

HOS-ovcima su simboli, pa tako i ZDS ušli u zakon o Hrvatskoj vojsci još 

1994. pa bi se u RH trebali procesuirati oni koji su svojim djelovanjem 

naškodili onima kojima ZDS znači to što znači. 

Dan prije Thompsonovog koncerta u Kninu zbog kojega je i napisana Peticija 

ZDS, hosovci su sa svojim zastavama i svojim ZDS prodefilirali u Zagrebu 

ispred Predsjednice i tadašnjeg (po MOST-u) i budućeg predsjednika Vlade. 

Nitko nije pozvao na odgovornost ni Predsjednicu ni tog predsjednika Vlade! 

Ali da Thompson i nije bio branitelj morali bi postupiti jednako jer je napad 

bio na "Bojnu Čavoglave". Napad je bio na Bojnu upravo zato što su znali 

koliko je ona zaslužna što danas moraju provoditi velikosrpski Memorandum 

SANU 2! Uopće, znaju li koliko je domoljubna pjesma bila važna u tim 

trenutcima kada su nas razoružane, uz zabranu UN-a za naoružavanje, izručili 

četvrtoj armiji u Europi. 

Tko voli Hrvatsku mora voljeti i te domoljubne pjevače. 

Predsjednica kaže 

“Obožavam slušati Thompsona, a slušala sam ga često u automobilu s mojom 

djecom dok su bila mala”, rekla je Kolinda Grabar Kitarović i dodala da ju je 

pjesma ‘Lijepa li si’ uvijek podsjećala na domovinu dok je radila izvan 

Hrvatske. 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/  

http://kamenjar.com/10-lipnja-1995-poginuo-hrvatski-junak-thomas-crowley/
http://kamenjar.com/10-lipnja-1995-poginuo-hrvatski-junak-thomas-crowley/
http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/
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Ali treba mu odati priznanje što nas je i njegova pjesma održala. Njezina 

podrška u trenutku napada na Thompsona više bi vrijedila od dvije moje 

knjige i niz drugih tekstova koje sam napisao o njemu!  

Ali tu je i niz drugih pjevača koji su nas nosili i hrabrili svojim pjesmama. 

Uvijek sam im bio i ostao zahvalan i izuzetno mi je zadovoljstvo da mogu reći 

da su mi uz Thompsona prijatelji i Stanko Šarić (jedan od najdražih prijatelja), 

Đuka Čaić, Dražen Žanko... 

Zar je netko pomislio da im ne bih pružio potporu kada ih netko napadne? 

Pričaju o ZDS svašta. Ali kada su nam HOS-ovci i branitelji s tim pozdravom 

donijeli slobodu, to nam nije smetalo. 

Bilo kako bilo, tada se pokazalo kako su i državotvorni Hrvati – zbog vlasti – 

spremni izdati one koji su nam svojom krvlju izborili slobodu. 

Tada su krenuli u poraz, nastavilo se s istim ponašanjem na izborima, a tek 

potom su mogle biti realizirane 5 Hebrangovih koraka. 

Pa zašto sada nisam protiv Karamarka? Jedan od grijeha mu je što podržava 

najpopularnijeg ministra Hasanbegovića. Nude i njegovo mjesto Pupovcu, 

samo da se HDZ poslije "Bojne Čavoglave", HOS-ovaca odrekne 

domoljublja. 

Može li se uopće računati na njih. 

A Karamarko, ako je već podržavao Hasanbegovića, možda i shvati u čemu 

je griješio i može nametnuti HDZ-u politiku u kojoj se stalno i istinski, a ne 

deklarativno s figom u džepu, promovira Domovinski rat i naše branitelje. 

Sabor HDZ-a svojim glasovanjem za Hasanbegovića, pokazao mu je da je to 

ispravan put!  

Akademik Josip Pečarić 

P.S: Hrvatska pjesnikinja mi piše: 

Vrlo poštovani i dragi akademiče Pečarić!  

Zahvaljujući Vam na Vašem najnovijem (kao i na brojnim prošlim) korisnim 

i poučnim e-pismima, želja mi je stihom, a kako bih ja i mogla drugačije, 

raspoložiti vas, pobuditi vjeru u snagu i volju Htvata da ustraju, ne daju se 

ama baš ničim pokoriti u svojoj vlastitoj državi.  

Stihovi, koje Vam šaljem u... pod naslovom ONI I MI , samo su reakcija na 

Vašu  

razornu vijest da će, možda, predsjednik Vlade RH biti Pupovac ili Čačić. 

Mržnja nije odlika ni jednog Hrvata, ali obrana od zla je dužnost, zavjet još 

od pradavnih vremena. Ja vjerujem da ćemo i iz najnovijeg zla -izaći 

pobjednicima! Ta dragi Bog i pravica su uvijek bili na strani onih koji - samo 

ljube!!!  

Želi vam ugodan dan, vedro čelo i čvrstu nadu u sretniju nam Hrvatsku!  

Uz pozdrav ZDS  

Vaša Malkica Dugeč 
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ONI I MI 

 

Snagom uma pjanstva 

I preko leševa 

I preko ljudskog dostojanstva 

Gazili su, gazili.. 

U ogledalu pravice 

Svoje lice 

Nisu spazili. 

 

Letjeli su visoko. 

Padali sve niže. 

A kad su paklu bili bliže 

Klonuli su u mulju 

Klanjajuć se – dragulju! 

 

Kada je narodu mučno bilo 

Od gladi, čežnje za slobodom 

U vlastitu domu, 

Varali su ga mlakom vodom 

Da je gospodar -svoj na svomu. 

 

Puna su dva mandata 

Sjedili na grbači Hrvata, 

No i vrijeme im prošlo 

Na vidjelo je došlo! 

 

Od požara pakla Hrvati se ne boje! 

Već su naučili sinove svoje 

Da rod svoj mogu spasiti 

Ako požare počnu- gasiti! 

 

ONI hoće mrziti, ubiti.. 

A MI samo ljubiti, ljubiti ! 

 

MALKICA DUGEČ 9.6.2016.  

 

 

10. 06. 2016. 
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THOMPSONOV ZNAČAJ 

(Odgovor gđi Veri Primorac) 

Draga gđo Vera, 

 

Zahvaljujem Vam na lijepim riječima koje ste mi uputili. S obzirom da 

dobivam slična pisma i od drugih čitatelja mojih poruka, to mi doista puno 

znači, ali i obvezuje da nastavim sa svojim radom. 

  

Naslov:  Re: ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

Datum:  Sat, 11 Jun 2016 18:23:56 +0200 

Šalje:  Vera Primorac  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

  

Dragi Josipe, 

  

Ne mogu a da Vam ne izrazim osobnu zahvalnost zbog svega što ste činili i 

što činite. Dirnuli ste me u srce svojim obraćanjem svima nama. Zato moram 

od srca reći: Iskreno Vam se divim. A onda i iskreno priznati: Bili ste 

mnogima, od samog početka, Zvijezda vodilja koja je visoko, i iznad svih 

ostalih, sjala i sjaji sve do sada. 

Bili ste mnogima, kada bi nam, ponekad, ""potonule lađe", svojim tekstovima, 

knjigama i porukama…i poticaj za dalju borbu.  

Kažete kako " treba mu odati priznanje što nas je i njegova pjesma održala 

(mislili ste na Thompsona i slažem se), ali i dodajem: 

Trebamo i Vama odati i priznanje i zahvalu. 

Bili ste nam i putokaz i inspiracija za sve ono što smo mi, tek male kapi, tome 

mogli doprinijeti. 

A Vi ste nam, vjerujte mi, svojim uradcima i osobnim angažiranjem, uvijek 

podizali moral i davali snage za naše djelovanje i pisanje. Pa, evo i sada, ali 

na jedan drugi način! 

Nisam bila član HDZ, moram priznati. Jer, moja jedina stranka uvijek je bila- 

Hrvatski narod. Ma gdje bio.  

Ali, sada, kao što i Vi naglašavate, treba biti uz Karamarka. Treba spriječiti 

"antifašističke" vampire da se ponovo vrate na vlast i da nam ponovo piju krv 

i žive na našoj grbači. 

Zbog toga sam se odlučila, baš sada, učlaniti u HDZ, iako pod stare dane i ne 

baš dobrog zdravlja. Jer, ako nešto ne učinim, čini mi se da ću od bijesa-

puknuti. 

Ne će NAS i ne će ME- slomiti. 

Zato sam, upravo zbog Vas, odlučila i ponovo pisati o svemu o čemu i treba 

pisati. O svim izdajicama koje su se prodavale i prodaju " za Judine škude". O 

mailto:pecaric@element.hr
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svima onima koji nas kradu i rasprodaju. O svima onima koji nas žele raseliti 

i uništiti i moralno i materijalno. 

O svima onima koji nam žele nametnuti neke druge vrijednosti-i kulturne i 

duhovne. 

Ali, ne će ići!!! Hrvati jesu trpeći, ali kada se čaša žući prelije, nitko nam tada 

ne može stati na put. 

Nazivaju nas fašistima. 

Naše domoljublje im je ustaštvo. 

Izruguju se Lijepom našom. 

Napadaju branitelje. 

Kažu kako nam se u grudima skriva ustaška zmija. 

Smeta im „Za dom spremni! 

A zar netko normalan može postojati a ne biti spreman… za svoj DOM i 

DOMOVINU? 

Lako im je bilo prije, moram priznati, manipulirati s narodom. Ali nema više! 

Istina je isplivala na svijetlo dana. U velikoj mjeri, zahvaljujući i Vama i Vašoj 

neizmjernoj ljubavi i odanosti prema Hrvatskoj i Hrvatima. 

HVALA VAM!!! 

Iskreno i s velikim poštovanjem, 

Vera Primorac 

 

Međutim, treba uvijek voditi računa da je mali broj ljudi do kojih dopiru moji 

tekstovi i da se moj doprinos ne može uspoređivati s doprinosom onih koji su 

na javnoj sceni stalno napadani, a s druge strane su dostupni svima i svojim 

porukama biti uzor svim našim ljudima kojima je Hrvatska u srcu. 

Što se tiče mog teksta o Karamarku ili bilo kome koga napadaju srpske sluge 

u RH poruka je jasna: 

Kada oni napadaju nekog Hrvata – TREBA GA BRANITI. A sami sa sobom 

trebaju raščistiti jeste li dovoljno pametni pa razumijete zašto ga napadaju oni 

koji ne vole Hrvatsku ili ne razumijete.  

Kamo sreće da su to shvatili mnogi državotvorni Hrvati kada je nakon 

prošlogodišnjeg koncerta u Kninu nastavljen dugogodišnji napad na 

Thompsona. 

U subotu smo dr. sc. Josip Stjepandić i ja bili gosti biskupa Košića u Sisku 

na Thompsonovom humanitarnom koncertu. Desetak tisuća ljudi okupilo 

se ispred sisačke katedrale kako bi podržalo potrebite studente 

Biskupijske zaklade „Fra Bonifacije Ivan Pavletić“. Drugi puta u godinu 

i pol dana brojni Siščani i gosti pristigli iz cijele Hrvatske i ovoga su puta 

pokazali svoje veliko srce i želju za pomoći. Bilo je sjajno biti među tim 

ljudi, pogotovu što je bilo puno mladih.  

http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-

stipendije-studentima  

http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-stipendije-studentima
http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-stipendije-studentima
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Meni je posebno bilo drago jer Thompsonov koncert počinje Tuđmanovim 

govorom, a dr. sc. Marko Tokić sa Sveučilišta u Mostaru je svojevremeno 

konstatirao kako moja Hrvatska ima četiri stupa: Tuđman, Dario Kordić, 

Thompson i biskup Košić.  

  

Kamo sreće da su neki državotvorni Hrvati razumjeli što se događa s našom 

Peticijom ZDS, kojom smo branili Thompsona, „Bojnu Čavoglave“ i naše 

HOSovce. Kao što sam napisao u tekstu koji komentirate:  

„Bilo kako bilo, tada se pokazalo kako su i državotvorni Hrvati – zbog vlasti 

– spremni izdati one koji su nam svojom krvlju izborili slobodu. Tada su 

krenuli u poraz, nastavilo se s istim ponašanjem na izborima...“ 

Nije im ništa govorila ni činjenica da su svi koji su nas napadali izbjegavali 

reći da smo našim Pismom branili Thompsona, „Bojnu Čavoglave“ i HOS. 

Čini se da su sada shvatili da svi oni koji napadaju Thompsona zapravo 

iskazuju svoju mržnju prema hrvatskom narodu i hrvatskoj državi. Postali su 

– nadam se – svjesni da količina mržnje prema Thompsonovim domoljubnim 

pjesmama i njemu samo pokazuje koliko je Thompson velika zaprjeka 

srpskim slugama u ostvarenju njihovih protuhrvatskih ciljeva. 

Možda su oni koji nisu ljetos branili Thompsona, „Bojnu“ i HOS razumjeli o 

čemu se radi sada kada je na red došla i Thompsonova pjesma „Lijepa li si“. 

Predsjednica kaže 

“Obožavam slušati Thompsona, a slušala sam ga često u automobilu s mojom 

djecom dok su bila mala”, rekla je Kolinda Grabar Kitarović i dodala da ju je 

pjesma ‘Lijepa li si’ uvijek podsjećala na domovinu dok je radila izvan 

Hrvatske. 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/  

Tomislav Karamarko: 

‘Danas smo svi uz Vatrene. Želim vam da pokažete junačko srce i da uz 

gromoglasnu podršku s tribina pokažete zašto smo nogometna nacija!’ – 

objavljeno je na glavnom mrežnom profilu Tomislava Karamarka, a na tu je 

rečenicu pridružen i video clip pjesme ‘Lijepa li si’. 

Miljan Brkić: 

Iskrene čestitke hrvatskoj reprezentaciji na igri, Vedranu Ćorluki želim brzi 

oporavak od svih udaraca koje je danas primio, a navijači čekaju i na tribinama 

i pred ekranima nove prilike za navijanje: 

“Sve bih dao da je vidim 

ponosnu i lijepu k’o u snovima 

sve bih dao da je vidim i opet bih spreman stao, svoj bih život dao” 

Nadajmo se da je to vrlo važan ali prvi korak u ponašanju naših političara koji 

žele biti hrvatski političari. Mnogo je važnije kada će oni iz obrane preći u 

napad na one od kojih su hrvatski branitelji u Domovinskom ratu napravili 

„zečevima“ i one koje te „zečeve“ i danas podržavaju i služe im!  

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/
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Pročitajte i kako su Hrvati Francuske stali u obranu Thompsonove navijačke 

pjesme ‘Lijepa li si’ (naravno, ne možemo očekivati da je to podržao tamošnji 

veleposlanik, pa njegov otac je počeo hajku na Thompsona prije petnaestak 

godina): 

http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-

navijacke-pjesme-lijepa-li-si  

Zvonimir Hodak u današnjoj kolumni piše: 

Druga pomalo zaboravljena tema je priglupa diverzija koja je osvanula 12. 

lipnja 2015. g., na travnjaku stadiona na Poljudu. Prisjetimo se uznemirujućeg 

ubojstva koje se ne tako davno dogodilo u Splitu kada je na Marjanu ubijena 

meksikanska turistkinja. Bez značajnih tragova i što je još važnije bez 

vidljivog motiva splitska policija riješila je slučaj. Ubojica je već iza rešetaka. 

Kad pišem ovu kolumnu, točno je godinu dana od kada je neki “desničarski 

ustašoid“ nanio veliku štetu demokratskom imidžu Lijepe Naše. Prošla je 

godina dana, a od nacističkog diverzanta ni traga. Naravno, logikom naših još 

iz Juge istreniranih medija svastiku je mogao nacrtati samo zadrti ognjištar 

koji, kad god dolazi kući nakon utakmice, pozdravlja sve oko sebe sa “Za dom 

spremni!“. Intelektualni proleteri, odnosno novinari, žestoko su napali 

“nepoznatog junaka“, očito fašista koji je bacio sjenu na sjajne NOB tradicije 

nepokorenog Splita. Došao “fašist“ ili nekadašnji ”narodni neprijatelj” i pod 

okriljem noći nacrtao zloglasni nacistički znak. Jednostavno, zar ne? 

Upozorava me gospodin Ervin Lapena na brojne nelogičnosti pa čak i gluposti 

u ovoj diverziji. Motiv je danas jasan svima, osim tipovima kao sto je Berto 

Šušak i Nada Hren. Cilj je bio diskreditirati tobožnju “ustašku zmiju“ koja 

nesmetano plaši hrvatske antife. Nitko nije ni spomenuo da se tu radilo o 

tehnološki i sigurnosno vrlo složenom procesu. “Ucrtavanje“ u travnjak 

svastike velikih dimenzija da bi ona bila lako uočljiva predstavlja tehnički, 

tehnološki i sigurnosno vrlo komplicirani pothvat. Za to je potrebno stručno 

hortikulturno znanje, vještina i iskustvo, tehnička oprema i sredstva, herbicid 

i dovoljno vremena da se čitava operacija provede, a da bi “nacist“ mogao na 

vrijeme nestati.Za takav sinopsis potrebna je odgovarajuća logistička potpora 

te sigurnosno-obavijesni uvjeti. Kad još uzmemo u obzir neosporne činjenice 

da je stadion na Poljudu ograđen, da postoje danonoćni čuvari, da postoji 80 

nadzornih kamera i da nitko nepozvan ne može ući ni izaći, onda se može 

zaključiti kako se radi o savršenom scenariju koji je briljantno proveden. Sad 

se postavlja pitanje tko je mogao, neopažen od 80 kamera, unijeti na travnjak 

tehničku opremu, sredstva i posudu sa herbicidom te imati dovoljno vremena 

da sve to izvede i na kraju da neopažen i nesnimljen sve to iznese sa stadiona? 

Hrvatska se našla na naslovnicama liberalne Europe. Splitski orjunaši mogli 

su uz bevandu zadovoljno zapaliti duvan, a Ante Tomić, Jurica Pavičić, Boris 

Dežulović, Branimir Pofuk, Jelena, Rada, Sanja i slični likovi mogli su još 

jednom poslati u “cijeli svijet“ poruku kako njihov antifašizam treba braniti i 

hraniti dodatnim eurima kako bi se i ovdje i dalje borili za ljudska prava i 

http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-navijacke-pjesme-lijepa-li-si
http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-navijacke-pjesme-lijepa-li-si
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demokraciju. Danas je 12. lipanj ljeta Gospodnjeg 2016.g., a tko je zamislio i 

realizirao antihrvatsku diverziju na Poljudu ne znamo i vjerojatno nikada 

nećemo ni doznati? Dočim je daleko zahtjevniji, teži i zamršeniji slučaj 

nesretne Meksikanke riješen u roku ”odmah”. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-

je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063  

Mali ispravak prve rečenice. Predsjednica već i ponavlja zahtjev da se 

konačno uhvate počinitelji diverzije na Poljudu!  

„Prije godinu dana, podmuklo, pod okriljem noći, iscrtana je svastika na 

Poljudu. Uvjerena sam da to nije učinio nitko tko voli svoju Domovinu. 

Ponovno pozivam nadležne institucije, prije svih MUP, da pronađu 

počinitelje, a prave navijače da pokažu kako se navija za našu Hrvatsku.“ 

http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-

navija-nasu-hrvatsku  

Sigurno je u pravu ako vjeruje da će tako jednostavnije izbiti na vidjelo koje 

su osobe iz vrha srpskih slugu u RH izravno upletene u ovu protuhrvatsku 

akciju. Oni kojima je to trebalo poslužiti da s optužbe hrvatskog naroda na 

ustašluk preokrenu na optužbu za fašizam. Nekako mi se čini da su i oni 

postali svjesni da im u narodu optužba za ustašluk ništa ne znači jer je već 

očita podjela u RH na one koji su ustaše i one koji su srpske sluge. Drugim 

riječima, čini se da je mnogima postalo jasno da je mnogo ogavnije biti srpski 

sluga jer je još i čuveni kineski filozof i ratnik Sun Tzu one koji rade protiv 

svog naroda nazvao najogavnijim ljudima! 

Hoće li i Predsjednica i Karamarko shvatiti kako su važniji branitelji, HOS, 

Thompson i „Bojna Čavoglave“, pa i Joe i njihov ZDS pa se konačno 

suprotstaviti ogavnim napadima na veliki broj Hrvata tako što će sve one koji 

ih napadaju zbog pozdrava ZDS optužiti za pružanje potpore velikosrpsko 

fašističkoj agresiji na RH, tj. optužiti njih za fašizam – vidjet ćemo: 

http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-

hrvatska-ih-popljuvala-929963  

U subotu sam s Markom mogao popričati i vidjeti kako isto mislimo i o 

činjenici kako se mnogi bezuspješno trude da ljude uvjere kako se trebaju 

odreći sebe samih – tj. pozdrava ZDS. Umjesto da objasne istinu u ulozi ZDS 

u Domovinskom ratu i to da ZDS napadaju oni koji su bili na strani agresora.  

Pogledajte/poslušajte slijedeća dva linka: 

MILANOVIĆ STAO U OBRANU MAŽIĆA, SVOG FAŠISTE  

11. lipnja 2016.11. lipnja 2016.  

Zoran Milanović stao u obranu Marija Mažića ujedno i člana mladeži SDP-a 

Sisak. Za RTL televiziju je ukratko izjavio “Ne vidim čemu hajka na Marija 

Mažića , njegovo je legitimno pravo tražiti zabranu nečega što nas sviju 

vrijeđa zaključio je Milanović ” . 

Znači li ova izjava predsjednika SDP -a Zorana Milanovića da i njega vrijeđa 

pjesma Lijepa li si Marka Perkovića Thompsona ostavljamo vama na 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063
http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-nasu-hrvatsku
http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-nasu-hrvatsku
http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-ih-popljuvala-929963
http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-ih-popljuvala-929963
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
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zaključak! Ovo je ujedno , usuđujemo se reći presedan u novijom povijesti 

Hrvatske . 

http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-

svoga-fasiste/  

Milanović i SDPovci slave 1.maj uz Thompsonov hit 'Lijepa li si', u Čakovcu 

https://www.youtube.com/watch?v=Usjv3bLtoGY  

Slave uz pjesmu koja ih vrijeđa. Oni su izbor mnogih koji im na izborima daju 

svoj glas! Pa samo srpskim slugama može smetati pjesma „Lijepa li si“, zar 

ne? 

Što bi rekao Sun Tzu – najogavniji ljudi.  

Kako netko tko vjeruje da voli Hrvatsku može biti u bilo čemu zajedno s 

ovakvim ljudima? Ako jesi – razmisli malo. Možda i shvatiš u čemu i zašto 

griješiš- Jednom sam rekao nekim našim intelektualcima kada su napadali 

Tuđmana: 

Možda će te za desetak godina i razumjeti zašto je to Tuđman uradio! 

Draga gđo Primorac, možda sam Vam pojasnio razloge zašto sam napisao 

tekst  

ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

Biskup me pitao zašto ga i ranije nisam napisao?  

Jednostavno zato što su ga sada počeli napadati oni koji su ga do jučer 

podržavali. Spremni su odreći se i najboljeg ministra dr. sc. Zlatka 

Hasanbegovića iako im je stranka na Saboru svojim glasovanjem dala do 

znanja da treba ići putem kojemu je danas simbol ministar Hasanbegović. Da 

i ne spomenem kako im je dobra zamjena za njega Pupovac: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-

je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-

a-hrvatski-narod-genocidan 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-

politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske 

Moj tekst iskazuje nadu da će Karamarko to shvatiti i krenuti oštro tim putem. 

Čini mi se da sadašnja potpora Thompsonu koju daju danas i Predsjednica i 

Karamarko i Brkić pokazuje da su shvatili poruku danu u tom mom tekstu 

(malo da sam sebi laskam) odnosno da su napokon sami zaključili isto što sam 

rekao u njemu! 

Hvala Vama draga gđo Primorac 

Iskreno i s velikim poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Ako ništa drugo valjda vide kako je HOS prisutan u Francuskoj i ne samo 

sa ZDS. Zapravo ZDS je i na taj način tamo: 

 

NICOLIER NA TRIBINAMA 

 

http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
https://www.youtube.com/watch?v=Usjv3bLtoGY
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
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FRANCUSKA SLAVI HRVATSKOG HEROJA: Merci, Jean Michel 

Nicolier! 

  

Snježana Vučković, Ponedjeljak, 13. Lipanj 2016 

  

Ovaj navijački potez naišao je na odobravanje hrvatskih branitelja koji 

žale za činjenicom da je veliki Jean Michel francuskoj javnosti uglavnom 

nepoznat, dok Hrvatska ne propušta priliku zahvaliti mu se. 

Hrvatski navijači su tijekom nogometne utakmice razvukli transparent na 

kojem je pisalo “Merci, Jean Michel Nicolier”. 

Tako su Francuzima, ali i cijeloj Europi, ukazali na heroja koji se kao strani 

dragovoljac priključio obrani Hrvatske i Vukovara. 

Ovaj navijački potez naišao je na odobravanje hrvatskih branitelja koji žale za 

činjenicom da je veliki Jean Michel francuskoj javnosti uglavnom nepoznat, 

dok Hrvatska ne propušta priliku zahvaliti mu se. 

Jedna od tih prilika, možda i najbolja do sada, na nogometnim tribinama ovog 

velebnog natjecanja, pokazala je da se poginuli Jean – ne zaboravlja… 

http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-

jean-michel-nicolier-930103 

 

13. 06. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
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PISMO PREDSJEDNICI - TKO POTPISUJE? 

Poštovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović, 

  

Sa žaljenjem vidimo kako se prošlogodišnja priča iz Knina ponavlja. U pismu 

koje smo Vam tada poslali predložili smo uvođenje pozdrava Za dom spremni 

u Hrvatsku vojsku upravo zbog incidenta s pjevanjem pjesme Bojna 

Čavoglave koja predstavlja simbol Domovinskog rata.  

Znamo da je prošle godine na Paradi HV-a nastupao i HOS sa svojom 

zastavom na kojoj piše ZDS, koji jeste pozdrav odobren od hrvatskih vlasti. 

Zato nije jasan tadašnji Vaš odgovor da je naš zahtjev koji ima za cilj obranu 

Marka Perkovića Thompsona i Bojne Čavoglave u kome je rečeno da je on 

„na razini provokacije“. 

Neshvatljivo je kako hrvatskim vlastima smetaju simboli Domovinskog rata 

kao što je Bojna, pa će Vas sigurno zanimati što o tome kaže nedavni kandidat 

za Ustavnog suca RH g. Pero Kovačević: 

 

PONAVLJA SE PROŠLOGODIŠNJA PRIČA  

 

PERO KOVAČEVIĆ UPOZORAVA: ZBOG LAJKANJA I DIJELJENJA 

‘BOJNE ČAVOGLAVE’ MOGU VAS KAZNITI! 

 

Autor: I.G. Subota, 06. Kolovoz 2016. u 16:41  

"Kani li policija početi zabranjivati i ostale domoljubne pjesme nastale u 

Domovinskom ratu", pita se Pero Kovačević.  

Pero Kovačević, pravni ekspert za nacionalno zakonodavstvo na portalu 

Nezavisni.hr objavio je kolumnu u kojoj se osvrnuo na sinoćnji događaj u 

Kninu i uručenje obavijesti o počinjenom prekršaju Marku Perkoviću 

Thompsonu jer je pjevao Bojnu Čavoglave. 

 
UŠUTKAVANJE THOMPSONA: Dobio prekršajnu prijavu zbog glasnog 

pjevanja ‘ZA DOM SPREMNI’, nakon toga mu blokirali Facebook 

stranicu?! 

 
U kolumni Kovačević upozorava da se “ponavlja prošlogodišnja priča, stoga, 

kaže, pazite i nemojte prenositi pjesmu Čavoglave jer bi mogli prekršajno 

odgovarati, zbog reproduciranja i lajkanja Bojne Čavoglave možete 

prekršajno odgovarati”. 

Nadalje navodi kako oni zaslužni za ovu “čestitku” Thompsonu zaboravljaju 

“da je samo pjevao jednu od najvećih domoljubnih hitova iz Domovinskog 

rata, pjesmu koja je dizala moral nama braniteljima. Pjesmu koja nije 

zabranjena niti je nama braniteljima nitko ne može zabraniti”. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787
http://nezavisni.hr/pero-kovacevic-lajkanjem-pozdrava-za-dom-spremni-ili-cavoglava-mozete-prekrsajno-odgovarati/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/usutkavanja-thompsona-dobio-prekrsajnu-prijavu-zbog-glasnog-pjevanja-dom-spremni-nakon-toga-mu-blokirali-facebook-stranicu-944566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/usutkavanja-thompsona-dobio-prekrsajnu-prijavu-zbog-glasnog-pjevanja-dom-spremni-nakon-toga-mu-blokirali-facebook-stranicu-944566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/usutkavanja-thompsona-dobio-prekrsajnu-prijavu-zbog-glasnog-pjevanja-dom-spremni-nakon-toga-mu-blokirali-facebook-stranicu-944566
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“Kani li policija početi zabranjivati i ostale domoljubne pjesme nastale u 

Domovinskom ratu, jer kako će prekršajni sud kazniti Perkovića što pjeva 

pjesmu nastalu u Domovinskom ratu ili opet rade popis nepoćudnih pjesama, 

kao nekad, od Vile Velebita itd.. Zar se opet vlast dodvorava četničkim 

vojvodama Nikoliću i Vučiću, kojima Čavoglave bude loše osjećaje, osjećaje 

poraza, zaleđene krvi i straha kad čuju Čavoglave… “, pita se Kovačević te 

svoju kolumnu završava riječima A.G. Moatoša: 

“Sad samo mogu ponoviti: Hrvatska već vidje dosta raznih čuda, ali ne nađe 

štrika za toliko Juda!” 

  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-

lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787  

  

S obzirom da g. Kovaćević spominje srbijanske čelnike u prilogu Vam šaljem 

govor Aleksandra Vučića u Glini 1995. 

Uvjeren sam da današnja vlast ne misli, kao Vučić da je u pravu kada govori 

o ustaškoj vlasti i zločinačkom režima Franje Tuđmana iako se mnogi tzv. 

ljevičari ili antifašisti u RH itekako slažu s Vučićem. Tome smo svjedoci iz 

dana u dan. 

Ponavljanje prošlogodišnje priče samo pokazuju kako vlast mora uvažiti našu 

prošlogodišnju peticiju. 

  

S poštovanjem 

  

Akademik Josip Pečarić 

Biskup dr. sc. Vlado Košić 

  

P.S. Podsjećamo Vas: 

 a) Pokojna gđa Vera Stanić i g. Pero Kovačević su 1994 uvjerili predsjednika 

Tuđmana i ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja 

pripadnicima HOS-a; 

b) da je predsjednik Tuđman 1. listopada 1991(napisao je g. Kovačević) donio 

zapovijed da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) da je znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 

1994. sukladno Službovniku OSRH. 

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji uvrsteni su pripadnici HOS-a, a promjenom vlasti 2000-e su 

im ta prava oduzeta. 

 

Pismo su još potpisali: 

 

Biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić 

general Ljubo Ćesić Rojs  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787
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general Marinko Krešić  

general Josip Štimac  

general Ivan Tolj 

dr. sc. Josip Stjepandić 

dr. sc. Stjepan Razum 

prof. dr.dr.h.c. Nikola H. Debelić, veleposlanik u m. 

Prof. dr. sc. Marin Čikeš, RGN, Sveučilište u Zagrebu 

Prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak 

Prof. dr. sc. Fra Andrija Nikić 

Mirela Pavić, kolumnistica 

Zvonimir Josip Tumbri 

Krunoslav Lukenda, Zadar 

Jozo Lukenda, Zadar 

Ivan Lukenda, Njemačka 

Tereza Klier, Njemačka  

Valerija Weiss, Njemačka 

Damir Tučkar, dipl. ing. 

Ivan Bradvica, dipl. ing. građ., književnik 

Marko Magdalenić, KBF Zagreb 

Juraj Cigler, dipl. inž. građ. Čakovec  

Vicko Goluža 

mr. sig. Ivan Lulic 

dr. Ružica Ćavar 

Pero Tadić, hrvatski književnik 

Vinko Vice Ostojić, hrvatski publicist 

Ivan Bastjančić, dipl. ing. stroj. 

Đurđica Bastjančić, prof.  

Iva Bastjančić, baccalaurea 

Josip Maršić  

Slobodan Maršić dragovoljac DR 

Branko Hrkač, sam. likovni umjetnik 

Vera Primorac, književnica 

Stjepan Grgic, Toronto, Kanada 

Josip Kocijan 

Don Lazar Čibarić 

Đivo Bašić, Dubrovnik 

Damir Borovčak, dipl. ing., publicist, Zagreb 

Tomislav Beram, Australija 

Krešimir Duvnjak, dipl. inž., mag. phil., univ bacc. relig., Zagreb 

Zvonimir.R. Došen 

Mate Sušac 

Dajana Glavota, prof.  

Hrvoje Glavota, dipl.ing. 
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Alojzije Petracic, umirocljenik 

Danica Glavaš 

Vlado Glavaš 

Domagoj Musa mag. dipl ing. 

Stanko Šarić, dipl. ing. (Najbolji hrvatski tamburaši) 

Ivo Markulin,kap.d.pl. Preko 

Ankica Markulin, prof. Zadar 

Blažena Magdić, umirovljenica 

Ivan Magdić, umirovljeni časnik HV-a 

Dusko Abramovic, Toronto-Canada 

Nevena Abramovic, Toronto-Canda 

Jozo Ćuk, dugogodišni hrvaski javni djelatnik, Melbourne Australia 

Mario Filipi 

Roko Sikirić, Lausanne 

Petar Gelo Urednik i voditelj Hrvatskog radija Melbourne 

Don Anđelko Kaćunko 

Mijo Maljković, inovator 

Ivan Filipović, pomorac 

Slobodan B. Markic, P. Eng., Toronto 

Miljenko.Plisic 

Branko Haubrich, iur. 

Ivanka Haubrich 

Ivana Haubrich Mihovilović 

Kristina Vrebac 

Ivan Haubrich 

Manda Haubrich 

Stjepan Fiolic, Argentina 

Dr. sc. August Janeković 

V. Školnik-Popović, dr. med. spec. ped. 

Dr. sc. Zvonimir Šeparović, prof. emeritus 

 

07. 08. 2016. 

  

 

PRILOG: 

 

Govor Aleksandra Vučića (danas predsjednika Vlade Republike Srbije) 

u okupiranoj Glini 20.03.1995., četiri i pol mjeseca prije oslobodilačke 

operacije Oluja 

Braćo Srbi i sestre Srpkinje, pozdravljam junački narod srpske Banije i srpske 

Gline, vas koji ste podigli prvi baklju slobode tamo 26. juna još 91. godine, 

vas koji ste prvi krenuli na ustašku vlast, vas koji ste prvi oslobodili neke 

srpske teritorije u Republici Srpskoj Krajini. Nikada više ustaška vlast ovdje 
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neće moći da dođe. Nikada više oružanim putem. Nikada više onako kako su 

to namerili. Onako kako je zločinački režim Franje Tuđmana već pokušao. Vi 

ste ih u tome na najbolji način sprečili. Pokušaće drugačijim, perfidnijim 

metodama. Uz pomoć međunarodnih sila, zapadnih zemalja, a preko njihovih 

slugu u Beogradu – tu mislim na Slobodana Miloševića i njegovu nesrećnu 

ženu Mirjanu Marković – i njihovih jataka ovde u Krajini, predsednika 

krajinske vlade Borislava Mikelića. 

Sećate se da je Slobodan Milošević i onaj njegov kurir Borislav Jović, pri 

potpisivanju Vanceovog plana, da su rekli da će kod prvog napada ustaških 

snaga na Krajinu jugoslovenska vojska doći da pomogne, doći da intervenište. 

Ima ovde ljudi koji se toga sigurno sećaju. Šta je bilo, koliko je puta Hrvatska 

napala Srpsku Krajinu? Nekoliko puta! I na miljevački plato, i u medačkom 

džepu na Divoselo, Počitelj i Maslenicu. Gde je bila jugoslovenska vojska, 

gdje je bio Bora Jović? Nigde niste mogli da ih vidite, nigde niste mogli da ih 

čujete. Lagali su! Lagali su jer su to nečasni ljudi, ljudi kojima nije do morala, 

ljudi kojima nije do srpstva. Šta je još uradio Slobodan Milošević, po 

nagovoru one njegove žene? Prihvatio je bio onaj Vance-Owenov plan, želeći 

– sećate se tad je Republika Srpska trebala da dobije 42% teritorija bivše BiH, 

ali bez kopnenog koridora za Bosansku Krajinu, bez kopnene veze za Srpsku 

Krajinu. I rekao bi Milošević: eto braćo, hteo sam da živimo zajedno, a sad ne 

možemo, nemamo više nikakvu kopnenu vezu, pa ćete morati u Hrvatsku. Sve 

je to hteo predsednik Srbije, ali na veliku sreću srpski narod u Republici 

Srpskoj i srpski narod u Republici Srpskoj Krajini su odbacili njegove 

izdajničke namere i dalje se junački bore za slobodu sopstvenog naroda i za 

održanje svojih teritorija. 

Vi se braćo ovde ne borite nizašta šta nije vaše, već samo da sačuvate ono što 

je oduvek bilo srpsko. I to mora ostati srpsko. Šta još radi Slobodan 

Milošević? Sećate se pred tri, četiri godine da je svako veče na državnoj 

televiziji bilo u Dnevnicima po 20 minuta, po pola sata, o onome što se dešava 

u Srpskoj Krajini, o onome što se dešava na Baniji, Kordunu, u Lici. Šta sada 

ima na državnoj televiziji? Ima samo poneko privredno čudo Borislava 

Mikelića, valjda kako mu borci imaju 30 dinara platu. To je nešto. I šta još 

ima? Kakvo je vreme u Krajini. Eto šta njih samo interesuje. Ništa više nema 

od vesti u Krajini. Kao da je to inostranstvo, kao da je to u Hrvatskoj. E neće 

moći! Nikada Srpska Krajina, nikada Glina neće biti hrvatska! Nikada Banija 

neće nazad u Hrvatsku! I ono što je ostalo u Srbiji simpatizera Slobodana 

Miloševića, onih koji tek sad shvataju svu pogubnost njegove politike, kad ih 

pitate, ne znaju u kakvoj će državi živeti sutradan. Niko više ne zna ni u ovoj 

sali za kakvu se državu zalaže Slobodan Milošević. Oće li mu to biti 

Beogradski pašaluk ili nekakva AVNOJ-ska Jugoslavija, kakva će to država 

biti? Ukoliko srpski radikali pobede i poraze predsednika Srbije, vi znate da 

ćete živeti u Velikoj Srbiji, jedinstvenoj srpskoj državi i tu odstupanja biti 

neće! Živeli! 
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TEKST JE TRANSKRIPT VIDEO ZAPISA IZ 1995.: 

https://www.youtube.com/watch?v=vu5qvsloewU 

VIDEO IZ 2013. U KOJEM VUČIĆ TVRDI DA NIKADA TAMO NIJE 

BIO: https://www.youtube.com/watch?v=ReVwofRQVPY 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=vu5qvsloewU
https://www.youtube.com/watch?v=ReVwofRQVPY
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OTVORENO PISMO VRHOVNOM I USTAVNOM SUDU 

RH 

Poštovani sudci Vrhovnog i Ustavnog suda RH, 

 

Poslije dva pisma Ustavnom sudu sada se obraćam i Vrhovnom sudu. Naime 

u prvom pismu smo upozorili kako „u najcrnjoj maniri iz vremena 

komunističke diktature Općinsko državno odvjetništvo u Zagrebu tvrdi kako 

je Šimunić bio svjestan da uzvik “Za dom” uz odzdrav “Spremni” simbolizira 

službeni pozdrav za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske 

odnosno da kao takav predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir 

prema drugim ljudima zbog njihove vjerske i etničke pripadnosti te 

trivijaliziranje žrtava zločina protiv čovječnosti.“ Ustavni sud nije odgovorio 

na to pismo, a onda je došla i odluka Visokog upravnog suda. Prihvatio je 

žalbu državnog odvjetništva kojom je i ovaj sud samo potvrdio lažne i 

uvredljive tvrdnje Općinskog državnog odvjetništva jer je dobro poznato kako 

je ZDS bio službeni pozdrav postrojbi HOS-a u Domovinskom ratu, a koristili 

su ga i mnogi drugi branitelji. 

Doista, kao u najcrnjim komunističkim vremenima imamo sudove koji znaju 

i sude ljude zbog onoga što oni misle. Ustavni sud nije reagirao ni na drugo 

pismo. 

Povod ovom trećem pismu je neuobičajena činjenica da jedan od dva najviša 

suda u RH ne štiti onaj drugi, kada mu već ne smetaju presude kao u 

boljševičkim sudnicama. 

O čemu se radi? 

Naš poznati odvjetnik Zvonimir Hodak u svojoj kolumni u dnevno.hr 29. 08. 

2016. piše: 

Slavica Lukić, pravomoćno osuđena novinarka zbog kaznenog djela 

sramoćenja, opet huška u Jutarnjem. Meta je sad već bivši Načelnik policijske 

postaje u Kninu Miljenko Lelas. Njegov je krimen što nije kazneno prijavio 

DORH-u HOS-ovu postrojbu zbog njezinog ratnog pozdrava ”ZDS”. Slavica 

je iznenađena i uvrijeđena jer Lelas, hrvatski branitelj, nije dobio nečasni 

otpust iz policije. Za nju je ZDS ustaški pozdrav, a ne HOS-ov službeni ratni 

pozdrav koji je ta postrojba rabila kroz čitav Domovinski rat. Branio sam od 

1991.g. do kraja 1993.g. preko 50 članova HOS-a, sve dok presudom Vojnog 

suda u Zagrebu u predmetu Dedaković, Paraga i Đapić nije utvrđeno da je 

HOS regularni dio Hrvatske vojske sa svim svojim simbolima pa tako i s 

pozdravom ZDS. Kako sam bio branitelj sve trojice okrivljenika, a presudu je 

potvrdio i VSH, mogu je dostaviti novinarki Lukić da prestane lutati 

bespućima komunističke prošlosti.  

Da se poslužim Hodakovim riječima očito je da neki sudovi u RH „lutaju 

bespućima komunističke prošlosti“. Kako im je pri tome nebitno što im pri 
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tome ništa ne znači ni spomenuta potvrda VSH. Zar se time ti sudovi ne rugaju 

i Vrhovnom sudu RH? 

Mislim da VSRH u USRH moraju objasniti sudcima u RH kako je današnja 

hrvatska država nastala u Domovinskom ratu, pa njihove presude onoga što 

ljudi imaju u svojim glavama moraju barem voditi računa o tome, kada se već 

ne mogu osloboditi od boljševičkog suđenja onome što ljudi misle. 

 

S poštovanjem, 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

30. 08. 2016. 

  



102                                                     HOS  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DNEVNIK U ZNAKU ‘ZA DOM SPREMNI’, 

ZAGREB, 2017. 
 

UMJESTO PREDGOVORA 
 

DAMIR PEŠORDA: ŠARAFCIGER 
 

Kad je više od dvije godine Josip Pečarić krenuo u svoj donkihotovski boj za 

legitimitet pozdrava ''za dom spremni'', mislio sam da troši previše energije za 

relativno nevažnu stvar. 

Međutim, pokazalo se da dobro predosjetio neke maligna trendove u našem 

društvu i pokušao ih preduhitriti. Kad je ovih dana zbog jedne benigne ploče 

u Jasenovcu hrvatska, navodno desna, vlast pljunula samoj sebi u lice, i to po 

tko zna koji put – morao sam priznati da je Pečarić bio u pravu. Dok se jasno 

ne suprotstavimo ucjenjivačima, oni nas neće prestati ucjenjivati. Svi ti 

pupovci, bauci i ostale pusićke od takvih ucjena i za takve ucjene i žive. 

Bilo je tužno gledati hadezeovca Bošnjakovića koji u emisiji Otvoreno 

pokušava obrazložiti i opravdati odluku saborskog odbora koji je ustvrdio da 

spomen-ploča poginulim HOS-ovcima vrijeđa žrtve Jasenovca! Svoju 

sramotnu odluku HDZ pokušava pravdati trećom točkom odluke kojom se 

poziva Vlada da pitanje totalitarnih simbola riješi zakonom. Po meni, ta treće 

točka cijelu ovu odluku čini još sramotnijom i još opasnijom. Njome se 

naivnim Hrvatima daje lažna nada da će uz ustaške simbole pod udar zakona 

doći i komunistički simboli. Od toga, naravno, nema ništa! HDZ se neće 

usuditi dirati u petokraku, ali će vjerojatno zakonski zabraniti ZDS, a time i 

krenuti u grubo brisanje nedavne prošlosti. Naime, taj pozdrav sastavni je dio 

HOS-ova znakovlja. Njegovom zabranom preinačuje se nedavna prošlost i 

sprječava adekvatno obilježavanje njihovih spomenika. 
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U raspravi na saborskom odboru bezobrazlukom se posebno istaknula Vesna 

Pusić. Ona je rekla kako za ploču u Jasenovcu ne treba nikakvo povjerenstvo 

nego šarafciger. Po riječima Ante Đapića, među poginulim HOS-ovcima 

kojima je spomen-obilježje podignuto je i jedan kojemu su četnici 

šarafcigerom iskopali oči. Izgleda da bi nesuđena glavna tajnica Ujedinjenih 

naroda još jednom palom HOS-ovcu presuđivala šarafcigerom. S druge strane 

beskičmenjaštvo HDZ-a djeluje gotovo isto toliko degutantno koliko i 

bezobraština Vesne Pusić. Citiram iz Večernjeg lista: »HDZ je predlagao 

zaključak kako 'postavljanje spomen-ploče u Jasenovcu poginulim 

braniteljima, pripadnicima HOS-a, koja sadrži i registrirani pečat Udruge 

dragovoljaca HOS-a s riječima Za dom spremni, narušava iskazivanje pijeteta 

žrtvama ovog ustaškog logora'«. 

Aleksandar Stanković je u nedjelju gotovo natjerao premijera Plenković da se 

ispriča onima koje je ta ploča uvrijedila. Tako smo došli do toga da se premijer 

naše zemlje ispričava zbog postavljanja spomen-ploče dragovoljcima HOS-a 

koji su svoje živote položili da bi on imao čemu biti premijer! I, pazite, 

ispričava se zbog toga što je na toj ploči registrirani grb Udruge dragovoljaca 

HOS-a. Ustvari, mogli bismo reći da je to svojevrsna isprika svima koje samo 

postojanje hrvatske države vrijeđa jer – da ponovimo još jednom – poginuli 

HOS-ovci su ratu položili život za Hrvatsku. Koja im u miru nije spremna 

tolerirati ni spomen-ploču koju su im suborci postavili. 

Stoga, iako nerado moram priznati da je akademik Pečarić bio u pravu: 

protivnicima hrvatske državnosti ne smije se tolerirati bezobrazluk. Oni to 

shvaćaju kao slabost. Pri tomu nije od ključne važnosti sam prijeporni 

pozdrav, važan je krajnji cilj onih koji, instrumentalizirajući činjenicu da je 

NDH-a bila saveznik nacističke Njemačke, osporavaju pravo postojanja 

hrvatske države kao takve. A tko se šarafcigera laća, mora biti svjestan da je 

šarafciger podesan i za skidanje nekih drugih ploča. Na kraju će se vidjeti čiji 

je šarafciger veći. 

Damir Pešorda 

 

http://hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45355-damir-pesorda-

sarafciger  

  

http://hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45355-damir-pesorda-sarafciger
http://hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45355-damir-pesorda-sarafciger
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13.04.-19.04.2016. 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/nae-teme/dnevnik/23615-josip-pecaric-

dnevnik-srijeda-13-travnja-utorak-19-travnja-2016.html 

Josip Pečarić – Dnevnik: Srijeda, 13. travnja - utorak, 19. travnja 2016.  

Portal HKV-a: 21. travnja 2016.  

 

DNEVNIK JOSIPA PEČARIĆA: SRIJEDA, 13. TRAVNJA 

- UTORAK, 19. TRAVNJA 2016. 

(…) 

Četvrtak, 14. travnja 2016. 

Re: Dokle će te dopustati klevetanje? 

Datum: Thu, 14 Apr 2016 04:41:41 +0200 

Šalje: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima: Stjepandic, Josip, sinisa.kovacic@hrt.hr <sinisa.kovacic@hrt.hr>, 

jozo.barisic@hrt.hr <jozo.barisic@hrt.hr> 

CC: Igor Vukić, Razum, dr. Stjepan Razum, Jakov Sedlar, Velimir Bujanec 

Štovani kolega dr. Stjepandiću, 

U potpunosti podržavam sve što ste naveli u Vašem pismu. 

Jedino u svezi s Vašom preporukom za čitanje moje knjige „Dva pisma koja 

su skinula maske: za hrvatsku šutnju nismo spremni“ moram Vas izvijestiti da 

sam prije dva dana poslao g. Kovačiću moj tekst "Za dom spremni” itekako 

smeta poraženima u Domovinskom ratu i srpskim slugama u RH koji 

predstavlja odgovor na napade kojima su izloženi vodeći ljudi hrvatskog 

naroda u Crnoj Gori. (poveznica) 

Naime, povodom mog izbora za Dopisnog člana Dukljanske akademije nauka 

i umjetnosti bio sam gost predsjednika Hrvatskoga nacionalnog vijeća Crne 

Gore g. Zvonimira Dekovića i g. Adrijana Vuksanovića, predsjednika 

Hrvatske krovne zajednice „Dux Croatorum“. Tom prigodom pridružila nam 

se i ministrica u Vladi CG gđa Marija Vučinović. 

Napisao sam g. Kovačiću: 

"Vi odlučite treba li HTV pomoći HGI i našoj ministrici u CG." 

Kao što se može vidjeti u Prilogu mog odgovora na taj napad ministrica kaže 

kako im crtaju metu na čelima! Kako je u naslovu mog teksta ZDS ne mogu 

vjerovati da je g. Kovačić propustio poslati moj tekst onima koji su pripremali 

emisiju o kojoj govorite. 

Zapravo pitam se je li ta emisija pomoć Hrvatima Crne Gore i njihovoj tj. 

našoj ministrici u Vladi CG koju sam tražio? 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/nae-teme/dnevnik/23615-josip-pecaric-dnevnik-srijeda-13-travnja-utorak-19-travnja-2016.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/nae-teme/dnevnik/23615-josip-pecaric-dnevnik-srijeda-13-travnja-utorak-19-travnja-2016.html
mailto:pecaric@element.hr
mailto:sinisa.kovacic@hrt.hr
mailto:sinisa.kovacic@hrt.hr
mailto:jozo.barisic@hrt.hr
mailto:jozo.barisic@hrt.hr
http://kamenjar.com/za-dom-spremni-itekako-smeta-porazenima-u-domovinskom-ratu-srpskim-slugama-u-rh/


                             HOS 105 

 

Što se tiče blaćenja g. Bujanca nadam se da ste uspjeli gledati i njegovu 

današnju Bujicu u kojoj je gostovao g. Anto Đapić. Đapić je održao lekciju 

hrvatskim političarima. Zapravo ih je pokušao naučiti ono o čemu ja odavno 

pišem u svojim tekstovima: NAPAD JE NAJBOLJA OBRANA, odnosno ono 

što je govorio kardinal Kuharić: Razgovarajte s velikima s polazišta principa, 

nikada na koljenima. Principi su oružje. I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste 

savjesti nastupi pred svijetom, ona je jaka i pred jakima. 

A ti veliki, koji i danas napadaju RH su podržavali velikosrpsku fašističku 

agresiju na Hrvatska! 

O pozdravu ZDS iznio je g. Đapić istovjetne stavove koje zastupam i u knjizi 

koju spominjete i u tekstu koji sam poslao ravnatelju HTV-a. Najavio je g. 

Đapić i ponovni zahtjev za dekriminalizaciju pozdrava HOS-a i mnogih 

drugih branitelja u Domovinskom ratu pa, ako je potrebno, i referendum po 

tom pitanju u organizaciji svih hrvatskih HOS-ovaca. Drugim riječima 

najavljuje nešto slično Peticiji ZDS, koja je povod da se danas vodeći ljudi 

Hrvata Crne Gore proglašavaju ustašama. 

 

Sa štovanjem, 

akademik Josip Pečarić 

P.S. Ako niste već pročitali dr. Razuma spominje veliki hrvatski biskup dr. 

Vlado Košić u tekstu: Zar je sve komunističko i danas svetinja u koju se ne 

smije dirati? 

Žalosno je da se ovako šalju poruke koje žele opravdati zločinački 

komunistički režim. 

Zašto se ne smiju postaviti pitanja o partizanskim zločinima? Poznajem dobro 

dr. Stjepana Razuma, on je veoma stručan, marljiv i iskren čovjek, on ne bi 

izmišljao kada kaže, kao vrsni povjesničar i arhivist, da ima dokaze da su 

partizani u Jasenovcu svoje zločince podmetnuli državi NDH. Zašto se ne 

smije znanstveno to istraživati? Zar je sve komunističko i danas svetinja u 

koju se ne smije dirati? Poznajem i gosp. Jakova Sedlara. Njegov film otvara 

pitanja, bio sam na njegovom prikazivanju u Zagrebu i poslije razgovarao sa 

Slavkom Goldsteinom. On mi je odmah rekao da su izjave Ljubice Štefan 

pune laži, na što sam mu odgovorio da je to znanstveno istraživanje: neka 

svaka strana iznese svoje argumente, a javnost će sama zaključiti što je laž a 

što istina. Čudi me k tome da su sve javne informativne emisije, kao i naši 

političari, izbjegli iznijeti činjenicu da se među Srbima javljaju i oni koji žele 

doći 22. travnja u Jasenovac i koji osporavaju Pupovcu monopol nad srpskim 

stavovi u Hrvatskoj. Zašto se već jednom ne odmakne naša javnost od takvih 

ljudi koji siju podjele i zašto im se naši političari klanjaju? Apsurd! Zamislite 

da se u Srbiji vlasti s toliko puzavosti brinu oko toga što će Hrvati reći? 

Neshvatljivo! (poveznica) 

13.4.2016. u 23:20, Stjepandic, Josip je napisao/la: 

http://kamenjar.com/vlado-kosic-zar-je-sve-komunisticko-danas-svetinja-u-koju-se-ne-smije-dirati/
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Štovani gospodo, 

Koliko god sam se veselio neminovnoj smjeni na čelu HRT, bojim se da Vam 

naprosto nedostaje hrabrosti za neophodne promjene. 

Već sam Vas upozorio da Radmanove najavne špice tipa „Ide Tito preko 

Romanije“ treba žurno povući i vratiti „Odu slobodi“. 

Onda drug Novokmet, koji je prije četiri godine, ako se dobro sjećam, pokazao 

neograničenu skojevsku brutalnost. Čime je on zaslužio da vodi emisiju poput 

večerašnjeg „Otvorenog“? 

Izgleda da je klevetanje u neograničenim količinama, pogotovo prema 

osobama koje nisu bile nazočne: čelnika Društva za istraživanje trostrukog 

logora Jasenovac, te redatelja Jakova Sedlara, bilo jedina svrha ove emisije. 

Hoćete li sakupiti pristojnosti, pa im se ispričati da Vaš voditelj nijednom nije 

upozorio goste u studiju da ne klevetaju osobe koje nisu nazočne? 

Mogli biste pokazati malo građanske hrabrosti, pa pozvati kao goste gospodu 

Razuma, Vukića (starijeg i mlađeg) i Sedlara, pa zovite orjunaše koje hoćete 

da razmijene argumente o Jasenovcu. Ili puno jednostavnije: prikažite film 

„Jasenovac – Istina“, pa napravite raspravu nakon prikazivanja. 

Kako kao (bivši) čelnici novinarske organizacije gledate na ponovljeno 

blaćenje Vašeg kolege Bujanca? O gledanosti njegove „TV Bujice“ HRT će 

dugo moći samo sanjati! 

Glede pozdrava „Za dom spremni“ preporučam Vam čitanje knjige akademika 

Pečarića „Dva pisma koja su skinula maske: za hrvatsku šutnju nismo 

spremni“, te studij presuda hrvatskih sudova na tu temu, da Vaši novinari ne 

moraju ponavljati notorne gluposti! 

Sa štovanjem 

Dr. Josip Stjepandić 

 

I dok se pitam hoće li HTV braniti Hrvate u Boki sv. Leopolda, stiže odgovor 

iz Ureda Predsjednice. 

Marko Skejo, ratni zapovjednik IX bojne HOS-a “Rafael vitez Boban”, 

predložio je da se pozdrav “Za dom spremni” unese u novi zakon o hrvatskim 

braniteljima, i tako zauvijek zaštiti. 

Iz Ureda predsjednice na upit Novog lista nisu izravno odgovorili, nego su ih 

podsjetili na objavu ureda predsjednice od 25. kolovoza 2015. na sličnu temu 

pa citirali ovako: 

“Inicijativa da se pozdrav “Za dom spremni” uvede kao službeni pozdrav u 

Oružane snage RH neozbiljna je, neprihvatljiva i na razini provokacije”. 

Tada su jugo-komunistički mediji izbjegavali da se u bilo kom kontekstu 

izbjegne vezivanje Peticije za Domovinski rat, tj. izbjegavali su sam spomen 

da smo peticiju pokrenuli zbog napada na Thompsona i "Bojnu Čavoglave" i 

vezivali su je s NDH. Sada je sam HOS pokrenuo istovjetnu inicijativu i dobio 

istovjetan odgovor: NJIHOV DOPRINOS U DOMOVINSKOM RATU JE 
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NEBITAN i onda je stvarno na razini provokacije kad netko pozdrav dijela 

regularnih postrojbi HV iz Domovinskog rata predloži da se unese u novi 

zakon o hrvatskim braniteljima. Doista, ti HOS-ovci su tim pozdravom ledili 

krv agresorima koji su sve hrvatske branitelje proglasili ustašama. Ja sam 

samo naivno vjerovao da branitelji nisu ustaše mnogima u RH. 

Naivan kakav jesam tada sam napisao i pismo koje je objavljeno tek u mojoj 

nedavnoj knjizi "Oba su pala": 

29.8.2015. u 7:53, Josip Pecaric je napisao/la: 

Poštovana gđo Predsjednice RH, 

Vaš neprimjeren odgovor na pismo koji smo uputili Vama i Predsjedniku 

HDZ-a o pozdravu Za dom spremni pokrenuo je pravu hajku na nas 

potpisnike. Samo jučer sam morao napisati tri reagiranja na takove napade. 

Npr. samo je u Jutarnjem listu od 27. 08. 2015. bilo tri takova članka. U 

prilogu Vam dajem moje reagiranje na te članke iz Jutarnjeg lista. 

Kao što vidite meni ne smeta ta hajka kada sam ja u pitanju, ali ne mogu ostati 

ravnodušan na napade koje doživljavaju drugi potpisnici. 

Zapravo ja (a vjerujem i drugi potpisnici) bih Vam trebao biti zahvalan jer je 

kao posljedica te hajke došlo i reagiranje Crkve u Hrvata, tj. Hrvatske 

biskupske konferencije. Pogledajte ovaj dio tog reagiranja: Ostajući na 

demokratskoj razini, imao bih prijedlog s obzirom na ovu i slične teme o 

kojima se nerijetko traži očitovanje putem peticije ili referenduma. Pogotovu 

kad se radi o dvoznačnim i nedovoljno definiranim pojmovima koji najčešće 

izazivaju napetosti i prijepore. Ili pak ako ideje i prijedlozi daju široku 

mogućnost manipulacije ljudskim osjećajima, vrijednostima ili tome slično. 

A čini se da pozdrav “Za dom spremni” ulazi u to područje dvoznačnosti i 

nejasnoće, navodi Puljić. 

“Smatram, stoga, kako bi bilo korisno i svrsishodno o određenom predmetu, 

koji u danom trenutku zaokuplja javnost, prirediti prigodan skup ljudi od 

struke koji će dati svoje stručne i znanstvene priloge. A nakon toga, temeljem 

zaključaka s toga skupa eventualno poduzeti očitovanje putem potpisa ili 

referenduma. U protivnom, postoji opasnost da se neku zanimljivu inicijativu 

‘privatizira’, a ona može imati obilježja šireg, općeg interesa, pa je šteta ako 

nema znanstvenu i stručnu podlogu. Pogotovu ako nosi ‘političku’ ili neku 

drugu etiketu, što je onda izlaže još većoj pogibelji i mogućnosti 

manipuliranja, navijanja i stvaranja nepotrebnih napetosti i društvenog 

raslojavanja, umjesto konstruktivnih rasprava, razgovora, dogovora i 

zaključaka”, kaže se u izjavi predsjednika HBK-a Želimira Puljića. 

(https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/oglasila-se-crkva-stav-oko-

pozdrava-za-dom-spremni-je-osobna-stvar-svakog-pojedinca-825834/) 
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Zapravo, Crkva u Hrvata pokazuje ne samo kakav je primjeren odgovor na 

naše Pismo Vama i Predsjedniku HDZ-a već je potpuno u skladu s jednim 

drugim pismom koji smo profesor dr. sc. Matko Marušić i ja uputili mojoj 

akademiji tj. Predsjedniku HAZU akademiku Zvonku Kusiću. 

U prilogu Vam dajem i to pismo i pozivam Vas da budete njegov potpisnik. 

Na taj način Vaš doprinos da se u RH počne postupati onako kako traži i HBK 

i potpisnici ovog pisma bio bi nemjerljiv. 

Upravo zato mogu reći kako bi mi bila velika čast, a siguran sam i profesoru 

Marušiću i ostalim potpisnicima da Vaš potpis bude na prvom mjestu. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

Ili su samo Pupovac i njegovi iz SNV na pravi način upozorili našu 

Predsjednicu jer su je u svom čuvenom Biltenu već optužili za progon Srba 

spominjući nju i Peticiju ZDS. Uspješna prevencija, zar ne? 

Zahvaljujući biskupu Košiću i njegovoj jučerašnjoj propovijedi Hrvatska zna 

koliko je sv. Leopold ljubio svoj hrvatski narod: "Premda je sv. Leopold kao 

svećenik veoma kratko djelovao u Domovini, on nikada nije zatajio da je 

Hrvat. Kada je 1917. bjesnio rat između talijanskih i austro-ugarskih snaga, 

talijanska je vlada naredila da svi državljani Austro-ugarske u pograničnom 

području trebaju prihvatiti talijansko državljanstvo ili će biti zatočeni u južnoj 

Italiji. Kada su ga njegova redovnička braća nagovarala da uzme talijansko 

državljanstvo, jer da je to tek puka formalnost, on je odlučno odgovorio: „Ne, 

krv nije voda! Ne može se izdati krv!“... Molimo ga za naš hrvatski narod, da 

se nitko ne stidi svoga roda ni svoje domovine, da istinski ljubimo svoj narod, 

činimo dobro svima i da ponosno znamo, poput njega – pa ako treba i trpjeti 

zbog toga – isticati tko smo i kome pripadamo. Molimo za naše narodne vođe 

da ne savijaju šiju pred nepravdama i neistinama, već da ponosno služe svojem 

narodu." (http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3422-

misa-u-zagrebakoj-katedrali-uz-tijelo-sv-leopolda-bogdana-mandia) 

 

Biskup poslije mise piše: “Krv nije voda, ne može se izdati krv!” 

Moj Bože, koje divno iskustvo – blizina sa svecem, i to još Hrvatom koji je 

ljubio svoj narod! 

S druge strane – medijski prostor zagađen je raspravom o bojkotu Jasenovca 

onih koji su nezadovoljni što se (konačno) otvorila javna rasprava o lažima 

koje se oko toga vrte već desetljećima, a zbog čega je i Tuđman bio u zatvoru. 

To je dakle nedodirljiva tema za one koji su 1980. poslali Tuđmana u zatvor 

kao što i sad žele zabraniti svako, pa i znanstveno istraživanje o tome. Jesmo 

li onda uopće napustili komunizam? Umjesto da se naš politički vrh posipa 

pepelom i udvara sijačima laži, trebali bi poticati znanstveno istraživanje u 

komunizmu zabranjenih tema koje su stalno kao omča bila Hrvatima oko 

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3422-misa-u-zagrebakoj-katedrali-uz-tijelo-sv-leopolda-bogdana-mandia
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3422-misa-u-zagrebakoj-katedrali-uz-tijelo-sv-leopolda-bogdana-mandia
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vrata. A onda potpora kandidatkinji za UN! Ja nisam jučer mogao vjerovati 

što sam čuo. I da nema nitko izdvojeno mišljenje! Čestitam HSP AS-u koji 

danas izrazi drukčije mišljenje (nema njihovu potporu niti za predsjednicu 

kućnog savjeta, op. JP)! Ako bude, što se nadam da neće, tužiteljica Hrvatske, 

premda je iz RH, čelna osoba UN-a, tada mogu naša šestorica Hrvata koji već 

godinama čekaju presudu u Haagu, a ja se svako jutro Bogu molim za njih da 

budu oslobođeni, znati da oni tamo i ostaju. Na žalost, premda nevini, osuđeni. 

I s njima naša domovina. Strašno! Zato je bolje da se ja vratim mislima svetom 

Leopoldu, rodoljubu koji se nije htio odreći svoje hrvatske nacionalne 

pripadnosti premda je znao da mu slijedi dvogodišnji progon. Rekao je: “Krv 

nije voda, ne može se izdati krv!” Sveti Leopolde, moli za nas, moli za svoj 

hrvatski narod! mons. Vlado Košić, biskup sisački. 

(https://kamenjar.com/biskup-kosic-krv-nije-voda-ne-moze-se-izdati-krv/) 

 

Kako nas ponosnim čini ona kolona hrvatskih ljudi koji satima čekaju da bi se 

poklonili našem hrvatskom svetcu iz moje Boke. Na užas svih mrzitelja 

hrvatskog naroda i hrvatske države! 

(…) 

Nedjelja, 17. 04. 2016. 

 

Središnji dio proslave boravka tijela sv. Leopolda Bogdana Mandića za nas 

Bokelje bio je danas. Prije početka misu 10,20 sati na platou ispred crkve sv. 

Leopolda Bogdana Mandića, odred Bokeljske mornarice, sastavljen od 

članova hrvatskih bratovština, otplesao je kolo sv. Tripuna. Na žalost g. 

Bandić koji je nazočio samoj Misi nije bio na platou i propustio je jedinstvenu 

prigodu da sudjeluje u samom završetku zajedno s kotorskim biskupom, 

predsjednikom Hrvatske bratovštine i našim Malim admiralom. Melodiju kola 

izveo je Simfonijski puhački orkestar Hrvatske vojske. Misu je predvodio 

kotorski biskup Ilija Janjić i izravno ju je prenosio HRT,. Gledatelji su tako 

izravno mogli čuti kako kotorski biskup spominje Zaljev hrvatskih svetaca. 

Više o njegovoj propovijedi dano je na portalu narod.hr. Na Misi je bio 

nazočan i ministar branitelja i glavni tajnik HDZ-a Miljan Brkić čiji se 

komentar može naći na nizu hrvatskih portala. 

Članovi Bratovštine obučeni u odorama Bokeljske mornarice, za vrijeme mise 

u 11 sati, a i nakon nje čuvali su stražu u crkvi pored svečeva tijela, a tri 

mornara u odorama Bokeljske mornarice i jedna Bokeljka u tivatskoj nošnji 

imali su čitanja na misi. Pogledajte video  

(https://www.youtube.com/watch?v=e5U595thkoU) 

Zapravo odore o kojima govorimo smatraju se i nošnjama bokeljskih Hrvata, 

pa danas u Crnoj Gori kada postoje svečanosti u kojima nastupaju manjine 

bokeljski Hrvati su u tim nošnjama. Ali ogromna je hrvatska kulturna baština 

u Boki, a pripadajući raznim državama nije se smjelo isticati ta činjenica. Sve 

može tamo biti svačije, samo ne hrvatsko. I prilikom nedavnog posjeta Boki 

https://www.youtube.com/watch?v=e5U595thkoU
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naš predsjednik Ivo Škanata bio je stalno „bombardiran“ zahtjevima da 

izbrišemo ono „Hrvatska“ iz naziva naših bratovština u Hrvatskoj. Odgovorio 

bi im: „U Crnoj Gori ima jedan posto Hrvata, a u Bokeljskoj Boka Ogromna 

je hrvatska kulturna baština u Boki, a pripadajući raznim državama nije se 

smjelo isticati ta činjenica. Sve može tamo biti svačije, samo ne hrvatsko. I 

prilikom nedavnog posjeta Boki naš predsjednik Ivo Škanata bio je stalno 

„bombardiran“ zahtjevima da izbrišemo ono „Hrvatska“ iz naziva naših 

bratovština u Hrvatskoj. Odgovorio bi im: „U Crnoj Gori ima jedan posto 

Hrvata, a u Bokeljskoj mornarici ih je 99 posto. Da oni vjeruju da ona nije 

hrvatska nego njihova njih bi bilo 99 posto u Bokeljskoj mornarici, a ne nas. 

Pametnome dosta! mornarici ih je 99 posto. Da oni vjeruju da ona nije 

hrvatska nego njihova njih bi bilo 99 posto u Bokeljskoj mornarici, a ne nas. 

Pametnome dosta! 

Karamarko je konačno definirao kako će državotvornim Hrvatima 

objašnjavati potporu etički osuđenoj za veleizdaju: ‘Pusić definitivno nije naš 

izbor i nikada ne bih za nju glasao, ali imat će tehničku potporu Vlade’. Kao i 

da moraju biti civilizirani. I bili bi da poštivaju ono što tvrdi HNES, zar ne? 

Zato Marko Ljubić, dnevno.hr, objašnjava i Karamarku i HDZ-ovcima što za 

srpske sluge u RH, tj. za one kojima je lako izdati krv, znači biti „centar“: 

Za njih je centar pozicija njihovog antifašizma, izbjegavanja nacionalnog 

identiteta, simbolike, progona Thompsona, ustašizacije HOS-a, 

detuđmanizacija, poltronstvo prema EU i svjetskim zahtjevima. Centar kakav 

egzistira u ovakvoj Hrvatskoj je potvrda već postignute ustašizacije, 

fašizacije, političke podobnosti i pravovjernosti u kojoj se ne smije ni 

spomenuti lustracija, zločini komunizma, znanstvena revizija povijesnih 

događaja, ključnih uporišta antihrvatskih politika i ukupno – mitova. U tom 

centru Domovinski rat je „strašna događanja“, „zločini su zločini“, „ljudi su 

ljudi“, „svi su oni odgovorni“, „zaboravimo prošlost (izuzev one koja Hrvate 

trajno kriminalizira) okrenimo se budućnosti“ i sl. 

U takvoj poziciji centra nema ni govora o zauzimanju čvrstoga stava oko 

nužnosti znanstvene multidisciplinarne provjere činjenica iz Jasenovca, 

odustajanja od amatersko-ideološke službene povijesti Slavka Goldsteina, 

nema istraživanja hrvatske tragedije na Križnom putu, progona Katoličke 

crkve, nema nikakve mogućnosti otvaranja pitanja nezasluženog statusa 

pobunjenih Srba u Hrvatskoj u današnjim državnim, javnim, političkim i 

društvenim institucijama, nema ni govora o progonu zločinaca, nema ni 

govora o izravnom sudjelovanju u definiranju statusa hrvatskog naroda u BiH 

izvan floskule o „unutarnjem pitanju BiH“ i čitav niz sličnih pitanja. 

Ipak završimo današnji dan s jednom dobrom izjavom jednog HDZ-ovca 

akademika Željka Reinera: Definirajte mi pravu ljevicu u Hrvatskoj, ja ju ne 

vidim! 

Kritizirali su dvije kolone u Vukovaru, a sada imamo tri proslave u Jasenovcu, 

kazao je Reiner i dodao da je to kao da 1. svibnja obilježavamo 23. svibnja 
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Zapravo sam ja i tvrdio nešto slično baš u vrijeme kada je Sanader bio na 

vlasti. Naime, 2008. je u Trogiru u 6. mjesecu održana međunarodna 

konferencija povodom šezdesete godišnjice mog rođena. Jedino je „Slobodna 

Dalmacija“ imala tekst o toj konferenciji. Nisu napisali da je konferencija 

meni u čast već sam eto proslavio svoj rođendan (koji je u 9. mjesecu). Za 

vrijeme prošlih vlasti bilo je još gore – o međunarodnoj konferenciji povodom 

mojih više od 1000 znanstvenih radova u znanstvenim časopisima nigdje ni 

slovca. A kako ta „osveta“ izgleda u režiji HRZZ dano je u poglavlju moje 

knjige „Oba su pala“. 

 

Ponedjeljak, 18. 04. 2016. 

 

Je li išta bolje s novim vlastima? Pisao sam im: 

 

Naslov: Re: Drugo pismo Ministru Mornaru 

Datum: Mon, 21 Mar 2016 11:36:55 +0100 

Šalje: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima: znanost@mzos.hr 

CC: ministar <ministar@mzos.hr> 

 

Poštovani kolega prof. Zadro, 

Još je prethodni ministar poslao Upravi za znanost i tehnologiju moju žalbu 

oko postupaka HHZZ-a u svezi s projektom kome sam glavni istraživač. 

Pisao sam i sadašnjem ministru prof. Šustaru ali i od ovog ministarstva 

nikakvog odgovora (proslijedit ću Vam e-mail koji sam poslao u više navrata 

samom Ministru). 

U čemu je problem? Moje državotvorno djelovanje, nezamjeranje ili...? 

Valjda je lakše gaziti po nekih tamo 37 matematičara, nego se nekome 

zamjeriti? 

S poštovanjem 

akademik Josip Pečarić 

09.12.2015 u 09:26, ministar je napisao/la: 

Poštovani akademiče Pečarić, 

Ovom prilikom potvrđujem da sam zaprimio Vaše dopise vezane uz dolje 

opisane probleme s Hrvatskom zakladom za znanost te Vas obavještavam da 

sami ste odmah proslijedio Upravi za znanost i tehnologiju radi provjere i 

daljnjeg službenog postupanja. Kada ovaj postupak bude dovršen obavijestiti 

ćemo Vas o ishodu. 

S poštovanjem, 

Ministar 

Prof. dr. sc. Vedran Mornar 

 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:znanost@mzos.hr
mailto:ministar@mzos.hr
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Ponovno sam nazvao Upravu za znanost i tehnologiju MZOŠ-a. Provjerit će i 

javiti mi. Koliko sam razumio netko je tamo zadužen za to. Bit će zanimljivo 

vidjeti rasplet, ako ga u opće bude. Tko sa zdravim razumom može povjerovati 

da Upravnom odboru Zaklade smeta što su od tri časopisa iz oblasti o kojoj je 

riječ koji su na svjetskim listama – dva izlaze u RH, a u trećem je jedan Hrvat 

u Editorial Boardu. itd., itd. Igrom slučaja danas me o tome pita i moja 

dekanica. Želi poslati zvaničan dopis Ministarstvu oko toga. 

Nije mi lako pisati ovaj dnevnik. Sedam dana pišeš i razglabaš a onda u 

ponedjeljak pročitaš Hodaka. On u svojoj kolumni na duhoviti način opiše sve 

što si pisao. Pogledajte početak i kraj njegova današnjeg teksta na dnevno.hr: 

”Si vis pacem, para bellum” rekli su Latini. Ako želiš mir spremaj se za rat. 

Politička scena u Lijepoj Našoj najblaže rečeno je histerična. Slična onoj iz 

druge polovice 91. godine. Nakon toga došlo je do rata. Dr. Franjo Tuđman i 

suradnici demokratskom konverzijom pretvoriše se u ustaše. Nije se pazilo na 

nijanse. Najmlađi Titov general Tuđman, Stipe Mesić, Josip Boljkovac, 

Vladimir Šeks, Slavko Degoricija, Josip Manolić, Hrvoje Šarinić, general 

Špegelj i da ne nabrajam do beskonačnosti, svi su bili proglašeni ustašama. 

Ljuta trava na ljutu ranu. Čitava inozemna demokratska javnost ogorčeno se 

digla na noge, na čelu sa Martićem, Babićem, Hadžićem, Arkanom, 

generalom Mladićem itd. Međutim, “Stranka opasnih namjera“ je, na čuđenje 

demokratske javnosti, glatko dobila izbore. “Demokratska javnost“ je izašla 

iz Sabora kad se trebalo glasovati o “razvodu braka“ sa ”slobodarskim” 

Beogradom. “Ustaše“ su, za par godina, u olujnoj utakmici nabili partizane sa 

5:0, te isti posjedaše u traktore i sa svojim vjernim navijačima dadoše petama 

vjetra. U ovih 25.g., pokazalo se samo jedno: povijest se ponavlja i ponavlja. 

Ustaše su opet u modi i na sceni. 

(...) 

Kolinda je nedavno pronašla sveti gral mudrosti ustvrdivši da NDH nije bila 

ni nezavisna ni samostalna. U principu je to točno s obzirom na okolnosti u 

kojima je nastala i održavala se. Ja imam za Kolindu jedno puno lakše pitanje 

na političkom kvizu: koliko je Hrvatska danas samostalna? Koliko slobodna i 

neovisna dok ustrašeno osluškuje Augustina Polokaja koji šalje direktive 

Europske komisije, NATO-a i bezbojnih činovnika iz Bruxellesa? Činovnika 

koji se ne usude ni proći kraj kvarta Molenbeek, a kamoli ući u njega. Ali zato 

su puni hrabrosti kad treba nasapunati glavu našoj političkoj poltronskoj eliti. 

Zato će biti prijeko potrebno pridružiti se što prije Poljskoj, Češkoj, Slovačkoj 

i Mađarskoj koje barem nastoje iskazati svoju državnost na brodu, zvanom 

EU, a koji pomalo sliči na Titanik. 

Dr. Stjepandić me upozorava: 

„Kako su drugovi kreativni, kao u stara dobra vremena! Naime u Telegramu 

razglabaju s odvjetnikom Miljevićem kako bi se Sedlara moglo kazneno goditi 

zbog filma. Počeli su ljetos sa zabranom knjiga. Pa nije prošlo. Nastavili s 
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knjigom na knjigu, pa se ispostavilo da su opet išli lažima na istinu. Ostalo je 

još jedino nekoga zatvoriti! 

Bolje oni Sedlara zbog filma nego netko Goldsteine zbog laži u knjizi, zar ne? 

I sv. Leopold Bogdan Mandić je na sebi mogao osjetiti, kako kaže Davor 

Dijanović, tu životinjsku, beskrajnu mržnju prema Hrvatskoj. Ali prije svega 

veliku ljubav onih, koji kao on ne izdaju krv. Ovih dana mu je odalo počast 

200.000 vjernika. 

Moju (vidimo i Hodakovu) tvrdnju kako se želi branitelje izjednačiti s 

ustašama, tj. sa onom „istinom“ o ustašama koji su oni stvorili tijekom duge 

vladavine, na drugačiji način komentira Vjekoslav Krsnik: 

„U pozadini ove bjesomučne kampanje nalazi se nastojanje da se 

ustrajavanjem na tzv. antifašističkim temeljima države Domovinski rat i 

osamostaljenje Republike Hrvatske ideološki i politički proglase sljednicima 

NDH-a. Takva klima je posljedica činjenice da u Hrvatskoj nikad nije 

provedena lustracija, pa su mnogi komunistički kadrovi ali i njihovi 

nasljednici ostali mentalno zatočeni u komunističkoj Jugoslaviji.“ 

Jedan od onih koji ne izdaju krv je Marko Perković Thompson. Davno sam 

rekao da on svojim pjesmama više našu mladost nauči o domoljublju od svih 

nas u školstvu. Jednom je rekao da sam ga ja više branio nego što je on branio 

sam sebe. Da, i knjige sam pisao zbog njega. Ali zar to nije logično? Pa bolje 

je da on smišlja pjesme kojima uči našu mladež kako treba voljeti obitelj, 

branitelje, domovinu i Boga. U subotu je gostovao na vjerskoj tribini za mlade 

u Katoličkoj osnovnoj školi u Šibeniku. Odgovarajući na pitanja časne sestre 

Renate Azinović, govorio je o svojem životu, djetinjstvu u Čavoglavama, 

Domovinskom ratu, vjeri i obraćenju koje mu se dogodilo kada je prije 16 

godina upoznao jednu molitvenu zajednicu kroz koju je dublje uronio u 

duhovni život. Vijest je to koju su neki lijevi mediji odmah obojili posprdnim 

epitetima i britkim komentarima o tome da Thompson “obrazuje” mlade 

“ustaškim pozdravom ‘Za dom spremni'”. 

Danas su im odgovorili na njegovom portalu. Izdvajam sam ovo iz izvrsnog 

odgovora onima koji za judine škude izdaju krv: „Nevjerojatna je mržnja 

pojedinih medija u Hrvatskoj. Naime, riječi domoljubne pjesme 

“ČAVOGLAVE” koja je u Domovinskom ratu braniteljima dizala moral, 

proglašavati ustaškom samo je potvrda kompatibilnosti i homogeniziranja 

lijevog fašizma s jugo-komunističkom politikom, tj. proglašavanja hrvatskih 

branitelja ustašama. Sjetimo se samo bivšeg predsjednika Ive Josipovića i 

njegovih riječi o USTAŠKIM ZMIJAMA koje je uporno ponavljao, a koje još 

uvijek nije imenovao. Kad vidimo što pišu mediji skloni takvoj politici, svima 

nam je jasno na koga je mislio – na hrvatske branitelje, u prvom redu na 

postrojbe HOS-a kojima je i Thompson u početku rata pripadao.“ 

Današnje Fakultetsko vijeće me potpuno iscrpilo (preko tri sata), pa ću završiti 

s komentarom Josipa Jovića o podršci vladajućih Vesni Pusić: 
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„Ostaju nam dva moguća odgovora. Ili je Oreškovićev kabinet popustio pred 

međunarodnim diplomatskim pritiskom, što je već pravilo, ili je HDZ u nekom 

tihom dogovoru s HNS-om oko neke nove koalicije. Izgleda nevjerojatno, ali 

Machiavelli i njegove „konstelacijske istine“ i relativni principi su očito 

vječni.“ 

Danas je napokon, istina na određeno vrijeme došao doma Veljko Marić! 

Obavezno pročitati Predraga Mišića. (http://kamenjar.com/predrag-misic-tko-

sam-ja-da-pisem-sto-je-dobro-sto-lose/) 

(…) 

  

http://kamenjar.com/predrag-misic-tko-sam-ja-da-pisem-sto-je-dobro-sto-lose/
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21. 06. 2016. 

 

OPET O SRPSKO-HRVATSKOJ HRVATSKOJ 

 
Vidim da je na Youtube-u emisiju Bujice u kojoj smo bili prof. Jurčević i ja 

do sada bilo 11.837 pregleda. Meni je posebno zanimljivo bilo to što je tekst 

koji sam vam dao s naslovom Glas Brotnja o Bujici nije precizna informacija. 

Naime tekst je napisao sam Velimir Bujanec. Kako nisam primijetio da on 

sam daje takove tekstove u kojima tako detaljno opisuje o čemu se govorilo u 

njegovoj emisiji, nisam ni stavio njegovo ime na kraju teksta koji sam vam 

poslao. Ali ipak sam provjerio u Glasu Brotnja i doznao da je g. Bujanec zaista 

autor tog teksta. Isprika g. Bujancu. 

Mislio sam da je svima jasna poruka koju sam dao na kraju emisije s srpskom 

podjelom nas Hrvata na Ustaše i Srpske sluge. Rekao sam: A ja vam ne volim 

biti sluga. Promijenio sam uobičajen način kada prvo izazovem šok tvrdnjom: 

„Ja sam Ustaša“, a onda dam i ovo o podjeli. Međutim, jučer me je na ulici 

sreo jedan gospon i pitao me što sam htio reći na kraju emisije s tim kako ne 

volim biti sluga. Rekao sam mu: 

„Kada Vam netko kaže da ste Ustaša, nemojte se ljutiti. Dapače zahvalite se 

čovjeku zato što i on vidi kako Vi niste Srpski sluga.“ 

O Bujanćevim emisijama piše i Hodak: 

Zašto se “Posljednja večera“ nikako nije mogla održati u Hrvatskoj? Zato jer 

bi Hrvati izdali Isusa još za vrijeme doručka! 

Branimir Pofuk, notorni jugonostalgičar, opet se propeo iz petnih žila da nas 

trgne iz sna duboke fašizicacije Lijepe naše. Dežurni “liberalni“ higijeničar 

ogorčen je na TV emisiju “Bujica“ koja je preživjela usprkos Mirjani Rakić i 

vojnički discipliniranoj medijskoj blokadi lijevih medija. Uključujući naravno 

i Večernjak u kojem naš Brane Pofuk uporno propagira “bratstvo i 

jedinstvo“. Brane je energično protiv “zatvaranja očiju i začepljivanja nosa 

pred tom pojavom.“ Ta “pojava“ je izuzetna gledanost te emisije izvan 

“nacionalnih frekvencija“ tri velike televizije. Brani je neshvatljivo da se u 

Bujici pojavljuju Predsjednica Republike, šefovi stranaka, ministri i 

akademici. Da su se svi pojavili u “Nedjeljom u 2“ Brane ne bi “ni reč rekel“. 

Ali u Bujici…?! Bujanac, direktan kakav već je, a što je i razlog izuzetne 

gledanosti same “Bujice“, okomio se “na mladog aktivistu“ koji je upozorio 

UEFU da na francuskim stadionima spriječi izvođenje himne hrvatske 

nogometne reprezentacije i navijača “Lijepa li si“. Kaže Pofuk: “Što je u njoj 

sporno, tema je u koju se ovdje neću upuštati“. Naravno on zna, ali neće 

ognjištarima otkrivati kakva se to fašistička podvala krije u naoko benignom 

naslovu “lijepa li si“. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-

vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-

isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
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U emisiji s dva podpredsjednika HNES-a (Jurčević, Pečarić) tema je bio 

pozdrav ZDS, a kako je o njemu bilo riječi i u intervjuu Predsjednice to sam 

komentirao u tekstu: Predsjednici je Thompson uz bok Stepincu, a Bojna 

Čavoglave je napravila više Srba zečeva od Oluje! Tekst je inače objavljen na 

Glasu Brotnja. 

Jedan dragi prijatelj mi je jučer napisao: 

Poštovani akademiče, 

sve je u pitanju, crni su oblaci nad Hrvatskom, postoji mogućnost da sve 

izgubimo, a ne samo pozdrav. Ako dođe do komunističke diktature neće Vas 

spasiti status akademika. Sada treba doista skupiti sve glave na hrpu, ako 

želimo opstati. Politika je ostvarenje mogućeg. Dobiveno na bojnome polju 

gubi se lagano za zelenim stolom. 

Moj sin je jučer napustio Domovinu, jer ovdje nema za njega mjesta, premda 

je mladi čovjek s doktoratom znanosti, a Vi mi insistirate na pozdravu. 

Odgovorio sam mu: 

Da, jer su se s pozdravom odrekli HOS-ovaca. A prodaja branitelja je znak 

da su neki spremni prodati Domovinu. Evo sto mi je o tome napisao jedan 

branitelj: 

Poštovani akademik Josip mi ne živimo u državi Hrvatskoj ta država je nešto 

imaginarno, ona ne postoji u mnogim glavama tako zvanih, po potrebi, 

Hrvatskih političara, za njih nije problem biti livo ili ti desno, bitan im je samo 

tron, kruna te takozvane njihove države. Za krunu sve će dati, prodati čaču, 

mater, dicu samo im je bitna kruna iz nje proizlazu sva moć, upravljanja ovim 

bjednim, zatucanim Hrvatskim pukom ispranog mentalnog sklopa. Pa u 

povodu tog morbidnog presjedničinpog intervjua mali prilog od moje 

malenkosti.Moj objavljeni komentar na facebooku. 

  

"Poštovana" predsjednice Hrvatske države, zašto poštovana pod navodnicima 

iz jednostavnog razloga zato što ne zaslužujete moje poštovanje. Predsjednik 

države koji zaslužuje moje poštovanje je onaj koji se neće bez pogovora 

pokloniti onima koji su do jučer klali, masakrirali, žerili, palili, uzduž i 

popriko mojoj domovini. Upravo vi vašim večernjim nastupom te istima dajete 

propusnicu da u nekoj bližoj budućnosti pođu stazama kojima su u krvavom 

piru harali devedesetim prošlog stoljeća. Predsjednice Za Dom nije nikakvi 

ustaški pozdrav jer ja ne prihvaćam da mene Hrvatskog vojnika dragovoljca 

Domovinskog rata vi etiketirate epitetom ustaše. Za vas i sve vama sličnima 

ja sam Dragovoljac, Hrvatski vojnik sudionik svetog Domovinskog 

obrambenog rata. Kao što su ZNG legalne hrvatske ratne postrojbe tako je i 

HOS ako n iste upoznati legalna, ozakonjena postrojba oružanih ratnih 

formacija Hrvatske države. Ako je HOS po zakonu legalna formacija a Je tada 

je i amblem HOSa na kojem piše Za Dom Spremni legalan i zakonski 

dozvoljen. Poradi ovih razloga nadam se da se na sljedećim predsjedničkim 
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izborima nemate namjeru kandidirati, eto moja malenkost bar što se mene tiče 

to vam ne preporuča jer moj glas ako Bog da nećete dobiti." 

Inače me čudi kako se hrvatski intelektualci ne zapitaju: "A zašto je njima tako 

važan pozdrav?" 

Sve mi se čini da će i HDZ samo nastaviti Sanaderovim putem. 

I onda će im biti kriv ZDS a ne oni sami jer se ne žele suprotstaviti i braniti 

branitelje! 

Bog, 

Josip 

P.S. Cini se da nisi gledao Bujicu:))) 

 

Kasnije sam vidio kako i Marko Ljubić daje usporedbu intervjua Predsjednice 

i Predsjednika Vlade Srbije: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-

drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave 

Kada sam spomenuo Sanaderov put mislio sam na ono što je rekao Igor 

Peternel: 

Izaberimo Plenkovića jer tako žele lijevi mediji 

“Nekad je HDZ bila ozbiljna stranka. Neki su govorili i opasnih namjera! 

Nekad im je predsjednik stranke posprdno ismijavao guske u magli i vragove 

-crvene, žute i zelene, a koji su ga istovremeno itekako respektirali. 

Danas im te guske i ti isti vragovi smjenjuju i postavljaju predsjednike! Tužno 

!! 

Ajmo, Plenkija za predsjednika…hitno! Jer tako žele Jutarnji, RTL, Index.hr i 

Nacional!! A ni GONG nije protiv”, 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-

drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave 

A Sanadera uz Plenkovića veže i Marcel Holjevac (ali i Milanovića!) u 

dnevno.hr:  

NOVA NADA ILI NOVI SANADER? 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-

vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321 

Dakle Plenković i Milanović, velika koalicija koju zagovaraju. Korak smo do 

Srpsko-hrvatske Hrvatske. 

O svemu ovome uvijek je dobro pročitati Benjamina Tolića: 

http://kamenjar.com/benjamin-tolic-strvinarska-gozba/ 

Strvinarska gozba, kaže Tolić. 

A bez strvinara nema ni Srpsko-hrvatske Hrvatske, zar ne? 
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „OBA SU PALA“ U 

TISNOM 

 
Danas predstavljamo neobičnu knjigu – knjigu „Oba su pala“. Ona čini cjelinu 

s prethodnom mojom knjigom „Dva pisma koja su skinula maske / Na 

hrvatsku šutnju nismo spremni!“. Naime u obje knjige je niz tekstova 

posvećeno napadu na Marka Perkovića Thompsona zato što je na proslavi u 

Kninu 5. kolovoza pjevao pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s 

pozdravom ZA DOM SPREMNI! Svi znamo da je ta pjesma simbol 

Domovinskog rata.  

Kako je napad na Thompsona zbog Bojne bio prije par dana doista je neobično 

imati na predstavljanju dvije knjige o tom napadu, zar ne? 

Jasno vam je da se radi o potpuno istovjetnom napadu od prošle godine. Jedno 

od dva pisma koja su skinula maske iz naslova prethodne knjige su upravo o 

tom prošlogodišnjem skandalu. Nekim potpisnicima se tada prijetilo 

izbacivanjem s posla. Posebno povjesničarima koji ne prihvaćaju jugo-

komunističku paradigmu u povijesti pa pišu istinitu povijest! Razlika u 

prošlogodišnjem i ovogodišnjem napadu je jedino u tome što se prošle godine 

krilo od javnosti da se zapravo napada „Bojna Čavoglave“, dakle simbol 

Domovinskog rata, a ove godine u medijima to otvoreno priznaju. 

U nedjelju prije odlaska u Sinj na Alku poslao sam prijateljima novo pismo 

Predsjednici RH. Pismo je odmah objavljeno na nekim hrvatskim portalima, 

a potpisali su ga uz mene i dvojica biskupa Vlado Košić i Valentin Pozaić i 

generali Ljubo Ćesić Rojs, Marinko Krešić, Josip Štimac i Ivan Tolj.  

Pismo ćemo tek poslati Predsjednici Republike Kolindi Grabar Kitarović ali 

izgleda da smo već dobili odgovor kao i prošle godine kada joj nije bilo važno 

što je i tada bila riječ o napadu na simbol Domovinskog rata – na „Bojnu 

Čavoglave“ pa je naše pismo bilo „na razini provokacije“. Naime ona je 

izjavila u nedjelju navečer: "Pravosudni organi, pravosudna tijela trebaju 

rješavati pitanje (pozdrava) 'Za dom spremni' i slično, a svi mi se moramo 

usredotočiti na to da stvorimo uvjete za bolji život za sve u Hrvatskoj, I neću 

ponovno komentirati jer mislim da to jest bitno pitanje, ali u ovoj zemlji ima 

toliko važnih pitanja, koja se tiču posla egzistencije, plaća," dodala je. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-'Za-dom-

spremni'-i-što-očekuje-od-izbora.htm 

U novom pismu smo je podsjetili i na činjenicu da je prošle godine na Paradi 

HV-a nastupao i HOS sa svojom zastavom na kojoj piše ZDS, koji jeste 

pozdrav odobren od hrvatskih vlasti. Je li Predsjednica mislila da su 

pravosudni organi tada zakazali kada nisu procesuirali nju i tadašnjeg 

predsjednika Vlade? Ili se radi o onome što je po povratku u HDZ izjavio 

Prgomet? Naime on tvrdi da je HDZ još 2009. odlučio kako je ZA DOM 

SPREMNI ustaški pozdrav! Zapravo se nadam da to nije istina jer me to 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-%27Za-dom-spremni%27-i-%C5%A1to-o%C4%8Dekuje-od-izbora.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-%27Za-dom-spremni%27-i-%C5%A1to-o%C4%8Dekuje-od-izbora.htm
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strašno podsjeća na centralne komitete Partije koji su isto tako na sastancima 

odlučivali npr. o broju žrtava u Jasenovcu. 

Predsjednica je, na završetku Alke naglasila kako tek danas možemo sagledati 

značenje čudesne pobjede Sinjana 1715., a tako će, ističe, i neko buduće 

vrijeme pokazati svu povijesnu važnost Oluje i Domovinskog rata. 

Domovinski rat temelj je hrvatske države. Stoga prije svega, upravo na 

pobjedničkoj baštini Domovinskog rata moramo graditi budućnost svoje 

države, a neposredan dio te budućnosti su predstojeći izvanredni izbori. 

http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-

domovinskog-rata-gradimo-svoju-buducnost  

Ako je to točno – a točno je – kako se onda mogu napadati simboli 

Domovinskog rata „Bojna Čavoglave“ i HOS?  

A nisu na udaru samo HOS-ovci nego svi branitelji. O tome je govorio uoči 

otvaranja nadmetanja Alkarski vojvoda Ante Vučić u svom tradicionalnom 

obraćanju: 

"Zar je moguće da smo zemlju, koju smo krvlju branitelja obranili, doveli do 

demografskog, gospodarskog i državotvornog rasula", zapitao se. Vučić je 

posebno spomenuo hrvatske branitelje u koje se, kaže, svi zaklinju kad ih 

trebaju, a u stvarnosti ih politika gura na kraj. "Hrvatski branitelji su u 

Domovinskom ratu, s krunicom oko vrata, svojim životom i žrtvom branili 

Hrvatsku pod zapovijedanjem prvog hrvatskog predsjednika Franje Tuđmana 

i ratnog ministra obrane Gojka Šuška", rekao je. 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-

fotografiraju-s-plenkovicem-1104713  

A nije problem samo u odnosu naših političara prema braniteljima. Višnja 

Starešina u Slobodnoj Dalmaciji piše: 

Srbija je učinila sve da "Oluja" bude osuđena pred Haaškim sudom kao 

hrvatski udruženi zločinački pothvat. Nakon oslobađajuće presude, Hrvatska, 

uz iznimku rezolucije koju su pokrenuli naši europski parlamentarci, nije 

(u)činila gotovo ništa, da neutralizira srpsku narodnu predaju u 

međunarodnim institucijama i javnosti. 

Takav odnos prema vlastitoj državi i stalna politička snishodljivost prema 

državi agresoru, otvorio je prostor Miloševićevu omladincu (Dačić) na mjestu 

šefa diplomacije, Šešeljevu učeniku na mjestu predsjednika vlade (Vučić) i 

Šešeljevu vojvodi pod ozbiljnom sumnjom za sudjelovanje u ratnom zločinu u 

Antinu, (predsjednik Srbije Tomislav Nikolić) da Hrvatskoj drže lekcije o 

demokraciji i dijele optužbe o ustašizaciji. A hrvatski veleposlanik ih pokupi 

u pisanom obliku i ponese kući. 

Da je Hrvatska ozbiljna država onda propagandni rat službenog Beograda ne 

bi bio ozbiljna prijetnja. Ovako, on nije prijetnja istovjetna onoj iz 

devedesetih. Ali čini dvostruku neugodu: zbog bezobrazluka koji dolazi iz 

službenog Beograda i tradicionalne nedoraslosti ili čak savezništva na koju 

je često nailazio u službenom Zagrebu. 

http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-rata-gradimo-svoju-buducnost
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http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-

staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku  

Jedan od ponajboljih hrvatskih kolumnista politolog Marko Ljubić sve to 

sjajno povezuje pišući kako nacionalno svjesna Hrvatska, politika koja baštini 

hrvatsku državnost, koja se deklarira kao državotvorna i svi protagonisti takve 

političke scene ne smiju dopustiti da se jedan jedini simbol utkan u temelje 

hrvatske državnosti, a to je referendum o samostalnosti, tadašnje državno 

vodstvo, prvi demokratski izbori, oslobodilački rat i sve, baš sve njegove 

sastavnice, nikako ne smiju dopustiti – kriminalizirati i osporiti. To se odnosi 

i na HVO kao sastavnicu integralne obrane hrvatske nacionalne slobode. 

To nije stvar izbora ovoga ili onoga političara, to je stvar odnosa prema svojoj 

državi, svome narodu, njegovoj slobodi, ponosu i časti. Zbog toga Hrvatska 

nikako ni u kojim uvjetima ne smije pristati i dati blagoslov za kriminalizaciju 

– Za dom spremni. Nikako i nikada. 

Zašto? 

Ne zbog toga jer je to bio Pavelićev pozdrav, a bio je, ne zbog toga jer je 

današnjoj Hrvatskoj potreban Pavelić kao izvorišna paradigma, jer nije 

uopće, nego zbog toga jer je pod tim pozdravom ratovao slavni HOS, 

tisuće mladića i djevojaka, koji su dali više od sedamsto života u ratu za 

Hrvatsku i nikada ih nitko nije optužio za jedan jedini pojedinačni eksces, 

zločin. Nikada nitko. 

Kako onda opravdati naziv vukovarskoga mosta s imenom legende 

Domovinskog rata – Jean Michel Nicolierom? 

Dakle, Hrvatska braneći „Za dom spremni“ ne brani ustaše, Pavelića, 

fašizam ili iskazuje simpatije prema jednome totalitarizmu, nego suprotno - 

iskazuje poštovanje prema onima koji su pod tim pozdravom slomili jedini 

realni nacifašizam u sjećanju suvremene Europe nakon Drugog svjetskog 

rata, onaj srpski iz devedesetih. 

Popusti li u tome Hrvatska, izravno je izložila sve do jednu stečevinu, sve do 

jedan temelj, jer su svi u kontinuitetu napadnuti. Realno je kod „Za dom 

spremni“ problem što je to uistinu bio pozdrav NDH i režima Ante Pavelića, 

ali ne može se nešto što je zloupotrijebio Pavelić a doživjelo silovitu 

reafirmaciju i novo vrednovanje u bitci za opstanak hrvatskoga naroda, 

predati na milost neprijateljima – svake Hrvatske. 

Ne pristati na selektivne standarde 

Ne može današnja Hrvatska pristati na selektivne standarde, pri čemu je 

nužno imati razumijevanja za osjećaje ljudi koji su stradali pod tim 

pozdravom, a istodobno veličati i nametati zlokobni „Smrt fašizmu“ ili sve 

moguće velikosrpske i komunističke oznake i simbole, kao izraz – 

demokratičnosti, ljudskih prava, zrelosti ili nekakve europske emancipacije. 

Jer nisu ništa od toga. To bi bila obična kapitulacija i posrnuće. 

HDZ mora to imati na umu. Jer, otvaranja vrata snagama kriminalizacije 

uspostave hrvatske državnosti, oslobodilačkoga rata i svih simbola iz toga 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku
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vremena, makar bili istovjetni simbolima NDH režima, usporedivo je s 

probijanjem nasipa nakon kojega ništa više bujicu ne može zaustaviti u 

rušilačkom pohodu. 

Ako se HDZ jasno ne opredijeli o svim tim pitanjima, ali tako da se ne brani 

na dnevnoj osnovi od provokacija i zahtjeva, koji poprimaju sve dramatičnije 

i šire razmjere, neće poslati poruku – bitne različitosti od ljevice ili antife. 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-

ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-

rezimu.html  

Da, Marko Ljubić sjajno upozorava današnju vlast što im je činiti da hrvatska 

vlast bude u hrvatskim državotvornim rukama. Da se ostvari ono što je dano 

u naslovu knjige koju predstavljamo: OBA SU DOISTA PALA!  

Hoće li ga poslušati? 

Ipak ovo predstavljanje ću završiti onim što je o svemu tome napisao naš 

poznati odvjetnik i isto tako sjajni kolumnist Zvonimir Hodak. Kao da 

ponajbolji hrvatski odvjetnik Hodak odgovara na predsjedničinu priču o ZDS 

i pravosudnim tijelima: 

Iz slobodarske (Slobine) Srbije stiže nam prijetnja koju treba shvatiti krajnje 

ozbiljno. “Nikada više nećemo dozvoliti novu Oluju…“ poručio je Vučić. Da 

srpski premijer misli ozbiljno dokaz je iznenadni porast proizvodnje – traktora 

u Srbiji. Vučić se na određeni način vratio u kolovoz 1902.g. Tog vrućeg 

kolovoza Nikola Stojanović objavio je u zagrebačkom Srbobranu 

paradigmatski stav Srbije prema njihovim “zapadnim pokrajinama“. 

Miroljubiv, kao što su sad Vučić, Šešelj, Nikolić, Vulin i ostali, naš srpski 

“brat“ Nikola je napisao između ostalog “Do istrage vaše ili naše“. Zbog 

pomalo arhaičnog načina izražavanja možda je potrebno malo objašnjenje. 

Kako bi rekao Zoki – ili mi ili oni. Nikola ni malo nije dvojio kao ni Jovan 

Rašković tko će pobijediti u toj životnoj utakmici. Razloge je “znanstveno“ 

obrazložio. Srbi pobjeđuju jer im to “garantuje proces opšte evolucije“, pa 

onda “prirodna životna snaga“ i što je najvažnije “nadmoć na bojnom polju“. 

Zanimljivo je to bulažnjenje o Srbima kao vojnicima koji su, od stotinjak 

bitaka u svojoj povijesti, dobili samo jednu Cersku bitku. 1941.g. imali su 

vojsku za koju su tvrdili i pisali da je “treća armija u Evropi“. Kapitulirali su 

za osam dana. Pred Oluju su odbijali državu u državi koju im je europska 

birokracija nudila na pladnju uvjereni kako “Srbina vojnika“ nitko ne može 

maknuti iz vječne SAO Krajine. Kihnuli su za nešto više od tri dana. Čak ih je 

i sam Sloba javno prozvao zečevima. Sada, u ime dobrosusjedskih odnosa, na 

Bajakovu dijele turistima CD-ove u kojima Oluju prikazuju kao genocidnu u 

kojoj je srpski narod protjeran sa svojih “vekovnih ognjišta.“ Zamislite da 

Hrvatska onima koji iz bilo kojih razloga ulaze u Demokratsku republiku 

Srbiju dijeli CD-e o srpskim junaštvima u Vukovaru, Škabrnji, Voćinu, Dalju, 

Saborskom, Sertić Poljani…o likvidaciji 8500 ljudi u tri dana u Srebrenici. I 

koliko je “otac domovine“ Dobrica Ćosić bio u pravu pišući o srpskim lažima 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
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s jednim svetim ciljem – ostvarenje Velike Srbije i granica Karlobag, Ogulin, 

Karlovac, Virovitica. Šaljući nam poruke da smo fašistička država, da je naš 

križ kukasti križ, Vučić tjera mak na konac. Hrvatske reakcije upravo su dokaz 

kako nas je Nikola Stojanović procijenio 1902.g. kad je tvrdio da Hrvati 

“nemaju jezika, običaja ni zajedničkog života“. Da nemaju “svijesti o 

zajedničkoj pripadnosti“ te da “u tuđim slugama gledaju ideal pa će i sami 

postati slugama.“ Na ove poruke “mira i ljubavi“ koje je Vučić slao RH uz 

prisustvo Milorada Pupovca, reakcija hrvatske lijeve medijske falange bila je 

80% blaža od čvrste, jednodušne i energične poruke “fašistima“ koji su nas 

sramotili u Kninu s fašističko-nacističko-ustaškim ZDS. Što je najgore čak je 

i Thompson započeo svoje Čavoglave s ZDS-ni. Zašto? Zato jer ta pjesma tako 

i započinje. Pjevana je s tim tekstom od 1991.g. pa do 5. kolovoza 1995.g. 

Jeste li možda u tom razdoblju ponosa i slave čitali komentare Jelene Lovrić, 

Gorana Penića, Kreše Beljaka, Peđe Grbina, Kolinde, Branimira Pofuka i 

lijeve medijske falange ili gledatelja Žikine dinastije da su prosvjedovali 

protiv pjesme “Čavoglave“. Slažem se, idiote koji su zapalili srpsku zastavu 

treba kazniti. Hrvati ne pale tuđe zastave. Mi svojim pobjedama prisiljavamo 

naše neprijatelje da oni pale naše zastave, a svojih pobjedonosnih se ne 

odričemo. One su uvijek istih boja. A ZDS će na koncu završit na referendumu. 

Čiji ishod se unaprijed zna. Dotle neka zaborave svi vlastodršci u RH da će 

ZDS suzbit policijskim i pravosudnim mjerama. Nema šanse. S tim usklikom 

išlo se u Domovinski rat. S tim usklikom ginulo se u Domovinskom ratu. Jugo-

nostalgičare, medijske ljevičare i gledatelje Žikine dinastije može spasiti samo 

nada da će Hrvati na demokratskom referendumu odbaciti ZDS. Kad bi taj, 

za sada imaginarni referendum, ikada bio raspisan onda bih savjetovao Anti 

Tomiću, Jurici Pavičiću, Miljenku Jergoviću, Jeleni Lovrić, Miloradu 

Pupovcu, Marku Špoljaru, Silvani Perici, Tvrtku Jakovini, Hrvoju Klasiću, 

Draganu Markovini i sličnim likovima da ujedno predlože da se građani 

izjasne jesu li za to da ustaška kuna i dalje ostane sredstvo plaćanja u RH. 

Ha, ha … kakva hiprokrizija. ZDS ih užasava, ali kuna koja je istinska 

poglavnikova valuta, im je usprkos toga prirasla i srcu u džepu. Sve u svemu 

dječje bolesti hrvatskog medijskog prostora su neizlječive. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-

srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-

pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057  

  

Poslije Hodaka doista ne treba ništa komentirati, zar ne? 

  

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
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12. 08. 2016. 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „OBA SU PALA“ U 

SKRADINU 

 
mr. sc. Antonijo Brajković 

 

Poštovani sugrađani, dragi prijatelji,  

hvala vam što ste večeras ovdje i predstavljate svoj Grad, iskazujući tako na 

najbolji način dobrodošlicu i gostoprimstvo našim večerašnjim gostima.  

Skradin je naselje čiji urbani kontinuitet seže u doba antike, doba u kojem je 

ovaj grad bilježio svoje vrhunce kao upravno, gospodarsko i kulturno središte 

ovog dijela Dalmacije, zadržavajući taj istaknuti položaj i važnost kroz 

srednjovjekovno i novovjekovno doba. Danas, u suvremenoj Hrvatskoj, iako 

brojčano malen, duga povijesna tradiciju i kulturna ostavština bile su razlog 

da se naselje Skradin titulira gradom. Iako svjesni da možda nikad neće zasjati 

nekadašnjim sjajem, važnosti i veličinom, organizacijom ovakvih 

manifestacija doprinosimo njegovom kulturnom razvoju i opravdavamo 

urbane atribute na ponos svih onih koji ga vole. 

Jedan od onih koji ga vole i posjećuju je i gospodin Josip Stjepandić, dr. 

strojarstva, porijeklom iz Modriče a na privremenom radu u Njemačkoj, koji 

je ovdje s obitelji na odmoru. Budući da ga s akademikom Pečarićom veže 

akademska srodnost, društvena angažiranost, domoljubni interes i 

prijateljstvo, predložio nam je mogućnost predstavljanja njegove knjige, što 

smo sa vrlo rado prihvatili. A upravo će dr. Stjepandić u uvodnom ekspozeu 

najaviti večerašnju temu i njenog glavnog protagonista, akademika Pečarića, 

koji je večaras ovdje da bi s nama podijelio misli, stavove, ideje... iz svoje 

knjige Oba su pala.  

Akademik Pačarić iznimna je osoba hrvatske znanstvene scene, rođen u 

zaljevu hrvatskih svetaca, gradu Kotoru 1948, diplomirao je 1972., 

magistrirao 1975., a doktorirao je 1982. godine matematičke znanosti 

disertacijom "Jensenova i povezane nejednakosti". Redoviti je profesor na 

Tekstilno-tehnološkom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, voditelj seminara 

"Nejednakosti i primjene" na Matematičkom odjelu PMF-a i glavni istraživač 

istoimenoga projekta Republike Hrvatske. Osim što je redoviti član HAZU, 

aktivni je član The New York Academy of Science i dopisni član Dukljanske 

akademije znanosti i umjetnosti. Jedan je od vodećih svjetskih stručnjaka u 

području teorije nejednakosti i najcitiraniji hrvatskih matematičar s 

objavljenih preko 1100 znanstvenih radova i više desetaka znanstvenih i 

publicističkih naslova u kojima se bavi temama ključnim za razumijevanje 

suvremenih procesa i stvaranja hrvatske države.  

https://hr.wikipedia.org/wiki/1972.
https://hr.wikipedia.org/wiki/1975.
https://hr.wikipedia.org/wiki/1982.
https://hr.wikipedia.org/wiki/Tekstilno-tehnolo%C5%A1ki_fakultet
https://hr.wikipedia.org/wiki/HAZU
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Samo ovih nekoliko biografskih crtica akademika Pečarića jasno ukazuju da 

ispred nas stoji čovjek grandiozne intelektualne snage i kreativne 

produktivnosti. Čovjek kojeg je životni i profesionalni put uspeo na 

znanstveni Olimp, dajući mu pravo na besmrtnost kao dar za ustrajnost i napor 

iz kojeg su stvorene ideje.  

Nažalost, široj javnosti gotovo je nepoznat po idejama i talentu koji mu je 

podarila Providnost, dakle prirodnim znanostima i matematici, koja u svojoj 

kompleksnosti sadrži niti neraspletive i nedokučive za većinu nas običnih 

smrtnika, ali zbog zakonitosti i egzaktnosti koja je određuje, te ideološkoj 

bjelini, za istraživača i znanstvenika kao što je akademik Pečarić neusporedivo 

je lakša od puta zbog kojeg je ovdje i zbog kojeg ga poznajemo. A poznajemo 

ga po snažnom domoljubnom angažmanu i dobrim idejama, baš kao ono 

biblijsko stablo što se prepoznajemo po plodovima. Dobro stablo dobre 

plodove rađa. 

Promišljajući o sudbini vlastitog naroda, o nametnutim mu ideološkim 

zabludama i paradigmama, te moralnim i vrijednosnim inverzijama, akademik 

Pečarić namjerno izabire teži put, put služenja Domovini i naciji, put čija je 

misija širenja ideje koje imaju uporište u istini, pravdi, ljubavi prema 

Domovini i vrijednostima koji jednu naciju čine jačom i spremnijom na 

izazove koje u sebi nose suvremeni civilizacijski tokovi. 

Taj put je teži jer ulazi u područje koje snažno ideološki kontaminirano i u 

posjedu onih koji streme biti gospodari prošlosti i sadašnjosti, a čiji monopol 

na istinu ugrožava budućnost ove nacije. U to područje akademik Pečarić ulazi 

beskompromisno i hrabro, donoseći znanstvenu objektivnost, nove ideje i 

drukčiju paradigmu u kojima nema mjesta za laži i programirane istine. 

Metodološki precizno, primjenjujući iskustva znanstveno istraživačkog rada 

iz područja prirodnih znanosti, akademik Pečarić u svojim ostvarenjima (koja 

imaju nacionalno, povijesno i političko opravdanje) ulazi u polemike, iznosi 

činjenice, objavljuje rezultate, objašnjava i stvara ideje koje mogu biti temelj 

za razvoj društvenih i političkih vrijednosti na kojima treba počivati zdravo i 

prosperitetno društvo.  

Kao i svaki beskompromisni znanstvenik i istraživač, akademik Pečarić je 

predmet osporavanja, napada i difamacije, s druge strane, njegov rad predmet 

je hvaljenja, divljenja i neskrivenog obožavanja svih onih koji vjeruju u istinu 

njegovih ideja. 

A metafizička istina je samo jedna i kao organizatoru nam je drago što smo u 

prilici predstaviti vam akademika Pečarića i njegov dosadašnji znanstveni i 

publicistički rad, odnosno dati priliku za prosudbu o tome koliko su ideje koje 

ćemo ovdje čuti blizu istini. 

 

Josip Pečarić 

Danas predstavljamo neobičnu knjigu – knjigu „Oba su pala“. Ona čini cjelinu 

s knjigom „Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 
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spremni!“ o kojoj je već govorio dr. sc. Josip Stjepandić. Kao što sam 

napomenuo na predstavljanju u Tisnom u obje knjige je dan niz tekstova 

posvećenih napadu na Marka Perkovića Thompsona zato što je na proslavi u 

Kninu 5. kolovoza pjevao pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s 

pozdravom ZA DOM SPREMNI!. Mnogi mladi u RH vjerojatno ne znaju 

koliko se puno puta Bojna izvodila na radiju i na TV-u za vrijeme 

Domovinskog rata i da je ta pjesma simbol Domovinskog rata. 

Kako je napad na Thompsona zbog Bojne bio par dana prije predstavljanja u 

Tisnom doista je neobično imati na predstavljanju dvije knjige o tom napadu, 

zar ne? Kao da sam nadmašio sam sebe. Naime, godinama sam bio gost 

australskih sveučilišta. Jednom nas je moj suradnik Professor Bertrand Mond 

u Melbourneu sa sveučilišta vozio kući. Ankica i ja smo primijetili kako on 

kao pokvarena ploča ponavlja sam sebi u bradu: „Dva dana – dva rada!“ I 

doista sam u ta dva dana uspio napraviti dva rada. A sada evo imamo dvije 

knjige u dva dana. 

Jasno vam je da se šalim jer se radi o potpuno istovjetnom napadu na 

Thompsona i Bojnu Čavoglave od prošle godine. A evo kako je ovogodišnji 

napad na Thompsona opisao poznati hrvatski književnik Hrvoje Hitrec: 

„Središnju proslavu Oluje u Kninu prenosila je Hrvatska radiotelevizija a 

Thompson obećao da u službenom i službeno prenošenom dijelu koncerta ne 

će pjevati Čavoglave. Izvrstan je potez da je Knin povezan s Vukovarom, 

akcijom za Vodotoranj, kao i da se izvode pjesme iz svih dijelova Hrvatske, pa 

naravno i iz Istre koju Boris Miletić nakon svinjarije s putovnicom i dalje (za 

javnost) navodno ipak drži hrvatskim teritorijem. Malo je reterirao. Možda 

ipak dopusti da kroz tunel Učka putujemo pokazujući na izlazu samo osobnu 

iskaznicu. 

Kamere su brzo ugašene kada je Thompson počeo pjevati Čavoglave, uz 

pratnju naroda i policije, to jest policija ga je pratila nakon što je sišao s 

pozornice i htjela mu uvaliti prekršajni papir koji je odbio potpisati jer je 

kazna propisana u njemačkim markama a one više nisu u optjecaju i ne zna 

kako ih nabaviti, pa će na tomu i ostati. Glede pozdrava ZDS koji u 

prekršajnom ni kaznenom obliku nije naveden pa ostaje u sferi nagađanja 

(kako je opazio i Orepić): izrečen je od hosovaca koji su s tim pozdravom 

ginuli u Domovinskom ratu, u ustroju Hrvatske vojske, daleko od 

muenchenske prve crte. A glede srpske zastave, vjerojatno se radilo o 

samozapaljenju – natopljena je hrvatskom krvlju koja lako plane u 

nezaboravu. 

Iz Beograda je četnička klatež na vlasti kojoj su ruke još krvave iz prve 

polovice devedesetih, poslala novu, valjda desetu notu, pa je tako do sada u 

Zagreb poslan cijeli notni zapis pjesme „Spremte se, spremte četnici“.! 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24620-h-hitrec-2.html  

Međutim, Thompson nije obećao da u službeno prenošenom dijelu koncerta 

ne će pjevati Bojnu Čavoglave! Dr. Stjepandić i ja smo prije koncerta bili u 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24620-h-hitrec-2.html
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Čavoglavama. Thompson nam je rekao da je dogovor da Bojna Čavoglave ide 

u sklopu vatrometa i odjavne špice odmah nakon "E moj narode". Tako su 

dogovorili s njegovim menadžerom Zdravkom Barišićem. Thompson nam je 

rekao da on ne vjeruje da će tako i biti i da oni sigurno neće poštivati dogovor. 

Zajedno smo došli u Knin. Tamo su mu organizatori rekli o promjeni. 

Zanimljivo je bilo i to da su tražili i stanku od dvije minute da prije njegovog 

nastavka koncerta dva orkestra siđu s tribine. Je li i to bila igra da bi se poslije 

moglo tvrditi kao što jeste kako je Thompson pjevao Bojnu poslije završetka 

koncerta? 

Kasnije mi je Thompson rekao da je Barišić vjerovao u tu priču o završetku 

prenošenog dijela koncerta Bojnom Čavoglave i bio je ljut zbog promjene 

odjavne špice.  

Ma ja ti nisam uzrujan zbog toga, ali ne znam šta im neistina triba – rekao mi 

je Thompson. 

Ja moram priznati da sam se i ja nadao da ipak Marka neće prevariti i dr. 

Stjepandić zna kako sam bio ljut isto kao i Thompsonov menadžer.  

Otišli smo iz Knina, a da nismo znali za događaj s milicijom, pardon 

policijom. 

Sutradan su mi prijatelji javili za to sramotno ponašanje policije. Među njima 

i biskup sisački dr. Vlado Košić koji nije mogao doći u Knin jer su ga branitelji 

zamolili da održi misu u Sisku. Tko već nije neka obavezno pročita njegovu 

homiliju: 

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-

dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016  

Sjajna kolumnistica Hrvatskog tjednika Mirela Pavić mi ju je ovako 

prokomentirala: Biskup Košić imao sjajnuuuu propovid u Sisku...suze mi na 

oči,  

U nedjelju prije odlaska u Sinj na Alku poslao sam prijateljima novo pismo 

Predsjednici RH. Pismo je odmah objavljeno na nekim hrvatskim portalima, 

a potpisali su ga uz mene i kolege Stjepandića i dvojica biskupa Vlado Košić 

i Valentin Pozaić i generali Ljubo Ćesić Rojs, Marinko Krešić, Josip Štimac i 

Ivan Tolj.  

Jedan naš poznati svečenik mi je napisao istog dana: 

Postovani g. Pečariću, 

Zašto tražiti naš pozdrav 'ZA DOM' kao službeni pozdrav u HV. Potreban 

je kao jedan od normalnih pozdrava u Hrvatskoj; Hvaljen Isus, Dobar dan, 

Bog s vama, živjeli, lijepi pozdrav...  

Bog s Vama. ZA DOM - SPREMAN. 

Odgovorio sam mu: 

On to već jest jer su HOS-ovci dio HV. 

Vlast to samo treba javno reći! 

Pozz 

Josip 

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016
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Zapravo, to naše Pismo Predsjednici, koje je zvanično poslano jučer, završili 

smo ovako: 

Podsjećamo Vas: 

 a) Pokojna gđa Vera Stanić i g. Pero Kovačević su 1994 uvjerili predsjednika 

Tuđmana i ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja 

pripadnicima HOS-a; 

b) da je predsjednik Tuđman 1. listopada 1991(napisao je g. Kovačević) donio 

zapovijed da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) da je znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 

1994. sukladno Službovniku OSRH. 

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji uvršteni su pripadnici HOS-a, a promjenom vlasti 2000-e su 

im ta prava oduzeta. 

Zapravo su to činjenice o kojima sam već pisao, o njima sam govorio nedavno 

u Bujici, a upozorio sam i Ustavni sud kada Vrhovni sud nije smatrao 

potrebnim poštivati ove činjenice u slučaju Josipa Šimunića. 

Jučer su na CroPortalu objavili članak u kome su istražili spomenute činjenice 

u svijetlu danas važećih zakona u članku: 'ZA DOM SPREMNI' VEĆ JE 

REGULIRAN I ZAŠTIĆEN ZAKONIMA REPUBLIKE HRVATSKE: 

„Nakon bezbroj novinarskih upita predstavnicima Vlade RH, Predsjednici 

Republike, vođama parlamentarnih stranaka i ostalim političarima i 

njihovom izmotavanju ili dodvoravanju potencijalnoj koaliciji i glasačima, 

povjesničarima i pravnicima, je li pozdrav "Za dom spremni" zabranjen 

zakonom i je li to povijesni hrvatski ili samo ustaški pozdrav, mi nudimo 

jednostavan odgovor i to surfajući samo 15-ak minuta, što su naravno mogli 

i oni koji nam vode ili bi željeli voditi državu. 

Ne ulazeći u to je li pozdrav "Za dom spremni" povijesni pozdrav prije Drugog 

svjetskog rata, sa sigurnošću možemo potvrditi da NIJE zabranjen zakonom. 

Ne samo da nije zabranjen već je reguliran zakonom kao i sva obilježja i odore 

iz Domovinskog rata. 

Naime, Zakonom o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i 

članova njihovih obitelji od 12. veljače 2013. u članku 2. stavak 1. precizirano 

je tko su to hrvatski branitelji iz Domovinskog rata.“ 

U tekstu se daje link na taj zakon i što je dano u Članku 2 tog Zakona 

(http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html) 

i komentira taj članak: 

„Dakle, zakonom je regulirano da su pripadnici Hrvatskih obrambenih snaga 

(HOS) hrvatski branitelji iz Domovinskog rata, a budući da su sve postrojbe 

imale svoja obilježja na odorama, tako je i HOS imao znak s natpisom "Za 

dom spremni" koji je bio i uzvik na postrojavanjima.“ 

Potom upozoravaju na Pravilnik Ministarstva obrane o vojnim odorama  

(http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2011_05_58_1268.html): 

http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html
http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2011_05_58_1268.html
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„Nadalje, člankom 18. Pravilnika o vojnim odorama (NN broj 58/11 i 

113/11) propisano je da hrvatski branitelji iz Domovinskog rata mogu u 

svečanim prigodama u OS RH i u prigodama službenog obilježavanja 

obljetnica vezanih uz događaje u kojima su sudjelovali u Domovinskom ratu 

ili na obljetnicama zbivanja iz Domovinskog rata nositi službene vojne odore, 

ako ih posjeduju, a mogu nositi i vojne odore iz Domovinskog rata. 

Ako sagledamo ovaj Zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog 

rata i članova njihovih obitelji i pravilnik Ministarstva obrane o nošenju 

vojnih odora, a znajući kako izgleda odora i dijelovi odore HOS-a u 

Domovinskom ratu te da se na njima nalazi "Za dom spremni", dolazimo do 

zaključka da su sva dosadašnja postupanja hrvatske policije i pravosuđa o 

oduzimanju predmeta, kažnjavanju na javnim skupovima zbog riječi "Za dom 

spremni" protuzakonita, a izjave naših političara ukazuju da ne poznaju 

zakone koje bi oni u najvećoj mjeri trebali štititi. 

Temeljem spomenutog zakona dolazimo do zaključka da je i presuda suda u 

slučaju Josipa Šimunića nezakonita jer tvrdnja suda da je pozdrav "Za dom 

spremni" ustaški, a ne osvrćući se na Domovinski rat, upravo je politička 

presuda koja se ne temelji na zakonima Republike Hrvatske, a to upravo 

potvrđuje i ovaj zakon. 

Preostaje im samo jedno objašnjenje koje bi bilo suludo, a isto tako bilo bi i 

čisto silovanje zakona, a to je kad kažu: možete nositi ali ne smijete izgovarati 

pozdrav "Za dom spremni". 

Dakle, kome pravo, a kome krivo, ali pozdrav "Za dom spremni" je pozdrav iz 

Domovinskog rata i kao takav je dozvoljen.  

Zapravo, ako smo pravna država onda bi se doista trebalo poštivati hrvatski 

zakoni i ono što kaže Predsjednica Republike Kolindi Grabar Kitarović. 

Naime ona je izjavila u nedjelju navečer:  

"Pravosudni organi, pravosudna tijela trebaju rješavati pitanje (pozdrava) 

'Za dom spremni' i slično...“ 

Zapravo lako je pretpostaviti što je ona mislila pod tim rješavanjem kada je i 

sama tvrdila da je ZDS „ustaški pozdrav“! 

Očito bi neki u Pravosuđu sami morali odgovarati jer su svojim 

nepoznavanjem zakona osuđivali ljude. Najdrastičniji slučaj je onaj Josipa 

Šimunića poslije hajke na njega od bivšeg ministra Jovanovića. Hoće li ikada 

odgovarati i mnogi političari što se ne suprotstavljaju pritiscima i osudama iz 

svijeta zbog zakonski dozvoljenog pozdrava iz Domovinskog rata – pozdrava 

ZDS? 

Sve to sugerira da će vlast koja nije sposobna oduprijeti se pritiscima iz svijeta 

i hrvatskih komunista, kojima nikada nije bila draga naša pobjeda u 

Domovinskom ratu, upravo zato što je ZDS zakonit pozdrav tražit će njegovu 

zabranu. Zapravo oni i napadaju ZDS kako kaže sjajni kolumnist Marko 

Ljubić ne zbog toga jer je to bio Pavelićev pozdrav, a bio je, ne zbog toga jer 

je današnjoj Hrvatskoj potreban Pavelić kao izvorišna paradigma, jer nije 
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uopće, nego zbog toga jer je pod tim pozdravom ratovao slavni HOS, 

tisuće mladića i djevojaka, koji su dali više od sedamsto života u ratu za 

Hrvatsku i nikada ih nitko nije optužio za jedan jedini pojedinačni eksces, 

zločin. Nikada nitko. Kako onda opravdati naziv vukovarskoga mosta s 

imenom legende Domovinskog rata – Jean Michel Nicolierom? Dakle, 

Hrvatska braneći „Za dom spremni“ ne brani ustaše, Pavelića, fašizam ili 

iskazuje simpatije prema jednome totalitarizmu, nego suprotno - iskazuje 

poštovanje prema onima koji su pod tim pozdravom slomili jedini realni 

nacifašizam u sjećanju suvremene Europe nakon Drugog svjetskog rata, onaj 

srpski iz devedesetih. 

„http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-

ljubic- za budućnost ili sa stranim moćnicima u ugodnu beogradko-

bruxsellesku fotelju.rezimu.html  

Zato se lako može dogoditi ono što tvrdi naš poznati odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak: 

A ZDS će na koncu završit na referendumu. Čiji ishod se unaprijed zna. Dotle 

neka zaborave svi vlastodršci u RH da će ZDS suzbit policijskim i 

pravosudnim mjerama. Nema šanse. S tim usklikom išlo se u Domovinski rat. 

S tim usklikom ginulo se u Domovinskom ratu. Jugo-nostalgičare, medijske 

ljevičare i gledatelje Žikine dinastije može spasiti samo nada da će Hrvati na 

demokratskom referendumu odbaciti ZDS. Kad bi taj, za sada imaginarni 

referendum, ikada bio raspisan onda bih savjetovao Anti Tomiću, Jurici 

Pavičiću, Miljenku Jergoviću, Jeleni Lovrić, Miloradu Pupovcu, Marku 

Špoljaru, Silvani Perici, Tvrtku Jakovini, Hrvoju Klasiću, Draganu Markovini 

i sličnim likovima da ujedno predlože da se građani izjasne jesu li za to da 

ustaška kuna i dalje ostane sredstvo plaćanja u RH. Ha, ha … kakva 

hiprokrizija. ZDS ih užasava, ali kuna koja je istinska poglavnikova valuta, 

im je usprkos toga prirasla i srcu i džepu. Sve u svemu dječje bolesti hrvatskog 

medijskog prostora su neizlječive. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-

srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-

pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057 

Zapravo bio bi to referendum o Hrvatskoj. Referendum koji bi pokazao koliko 

sam bio u pravu kada sam tvrdio kako Srbi dijele Hrvate na ustaše i srpske 

sluge. Referendum koji bi pokazao ima li danas više srpskih sluga tj. onih koji 

ne žele neovisnu Hrvatsku od 20-25 posto kako je svojevremeno tvrdio 

Tuđman! Moja pozicija je poznata: Ja vam ne volim biti sluga! 

Završit ću s porukom vlastima Luke Podruga u današnjem Hrvatskom 

tjedniku: 

„Trenutačna hrvatska vlast, od predsjednice do premijera, a posebno 

vladajuća koalicija HDZ i MOST, svojim odlukama pokazat će svoje 

domoljublje i opredijeljenost. Mogu birati između zaštite nacionalnih interesa 

i služenja Beogradu, između ulizivanja antihrvatskim antifašistima i zaštite 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
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digniteta Domovinskog rata i branitelja. Između njih sinova Udbe i nas sinova 

Oluje. Izbor je lagan i jednostavan, kao 1991., s hrvatskim narodom u tešku 

borbu ili sa stranim moćnicima u ugodnu beogradsko-bruxsellesku fotelju.“  

HVALA! 

 

Skradin, 11. kolovoza 2016.  
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20. 08. 2016. 

 
MALI CRVENI U GLAVI 

 

Vjerovali ili ne današnji napadi na ZDS i HOS podsjećaju me na jednu staru 

priču koju sam više puta ispričao, Naime, kada sam 1992. godine došao u 

Australiju na poziv sveučilišta La Trobe (Melbourne) javio sam se našim 

ljudima tamo. Već na prvom susretu s njima upozorio sam ih, kroz šalu, na 

nas - Hrvate iz domovine: 

Znate, svi mi koji smo odrasli u komunizmu imamo jednog malog 

crvenog u svojim glavama. A znate, operacije na mozgu su vam najteže. 

I sam ponekad otkrijem da sam postupio onako kako diktira taj mali 

crveni. Onda odem pred ogledalo i pljunem u gada. 

Takovih mojih nastupa sjeća se i gosp. Zdenko Maričić iz Geelonga koji piše 

u Vjesniku od 22.veljače 1994.god.: 

"Poznati hrvatski matematičar, naš Bokelj, Josip Pečarić, reče nam prije 

dvije godine da se u učvršćenju države Hrvatske i ostvarenju 

demokracije valja budno paziti "ideojugoslavenčića" koji se, pritajen, još 

uvijek nada, a kod nekih jugonostalgičnih Hrvata, strpljivo je skriven 

negdje u malom mozgu". 

Bio sam u posjeti Melbourneu i 2000. g. Rekli su mi: 

„Profesore, na izborima je pobijedio onaj Vaš 'mali crveni u glavi'.“ 

Pobijedio je i tada i kasnije i sada ide s parolom MI ILI ONI. Otvoreno 

nastupaju isto kao i Srbija. Sjetimo se kako smo i tijekom domovinskog rata 

svi bili ustaše. To smo im i danas, ali tako otvoreno se poistovjećuju sa Srbima 

i to tvrde hrvatski tzv. antifašisti. Napad na ZDS im je pri tome vrlo bitan. Svi 

znamo kako oni samo sprovode velikosrpski Memorandum SANU 2, pa to 

nije neobično. 

Mnogo je zanimljivije kada tzv. državotvorni Hrvati napadaju ZDS. 

Dr. sc. Josip Stjepandić me upozorio na Đapićev nastup u emisiji „Karte na 

stol“ Osječke TV 11. 08. 2016.: 
https://www.youtube.com/watch?v=xx1CJKlZ_ao 

U e-mailu je posebno izdvojio neke Đapičeve misli: 

Ako je išta bilo sporno na tome pozdravu, mi smo to 1991. godine isprali. 

Ako ga je trebalo zabraniti, onda je to trebalo biti učinjeno 1991. godine. 

Taj pozdrav je zadnja linija obrane pravaštva. 

Mi se moramo spremati na referendum, na kome ne ćemo loše proći. 

Tadašnji gradonačelnik Dubrovnika bio je kod nas u Starčevićevu domu i 

tražio je od nas jednu bojnu HOS-a, a ako to ne možemo, onda nek’ pošaljemo 

oznake HOS-a da dignu moral ostalim braniteljima. 

HOS-ovci su najzaslužniji za obranu Srđa 

Ako bi se to zabranilo, onda bi se moglo zabraniti i kunu. 

https://www.youtube.com/watch?v=xx1CJKlZ_ao
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Bilo je prijedloga da se izbaci slovo U. 

Stjepandić komentira: 

Još nikad nisam doživio ovako mudrog Ðapića i to kod antifa voditelja! 

Zapravo poslije našeg prošlogodišnjeg pisma Predsjednici i g. Karamarku 

stalno smo upozoravali kako je taj napad na ZDS zapravo napad na HOS i 

branitelje. Đapić ovako nastupa u više svojih nastupa pa tako i u zadnjim 

brojevima tjednika Hrvatski tjednik i 7Dnevno. 

Razumljivo je zašto neki iz HDZ-a i danas napadaju ZDS. Pa to je HDZ radio 

još od Sanaderovog vremena kada su mnogi današnji HDZ-ovci bili visoko 

pozicionirani u tadašnjoj vlasti. Pa najveći napadi na Thompsona bili su u tim 

vremenima, zar ne? 

U tim vremenima mnogi hrvatski intelektualci su branili Thompsona: 

Poštovani gospodine Marko Perković Thompson, 

Nadamo se da s prijezirom gledate na podmetanja i ovu prljavu kampanju 

koja se vodi protiv Vas. Zahvalni smo Vam na djelu, koje svojom glazbom, 

pjesmama i javnim nastupima darujete hrvatskom narodu i svim ljudima 

dobre volje. Vaši nastupi pobuđuju plemenite osjećaje solidarnosti, a emocije 

bude optimizam koji iz ravnodušja i rezignacije podiže mnoštvo ljudi. 

Zato što cijenimo i poštujemo Vaš rad ovim putem Vam javno izražavamo 

potporu te želimo da Vas ne obeshrabre sitna, prizemna i priglupa 

podmetanja koja su se razbuktala poslije Vašeg iznimnoga nastupa na Trgu 

bana Jelačića u Zagrebu, koji su organizirali hrvatski branitelji. 

U Zagrebu, 20. lipnja 2008. 

Vremena se mijenjaju. Još prošle godine naše pismo napisano poslije novog 

napada na Thompsona i „Bojnu Čavoglave“ bili smo ustašoidni akademici i 

biskupi. Neki povjesničari s Filozofskog fakulteta su htjeli udaljivati s posla 

svoje kolege koji su mislili ovako kako smo citirali Đapića, a i sami smo to 

napisali i govorili. Da sve to bude smiješno pokazuje činjenica da je dan prije 

Thompsonovog nastupa u Kninu bila vojna parada u Zagrebu na kojoj su 

sudjelovali HOS-ovci sa svojom zastavom na kojoj piše ZA DOM SPREMNI. 

A to je i odobreno hrvatskim zakonima. 

Izgledalo je da će nastaviti isto i ove godine. Razlika je bila samo u tome što 

su prošle godine spominjali samo ZDS ne spominjući previše „Bojnu“ da ljudi 

ne bi shvatili da je po srijedi napad na Domovinski rat. Ove godine se išlo 

otvoreno uz niz napada na spomenike HOS-ovcima u čast tih izuzetnih 

branitelja iz Domovinskog rata. 

Tako u Hrvatskom tjedniku u „Fusnotama za fah idiote“ izdvajaju riječi Vlaha 

Orepića: 

„Za dom spremni“ u Kninu bilo je političko djelovanje Hasanbegovića i 

Thompsona. Zloupotrijebili su proslavu. 

HT: Ako je netko zlorabio, onda je vaša milicija, pišući protuzakonite prijave 

protiv Thompsona. Njegova pjesma nije zabranjena, kao ni taj pozdrav, 

uostalom. 
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Zapravo, Orepić je i izjavio da to zna, ali je valjda poslao miliciju, pardon 

policiju, da pokaže u kom smjeru treba mijenjati zakon. Ili je samo postupio s 

poznatim milicijskim djelovanjem: NEPOZNATI POČINITELJ – 

HRVATSKE NACIONALNOSTI. 

Srećom danas je nešto bolja situacija. U hrvatskim vlastima ima izvrsnih ljudi. 

Nije samo Hasanbegović na kojega nas upozorava i „Šef milicije“. Tu je i 

akademik Željko Reiner koji je u nemilosti zbog prijedloga o povratku imena 

„Hrvatski državni sabor“, ali i ministar branitelja Tomo Medved koji se 

zahvalio Thompsonu za ono isto za što ga je pokušala privesti Orepovićeva 

milicija: 

Dragi Marko, 

želio bih ti se ovim putem zahvaliti na dobroj suradnji i tvom svesrdnom 

angažmanu na koncertu 'Pobjeda za heroje - Knin za Vukovar' prilikom 

svečanog obilježavanja Dana pobjede i domovinske zahvalnost, Dana 

hrvatskih branitelja i 21. VRO 'Oluja' u Kninu. Tvoj nadasve domoljuban duh 

i promicanje vrijednosti pravednog i osloboditeljskog Domovinskog rata bili 

su snažna potpora i hvalevrijedan primjer domoljublja i snage hrvatskog 

zajedništva. Ponosan sam što si bio dio veličanstvenog događaja i svojom 

izvedbom sudjelovao u plemenitom cilju obnove vukovarskog Vodotornja, 

simbola hrvatskog otpora. 

S poštovanjem, 

ministar Tomo Medved 

10. kolovoza 2016. 

Da, osom godina poslije zahvale hrvatskih intelektualaca, Thompson dobija 

zahvalu i od hrvatskih vlasti.  

Jest zabavno kada se pogleda što radi ministar policije, ali nije iznenađujuće 

kada znamo da se on okružio kadrovima bivšeg ministra Ranka Ostojića, zar 

ne? 

Naravno ministar Medved je hrvatski generala i on dobro zna da je napad na 

HOS-ovce i na „Bojnu Čavoglave“ napad na Domovinski rat. 

Pokušali su s Hagom i našim generalima, a ostao im je ZDS i činjenica da 

mnogi HDZ-oci itekako imaju nečistu savjest i s generalima i s Bojnom 

Čavoglave i s HOS-ovcima... 

Naravno, neće im poslije ministrovog pisma ići lako s napadima na 

Thompsona i na „Bojnu“. Ostali su im samo HOS-ovci i ZDS. Vidimo kako 

se i dalje napada HOS. A za ZDS čitam o novoj taktici koju su „prodali“ čak 

i predsjedniku HAZU kome su neprihvatljivi i pozdrav „Za dom spremni“ i 

pozdrav „Smrt fašizmu – sloboda narodu“. 

Kako se svi državotvorni Hrvati pozivaju na činjenicu da je današnja hrvatska 

država izborena u Domovinskom ratu pokušao sam ustanoviti od kuda to 

poistovjećivanje ova dva pozdrava. Nitko ne spori da su ZDS koristili pa i 

ginuli s njime mnogi branitelji. Pa ako su ta dva pozdrava isti valja reći da je 

i „Smrt fašizmu – sloboda narodu“ pozdrav koji su uzvikivali neki koji su 
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branili Hrvatsku u Domovinskom ratu. Nisam uspio pronaći. Dapače nedavno 

u Sisku čuo sam priču kako su branitelji – djeca i ustaša i partizana – pjevali 

u ratu ustaške pjesme. Upita jedan od djece partizana kako to da on pjeva 

ustaške pjesme odgovorio je: 

„Kako da ih ne pjevam kada vidim koliko se Srbi boje kad ih čuju!“ 

Da i ne spomenem kako je bilo suprotno. Zločinci su u agresiji nosili zvijezdu 

petokraku.  

Uostalom takovima ih je proglasio i stalni Međunarodni sud u Haagu kada u 

presudi za tužbe o genocidu piše o agresiji u cilju stvaranja homogene velike 

Srbije pri čemu je učinjeno niz genocidnih radnji pa se i navode mjesta tih 

velikih zločina! 

Pitam se što kažu oni tzv. državotvorni Hrvati koji su sudjelovali u napadima 

na nas koji smo branili i Thompsona i „Bojnu Čavoglave“? Jesu li to radili iz 

interesa ili je samo iz njihovih glava govorio onaj mali crveni o kojemu sam 

govorio još 1992. godine u Melbourne-u? A ako su shvatili jesu li otišli pred 

ogledalo i pljunuli gada? 
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05. 09. 2016. 

 
HASANBEGOVIĆ O ZDS 

 

Jedan dragi prijatelj mi je poslao slijedeće: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/60108/Hasanbegovi%C4%87-o-medijima-

Karamarku-Plenkovi%C4%87u-Titu-Zdravku-Mami%C4%87u.htm 

Poklonici pozdrava 'Za dom spremni!' kažu da je to stari hrvatski pozdrav, 

što vi mislite? 

"Za dom spremni je naravno pozdrav koji je bio službeni pozdrav ustaškog 

pokreta o tome nema nikakvih dvojbi! On je obilježen brojnim hipotekama i 

ne vidim razloga da se poseže za njim u modernoj demokratskoj Hrvatskoj kao 

i za bilo koji drugim krilaticama dolazile one iz propale jugoslavenske 

komunističke baštine ili iz baštine ustaškog pokreta i NDH...". 

Pita me on popušta li i on? 

Zapravo Hasanbegović samo pokazuje da nije slučajno u politici. 

Nije on ni ranije govorio drugačije. Naime treba pogledati ostatak razgovora 

o ZDS: 

Treba li prekidati utakmice kada se čuje taj pozdrav? 

"Ja sam došao iz navijačke subkulture, koja će uvijek počivati na jednoj vrsti 

prkosa i bunta. Treba stvoriti takvo društveno ozračje u kojem neće biti 

nikakvog posezanja uzvicima i povicima." 

Treba li onda taj pozdrav zabraniti? 

"Ja sam protiv bilo kakvih zabrana, u SAD-u apsolutno ništa nije zabranjeno, 

ni jedna simbolika. Zabranama se ništa ne može postići. Može se postići samo 

stvaranjem jednog zdravog društvenog ozračja i odgojem." 

Dakle u RH danas ne postoji zdravo društveno ozračje. To je vidljivo i iz ovog 

odgovora. Činjenice oko Domovinskog rata i pozdrava ZDS, o dokumentima 

u RH u kojima se odobrava ZDS u takovom ozračju ni spomena. 

Ali pogledajmo i ostatak razgovora koji je itekako vezan sa ZDS: 

Pips, Chips & Videoclips ili Marko Perković Thompson, što sluša ministar 

kulture? 

“Pipsi su iz mog kvarta, oni su iznjedrili navijačku himnu koja je postala vrsta 

kultne pjesme, kao i pjesma Čavoglave gospodina Perkovića, koju su 

devedesetih godina slušali oni i koji bi je sada zabranjivali.” 

Što mislite o toj pjesmi? 

“To je povijesna pjesma, jedna o najpopularnijih ratnih pjesama, koja je 

toliko bila popularna da ima i različite obrade, koje su koristile i druge strane 

u ratnom sukobu.” 

Što mislite o Marku Perkoviću Thompsonu? 

“Privatno riječ je o jednom simpatičnom, skromnom i ljubaznom čovjeku, a 

kao glazbenik, poštujem činjenicu što mu nitko ne može osporiti da je 

najpopularniji izvođač. Bez obzira što ga bojkotiraju radio postaje, on je 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/60108/Hasanbegovi%C4%87-o-medijima-Karamarku-Plenkovi%C4%87u-Titu-Zdravku-Mami%C4%87u.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/60108/Hasanbegovi%C4%87-o-medijima-Karamarku-Plenkovi%C4%87u-Titu-Zdravku-Mami%C4%87u.htm
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primjer da se može doći do publike, do koje mnoge pseudo-estradne veličine 

mogu samo sanjati da će doći, i bez povlačenja za ruku urednika radio i TV 

postaja. Poštujem to što radi. Sadržaj njegovih pjesama ima tu jednu 

nacionalno-religijsku tematiku, koja govori o jednim vrednotama, koje su, 

naravno, bliske i meni.” 

U ovom dijelu intervjua Hasanbegović je rekao puno toga i o ZDS govoreći o 

napadima na Thompsona i na pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s tim 

pozdravom. Drugim riječima Hasanbegović pokazuje kako postaje vrhunski 

političar koji antife "u zdrav mozak" jer im u lice poručuje da je i ZDS uz 

Čavoglave postao dio slavne oslobodilačke ratne povijesti. 

Zapravo i samo pitanje o ZDS je nekorektno postavljeno jer je danas već 

mnogima jasno da se radi o napadima na Domovinski rat i posebno na HOS-

ovce koji su u samom početku Domovinskog rata, tj. agresije Srbije i Crne 

Gore na Hrvatsku bili strah i trepet agresorskim vojnicima. Svi oni koji su 

željeli opstanak Jugoslavije ni danas im to ne mogu oprostiti i kroz napade na 

ZDS se zapravo svete HOSovcima i svima koji su s tim pozdravom branili 

hrvatsku of fašističke agresije na Hrvatsku. 

Naravno to povezivanje s ustaštvom im dobro dođe da i Domovinski rat danas 

proglase ustaškim ratom. Ono što nije uspjelo agresoru koji su stalno govorili 

o hrvatskim braniteljima kao u ustašama, a hrvatsku državu nazivali ustaškom 

državom uspijeva danas jer smo imali i u vrhu vlasti ljude koji su sprovodili 

velikosrpski Memorandum SANU 2. Ako na izborima pobijedi tzv. Narodna 

koalicija (valjda Nenarodna) imat ćemo to opet.  

Uostalom napadi i u Švicarskoj na Thompsona danas su očiti rukopis onih u 

RH koji mrze i hrvatski narod i hrvatsku državu. Ili u „slučaju“ Šimunić. 

Zato je zanimljiv savjet koji sam dobio od Mirele Pavić u Hrvatskom tjedniku 

01. 09. 2016.: 

Munjena Žaba im (ćuprijašimsa, op. JP) je već darovala preko RTL-a jedan 

mandat jerbo po anketama jemaju 4,7 posto u jednoj jedinici. Otkad je to 5 

posto, ne znan, pitala bih akademika Pečarića ka vrsna matematičara (što je 

onom razlikom i more li se zanemarit ili je to još jedan bjesomučni kreketluk 

iz močvare i reklamni trik u nadi kako nitko neće skontat) ma čovik jema posla 

i trudi se oko Thompsonova koncerta u Švicarskoj. Piše pisma. Gluvima i 

slipima. Možda da prova na ćirilici? Bila bi fora. Odma bi se svi sjatili misleć 

kako im piše 'onaj čija pisma se tribaju pročitat', a i navali bi čitat. More bit 

da bi im nešto upalo u oko. Brvno, a ne trun. ... A kud ćemo... bit spremni kad 

ni za dom ne smimo bit?!) Liam shi! 

Zapravo Hasanbegović itekako dobro zna da se napadima na ZDS napada 

HOS, jer je i sam to osjetion na vlastitoj koži kada je zbog HOS-ovske kape 

postao ustaša! Uostalom kao i predsjednik Sabora zbog zahtjeva za povratak 

imena Hrvatski državni sabor. Napadi su uvijek s pozivanjem na ustaše. Misle 

na ustaše iz devedesetih kako su im objasnili autori Memoranduma 2, a govore 

u onima iz Drugog svjetskog rata.  
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Naravno ima i onih koji zbog interesa i prihvaćaju takove napade, a ministar 

im se ruga riječima: koju su devedesetih godina slušali oni i koji bi je sada 

zabranjivali. 

S druge strane uvijek treba govoriti o sjajnim nastupima ministra branitelja 

Tome Medveda koji izravno kaže isto što i Hasanbegović govori na opisani 

način. Bio sam u Udbini kada je na misi od svih nazočnih ministar i general 

dobio najveći pljesak. U Bujici je nedavno rekao istinu i o Thompsonu i o 

Bojni Čavoglave i o HOS-ovcima. Ponovimo i ovdje njegove riječi iz pisma 

zahvale Thompsonu: 

„Tvoj nadasve domoljuban duh i promicanje vrijednosti pravednog i 

osloboditeljskog Domovinskog rata bili su snažna potpora i hvalevrijedan 

primjer domoljublja i snage hrvatskog zajedništva.“ 

Ono što proslavljeni hrvatski ratnik i k tomu i general otvoreno kaže, drugi 

moraju reći između redova. Problem je u onima koji ne kažu. Tako je dr. sc. 

Josip Stjepandić poslao vodećim HDZ-ovcima svoj link i komentar: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/09/05/dr-josip-stjepandic-

sanitarni-koridor-oko-pasaluka-druga-nerona/ 

Ja mislio da ste Vi u kampanji, pa napisah ono što se Vi očito ne usudite 

glasno reći... 

A u tekstu je dan i govor biskupa Košića u Ludbregu u svetištu i mjestu 

zavjeta Hrvatskoga državnog sabora. Ne treba čuditi što će se pričati i 

političkom govoru u crkvi. Vjerojatno im Hrvatski državni sabor također 

nema veze s politikom, zar ne? Zapravo problem je i sama biskupova homiliju 

u kojoj biskup koji je i doktor znanosti zapravo odgovara na takove napade, 

što i konstatiraju u naslovu teksta na portalu narod.hr: 

Što piše u Doktrinalnoj noti o nekim pitanjima vezanim uz sudjelovanje 

katolika u političkom životu? 

http://narod.hr/kultura/evo-sto-pise-doktrinalnoj-noti-nekim-pitanjima-

vezanim-sudjelovanje-katolika-politickom-zivotu  

Slično piše i Nenad Piskač: 

Drugovi, nije vaš problem samo biskup Košić, već i Kongregacija za nauk 

vjere 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24796-ludbreska-

propovijed-ozbiljni-vjernici-ne-glasuju-suprotivo-vjerskim-nacelima.html  

Ili im smeta jednostavna istina koju je u naslovu izvukao Portal HKV-a: 

Biskup Vlado Košić: Pitanje svih pitanja i temelj opstanka naroda je 

demografska obnova. 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/24792-biskup-vlado-kosic-pitanje-svih-

pitanja-i-temelj-opstanka-naroda-je-demografska-obnova.html  

Prijatelj mi priča kako zna više HDZ-ovaca koji prigovaraju našem biskupu. 

Kažu svugdje na televizijama, novinama politika, a onda odu u crkvu i opet 

politika. U Tuđmanovo vrijeme bi im smetalo što svugdje na televizijama i 

novinama imaju prosrpsku politiku, pa bi bili sretni da negdje čuju i nešto 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/09/05/dr-josip-stjepandic-sanitarni-koridor-oko-pasaluka-druga-nerona/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/09/05/dr-josip-stjepandic-sanitarni-koridor-oko-pasaluka-druga-nerona/
http://narod.hr/kultura/evo-sto-pise-doktrinalnoj-noti-nekim-pitanjima-vezanim-sudjelovanje-katolika-politickom-zivotu
http://narod.hr/kultura/evo-sto-pise-doktrinalnoj-noti-nekim-pitanjima-vezanim-sudjelovanje-katolika-politickom-zivotu
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24796-ludbreska-propovijed-ozbiljni-vjernici-ne-glasuju-suprotivo-vjerskim-nacelima.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24796-ludbreska-propovijed-ozbiljni-vjernici-ne-glasuju-suprotivo-vjerskim-nacelima.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/24792-biskup-vlado-kosic-pitanje-svih-pitanja-i-temelj-opstanka-naroda-je-demografska-obnova.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/24792-biskup-vlado-kosic-pitanje-svih-pitanja-i-temelj-opstanka-naroda-je-demografska-obnova.html
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prohrvatsko. Ili kako kaže Mladen Pavković: Biskup Košić je „crvenim 

vragovima“ sasuo istinu u – lice!  

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-biskup-kosic-crvenim-vragovima-

sasuo-istinu-lice/  

Zato Stjepandićev prigovor vodećim ljudima HDZ-a itekako ima veliku 

težinu! 

Podsjetit ću da i prof. dr. sc. Andrija Hebrang govori o fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku. Tako i u najnovijem tekstu u Hrvatskom tjedniku od 01. 09. 2016. 

u djelu teksta „Umjesto isprike, fašisti nas optužuju za fašizam“: 

„Danas u kontroliranim medijima, kao ni u hrvatskim udžbenicima, ne ćete 

naći podatke o strašnoj srpskoj agresiji sa svim obilježjima fašizma. Pobili su 

7.263 civila ( uz još oko 1.000 skrivenih grobova), od čega su polovica 

ubijenih žene i djeca! To je posljedica fašističke ideologije protjerivanja 

Hrvata s teritorija koje napravili ukupnu štetu ( direktnu i gospodarsku 

indirektnu) od 400 milijarda dolara! U logore na području Srbije odveli su 

30.000 zarobljenika. Među kojima 3.000 žena i 500 djece! Najmlađe dijete 

ubijeno u srpskome logoru imalo je samo 6 mjeseci.“ 

Ne zaboravimo, ti koji ne dozvoljavaju danas u RH spominjanje i ovakovih 

podataka i ne dozvoljavaju prisjećanje kako su branitelje nazivali ustašama 

najglasniji su u optužbama na ZDS proglašavajući HOS-ovce ustašama. Ovi 

podatci nisu važni, ali ZDS jeste.  

Zapravo je očit rukopis Memoranduma SANU 2, zar ne? 

I Hebrang kao i ja govori o agresorima kao o fašistima. Zapravo je u pravu je 

Marko Ljubić kada o današnjoj Srbiji govori kao o pronacističkoj državi jer 

agresija na Hrvatsku je prije bila nacistička nego fašistička. I sam sam 

govoreći o fašističkoj agresiji uspoređivao s nacizmom. Sjetimo se 

Miloševićevih riječi: 

„Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi.“  

I usporedimo ih s Hitlerovim: 

„Njemačka i Austrija su dva oka u istoj glavi.“ 

Međutim, koristio sam riječ fašizam upravo zbog činjenice što su oni koji su 

podržavali Miloševića u to vrijeme sebe nazivali antifašistima. Valjda po 

onom Churchillovom:  

„Fašisti će sebe u budućnosti nazivati antifašistima.!“ 

Pitanje je kada će Hrvati početi razmišljati drugačije. Zar nije logično da se 

upitaju: Ako su hrvatski branitelji ustaše i ako je Tuđmanova Hrvatska ustaška 

država, a mi znamo koliko su veličanstveni hrvatski državi i hrvatska država 

koja je stvorena usprkos silnim nastojanjima svjetskih moćnika, poručuju li 

oni nama da su i ustaše bili takovi? 

Kako god okrenem opet dođem na svoju priču iz 1987. godine – godine kada 

je Milošević i došao na vlast u Srbiji kada sam konstatirao kako Srbi dijele 

Hrvate na Ustaše i Srpske sluge rekao: „Ja vam ne volim biti sluga!“ 

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-biskup-kosic-crvenim-vragovima-sasuo-istinu-lice/
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-biskup-kosic-crvenim-vragovima-sasuo-istinu-lice/
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Bilo kako bilo srpske sluge u RH stalno o ZDS, dok Srbi uskoro grade 

spomenik Miloševiću. Ne bi me iznenadilo da na spomeniku stave poklič s 

kojim su se pripremali za rat: 

„Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi.“ 
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05. 12. 2016. 

SRPSKE SLUGE ŽELE I U SABORU PROTIV HOS-A TJ. 

PROTIV DOMOVINSKOG RATA! 

 
Jutros sam upozorio naše „antifašiste“ ili kako ih više volim nazivati srpske 

sluge kako nisu dovoljni brzo reagirali na upute koji im je dao srbijanski 

ministar Vulin: 

„Vulin nije upozorio kako treba nastaviti s „fašizacijom“ Hrvatske i napadati 

sve što rade HOS-ovci jer je poznato kako su se u ratu srpsko-crnogorski 

agresori bojali od samih oznaka HOS-a: 

http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-

pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj 

Čini se da sam kriv i za ovaj ispad glasnogovornika njihovih gazda sudeći po 

onome kako je govor novog predsjednika SDP-a komentirala Mirela Pavić;: 

„...Mladi Bernić pozdravija je nakon pobjede svoju štakorsku drugarsku 

propalu organizaciju ispičutura i linguza, čisto fajn. Što bi se reklo (o.p. K-

antiša) 'plisnivo'. A i mora je reć – 'zdravo'. Jerbo je vjernik. Razumite li me? 

Prisiklo me kad san vidila naslov da ih je pozdravija 'starim hrvackim 

pozdravom', tila san odma Pečariću i emigraciji dojavit, prije čitanja teksta, 

kako ćemo se sad svi lipo upisat u partiju jerbo je prva progledala i kako će in 

bit pozdrav dopušten. Sva srića da nisan, moga je ljude herc strefit, a ja širit 

dezinformacije. Etogac...“ 

Zato me je doista obradovalo vidjeti kako su danas svi krenuli u akciju 

slijedeći Vulinov uput. Napad je uslijedio mjesec dana poslije postavljanja 

poginulim HOS-ovcima a uslijedio je tek kada su dobili impuls iz Beograda. 

Valjda su se svi javili trudeći se pobijediti u pokazivanju svoje lojalnosti 

svojim gazdama. A gazde to od njih i očekuju jer moraju poništiti učinak od 

velikog hrvatskog genocida kada su napravili zečeve od njihovih vojnika! 

„“Trećina članova Odbora za Ustav, Poslovnik i politički sustav zatražila je 

zbog postupanja evidentno suprotnom izvorišnim osnovama Ustava, 

uznemirenja građana i nanošenja štete ugledu i interesima Republike 

Hrvatske sazivanje sjednice odbora na temu postavljanja ploče u Jasenovcu. 

Nadamo se da će predsjednik odbora to učiniti što prije, a još više se nadamo 

da sjednica neće biti niti potrebna, odnosno da će nas Vlada preduhitrit”, 

objavio je Arsen Bauk danas poslijepodne na svojem Facebooku. 

Zahtjev, kojeg potpisuju Peđa Grbin, Arsen Bauk, Vesna Pusić, Orsat 

Miljenić, Tomislav Saucha i Siniša Hajdaš Dončić, tako će temu spomen ploče 

s natpisom ‘Za dom spremni’ dovesti u Sabor.“ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-

o-ploci-u-jasenovcu-979903  

http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj
http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-ploci-u-jasenovcu-979903
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-ploci-u-jasenovcu-979903
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Ovaj put je to njihovo otvoreno prozivanje Domovinskog rata kojim su Hrvati 

porazili njihove srpske gazde. Naime, u Jasenovcu je u čast poginulih HOS-

ovaca postavljen spomenik s grbom tih naših branitelja koji su bili strah i 

trepet agresora. Kako su svi naši branitelji za Srbe i njihove sluge bili ustaše, 

prirodno je da oni traže uklanjanje „ustaškog“ pozdrava. 

Podsjetimo, UDHOS grada Zagreba postavio je spomen-ploču za poginule 

pripadnike HOS-a u Domovinskom ratu 1. satnije „Ante Paradžik“ u 

Jasenovcu. Svečano otkrivanje i blagoslov spomen-ploče dogodio se 5. 

studenog 2016. godine uz prigodni program na Trgu Kralja Petra Svačića 8 u 

Jasenovcu. 

Na spomen ploči stoji “Neovisnost i suverenost Republike Hrvatske životima 

su izborili i bojovnici Hrvatskih obrambenih snaga – HOS-a, 1. satnije ‘Ante 

Paradžik’”. I dana su njihova imena - imena naših heroja koji su dali svoj život 

za svoju domovinu: 

Mario Huis, Dino Simić, Zlatko Klasić, Ivan Bebić, Miroslav 

Martinovski, Miro Petrin, Davor Milaković, Slavko Jager, Željko Grgić, 

Željko Barić i Milan Špoljarević. 

Zato itekako treba pročitati tekst Ivana Starčevića: 

http://kamenjar.com/hos-je-nas-ponos-cime-se-vi-ponosite-druze-bauk/ 

  

Od Pupovca se to može i očekivati. On ipak nije sluga, zar ne? 

http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-

jasenovcu  

Mario Maks Slaviček kao branitelj je odgovorio jednom od gazdi: 

http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-

pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854  

Pupovčevi Srbi su ipak danas sa traumom zečeva pa su tražili zaštitu i u EU: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-

srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-

979798#axzz4RtyIYQGb  

U ratu su se bojali samih oznaka HOS-a, a strah je opstao do danas. To 

doista treba razumjeti, zar ne? 

Naravno, moraju se javiti i drugi SDP-ovci (Komadina), ali i HNS-ovci: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-

zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-

Jasenovcu.htm 

I ne samo oni: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusić-o-HOS-ovom-natpisu-

'Za-dom-spremni'-u-Jasenovcu.htm  

http://kamenjar.com/hos-je-nas-ponos-cime-se-vi-ponosite-druze-bauk/
http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu
http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu
http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854
http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusi%C4%87-o-HOS-ovom-natpisu-%27Za-dom-spremni%27-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusi%C4%87-o-HOS-ovom-natpisu-%27Za-dom-spremni%27-u-Jasenovcu.htm
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http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-

i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-

979764#axzz4RtyIYQGb 

  

Za razliku od ranijeg ponašanja iz vlasti ipak drugačije reagiraju i upozoravaju 

kako nedavno grb HOS-a nije smetao ni SDP-u (valjda još nisu imali naputak 

iz Srbije):: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-

udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm  

http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-

grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Načelnica-Jasenovca-odgovorila-na-

napade-vezano-za-HOS-ovu-ploču.htm  

Za razliku od napada na Peticiju ZDS kada je to bilo još drastičnije za 

konstatirati. Naime naša peticija je bila zbog napada na Thompsona i „Bojnu 

Čavoglave“, dakle simbola Domovinskog rata. A dan prije velikog koncerta u 

Kninu bila je parada u Zagrebu gdje su nastupali HOS-ovci sa svojom 

zastavom na kojoj stoji ZDS! Ispred Predsjednice RH i Predsjednika Vlade 

RH. Čak je svoje mišljenje promijenio i prof. dr. sc. Ivo Banac, koji me je 

prošle godine sobno napao zbog Peticije ZDS: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-

pa-i-na-spomen-ploči-u-Jasenovcu.htm  

Naravno, od današnjeg HDZ-a ipak ne možemo očekivati da će stati u 

potpunosti iza Domovinskog rata iz jednostavnog razloga što ne smiju reći 

istinu, a to je da su se HOS-ovci, ali i mnogi drugi branitelji sa ZDS borili 

protiv velikosrpskog fašizma! Ne smiju jer moraju dokazati nekakvo svoje 

europejstvo, a znamo da su u Europi podržavali , a mnogi aktivno sudjelovali, 

u velikosrpskoj agresiji na Hrvatsku! 

Podsjetimo se što o tome kaže najpopularniji HDZ-ovac: 

„Ja živim u Frankopanskoj ulici, pored Trga maršala Tita i moja majka je 

uznemirena, jer joj je on likvidirao oca i oduzeo imovinu, puno ljudi je 

uznemireno u Hrvatskoj”, rekao je na N1 televiziji Zlatko Hasanbegović glede 

pitanja o postavljanja spomen ploče poginulim pripadnicima HOS-a u mjestu 

Jasenovac. (http://hr.n1info.com/a166140/Vijesti/Hasanbegovic-za-N1-

komentirao-Za-dom-spremni-u-Jasenovcu.html) 

Hasanbegović objašnjava da je grb HOS-a legalno registriran u Registru 

udruga. 

“Ono što mene zanima je da li je problem u Jasenovcu ili je općenito grb 

udruge HOS to što bi trebalo zabraniti. Ja ukazujem samo na jednu činjenicu, 

da treba ustanoviti što je s činjenicom da je grb legaliziran. To je spomen 

obilježje poginulim pripadnicima HOS-a imenom i prezimenom koliko sam 

primijetio. Osobno ne znam, vidio sam to preko portala. U svakom slučaju 

treba uvažavati osjećaje ljudi, odnosno potomaka žrtava”, poziva na 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm
http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada
http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Na%C4%8Delnica-Jasenovca-odgovorila-na-napade-vezano-za-HOS-ovu-plo%C4%8Du.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Na%C4%8Delnica-Jasenovca-odgovorila-na-napade-vezano-za-HOS-ovu-plo%C4%8Du.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-Jasenovcu.htm
http://hr.n1info.com/a166140/Vijesti/Hasanbegovic-za-N1-komentirao-Za-dom-spremni-u-Jasenovcu.html
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razboritost i pijetet prema svim žrtvama II. svjetskog rata najpopularniji 

političar HDZ-a. 

Dodaje da je potrebno napraviti civiliziranu i javnu raspravu o tome što je 

poželjno i dozvoljeno u Hrvatskoj, dodavši da grad Zagreb istovremeno ima 

Trg ratnog zločinca Tita i ploču postavljenu bojovnicima HOS-u u dijelu 

grada koji se zove Kustošija. 

Načelnica Općine Jasenovac Marija Mačković (HDZ) izjavila je u ponedjeljak 

kako ne vidi ništa sporno u tome što je sudjelovala u otkrivanju spomen ploče 

u sjećanje na poginule pripadnike HOS-a. 

http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-

imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-

zrtvama-totalitarizma  

http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-

poginule-navedene-imenom-prezimenom/  

Zanimljiv je ovaj intervju jer zorno pokazuje kakvo djeluju srpske sluge u 

medijima. 

Zapravo, sve dokle oni koji su na vlasti ne shvate da se napad na Domovinski 

rat izdaja ove države, imat ćemo situaciju da se broj srpskih slugu u RH 

povećava. Na to upozorava Hodak u današnjoj kolumni: 

„Od pada Berlinskog zida do 5. kolovoza 1995. g. bilo je dovoljno vremena 

da se definitivno riješimo naših “živih mrtvaca“ zaraženih virusom 

jugoslavenstva. No pokazalo se da smo svi zajedno debelo podcijenili taj 

žilavi virus. Pogledajte i čitajte Velimira Viskovića, Radu Šerbedžiju, Nenada 

Stazića, Borisa Dežulovića, Antu Tomića, Branimira Pofuka, Sanju Modrić, 

Igora Mandića, Juricu Pavičića, Vedranu Rudan, Olivera Frljića, Milu Kekina 

i da ne nabrajam jugo kolonu u tzv. masmedijima i televizijama. Pok. Tuđman 

je jednom, u času depresije i pesimizma, procijenio da ih je oko 20%. I 

pogriješio. Sad je već očito da ih je oko 30 %.“ 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-

mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-

979717#axzz4RtyIYQGb  

Zar nije nevjerojatno, Milošević nazove svoje vojnike-pobjegulje u „Oluji“ 

zečevima, a broj srpskih slugu se poslije toga povećava? Ima li što ogavnije 

od takovih ljudi? 

  

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Serija članaka o pozdravu ZDS dana je na portalu Hrvatsko nebo: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-

je-problem-1-dio/  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-

je-problem-2-dio/ 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-

je-problem-3-dio/   

http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-navedene-imenom-prezimenom/
http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-navedene-imenom-prezimenom/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-1-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-1-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-2-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-2-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-3-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-3-dio/


144                                                     HOS  

 

06. 12. 2016. 

 

PLENKOVIĆ TJ. HDZ: „U NIŠTA“ 
 

U tekstu „Srpske sluge žele i u Saboru protiv HOS-a tj. protiv Domovinskog 

rata!“ predvidio sam „odgovor“ HDZ-a. Zapravo moglo se i pretpostaviti da 

će biti ono što je rekao Stier. Dakle Plenković je komentirao slučaj 

postavljanja spomen ploče poginulim pripadnicima HOS-a u Jasenovcu na 

kojem je ugraviran ustaški pozdrav 'Za dom spremni'. 

''Prije svega želim jasno i čvrsto odbaciti sve insinuacije o refašizaciji 

hrvatskog društva. To nije slučaj. Riječ je o određenim pojavnostima koje nisu 

trend. Izražavam pijetet prema svim žrtvama u ustaškom logoru Jasenovac. 

Isto tako izražavam pijetet prema 11 pripadnika HOS-a koji su poginuli za 

Hrvatsku. Naravno da je delikatno da je ovakav spomenik podignut baš u 

Jasenovcu, ali to je grb udruge koja je dobila odobrenje službi u Grada 

Zagreba i uz privolu tadašnjeg Ministarstva uprave u vrijeme SDP-ove vlade. 

To nam govori da nismo na odgovarajući način postavili zakonski okvir i 

sudsku praksu kad je riječ o totalitarnom sustavima. Zato želim pokrenuti 

institucionalnu inicijativu koja bi odgovarajuće regulirala ovo pitanje. 

Očekujem doprinos stručnjaka i svih političkih aktera. Tražit ćemo zakonsko 

rješenje jer u ovom trenutku nemamo mehanizma za rješavanje ovog pitanja'', 

rekao je Plenković. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69665/Plenkovi%C4%87-o-plo%C4%8Di-

HOS-a-u-Jasenovcu-Nema-refa%C5%A1izacije-hrvatskog-

dru%C5%A1tva.htm  

http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-jasno-zelim-odbaciti-insinuacije-

refazizaciji-hrvatskoga-drustva-potrebno-regulirati-pitanja-koja-se-odnose-

totalitarne-rezime  

Je li Plenković rekao nešto više od onoga što smije:  
Visoki američki dužnosnik izjavio je u ponedjeljak da u Hrvatskoj ne vidi 

prisutnost fašizacije, kako to tvrdi Srbija koja je pozvala međunarodnu 

zajednicu da reagira na “bujanje fašizma” u Hrvatskoj. 

“Ne vidim taj trend”, kazao je novinarima u Zagrebu Hoyt Brian Yee, 

zamjenik pomoćnika američkog državnog tajnika za Europu i Euroaziju. 

Yee je kazao da svjedoči istinskim naporima Zagreba i Beograda u rješavanju 

spornih pitanja, ali je dodao da vidi trend prisutan ne samo u regiji već i šire, 

a tiče se građana i njihovih očekivanja od svojih vlada, očekivanja koja se 

tiču budućnosti njihove djece. 

“Vidimo rast radikalnih stranaka u južnoj i jugoistočnoj Europi, ali ne samo 

na desnici već i na ljevici gdje političari pokušavaju iskoristiti, politički 

profitirati od nezadovoljstva ljudi”, rekao je Hoyt. 

Ono što je konstanta i to na globalnoj razini je hitnost da se stanje popravi, 

zaključio je Yee. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69665/Plenkovi%C4%87-o-plo%C4%8Di-HOS-a-u-Jasenovcu-Nema-refa%C5%A1izacije-hrvatskog-dru%C5%A1tva.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69665/Plenkovi%C4%87-o-plo%C4%8Di-HOS-a-u-Jasenovcu-Nema-refa%C5%A1izacije-hrvatskog-dru%C5%A1tva.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69665/Plenkovi%C4%87-o-plo%C4%8Di-HOS-a-u-Jasenovcu-Nema-refa%C5%A1izacije-hrvatskog-dru%C5%A1tva.htm
http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-jasno-zelim-odbaciti-insinuacije-refazizaciji-hrvatskoga-drustva-potrebno-regulirati-pitanja-koja-se-odnose-totalitarne-rezime
http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-jasno-zelim-odbaciti-insinuacije-refazizaciji-hrvatskoga-drustva-potrebno-regulirati-pitanja-koja-se-odnose-totalitarne-rezime
http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-jasno-zelim-odbaciti-insinuacije-refazizaciji-hrvatskoga-drustva-potrebno-regulirati-pitanja-koja-se-odnose-totalitarne-rezime
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http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/samarcina-visokog-americkog-

duznosnika-srbiji-bujanje-fasizma-u-hrvatskoj-takav-trend-ne-vidim-979953  

Amer pohvali suradnju s beogradskim fašistima i „hrabri“ HDZ-ovci ne vide 

da su se srpske sluge sjetile ploče u Jasenovcu poslije mjesec dana kada im je 

to naložio Vulin. A ne daj bože da spomene istinski fašizam (točnije nacizam) 

u Srbiji. Razumijem da ne zna zašto se jedna moja knjiga zove; Živjela 

antifašistička tj. braniteljska Hrvatska“. Ali o velikosrpskom fašizmu mu 

govori i prof. dr. Slaven Letica: 

Pod tim pozdravom HOS-ovci su se borili protiv velikosrpskog fašizma i 

agresije – bio je rezolutan Letica i dodao: – Taj dio njihove korisne prošlosti 

trebaju svi uvažavati i alibijsko objašnjenje Davora Ive Stiera da je ta Udruga 

registrirana u doba Ivice Račana – ništa ne znači! HOS je prihvaćen kao dio 

Oružanih snaga RH, čime je prihvaćen i taj dio pozitivne hrvatske prošlosti! 

Ti ljudi su časno branili svoju domovinu i tako se prema njima treba 

postaviti… 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69717/Pernara-je-trebalo-

o%C5%A1amariti-a-pozdrav-ZDS-je-dio-na%C5%A1e-pozitivne-

pro%C5%A1losti.htm  

http://kamenjar.com/slaven-letica-hos-pozdrav-dom-spremni-dio-nase-

pozitivne-proslosti/  

Čak mu i prof. dr. sc. Ivo Banac poručuje (Znak HOS-a u Hrvatskoj je 

legalan):  

  

“Ljudi koji su pali u Domovinskom ratu sa sloganom ‘Za dom spremni’, 

vjerujem da su se borili za pravu stvar. Kako su oni komemorirani, ne bi 

trebalo imati mišljenje iz Beograda”, istaknuo je u razgovoru za Direktno.hr 

politički analitičar Ivo Banac osvrćući se na prozivke iz Srbije vezano uz 

otkrivanje spomen ploče u čast jedanaestorici poginulih pripadnika HOS-a u 

Jasenovcu. 

Kako je Banac objasnio , u beogradskoj ”Politici” pročitao je članak o 

postavljenoj spomen ploči te je za Srbiju ključno samo to što je korišten slogan 

“Za dom spremni” i ništa drugo. 

“U redu je to što imaju svoj stav, ali ne mora biti to nešto što je legalno i 

mjerljivo kod nas”, nadodao je Banac. 

“Znak HOS-a u Hrvatskoj je legalan te to što se koristio na jednom 

spomeniku, makar i u Jasenovcu je legalno. Ako se to nekom ne sviđa, 

naravno, na razne načine može izreći svoje neslaganje, ali ne vidim zašto bi 

se išta na osnovu toga mijenjalo”, zaključio je Ivo Banac. 

http://kamenjar.com/ivo-banac-znak-hos-a-hrvatskoj-legalan/  

Ali Plenković smatra kako nismo na odgovarajući način postavili zakonski 

okvir i sudsku praksu kad je riječ o totalitarnim sustavima. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/samarcina-visokog-americkog-duznosnika-srbiji-bujanje-fasizma-u-hrvatskoj-takav-trend-ne-vidim-979953
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/samarcina-visokog-americkog-duznosnika-srbiji-bujanje-fasizma-u-hrvatskoj-takav-trend-ne-vidim-979953
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69717/Pernara-je-trebalo-o%C5%A1amariti-a-pozdrav-ZDS-je-dio-na%C5%A1e-pozitivne-pro%C5%A1losti.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69717/Pernara-je-trebalo-o%C5%A1amariti-a-pozdrav-ZDS-je-dio-na%C5%A1e-pozitivne-pro%C5%A1losti.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69717/Pernara-je-trebalo-o%C5%A1amariti-a-pozdrav-ZDS-je-dio-na%C5%A1e-pozitivne-pro%C5%A1losti.htm
http://kamenjar.com/slaven-letica-hos-pozdrav-dom-spremni-dio-nase-pozitivne-proslosti/
http://kamenjar.com/slaven-letica-hos-pozdrav-dom-spremni-dio-nase-pozitivne-proslosti/
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-u-Jasenovcu.htm
http://kamenjar.com/ivo-banac-znak-hos-a-hrvatskoj-legalan/
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 U prijevodu: Moramo se sporazumjeti sa Srbima jer tako gazde kažu, a to 

znači kako moramo prihvatiti njihovu tezu o HOS-ovcima i braniteljima – 

ustašama, i tvrdnju o Tuđmanovoj ustaškoj državi. A ustaška država jest 

totalitarni režim, zar ne? Da, ovdje se radi o spomeniku hrvatskim braniteljima 

i njihovom ratnom simbolu. Čist ustašluk i totalitarizam, zar ne? 

 Plenkovića je najbolje razumio Bauk: 

“Pozivam ministra hrvatskih branitelja da sukladno članku 45.stavku 1. 

Zakona o udrugama (NN 74/14) ovlašteni službenici Ministarstva hrvatskih 

branitelja izvrše inspekcijski nadzor nad radom braniteljskih udruga koje u 

svojim statutima i znakovlju imaju ustaški pozdrav “ZA DOM SPREMNI” te 

da im daju nalog da svoje statute i znakovlje usklade s Ustavom Republike 

Hrvatske.” 

http://narod.hr/hrvatska/zasto-se-koje-braniteljske-udruge-obrusio-arsen-

bauk 

Istina ima srpskih slugu koji ga i nisu razumjeli: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69757/Odgovorio-premijeru-'Za-dom-

spremni'-nije-delikatno-ve%C4%87-sramotno.htm 

 Kada već i predsjednik HDZ-a tvrdi da su branitelji ustaše, a Tuđmanova 

država ustaška država zašto ne odmah i djelovati, zar ne? 

  

Danas je uzalud Plenkoviću i portal narod.hr pojasnio o čemu se tu radi 

dajući neke moje konstatacije iz ranijih tekstova (čestitke na izboru!): 

„Donosimo vam razmišljanja akademika Josipa Pečarića koji objašnjava 

zašto je upravo taj pozdrav jako važan za mnoge branitelje Domovinskog 

rata. 

Pupovac ponovo napada: Nova meta – ploča u Jasenovcu 

“Pozdrav ZDS je njima posebno važan jer su ga koristili mnogi branitelji u 

Domovinskom ratu, a bio je i službeni pozdrav naših HOS-ovaca koji su bili 

strah i trepet neprijatelju. Činjenicu kako je to i pozdrav iz NDH, mnogi 

pokušavaju iskoristiti i nametnuti jer, eto, važnija je pobjeda partizana u 

Drugom svjetskom ratu nego branitelja koji su pobjedom u Domovinskom ratu 

stvorili njima neželjenu RH! A to je itekako dobrodošlo mnogima u svijetu koji 

su podržavali fašističku velikosrpsku agresiju na Hrvatsku. Spomenimo samo 

slučaj našeg proslavljenog nogometnog reprezentativca Josipa Šimunića. 

Kada je u Beogradu paljena hrvatska zastava i bila izložena srpska zastava 

na kojoj je ćirilicom bio napisano ime Vukovar nije nikome smetalo. Ali kada 

je poslije toga u Zagrebu bila hrvatska zastava na kojoj je bilo i ime Vukovar, 

delegat je tražio da se ukloni hrvatska zastava. I umjesto da ga lijepo zamole 

da napusti Hrvatsku, problem je postao Šimunić i ZDS!”, napisao je akademik 

Josip Pečarić predstavljajući u studenom svoje knjige „Živjela nam 

antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska“, „Dva pisma koja su skinula maske: 

Na hrvatsku šutnju nismo spremni!“ i „Oba su pala”. 

http://narod.hr/hrvatska/zasto-se-koje-braniteljske-udruge-obrusio-arsen-bauk
http://narod.hr/hrvatska/zasto-se-koje-braniteljske-udruge-obrusio-arsen-bauk
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69757/Odgovorio-premijeru-%27Za-dom-spremni%27-nije-delikatno-ve%C4%87-sramotno.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69757/Odgovorio-premijeru-%27Za-dom-spremni%27-nije-delikatno-ve%C4%87-sramotno.htm
http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu
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Akademik Pečarić: Antifašisti i danas govore o hrvatskim domoljubima kao 

o ustašama i fašistima 

U veljači je Pečarić naveo niz tekstova koji objašnjavaju zbog čega se taj 

pozdrav, koji su rabile slavne postrojbe HOS-a u obrani Hrvatske od srpske 

agresije, kriminalizira. 

“HOS sa svojim bojnim pozdravom, sa svojom simbolikom, dio je slavne 

hrvatske ratne i osloboditeljske prošlosti jer je u samim temeljima 

Domovinskoga rata kao temeljnice suvremene hrvatske države pa ga je u 

nastojanjima kriminalizacije suvremene Hrvatske – nužno ogaditi i 

kriminalizirati”, kazao je akademik Pečarić i zapitao: “Ako je ZDS zločinački 

pozdrav, onda je i HOS zločinačka vojska, a onda je i suvremena Hrvatska 

nastala na – zločinu. Treba li to nekome zdrava razuma crtati? Ponekad 

treba”. 

“Agresori su se borili protiv „ustaša“, bez obzira radilo se o regularnoj 

Hrvatskoj vojsci ili onima rijetkima koji su na sebe stavljali slovo „U“, jer 

agresoru je neovisnost Hrvatske bila istovjetna ustaštvu, a oni koji su se borili 

za njenu neovisnost, bili su svi odreda ustaše”, napisao je u svom tekstu 

za hazud.hr akademik Pečarić. 

“Ako si za neovisnu Hrvatsku – onda si ustaša! A kroz 45 godina postojanja 

te bivše države, njihovi povjesničari mogli su od ustaša napraviti sve što su 

htjeli, željeli i mogli napraviti. To zato, jer oni ne žele samostalnu i neovisnu 

Republiku Hrvatsku! Oni ne žele nikakvu Hrvatsku! I sve ono najgore što 

postoji za njih, upravo je… željeti i imati neovisnu državu Hrvatsku”, dodao 

je Pečarić.“ 

U tekstu su dana i razmišljanja i prof. dr. sc. Iva Banca i prof. dr. sc. Maria 

Jareba.  

http://narod.hr/hrvatska/akademik-josip-pecaric-pozdravu-dom-spremni-

tocno-toliko-smeta  

Ja bih dao tekst prof. dr. sc. Ivana Biondića zato što je u svom tekstu dao naziv 

pozdravu ZDS o kome sam i sam razmišljao: 

Pozdrav ZA DOM SPREMNI  

„pojavljuje se početkom tridesetih godina u sklopu djelovanja Ustaške – 

hrvatske revolucionarne organizacije (UHRO). [... ] Prvi primjer njegova 

korištenja koji mi je poznat onaj je u listu Ustaša, iz srpnja 1932.“  

(Mario Jareb, Glas Slavonije, 13. kolovoza 2016.)  

 

ZA DOM SPREMNI: USTAŠKO-ANTIFAŠISTIČKI POZDRAV! 

Nakon poznate „Labinske republike” (1921.), kao prvoga otpora talijanskom 

fašizmu, Velebitski ustanak (1932.) „hrvatskih nacionalista – ustaša” prva je 

organizirana protimba srpskoj monarho-fašističkoj diktaturi i okupaciji 

http://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-antifasisti-i-danas-govore-o-hrvatskim-domoljubima-kao-o-ustasama-i-fasistima
http://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-antifasisti-i-danas-govore-o-hrvatskim-domoljubima-kao-o-ustasama-i-fasistima
http://www.hazud.hr/akademik-pecaric-svi-hrvati-ustase/
http://narod.hr/hrvatska/akademik-josip-pecaric-pozdravu-dom-spremni-tocno-toliko-smeta
http://narod.hr/hrvatska/akademik-josip-pecaric-pozdravu-dom-spremni-tocno-toliko-smeta


148                                                     HOS  

 

(1918. - 1941.) koju su, iako se to nerado spominje, iz taktičkih razloga tada 

otvoreno podržali (hrvatski) „klasni revolucionari – komunisti”. 

U tom antifašističkom ozračju, kao inačica stara hrvatskog pozdrava, upravo 

je tada, pronikao slobodarski poklič ZA DOM SPREMNI (Mario Jareb), 

kojega, dakako, nisu slučajno preuzeli branitelji/dragovoljci Domovinskog 

rata (1990. – 1995.). 

 

http://kamenjar.com/ivo-banac-znak-hos-a-hrvatskoj-legalan/  

http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-zelim-jasno-cvrsto-odbaciti-

insinuacije-refasizaciji-hrvatskog-drustva/  

Istina moja ideja se odnosi samo na Domovinski rat. Jasno je da su u njemu 

velikosrpskog fašističko-nacističkog agresora, kako kažu sami Srbi i njihove 

hrvatske sluge pobijedile ustaše, zar ne? 

Akademik Josip Pečarić 

  

http://kamenjar.com/ivo-banac-znak-hos-a-hrvatskoj-legalan/
http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-zelim-jasno-cvrsto-odbaciti-insinuacije-refasizaciji-hrvatskog-drustva/
http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-zelim-jasno-cvrsto-odbaciti-insinuacije-refasizaciji-hrvatskog-drustva/
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O7. 12. 2016. 

 

ZDS I HOS SMETAJU NOVOJ POMIRBI: POMIRBI 

DJECE PARTIZANA IZ SVIH STRANAKA 
 

Nema, vjerojatno niti jednog hrvatskog intelektualca kojemu nije jasno da je 

sve legalno sa spomen-obilježjem poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu. To je 

bilo jasno čak i onim navodno lijevim sve dok im Vulin iz Beograda nije 

otvorio oči. Tako je Vulin otvorio oči i današnjoj vlasti. Tako se oni ponosno 

brane od optužbi za fašizam. Jer optužili ih istinski fašisti! A oni se kao brane, 

ali ni u snu ne smiju im uzvratiti i reći tko je tu doista fašist.  

Ne smiju ili ne žele? 

 

POMIRBA DJECE PARTIZANA IZ SVIH STRANAKA 

Zato se Plenković i Stier pravdaju zbog spomenika poginulim pripadnicima 

HOS-a tako što pokušavaju svaliti nekakvu odgovornost na vladu SDP-a. Iako 

je sve po zakonu i iako bi morali biti ponosni na ljude koji su obranili Hrvatsku 

od najstrašnijeg nacifašizma u Europi nakon Drugog svjetskog rata. Oni se 

upravo sljedbenicima toga nacifašizma – pravdaju! 

To im kaže i Marko Ljubić, i Letica i tko sve ne još. 

S druge strane Bauk se sjeća što je Tuđman govorio o HOS-ovcima 1992. Ali 

ne i svega što je uradio poslije toga. 

U pismu Predsjednici od 07. 08. 2016. koje potpisuju biskup Košić i ja, a 

supotpisali su ga i drugi (npr. biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić, general 

Ljubo Ćesić Rojs, general Marinko Krešić, general Josip Štimac, general Ivan 

Tolj, dr. sc. Josip Stjepandić, dr. sc. Stjepan Razum, prof. dr.dr.h.c. Nikola H. 

Debelić, veleposlanik u m., Pprof. dr. sc. Marin Čikeš, RGN, Sveučilište u 

Zagrebu, prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak, prof. dr. sc. Fra Andrija Nikić, Mirela 

Pavić, kolumnistica itd.) pišemo i o tome: 

 

Podsjećamo Vas: 

 a) Pokojna gđa Vera Stanić i g. Pero Kovačević su 1994 uvjerili predsjednika 

Tuđmana i ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja 

pripadnicima HOS-a; 

b) da je predsjednik Tuđman 1. listopada 1991 (napisao je g. Kovačević) 

donio zapovijed da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) da je znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 

1994. sukladno Službovniku OSRH. 

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji uvršteni su pripadnici HOS-a, a promjenom vlasti 2000-e su 

im ta prava oduzeta. 
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Dakle Bauk misli da je to bilo prije 1992. Kažu da je studirao matematiku i ne 

može se pohvaliti sa svojim prosjekom ocjena? Ali to bi ipak morao znati, zar 

ne? 

Ili misli da Tuđman nije shvatio što znači to što njegovu državu Srbi i srpske 

sluge u RH nazivaju Ustaškom Tuđmanovom državom., a hrvatske branitelje 

ustašama? 

Ili je samo daleko od Baukove moći razumijevanja što to znači? 

Još je drastičniji primjer Bojana Glavaševića. 

Siniša Glavašević krajem 1991. kaže:  

''Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu 1991."Branili su 

zemlju i rame u rame, ko ratnici svjetla stali protiv tame...“ 

http://www.braniteljski-portal.hr/Novosti/HRVATSKI-BRANITELJI/Da-

nije-bilo-HOS-a-Vukovar-bi-pao-vec-u-rujnu-mjesecu.-VIDEO 

 

Danas mu se vlastiti sin ruga kao veliki ratnik tame: 

 

Glavašević prozvao Plenkovića: Maknite HOS-ovu ploču, to je sramota! 

 

SDP-ovci Bojan Glavašević i Arsen Bauk najavili su da će svakoga dana u 

Saboru upozoravati premijera Plenkovića da mora maknuti HOS-ovu spomen 

ploču s natpisom 'Za dom spremni' iz Jasenovca. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-

prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-

sramota!.htm 

Hoće li im neko od državotvornih svaki dan citirati Sinišu? 

Sinišu Glavaševića od tog ratnika tame, njegovog sina, zapravo brane na 

portalu narod.hr: 

 

“Onoga dana kad je kuna uvedena kao platežno sredstvo u RH, prestala je 

biti samo moneta NDH i postala je novac u Republici Hrvatskoj! 

Onoga dana kada je prvi puta u neovisnoj Republici Hrvatskoj intonirana 

“Lijepa naša”, prestala je biti samo himna NDH i postala je državna himna 

RH. 

Onoga dana kad su u vojne jedinice mlade RH preuzeti činovi i nazivlje koji 

su se koristili u HOS NDH prestali su biti samo nazivi vojnih jedinica HOS 

NDH i postali su činovi i nazivi ZNG te HOS-a, a kasnije HV! 

Onoga dana kad je “Za dom spremni” prvi puta korišten u dragovoljcima 

HOS-a u obrani od agresije na RH, prestao je biti samo pozdrav korišten u 

NDH i postao je pozdrav korišten u vojnim jedinicama dragovoljaca 

Domovinskog rata. 

http://www.braniteljski-portal.hr/Novosti/HRVATSKI-BRANITELJI/Da-nije-bilo-HOS-a-Vukovar-bi-pao-vec-u-rujnu-mjesecu.-VIDEO
http://www.braniteljski-portal.hr/Novosti/HRVATSKI-BRANITELJI/Da-nije-bilo-HOS-a-Vukovar-bi-pao-vec-u-rujnu-mjesecu.-VIDEO
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-sramota%21.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-sramota%21.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-sramota%21.htm
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Onoga dana kada je prvi hrvatski dragovoljac HOS-a položio svoj život za 

obranu Republike Hrvatske pod pozdravom “Za dom spremni”, to je prestao 

biti samo ratni pozdrav vojnih jedinica Republike Hrvatske već je postao i 

simbol trajne i vječne, nesebične krvne žrtve ugrađene u temelje opstojnosti 

Republike Hrvatske. 

Onoga dana nakon svega toga, kad i jedan hrvatski dužnosnik dovede pozdrav 

“Za dom spremni” pod znak sumnje i propitivanja dovodi cijeli Domovinski 

rat pod znak pitanja i automatski obezvređuje braniteljsku hrvatsku prolivenu 

krv i žrtvu za našu neovisnu Domovinu!” 

http://narod.hr/hrvatska/marcelijian-vrsanic-dom-spremni-postao-simbol-

trajne-nesebicne-krvne-zrtve-hrvatsku  

Vicko Goluža zapravo komentira Plenkovićevu rolu u novoj pomirbi kada 

kaže: 

Čista genijalnost Marcela Holjevca 

 

Sjetimo se: 

A ako sve to skupa smeta Plenkoviću, neka se sjeti tko mu je omogućio da ima 

državu u kojoj je on premijer. On sam sigurno tome nije pripomogao. 

Najmanje što duguje onima koji su poginuli da bi postojala njegova fotelja je 

pokloniti se njihovoj žrtvi i biti kuš. Jer, ako je pred par tjedana mogao ići u 

Vukovar i pokloniti se braniteljima koji su poginuli u borbi protiv 

antifašističke petokrake s pokličem ‘Za dom spremni’, a nerijetko i s U na 

kapi, onda neka se pokloni i ovoj jedanaestorici, ili bar neka šuti – i neka 

poruči svom koalicijskom partneru Pupovcu da isto tako šuti. A ako misle 

govoriti, neka prvo maknu petokrake, Titove trgove, i razne “Drugarice i 

drugove”, pa ćemo razgovarati. Civilizirano, bez provokacija. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/dosta-je-bilo-emocionalnog-ucjenjivanja-

jasenovcem-i-antifasizmom-980270#axzz4Ry53r7Vi 

Obiteljska stranka konstatira: 

„Ubojice ponovno ubijaju po Hrvatskoj. Ovaj put, kao i uvijek do sada, to čini 

koalicija velikosrba, jugofašista i četnika. Ova koalicija je na vlasti u 

Republici Srbiji, pri vlasti i u oporbi u Republici Hrvatskoj, te rasprostranjena 

po medijskim kućama, udrugama i institucijama Hrvatske države. Opći napad 

je počeo na znak Aleksandra Vulina, ministra laži u Republici Srbiji. 

I umjesto da hrvatske vlasti odlučno odgovore pitanjem: Tko je ubio bojovnike 

HOS-a, koji su branili Jasenovac i Hrvatsku, ona nešto nemušto trabunja o 

registraciji udruge HOS-a, o nekakvom zakonu koji će, valjda, zabraniti 

http://narod.hr/hrvatska/marcelijian-vrsanic-dom-spremni-postao-simbol-trajne-nesebicne-krvne-zrtve-hrvatsku
http://narod.hr/hrvatska/marcelijian-vrsanic-dom-spremni-postao-simbol-trajne-nesebicne-krvne-zrtve-hrvatsku
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/dosta-je-bilo-emocionalnog-ucjenjivanja-jasenovcem-i-antifasizmom-980270#axzz4Ry53r7Vi
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/dosta-je-bilo-emocionalnog-ucjenjivanja-jasenovcem-i-antifasizmom-980270#axzz4Ry53r7Vi
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poklič ZA DOM SPREMNI i povijesni hrvatski grb, e da bi se agresore 

udobrovoljilo i kako bismo im mi, konačno, dokazali da nismo ustaše. 

Pitamo Plenkovića: Jeste li zaštitili ponovno javno masakriranje naših, u 

obrani Domovine, poginulih ratnika i njihovih obitelji? Jeste li zatražili ratnu 

odštetu i priznanje agresije zločinačke srbijanske države? 

Pitamo hrvatsku Vladu: Čega se bojite? Ako štitite prava i interese hrvatskog 

naroda i države nemate se čega bojati. Ne polažete, valjda, račune Vulinu, 

Vučiću i ostalim četničko-velikosrpskim snagama, raznim piskaralima, 

subverzivnim udrugama i Komunističkoj partiji (trenutni naziv 

Socijaldemokratska partija). Vaša dužnost je braniti nas da se ne bismo, kao 

i 1991., ponovno morali sami braniti. 

Vrijeme je za punu istinu, a ne udovoljavanje velikosrpsko-jugokomunističkim 

lažljivcima, mrziteljima i ubojicama.“ 

http://glasbrotnja.net/tko-ubio-bojovnike-hos-a-jasenovcu/ 

Kako je sve davno počelo napadima na Thompsona, obradujmo ih: 

Thompsonova Antologija ponovo najprodavanije izdanje tjedna 

http://narod.hr/hrvatska/thompsonova-antologija-najprodavanije-izdanje-

tjedna  

Ipak, najdraže će im biti vidjeti kako je to sve komentirao Mladen Ivezić: 

 

HRVATSKI ZVEKAN (2.) 

  

Sve za dom! 

 (O žilavosti kontrarevolucije u Hrvatskoj) 

 Bilo je to lijepo sunčano jutro, 25. svibnja 1972., na sam Dan Mladosti, 

Titov rođendan, na koji se Tito nije rodio. Drug Milorad Pupovac, mlad 

udbaški aktivist, rano je skočio na noge i odazvao se telefonskome pozivu. 

- Šta je, Jovanoviću? 

- Druže kapetane, izgleda da smo opet zabrljali, odgovori ponizan 

glas. Dal' može da dođete. 

- Jel to u onaj dućan? 

- Jeste. 

- Evo, dolazim za čas-dva. Ti drži sve pod kontrolu. Sve blokiraj! 

- Razumem, druže kapetane! 

Pupovac nije žurio. Uvijek je djelovao u civilu, pa nije morao lickati uniformu. 

Imao je svoga udbaškog šofera. Taj nije baš dobro poznavao Zagreb, ali je 

zato gazio sve pred sobom, pa se nikad nije kasnilo. 

- Kaži, Jovane, šta ste opet zabrljali, oštro upita Pupovac. 

- Ma, vidite, mi smo upali u taj dućan jer smo imali osnovane sumnje 

da se onde skuplja kontrarevolucija i vežbaju teroriste. Sada je došla 

inostrana štampa pa može da bidne veliki skandal. 

- Šta je, šta se dogodilo? 

http://glasbrotnja.net/tko-ubio-bojovnike-hos-a-jasenovcu/
http://narod.hr/hrvatska/thompsonova-antologija-najprodavanije-izdanje-tjedna
http://narod.hr/hrvatska/thompsonova-antologija-najprodavanije-izdanje-tjedna
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- Evo, mi smo u taj dućan našli druga gradskoga sekretara kako, da 

kažem, trti drugaricu Vesnu, iako smo upali noću. Nema ni traga teroristima. 

- Pa šta ste onda upadali? 

- Na dućanu je velikim slovima pisalo 'Sve za dom', pa smo zaključili 

da su to ustaši. 

- Pa to piše već 30 godina. 

- Eto vidite, kako su oni žilavi! Zato smo mi i skočili, da ih polovimo. 

- A zašto ste sve polomili? To je dućan sa pokućstvo. 

- Jer smo videli, druže Milorade, i parolu Za dom, u dućanu. 

- Ma nemoj? 

- Jeste. Istina, na drugome je delu zida pisalo 'ovinu s Titom, naprijed'. 

- Pa to je naša parola, vole jedan! 

- Ma jeste, druže kapetane. Ali nismo odma sve videli. A na vrata je 

pisalo ono njihovo slovo! 

- Koje? 

- 'U', druže kapetane. Pisalo je Ulaz. Sos veliko U!!! 

- Ništa, Jovane. Pozovi Igora Mandića, on će to nekako da zabašuri. 

Važno je šta će da pišu naše novine, ko pita za inostranstvo. 

Pupovac je odpustio vozača i pješice pošao u Partiju. 

- Da, dobro sam se setio. Igoru Mandiću smo dali uredništvo stripova 

u NIŠP Vjesniku. Jeste da je objavio onaj kapitalistički Alan Ford, ali to je 

kritika. Osim toga, u tome prevodu, kada Broj Jedan komanduje, on ne pita 

'spremni', nego 'pripravni'. Nema mrdaš sa ustaštvo! 

Veselo koračajući, počeo je Milorad Pupovac zviždukati svoju omiljenu 

pjesmu. Odjednom osjeti masu težkih udaraca pendrekom: 

- Šta to fućkaš, ustašo? Slaviš Francetića, vikahu milicajci dok su ga 

tukli. 

- Ma ne, drugovi... 

- Šta ne! To je ona 'on ne viče jao meni, već on viče za dom spremni', 

ko da mi ne znamo, ko da smo mi mutavi. 

Slomljen na podu, Milorad je pokušavao: 

- Ma ne, drugovi, to je titovska 'na Kordunu grob do groba, traži majka 

sina svoga'. 

Udarci nisu prestajali. 

Dok mu se od bolova svijest mračila, Milorad Pupovac čvrsto prisegnu: 

'ako preživim, pisaću drugu Titi: Dragi druže Tito, molim te da zabraniš sve 

hrvacke reči, celu Hrvacku i svi Hrvati, zabrani i sve melodije, svu muziku, 

jer je ovde sve ustaško'. 

* 

Što drugo reći nego: 

Poštovana djeco partizana iz svih stranaka, 

SRETNA VAM NOVA POMIRBA. 

Akademik Josip Pečarić  
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ZDS ILI KAKO SE IZJEDNAČAVA AGRESOR I ŽRTVA 
 

Koliko je bilo veliko junaštvo HOS-ovaca i koliki je strah i otuda tolika 

današnja mržnja prema njima svih onih koji ne vole ni hrvatski narod ni 

hrvatsku državu ponajbolje opisuje priča iz Dubrovnika kada su iz opkoljenog 

grada tražili oznake HOS-a, ako im već ne mogu poslati HOSovce, jer se 

agresorski vojnici panično boje tih oznaka. Oznaka na kojima stoji ZDS. Zato 

je logično da su se na Vulinov poziv sve srpske sluge u RH digle na noge zbog 

spomen ploče u Jasenovcu. 

Novinar Večernjeg lista poslao je Hrvatskom memorijalno-

dokumentacijskom centru Domovinskog rata upit i o ploči u Jasenovcu i 

pozdravu Za dom spremni, ali su objavili samo manji dio odgovora dr. sc. 

Anta Nazora. Cijeli odgovor možete naći na portalu narod.hr: 

http://narod.hr/hrvatska/vecernji-list-objavio-manji-dio-odgovora-evo-sto-

povjesnicar-ante-nazor-rekao-pozdravu-dom-spremni-trgu-marsala-tita  

Dr. Ante Nazor govori i o junaštvu HOS-ovaca: 

Broj pripadnika HOS-a nije bio velik u odnosu na ukupan broj hrvatskih 

branitelja, no razlog zašto ih poštujem leži u činjenici da su u Domovinskom 

ratu 1991. bili na najtežim dijelovima svih bojišta u Hrvatskoj – na 

istočnoslavonskom, posebice na Sajmištu u Vukovaru i Bogdanovcima, 

Vinkovcima, Osijeku, na zapadnoslavonskom – upravo u Jasenovcu, na 

dalmatinskom bojištu – npr. u Dubrovniku tijekom najtežih napada na grad, 

na ličkom bojištu oko Gospića, pa 1993. u Škabrnji u iznimno teškim 

okolnostima nakon operacije Maslenica, pa u operaciji „Zima 94“ kad je 

trebalo krenuti u napad, itd. Upravo ta činjenica da su dragovoljno odlazili 

tamo gdje su borbe bile najteže, tamo gdje mnogi koji moraliziraju o njihovim 

motivima i oznakama nisu imali hrabrosti biti, čini mi se važnijom od 

kontroverzi vezanih uz nazive pojedinih postrojbi HOS-a i sam natpis na 

njihovom amblemu. 

Moram priznati da je nastavak njegovog odgovora potpuno nerazumljiv: 

Općenito gledajući, žalosno je što neki još uvijek ne razumiju da moderno 

hrvatsko društvo ne može biti stabilno ako se gradi na ruševinama ideologija 

iz Drugog svjetskog rata koje su podijelile hrvatski narod, i ne žele prihvatiti 

činjenicu da je Domovinski rat najvažniji i najčvršći temelj suvremene 

hrvatske države, na kojem treba graditi budućnost Republike Hrvatske. Zato 

je potrebno isticati važnost Domovinskog rata, kao i simbole i pozdrav 

Domovini iz toga razdoblja hrvatske povijesti, na koje smo posebno ponosni, 

a simbole totalitarnih režima pospremimo u muzeje. 

Tko ne razumije? Ne možeš biti ponosan na HOS-ovce, a smatrati da je njihov 

pozdrav simbol totalitarnog režima. Ne možeš tvrditi da je Domovinski rat 

http://narod.hr/hrvatska/vecernji-list-objavio-manji-dio-odgovora-evo-sto-povjesnicar-ante-nazor-rekao-pozdravu-dom-spremni-trgu-marsala-tita
http://narod.hr/hrvatska/vecernji-list-objavio-manji-dio-odgovora-evo-sto-povjesnicar-ante-nazor-rekao-pozdravu-dom-spremni-trgu-marsala-tita
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najvažniji i najčvršći temelj suvremene hrvatske države i tvrditi kako je 

pozdrav najboljih naših sinova koji su izborili slobodu na način na koji dr. 

Nazor i opisuje u simbole totalitarnih režima. Jer tako i sam pokazuješ da 

zapravo misliš kako je Drugi svjetski rat važniji od Domovinskog rata. A to 

rade i srpske sluge koje napadaju ZDS, zar ne?  

Ako je hrvatska država nastala na Domovinskom ratu onda se ne može reći: 

Zato, ako se inzistira na zabrani pozdrava “Za dom spremni”, uz objašnjenje 

da je kompromitiran jer su za vrijeme Drugog svjetskog rata “ustaše pod tim 

pozdravom ubijale nevine ljude”, što je nažalost točno, onda se ne može 

zažmiriti pred činjenicom da su mnogi nevini ljudi ubijeni pod parolom “Smrt 

fašizmu – sloboda narodu”. Dakle, važnije od zabrana je edukacija i 

suočavanje s karakterom vlasti u pojedinim razdobljima hrvatske povijesti. 

Educirati doista treba sve koji izjednačuju ZDS s ovim pozdravima koje 

spominje dr. Nazor. Morao bi nam on uz takovo izjednačavanje reći barem 

neke jedinice iz Domovinskog rata koje su se s tim pozdravima koristile u 

borbi za slobodu. A sigurno zna da su ih koristili fašistički agresori!  

Zar nije tako nešto uvredljivo za HOS-ovce? 

Moje iskustvo, s obzirom da sam puno pisao o ovome a i prvi sam potpisnik 

Peticije ZDS, jeste da se mnogi drugi branitelji ljute što se izdvajaju samo 

HOS-ovci uz ZDS jer su mnogi drugi branitelji koristili i umirali sa ZDS na 

usnama. I tada je bio napad na Domovinski rat („Bojna Čavoglave“ i 

Thompson). 

Tako je tadašnji predsjednik Vlade RH Zoran Milanović rekao: 

Potpisnicima peticije za uvođenje usklika "Za dom spremni" kao službenog 

pozdrava u Oružane snage RH poručio je neka pogledaju što je prvi hrvatski 

predsjednik Franjo Tuđman, na skupovima kada se osnivao HDZ, govorio o 

ulozi Hrvata u partizanskom pokretu i što je taj pokret značio za hrvatsko 

nacionalno biće. Ista poruka, naglasio je, vrijedi i za HDZ, "ali i sve one koji 

žele vratiti Hrvatsku u mrak", istaknuvši kako nekima u državi očito smeta što 

stvari u Hrvatskoj idu naprijed i na bolje. 

A dan prije Thompsonovog koncerta ispred njega i Predsjednice države 

promarširali su HOS-ovci na paradi sa zastavom na kojoj je pisalo ZDS! 

Dakle, službeno je ZDS pozdravljao iz svečane lože, a nije mu palo na pamet 

da iz poštovanja hrabrih HOS-ovaca predloži da neka jedinica HV-a njeguje 

tradicije HOS-a i da im službeni pozdrav bude ZDS. Kako je i mogao kada 

mu je ministar bio Jovanović! 

S druge strane treba istaknuti i one koji itekako razumiju kako je hrvatska 

država nastala na Domovinskom ratu i kako doista treba iskazivati poštovanje, 

a ne educirati, naše branitelje i sve one koji ih istinski poštuju. 

Zato pogledajte tekst Krešimira Karteka:  

Viteštvo HOS-ova ratnog puta neokaljano je ratnim zločinima 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/69907/Vite%C5%A1tvo-HOS-ova-

ratnog-puta-neokaljano-je-ratnim-zlo%C4%8Dinima.htm  

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/69907/Vite%C5%A1tvo-HOS-ova-ratnog-puta-neokaljano-je-ratnim-zlo%C4%8Dinima.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/69907/Vite%C5%A1tvo-HOS-ova-ratnog-puta-neokaljano-je-ratnim-zlo%C4%8Dinima.htm
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Iako je dobro pročitati cijeli tekst izdvojit ću samo dio o ZDS: 

Držim, naime, da je svaka Jugoslavija u nekoj od svojih faza, pripremne, 

izvršne, zaključne ili svake navedene imala obilježja velikosrpstva te da je 

stoga dovoljno okupaciju nazvati jugoslavenskom. Činjenicu da su jedanaest 

mladića svoje živote, svoje ovosvjetovno postojanje žrtvovali za ideal već 

utemeljene demokratske Hrvatske i njezinu neovisnost implicitno spomenute 

organizacije i pojedinci čak spominju, ali to ne konzumiraju u punom 

značenju njihove žrtve. Naime, nema nikakve sumnje u to da su bojovnici 

HOS-a bili potpuno podređeni obrani demokratske, ne nikakve drukčije, 

Hrvatske te da se podređenost tom cilju očitala u sporazumnim ili spontanim 

podređenostima zapovjedništvima Hrvatske vojske. Ono što se svakako mora 

naglasiti jest to da su od prvog do zadnjeg, svi bojovnici HOS-a bili 

dragovoljci u obrani i oslobođenju Hrvatske i da je viteštvo njihova ratnog 

puta potpuno i neokaljano, odnosno da nisu sudjelovali ni u kakvom ratnom 

zločinu. To se drugim riječima može nazvati i velikim doprinosom ugledu 

Republike Hrvatske. 

Kad sve to ipak nije dovoljno, želi se secirati sastavne dijelove njihova ratnog 

djelovanja i vojnog identiteta te naknadnom pameću i moralom amputirati tri 

riječi, riječi koje su se koristile i u nekim zloćudnim dokumentima Nezavisne 

Države Hrvatske. Doista nisam prepoznao korištenje kovanice „za dom 

spremni“ u tom obliku prije uspostave NDH. Kao što nikad prije uspostave 

NDH nije postojala kuna kao naziv valute ili kao što nikad prije NDH Lijepa 

naša domovino nije imala priliku postati službenom himnom. Za vrijeme NDH 

tiskano je više od tri tisuće stranica Hrvatske enciklopedije, hrvatski je jezik 

zakratko, ali svejedno vrlo značajno, oslobođen tuđica te oplemenjen 

Šulekovim i Parčićevim novotvorenicama, snimljen je prvi zvučni slikopis... 

Sve te discipline, unatoč naporima, nisu uspješno prikazane kao ustaške jer 

su od iznimnog značaja za hrvatski identitet i kulturu. 

(...) 

Usklik „za dom spremni“, stoga, svoju je plebiscitarnu legitimaciju dobio 

devedesetih godina u obrani moderne Hrvatske. Kažem plebiscitarnu, jer, kao 

što je briljantno ustvrdio dr. Tomislav Jonjić, u situaciji ugroze od političkog 

i biološkog uništenja, hrvatski je narod potražio, prepoznao i odabrao između 

ostalih upravo taj usklik. Zašto ujedinjeni sinovi ustaša i partizana nisu 

odabrali usklike „bez Boga, bez gospodara“, „za domovinu s Titom naprijed“ 

ili „smrt fašizmu – sloboda narodu“, to je ujedno i pitanje i odgovor. 

Naposljetku, ako se ostrašćeni Jugoslaveni vode logikom da se zvijezda 

petokraka i savezništvo Jugoslavenske armije i četnika iz četrdesetih ne mogu 

nikako dovoditi u izravnu vezu sa zvijezdom petokrakom i istim savezništvom 

iz devedesetih, zašto im je toliko teško tu logiku primijeniti na taj usklik? Zato 

što se ne osjećaju dijelom hrvatskog nacionalnog kolektiva i zato što ne 

osjećaju ono što većina osjeća. I to je njihovo pravo u demokraciji kakvu su 
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za njih izborili između ostalih i HOS-ovci. Problem nastaje kad oni, često iz 

zadržanih položaja ili pera bivših članova CK SKH, većini žele nametnuti svoj 

sentiment kao društvenu normu. Tada posežu i za neozbiljnim argumentima - 

presudama, poput one Josipu Šimuniću kojemu je suđeno po Zakonu o 

sprječavanju nereda na športskim natjecanjima. Njihovo ponašanje tada 

izaziva društveno ogorčenje, a to je instanca koja u njihovoj doktrini 

predstavlja temelje revolucije. Ironično, zar ne? 

* 

A nema dvojbe da su oni koji napadaju HOS-ovce i njihove simbole koje su 

odobrile hrvatske vlasti protiv hrvatske države ili misle samo na svoje osobne 

interese. Jer istina je: jako je profitabilno danas biti srpski sluga u RH. Ogavno 

jest jer su HOS-ovci i drugi branitelji od srpske vojske u „Oluji“ napravili 

zečeve, ali profitabilno jest! 

Vlast nudi „cjelovito rješenje“ o simbolima iz totalitarnih režima. Što nam 

zapravo nudi? Izjednačavanje odnosa prema simbolima koje su koristili 

branitelji i agresori u Domovinskom ratu!  

Tako mi jedan dragi kolega i prijatelj kaže: 

Mislim da je Plenkovićeva fraza o reguliranju odličan „ulaz“ u zakon koji bi 

zabranio zvijezdu i Tita! 

Činjenica jeste da svi govore kako se pokušava izjednačiti žrtva i agresor. A 

u stvarnosti u RH je krivac žrtva, a slavi se agresor. Orepić sam kaže da 

zakonski nije reguliran odnos prema ZDS. To tvrdi i Plenković. Ali napadaju 

one koji koriste ZDS, a ne i one koji nose simbole agresora na Hrvatsku. 

Dakle vlast, kako i kaže moj prijatelj tek pokušava izjednačiti žrtvu i agresora. 

A nije im ni u snu da se stvari postave na svoje mjesto: Da se fašističkim 

agresorima to i kaže i počne se u skladu s tim ponašati.  

  

Josip Pečarić 

  

PS. Obavezno pogledajte što vas pitaju pripadnici ATJ Lučko: 

http://www.dnevno.hr/domovina/dusebriznici-budite-iskreni-smeta-li-vam-

hos-ov-grb-ili-njegovi-pripadnici-koji-su-se-usudili-prezivjeti-980623/  

A o HOS-ovcima kao antifašistima u pravom smislu te riječi vidjeti: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/milorade-ne-zelis-porast-ustastva-u-

hrvatskoj-za-pocetak-odjei-sa-svojim-proslavama-u-srbu-980644/ 

  

http://www.dnevno.hr/domovina/dusebriznici-budite-iskreni-smeta-li-vam-hos-ov-grb-ili-njegovi-pripadnici-koji-su-se-usudili-prezivjeti-980623/
http://www.dnevno.hr/domovina/dusebriznici-budite-iskreni-smeta-li-vam-hos-ov-grb-ili-njegovi-pripadnici-koji-su-se-usudili-prezivjeti-980623/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/milorade-ne-zelis-porast-ustastva-u-hrvatskoj-za-pocetak-odjei-sa-svojim-proslavama-u-srbu-980644/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/milorade-ne-zelis-porast-ustastva-u-hrvatskoj-za-pocetak-odjei-sa-svojim-proslavama-u-srbu-980644/
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VULIN I SRPSKE SLUGE 
 

Čini se kako Vulin nije u potpunosti zadovoljan radom srpskih sluga u 

Hrvatskoj. Zato ih upozorava da treba u istu ravan staviti i ustašku zastavu i 

ZDS u Jasenovcu: 

“Teško je naći ružniji primjer mržnje prema jednom narodu. Ne mogu 

razumjeti kako je to čokolada proizvedena u Srbiji veće zlo od ustaške zastave 

pod kojom se Kitarović nedavno slikala, a zbog čega se nije ispričala, kao što 

nije osjetila potrebu da se ispriča ni zato što se na jasenovačkom stratištu 

pojavio spomenik na kojem piše ustaški pozdrav ‘Za dom spremni’.” 

http://narod.hr/svijet/napadi-iz-srbije-hrvatsku-predsjednicu-cokolada-

proizvedena-kod-nas-vece-zlo-ustaske-zastave-pod-kojom-se-slikala 

Meni se ipak čini da je on malo prestrog prema njima jer oni se doista trude i 

daju sve od sebe. Pa zar može nešto zamjeriti Bojanu Glavaševiću. 

Tako na portalu Glas Brotnja pišu o njemu: 

“Još je drastičniji primjer Bojana Glavaševića. 

Siniša Glavašević krajem 1991. kaže: 

”Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu 1991.”Branili su 

zemlju i rame u rame, ko ratnici svjetla stali protiv tame…“ 

http://www.braniteljski-portal.hr/Novosti/HRVATSKI-BRANITELJI/Da-

nije-bilo-HOS-a-Vukovar-bi-pao-vec-u-rujnu-mjesecu.-VIDEO 

Danas mu se vlastiti sin ruga kao veliki ratnik tame: 

Glavašević prozvao Plenkovića: Maknite HOS-ovu ploču, to je sramota! 

SDP-ovci Bojan Glavašević i Arsen Bauk najavili su da će svakoga dana u 

Saboru upozoravati premijera Plenkovića da mora maknuti HOS-ovu spomen 

ploču s natpisom ‘Za dom spremni’ iz Jasenovca. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-

prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-

sramota!.htm 

Hoće li im neko od državotvornih svaki dan citirati Sinišu? 

Sinišu Glavaševića od tog ratnika tame, njegovog sina, zapravo brane na 

portalu narod.hr:…” 

http://glasbrotnja.net/zds-hos-smetaju-novoj-pomirbi-pomirbi-djece-

partizana-iz-svih-stranaka/  

O Bojanu piše i Marko Ljubić: 

Točno na tom tragu se vodi godinama javno lešinarenje nad nesretnom 

djevojčicom, s čime se uveliko nadilazi smisao i sadržaj okolnosti koje su 

izazvali, upravljali s njima i danas ih pokušavaju potpuno izbrisati iz javne 

memorije hrvatskoga naroda, tadašnji zločinci, sa srpske i prosrpske strane u 

Hrvatskoj. Tragikomično je bilo za govornicom gledati mlađahnoga Bojana 

http://narod.hr/svijet/napadi-iz-srbije-hrvatsku-predsjednicu-cokolada-proizvedena-kod-nas-vece-zlo-ustaske-zastave-pod-kojom-se-slikala
http://narod.hr/svijet/napadi-iz-srbije-hrvatsku-predsjednicu-cokolada-proizvedena-kod-nas-vece-zlo-ustaske-zastave-pod-kojom-se-slikala
http://www.braniteljski-portal.hr/Novosti/HRVATSKI-BRANITELJI/Da-nije-bilo-HOS-a-Vukovar-bi-pao-vec-u-rujnu-mjesecu.-VIDEO
http://www.braniteljski-portal.hr/Novosti/HRVATSKI-BRANITELJI/Da-nije-bilo-HOS-a-Vukovar-bi-pao-vec-u-rujnu-mjesecu.-VIDEO
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-sramota%21.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-sramota%21.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69827/Glava%C5%A1evi%C4%87-prozvao-Plenkovi%C4%87a-Maknite-HOS-ovu-plo%C4%8Du-to-je-sramota%21.htm
http://narod.hr/
http://glasbrotnja.net/zds-hos-smetaju-novoj-pomirbi-pomirbi-djece-partizana-iz-svih-stranaka/
http://glasbrotnja.net/zds-hos-smetaju-novoj-pomirbi-pomirbi-djece-partizana-iz-svih-stranaka/
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Glavaševića, koji je izrastao u najopskurniju političku figuru u Hrvatskoj, 

kako zorno svime što čini svjedoči o dramatičnim posljedicama ciljanoga 

javnoga predimenzioniranja žrtve Aleksandre Zec. Naime, Bojan Glavašević 

danima ratuje protiv svih vrednota i simbola koji njegove političke mentore 

uznemiravaju, čak i simbola s kojima je, i uz koje je njegov pokojni otac Siniša 

umro u Vukovaru i postao nacionalni simbol hrvatskoga otpora. Ponašanje 

Bojana Glavaševića istinski podsjeća na izgubljenoga nesretnika koji nastoji 

nasilno pronaći uzdrmani identitet izvan svoje obiteljske tragedije i 

simbolične ostavštine svoga velikoga oca i koji se nastoji oprati pred 

zločincima, pokušavajući na neki perverzan način zapravo pomoći zločincima 

da se moralno regeneriraju bez kajanja i prihvaćanja odgovornosti. 

Očito Vulin ne prati dovoljno rad srpskih slugu u Hrvatskoj i nije svjestan da 

nije njihov rad samo u ustaškim simbolima. On nije svjestan koliko je važan 

slučaj ubojstva srpske djevojčice Aleksandre Zec. Jedino se njeno ime zna, ali 

ne i imena 400 ubijene hrvatske dječice od strane fašističkog srpskog agresora. 

Zna li Vulin koliko je veliko postignuće srpskih slugu kada su uspjeli naučiti 

Hrvate kako je ipak vrjednija jedna srpska žrtva od 400 hrvatskih. I sada se 

netko usudio u RH reći: 

„Zbog površnosti hrvatskog pravosuđa tragedija obitelji Zec nanijela je 

veliku štetu Hrvatskoj. Taj tragični slučaj medijski je predimenzioniran do te 

mjere da je u sjeni ostao podatak da je, osim Aleksandre Zec, još preko 400 

djece poginulo tijekom velikosrpske agresije, a za što također nikad nitko nije 

odgovarao“. 

S pravom su srpske sluge natjerale da se takvi kazne i vladajući u (Srpsko-) 

Hrvatskom Saboru pospu pepelom zbog takove sramote.  

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-urednik-tv-kalendara-postupio-istinski-

novinar-a-javno-kaznjavanje-promocija-manipulacije  

A oni zbog toga prozivaju i Predsjednicu RH: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/antifasisti-odrzali-komemoraciju-za-

obitelj-zec-na-ovom-mjestu-trebala-bi-biti-predsjednica-

981107/#axzz4SFQ7Qo9G  

Vulin ne zna da se oni moraju boriti i za simbole onih koji su izvršili fašističku 

agresiju na Hrvatsku. Npr. poznati odvjetnik Željko Olujić daje prednost 

braniteljima i njihovom pozdravu ZDS, a ne zvijezdi petokraki koju su s 

ponosom nosili hrabri agresori sve dok u stravičnom genocidu u “Oluji” te 

ustaše nisu od njih napravili zečeve. Zna li Vulin koliko je velika stvar ostati 

i pobijediti u RH poslije te pretvorbe hrabrih srpskih fašista u zečeva?  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69973/Olujić-o-povjerenstvu-za-'Za-dom-

spremni'-Veći-je-problem-petokraka.htm  

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-urednik-tv-kalendara-postupio-istinski-novinar-a-javno-kaznjavanje-promocija-manipulacije
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-urednik-tv-kalendara-postupio-istinski-novinar-a-javno-kaznjavanje-promocija-manipulacije
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/antifasisti-odrzali-komemoraciju-za-obitelj-zec-na-ovom-mjestu-trebala-bi-biti-predsjednica-981107/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/antifasisti-odrzali-komemoraciju-za-obitelj-zec-na-ovom-mjestu-trebala-bi-biti-predsjednica-981107/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/antifasisti-odrzali-komemoraciju-za-obitelj-zec-na-ovom-mjestu-trebala-bi-biti-predsjednica-981107/#axzz4SFQ7Qo9G
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69973/Oluji_-o-povjerenstvu-za-%27Za-dom-spremni%27-Ve_i-je-problem-petokraka.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69973/Oluji_-o-povjerenstvu-za-%27Za-dom-spremni%27-Ve_i-je-problem-petokraka.htm
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Vulin nije svjestan koliko je velika stvar održavati uvjerenje u RH kako nisi 

srpski sluga nego antifašista. Pogledajmo što kaže Željko Soldo, pripadnik 

HOS-a: 

 

“Poručio bih svima onima koji ne razumiju ili ne žele razumjeti vrijeme u 

kojem živimo i koji ne poštuju hrvatsku državu i one koji su sebe ugradili u 

temelje moderne hrvatske države, koji nama imputiraju fašizam, da su upravo 

dragovoljci HOS-a istinski hrvatski antifašisti. Mi smo na prvoj crti ’91. lomili 

kičmu srpskim fašistima. Upravo danas fašizam buja u Srbiji, gdje 

rehabilitirani četnici pljuju po Republici Hrvatskoj. Sedam stotina poginulih 

dragovoljaca doista je ogromna žrtva. Ploča koju smo podigli u Jasenovcu je 

spomen na naše suborce i nikad ih nećemo zaboraviti”, istaknuo je Soldo, 

poručivši onima kojima te ploče smetaju, neka zaobiđu i ploče i gradove u 

kojima se one nalaze. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pripadnici-hos-a-nemojte-nas-

sotonizirati-nismo-ucinili-zlocine-980938/#axzz4SFQ7Qo9G  

 

A da i ne spomenemo naslov knjige: 

J. Pečarić, Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015 

Vulin mora znati da nije samo uspjeh Beograda već i srpskih slugu u RH 

pridobiti Bakira Izetbegovića na napadima na ustaše koji su od srpskih hrabrih 

ratnika u Oluji spašavajući Bihać od genocida ravnom onim iz Drugog 

svjetskom ratu, kako je rekao tadašnji američki vojni ataše. Tako je Bakir stao 

uz bok Bojanu jer je njegov otac odlukom od 2. kolovoza 1992. godine, dakle 

u vrijeme dok Tuđman to još nije učinio, HOS proglasio sastavnim dijelom 

Teritorijalne obrane Bosne i Hercegovine. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/bakire-budite-ozbiljni-hos-s-

nacistickim-znakovljem-priznao-je-i-vas-otac-i-drzava-

981151/#axzz4SFQ7Qo9G  

Vulin mora znati kako nije uvjek jednostavno angažirati poštenu inteligenciju 

da u stranim medijima i sebe svrsta u sluge, jer u RH ima i onih koji tvrde da 

ne vole biti sluge. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/jesu-li-pogodili-plenkovic-nema-snage-

za-obracun-s-radikalima-zato-oklijeva-s-jasenovcem-

981017/#axzz4SFQ7Qo9G 

Pri tome, u RH postoje nekakva društva i pojedinci koji javno objavljuju ono 

što mi znamo, a to je da u Jasenovcu nije pronađeno ni 500 kostura, a mi smo 

nametnuli brojku od 80.000 i trudimo se povećati. Ne obaziremo se na 

ukazivanja na besmislenost tih popisa jer se danas neki u RH usude pokazivati 

sve bedastoće u tim našim popisima. Evo jednog razgovora koji je imao jedan 

od takovih, još i – što je doista nedopustivo – akademik povodom njegova 

teksta  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pripadnici-hos-a-nemojte-nas-sotonizirati-nismo-ucinili-zlocine-980938/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pripadnici-hos-a-nemojte-nas-sotonizirati-nismo-ucinili-zlocine-980938/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/bakire-budite-ozbiljni-hos-s-nacistickim-znakovljem-priznao-je-i-vas-otac-i-drzava-981151/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/bakire-budite-ozbiljni-hos-s-nacistickim-znakovljem-priznao-je-i-vas-otac-i-drzava-981151/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/bakire-budite-ozbiljni-hos-s-nacistickim-znakovljem-priznao-je-i-vas-otac-i-drzava-981151/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/jesu-li-pogodili-plenkovic-nema-snage-za-obracun-s-radikalima-zato-oklijeva-s-jasenovcem-981017/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/jesu-li-pogodili-plenkovic-nema-snage-za-obracun-s-radikalima-zato-oklijeva-s-jasenovcem-981017/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/jesu-li-pogodili-plenkovic-nema-snage-za-obracun-s-radikalima-zato-oklijeva-s-jasenovcem-981017/#axzz4SFQ7Qo9G
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- Dragi Joško, 

ogorčen sam na naše SDP-ovce. Pozdrav "Za dom spremni," ako je i korišten 

tijekom NDH, pa to partizanima ne ide pod šinjel, apsolutno je rehabilitiran, 

ako se uopće smije tako govoriti, tijekom Domovinskog rata. Nisam bio za 

stvaranje HOS-a, ali im priznajem izvanredno junaštvo i patriotizam. 

Konačno, davali su mlade živote za ovu našu slobodnu Državu. Moj je djed 

bio u logoru Jasenovac i imam pravo na objektivan komentar. Za razliku od 

ovih naših Bauka i Marasa koji nemaju veze s Jasenovcem, osim što im u 

glavama nije sve posloženo kako treba. Spomen-ploča u Jasenovcu je 

legitiman iskaz sjećanja na mladiće koji su poginuli za Domovinu i 

postavljena je u mjestu, a ne na spomen-području. Podignuta je u suglasnosti 

s Načelnicom i vodstvom Općine. Dakle legitimno. Osim toga, poštovani 

akademiče, Spomen-područje Jasenovac svojataju komunisti jugoslavenske 

orijentacije, što je apsurd. To je mjesto koje pripada svima koji su ondje 

stradali, a nisu svi stradali za Staljinove brkove i Titovu Jugoslaviju, ali prije 

svega pripada Istini. Ondje se treba moliti za pokojnike, za njihove duše, svaki 

sukladno svojoj vjeri, a ne politički zloupotrebljavati jednu tragediju. Politiku 

treba odvojiti od groblja. Ja želim poći u Jasenovac zbog djeda koji nije bio 

partizan, niti komunist, već radićevac. Ne želim da moje osjećaje sebi 

pripisuju komunisti. Židovi su posebna priča. Prema toj se priči treba odnositi 

s poniznošću. Na žalost, ovo su samo dobre želje. Jasenovac će, nažalost, zbog 

raskola u našem društvu, i dalje biti malj koji će koristiti titoisti i jugobolesnici 

kako bi kompromitirali Hrvatsku, zapravo samu ideju naše Države. Njima je 

bliži srpski ministar Vulin, nego hrvatski ministar Tomo Medvjed. Jasenovački 

mit traje, a i stvaran je desetljećima upravo s ciljem kako bi se proglasila 

zločinačkom i sama ideja hrvatske Države. 

- Djed Ti je stradao u Jasenovcu? 

- Da, i zbog toga imam moralno pravo reagirati kao hrvatski rodoljub i 

državotvorni Hrvat. Dopustili smo da komunisti i jugoboljševici pretvore 

Jasenovac i svoj plac-dram za destruiranje Republike Hrvatske i njezino 

prikazivanje u svijetu kao fašističke zemlje. 

- Jesi li istraživao više oko toga? 

- Na žalost, nisam istraživao povijest. Moj je otac bio razočaran onim što su 

donijeli partizani, s oduzimanjem žita, nasilnom kolektivizacijom, etc, pa o 

svemu ranijem nije želio pričati. Baka je primala neku minimalnu naknadu 

zbog djedovog stradanja u Jasenovcu. Koliko se sjećam od mame djed je 

stradao tijekom savezničkog bombardiranja Jasenovca. Ali krivi su ustaše 
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Luburićevci, uglavnom iz Hercegovine, koji uopće nisu shvaćali slavonske 

seljake i njihov odnos prema šumi. Ondje su svinje i stoka i moralo se poći 

paziti i hraniti živinu. Oni nisu uopće znali da mi u Slavoniji imamo tzv. 

carevine, a to su šume u kojima smo slobodno žirili svinje i gojili stoku. Istina, 

po šumama su se smucali partizani, Zbog toga su naši seljaci govorili: 

BANDA BANDU BIJE, A SELJAKA OBADVIJE. Otac je završio rat kao 

partizan, ali nikakvih privilegija nije imao. Motika i lopata ranije i kasnije. 

Što više kada se suprotstavio komunistima jer su šume carevine pretvarali u 

branjevine, završio je u zatvoru. To Ti je povijest. 

- Ipak mi je drago da nije stradao od hrvatske ruke! 

Zato mislim da u ime svih srpskih slugu s pravom mogu reći: 

Druže Vuline, morate znati da mi u (Srpsko-) Hrvatskoj znamo koji su sve 

problemi u našoj zajedničkoj borbi za pravednu srpsku stvar. Pogledajte samo 

kako ima i onih koji upozoravaju na rat braće Srba u naših slugu iz Hrvatske 

i BiH protiv RH: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70018/Vodi-se-hibridni-rat-protiv-nas--iz-

Banja-Luke-Beograda-ali-i-Hrvatske.htm  

  

A zapravo, Vulin i druge gazde u Srbiji sve to dobro znaju. Ali moraju 

prigovarati slugama. Kako drugo ioš možeš s njima. Koristiš ih, a gade ti se! 

  

Josip Pečarić 

  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70018/Vodi-se-hibridni-rat-protiv-nas--iz-Banja-Luke-Beograda-ali-i-Hrvatske.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70018/Vodi-se-hibridni-rat-protiv-nas--iz-Banja-Luke-Beograda-ali-i-Hrvatske.htm
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10. 12. 2016. 

 

NEMAMO TUĐMANIZAM VEĆ AGRESIVNI 

JUGOSRPSKI FAŠIZAM 
 

Čini mi se da ću još dugo na današnji dan morati ponavljati moj govor iz 

Adelaidea dan nakon što je umro kako sam ga davno nazvao Otac hrvatske 

države, danas kažu preciznije Otac moderne hrvatske države: 

 

Govor na Komemoraciji u Adelaideu 

Jučer nas je sve zatekla tužna vijest: Umro je Predsjednik Republike 

Hrvatske dr. Franjo Tuđman. Umro je utemeljitelj i prvi predsjednik voljene 

nam Hrvatske. Umro je utemeljitelj samostalne i samobitne Republike 

Hrvatske, sanjane vijekovima, umro je ostvarivši sva svoja obećanja o 

suverenitetu hrvatskog naroda. Umro je predsjednik svih Hrvata. I onih u 

Hrvatskoj. I onih u Bosni i Hercegovini. I onih u Boki kotorskoj, Srijemu, 

Bačkoj, Banatu, Kosovu, Austriji, Mađarskoj. I onih diljem cijeloga svijeta, 

pa i nas u Australiji. Umro je čovjek koji je obilježio ovu epohu. Umro je 

čovjek koji je stvarao najljepše stranice hrvatske povijesti. 

I doista sjetimo se što je sve hrvatski narod predvođen dr. Franjom 

Tuđmanom prošao samo u ovih zadnjih deset godina. Deset teških godina, ali 

najslavnijih u hrvatskoj povijesti! Danas je sve više i više očito kako svjetske 

velesile nisu željele neovisnost Hrvatske. Zato su dopustili agresiju na 

Hrvatsku. I ne samo dopustili već i aktivno pomagali. Embargo na uvoz oružja 

u situaciji kada je Hrvatsku napala armija za koju se smatralo da je među 3-

4 najjače u Europi, kada su Hrvatsku napale mnogobrojne četničke horde, 

predstavljalo je oduzimanje Hrvatskoj i hrvatskom narodu prava na 

samoobranu. U takvim uvjetima, doista je trebalo i hrabrosti hrvatskih ljudi, 

ali i izuzetne pameti onih koji su ga predvodili da bi se postigao cilj - neovisna 

hrvatska država. Predvođeni dr. Tuđmanom to smo i ostvarili. Ostvarili smo 

nešto što jest ravno čudu - Hrvatsko čudo.  

Danas je sve očitije kako su oni koji vladaju svijetom željeli i žele riješiti 

probleme Bosne i Hercegovine na račun hrvatskog naroda. I takvim 

pokušajima predsjednik Tuđman se suprotstavljao i uspješno ih 

onemogućavao.  

Sjetimo se također plana Z4 kojim su svjetske sile željele onemogućiti 

samu mogućnost postojanja neovisne Hrvatske. Sjajne oružane akcije 

“Bljesak” i “Oluja” uveliko su onemogućile ostvarivanje takvog plana. U 

samo tridesetak sati Tuđmanova Hrvatska je učinila ono što četiri pune godine 

nisu htjeli, nisu znali, ili nisu smjeli učiniti ni UN, ni Europska unija, ni 

najmoćniji vojni savez u povijesti čovječanstva - NATO! Ne čudi onda zašto 



164                                                     HOS  

 

su željeli kriminalizirati ove veličanstvene akcije. Ne čudi zašto se u Haagu 

sudi uglavnom istinskim pobjednicima u ratu - Hrvatima. 

Do današnjeg dana traju pritisci na Republiku Hrvatsku i neskriveno žele 

vratiti je na Balkan. Takve inicijative se smjenjuju jedna za drugom, i glavni 

“krivac”, što do sada nisu urodile plodom, bio je upravo naš Predsjednik. 

Hrvatska i njen predsjednik postali su svjetionici malobrojnim narodima 

u njihovoj borbi za slobodu. Svojim stvaralačkim opusom i u praksi kroz 

stvaranje neovisne Hrvatske, unatoč protivljenju najmoćnijih država svijeta, 

Predsjednik Tuđman je ukazao da postoji budućnost i malobrojnim narodima. 

Takovo djelovanje predsjednika Tuđmana izravno je u suprotnosti s 

današnjim pokušajima stvaranja novog svijeta u kojima je jedino bitan 

pojedinac. Svijeta u kojem nema mjesta ni za obitelj, ni za malobrojne narode. 

Jer oni najmoćniji su sebi i svojim narodima već osigurali vladajuće pozicije 

u današnjem svijetu. Svi oni koji žele boljitak svojih naroda izravno ih 

ugrožavaju. Zato su predsjednik Tuđman i Hrvatska stalno na udaru medija 

koji su u rukama najmoćnijih, i preko kojih svjetski moćnici osiguravaju svoje 

interese.  

I katoličkoj crkvi jest važan pojedinac. Ali ona poštiva prirodne zakone 

po kojima je pojedincu važna i njegova obitelj i njegov narod. Zato je najveći 

moralni autoritet današnjice Sveti Otac Ivan Pavao II. izuzetno cijenio našeg 

predsjednika. Itekako je svjestan njegove uloge u obrani malobrojnih naroda 

i njihove težnje za opstankom i slobodom. Obrani jedne - ljudima prirodnije - 

vizije svijeta. Zato je Papa prošle godine u Mariji Bistrici, kada je proglasio 

Kardinala Alojzija Stepinca blaženim, i pozvao - mimo protokola - 

predsjednika Tuđmana da mu tu na oltaru čestita ovo proglašenje. Time je 

Sveti Otac rame uz rame blz. Stepincu postavio i dr. Tuđmana. A da on to nije 

učinio slučajno pokazao je već sutradan kada je u Splitu čestitao imendan dr. 

Tuđmanu, prije nego kardinalu Kuhariću i biskupu Komarici. Zato su, zbog 

ovog poteza Svetog Oca, uslijedili napadi i na Predsjednika i na Katoličku 

crkvu. Napadi onih koji baš i nisu sretni što postoji neovisna Hrvatska. Oni su 

time pokazali da su prepoznali poruku Svetog Oca, za razliku od mnogih u 

Hrvatskoj koji ne samo da tako nešto nisu prepoznali nego su vjerovali u 

“crne priče”, priče kojima i jest bio cilj slabljene Hrvatske države. 

Dr. Tuđman je znao da su pritisci na našu državu ponovo kulminirali u 

želji velikih sila da se smjeni “neposlušna” hrvatska vlast. Znao je da u svojoj 

borbi za voljenu mu Hrvatsku ima veliku potporu u Svetom Ocu. Zato je 

umjesto na hitnu operaciju otišao u Rim u posjet Svetom Ocu. Vrativši se iz 

Rima, umjesto na operacioni stol otišao je položiti vijenac svima, kako je 

napisao, koji su živjeli, stvarali, patili, umirali i ginuli da bi hrvatski narod 

mogao preživjeti i na kraju ostvariti svoju slobodnu i nezavisnu državu. 

Precijenio je svoje snage jer je vjerovao da je njegova ljubav prema Hrvatskoj 

jača od svega. Nije bila. Umjesto da odloži svoj posjet i osigura bar u naredne 

dvije godine koliko toliko mirniju poziciju za Hrvatsku - napustio nas je. A 
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možda će upravo to očito samožrtvovanje za Hrvatsku učiniti da će njegova 

ljubav za Hrvatsku pobijediti i samu smrt. Jer nastavak ostvarivanja 

Tuđmanove vizije, Tuđmanove Hrvatske značit će da je njegova ljubav za 

Hrvatsku pobijedila i samu smrt. 

Danas smo suočeni s izuzetnom situacijom. Jednostavno smo naučili da 

imamo predsjednika koji će uvijek naći najbolje rješenje za sve probleme s 

kojima se suočava Hrvatska. Sada više njega nema. Morat ćemo te probleme 

rješavati sami. Hoćemo li uspjeti ophrvati se svjetskim moćnicima koji u 

Hrvatskoj žele sprovesti svoje interese, a na uštrb hrvatskih? On je to 

uspijevao. Hoćemo li mi bez njega? Da doista pred hrvatski narod, pred 

svakog od nas ponaosob, to je velika, ali i izazovna zadaća. Ako nam je 

svjetionik, misao vodilja predsjednik Tuđman, imamo šanse i uspjeti u tome. 

Bez tog svjetionika, bit ćemo osudjeni na ono što smo već imali - služenje 

drugima. A narod koji ne uči iz svoje povijesti -drugo i ne zaslužuje. Uvjeren 

sam da će moj hrvatski narod znati to ostvariti i na taj način odužiti se dr. 

Franji Tuđmanu, utemeljitelju i prvom predsjedniku Republike Hrvatske. 

Duboko sam uvjeren da će povijest pokazati da je dr. Franjo Tuđman 

najveći sin kojega je ikada rodila hrvatska mati. Ali i ne samo to. Danas mnogi 

dr. Franja Tuđmana uspoređuju po mnogo čemu s tvorcem Njemačke - 

Bismarckom. To i ne iznenađuje, doista je dr. Tuđman vjerojatno najveći 

političar i državnik s kraja dvadesetog stoljeća. Napadi onih kojima je 

onemogućio ostvarenje njihove antihrvatske politike to najbolje pokazuju. 

Hvala Ti naš voljeni Predsjedniče. Ipak, zašto si nas tako prerano 

napustio? Možda i nisi. Možda si nas samo natjerao da moramo mnogo više 

misliti o tvome velikom djelu. Možda si nas samo natjerao da mnogo više 

budemo s Tobom - nastavljajući Tvoje veliko djelo.  

Neka je laka slobodna hrvatska zemlja dr. Franji Tuđmanu, predsjedniku 

Republike Hrvatske. Neka mu je vječna čast, slava i vječna hvala. Počivao u 

miru Božjem! BOŽE ČUVAJ HRVATSKU! 

* 

Ono što sam naučio prije godinu dana na tribini u Crkvi Sveta mati slobode 

prošle godine jeste da ga ne smijem javno čitati jer mi je teško zauzdati 

emocije. 

Godina dana je prošla, ali ne vidi se nikakav napredak. Naslov ovog teksta 

dan je prema tekstu iz zadnjeg broja Hrvatskog tjednika. Ivica Marijačić, 

glavni urednik tog našeg hrvatskog tjednika piše: 

Čim je Srbija početkom 90-ih napala Hrvatsku, glumac Rade Šerbedžija 

pobjegao je u Srbiju svome prijatelju redatelju Ljubiši Ristiću i poručio: 

„Mislim na svoju djecu koja su negdje u šumi, bježe od ustaškoga noža.“ … 
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Svi oni koji sada agresivno čestitaju dan propale i zločinačke države, poput 

Velimira Viskovića, Ivana Jakovčića, Hrvoja Klasića, koji umjesto spoznaja 

podvaljuje tuđinsku ideologiju, svi oni kojima smeta zakonom dopušteni znak 

postrojba HOS-a pa bi sada rušili spomenike poginulim mladićima, a ne 

smeta im, primjerice, spomenik četniku, koljaču mladih hrvatskih 

redarstvenika, u Borovu, svi takvi, svjesno ili nesvjesno, participiraju u 

agresivnome jugosrpskome fašizmu koji u miru nastoji hrvatsku pobjedu 

pretvoriti u poraz. 

A jedini fašizam u Hrvatskoj jugosrpski je fašizam koji se valja od Beograda 

i Aleksandra Vulina, preko Pupovca i njegovih Novosti, Rade Šerbedžije, i 

nailazi na potporu u Novome listu, u istupima Zlatka Komadine, Arsena 

Bauka, Ivana Vrdoljaka i drugih nacionalnih i ljudskih ništarija u SDP-u i 

HNS-u te u drugim marginalnim protuhrvatskim političkim skupinama (za sve 

njih poginuli branitelji – HOS-ovci su fašisti) te se još potencira posredstvom 

crvenih kustosa u Jasenovca koji doslovce svakoga dana unose laži u popis 

žrtava, pa sve do brojnih drugih lažnih kozmopolita koji bi da se sve zaboravi. 

… 

  

Danas se u Hrvatskoj s njegovim trubadurskim romantizmom, zatim 

kolumnističkim aktivizmom opskurnih srpskih zetova i odnarođenih 

monstruma koji bi u Vukovaru razgovarali samo načelno o štetnosti svih 

ratova ne imenujući ni agresora ni žrtve, nadalje s osporavanjem znakovlja 

pod kojim su ginuli hrvatski mladići, s rehabilitacijom četničkih ustanaka, 

zločinaca i otkrivanjem im spomenika, te držanjem normalnim činjenice da 

oni koji su ubijali hrvatske branitelje i civile određuju razliku između dobra i 

zla i da nam oni sude za tobožnji fašizam i kazuju kakve spomenike možemo, 

a kakve ne smijemo imati, kao i forsiranjem mitova i povijesnih falsifikata 

proizvedenih u velikosrpskome političkome laboratoriju – sa svim tim 

navedenim pojavama događa se proces negacije Hrvatske. 

Mirko Galić u Večernjem listu piše o 90.000 žrtava Jasenovca, što znači da 

je njemu čak malena i službena grandiozna laž o 83.000 žrtava, za koju nema 

apsolutno nikakvih dokaza, pa ju nastoji povećati kako bi još više oklevetao 

hrvatski narod. Galić je jedan od brojnih sramnih jugokomunističkih relikata 

koji traži ultimativno micanje legalnoga spomenika poginulim HOS-ovcima u 

Jasenovcu, kojima ne smetaju četnički spomenici u Borovu ili u Srbu, i koji 

su, svjesno ili nesvjesno, dio srpskoga fašističkoga stroja  

Svim tim podvalama traži se zaborav hrvatskih žrtava, amnestija Srbije i 

njezinih okrutnih zločinaca i stavljanje Hrvatske na optuženičku klupu, traži 

se inverzija povijesti. Dok se to nekažnjeno događa, to je znak da Hrvatska 

nije slobodna i da mora do daljnjega čekati novoga Tuđmana koji je jedini 

znao zaštititi svoj narod.  

http://www.maxportal.hr/kolumne/jugosrpski-fasizam-divlja-u-hrvatskoj-a-

nema-tudmana-da-zastiti-svoj-narod/  

http://www.maxportal.hr/kolumne/jugosrpski-fasizam-divlja-u-hrvatskoj-a-nema-tudmana-da-zastiti-svoj-narod/
http://www.maxportal.hr/kolumne/jugosrpski-fasizam-divlja-u-hrvatskoj-a-nema-tudmana-da-zastiti-svoj-narod/
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I prof. dr. sc. Zdravko Tomac konstatira kako se potiho napušta 

TUĐMANIZAM: 

http://kamenjar.com/zdravko-tomac-potiho-se-napusta-tudmanizam/ 

 

Znamo tko je trebao biti na čelu vladajuće stranke da se to ne bi događalo. 

Intervju sa Zlatkom Hasanbegovićem donosi najnoviji broj Hrvatskog 

tjednika. Njemu svi vjeruju kada tvrdi kako se nadovezuje na Tuđmana. 

Ovdje ću dati njegove komentare koji govore i o tome zašto je sve manje 

Tuđmanizma u RH: 

Kakvo je bilo držanje Vaše nasljednice Nine Obuljen na tome sastanku, a 

tada je bila članica Upravnoga odbora HAVC-a?  

 Gospođa Obuljen je kao članica Upravnoga odbora nekritički ustrajavala na 

potpori djelovanju gospodina Hribara pa se cijeli razgovor pretvorio u neku 

vrstu nepotrebnoga teorijskog nadmudrivanja, a sada, u krajnjem, to više nije 

ni bitno. Ja sam svoj mandat završio predajom odgovarajuće dokumentacije 

nadležnim državnim tijelima, Uskoku i Dorhu i njezina zadaća, koju je i sama 

istaknula, a o čemu je govorio i predsjednik hrvatske vlade gospodin 

Plenković, je da pridonese raščišćavanju odnosa u HAVC-u. 

(…) 

Kako komentirate posjet predsjednika Vaše stranke antihadezeovim i 

antituđmanovskim medijima i obljetnici obilježavanja prosvjeda za Radio 

101? Zar nije očito da postoji jaz u svjetonazoru i političkome pogledu 

između gospodina Plenkovića i gospodina Hasanbegovića? 

Gospodin Plenković kao predsjednik Vlade ima pravo odabrati mjesto i 

događaje kojima će nazočiti. Dapače, neki su ga portali prozvali da je tom 

prigodom izgovorio moje riječi da svi, uključujući i novinare, trebaju biti 

odgovorni prema izgovorenome. 

Biste li vi otišli na takav događaj? 

Ha, ha (smijeh). Možete li zamisliti gđu Vrabec-Mojzeš kako me srdačno 

dočekuje i obasipa komplimentima? Ne mislim da su osobe koje su 

organizirale ovo okupljanje mjera slobode medija u današnjoj Hrvatskoj. 

Dapače, oni su dio problema zbog kojih se hrvatsko novinarstvo pretvorilo u 

intelektualnu i moralnu kaljužu. 

http://kamenjar.com/zdravko-tomac-potiho-se-napusta-tudmanizam/


168                                                     HOS  

 

http://www.maxportal.hr/vijesti/intervju-dr-zlatko-hasanbegovic-nema-

slobode-bez-obracuna-s-mracnom-komunistickom-proslosti/  

  

Moram pohvaliti i Maxportal jer su i oni pisali o ratniku tame (koristim izraz 

njegovog velikog oca) Bojanu Glavaševiću:  

“Bojanov otac Siniša Glavašević s Hrvatskog radio Vukovara, izravni svjedok 

herojstva HOS-ovaca, o toj postrojbi imao je drugačije mišljenje. Siniša je 

govorio da bi “Vukovar pao već u rujnu mjesecu 1991. godine da nije bilo 

HOS-a”. Njegov sin Bojan danas misli da su oni sramota. 

Jabuka katkada, ipak padne daleko od stabla.” 

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bojan-glavasevic-hos-naziva-

sramotom-njegov-otac-sinisa-smatrao-ih-je-herojima/  

  
Zato obavezno treba pročitati tekst Marka Ljubića jer on i govori o hijenama: 

Hrvatskom danas mili, gmiže, baulja i paradira tisuće spodoba, kreatura, 

aveti prošlosti i nositelja zla. Smrtonosna zaraza, koja je opstala i za vrijeme 

oslobodilačke borbe hrvatskoga naroda, pritajena i podmukla, pod različitim 

imenima od sintagme „čovjek je čovjek“, do „svi smo ljudi“, opstala je i 

usprkos vojnoj i političkoj pobjedi, i s njom se treba boriti jednako jasnim i 

snažnim idejama kojima je Tuđman poveo narod u fizičku obranu od 

nadmoćnijega srpskoga zla toga vremena… 

Pritiskom na sve, baš sve i svakoga tko pokuša podići glavu i eventualno biti 

primjer otpora tome zlu stvara se slika goleme nadmoći, šalje poruka o tome 

što je dopušteno što nije, i u biti – ubija se Tuđmana uz pomoć njegovih 

nasljednika, jednako istinskih i lažnih, a odnosom prema tim nasrtajima 

razvrstavaju se na jedne i na druge. Ništa ne ukazuje, niti bilo što govori o 

prirodi stvarnih sukoba u današnjoj Hrvatskoj kao ove sitnice. I, upravo ih je 

u spomen na Tuđmana bitno danas istaći. 

*Ovaj tekst je posvećen uspomeni na Franju Tuđmana i svim hrvatskim 

suverenistima* 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-prica-pomoru-hijena-planine-tudman  

Jasno je da među tim suverenistima posebno mjesto zauzimaju i tri od četiri 

stupa moje Hrvatske (pored Tuđmana to su Kordić, Thompson i biskup 

Košić): 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hoce-li-i-ova-ploca-smetati-biskup-

kosic-blagoslovio-plocu-za-ubijene-vojnike-ndh-981725/#axzz4SFQ7Qo9G  

http://kamenjar.com/kriz-spomen-ploca-114-partizanskih-zrtava/  

  

Miro Banović mi javlja: 

  

http://www.maxportal.hr/vijesti/intervju-dr-zlatko-hasanbegovic-nema-slobode-bez-obracuna-s-mracnom-komunistickom-proslosti/
http://www.maxportal.hr/vijesti/intervju-dr-zlatko-hasanbegovic-nema-slobode-bez-obracuna-s-mracnom-komunistickom-proslosti/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bojan-glavasevic-hos-naziva-sramotom-njegov-otac-sinisa-smatrao-ih-je-herojima/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bojan-glavasevic-hos-naziva-sramotom-njegov-otac-sinisa-smatrao-ih-je-herojima/
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-prica-pomoru-hijena-planine-tudman
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hoce-li-i-ova-ploca-smetati-biskup-kosic-blagoslovio-plocu-za-ubijene-vojnike-ndh-981725/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hoce-li-i-ova-ploca-smetati-biskup-kosic-blagoslovio-plocu-za-ubijene-vojnike-ndh-981725/#axzz4SFQ7Qo9G
http://kamenjar.com/kriz-spomen-ploca-114-partizanskih-zrtava/
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Marin Periš, poznato lice "Božanstvene komedije" na Laudato TV, napisao je 

tekst pjesme "Oprosti im Franjo" na poznatu melodiju Oliverovog hita 

"Oprosti mi pape". Nije stigao otpjevati i snimiti, ali je suglasan s time da ovo 

netko otpjeva... Meni pao na pamet Thompson, ili neka klapa, ili kombinacija 

Thompsona i klape... Ma zapravo može bilo tko :) Ne znam tko ima autorska 

prava na melodiju, ali valjda to ne bi trebao biti veliki problem... 

Objavu možete vidjeti na njegovom facebook profilu, na ovoj poveznici, a u 

nastavku kopiram tekst pjesme: 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10209440798750376&set=a.28

78585677223.2133938.1037431159&type=3&theater 

  

OPROSTI IM FRANJO  

(usp. Oprosti mi pape) 

 

Rekli su mi najgore o tebi 

nisu nikad pričali o sebi 

rekli su mi ono ča su tili 

a za rata tko zna di su bili... 

 

Rekli su mi da si tiran bija 

da si Bosnu uvik dilit tija 

rekli su mi ono ča su znali 

virovali su trilaterali... 

 

Oprosti im Franjo sve te grube riči 

njihova sloboda na krletku sliči. 

oprosti im Franjo, ne razume tebe 

ne vide realnost, videć samo sebe 

 

Rekli su mi tajkune si jubi 

Vukovar si namjerno izgubi 

rekli su mi da si vođa bandi 

nasili su mnogi propagandi... 

 

Rekli su mi da si kontra Boga 

rekli su mi prikoviše toga 

rekli su mi ono ča su znali 

virovali su trilaterali... 

 

Oprosti im Franjo sve te grube riči 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10209440798750376&set=a.2878585677223.2133938.1037431159&type=3&theater
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10209440798750376&set=a.2878585677223.2133938.1037431159&type=3&theater
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njihov sklop i danas, na crveni sliči, 

oprosti im Franjo ča slušaju jude 

koji bi najrađe da nas ni ne bude... 

 Šteta što autor nije spomenuo i SRPSKE SLUGE, zar ne? 

 Josip Pečarić  
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13. 12. 2016. 

 

ZA DOM SPREMNI VS. ZVIJEZDA PETOKRAKA 
 

Kardinal Franjo Kuharić je na susretu u Predsjedničkim dvorima, 29. rujna 

1997. rekao: 

«Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. 

Principi su oružje. I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti nastupi 

pred svijetom, ona je jaka i pred jakima.» 

Na žalost od 2000.-e godine kao da nema u Hrvatskoj političara koji razumije 

ovo pravilo.  

To pokazuje i Marko Ljubić u svom najnovijem tekstu: 

Hrvatskoj je cilj trajno riješiti odnose sa Srbijom i bez obzira na pritiske 

danas, upravo danas u ovakvoj Europi ima za to najbolju priliku. Njemačka 

ranjivost zbog sankcija, koju uz ostalo popravlja podvodeći Hrvatsku Srbiji, 

ili bar pokušavajući, kako bi nam mogli postrojiti počasnu gardu, dati nam 

kakvu pohvalu ili nagradu izvan festivalske konkurencije za neki Hribarov 

film, prilika je da Hrvatska jednostavno kaže – moramo poštovati načela. 

A ta načela su: 

Agresor na Hrvatsku, Srbija, mora platiti ratnu štetu, pri čemu su perverzne 

priče o tome da bi Srbija bankrotirala. Ne bi. Štetu treba plaćati pedagoški, 

stotinu godina, na način da boli, ali ne ugrožava, da se na toj obavezi odgajaju 

generacije Srba. 

Srbija mora vratiti Hrvatskoj sve što Hrvatskoj kao slobodnoj državi iz 

zajedničke ili specifične povijesti pripada. Baš sve i bez cjenkanja. Od arhiva, 

do svih vrsta umjetnina, dobara, svega. 

Konačno, ako bi Hrvatska danas pristala ovakvoj Srbiji, s rukama s kojih se 

cijedi krv stotina tisuća ljudi još uvijek, otvoriti proces bezuvjetnoga 

približavanja Europskoj uniji, odnosno preko nekih banalnih proceduralnih 

finti, preko kojih smo, da se ne zavaravamo uz ustupke Srbiji i mi postali 

članicom, onda je nužno hrvatskom narodu jasno reći da je takva Europska 

unija propast civilizacije te da nam je bolje biti izvan toga zla. Jer afirmacija 

zla i načela ujedinjene Europe nisu mogući u istom identitetu. 

Dakle, što je u ovome trenutku ključno prepoznati? 

Čija je riječ teža, Plenkovićeva da Srbija mora ispuniti kriterije za ulazak u 

Europsku uniju, pri čemu navodi nekoliko, redom gotovo nebitnih i 

sekundarnih zahtjeva Hrvatske, ne otvarajući uopće pitanja koja je trajno 

cementirao Stalni međunarodni sud u Haagu proglašavajući Srbiju 

agresorom i međunarodnim zločincem, ili Merkeličina da je strateški interes 

Europske unije priključenje ovakve Srbije, ujedno obaveza Hrvatske uz 

isticanje te obaveze kao nekakve privilegije tipa budali šamara? 
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http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-

berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge  

Ali nije me Ljubić ponovno podsjetio na kardinala, već razgovor s prijateljima 

oko najavljenog povjerenstva koje treba odlučivati o simbolima iz prošlosti.  

Konstatirao sam kako bi tu komisiju trebali nazvati pravim imenom: Komisija 

za izjednačavanje žrtve i agresora u Domovinskom ratu. 

Zašto? 

Pa već sama nakana da se uspoređuje zvijezda petokraka i pozdrav Za dom 

spremni je van svake pameti.  

Svaki narod, svaka država koja je nastala i obranila se u ratu od agresora 

nikada ne bi ni pomislila niti formirala komisiju koja treba u isti koš znakovlje 

agresora i branitelja.  

Činjenica je da danas u RH imamo situaciju da su agresorski simboli 

dobrodošli, ali braniteljski nisu. Prijedlog je možda motiviran time da je bolje 

i izjednačiti žrtvu i agresora, nego imati sadašnju situaciju kada se svi koji su 

bili ili su još uvijek protiv hrvatske države nametnuli takovu perverznu 

situaciju. Njima je Domovinski rat zločin, ali to ne smiju javno reći pa se 

pozivaju na nekakav antifašizam Hude jame ili Drugi svjetski rat. Zapravo 

najtočnije ih je zvati srpskim slugama jer je jednostavno usporediti što traže 

oni a što oni iz Srbije. Dapače lako je ustanoviti da rade ono što im diktiraju 

iz Srbije. 

http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-

nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-'Novi'-SDP-u-samom-

početku-nadmašio-sve-Milanovićeve-grozote.htm  

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-

ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-

bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-

jama  

http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-

zadatku/ 

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-

branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/  

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-

agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-

zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G  

  

Takvima se sjajno ruga, jer drugo i ne zaslužuju, Zvonimir Hodak: 

“To je stvarno apsurdistan! Zemlja je to kojoj se nameće etnička odgovornost 

za jedan brutalni zločin, za ubojstvo Aleksandre Zec, a da pritom nitko ne 

smije ni spomenuti 402 djece ubijene za vrijeme agresije na tu zemlju. Jedna 

novinarska budaletina postavlja pitanje u kakvoj je uzročnoj vezi smrt 402 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge
http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/
http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-%27Novi%27-SDP-u-samom-po%C4%8Detku-nadma%C5%A1io-sve-Milanovi%C4%87eve-grozote.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-%27Novi%27-SDP-u-samom-po%C4%8Detku-nadma%C5%A1io-sve-Milanovi%C4%87eve-grozote.htm
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-zadatku/
http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-zadatku/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
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djeteta sa ubojstvom obitelji Zec. Što mu odgovoriti nego “idi bre da se lečiš“ 

mada je po svoj prilici neizlječiv. Zemlja je to u kojoj skoro svakodnevno 

čitamo “mudre“ analize dnevno-političkih događaja od čovjeka koji je svojim 

svjedočenjem 1972.g. otpravio u Staru Gradišku mnoge studente koji su u 

jednom trenutku povjerovali u Hrvatsku. Čovjek koji je detaljno opisao grozne 

zločine HV-a u Oluji te u obliku knjige sve to poslao u Haag. Tu knjigu je 

Haški sud proglasio potpuno pravno irelevantnom i nije dobila status dokaza. 

I danas taj čovjek, Žarko Puhovski, kaže: “Ako neće država, spornu ploču 

trebaju skinuti građani“. Koji građani? Možda oni koji su ubili 11 boraca 

HOS-a? Možda građani Borova sela koji su digli spomenik četničkom ubojici 

Vukašinu Šoškočaninu i koji mirno godinama ponosno stoji na oltaru 

otadžbine. Možda građanin Bojan Glavašević koji mudruje: “Sramotan 

spomenik u Jasenovcu, fašistički je“. Mudri Bojan koji je to postao naknadno, 

nakon rata. Vjerojatno je flomasterom na muda dodao slovo R. Njegov otac 

Siniša Glavašević, hrvatski ratni heroj javio je iz Vukovara: “Da nije bilo 

HOS-a Vukovar bi pao u rujnu mjesecu“. Njegova jabuka nije pala daleko od 

stabla, ali je nažalost bila istrulila… Država smo u kojoj ”fol legalisti” tipa 

Puhovskog, Glavaševića, Hrvoja Klasića, Jelene Lovrić, Milorada Pupovca 

…skaču na zadnje noge zbog HOS-ovog grba koji je potvrđen u Uredu 

državne uprave kao integralni dio znaka Udruge dragovoljaca HOS-a. Kao 

takav je legitimno registriran pri Ministarstvu uprave još 1993.g. Pred 

Visokim vojnim sudom vođen je bio proces Paragi, Dedakoviću i Đapiću u 

kojem je poanta bila ideja da se HOS proglasi paravojnom jedinicom pod 

vodstvom trojice optuženih. Sva trojica su oslobođena. Utvrđeno je da je HOS 

regularna jedinica HV-a. Tu presudu suca Kosa potvrdio je i Vrhovni sud RH. 

Usput rečeno, svu trojicu optuženika branio sam ja i zato si uzimam pravo 

raspravljati o statusu HOS-a koji danas osporavaju upravo oni koji su 

priželjkivali i osuđujuću presudu na Visokom vojnom sudu u Zagrebu ili oni 

koji su pred hosovcima bježali kao zečevi kako je to plastično u času iskrenosti 

rekao njihov Slobodan Milošević. Ćirilične ploče u Vukovaru. Kome to smeta? 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-

vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-

982047/#axzz4SFQ7Qo9G  

Hitrec upozorava i da se itekako treba utvrditi povijesna istina. Predlagačima 

je problem Jasenovac, dakle srpko-komunistički mit kojima su čuvali 

Jugoslaviju. Laž koju su koristili svo vrijeme najveće moguće Srbije koju su 

zvali Jugoslavija, pa je prirodno da je srpskim slugama taj mit važan i danas. 

Danas kada su hrvatski branitelji od vojske njihovih gazda napravili zečeve to 

im je jedino ostalo: 

U aferoznom tjednu hrvatsko-srpska ćelija našla je još jednu poslasticu za 

opanjkavanje, za faši-ranje Hrvatske. U mjestu Jasenovcu podignuta je ploča 

ubijenim pripadnicima HOS-a, s velikim križem i sitno ispisanim slovima na 

njihovu ratnom i mirnodopskom obilježju, Za dom spremni. Zagrebačko-

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
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beogradska ćelija podignula se na noge lagane, zar u Jasenovcu, urlaju po 

medijima i u Saboru, mičite to odmah. Ploča ih je razgnjevila više od filma 

„Jasenovac – istina“ ili znanstvenih istraživanja Igora Vukića i Blanke 

Matković o trostrukom logoru Jasenovac. Ne žele oni znati da su hrabri 

jasenovački HOS-ovci s tim riječima ginuli za slobodu moderne, demokratske 

Hrvatske, ne žele znati ništa drugo do li da je to navodno isključivo ustaški 

pozdrav, jer povijest ne znaju, a o Drugom svjetskom ratu učili su iz 

solunaških udžbenika. Stvar se malo zakomplicirala budući da je dokazana 

zakonitost tih triju riječi na hosovskoj oznaci, pa je ćelija progutala slinu. 

(Usput: na ne tako davnoj vojnoj smotri u Moskvi, razgovijetno se čulo kako 

ruski vojnici gromko viču: „Za dom svoj!“) 

Kad smo već kod Jasenovca i predimenzioniranja, došlo mi je u ruke izvješće 

Petra Lungova, atašea, upućeno bugarskom veleposlaniku Jordanu 

Mečkarovu - o posjetu stranih dužnosnika akreditiranih u Zagrebu hrvatskom 

koncentracijskom logoru Jasenovac. Dokument br. 40/ T. A. Iz Bugarskog 

državnog arhiva, objavljen u zborniku Bugarska i NDH 1991.- 1944. Izvješće 

je pisano u Zagrebu 7. veljače 1942., vrlo iscrpno. Skupina akreditiranih, 

među kojima je bio i Lungov, sastojala se od predstavnika njemačkih, 

mađarskih, bugarskih i rumunjskih atašea za tisak, a bila je tu i predstavnica 

Associated Pressa. Iz opširnog teksta izdvajam bilješku o kartoteci svih 

zatočenika koja se čuvala u zgradi u mjestu Jasenovac, o dokumentima u tri 

primjerka. Dalje navodi Lungov da se godišnje iz državnoga proračuna 

odvaja za logore 200 milijuna kuna. „U Hrvatskoj ima pet koncentracijskih 

logora sa 20.000 zatočenika“, piše ataše, „ a u logoru Jasenovac smješteno 

je oko 1500 ljudi.“ Odveli su skupinu i u sam logor , okružen bodljikavom 

žicom i drvenim kulama za stražu, vidjeli ljude koji ondje rade u ropskim 

uvjetima, u željezariji, ciglani i pilani i drugdje. Svaki zatočenik je imao broj 

na „traci“ , Židovi su nosili žute trake, Srbi plave, a Hrvati crvene. Lungov je 

nabrojio desetak baraka, te dodao da se gradi još 25. 

Skupinu su vodili Eugen Kvaternik i „Maks“, kako Lungov bez prezimena 

navodi privremenog zapovjednika logora. Kvaternik je hvalio kartoteke 

zatočenika, nazivajući ih vrlo dobrim. 

Gdje su te kartoteke? 

Da ruski vojnici gromko viču: 

ZA DOM SVOJ! 

S druge strane na objede po njemačkom tisku u kojima sudjeluju srpske 

sluge iz RH reagira dr. sc. Josip Stjepandić: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-

hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni  

Naravno on iznova upozorava kako je i Ivo Josipović za ZDS kad mu to 

koristi za zgrtanje ustaških kuna! Uostalom svima njima su ustaške kune 

drage i obilato ih nagrađuju njima. 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni
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http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-

pesorda-kregar-i-napoleon  

http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-

za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-

ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G  

http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnović-u-Australiji-

opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-

je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske  

Podsjetimo se da im je prvi na udaru bio Marko Perković Thompson. Od 

njega su stalno dobivali isti odgovor. Dan je i u naslovu njegovog najnovijeg 

intervjua: 

http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-

odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu  

http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-

makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/  

Smeta im i HNES: 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-

vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-

savjesti.html  

http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-

Šeparoviću-braneći-'svog'-ministra-Orepića.htm  

 Naravno oni uvijek tvrdo zastupaju svoja prosrpska stajališta. Kada su na 

vlasti ili očekuju povratak na vlast izravno ih propagiraju, a kada nisu onda se 

pozivaju na drugi svjetski rat. Kao srpske sluge znaju da je laž najviše 

pomogla u povijesti. Dodajmo da je poluistina gora od laži. Zato je prošlo ljeto 

prikrivano da je peticija ZDS bila u obranu Thompsona i “Bojne Čavoglave”, 

dakle simbola Domovinskog rata, a od ljetos se ide otvoreno na njih. Na HOS-

ovce! Jer su se Srbi panično bojali HOS-ovaca. 

Imaju sreću što gazde znaju što treba raditi. Uvijek kada ne mogu ostvariti 

njihove interese srpske sluge dovedu nekog iz HDZ-a na vlast. Nekog koji se 

našao u HDZ-u samo zato što smo pobijedili u ratu, a jednako dobro bi se 

snašao i u SDP-u, da nije tako bilo. 

Kada Račan nije smio uhapsiti generala Gotovinu, doveli su na vlast Sanadera. 

To sam svojevremeno i predvidio tvrdnjom: 

Kad gazda mijenja slugu, uvijek nađe boljeg slugu! 

Mnogi državotvorni Hrvati sumnjaju da je isti slučaj i sada. Je li Plenković 

onaj koji će im definitivno donijeti tako željeno izjednačavanje žrtve i 

agresora? Boji li se on reći, kao i svi drugi od 2000.-e stranim gazdama da su 

podržavali srpski fašizam i agresiju na Hrvatsku? 

Evo što im poručuje Holjevac: 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-pesorda-kregar-i-napoleon
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-pesorda-kregar-i-napoleon
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnovi_-u-Australiji-opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm
http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnovi_-u-Australiji-opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske
http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu
http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu
http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/
http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-savjesti.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-savjesti.html
http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-_eparovi_u-brane_i-%27svog%27-ministra-Orepi_a.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-_eparovi_u-brane_i-%27svog%27-ministra-Orepi_a.htm
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Zato je premijer Plenković iz Briselske bojne u kojoj su mu Milanović i 

Sanader bili suborci posve promašio kad je rekao kako je 70 godina od 2. 

svjetskog rata sazrelo vrijeme za konsenzus u Hrvatskoj. Ne radi se uopće o 

Drugom svjetskom ratu. HOS nije sudjelovao u Drugom svjetskom ratu, iako 

se pozivaju na neke ideološke aspekte ustaštva. Radi se o Domovinskom ratu. 

Domovinski rat je završio prije 21 godinu, i sazrelo je vrijeme da se postigne 

konsenzus, koji glasi: 

– Nitko u Hrvatskoj nema pravo sporiti bilo kakva spomen obilježja 

veteranima Domovinskog rata, bilo gdje u RH. Što se “ZDS” tiče, to je bio 

službeni pozdrav te postrojbe, i dio je službenog i ozakonjenog znakovlja te 

postrojbe. Ako nekom taj pozdrav smeta, neka prvo zabrani “antifašističko” 

znakovlje poput petokrake pod kojima su ubijani i progonjeni Hrvati u 

Hrvatskoj, od 45. do 95., i pod kojim se ratovalo protiv Hrvatske, pa možemo 

razgovarati. Ako nekom smeta samo postavljanje spomen obilježja poginulim 

braniteljima u “svetom srpskom” Jasenovcu, neovisno o “ZDS”, onda je to 

veći problem, onda taj netko ne poštuje samu hrvatsku neovisnost i smatra 

branitelje iz DR kao takve ustašama, pa mu kao takvom zapravo nije ni mjesto 

u neovisnoj Hrvatskoj. A po reakcijama, od onih iz Istre do onih iz Vlade, 

reklo bi se da je upravo to većini problem. 

Dodao bih dvije stvari. 

Prvo: kada kažu da je ZDS ustaški pozdrav, treba se sjetiti da su u 

Domovinskom ratu Srbi i “antifašisti” nazivali branitelje ustašama. Sve 

branitelje, a ne samo HOS-ovce. A hrvatsku državu su nazivali Tuđmanova 

ustaška država. Dakle treba tzv. antifašistima priznati da su u pravu to uzeti 

kao njihovo priznanje da su i u Domovinskom ratu bili na strani fašističkog 

agresora. 

Drugo: Kada govore o braniteljima i svima koji su bili za slobodnu i neovisnu 

hrvatsku državu kao o fašistima isto tako treba to shvatiti kao priznanje da su 

bili na strani fašističkog agresora. Oni sebe proglašavaju antifašistima zbog 

hudih jama i križnih putova, a branitelje koji su slomili istinsku fašističku 

agresiju proglašavaju fašistima. Zapravo sami sebe definiraju kao fašiste. 

I zbog jednog i zbog drugog jasno je kako je veleizdaja u RH veoma 

profitabilno zanimanje! 

  

Josip Pečarić 
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14. 12. 2016. 

 

USTAVNOM SUDU RH JE DOMOVINSKI RAT 

ZAPRAVO "POTICANJE MRŽNJE NA TEMELJU 

RASNE, NACIONALNE I VJERSKE PRIPADNOSTI" 
 

Sa zaprepaštenjem sam danas pročitao odluku Vrhovnog suda RH: 

USTAVNI SUD ODBIO TUŽBU JOSIPA ŠIMUNIĆA ZBOG 'ZA DOM 

SPREMNI' 

Ustavni je sud zaključio da je ograničavanje Šimunićeve slobode izražavanja 

utemeljeno na zakonu. Šimunić je tvrdio da je bio diskriminiran jer su u 

usporedivim slučajevima u Kninu i Zagrebu drugi oslobođeni 

Uz izdvojeno mišljenje suca Miroslava Šumanovića, Ustavni sud (bez 

Ingrid Antičević-Marinović) odbio je ustavnu tužbu Josipa Šimunića 

protiv odluke Visokog prekršajnog suda kojom je kažnjen s 15.000 kuna 

jer je na stadionu u Maksimiru nakon utakmice Hrvatska – Island 19. 

studenoga 2013. s mikrofonom u ruci publiku poticao da na njegov uzvik 

“Za dom” uzvrati “Spremni”, i tako četiri puta. 

Osuđen je za "poticanje mržnje na temelju rasne, nacionalne i vjerske 

pripadnosti". 

(…) 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70511/Ustavni-sud-odbio-tužbu-Josipa-

Šimunića-zbog-'Za-dom-spremni'.htm  

Kao sutci u RH morali bi biti upoznati s činjenicom da je pozdrav ZDS 

korišten u Domovinskom ratu. Dakle vi zapravo tvrdite da je Domovinski rat 

"poticanje mržnje na temelju rasne, nacionalne i vjerske pripadnosti". 

Iako smo svjedoci da je u zadnje vrijeme niz hrvatskih intelektualaca 

upozoravalo na takove elementarne činjenice što je objavljivano na hrvatskim 

portalima. Recimo u više tekstova spominju se riječi Siniše Glavaševića koji 

je govorio da bi “Vukovar pao već u rujnu mjesecu 1991. godine da nije bilo 

HOS-a”. 

Ili recimo: 

“Spomenimo samo slučaj našeg proslavljenog nogometnog reprezentativca 

Josipa Šimunića. Kada je u Beogradu paljena hrvatska zastava i bila izložena 

srpska zastava na kojoj je ćirilicom bilo napisano ime Vukovar nije nikome 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70511/Ustavni-sud-odbio-tu%C5%BEbu-Josipa-%C5%A0imuni%C4%87a-zbog-%27Za-dom-spremni%27.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70511/Ustavni-sud-odbio-tu%C5%BEbu-Josipa-%C5%A0imuni%C4%87a-zbog-%27Za-dom-spremni%27.htm
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smetalo. Ali kada je poslije toga u Zagrebu bila hrvatska zastava na kojoj je 

bilo i ime Vukovar, delegat je tražio da se ukloni hrvatska zastava. i umjesto 

da ga lijepo zamole da napusti Hrvatsku, problem je postao Šimunić i ZDS!,” 

http://narod.hr/hrvatska/akademik-josip-pecaric-pozdravu-dom-spremni-

tocno-toliko-smeta  

Dobro, za pretpostaviti je da naši sutci Ustavnog suda ne čitaju hrvatske 

portale i ne znaju da je ZDS pozdrav vezan za Domovinski rat. Međutim, 

dobili su do sada najmanje 3 (TRI) otvorena pisma koja ih na to upozoravaju. 

Tako sam krajem kolovoza napisao: 

Poslije dva pisma Ustavnom sudu sada se obraćam i Vrhovnom sudu. Naime 

u prvom pismu smo upozorili kako „u najcrnjoj maniri iz vremena 

komunističke diktature Općinsko državno odvjetništvo u Zagrebu tvrdi kako 

je Šimunić bio svjestan da uzvik “Za dom” uz odzdrav “Spremni” simbolizira 

službeni pozdrav za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske 

odnosno da kao takav predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir 

prema drugim ljudima zbog njihove vjerske i etničke pripadnosti te 

trivijaliziranje žrtava zločina protiv čovječnosti.“ Ustavni sud nije odgovorio 

na to pismo, a onda je došla i odluka Visokog upravnog suda – prihvatio je 

žalbu državnog odvjetništva kojom je i ovaj sud samo potvrdio lažne i 

uvredljive tvrdnje Općinskog državnog odvjetništva jer je dobro poznato kako 

je ZDS bio službeni pozdrav postrojbi HOS-a u Domovinskom ratu, a koristili 

su ga i mnogi drugi branitelji. Doista, kao u najcrnjim komunističkim 

vremenima imamo sudove koji znaju i sude ljude zbog onoga što oni misle. 

Ustavni sud nije reagirao ni na drugo pismo. 

  

To je bilo treće pismo. Nepotpuni popis onih koji su Ustavni sud RH upozorili 

na to u prvom pismu dan je u prilogu. 

  

Jasno je zašto je Ustavni su donio ovakvu odluku. Itekako je važno skinuti 

ploču hrvatskim braniteljima i to onih kojih su se fašistički agresori najviše 

bojali – našim HOS-ovcima. To je imperativ svima onima kojima su hrvatski 

branitelji oduvijek samo ustaše, a hrvatska država TUĐMANOVA 

USTAŠKA DRŽAVA! 

Time se ostvaruju i naredbe iz Srbije. Iz Vučićeva govora to je tako očito:  

“…onih koji optužuju naše manjine, koji podupiru teroristima spomenike i 

najgore nacističke pozdrave, ocjenjujemo kao težak kompleks. 

Ne želimo floskule od onih o velikosrpskoj agresiji, neka vide koliko su krvi 

prolili i neka vide kako je ta agresija završila, s više od 250 tisuća prognanih 

Srba. Valjda bi trebalo da i ono malo protjeraju. Tu cijenu više nećemo 

plaćati. Nama nitko nije platio cijenu za više od 500 tisuća ubijenih Srba u 

Jasenovcu i drugim mjestima NDH. 

http://narod.hr/hrvatska/akademik-josip-pecaric-pozdravu-dom-spremni-tocno-toliko-smeta
http://narod.hr/hrvatska/akademik-josip-pecaric-pozdravu-dom-spremni-tocno-toliko-smeta
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Nećemo dopustiti da nas ponižavaju oni koji pozdravljaju ustaške teroriste i 

pozdrave i zastave. 

(…) 

digli ste Za dom spremni u Jasenovcu, Gotovina je savjetnik u Vladi, čak se i 

Hrvati protive crkvi Alojzija Stepinca u Zagrebu, tu je i ploča ustašama u 

Sisku. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70483/Vučić-spominjao-Stepinca-

Jasenovac-Srpska-srca-ne-kucaju-za-fašizam.htm  

http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/vuciceva-izvanredna-konferencija-

hrvatska-nas-je-jedina-blokirala-njihovi-diplomati-bjezali-su-od-mene-po-

bruxellesu-982698/#axzz4SFQ7Qo9G  

Naravno tu je itekako važna ponovna uspostava jugosrpskog mita o 

Jasenovcu: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/dok-se-rusi-mit-o-jasenovcu-srbi-

grade-novi-982650/#axzz4SFQ7Qo9G 

Hrvatski simboli i Jasenovac su im jedino i ostali jer srpske sluge nisu 

pobijedile na izborima pa se hrvatskim simbolima (osim ustaške kune – ona 

im je draga) i Jasenovcem mogu pozivati za Drugi svjetski rat (a u mislima i 

željama im je Huda jama, Križni put,…).  

Tako Benjamin Tolić piše: 

a sad nas, evo, snađe i novi, mlađahni Davor Bernardić. I nudi, nov i mlad, 

poslušajmo što: „U zadnjih 20 godina i globalno i lokalno raste društvena 

nejednakost. Ljudi traže postavljanje humanijih ciljeva. SDP-ov cilj je oživiti 

humanu agendu. Moramo probuditi duh kolektivizma kao što su to učinili 

antifašisti 1945. i hrvatski branitelji početkom devedesetih.“ 

Dakle, doba najcrnjega staljinizma: masovno ubijanje suverenističkih 

Hrvata, otvaranje logora i seljačkih radnih zadruga? Bero možda ne zna što 

govori. Ili ipak zna i upinje se iz petnih žila da nam ni Nova godina ne bude 

nova. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/45251-benjamin-

tolic-sve-novo 

  
Zanimljivo je da su dva teksta od dva autora sa sličnim naslovima jučer tiskana 

na dva portala: 

 

SOTONIZIRAJU SE HRVATSKA OBILJEŽJA, A GLORIFICIRAJU 

PROTUHRVATSKA (NEO)KOMUNISTIČKA 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70483/Vu%C4%8Di%C4%87-spominjao-Stepinca-Jasenovac-Srpska-srca-ne-kucaju-za-fa%C5%A1izam.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70483/Vu%C4%8Di%C4%87-spominjao-Stepinca-Jasenovac-Srpska-srca-ne-kucaju-za-fa%C5%A1izam.htm
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/vuciceva-izvanredna-konferencija-hrvatska-nas-je-jedina-blokirala-njihovi-diplomati-bjezali-su-od-mene-po-bruxellesu-982698/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/vuciceva-izvanredna-konferencija-hrvatska-nas-je-jedina-blokirala-njihovi-diplomati-bjezali-su-od-mene-po-bruxellesu-982698/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/vuciceva-izvanredna-konferencija-hrvatska-nas-je-jedina-blokirala-njihovi-diplomati-bjezali-su-od-mene-po-bruxellesu-982698/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/dok-se-rusi-mit-o-jasenovcu-srbi-grade-novi-982650/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/dok-se-rusi-mit-o-jasenovcu-srbi-grade-novi-982650/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/45251-benjamin-tolic-sve-novo
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/45251-benjamin-tolic-sve-novo
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http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25543-prof-dr-

sc-stipe-kutlesa-u-hrvatskoj-vlada-cetnicko-jugoslavenski-a-ne-hrvatski-i-

ustaski-fasizam.html  

AKADEMIK PEČARIĆ: DANAS SU AGRESORSKI SIMBOLI 

DOBRODOŠLI, A BRANITELJSKI NISU 

http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-danas-agresorski-simboli-

dobrodosli-a-braniteljski-nisu 

http://kamenjar.com/akademik-pecaric-danas-agresorski-simboli-dobrodosli-

a-braniteljski-nisu/ 

http://glasbrotnja.net/dom-spremni-vs-zvijezda-petokraka/ 

Zapravo jasno je zašto je Ustavni sud donio odluku kojom je Domovinski rat 

"poticanje mržnje na temelju rasne, nacionalne i vjerske pripadnosti” 

Vučićevu zapovijed je u Saboru prenio od HNES-a etički osuđen za veleizdaju 

Milorad Pupovac: 

HDZ-ovac Dražen Bošnjaković kaže o poginulim HOS-ovcima: 

Ti ljudi su bili dio obrambenih snaga RH. Oni nisu bili fašisti, oni su se borili 

protiv toga. 

‘Zaboravili ste da ovdje sjedi netko koga svojim riječima vrijeđate, napao ga 

je Pupovac.  

"http://kamenjar.com/vesna-pusic-sto-ce-nam-povjerenstvo-nam-sarafciger-

a-ne-povjerenstvo/ 

Naravno, Pupovcu je kao i Ustavnom sudu Domovinski rat "poticanje mržnje 

na temelju rasne, nacionalne i vjerske pripadnosti”. 

Da i Pupovcu je kao i Ustavnom sudu Domovinski rat Bošnjaković nije u 

pravu. Nisu se HOS-ovci I branitelji borili protiv fašizma, nego su oni fašisti, 

zar ne? 

  

Josip Pečarić 

  

P.S. A Nenad Piskač se s pravom pita što bi na sve ovo danas rekao Tuđman:  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/25548-n-piskac-

franjo-tudman-bio-bi-danas-zadovoljan-danasnjim-stanjem.html 

  

PRILOG: 

Neki od potpisnika Prvog pisma Ustavnom sudu 

  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25543-prof-dr-sc-stipe-kutlesa-u-hrvatskoj-vlada-cetnicko-jugoslavenski-a-ne-hrvatski-i-ustaski-fasizam.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25543-prof-dr-sc-stipe-kutlesa-u-hrvatskoj-vlada-cetnicko-jugoslavenski-a-ne-hrvatski-i-ustaski-fasizam.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25543-prof-dr-sc-stipe-kutlesa-u-hrvatskoj-vlada-cetnicko-jugoslavenski-a-ne-hrvatski-i-ustaski-fasizam.html
http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-danas-agresorski-simboli-dobrodosli-a-braniteljski-nisu
http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-danas-agresorski-simboli-dobrodosli-a-braniteljski-nisu
http://kamenjar.com/akademik-pecaric-danas-agresorski-simboli-dobrodosli-a-braniteljski-nisu/
http://kamenjar.com/akademik-pecaric-danas-agresorski-simboli-dobrodosli-a-braniteljski-nisu/
http://glasbrotnja.net/dom-spremni-vs-zvijezda-petokraka/
http://kamenjar.com/vesna-pusic-sto-ce-nam-povjerenstvo-nam-sarafciger-a-ne-povjerenstvo/
http://kamenjar.com/vesna-pusic-sto-ce-nam-povjerenstvo-nam-sarafciger-a-ne-povjerenstvo/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/25548-n-piskac-franjo-tudman-bio-bi-danas-zadovoljan-danasnjim-stanjem.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/25548-n-piskac-franjo-tudman-bio-bi-danas-zadovoljan-danasnjim-stanjem.html
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akademik Josip Pečarić 

dr. sc. Henrik Heger Juričan, dopisni član Hrvatske akademije znanosti i 

umjetnosti 

general Ljubo Ćesić Rojs 

general Ivan Tolj 

general Marinko Krešić 

Marko Perković Thompson 

prof. dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus 

sc. Josip Stjepandić 

sc. Stjepan Razum 

Ante Glibota, potpredsjednik Europske akademije znanosti, umjetnosti i 

književnosti 

prof. dr. fra Andrija Nikić, predsjednik HAZU sa sjedištem u Mostaru i 

Hrvatskog kulturnog društva Napredak u Mostaru sa 1410 članova 

prof. em. dr. sc Zvonimir Šeparović 

prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević 

sc. Mato Artuković, znanstveni savjetnik 

prof. dr. Serđo Dokoza 

prof. dr. sc. Mladen Parlov 

prof. dr. sc. Milko Brković 

prof. dr. sc. Boro Mioč 

prof. dr. sc.Vladimir Ćepulić 

prof. dr. sc. Ivan Karlić, KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr. sc. Ivan Kordić 

prof. dr. sc. Darko Žubrinić 

prof. dr. sci. Ivan Malčić 

prof. dr.dr.h.c. Nikola Debelić, veleposlanik u m. 

prof. dr. sc. Milan Nosić 

prof. dr. sc. Ante Lauc 

prof. dr. sc. Marin Čikeš 

prof. dr.sc. Boris Širola 

prof. em. dr. sc. Ante Čuvalo 

prof. dr sc. Ivan Petrović 

prof. dr. sc. Tanja Pušić 

prof. dr. sc. Ivica Veža 

Marko Magdalenić, prof., KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr.. sc. Stipe Kutleša 

sc. Drago Katović, prof emeritus 

Zvonimir Marić, umirovljeni sveuč. prof. i bivši diplomat 

sc. Ivo Soljačić, prof emeritus 

izv. prof. dr. sc. Vladimir Dananić 

doc. dr. sc. Snježana Trojačanec 

doc. dr. sc. Hrvoje Kalinić 

http://dr.sc/
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sc. Antun-Ante Delić, dragovoljac Domovinskog rata 

dr.sc. Vladimir David 

ing. Marijan Papic, Vancouver, Canada 

sc. Miroslav Banović 

Mladen Smolčec dipl. ing. građ. 

sc. Davor Pećnjak, Institut za filozofiju, Zagreb 

sc. August Janeković 

Đuro Vidmarović, književnik 

Mladen Ibler dr.med., bivši veleposlanik RH 

sc. Gordana Turić, dipl. ing. 

Marija Peakić-Mikuljan, književnica 

Ante Nadomir Tadić Šutra, prof., Knin 

Nenad Piskač, književnik i kolumnist 

Siniša Posarić, književnik iz Rijeke 

Vera Primorac, prof., književnica 

Ivan Bradvica,dipl.ing.građ.,književnik 

Petar Vulić, književnik 

prof. Malkica Dugeč, hrvatska pjesnikinja 

Janko Bučar, književnik i humanist 

Damir Borovčak, dipl. ing., publicist 

Mladen Pavković, novinar i publicist 

Rudi Tomic, novinar i publicist, Toronto, Kanada 

Smiljana Šunde, novinarka i publicistica 

Danijela Šakota, glavni urednik Portala Glas Brotnja 

Josip Vučetić, glavni urednik www.dragovoljac.com 

Krešimir Kraljević, urednik kamenjar.com 

Franislav Stanić, urednik kamenjar.com 

Diana Majhen, urednik www.dragovoljac.com 

Petar Gelo – Urednik i voditelj Hrvatskog radija Melbourne 

Stanko Šarić, dipl. ing., Najbolju hrvatski tamburaši 

Mario Filipi 

Renato Šelj, bojnik, Predsjednik Udruge HVIDR-a Črnomerec 

don Miljenko Babaić, ratni kapelan HV 

Ante Kukavica, kapucin 

don Lazar Čibarić 

don Anđelko Kaćunko 

Ilija Lukanović, teolog i diplomat 

Josip Miljak, predsjednik HČSP-a. 

Vladimir Mrkoci, prof. 

Zdravko Bošnjak dipl. Ing., Zagreb (dragovoljac i branitelj Domovinskog 

rata) 

Vesna Školnik-Popović, dr. med. spec. Ped. 

Stipo Pilić, prof. Povijesti 

http://dr.sc/
http://www.dragovoljac.com/
http://kamenjar.com/
http://kamenjar.com/
http://www.dragovoljac.com/
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Željko Tomašević, mag. Iur., član predsjedništva HŽD-a 

Marito Mihovil Letica, prof. filozofije i religiologije 

sc. Marica Đureković 

mr. .sc. Ante Milinović 

sc. Josip Grilec, dipl. ing. 

sc. Josip Papković, dipl. inž. 

sc. Davor Božin San Pedro, Kalifornija 

sc. Zvonko Marušić 

Ljerka Smolčec dipl.ing.med.biokem. 

Vladimir Biondić, magistar prava 

Mijo Maljković inovator iz Požege 

Vlado Glavaš 

Danica Glavaš 

Ante Kunek, Melbourne 

Miroslav Kušek, dipl. Iur. 

Jasenka Polić Biliško, prof. 

Zvonimir Josip Tumbri dipl.ing. građ. 

Ivan Klarić, dipl.ing.građ. u m. 

Vlatko Bilić, dipl. ing. arh., umirovljenik, Zagreb 

Stipan Perić dipl. oecc Tomislavgrad 

Marijan Babić, dipl. Ekonomist 

Anto Babić, dipl.ekonomist 

Marijana Babić, prof. hrv. i pov. 

Iva Babić, dipl. teolog 

Tea Babić, dipl. učitelj 

Mila Babic, mr. prava 

Nevenka Babić 

Jelena Mikulić, dipl. ekonomis 

Demokrita Perić 

Ivanka Bilić. umirovljenica, Zagreb 

Branimir Bilić, umirovljenik, Zagreb 

Marija Markic, CTC, Toronto 

Slobodan Markic, P. Eng., Toronto 

Božidar Ručević, dipl. Inž. 

Inž. Miroslav Zemljak 

sig. Ivan Lulić 

Niko Mulanović 

Mladen Kostić, član Predsjednistva HNES-a 

Krešimir Duvnjak, dipl. ing., mag. phil., relig. 

Krešimir Landeka, mag. educ. philol. croat. 

Ivan Bastjančić, dipl. ing. 

Đurđica Bastjančić, profesorica 

Iva Bastjančić, nastavnica 
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Mladen Križanić, dipl. ing. 

Franjo Lučić, prof. 

ing. Mijo Mile Kokan, Split 

Tomislav Kušec, profesor 

Davor Parlov, ing. el. 

Vjekoslav Jazbec, dr. med. 

Darko Omrčen, dipl. ing. el. 

Drago Duvnjak, dipl. ing. 

Katarina Duvnjak, student 

Anamarija Čuljak, student 

Jadranka Čuljak – Duvnjak, dipl. iur 

Anđela Hodžić, prof. 

Dubravko Pižeta, dipl. ing. 

Juraj Cigler, dipl. inž. građ., Čakovec 

Ivo Markulin, kap.d.pl., Preko 

Ankica Markulin, prof., Zadar 

Ankica Mandarić, dipl. ekonomist, Mostar 

Darko Belović kap. 

Marjan Perić, ing.inf. 

Nikša Koncani, dipl. ing. 

Željko Lenić, dipl. ing. 

Branko Juroš, dipl. oec. 

Tomislav Bolanča,dipl. oec., Zadar 

Damir Tučkar, dipl. ing. 

Lovrić Kazimir,, dipl.ing. drvne ehnologije Frauenfeld-Švicarska 

Željko Soldo inž. el, Zagreb 

Damir Findrik, dipl. ek. 

Ljudevit Kotnik, dipl. ing. str. 

Branko Hrkač 

Josip Maršić 

Slobodan Maršić, dragovoljac domovinskog rata 

Hrvoje Maršić 

Alojzije Petracic, umirovljenik 

Maja Šnajder 

Miro Banović 

Mirko Dijanek 

Jakov Bakovic, Stockholm 

Marija Bakovic, Stockholm 

Ivan Mrčela 

Blažena Magdić, umirovljenica; 

Ivan Magdić, umirovljeni časnik HV-a 

Vide Blažević – strojarski tehničar – Dubrovnik 

Petar Bezjak, ex-predsjednik Hrvatskog studentskog zbora 

http://kap.d.pl/
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Gojmir Milat 

Oskar Šarunić 

Anda Luburic 

Dusko Abramovic, Toronto-Canada 

Nevena Abramovic,Toronto-Canada 

Natko Urli 

Josip Djukic 

Mile Pletikosa 

Milivoj Mlikota, umirovljenik, Split 

Mladen Deletis 

Ivan Vukić 

Marija Vukić 

Marija Perković 

Grozdana Vukić 

Tome Vukić 

Ante Vukić 

Ivan Devčić 

Yelka Talaich Realtor w/ Coldwell Banker In California, SAD 

Vladimir Dobravec 

Mladen Galić 

Dragi Ante Doljanin 

Pejo Čičak 

Katarina Iskra, medicinska sestra, Stuttgart 

Dajana Glavota 

Hrvoje Glavota 

Michael Pack, Engleska 

Miljenko Plisic 

Stipe Ćurić 

Ivan Zvonimir ĆurićI 

Ilija Ćurić 

Katarina Ćurić 

Ankica Ćurić 

Marija Pavković 

Mišel Zaradić 

Frano Zaradić 

Mišo Zaradić 

Ivanka Zaradić 

Josip Ivan Brković, Grusi – Poličnik 

Hrvoje Ante Brković, Bokanjac – Zadar 

Mate Frano Brković, Belafuža – Zadar 

Ivo Buntin 

Roko Sikirić 

Miljenko Baloković 
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Franjo Filipović 

Domagoj Musa 

Ante Mlikota, umirovljenik Zagreb 

Ivan Mlikota, Zagreb 

Marko Mlikota, hrvatski branitelj, Zagreb 

Frano Budimlić 

Ante Kraljević 

Josip Malović, umirovljenik 

Marko Šimat,Zadar 

Ivanka Koller-Štefančić 

Hrvoje Maršić 

Mile Pletikosa 

Jozo Ćuk 

Jelena Ćuk 

Ante Marko Ćuk 

Alojz Ivan Ćuk 

Kate Jelena Ćuk 

Tomislav Domagoj Ćuk 

Branko Haubrich 

Ivanka Haubrich 

Ivana Haubrich-Mihovilović 

Ivan Balić 

Ivo Poljak 

Ružica Prišlin 

Vicko Goluža, Zagreb 

Velimir Čerkez 

Zdravko Ban 

Vesna Jovicic, Berlin 

Ante Babić 

Sebastijan Palić, Zagreb 

Ile Barišić 

Marinko Markic 

Carlo Kutniak 

Nediljko Žarko 

Marko Žarko 

Marija Žarko 

Kata Žarko 

Ana Barišić 

Marija Senjić. 

  

  

Napomena: 

još potpisa dano je na: 
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http://kamenjar.com/otvoreno-pismo-ustavnom-sudu-rh/ 

  

Dano u knjizi: 

J. Pečarić, Oba su pala, Zagreb, 2016., str. 371.-381. 

  

http://glasbrotnja.net/josip-pecaric-otvoreno-pismo-ustavnom-sudu-rh/ 

 

 

 

  

http://kamenjar.com/otvoreno-pismo-ustavnom-sudu-rh/
http://glasbrotnja.net/josip-pecaric-otvoreno-pismo-ustavnom-sudu-rh/
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THOMPSON – PJESMOM ZA HRVATSKU, 

ZAGREB, 2017.  
 

BRANITELJI DODJELJUJU THOMPSONU VELIKU 

ZLATNU PLAKETU 
 

Udruga hrvatskih branitelja Domovinskog rata 91. (UHBDR91.), u suradnji s 

drugim Udrugama proizašlim iz Domovinskog rata, željela je proglasiti Marka 

Perkovića Thompsona – Junakom hrvatskog Domovinskog rata! 

Komentirao sam tu odluku naših branitelja, ali komentar nisam objavio jer 

sam doznao kako će mu udruge dodijeliti Veliku zlatnu plaketu za sve što je 

uradio. 

Međutim, čitajući novi Hrvatski tjednik (17. 08. 2017.) i tekstove o 

Thompsonu glavnog urednika Ivice Marijačića i niz komentara hrvatskih 

intelektualaca zaključio sam da sam taj svoj komentar ipak trebao objaviti. 

Evo ga: 

Doista zasluženo priznanje. Thompson je bio i branitelj, ali priznanje je 

zaslužio zbog svojih pjesama. Njegova pjesma „Bojna Čavoglave“ koja 

počinje pozdravom ZA DOM SPREMNI je s jedne strane podizala moral i 

našim braniteljima, ali i svima drugima tijekom rata, ali i tjerala strah u 

kostima fašističkim agresorima. Sličan učinak imala je i pjesma „Anica 

Kninska Kraljica“. U njoj je Thompson predvidio način na koji će rat biti 

okončan. Predvidio je ono o čemu je govorio Milošević poslije „Oluje“ kada 

je svoje vojnike usporedio sa zečevima.  

Istovremeno to je i priznanje svima onima kojima je Bog podario neki talent, 

a koji su oni iskoristili u obrani Hrvatske izloženoj velikosrpskoj fašističkoj 

agresiji. 
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Thompsonove pjesme, kao i druge budnice, itekako su bile potrebne 

hrvatskim ljudima izloženim fašističkoj velikosrpskoj agresiji jer je ta agresija 

vršena uz blagoslov svjetskih moćnika koji su, da bi osigurali uspjeh te 

fašističke agresije oduzeli pravo hrvatskom narodu na samoobranu tzv. 

zabranom na uvoz oružja. Koliko je ta odluka bila zločinačka jasno slijedi iz 

činjenice da su prethodne komunističke vlasti dozvolile razoružanje Hrvatske. 

Nažalost, hrvatski narod je te iste, koji su napustili Sabor kada se izglasavala 

odluka o neovisnosti, doveo na vlast 2000-e godine. Oni su odmah počeli s 

tzv. detuđmanizacijom, a zapravo rashrvaćivanjem Hrvatske. Pored Oca 

moderne hrvatske države dr. Franje Tuđmana i njegove obitelji, ratnog 

ministra Gojka Šuška, hrvatskih generala odmah im je na udaru bio i 

Thompson. I tako sve do današnjeg dana. 

S druge strane narod i branitelji su itekako znali zašto je baš on na udaru onih 

kojima je mrska i sama pomisao na hrvatsku državu. Zato su njegovi koncerti 

bili iznimno posjećeni, a oni u Čavoglavama pokazivali su vlastima da narod 

i branitelji više vjeruje njemu nego njima. Hrvatski intelektualci su slijedili 

svoj narod i branili su Thompsona otvorenim pismima i knjigama: 

1. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.  

2. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

3. J. Pečarić, Propade im crvena Hrvatska, Zagreb, 2015. Prije dvije 

godine Čavoglave su prebačene u Knin. Napadi su se ponovili i hrvatski 

intelektualci su reagirali kao i ranije i otvorenim pismom: 

4. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. 

Istina tada su krili da je napad na Thompsona i Bonu Čavoglave. Već prije 

toga je bilo očito da svoj napad usmjeravaju na poklič ZA DOM SPREMNI s 

kojim počinje “Bojna”. 

Prošle godine, uvjereni u svoju pobjedu na izborima, otvoreno su napali i 

Thompsona i “Bojnu”, a svoj napad su proširili i na u Hrvatsjkoj legalni znak 

HOS-a tako što su u Kninu priveli legendarnog zapovjednika HOS-a zbog 

uzvikivanja tog ratnog pokliča.  

Naravno, treba posebno napomenuti kako mrziteljima Hrvatske smetaju sve 

Thompsonove pjesme jer pjevaju o ljubavi prema Bogu, svom narodu, 

domovini, braniteljima, ali pokazuju i ukazuju tko su naši neprijatelji. To je 

tako zorno pokazao napad na pjesmu “Lijepa li si”!  

Krenuo je napad na HOS zbog spomen ploče poginulim HOS-ovcima u 

Jasenovcu zato što je na ploči legalan znak HOS-a. Oni koji nisu željeli 

Hrvatsku nikada neće oprostiti njihovo junaštvo i pobjede u Domovinskom 

ratu: Škabrnja, Dubrovnik, Vukovar… Poznato je da su se fašistički agresori 
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bojali i samih njihovih oznaka u kojima je bio njihov poklič ZA DOM 

SPREMNI. 

Isto se ponovilo i ove godine, kada je HDZ-ova vlast prihvatila ucjene onih 

koji su u “Oluji” bježali kao zečevi i njihovih podupiratelja i iz Srbije i iz 

Hrvatske.  

Marko Lubić piše o tome: 

Milorad Pupovac čita kao hrvatskom predsjedniku vlade javnu lekciju zbog 

potpore ministarstva branitelja proslavi u Slunju riječima: „Ako je Vlada 

odlučila da financira neki koncert, onda mora voditi računa o tome da taj 

novac bude utrošen onako kako treba biti utrošen, a ne za veličanje 

zločinačkog režima kakav je bio ustaški režim za vrijeme NDH“... 

Protonamjesnik SPC-a Stanko Antić uz Pupovca na komemoraciji stvarnim ili 

navodnim srpskim žrtvama nakon Oluje poručuje: 

„Nadamo se i molimo Boga da Srbi u ovim krajevima više nikad ne stradaju 

kao u posljednja dva rata, iako svi vidimo da država prešutno blagosilja 

vaspostavljanje ustaštva, te se ponovo u društvu većinskog stanovništva 

nameće pitanje konačnog rješenja za Srbe u Hrvatskoj”. 

A hrvatska vlast ponizno sluša iako su svjesni da Srbi ne govore istinu 

(Dobrica Ćosić: Srbima je laž najviše pomogla u povijesti). Kao da želi 

potvrditi onu moju staru izreku: 

KAD GAZDA MJENJA SLUGU UVIJEK NAĐE BOLJEG SLUGU! 

A kad Srbi uz potporu svjetskih moćnika ne govore istinu – tako se mora 

ponašati i hrvatska vlast i sudstvo, zar ne? 

Opet imamo napade na Thompsona i HOS: Knin, Slunj... Velikosrpski 

Memorandum SANU 2. na djelu! 

Zato ću, uz čestitku Thompsonu na zasluženom priznanju koje mu daju 

njegovi suborci, dati komentar poznatog hrvatskog kolumniste Ivice 

Marijačića: 

U svojoj kroatofobiji, gradonačelnik Knina malo što razumije, no sva sreća 

da narod razumije i ima daleko ispravniji odnos prema hrvatskoj državi i od 

predsjednice i od premijera i od kninskoga gradonačelnika. Koliko god 

pokušavali oduzeti narodu proslavu Oluje i svesti je na nekakav elitistički 

happening s amputiranim nacionalnim nabojem, na kojega imamo pravo 

barem na Dan pobjede, narod je jednostavno otišao u Slunj na koncert Marka 

Perkovića Thompsona. Ono što smo vidjeli u Slunju jamstvo je čvrste i 

slobodne Hrvatske, a ono što smo vidjeli i čuli u Kninu vodi u ponavljanje 

povijesti, dakle u nove ratove. 

Oluja je, s obzirom na minimalan broj žrtava na neprijateljskoj strani, jedna 

od najčišćih operacija u povijesti ratovanja. Ono malo što ih je bilo, bile su 

kolateralne žrtve. Vlastodršci su sramotno dopustili da minimalne kolateralne 

žrtve na neprijateljskoj strani daju ton obilježavanju Oluje i da način proslave 
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diktira jugonacionalistički ološ u Jutarnjem listu ili na HTV-u te eksponenti 

beogradske politike u Srpskome nacionalnome vijeću. Kanađani su doslovce 

izmislili bitku svoje vojske u Medačkome džepu protiv Hrvatske vojske, 

izmislili pobjedu, na posebno organiziranoj svečanosti dodijelili visoka 

odličja zapovjednicima svoje vojske. Deset godina im je trebalo da priznaju i 

shvate kako nikakve bitke ni pobjede nije bilo. Hrvatska, pak, jednu 

zadivljujuću operaciju kakva je Oluja, zahvaljujući beskičmenjacima u 

politici, baca u blato na sramotu povijesti i na sramotu svoga naroda. 

 

Akademik Josip Pečarić 
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DR. SC. STIJEPO MIJOVIĆ KOČAN: 

THOMPSON JE DOKAZANI I OSVJEDOČENI 

HRVATSKI NARODNI JUNAK 
 

Dragi Stijepo, 

 

Zahvaljujem Ti na Tvom komentaru mog teksta Branitelji dodjeljuju 

Thompsonu veliku zlatnu plaketu: 

 

Dragi Joško,  

Nedavno sam pao s dva metra visine na leđa i teško se povrijedio: patim u 

teškim bolovima, a analgetike ne smijem uzimati… Ništa ne mogu raditi, no 

ipak ide pomalo nabolje, a dokaz je da reagiram na ovo oko Marka Perkovića.  

Bavio sam se nekada mišlju da napišem nešto, a da on pjeva, jer je moja 

pjesma EVO I JA, s onim “obadva su pali”(navedenim u stihu!) nadahnjivala 

borce na bojišnici, baš oko Šibenika, no Thompson piše sam i ja mu ne trebam. 

Osim toga, moji su stihovi ipak intelektualni i nisu baš svi za masovnu 

uporabu. No, ovo što ću Ti sada napisati je istinito. 

Negdje 1992. ,valjda, u ranoj dionici obrambenog rata svakako, na Splavnici 

u Zagrebu sam čuo glasno puštenu glazbu koja me podsjetila na kvazi-

narodnu i nije mi se sviđala. No, čujem i ovaj stih, izgovoren/odpjevan 

odrješito, snažno: NEĆETE U ČAVOGLAVE DOK SMO ŽIVI MI! Nisam znao 

ni tko pjeva, ni kako se zove pjesma, ni gdje su te Čavoglave, ali sve sam 

shvatio: bio sam dirnut do suza. To me toliko osokolilo da sam bio siguran u 

pobjedu u Domovinskom ratu. Ili nas neće biti živih! Taj njegov stih meni je 

dovoljan i danas. Taj stih, s domoljubnog kritičko-prosudbenog motrišta, 

vrijedi više nego sve što smo svi mi hrvatski pjesnici napisali o ratu i 

Domovini, ali ponajprije stoga jer ga je znao odpjevati, jer je to doprlo do 

mase. 

Školovan sam književno-teorijski i znam što govorim: .ima sedam glavnih i 

dvadesetak i više posebnih književno-kritičkih motriša, a ono domoljubno je 

jedno od njih. S toga motrišta, Thompsonu nema premca. Thompson, to je 

hrvatski narod. On je dokazani i osvjedočeni hrvatski narodni junak (podcrtao 

JP)! 

Ako mu Predsjednica ne dodijeli najviše državno odličje, pogriješila je.  

Pozdravljam Te 

Stijepo 

 

Obradovao si me tim komentarom ali i rastužilo me to o Tvojoj povredi. 

Posebno mi je zanimljiv Tvoj komentar kada znamo kako je moj kolega 

akademik Jalša Flamengo odbio Hrvatskom tjedniku dati svoju izjavu o 

Thompsonu. Posebno zato što si Ti i pjesnik i znanstvenik. 



                             HOS 193 

 

Naime, pjesnik Jakša Fiamengo je rekao da nema ništa protiv Marka 

Perkovića Thompsona, ali da ne želi sudjelovati u anketi jer je on akademik i 

to nije njegova razina, ali priznaje da je riječ o sociološkome fenomenu. 

Na neki način mišljenje ovog mog kolege akademika je bitno drugačije od 

Tvoga jer je Thompson njemu isključivo sociološki fenomen. 

Istina, i pjesme kolege Flamenga su uglazbljene i rado ih se pjeva. Ali ne kao 

Thompsonove, zar ne? Malo mi je neobično da kolega nije vodio računa o 

tome jer se odnah nameće pomisao o hrvatskom jalu. 

S druge strane smiješno je govoriti o nekakvoj razini akademika jer je za 

Hrvatski tjednik izjavu dao veliki hrvatski književnik akademik Ivan Aralica. 

Araličin komentar prenio je i portal narod.hr: 

https://narod.hr/kultura/akademik-aralica-thompson-genij-kojega-otkrio-

drugi-genij-zdenko-runjic  

Uostalom i poslije Tvog komentara - komentara pjesnika i znanstvenika 

Flamengov komentar ispada pomalo smiješan.  

S druge strane kao napredak doživljavam to što je jedan drugi naš kolega 

znanstvenik kolumnist Nino Raspudić izbjegao odgovor rekavši da se trenutno 

odmara od medija i svega. Podsjetit ću na njegovo reagiranje u slučaju Josipa 

Šimunića kada mu je odgovorila Karolina Vidović Krišto: 

Ako trebamo uzeti u obzir kontekst koji nam je povijesno najbliži i koji 

nam je najviše obilježio uporabu ovog pokliča – a trebamo! – onda je to 

kontekst hrvatskog Domovinskog rata, od 1991. godine. Mnoge postrojbe 

ZNG -e, Hrvatske vojske, HOS, imaju svoje himne u kojima je poklič “Za 

dom spremni”. Vojnici koji su s krunicom oko vrata obranili Hrvatsku u 

časnom, pravednom, obrambenom Domovinskom ratu pozdravljali su se 

i bodrili pokličem “Za dom spremni”. Bili su spremni umrijeti za svoju 

domovinu. Ključno je naglasiti da je riječ o – na međunarodnom sudu 

potvrđenoj – časnoj obrani od vojne agresije. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-

zbog-za-dom-spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-

istine-112725/  

To nije utjecalo na Raspudića pa je na sličan način komentirao i našu Peticiju 

ZDS prije dvije godine, dakle peticiju kojoj je u osnovi bila obrana 

Thompsona i „Bojne Čavoglave, , o čemu je puno govorio u svojim nastupima 

dr. sc. Josip Stjepandić pitajući nazočne bi li takvom profesoru povjerili 

školovanje svoje djece. Meni je drago pomisliti da su ovi Raspudićevi razlozi 

zapravo napredak u njegovim promišljanjima, tj. naznaka da je razumio to što 

mu je naša Karolina objašnjavala još prije tri godine. 

Komentirao bih još samo to što je aktualni ministar branitelja Tomo Medved 

svrstan među one koji nisu željeli odgovoriti „pravdajući se da ga ionako 

napadaju sa svih strana i da nema vremena“.  

Znamo da je Medved sve rekao time što je njegovo ministarstvo pomoglo 

održavanje koncerta u Slunju, a i time što je meta napada. Podsjetimo se samo 

https://narod.hr/kultura/akademik-aralica-thompson-genij-kojega-otkrio-drugi-genij-zdenko-runjic
https://narod.hr/kultura/akademik-aralica-thompson-genij-kojega-otkrio-drugi-genij-zdenko-runjic
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-zbog-za-dom-spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-istine-112725/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-zbog-za-dom-spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-istine-112725/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/vidovic-kristo-prozvala-raspudica-zbog-za-dom-spremni-zastrasujuce-je-tvoje-neznanje-ili-iskrivljavanje-istine-112725/
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kako je on reagirao prošle godine kada je i tada kao ministar pozvao 

Thompsona u Knin, a onda mu se zahvalio pismom koje možeš naći i u mojoj 

knjizi Dnevnik u znaku „Za dom spremni“ nakon što je Thompsona pokušala 

privesti tada Orepovićeva milicija: 

Dragi Marko, 

želio bih ti se ovim putem zahvaliti na dobroj suradnji i tvom svesrdnom 

angažmanu na koncertu 'Pobjeda za heroje - Knin za Vukovar' prilikom 

svečanog obilježavanja Dana pobjede i domovinske zahvalnost, Dana 

hrvatskih branitelja i 21. VRO 'Oluja' u Kninu. Tvoj nadasve domoljuban duh 

i promicanje vrijednosti pravednog i osloboditeljskog Domovinskog rata bili 

su snažna potpora i hvalevrijedan primjer domoljublja i snage hrvatskog 

zajedništva. Ponosan sam što si bio dio veličanstvenog događaja i svojom 

izvedbom sudjelovao u plemenitom cilju obnove vukovarskog Vodotornja, 

simbola hrvatskog otpora. 

S poštovanjem, 

ministar Tomo Medved 

10. kolovoza 2016. 

Meni se čini da se trebalo pitati premijera Plenkovića o tome, jer je bilo za 

očekivati kada već sam ministar Medved govori o napadima na njega da ga 

Predsjednik Vlade zaštiti, zar ne? (U Prilogu Ti šaljem tekst o reagiranju 

Predsjednice).  

S druge strane Mirela Pavić (Hrvatski tjednik, 24. 08. 2017.) piše: 

Naša lipai šesna pricidnica je bila u Australiji i Novom Zelandu. Sve je 

proskakutala, provjerila i obišla. Ilipo bila dočekana, obučena, lipo govorila. 

I nosićima pozdravljala. Pa su se niki ljutili što nije obišla oni dom di je bista. 

Mala misli vako: možda je pogrišila, možda i nije. Ona jeveć odbila pridragog 

akademika s inicijativom oko pozdrava „ZDS“, što znači da taj pozdrav 

poistovjećuje ( i ona) s NDH. Ako naši ljudi tamoka brez ikakve osude vlasti, 

drže Pavelićev spomenik u svojin prostorijama, mogla je i svrnit, popit nes 

kavu, pojist kakav kolač. Ma ionako je ka ,ustašicu, ne bi stiglo popisat u friško 

izvješće. Možda za Dogodine. Al pricidnica ne voli bit u izvješćima. I jema 

pravo s te strane. Ma jope, ako se zbog dobrosusidskih ( vrag ih odniće više) 

odnosa sastaje sa svakin ološem, zašto bi ju, zbog eventualnoga posjeta, iko 

moga osudit za posjet. O ZDS moje mišljenje znadete. HOS. Amen. I briga 

mešto ona, i bilo ko drugi o tome mislu. Tu san tvrdoglava ka mazgusina. I ne 

dan. 

Pri tome treba stalno imati na umu ono na što nam ukazuje Marko Ljubić u 

tekstu: 

Identitetski simboli i baština nastoje se internacionalno kriminalizirati: 

Drugi oblik internacionalizacije unutarnjega ustrojstva Hrvatske je već 

uočeni bojkot najvažnijega hrvatskoga nacionalnoga blagdana – Dana 

pobjede i domovinske zahvalnosti, za koji je praktični uvod bio prosvjedni 
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mimohod veleposlanika na čelu s američkom veleposlanicom iza Pupovca u 

Jasenovcu. 

Nije to samo običan prosvjed, niti bojkot. 

To je izraziti pritisak i internacionalizacija, te prihvaćanje velikosrpskih 

agesivnih političkih ciljeva, te izravan pravac usmjeravanja Republike 

Hrvatske pod novi, ovakav ili onakav, beogradski kišobran. 

Nema sumnje. 

Jer povod su identitetski simboli i baština koja se nastoji internacionalno 

kriminalizirati uz potporu i otvorenu kapitulaciju državne politike, izravno 

naliježući na polustoljetnu propagandu o opasnom hrvatskom narodu 

zaraženom virusom genocidnosti. 

Državna politika na to šuti, a nacija ključa. Država suglasnost takvom 

međunarodnom pritisku daje progonom hrvatskih ratnih veterana, 

inkriminacijom domovinskog oslobodiličakog rata i njegove pobjedničke 

simbolike. Zato nije pitanje banalnoga postupanja policije ili prekršaja, 

nastup Marka Perkovića Thompsona i progon njegove i svehrvatske pjesme 

Bojna Čavoglave, zato nije banalno pitanje hapšenje Skeje, Markuša i HOS-

ovaca, zato nije banalno pitanje ploča poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu, 

zato nisu nimalo benigne hodajuće političke i društveno-vrijednosne 

krivotovorine kao što su Pupovac ili Kajtazi, koji zanemarujući sviježe 

iskustvene događaje i realnost stanja u Hrvatskoj, dnevno iritiraju zdrav 

razum nikada dokazanim navodima, a stotinu puta dokazanim lažima, i 

preoblikuju kolektivnu memoriju i povijesni identitet hrvatskoga naroda. 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-

plenkovicevu-sudbinu-odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-

istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html  

Na kraju, dragi Stijepo, još jednom hvala na Tvom e-mailu uz želje za brzim 

ozdravljenjem. 

Tvoj, 

Joško 

 

Dragi Joško,  

Hvala Tebi na lijepim riječima i valjanim objašnjenjima, nešto od toga i ja 

sam pročitao. 

Premda Thompson nije moj glazbeno-estetski izbor, jer sam odrastao uz 

starogradske dalmatinske melodije i tamburicu mojega oca, koji je i napravio 

i na njoj svirao ( jednom slomljenu, danas je obnavljaju studenti i profesori 

Odjela restauracije drva Sveučilišta u Dubrovniku) onaj stih NEĆETE U 

ČAVOGLAVE DOK SMO ŽIVI MI uistinu ga čini hrvatskim vitezom i 

junakom koji to nije samo napisao i odpjevao, nego i odživio i ostvario, što je 

najvažnije. 

No, kada je već o tomu riječ, zaprepašćuje koliko je danas u Hrvatskoj 

petokolonaša veliksrbskoga fašizma, sve do vrhova hrvatske vlasti i skupa s 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-plenkovicevu-sudbinu-odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-plenkovicevu-sudbinu-odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27399-m-ljubic-plenkovicevu-sudbinu-odredit-ce-vec-u-rujnu-kurikularna-reforma-istambulska-konvencija-i-hrt-ii-dio.html
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bjelosvjetskom diplomacijom koja na lažima i podvalama četnika Hrvatskoj, 

hodočasti u Jasenovac. Neki i ne znaju da su to, petokolonaši velikosrbstva i 

četništva jer su nasjeli na velikosrbske promičbene laži. 

Primjerice, Igor Vukić, mladi hrvatski znanstvenik, DOKAZUJE da u 

Jasenovcu nije ubijeno niti jedno jedino srbsko niti ikoje drugo dijete, kako 

trubi fašistička velikosrbska okupatorska obmana i podvala.  

Važna napomena: Vukić je Srbin. Takve Srbe u Hrvatskoj rado smo primali i 

primamo, oni su dio nas, a oni koji, naoružani lažima o Jasenovcu i inače, 

okupiraju Hrvatsku, pljuju po našemu junaku Thompsonu i slično, gade nam 

se. Još više se gade, sudeći prema tekstovima nekih drugih Srba u Hrvatskoj 

(Trbojević, Vlahović…), samim hrvatskim Srbima. 

Toliko sada. Pripremam za tisak dva romana, oba se dijelom događaju u 

Tvojoj, ali i mojoj Boki. Sav san trenutno u tomu! 

Dom i Domovinu braniti uvijek sam spreman, kao i svi pošteni ljudi u njoj, i 

Hrvati i Srbi i svi ostali. 

„A KAD SMO POVIJEST RAZOTKRILI POSVE/ I PROUČILI SVE 

ZNANO/ NAŠLI SMO DA JE NAOPAKO/ SVE O NAMA PRIKAZANO“. 

Samo sam neznatno parafrazirao proročke stihove pok. Josipa Severa, sjajnog 

pjesnika i antifašista, kakav sam u namjeri i sam, ali tko su to danas u 

Hrvatskoj fašisti!? Zar to nije i više nego jasno.  

Dante je izdajnike Domovine strpao u deveti krug pakla. Kamo ide hrvatska 

vlada? 

Pozdravljam Te, Mirjana također. Pozdravi Ankicu i kćeri. 

 

Stijepo 

 

 

Dragi Stijepo, 

 

Da, s pravom se pitaš: 

Dante je izdajnike Domovine strpao u deveti krug pakla. Kamo ide hrvatska 

vlada? 

Što je rekao Marko Ljubić na Laudato TV: Ne treba nam stabilna vlada ako 

izdaje hrvatske interese: 

https://narod.hr/hrvatska/video-marko-ljubic-krajnje-vrijeme-suprotstaviti-

se-zlu 

Naravno i u Vladi ima ponečeg dobrog. Tako iz Ministarstva pravosuđa 

najavljuju pobjedu branitelja nad srpskim slugama (Ti ih nazivaš petokolonaši 

velikosrbstva i četništva) u svezi s pločom u Jasenovcu, uz pravdanje da HOS-

ovci nisu smjeli provocirati srpske sluge: 

http://direktno.hr/direkt/ministar-pravosuda-potvrdio-ploca-poginulim-

pripadnicima-hos-ostaje-95919/  

https://narod.hr/hrvatska/video-marko-ljubic-krajnje-vrijeme-suprotstaviti-se-zlu
https://narod.hr/hrvatska/video-marko-ljubic-krajnje-vrijeme-suprotstaviti-se-zlu
http://direktno.hr/direkt/ministar-pravosuda-potvrdio-ploca-poginulim-pripadnicima-hos-ostaje-95919/
http://direktno.hr/direkt/ministar-pravosuda-potvrdio-ploca-poginulim-pripadnicima-hos-ostaje-95919/
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Ja govorim o srpskim slugama, a Ti ih nazivaš petokolonaši velikosrbstva i 

četništva. Kako je o njima pisao Matoš, ne trebam Tebe podsjećati.  

(Tu ne mislim na Srbe u RH. O njihovom ponašanju možeš pogledati: 

http://direktno.hr/medijskipartneri/pupovcu-smeta-thompson-nema-nista-

protiv-mile-delije-94404/ ) 

Zgodno je pogledati kako to radi Mladen Pavković, predsjednik Udruge 

hrvatskih branitelja Domovinskog rata 91. (UHBDR91.), u tekstu: SRAMNA 

POMIRBA SRAMNOG JAKOVINE! 

Opet i opet ne govori istinu. Spomen ploča koju naziva „Za dom spremni“ je 

spomen-ploča poginulim pripadnicima HOS-a u Domovinskome ratu, a 

nikako ne poginulim borcima NDH-a. To bi barem morao znati. A koncert o 

kojem govori, a odnosi se na Marka Perkovića Thompsona, ne počinje s 

„ustaškim usklicima“ već onim usklicima s kojima su se borili hrvatski 

branitelji 1991. Što tada ovaj i ovakav nije rekao hrvatskim dragovoljcima, 

recimo u Vukovaru, Osijeku, Voćinu, Pakracu, Vinkovcima, Kninu i drugim 

gradovima i mjestima, da na rukavima ne nose oznaku HOS-a na kojoj piše 

„Za dom spremni“ ili bolje da pod tom oznakom ne ginu za slobodnu, 

samostalnu i neovisnu hrvatsku državu? 

Dakle, gdje si, gospodine ili druže Jakovina, bio 1991.? 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/6592-mladen-pavkovic-

sramna-pomirba-sramnog-jakovine  

Podsjetit ću Te da je to onaj isti Jakovina koji je iste (prosrpske) laži koristio 

i povodom naše Peticije ZDS od prije dvije godime s kojom smo branili 

Thompsona i „Bojnu Čavoglave“. Čak je više od 50% Katedre za povijest 

Filozofskog fakulteta tražilo da se povjesničari koji su potpisali Peticiju udalje 

iz strukovnih organizacija. 

Slično piše i Milan Ivkošić: 

Bude li Thompson kažnjen zbog pjesme “Čavoglave” koja počinje pokličem 

“Za dom – spremni”, onda bi tisuće ljudi koje se okupljaju u Kumrovcu na 

proslavi Titova rođendana trebale biti prijavljene i kažnjene jer kliču 

diktatoru, totalitarnom vođi i zločincu krivom za smaknuća desetaka tisuća 

ljudi, za najstrašnije zatvore i logore u koje su trpani njegovi politički 

protivnici (Goli otok, Stara Gradiška…), za ubojstva hrvatskih političkih 

emigranata… Razmjeri i grozota zala u NDH i komunističkoj Jugoslaviji 

manje-više su isti. Ali kad je riječ o samostalnoj Hrvatskoj, razlika je 

neusporediva. Mnogi dužnosnici bivše komunističke vlasti bili su i u vlastima 

samostalne Hrvatske, a komunisti su se zadržali i u različitim institucijama, 

pa i u pravosuđu. Mnoge medije održali su ili nove pokrenuli komunistički 

urednici i novinari, a rječnik kojim se služe u optužbama protiv političkih 

protivnika i “ustaša” isti je kao i u komunizmu… Da je tome tako, pokazuje 

činjenica da je ministar policije Davor Božinović bio komunistički dužnosnik, 

a Andrej Plenković je na maturalnom ispitu zrelosti “sazrio” citirajući Marxa 

i Kardelja. Pa su za kaznu Thompsonu – spremni, prenosi vecernji.hr. 

http://direktno.hr/medijskipartneri/pupovcu-smeta-thompson-nema-nista-protiv-mile-delije-94404/
http://direktno.hr/medijskipartneri/pupovcu-smeta-thompson-nema-nista-protiv-mile-delije-94404/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/6592-mladen-pavkovic-sramna-pomirba-sramnog-jakovine
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/6592-mladen-pavkovic-sramna-pomirba-sramnog-jakovine


198                                                     HOS  

 

Jugonostalgičari žive u državi koju nisu željeli 

 Svako se jutro bude u državi koju nisu željeli, prisiljeni su posvuda gledati 

njezine simbole, zacijelo ih iritiraju i veliki uspjesi hrvatskih sportaša koje 

prate nacionalna slavlja… A smeta im i religija, pa su se u povodu Velike 

Gospe bivši član Saveza komunista i bivši predsjednik Ivo Josipović te bivši 

član Partije i bivši jugoslavenski veleposlanik u Vatikanu Ivica Maštruko 

žestoko okomili na obilje vjerskog programa na HTV-u. Maštruko kaže kako 

nije riječ samo “velikom broju specijaliziranih religijskih emisija” nego i o 

prilozima o kulturi, politici, sportu…”, u svima “osim u Vakulinoj vremenskoj 

prognozi.” Koja neistina! Religjske emisije čine samo koji postotak ukupnog 

programa HTV-a. Ta neistina i ne mora biti izgovorena iz sklonosti lažima 

nego iz uspomena na sretno Maštrukovo i Josipovićevo vrijeme kad je doista 

komunistička religija bila i u “prilozima o kulturi, politici, sportu…”, a preko 

zabrana nekih riječi i u vremenskoj prognozi. U 90 posto programa! 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6585-bozinovic-i-

plenkovic-za-kaznjavanje-thompsona-spremni  

Kao da je Ivkošić razradio onu moju tvrdnju iz vremena Račanove vladavine 

kako on vlada državom čije ime ne voli, a ja živim u državi čije ime volim pa 

je meni mnogo bolje, zar ne? 

Dragi Stijepo, završit ću ovaj e-mail jednim reagiranjem na našu prepisku. 

Naime, naš pjesnik Ivan Bradvica mi piše: 

 

Gospodine Josipe! 

Nakon pjesme o Thompsonu evo mog kratkog stava o njemu: 

Thompsone 

Tvoja riječ, Tvoj glas, Tvoj stav se čuje 

Tvoja duša Domovinu oplemenjuje 

u Tebi prepoznajemo sebe 

mi smo ono što pjevaš Ti 

mi znamo našu slobodu slaviti. 

 

Evo pjesme: 

 

 

Marko Perkoviću Thompsone 

 

Marko Thompsone 

iz Tvog glasa slavljenički zvone 

riječi i osjećaji životoljublja 

koje glazba sljublja 

u budućnost potomstva 

hrvatskog zraka, kopna i pomorstva. 

Hrvatstvo slave 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6585-bozinovic-i-plenkovic-za-kaznjavanje-thompsona-spremni
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6585-bozinovic-i-plenkovic-za-kaznjavanje-thompsona-spremni
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pronosom istine prave. 

Prihvatio Te je puk 

njegov si istinski slavoluk 

lučonoša gdje Hrvata ima 

ljubav si među Hrvatima. 

Neka Te poživi Bog 

na ponos naroda svog. 

Pjevaj danas, pjevaj sutra 

vedra su s Tobom sva jutra. 

Duša nakon naše žrtve cvate 

Marko brate 

pjevaj u slobodi mira 

hrvatskog veselja našeg odabira. 

 

Naravno raduje me što pripremam za tisak dva romana koja se dijelom 

događaju u našoj Boki. 

 

Tvoj, 

Joško 
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DON KAĆUNKO, THOMPSON I ZDS 

 
Zanimljivo je pitanje otkud bojkot intervjua don Anđelka Kaćunka za 

"Hrvatski tjednik" objavljen u broju 674, od 24.8.2017. Ne bi me iznenadilo 

da je razlog tvrdnja don Kaćunka kako pozdrav ZA DOM SPREMNI ima 

temelj u nauci Isusa Krista. Naime na pitanje HT-a: 

Biste li Vi ostavili pozdrav Za dom spremni?  

Don Anđelko odgovara: 

- Apsolutno! Jer naši branitelji u Domovinskom ratu – što je sjajno opjevano 

i u Thompsonovoj pjesmi "Čavoglave"! – ginući s tim pozdravom na ustima, 

nisu dali živote ni za Tita, ni za Pavelića, ni za Tuđmana, ni za Gotovinu, nego 

za SLOBODU svoga NARODA, za svoj hrvatski DOM! Zato su protiv toga 

pozdrava samo patološki zlobnici kojima je nepodnošljiva svaka hrvatska 

sloboda i neovisnost. Protiv toga pozdrava su i antikršćanski orijentirani 

pripadnici sotonerijskih organizacija, koji znaju kako taj pozdrav ima temelj 

u nauci Isusa Krista (usp. Ivan 15,13) da "nema veće ljubavi nego život svoj 

položiti za svoje prijatelje"! 

Vjerojatno je don Kaćunko prvi raskrinkao hajku na Thompsona još prije 15 

godina u tekstu: Korijeni Thompsonofobije kako sam raskrinkao 

Thompsonovo „ustaštvo“, Hrvatsko slovo, 23. 10. 2002. i Hrsvijet, 20. 06. 

2007. Tekst sam objavio i ja u knjizi „Propade im crvena Hrvatska“, Zagreb, 

2015. str. 203-208. 

Nedavno je don Anđelko objavio i knjigu „Uoči progona //Intervjui od 2007. 

do 2014.//, Otočac, 2017. Naravno, i u intervjuima je don Kaćunko spominjao 

Thompsona. Tako na str. 21-23, se može naći: 

Dobro, ali Vaši tekstovi, kako pokazuje i Vaša nova knjiga, snažno odišu tim 

osobnim, u smislu da se ne ustručavate uskočiti u vatre i teme koje mnogi 

izbjegavaju. Primjer za to je i najaktualniji fenomen Thompson. Što Vas je 

potaknulo da ste se na blogu suprotstavili čak i samome Zuroffu? 

- Pa tko je on da bih ja trebao pred njim klečati? Uostalom, čak da mi je i 

rođeni brat, važnija od njega mi je – istina! Kod nas je nažalost problem u 

tome što pred neupućenim masama, sluganskim medijima i strašljivim 

političarima takve, većini slabo poznate organizacije, kao što je Zuroffova, 

fingiraju globalnu moć. Već je dr. Petar Selem javno iznio (u Jutarnjem listu) 

da su mu u Izraelu rekli da Zuroffova organizacija tamo nema nikakvo 

značenje. Ali ljudi, ponekad čak i oni najodgovorniji koji bi trebali odmah 

javno i odvažno reagirati da se suzbiju manipulacije, od straha da ne uvrijede 

poštene Židove ili da ne obezvrijede žrtve nacističkoga holokausta, ne usude 

se odgovoriti prevarantima ili vještim mešetarima, koji na račun nedužnih 

židovskih žrtava ubiru profit za svoj džep. Za zgražanje je dovoljno pročitati 

već sam opis toga biznisa na omotu šokantne knjige židovskoga povjesničara 

Normana Finkelsteina INDUSTRIJA HOLOKAUSTA. Upravo sam na temelju 

te kvalitetne i analitičke knjige zaključio da je i hajka na Marka Perkovića 
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Thompsona pokrenuta istim pijetetom. Naravno, tu su također i politički ali i 

idejno-religijski razlozi (koje fingirani branitelji Hrvatske od nje same) 

skrivaju kao zmija noge. To je već toliko očito da je glupo kako ne vide da mi 

sve vidimo. 

Očito je dakle da se iza domaćega i stranog dizanja halabuke zbog navodnog 

revivala ustaštva u Hrvatskoj krije nešto drugo. Jer analizira li se objektivno 

Thompsonov novi album („Bilo jednom u Hrvatskoj“ – nap. ur.), koji je 

zapravo sjajan predložak za jedan klasični oratorij, ništa se ni u glazbi ni u 

libretu ne može naći što bi išlo u prilog crnim majicama i fašističkoj 

ikonografiji. Ako je uzdizanje vrjednota bogoljublja i domoljublja neko 

ustaštvo, ako su ideali Bog, obitelj i domovina nekakav izraz fašizma, e onda 

javno i jasno otvoreno priznajem da sam promotor takvog ustašofašizma veći 

od M. P. Thompsona! Pa neka mi sude! Ali znaju oni to dobro. Nije ta 

kampanja pokrenuta slučajno, ni upravo sada. Ali baš zato ne smijemo šutjeti. 

I upravo zato čestitam dr. Selemu, ministru Primorcu i drugima, među kojima, 

nemojte se iznenaditi, posebno želim istaknuti glazbenoga kritičara i 

kolumnista Slobodne Dalmacije Zlatka Galla na poštenom i objektivnom 

prikazu Thompsonova koncerta u Maksimiru, u kojem je istaknuo da je taj 

spektakl jedinstven ne samo po onome što je on bio, nego u prvom redu po 

onome čega u Maksimiru nije bilo – ustaštva! Eto, šteta što je Zuroff upravo 

taj članak previdio. 

No dodat ću još nešto, kratko kao zaključak. Thompson je trn u oku svima koji 

ga mrze i kritiziraju samo zato što ima moćan utjecaj na golemo mnoštvo ljudi 

i to pretežito mladih, a fila im svijest i podsvijest i kvari idejama koje Arhitekti 

nisu imali u planu. Jer globalna glazbena industrija gotovo je potpuno u 

rukama Arhitekata ili pod njihovim nadzorom. Oni su lansirali i MP3, a 

hrvatski proizvod MPT je autohton. Thompsona dakle žele onemogućiti jer 

nije njihov i ne mogu ga kontrolirati. Zato njihovi medijski poslušnici, kao što 

je monstruozno u Novom listu učinio Damir Grubiša, čak i malodobnu MPT-

ovu publiku proglašavaju već fašistima! Dakle, Arhitektima su trenutno 

povampirena lica od bijesa zato što je MPT planetarnu popularnost (budući 

da ga slušaju Hrvati diljem globusa!) stekao tako što im je nehotice ukrao 

njihovu igračku (rock kao glazbeni izričaj ter vrlo moćno sredstvo za trženje 

biznisa i ideologije, tj. za duhovno oblikovanje masa koje to skupo plaćaju i 

kad je na njihovu štetu, samo zato što im se sviđa!) i tu igračku sjajno koristi 

za širenje ideja i vrjednota koje narod prihvaća s neviđenim oduševljenjem. 

Zato njihova prozirna demagogija čini korak dalje pa vrši pritisak čak i na 

hrvatski politički vrh. Slabo upućen čovjek, a posebno onaj tko misli da sve 

može dokučiti bez darova Duha Svetoga, nikako ne može shvatiti zašto se neki 

uporno pred javnošću predstavljaju kao miševi iz rupa izašli. Ali, rješenje 

jednačbe je u nepoznanici da su hrvatski katolici ipak dobro naučili – 

razlikovati duhove!  

(iz intervjua listu MI, srpanj 2007., novinar Mate Krajina) 
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Danas sramota hrvatskih vlasti, u službi provođenja velikosrpskog 

memoranduma SANU 2, postaje tako očita da i HNES najavljuje optužbu 

predsjedniku Vlade za etičku veleizdaju: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/08/31/hnes-u-slucaju-

uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-veleizdaju/ 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6716-hnes-u-

slucaju-uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-

veleizdaju  

Zato je itekako važna don Kaćunkova tvrdnja kako ZDS ima temelj u nauci 

Isusa Krista, kao i njegovo povezivanje s Thompsonom itekako nije u interesu 

ljubitelja Memoranduma SANU 2. Taj Memorandum se već pojavljuje u 

naslovima tekstova o tom pitanju: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6715-hdz-ovski-

saborski-zastupnici-za-sta-ste-vi-spremni-za-hos-ovu-hrvatsku-ili-

pupovcevu-sanu2-hrvatsku  

To ide tako daleko da danas na portalu 7dnevno.hr tvrde: 

Iz dobro obaviještenih diplomatskih krugova doznajemo da je Aleksandar 

Vučić poslao ultimatum ‘Hrvatskoj vladi’ u kojemu jasno stoji da njegov 

državnički posjet Hrvatskoj ne dolazi u obzir ukoliko se u Jasenovcu ne skine 

HOS-ovo spomen obilježje poginulim dragovoljcima Domovinskog rata. 

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/za-dom-spremni-treba-zastiti-

posebnim-zakonom/  

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/plenkovic-obecao-vucicu-skinuti-

plocu-prije-njegovog-posjeta-hrvatskoj/  

A ne treba zaboraviti da je i Thompson bio HOS-ovac koji je trebao otići 

braniti Vukovar. Vukovar je pao prije nego je on trebao otići tamo. 

Naravno, gđa Željka Markić itekako dobro zna da u priči oko spomen obilježja 

hrvatskim braniteljima u Jasenovcu treba govoriti i o Thompsonu, koga je 

vidimo don Kaćunko morao braniti još prije 15 godina: 

Isti ti mediji koji godinama sve koji vole predivne Thompsonove pjesme 

proglašavaju “zatucanim ustašama” nisu “kulturnjake” Uršu Raukar, Vili 

Matulu, predsjednicu udruge koja bi se trebala baviti ljudskim pravima 

Sandru Benčić, predsjednika SDP-a Bernardića – govornike i organizatore 

ovog skupa jasno označili kao “nazadne, totalitarne, zatucane” zagovaratelje 

totalitarnog, komunističkog režima i države čija je vojska držala pod 

okupacijom jednu trećinu Hrvatske 4 godine, od 1991. do 1995. – mučeći i 

ubijajući Hrvate, silujući, pljačkajući i provodeći etničko čišćenje Hrvata u 

Hrvatskoj. 

Isti političari, udruge i mediji koji bi danas cenzurirali pjesmu Čavoglave za 

koju je svima jasno da je bila himna obrane od četnika i Jugoslavenske armije 

koja ih je naoružavala, trenirala i vodila, a ne ustaška pjesma – ne 

upozoravaju hrvatsku javnost da nas, predvođeni predsjednikom najveće 

oporbene stranke Bernardićem – ti ljubitelji države (Jugoslavije) i vojske 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/08/31/hnes-u-slucaju-uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-veleizdaju/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/08/31/hnes-u-slucaju-uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-veleizdaju/
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6716-hnes-u-slucaju-uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-veleizdaju
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6716-hnes-u-slucaju-uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-veleizdaju
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6716-hnes-u-slucaju-uklanjanja-hos-ploce-donijet-cemo-eticku-osudu-plenkovicu-za-veleizdaju
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6715-hdz-ovski-saborski-zastupnici-za-sta-ste-vi-spremni-za-hos-ovu-hrvatsku-ili-pupovcevu-sanu2-hrvatsku
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6715-hdz-ovski-saborski-zastupnici-za-sta-ste-vi-spremni-za-hos-ovu-hrvatsku-ili-pupovcevu-sanu2-hrvatsku
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6715-hdz-ovski-saborski-zastupnici-za-sta-ste-vi-spremni-za-hos-ovu-hrvatsku-ili-pupovcevu-sanu2-hrvatsku
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/za-dom-spremni-treba-zastiti-posebnim-zakonom/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/za-dom-spremni-treba-zastiti-posebnim-zakonom/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/plenkovic-obecao-vucicu-skinuti-plocu-prije-njegovog-posjeta-hrvatskoj/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/plenkovic-obecao-vucicu-skinuti-plocu-prije-njegovog-posjeta-hrvatskoj/
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(JNA) koja je palila i uništavala Vukovar i Hrvatsku – vraćaju u mračnu 

prošlost kad su ljude zatvarali zbog pjevanja “Vile Velebita”, naručivali 

politička ubojstva u inozemstvu, a hrvatskom branitelju HOS-a, Slavku 

Jageru, 29.11.1991. na “Dan Socijalističke federativne republike 

Jugoslavije”, u Jasenovcu iskopali oči odvijačem i slomili svaku kost u tijelu. 

Svakom poštenom i objektivnom promatraču jasno je – kad se makne 

medijsko-politička mreža laži – da problem Hrvatske nije ustaštvo ili 

fašizacija društva, već rehabilitacija komunizma i jugoslavenstva usko 

povezana s korupcijom i isisavanjem novca iz državno proračuna Hrvatske, a 

koja i danas, 2017., u konačnici služi istom cilju kao i kroz 45 godina 

komunističke Jugoslavije – da privilegirane kaste, nametanjem ideologije 

odlično žive na račun drugih, uvjeravajući one od kojih kradu da su sami krivi 

za situaciju u kojoj se nalaze… jer su “ustaše”. 

U ovim okolnostima – s HDZ-ovim premijerom koji mjesecima na zahtjev 

istog Pupovca, Bernardića i ekipe traži “zakonit način” da makne ploču u 

Jasenovcu podignutu Slavku, Davoru, Miri, Miroslavu, Dini, Zlatku, Ivanu, 

Miroslavu i dvojici mojih imenjaka – koji su poginuli braneći Hrvatsku 1991. 

i oslobađajući je 1995. od četnika i Jugoslavenske armije – umjesto da traži 

zakonit način za smještanje svojih koalicijskih partnera iz HNS-a i SDSS-a u 

zatvor zbog gospodarskog kriminala – mogu samo zaključiti: Ne treba micati 

ploču u Jasenovcu podignutu hrvatskim braniteljima iz Domovinskog rata – 

treba promijeniti izborni zakon. 
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SMETALA LI VRDOLJAKU TJ. VESNI PUSIĆ 

EVA KIRCHMAYER-BILIĆ ILI GENERAL GOTOVINA? 

 
Zapravo je smiješno objašnjavati čitateljima kakva je stranka HNS. 

Dojučerašnja čelnica te stranke prof. dr. sc. Vesna Pusić je od HNES-a etički 

osuđena za veleizdaju. Presudu možete vidjeti na: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-

mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979/  

Podsjetimo samo na neke od njenih zasluga: zahtjev za skidanje spomen 

obilježja poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu, laži o odgovornosti velikog 

hrvatskog generala Slobodana Praljka za rušenje mosta u Mostaru, čak i onda 

kada joj je već bila poznata istina o tome, a kao ministrica vanjskih poslova 

zagovarala je povlačenje optužbe za genocid tj. pokušala spriječiti presudu po 

kojoj je Srbija proglašena agresorom na Hrvatsku u cilju stvaranje homogene 

velike Srbije i pri tome je izvršio niz genocidnih radnji. 

Zato nikoga ne može iznenaditi priopćenje HNS-a: 

HNS je u ponedjeljak ocijenio da je imenovanjem osam novih članova 

Nacionalnog vijeća za odgoj i obrazovanje, bliskih konzervativnim udrugama, 

pokretima ili pojedincima, Crkvi i strankama poput Hrasta, od kojih neki nisu 

ni skloni reformama, postalo jasno da će se bilo kakve promjene i odluke o 

hrvatskom obrazovanju voditi "pod ultrakonzervativnom palicom Željke 

Markić", čime je Vlada Hrastu i udruzi U ime obitelji odobrila eutanaziju 

reforme obrazovanja. 

Jedna od predloženih članica, Valentina Jerković, koordinatorica je Hrasta u 

Rijeci i kandidatkinja na lokalnim izborima, Alexander Buczynski među 

prvima je izrazio podršku Zlatku Hasanbegoviću, novi predsjednik 

Nacionalnog vijeća djeluje pri Hrvatskoj biskupskoj konferenciji, a jedna od 

predloženih članica Eva Kirchmayer-Bilić zagovornica je korištenja pozdrava 

"Za dom spremni", uz obrazloženje da je to "istinska i iskonska hrvatska 

poruka, najdubljeg i najpozitivnijeg naboja", navodi HNS u priopćenju. 

(...) 

http://direktno.hr/domovina/hns-napao-vladu-spominjali-za-dom-spremni-i-

hasanbegovica-87170/  

 

HNS je morao optužiti i gđu Evau Kirchmayer-Bilić kao zagovornicu 

korištenja pozdrava "Za dom spremni", uz obrazloženje da je to "istinska i 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979/
http://direktno.hr/domovina/hns-napao-vladu-spominjali-za-dom-spremni-i-hasanbegovica-87170/
http://direktno.hr/domovina/hns-napao-vladu-spominjali-za-dom-spremni-i-hasanbegovica-87170/
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iskonska hrvatska poruka, najdubljeg i najpozitivnijeg naboja". Zapravo 

moram se zahvaliti HNS-u što je izvukla ovo predivno Evino obrazloženje., 

mada je ona napisala cijelu znanstvenu studiju o tome: 

http://kamenjar.com/eva-kirchmayer-bilic-glazbom-i-rjecju-za-dom-kroz-

povijest/  

Pogotovu kada znamo na kako sramotan način su se HNS-ovci uključili u 

napade na spomen ploču u Jasenovcu. Naime, tada je Vesna Pusić tražila da 

se „šarafcigerom skine ta ploča“. Vjerojatno u ushićenju zbog spoznaje da su 

jednom od ubijenih HOS-ovac šarafcigerom četnici iskopali oči. 

 

Zapravo je čudan taj napad na ZDS koji automatski povlači za sobom to 

prisjećanje na „gđu Šarafciger“ i na oči našeg branitelja koji su je vjerojatno 

potakli za napad na HOS-ovce i njihovu spomen-ploču u Jasenovcu.  

Međutim, mnogo gore je za njih činjenica što je ovih dana izašla na svijetlo 

dana još jedna prelijepa priča o našim HOS-ovcima: 

 

GOTOVINA IM JE VJEROVAO: 

‘Škabrnju treba sačuvati… Zovite HOS!’ 

 

Na upit kako su izgledale oznake na rukavima ljudi koji su došli braniti 

Škabrnju, general je odgovorio: “Na oznakama je pisalo HOS i – Za dom 

spremni!” 

 

Mladen Mikolčević, jedan od zapovjednika specijalnih postrojbi Ministarstva 

obrane, za portal Priznajem.hr prisjetio se trenutaka tijekom i nakon 

oslabađanja Škabrnje od srbočetničkog agresora. 

“Svi smo mi bili HOS – Hrvatske obrambene snage! Bez obzira jesmo li bili 

gardisti, pripadnici MUP-a, nekih drugih postrojbi HV-a ili HOS-a. HOS-ovci 

su imali volju i želju obraniti Hrvatsku od srpske agresije koja je svakim 

danom bila sve nemilosrdnija po naš narod i druge građane RH. 

Marka Skeju sam sreo u više navrata, a nakon što sam u sklopu operacije 

Maslenica s bojnom Frankopan, oslobodio Škabrnju po zapovijedi generala 

Gotovine i Rose, trebali smo je ostaviti u rukama postrojbe za koju ćemo biti 

sigurni da neće nikada izgubiti naše položaje, piše priznajem.hr. 

Gotovina je tražio pouzdane dečke, rekao mi je da zovem Skeju i 9. bojnu 

HOS-a! Jedino smo tako mogli zadržati Škabrnju. 

Kada se pojavio Skejo sa svojim vojnicima, procijenio sam da se radi o 

vrhunskoj postrojbi. Škabrnja više nije bila upitna nakon što su oni preuzeli 

njenu obranu. Ni jedan pripadnik te postrojbe nije se ogriješio o nijedan 

zakon. Skejo je preživio mnogo teže situacije od ove danas, ne bojim se ja za 

njega,” prisjetio se Mikolčević, a na upit kako su izgledale oznake na 

rukavima ljudi koji su došli braniti Škabrnju, general je odgovorio: 

“Na oznakama je pisalo HOS i – Za dom spremni!” 

http://kamenjar.com/eva-kirchmayer-bilic-glazbom-i-rjecju-za-dom-kroz-povijest/
http://kamenjar.com/eva-kirchmayer-bilic-glazbom-i-rjecju-za-dom-kroz-povijest/
http://www.priznajem.hr/novosti/general-mikolcevic-braniti-skabrnju-gotovina-rekao-zovite-skeju-hos-ovce/
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http://www.dnevno.hr/domovina/gotovina-im-je-vjerovao-skabrnju-treba-

sacuvati-zovite-hos-1028455/ 

 

Vjerojatno je HNS-u napad na Evu Kirchmayer-Bilić izlika jer im ova priča o 

generalu Gotovini i našim HOS-ovcima nimalo ne odgovara, u trenutku kad 

im se s ovakvim HDZ-om smiješi vlast, mada treba uzeti u obzir i na ovaj dio 

Hodakovog teksta: 

Predsjednica Kolinda, usprkos ograničenim savjetnicima, pokušava krenuti 

Tuđmanovim putem. Okružena općom ljevičarskom mržnjom i neviđenim 

jalom mora pokazati snagu i ostati na tragu Tuđmanove politike. Toliko je 

mrze da im je nedavno na slici s Trumpom zasmetala njena crvena haljina. 

Što bi tek bilo da je imala crnu? Na žalost više je nego jasno da nemamo 

političku elitu koja bi jasno vidjela i energično štitila naše nacionalne 

interese. 

(http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/poruka-generala-

glasnovica-je-kristalno-jasna-ovo-je-nova-1939-1028972/) 

Bez obzira na to da je veliki problem HNS-ovaca priča generala Gotovine i 

velikim hrvatskim junacima našim HOS-ovcima, ipak ću ovaj tekst, uz 

čestitku na imenovanju, završiti prekrasnim riječima Eve Kirchmayer-Bilić:  

 

ZA DOM SPREMNI JE ISTINSKA I ISKONSKA HRVATSKA PORUKA, 

NAJDUBLJEG I NAJPOZITIVNIJEG NABOJA. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

P.S. Zapravo HNS-ovcima smeta izgledna propast crvene reforme školstva: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hns-ovci-se-obrusili-na-vladu-

barisica-i-markic-uz-kritike-prilozili-i-fotomontazu-1029155/  

Zato je dobro pogledati i tekst Marka Ljubića: 

https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-kurikul-revolverasi-jasu  

 

  

http://www.dnevno.hr/domovina/gotovina-im-je-vjerovao-skabrnju-treba-sacuvati-zovite-hos-1028455/
http://www.dnevno.hr/domovina/gotovina-im-je-vjerovao-skabrnju-treba-sacuvati-zovite-hos-1028455/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/poruka-generala-glasnovica-je-kristalno-jasna-ovo-je-nova-1939-1028972/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/poruka-generala-glasnovica-je-kristalno-jasna-ovo-je-nova-1939-1028972/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hns-ovci-se-obrusili-na-vladu-barisica-i-markic-uz-kritike-prilozili-i-fotomontazu-1029155/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hns-ovci-se-obrusili-na-vladu-barisica-i-markic-uz-kritike-prilozili-i-fotomontazu-1029155/
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-kurikul-revolverasi-jasu
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PRALJAK I THOMPSON 
 

Najbolju poruku o Marku Perkoviću Thompsonu dali su danas hrvatski 

maturanti: 

http://direktno.hr/zagreb/video-maturanti-slave-uz-thompsona-hrga-nisu-

krezubi-ni-seljacki-odjeveni-86122/  

t-Portal će već u naslovu istaknuti da je ZA DOM SPREMNI, zapravo 

ustaški pozdrav. Jer su hrvatske branitelje Srbi i njihove sluge uvijek 

nazivali ustašama: 

Maturanti s uzdignutim desnicama i fašističkim pozdravom krenuli na 

norijadu 

Dio zagrebačkih maturanata proslavu posljednjeg dana škole započeo je ispruženom 

desnicom i uzvikujući 'za dom spremni'. Policija nije reagirala 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/maturanti-s-uzdignutim-desnicama-i-

fasistickim-pozdravom-krenuli-na-norijadu-20170519  

 

Znamo da je napad na Thompsona napad ne Hrvatsku.  

Zato ne čudi da se oglasio učenim Milorada Pupovca Glavašević: 

Uredništvo Thompsonovog fejsa 'satralo' Bojana Glavaševića 

Uredništvo Thompsonovog Facebooka odgovorilo je na upit Glavaševića o 

pjesmi 'Bojna Čavoglave' i stihu 'Za dom spremni' 

Datum objave: 19.05.2017  

"Gospodin Bojan Glavašević nas je preko medija zamolio da objasnimo prvi 

stih Thompsonove pjesme 'Bojna Čavoglave'." 

Početak je to statusa kojim su urednici Facebook stranice Marka Perkovića 

Thompsona odgovorili na pitanje SDP ovog saborskog zastupnika.  

"Bojna Čavoglave počinje sa stihom ZA DOM SPREMNI! 

Za dom spremni je službeni pozdrav zakonom priznate Hrvatske postrojbe iz 

Domovinskog rata HOS-a kojoj je u početku Domovinskog rata i sam 

Thompson pripadao.  

Da je postrojba HOS-a legalna i priznata zakonom, pa tako i njihova obilježja, 

potvrđuje Hrvatski sabor u kojem Vi sjedite", dodaju, pozivajući se Zakon o 

pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih obitelji. 

"Cijela Hrvatska pamti riječi izravnog svjedoka herojstva HOS-ovaca, ratnog 

izvjestitelja Siniše Glavaševića (kojeg su kasnije srpski okupatori zatukli) s 

Hrvatskog radio Vukovara: 'Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu 

mjesecu'.  

Iako ste bili jako mladi 1991. godine, vjerujemo da vam vaši mentori nisu do 

kraja isprali mozak i da znate tko je bio taj ratni izvjestitelj. 

Eto gospodine Bojane Glavaševiću, nadam se da smo Vam donekle uspjeli 

objasniti prvi stih pjesme (Bojna Čavoglave). 

Pod tim pozdravom su pali hrvatski branitelji, kraj tog pozdrava je pao i ratni 

izvjestitelj Siniša Glavašević da bi svi mi danas mogli biti slobodni od srpskog 

http://direktno.hr/zagreb/video-maturanti-slave-uz-thompsona-hrga-nisu-krezubi-ni-seljacki-odjeveni-86122/
http://direktno.hr/zagreb/video-maturanti-slave-uz-thompsona-hrga-nisu-krezubi-ni-seljacki-odjeveni-86122/
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/maturanti-s-uzdignutim-desnicama-i-fasistickim-pozdravom-krenuli-na-norijadu-20170519
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/maturanti-s-uzdignutim-desnicama-i-fasistickim-pozdravom-krenuli-na-norijadu-20170519
http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html
http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html
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okupatora koji su u to vrijeme klali i ubijali gotovo svakodnevno", navodi 

uredništvo Thompsonovih stranica. 

http://direktno.hr/zivot/urednistvo-thompsonovog-fejsa-satralo-bojana-

glavasevica-86066/7 

Nema potrebe ni spomenuti da je kako je Glavaševićevog mentora HNES 

etički osudio za veleizdaju. Zato spomenimo samo najnovije tekstove: 

http://direktno.hr/medijskipartneri/silvana-oruc-ivos-pupovce-srami-se-

86032/  

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/26762-j-jovic-kako-su-mediji-

postedjeli-milorada-pupovca.html 

 

Dakle, Pupovčev Glavašević pokušava na Pupovčev način interpretirati riječi 

njegovog oca po krvi: 'Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu 

mjesecu'. 

Moj je otac, za razliku od onih koji to danas ne čine, razlikovao ljude od 

ideologije. Priznanje je dao ljudima, a ne ustaškom pozdravu o kojemu mi 

danas govorimo. To dvoje nikada nije bilo i nikada neće biti isto. Moj otac je 

to znao", napisao je Glavašević. 

http://direktno.hr/direkt/glavasevic-moj-je-otac-priznanje-dao-ljudima-a-ne-

ustaskom-pozdravu-86099/  

Drugim riječima Pupovčev Glavašević kaže da je njegov otac tvrdio kako su 

HOS-ovci učinili da Vukovar nije pao do rujna zato što su Srbi, čiji je 

glasnogovornik u RH M. Pupovac, uvažavali što su oni dobri ljudi, a ne da su 

ga krvavo branili uz pozdrav ZDS☺ 

Još smješnije je Glavaševićevo izvlačenje Tuđmanove izjave: 

 Potom je objavio snimku nastupa Franje Tuđmana iz 1992. godine, kada je 

prvi hrvatski predsjednik u emisiji '2 u 9' izjavio da je među HOS-ovcima bilo 

i hrvatskih fanatika, mladića s hrvatskim idealima, ali je začuđujuće da su 

nasjeli onima koji im oblače crne košulje i fašističke oznake iz izgubljenog 

Drugog svjetskog rata. 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/thompson-izvukao-oca-glavasevicu-on-

uzvratio-tudmanovom-izjavom-o-hos-u-20170519  

Ispada da Pupovčev Glavašević tvrdi da su po njegovom ocu Hosovci zaslužni 

što Vukovar nije pao do rujna mjeseca zato što su HOSovci nasjeli onima koji 

im oblače crne košulje i fašističke oznake iz izgubljenog Drugog svjetskog 

rata 

Koliko glup možeš biti kada ne slijediš svoga prirodnog oca nego Pupovca.  

Strašno! 

Uredništvo Thompsonovog portala je odgovorilo pristojno: 

"Vidimo da se gospodin Bojan Glavašević uskoprcao na Twitteru. Svašta 

brlja, ali nije nam komentirao zakon koji smo mu poslali linkom. Gospodin 

Bojan Glavašević i dalje krši zakon i deklaraciju o Domovinskom ratu 

nazivajući Hrvatske branitelje ustašama. Ne mislimo voditi polemiku s 

http://direktno.hr/zivot/urednistvo-thompsonovog-fejsa-satralo-bojana-glavasevica-86066/7
http://direktno.hr/zivot/urednistvo-thompsonovog-fejsa-satralo-bojana-glavasevica-86066/7
http://direktno.hr/medijskipartneri/silvana-oruc-ivos-pupovce-srami-se-86032/
http://direktno.hr/medijskipartneri/silvana-oruc-ivos-pupovce-srami-se-86032/
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/26762-j-jovic-kako-su-mediji-postedjeli-milorada-pupovca.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/26762-j-jovic-kako-su-mediji-postedjeli-milorada-pupovca.html
http://direktno.hr/direkt/glavasevic-moj-je-otac-priznanje-dao-ljudima-a-ne-ustaskom-pozdravu-86099/
http://direktno.hr/direkt/glavasevic-moj-je-otac-priznanje-dao-ljudima-a-ne-ustaskom-pozdravu-86099/
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/thompson-izvukao-oca-glavasevicu-on-uzvratio-tudmanovom-izjavom-o-hos-u-20170519
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/thompson-izvukao-oca-glavasevicu-on-uzvratio-tudmanovom-izjavom-o-hos-u-20170519
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gospodinom Glavaševićem, ali eto bar da se osvrnemo na njegove gluposti. 

Pa gospodine Glavaševiću, Hrvatska postrojba iz Domovinskog rata (HOS) 

nije nosila na odori zvijezdu petokraku već svoj znak s pozdravom 'Za dom 

spremni'". 

Pozvali su ga "da prestane kršiti zakone Republike Hrvatske nazivajući 

pozdrav na odorama Hrvatskih branitelja ustaškim". 

https://narod.hr/hrvatska/thompsonovi-administratori-glavasevicu-krsite-

zakon-nazivajuci-dom-spremni-ustaskim-pozdravom  

Ovdje se moram malo korigirati i sam. Stalno upozoravam kako su Srbi i 

Srpske sluge u RH hrvatske branitelje nazivali ustašama.  

To su činili i Bošnjaci: 

http://croative.net/ekskluzivno-imamo-dokumente-armije-bih-iz-1993-zene-

djecu-zatvoriti-ustase-pobiti/ 

Hrvatske vlasti se nisu nikada suprotstavile tome, dapače mnogi su sudjelovali 

u tome. Pogledajte izvrsne raščlambe Marka Ljubića i Mladena Pavković: 

https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-tko-stvarni-autor-zabrana-thompsona-

ga-kazniti 

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-prvo-hrvati-zabranili-koncerte-

thompsona-a-sada-placu-kad-to-drugi-cine/  

Također pogledajte i Meri Cetinić i Nenada Piskača: 

http://direktno.hr/zivot/meri-cetinic-unistili-su-vicu-vukova-a-sada-

zabranjuju-thompsona-86047/  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/26760-duh-vladimira-

cerine-zabranio-je-thompsonu-koncert.html 

Maturanti slave uz Thompsona: 

http://direktno.hr/zagreb/video-maturanti-slave-uz-thompsona-hrga-nisu-

krezubi-ni-seljacki-odjeveni-86122/  

A svi koji su priželjkivali pobjedu fašističkog velikosrpskog agresora 

otvoreno ili prikriveno zamjeraju Thompsonu što se ne odriče pjesme koja je 

umnogome učinila da su se Srbi, po Slobodanu Miloševiću, na kraju rata 

pretvorili u zečeve. 

U Sloveniji: 

http://direktno.hr/zivot/svjetonazorske-polemike-stranaka-oko-thompsona-u-

sloveniji-se-nastavljaju-86108/  

https://narod.hr/kultura/slovenska-oporba-policijska-zabrana-thompsonovog-

koncerta-temelji-se-na-politickoj-procjeni  

I Hrvatskoj. Recimo HHO kaže: 

Uz to vjerojatno je do promjene stava politike došlo i zbog nepromišljene i 

neprofesionalne najave voditelja emisije Bujica, Velimira Bujanca od 

15.05.2017., o tome da će koncertu nazočiti i Janez Janša, jedan od lidera 

slovenske oporbe. Time bi koncert hrvatskog rock glazbenika prestao biti 

samo glazbeni događaj i postao prigoda za možebitno javno okupljanje 

slovenske političke oporbe. 

https://narod.hr/hrvatska/thompsonovi-administratori-glavasevicu-krsite-zakon-nazivajuci-dom-spremni-ustaskim-pozdravom
https://narod.hr/hrvatska/thompsonovi-administratori-glavasevicu-krsite-zakon-nazivajuci-dom-spremni-ustaskim-pozdravom
http://croative.net/ekskluzivno-imamo-dokumente-armije-bih-iz-1993-zene-djecu-zatvoriti-ustase-pobiti/
http://croative.net/ekskluzivno-imamo-dokumente-armije-bih-iz-1993-zene-djecu-zatvoriti-ustase-pobiti/
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-tko-stvarni-autor-zabrana-thompsona-ga-kazniti
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-tko-stvarni-autor-zabrana-thompsona-ga-kazniti
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-prvo-hrvati-zabranili-koncerte-thompsona-a-sada-placu-kad-to-drugi-cine/
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-prvo-hrvati-zabranili-koncerte-thompsona-a-sada-placu-kad-to-drugi-cine/
http://direktno.hr/zivot/meri-cetinic-unistili-su-vicu-vukova-a-sada-zabranjuju-thompsona-86047/
http://direktno.hr/zivot/meri-cetinic-unistili-su-vicu-vukova-a-sada-zabranjuju-thompsona-86047/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/26760-duh-vladimira-cerine-zabranio-je-thompsonu-koncert.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/26760-duh-vladimira-cerine-zabranio-je-thompsonu-koncert.html
http://direktno.hr/zagreb/video-maturanti-slave-uz-thompsona-hrga-nisu-krezubi-ni-seljacki-odjeveni-86122/
http://direktno.hr/zagreb/video-maturanti-slave-uz-thompsona-hrga-nisu-krezubi-ni-seljacki-odjeveni-86122/
http://direktno.hr/zivot/svjetonazorske-polemike-stranaka-oko-thompsona-u-sloveniji-se-nastavljaju-86108/
http://direktno.hr/zivot/svjetonazorske-polemike-stranaka-oko-thompsona-u-sloveniji-se-nastavljaju-86108/
https://narod.hr/kultura/slovenska-oporba-policijska-zabrana-thompsonovog-koncerta-temelji-se-na-politickoj-procjeni
https://narod.hr/kultura/slovenska-oporba-policijska-zabrana-thompsonovog-koncerta-temelji-se-na-politickoj-procjeni


210                                                     HOS  

 

http://kamenjar.com/hho-zabranom-koncerta-zbog-politickih-procjena-

slovenska-policija-postaje-politicka-policija/ 

Meni je ovo smiješno jer sam prije toga već napisao dva otvorena pisma 

gradonačelniku Maribora, a danas smo u Bujici vidjeli samog Janšu koji kaže 

da je odlučio ići na Thompsonov koncert iz protesta zbog izjava slovenskih 

političara o našem velikom pjevaču. 

http://kamenjar.com/ekskluzivno-janez-jansa-bujici-podrzao-thompsona-

novi-koncert-mariboru-dva-tjedna/  

Dakle, zabrana i takve izjave zbog kojih Janša odluči protestirati HHO-u nije 

problem već im je problem to što je Bujica o tome progovorila. Vjerovali ili 

ne. 

Izdavačka kuća je objasnila zašto je njima Thompson ustaša: 

Marko Perković Thompson veliki je humanitarac koji rado pomaže zajednici 

i često se odaziva humanitarnim akcijama i projektima" 

http://direktno.hr/zivot/i-thompsonova-izdavacka-kuca-reagirala-napade-

svog-izvodaca-86155/  

A uz Thompsona su uvijek i njegove „ustaše“, tj. branitelji: 

http://direktno.hr/domovina/nadamo-se-da-ce-predsjednica-i-premijer-doci-

thompsona-arenu-86169/  

Uz Thompsona je i „neprijateljska emihgracija“: 

 

IZJAVA ZA JAVNOST  

THOMPSON: DISKRIMINIRAJUĆA ZABRANA PRAVA NA RAD 

 

Prigodom sramotne zabrane prava na rad i rasprodanog koncerta Marka 

Perkovića Thompsona u Mariboru ove subote 21. svibnja 2017., gadljivo je 

slušati iz Slovenije, a još gadljivije ponegdje iz Hrvatske otrcane klevete i laži 

protiv njega, a prozirno preko njega protiv hrvatskih branitelja, hrvatske 

države i općeljudskih vrijednosti. 

Uz mjestimičnu neukost, neinformiranost i podložnost manipulaciji, u 

pozadini stoji sračunata prljava metoda s kojom se hrvatski narod manje-više 

susreće kroz svoju povijest, posebice od 1918., kad se kroz napadanje, 

omalovažavanje, progone pa i ubojstva istaknutih pojedinaca ciljano 

nastojalo onemogućivati u djelovanju istaknute hrvatske pojedince, a da bi 

tako onemogućili i oblatili plemenite težnje i temeljne narodne vrijednosti. 

 

Ovakva dosad toliko puta na našem narodu isprobana zlobna difamacija i 

diskriminacija, u ovom slučaju jednog simbola otpora svakom hrvatskom 

agresoru i dva desetljeća vodećega hrvatskog pjevača Marka Perkovića 

Thompsona, zaziva konačno ozbiljnu i djelotvornu reakciju udruga za ljudska 

prava jednako kao i hrvatske države. 

 

http://kamenjar.com/hho-zabranom-koncerta-zbog-politickih-procjena-slovenska-policija-postaje-politicka-policija/
http://kamenjar.com/hho-zabranom-koncerta-zbog-politickih-procjena-slovenska-policija-postaje-politicka-policija/
http://kamenjar.com/ekskluzivno-janez-jansa-bujici-podrzao-thompsona-novi-koncert-mariboru-dva-tjedna/
http://kamenjar.com/ekskluzivno-janez-jansa-bujici-podrzao-thompsona-novi-koncert-mariboru-dva-tjedna/
http://direktno.hr/zivot/i-thompsonova-izdavacka-kuca-reagirala-napade-svog-izvodaca-86155/
http://direktno.hr/zivot/i-thompsonova-izdavacka-kuca-reagirala-napade-svog-izvodaca-86155/
http://direktno.hr/domovina/nadamo-se-da-ce-predsjednica-i-premijer-doci-thompsona-arenu-86169/
http://direktno.hr/domovina/nadamo-se-da-ce-predsjednica-i-premijer-doci-thompsona-arenu-86169/
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Ni službeno vodstvo hrvatske kat. Crkve ne smije više stajati skrštenih ruku u 

ovom i sličnom slučajevima, jer se radi o osnovnim ljudskim pravima i 

vrijednostima. Ta predugo podnosimo difamaciju i diskriminaciju na ponekim 

mjestima i u svojoj mladoj državi, primjerice, onu u Puli prema Thompsonu. 

 

Prof. dr. fra Šimun Šito Ćorić, 

glasnogovornik HRVATSKOG SVJETSKOG KONGRESA (HSK) 

 

Mr. mr. Frane Vugdelija, 

CHORUS CROATICUS, voditelj 

 

Švicarska, 18.5.2017.  

 

Biskup Košić je na jučerašnjem predstavljanju knjige prof. Tomca govorio i o 

prijedlogu da se generalu Praljku dodijeli Nobelova nagrada za mir i o 

napadima na Thompsona: 

- U razmatranju problema, koji autor naziva „kvadraturom kruga“ – ciljajući 

na to da je nerješiv – ne sviđa mi se citirani Jerko Zovak koji, premda dopušta 

legalnost pozdrava HOS-a „Za Dom spremni!“, smatra da je provokacija i 

uvreda žrtvama to što je spomenik s tim natpisom postavljen u Jasenovcu 

(304). Mislim da je baš Jasenovac dobro mjesto gdje bi se već jednom trebali 

razriješiti prijepori između istine i laži, i zato držim da onima koji su pod 

domoljubnim znakom i simbolom ZDS poginuli za sadašnju državu Hrvatsku, 

ne za NDH, treba stajati spomenik upravo takav kakav odražava njihovo 

domoljublje. Ne razumijem kako se ne bi moglo zaustaviti sve te zapjenjene 

osporavatelje koji bi, poput gđe šrafcigerovke, uklanjali spomen na najveću 

žrtvu koju su naši branitelji podnijeli za slobodu Domovine. Mislim da bi se 

čitava nacija tu trebala povesti za primjerom genijalnog akademika Josipa 

Pečarića koji je, poput pisama bivšem premijeru kojemu je predlagao da se 

tada zatočeni general Ante Gotovina kandidira za Nobelovu nagradu za mir, 

to isto sada pokrenuo za generala Slobodana Praljka, pišući pisma 

predsjednici Republike, predsjedniku Vlade i predsjedniku Hrvatskog sabora. 

Hrvati se nemaju zašto ispričavati i neprestano udarati u prsa, dok se 

istovremeno oni koji su nad Hrvatim počinili neizmjerno veća i brojnija 

zlodjela razmeću nekim svojim tjeranjem pravde, a da nisu ništa učinili da se 

distanciraju od tih zala. Zato mi se sviđa akademik Pečarić koji ima hrabrosti 

„okrenuti pilu naopako“, kako se to jednostavnim riječima kaže. 

- Još bih pohvalio zauzimanje prof. Tomca koji jasno obara tezu o tome da u 

Hrvatskoj postoji ekstremna desnica. To jako dobro ilustrira na primjeru prof. 

Anđelka Milardovića, kojemu je bilo zabranjeno napredovanje na FPZ uz 

tvrdnju da je „hrvatski nacionalist“ (355). Tom primjeru mogli bismo 

pridodati i Marka Perkovića Thompsona koga progone ne Nijemci, niti 

Austrijanci, niti Slovenci, nego Hrvati koji ga u inozemstvu denunciraju, koji 
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svoju zemlju proglašavaju fašističkom, koji rade zapravo sami sebi o glavi, ali 

toga nisu svjesni. Tu bih citirao Matoša: „Hrvatska već vidje dosta raznih 

čuda, al` ne nađe štrika za toliko Juda“. A njih treba prokazati i ne se braniti 

nego prijeći u napad. Ja volim nogomet i gledao sam mnogo utakmica, ali još 

nisam vidio da je ijedna momčad pobijedila a da nije izvela ni jedan napad, 

samo se braneći. 

 

http://direktno.hr/direkt/video-kosic-u-ostrom-govoru-prozvao-hrvate-koji-

se-odricu-thompsona-86088/  

 

Na supotpisivanje pisma Praljak za Nobelovu nagradu pozivaju vas i drugi 

portali: 

http://direktno.hr/domovina/pecaric-i-kosic-traze-da-se-praljka-nominira-

nobelovu-nagradu-86089/  

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/5030-potpisite-peticiju-na-

stranici-kamenjar-com 

Dakle:  
Supotpišite na  

kamenjar.com: http://kamenjar.com/predlozite-generala-praljka-nobelovu-

nagradu-mir/ 

 

Moram vas upozoriti na komentar naše Marije: 

 

Maria Dubravac 

Brisbane, Queensland, Australia 

Hranio si me kad sam bio gladan 

Neobučen, smrznut, odbačen i jadan. 

Plako si sa mnom i k srcu me svijo 

U svojem domu ljubavlju me grijo. 

Dođi i primi vijenac od lovora 

Dobro se djelo nagraditi mora. 

Portal Hrvatsko nebo vas podsjeća tko je veliki hrvatski general Slobodan 

Praljak: 

 

http://hrvatskonebo.com/hercegbosna/2017/05/19/prirucnik-slobodan-

praljak-ustavna-problematika-u-komunistickoj-jugoslaviji-pocetak-

priprema-za-agresiju/ 

 

Do sada imamo preko 600 potpisa! 

Josip Pečarić 

 
http://kamenjar.com/praljak-i-thompson/  

http://direktno.hr/direkt/video-kosic-u-ostrom-govoru-prozvao-hrvate-koji-se-odricu-thompsona-86088/
http://direktno.hr/direkt/video-kosic-u-ostrom-govoru-prozvao-hrvate-koji-se-odricu-thompsona-86088/
http://direktno.hr/domovina/pecaric-i-kosic-traze-da-se-praljka-nominira-nobelovu-nagradu-86089/
http://direktno.hr/domovina/pecaric-i-kosic-traze-da-se-praljka-nominira-nobelovu-nagradu-86089/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/5030-potpisite-peticiju-na-stranici-kamenjar-com
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/5030-potpisite-peticiju-na-stranici-kamenjar-com
http://kamenjar.com/
http://kamenjar.com/predlozite-generala-praljka-nobelovu-nagradu-mir/
http://kamenjar.com/predlozite-generala-praljka-nobelovu-nagradu-mir/
https://www.facebook.com/people/Maria-Dubravac/100008146899867
https://www.facebook.com/pages/Brisbane-Queensland-Australia/102146663160831
http://hrvatskonebo.com/hercegbosna/2017/05/19/prirucnik-slobodan-praljak-ustavna-problematika-u-komunistickoj-jugoslaviji-pocetak-priprema-za-agresiju/
http://hrvatskonebo.com/hercegbosna/2017/05/19/prirucnik-slobodan-praljak-ustavna-problematika-u-komunistickoj-jugoslaviji-pocetak-priprema-za-agresiju/
http://hrvatskonebo.com/hercegbosna/2017/05/19/prirucnik-slobodan-praljak-ustavna-problematika-u-komunistickoj-jugoslaviji-pocetak-priprema-za-agresiju/
http://kamenjar.com/praljak-i-thompson/


                             HOS 213 

 

UZ THOMPSONA NAPADAJU I HOS 

ZAHVALA BISKUPU KOŠIĆU 
 

Poštovani Oče biskupe, 

Zahvaljujemo se na Vašim riječima s kojima, ne prvi put, točno opisujete 

ponašanje hrvatskih vlasti: 

– Je li moguće da hrvatska policija hapsi hrvatske branitelje? Kakva je sad 

opet ova protuhrvatska vlast koja se usuđuje to činiti u Kninu na proslavi Dana 

pobjede?.  

Činjenica je da već drugu godinu u Kninu vlast hapse hrvatske branitelje iz 

redova HOS-a koji na svoj dan uzvikuju svoj poklič iz Domovinskog rata. Isto 

tako napadaju već treću godinu na isti dan hrvatskog branitelja Marka 

Perkovića Thompsona zbog izvođenja njegove pjesme „Bojna Čavoglave“ 

koja je postala jedan od simbola Domovinskog rata. Pogledajte Thompsonov 

odgovor: 

http://kamenjar.com/thompson-odgovorio-prijavu-zbog-koncerta-slunju/ 

 „U svom odgovoru MUP se poziva na „ postojeću sudsku praksu, ali i 

temeljem odluke Ustavnog suda broj: U-III-2588/2016. od 8. studenoga 2016. 

prihvaćeno je pravno stajalište da uzvikivanje spomenutog pozdrava 

ispunjava obilježja navedenog prekršaja.“ 

To je potpuna neistina jer su drugi sudovi donosili drugačije odluke i prije i 

poslije te odluke.  

Dakle neistina je da se radi o postojećoj sudskoj praksi. Policija sprovodi 

zakone, a ne postoji zakon po kome je zabranjen poklič ZDS. A kada se to 

radi po volji politike, onda to više nije demokratska država! Spomenimo da 

zapravo policija radi suprotno tome jer se napada i tvrdi da je ustaški i sam 

znak HOS-a u kome postoji i poklič ZDS koje su hrvatske vlasti odobrile. 

http://kamenjar.com/udruge-hos-a-podizu-tuzbe/  

A poznato je da su koalicijski partneri prozivali i pozivali HDZ da se postupa 

na ovakav način. Poznato je da su oni i ranije imali slične zahtjeve, kao npr. 

kada su tražili da se povuče tužba za genocid. 

Znamo da bi i to bilo u interesu onoga što propagira velikosrpski 

Memorandum SANU 2 jer je presuda stalnog Suda u Haagu po kojoj je Srbija 

agresor na Hrvatsku i koja je u toj agresiju učinila niz genocidnih radnji u 

potpunoj suprotnosti s ciljevima Memoranduma. 

Istom cilju služe i ovi napadi na poklič HOS-ovaca ZA DOM SPREMNI. 

Poklič koji su u Domovinskom ratu koristili ti legendarni hrvatski branitelji 

proslavivši se i u Vukovaru, i u Škabrnji, i u Dubrovniku... 

Upravo zbog istinitosti Vaših poruka izloženi ste tolikim uvredama. 

Uvjereni smo da ćete i u budućnosti nepokolebljivo promicati istinu i pravdu. 

Zato primite izraze naše velike zahvalnosti. 

Akademik Josip Pečarić 

Dr. sc. Josip Stjepandić 

http://kamenjar.com/thompson-odgovorio-prijavu-zbog-koncerta-slunju/
http://kamenjar.com/udruge-hos-a-podizu-tuzbe/
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VUČIĆEVO PRIZNANJE 
 

Doista me istovjetnost komemoracija koje su priredili u Jasenovcu Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno 

vijeće (SNV) u subotu i čelnici Srbije i Republike Srpske u Donjoj Gradini u 

nedjelju uvjerili da se moram ispričati hrvatskom narodu zbog svog 

djelovanja. 

Srbijanski premijer i novoizabrani predsjednik te države Aleksandar Vučić 

optužio je Hrvatsku, slično onima sa subotnje komemoracije u Jasenovcu, 

kako pokušava oživjeti ustašku ideologiju te je zaprijetio kako će se Srbija 

odlučno suprotstaviti 'pokušajima da se ponovi ono što se zbilo u prošlosti'. 

Kazao je kako se u NDH 'zanosno i s veseljem' ubijalo Srbe te kako je na 

temelju 'master-plana' o istrjebljenju cijelog naroda ustaški režim pobio 'više 

od milijun ljudi'. 

Vučić je istaknuo kako je žalosno to da ideolozi takvog zločina poput Mile 

Budaka (vidjeti npr. knjigu: D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada 

i ovdje, Zagreb, 2005.) imaju svoju ulicu u više od petnaest gradova u 

'europskoj Hrvatskoj'. 

'Sa žalošću moram konstatirati da smo svjedoci pokušaja povampirenja 

ustaške ideologije', kazao je srbijanski premijer ustvrdivši kako se sada 

pokušava provesti 'revizija slike' o kardinalu Alojzijau Stepincu (vidjeti npr. 

knjigu: J. Pečarić, Brani li Goldstein NDH? Zagreb, 2002.) s ciljem skidanja 

njegove odgovornosti za počinjene zločine. Čini se da nije daleko dan kada će 

uslijediti zahtjev za reviziju slike o (Anti) Paveliću i prenošenje njegovih 

posmrtnih ostataka', kazao je Vučić spomenuvši u tom kontekstu kao 

neprihvatljivo isticanje ploče s ustaškim pozdravom u Jasenovcu. 'Nikome i 

nikada više nećemo dopustiti ni 'Bljesak ni 'Oluju', kazao je Vučić.  

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-

ustasku-ideologiju-20170423 

Na Vučićeve tvrdnje reagirao je poznati hrvatski novinar Velimir Bujanec. 

Oštro se osvrnuo, kako kažu na portalu narod.hr, na ove provokacije i govor 

mržnje koji je Vučić ponovno usmjerio put hrvatskog naroda. 

"VUČIĆU, PA NISMO MI VAS PITALI ZA 'BLJESAK' I 'OLUJU' - MI SMO 

TO NAPRAVILI! 

Fakat ne znam što je ovom Vučiću?! Neprestano spominje da "neće više nikad 

dopustiti Bljesak i Oluju"... Pa Hrvati ga nisu pitali za dopuštenje 1995. i neće 

ni u budućnosti, bude li trebalo! Vučiću: TKO SE MAČA LAĆA, OD MAČA I 

POGIBA", napisao je poznati novinar na svom Facebook profilu. 

Slično piše i poznati kolumnist Marcel Holjevac: 

Pa se tako sad ponovo govori o “povampirenom ustaštvu u Hrvatskoj”, a 

notorni četnik Vučić je opet ponovio da Srbija nikada i nikome više neće 

dozvoliti “Bljesak” i “Oluju”. Doduše, Srbija nije dopustila ni Bljesak ni 

Oluju ni prvi put. Vučić je izgleda zaboravio da ih nismo ni pitali za 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-ideologiju-20170423
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-ideologiju-20170423
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dopuštenje. Dodao je da se Srbija i RS također trebaju suočiti s vlastitim 

greškama, sa zlom u kojem su činjeni zločini u ime Srba. No, i on je bio jedan 

dio tog zla, i to ne treba zaboraviti. To natezanje oko komemoracije traje 

otkad SDP više nije na vlasti. Slično natezanje gledamo svake godine u Kninu, 

i u Vukovaru. Antifašisti šumom, Hrvati drumom, reklo bi se.. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-

domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-

1019471/  

Hrvoje Hitrec kaže kako je Vučić ponovio pomalo zagonetnu prijetnju da se 

Bljesak i Oluja ne će ponoviti.  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-

hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html  

Za razliku od onih s komemoracija koje su organizirali u Jasenovcu Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno 

vijeće (SNV) u subotu i čelnici Srbije i Republike Srpske u Donjoj Gradini u 

nedjelju 

Bujanec i mnogi drugi u RH ne razumiju da i jedni i drugi svo vrijeme ukazuju 

na činjenicu kako su se i oni u NDH i oni u Domovinskom ratu borili za 

neovisnu Hrvatsku, dakle ustašku Hrvatsku. Prva je bila Pavelićeva a druga 

Tuđmanova, ali obje su ustaške države“. 

Ne smijem biti nepošten prema SDP-u jer su i oni sudjelovali u subotnjoj 

komemoraciji. Kako je glavni razlog za tri komemoracije (četvrte – žrtvama 

poslijeratnog logora Jasenovac nije bilo) pozdrav ZA DOM SPREMNI ovdje 

ću dati samo komentar Zvonimira Hodaka: 

SDP je opasno zaprijetio Banskim dvorima. Imate osam dana da maknete 

HOS-ovu ploču u Jasenovcu, a petnaest dana da promijenite grb na ploči. 

Klasičan primjer pucanja samom sebi u nogu. Grb HOS-a s pozdravom ZDS 

legaliziralo je Ministarstvo uprave u Vladi Ivice Račana. Nakon Račana SDP 

je bio na vlasti još četiri godine pa “zloglasnom“ grbu nije pala ni jedna 

“ustaška“ dlaka s glave. Ako ova Vlada ne bude poštivala prekluzivne rokove 

od osam i petnaest dana, SDP će još jednom postaviti oštro pitanje Vladi. I 

tako u beskraj… barem dok ne prođu lokalni izbori. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-

drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-

izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/  

Holjevac razumije, kako i sam naslov njegovog teksta kaže, da se tu radi o 

sukobu Domovinskoga i Drugoga svjetskoga rata, a ne fašizma i antifašizma: 

Ne radi se tu samo o tabli u Jasenovcu, ni pozdravu. Radi se o Domovinskom 

ratu, ne o ustašama iz Drugog svjetskog. Iako su i veterani Domovinskog rata 

od “antifašista” općenito smatrani ustašama, krezubim ognjištarcima, 

šatorašima, i tako dalje. Stare partizančine, i one nepismene, pa i najgori 

nasilnici, poput Manolića i pokojnog Boljkovca, pak uživaju status uglednih 

starina, unatoč krvavim rukama iz prošlosti. Veterani, i kad su ostali bez ruku 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
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i nogu u ratu poput Glogoškog, su često narodni neprijatelji i vječni ustaški 

sumnjivci i smutljivci. Svake godine u Jasenovcu slušamo o potrebi 

suočavanja s prošlošću. Ta prošlost je dobro poznata, a često i debelo 

krivotvorena te zloupotrebljavana u dnevnopolitičke svrhe. Jasenovac je bio 

jedan od temelja Miloševićeve ratnohuškačke propagande: “moramo pobiti 

ustaše prije nego ustaše ponovo pobiju nas”. Kako je završilo, poznato je. 

Uglavnom, Jasenovac nije uzrok razdora, već samo, uz Knin i Vukovar, jedno 

od mjesta gdje se pokazuje koliko je Hrvatska podijeljena na onu 

“antifašističku” i onu “domoljubnu”. Onu koja je pobijedila u Drugom 

svjetskom ratu, a poražena je u Domovinskom (htjela ona to priznati ili ne) i 

one koja je dobila Domovinski rat, a kasnije bačena na margine. Protiv te 

društvene marginalizacije ona se ponekad bori i provokacijama poput ploče 

u Jasenovcu. Danas svi govore, i Pupovac i Bernardić, da se Hrvatska ne bi 

trbala dijeliti. Pitanje je samo na kojoj se platformi treba ujediniti. A to 

svakako nije ona “antifašistička”. 

 

Istovjetnost Domovinskog rata i NDH može se iščitati i iz teksta Domagoja 

Sremca Jurčića na portalu Hrvatsko nebo koji uspoređuje spomen 

obilježja u Jasenovcu s onima iz Domovinskog rata u Vukovaru: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-

ne-bih-ali-pretjerase/  

Koliko su ispravne optužbe koje smo čuli na ovim komemoracijama svjedoče 

nam i činjenice o ponašanju ministrice Obuljen koja je uvjeravala Pupovca i 

Krausa da odustanu o tvrdnji o istovjetnosti NDH i današnje Hrvatske tj. da 

odustanu od svojih komemoracija u Jasenovcu: 

http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-

da-odustanu-od-bojkota-83363/ 

odnosno ministra Orepića koji na posredan način priznaje tu istovjetnost 

tvrdeći kako je podizanje spomen obilježja HOS-ovcima, tj. hrvatskim 

braniteljima kojih su se fašistički agresori najviše bojali, zapravo isprazno 

desničarenje od strane pojedinaca koji nemaju nikakve veze s domoljubljem. 

http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-

dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-

nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/  

Suprotno mišljenju Bujanca i Holjevca, mene je obradovala Vučićeva tvrdnja 

kako su oni odobrili Oluju i više to nikada i nikome ne bi dozvolili. 

Predsjedniku Republike Srbije moramo vjerovati zar, ne? 

Zašto me je obradovao? 

Ja sam već u naslovu knjige, Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, 

Zagreb, 2014. optužio hrvatski narod za najstrašniji genocid u povijesti 

čovječanstva genocid pravljenja zečeva od ljudi (pozivajući se na poznatu 

izjavu Slobodana Miloševića). Također sam, ne znajući da su to pravljenje 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-bih-ali-pretjerase/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-bih-ali-pretjerase/
http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-odustanu-od-bojkota-83363/
http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-odustanu-od-bojkota-83363/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
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zečeva od Srba dozvolili u Beogradu, u dva navrata pisao Hrvatskom saboru 

tražeći uvođenje DANA DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I 

DOMOVINSKE ŽALOSTI ZBOG SRBA ZEČEVA. 

Doista mi je sada strašna spoznaja da ipak za takav stravičan genocid nisu 

krivi samo pripadnici hrvatskog naroda nego im je taj užasni genocid 

pravljenja zečeva od ljudi dozvolila vlast u Beogradu. To su sigurno znali i u 

Saboru pa mi nisu ni odgovorili na moje prijedloge. 

Iako je strašna spoznaja da sam osudio svoj narod za najstrašniji genocid u 

povijesti - genocid pravljenja zečeva od Srba, ipak je mnogo veće 

zadovoljstvo što za taj genocidu nismo krivi samo mi. 

Poslije Vučićeva priznanja, sa takvom spoznajom o podijeljenoj odgovornosti 

za zločin genocidnog pravljenja zečeva od Srba, Hrvatski sabor bi mnogo 

lakše usvojiti moj prijedlog o promjeni imena Dana Domovinske zahvalnosti, 

zar ne? 

 

Josip Pečarić 
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POLITIKA ŠARAFCIGER 
 

U subotu je dr. Stjepandić na povratku sa službenog puta u Italiju svratio i u 

Zagreb.  

Kažem mu kako me iznenadila činjenica da je malo naših portala prenijelo 

njegovo pismo Predsjedniku Vlade. Ja sam našao Pismo samo na dva portala. 

Posebno smo komentirali kako je kolegica iz Šangaja komentirala ZDS. 

(Vidjeti: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/06/22/dr-josip-stjepandic-

stovani-gospodine-predsjednice-vlade-republike-hrvatske/ ) 

Kaže mi kolega Stjepandić da uskoro ide u Kinu pa će još više razgovarati s 

tamošnjim znanstvenicima o tom pozdravu naših HOS-ovaca i mnogih drugih 

hrvatskih branitelja.  

A možda je našim portalima već bilo previše tekstova o pismu kojega je 

Predsjedniku Vlade napisao biskup Košić. Čini mi se da je ta dva pisma spojila 

naša sjajna kolumnistica Mirela Pavić koja svoju kolumnu u Hrvatskom 

tjedniku od 29. lipnja 2017, završava ovako: 

Liam shi! 

I pozdrav biskupu Košiću, ma di bija! 

Imenjaku sam rekao kako je moj dojam kako je na djelu dogovor PLOČA ZA 

PLOČU. Dakle skidanje ploča na Trgu jednom od 10 najvećih zločinaca s 

jedne strane i ploče hrvatskim junacima u Jasenovcu o čemu i piše Stjepandić 

Plenkoviću: 

Isto tako, očigledno je da ne pratite vrlo informativnu emisiju TV Bujica. Da 

tomu nije tako, onda biste sigurno došli do svjedočenja don Miljenka Babaića 

(29.4.2016) da su dubrovački branitelji, razočarani kad nisu mogu dobiti 

dodatno pojačanje od HOS-a, od njega zatražili da pošalje makar njihove 

oznake. 

Da agresori su se panično bojali naših HOSovaca! 

Uvijek treba naglasiti da su za skidanje ploča u Zagrebu najzaslužniji Bruna 

Esih i Zlatko Hasanbegović!  

Jasno je bilo da je ploča u Jasenovcu bila dio nagodbe HDZ-a i HNS-a 20. 06. 

2017. kada je o njoj progovorio sam Plenković. Komentirao sam prijateljima: 

 

ANDREJ PLENKOVIĆ 

HOS je u Jasenovcu mogao staviti ploču bez grba i problema ne bi bilo 

http://direktno.hr/direkt/hos-jasenovcu-mogao-staviti-plocu-bez-grba-i-

problema-ne-bi-bilo-89452/ 

ZAPRAVO: 

HOS u Jasenovcu nije morao staviti ploču i problema ne bi bilo 

ili: 

HOS se nije morao boriti u Domovinskom ratu i problema ne bi bilo 

ili: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/06/22/dr-josip-stjepandic-stovani-gospodine-predsjednice-vlade-republike-hrvatske/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/06/22/dr-josip-stjepandic-stovani-gospodine-predsjednice-vlade-republike-hrvatske/
http://direktno.hr/direkt/hos-jasenovcu-mogao-staviti-plocu-bez-grba-i-problema-ne-bi-bilo-89452/
http://direktno.hr/direkt/hos-jasenovcu-mogao-staviti-plocu-bez-grba-i-problema-ne-bi-bilo-89452/
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Branitelji se nisu morali boriti u Domovinskom ratu i problema ne bi bilo 

I OPET BI IMALI VLAST KOJA RADI ŠTO SRBI TRAŽE! 

TKO JE ONO NEŠTO SPOMINJAO POLITIČKU PROSTITUCIJU? 

Kasnije sam se korigirao: 

Točnije: OVO SU ISPRAVNE PREMISE! 

(Nadam se: Očita je poruga na komentar Predsjednika Vlade da je biskup 

svoje pismo pisao na pogrješnim premisama.) 

Naravno i sami HNS-ovci slavodobitno najavljuju skidanje ploče u Jasenovcu 

za mjesec dana. Njima je to doista važno jer se za to najsnažnije zauzela 

njihova bivša predsjednica, od HNES-a etički osuđena veleizdajnica Vesna 

Pusić zahtijevajući da vlast šarafcigerom skine tu ploču. Podsjetit ću vas da su 

jednom od HOSovaca čija su imena dana na toj ploči upravo šarafcigerom 

fašistički agresori na Hrvatsku iskopali oči! 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-

mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979/ 

S druge strane Ministaru Uprave nisu drage najave Premijera kako je politika 

iznad prava pa se u medijima najavilo kako bi njegovo Ministarstvo moglo 

odbiti zahtjev za uklanjanjem ploče jer nema pravne osnove budući je HOS-

ov grb odobren od Ministarstva uprave još u vrijeme Račanove vlade. 

O tome su u Bruxellesu pitali premijera Plenkovića, no on tvrdi da ta 

informacija nije istinita. 

http://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/sdp-ovac-predrag-matic-objasnio-zasto-

nece-glasati-za-skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu---480701.html  

Zato bi političku prostituciju o kojoj je govorio biskup Košić zapravo trebali 

nazvati POLITIKA ŠARAFCIGER!  

Iako je tako ne zovu o toj politici možemo pročitati u izvrsnim raščlambama 

Marka Ljubića: 

https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-antifasizam-smrtonosan-hrvatsku-

slobodu-nezavisnost  

https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-proglasavajuci-temeljne-nacionalne-

zadace-zaokruzenim-plenkovic-se-ruga-hrvatskoj  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27083-m-ljubic-hrvatska-

ce-biti-na-konju-tek-kad-budak-jovanovic-klasic-ili-pusic-budu-na-

magarcu.html  

Nedugo poslije Plenkovića na scenu stupa Predsjednik Ustavnog suda RH 

Miroslav Šeparović koji o ploči u Jasenovcu u Saboru odgovara na pitanje 

zastupnika iz redova naroda koji je izvršio fašističku agresiju na Hrvatsku i 

koji je npr. svojim lažima o pokrštavanju 11.000 srpske djece i osobno 

sudjelovao u toj agresiji i od HNES-a također etički osušeni veleizdajnik 

Milorad Pupovac, pa kaže: 

"Nemam dileme, ploči s pozdravom 'Za dom spremni' u Jasenovcu nije mjesto. 

To je simbol stradanja žrtava ustaškog režima. Uvažavam branitelje i siguran 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979/
http://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/sdp-ovac-predrag-matic-objasnio-zasto-nece-glasati-za-skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu---480701.html
http://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/sdp-ovac-predrag-matic-objasnio-zasto-nece-glasati-za-skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu---480701.html
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-antifasizam-smrtonosan-hrvatsku-slobodu-nezavisnost
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-antifasizam-smrtonosan-hrvatsku-slobodu-nezavisnost
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-proglasavajuci-temeljne-nacionalne-zadace-zaokruzenim-plenkovic-se-ruga-hrvatskoj
https://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-proglasavajuci-temeljne-nacionalne-zadace-zaokruzenim-plenkovic-se-ruga-hrvatskoj
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27083-m-ljubic-hrvatska-ce-biti-na-konju-tek-kad-budak-jovanovic-klasic-ili-pusic-budu-na-magarcu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27083-m-ljubic-hrvatska-ce-biti-na-konju-tek-kad-budak-jovanovic-klasic-ili-pusic-budu-na-magarcu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/27083-m-ljubic-hrvatska-ce-biti-na-konju-tek-kad-budak-jovanovic-klasic-ili-pusic-budu-na-magarcu.html


220                                                     HOS  

 

sam da nisu željeli veličati NDH, ali s takvim pozdravom mogu povrijediti 

žrtve. Neka Vlada nađe zakonit način da se ploča ukloni", 

https://www.24sata.hr/news/separovic-ploci-u-jasenovcu-za-dom-spremni-

nije-mjesto-530200  

Zapravo je nevjerojatno kako neki ljudi pljuju po svojoj struci. Tako ovdje 

pravnik i predsjednik Ustavnog suda zna da govori neistinu jer se na ploči u 

Jasenovcu ne nalazi pozdrav ZDS već je on u sklopu grba HOS-a koji je 

legalan u RH. Ne treba biti previše inteligentan pa znati da tvrdnja da se na 

ploči nalazi pozdrav ZDS podrazumijeva da je on stavljen sam po sebi na njoj. 

Dakle, čovjek koji bi trebao osuđivati kršenje prava u RH pa i Politikom 

šarafciger, sam ih krši. I upravo pokazujući u Saboru da mu je interes 

političara koji ga biraju važniji od struke i onoga što bi kao predsjednik 

Ustavnog suda trebao raditi nama garantira da će on biti i izabran, zar ne? 

Podsjetimo da su ustavni sudci, s izuzetkom časnog ustavnog sudca Miroslava 

Šumanovića, slično nepoštenje pokazali i u slučaju Josipa Šimunića (npr. 

moja knjiga Dnevnik u znaku 'Za dom spremni' završava tekstom: Ustavnom 

sudu RH je Domovinski rat zapravo 'oiticanje mržnje na temelju rasne, 

nacionalne i vjerske pripadnosti'. 

Nemojmo zaboraviti da se i Marko Perković Thompson sustavno proganja još 

od 2000.-e godine, zbog pjesme Bojna Čavoglave koja počinje s pozdravom 

ZDS! Pa i naslov najnovije kolumne Zvonimira Hodaka sve kaže i o tom 

progonu: 

Pjesma ‘Čavoglave’ je antifašistička – s njom na usnama borili su se četiri 

godine protiv crnih četničkih i crvenih JNA fašista! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pjesma-cavoglave-je-

antifasisticka-s-njom-na-usnama-borili-su-se-cetiri-godine-protiv-crnih-

cetnickih-i-crvenih-jna-fasista-1037284/  

Prije nekoliko dana sam govorio o gaženju struke od strane Predsjednika 

Ustavnog suda jednom kolegi sa Sveučilišta i komentirao kako me čudi da 

poslije istupa Predsjednika Vlade članovi vladinog Vijeća za suočavanje s 

prošlošću nisu podnijeli ostavke na to članstvo. Znamo da je to Vijeće Vlada 

i formirala zbog ploče u Jasenovcu, zapravo zato što nisu imali petlje reći 

istinu o tvrdnji da na toj ploči stoji ZDS i optužiti one koji traže da se oskrnavi 

nešto što je u RH odobreno. Podsjetimo se npr. kako je to najavila TV N1:  

Ovo Vijeće je, podsjetimo, način na koji je Vlada reagirala nakon što je 

nedaleko od najvećeg koncentracijskog logora NDH, u samom Jasenovcu, 

postavljena ploča s ustaškim pozdravom "Za dom spremni". 

http://hr.n1info.com/a182424/Vijesti/Ovo-su-clanovi-Vijeca-za-suocavanje-

s-prosloscu.html 

I onda dođem doma i doznam kako o tome govori predsjednik tog Vijeća: 

Vijeće nije razgovaralo ni o ploči HOS-a u Jasenovcu, a Kusić objašnjava da 

se neće baviti pojedinačnim slučajevima već će predložiti općenite preporuke. 

https://www.24sata.hr/news/separovic-ploci-u-jasenovcu-za-dom-spremni-nije-mjesto-530200
https://www.24sata.hr/news/separovic-ploci-u-jasenovcu-za-dom-spremni-nije-mjesto-530200
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pjesma-cavoglave-je-antifasisticka-s-njom-na-usnama-borili-su-se-cetiri-godine-protiv-crnih-cetnickih-i-crvenih-jna-fasista-1037284/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pjesma-cavoglave-je-antifasisticka-s-njom-na-usnama-borili-su-se-cetiri-godine-protiv-crnih-cetnickih-i-crvenih-jna-fasista-1037284/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pjesma-cavoglave-je-antifasisticka-s-njom-na-usnama-borili-su-se-cetiri-godine-protiv-crnih-cetnickih-i-crvenih-jna-fasista-1037284/
http://hr.n1info.com/a182424/Vijesti/Ovo-su-clanovi-Vijeca-za-suocavanje-s-prosloscu.html
http://hr.n1info.com/a182424/Vijesti/Ovo-su-clanovi-Vijeca-za-suocavanje-s-prosloscu.html
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"Nadamo se da će to biti na neki način korisno Vladi, da će ih Vlada prihvatiti, 

ne samo ova vlada nego i sljedeće vlade. To je cilj Vijeća, da u konačnici 

postavi temelje koji će moći služiti kao jedna konstanta za buduće generacije", 

rekao je te apelirao na medije koji prate rad Vijeća kazavši kako je njihova 

uloga velika u tome kako će javnost prihvatiti odluke Vijeća. 

http://direktno.hr/domovina/odrzana-prva-sjednica-vijeca-za-suocavanje-s-

prosloscu-90434/  

I tako je Vijeće formirano zbog HOS-ove ploče u Jasenovcu, onda nam najave 

njeno skidanje bez obzira što to Vijeće postoji, da bi nas samo Vijeće 

izvijestilo da se oni neće baviti takvim pojedinačnim slučajevima. Kako bi i 

mogli kada su se u HDZ-u i HNS-u dogovorili da oni to sami riješe, zar ne? 

A zapravo Vijeće ne može ništa riješiti jer je to pitanje najopćenitije pitanje 

koje se postavlja pred Vijeće. 

Naime HOSovci su branitelji i odnos prema njima je odnos prema 

Domovinskom ratu. Jasno je da HNS-ovci imaju interes istovjetan interesu 

fašističkog agresora, tj. nametnuti kao prioritet u RH partizanski pokret i tzv. 

antifašizam. Davno sam nazvao ovo što možemo nazvati i političkom 

prostitucijom i politikom šarafciger – pomirba djece partizana iz svih stranaka. 

Dakle, partizani i antifašisti (zapravo crveni fašisti) su važniji od branitelja. 

Borba za Jugoslaviju u II. Svjetskom ratu je važnija od borbe branitelja za 

Hrvatsku u Domovinskom ratu.  

Slavko Goldstein je tzv. antifašistima poručio u momentu kada su osnivali 

njihovu Ligu: Odrecite se Tita, a branite antifašizam. 

Zato je važnija ploča u Jasenovcu nego trg u Zagrebu, jer je ploča u Jasenovcu 

podignuta u spomen na istinske antifašiste, u spomen onima koji su izgubili 

svoje živote braneći Hrvatsku od fašističkog velikosrpskog agresora, a koji su 

imali i imaju i danas podršku tzv. antifašista a zapravo crvenih fašista!  

A to i jest Politika šarafciger, zar ne? 

 

  

http://direktno.hr/domovina/odrzana-prva-sjednica-vijeca-za-suocavanje-s-prosloscu-90434/
http://direktno.hr/domovina/odrzana-prva-sjednica-vijeca-za-suocavanje-s-prosloscu-90434/
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TVRDNJE HNS-OVACA SU ISTOVJETNE S 

TVRDNJAMA DA SU BRANITELJI USTAŠE 

 
Predsjednik Udruge 100-postotnih hrvatskih ratnih vojnih invalida 1. skupine 

Đuro Glogoški, je točno ocijenio izjave Predraga Štromara, Furia Radina, 

Milorada Pupovca, u kojima govore da su obilježja HOS-a, koje su bile 

legalne postrojbe Oružanih snaga RH, fašističke oznake, Glogoški ih je 

ocijenio vrlo opasnim.  

"Svjedoci smo da se oni koji su branili RH i hrvatski narod, danas nazivaju 

fašistima..“ 

HNS-ovci to i potvrđuju jer u svom odgovoru pozdrav HOS-ovaca nazivaju 

ustaškim pozdravom. 

Poznato je da je HNS stranka koja je svojim djelovanjem, a posebno 

djelovanjem njihove predsjednice Vesne Pusaić sprovodila velikosrpski 

Memorandum SANU 2. Nikada se nisu ogradili niti suprotstavili toj podrški 

fašističkoj agresiji na Hrvatsku. 

U mojim knjigama i tekstovima u više navrata sam upozoravao na činjenicu 

da pozdrav ZDS nije bio jedino pozdrav HOS-ovaca. 

O tome govori i e-mail koji sam dobio danas: 

  

Naslov:  Tigrovi (1. gardijska brigada) urlaju "za dom spremni" 

Datum:  Tue, 29 Aug 2017 11:55:46 +0200 

Šalje:  Miro Banović  

  

Poštovanje! 

U prilog trenutnom antifašističkom, jugokomunističkom i velikosrpskom 

orgijanju oko pozdrava "za dom spremni", u čemu sramotno već godinama 

sudjeluju i HDZ, i SDP, i HNS, i svi veći mediji u Hrvatskoj, također i 

pravosuđe i policija, dostavljam jednu od pjesama 1. gardijske brigade 

"Tigrovi", zove se Pjesma nastavnog tima 2. Naime, Tigrovi u svojoj pjesmi 

viču "za dom spremni". Jesu li oni rasisti, fašisti, nacisti, mrzitelji? Riječi 

dostavljam ispod, a melodija je poznata, radi se o kršćanskoj pjesmi "Glory, 

glory, aleluja!" Izvedbu Tigrova možete poslušati na youtube:  

https://www.youtube.com/watch?v=vgRI56iMdkE 

 

Je li konačno došlo vrijeme da i svijetu i nogometnim organizacijama, i 

raznim mamlazima napokon objasnimo ZNAČENJE "za dom spremni", 

umjesto da razgovaramo tko ga je izmislio? Tko je uopće izmislio 

domoljublje? Nikoga 90-ih nije zanimalo što je tko radio 40-ih. Uzeli su se 

nacionalni simboli, valuta, šahovnica itd. jer je to hrvatsko ili domoljubno. 

Amerikanci, Rusi, Englezi, Kinezi, Japanci, svi su oni počinili daleko veće 

zločine od nas, SAD je ostao i po zakonima rasistička država uz progon crnaca 

https://www.youtube.com/watch?v=vgRI56iMdkE
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do debelo iza 2.svjetskog rata, Australija je sve do iza 2000. imala izrazitih 

problema s rasizmom na najvišim razinama, Belgija je 50-ih dovodila 

tamnoputu djecu u kavezima u cirkus da ih ljudi mogu gledati, i dalje da ne 

nabrajam, a ipak se nitko nije odrekao nikakvih simbola pod kojima su 

počinili sve te stravične zločine, ubojstva, silovanja, bacanja atomskih bombi 

itd. A u Hrvatskoj čovjek ne smije reći da je spreman za svoj dom, jer je tamo 

neki ustaša bio spreman isto tako za svoj dom, pa je to onda zločin? Koliko 

glup čovjek mora biti da tako razmišlja, i da ne vidi odakle dolaze takva 

razmišljanja u hrvatski javni prostor. Pa da smo se tako ponašali u ratu, 

izgubili bismo ga u par mjeseci. 

  

Ustali su prije zore i otišli svi 

Ustali su prije zore i otišli svi 

Ustali su prije zore i otišli svi 

U boj teški krvavi 

 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Sretan put Tigrovima 

 

Sad smo došli al' idemo dalje do kraja 

U žilama krv nam teče palih Tigrova 

Što su hrabro i sa pjesmom u boj krenuli 

ZA DOM - SPREMNI - TIGROVI 

 

Uz Božju pomoć dušmana ćemo pobijediti 

Uz Božju pomoć dušmana ćemo pobijediti 

Ako treba za hrvatsku umrijet ćemo svi 

Ako treba za hrvatsku umrijet ćemo svi 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

ZA DOM - SPREMNI - TIGROVI 

 

(Ova poruka poslana je među ostalim i nekim članovima HAZU, sveučilišnim 

profesorima, djelatnicima u nekim medijima, klubovima zastupnika, MUP-u, 

uredima Predsjednice i Premijera, te nekim povjesničarima i HHO-u.) 

 

Srdačan pozdrav, uz želju da što prije ozdravimo od društvenih duševnih 

bolesti poput antifašizma i štokholmskog sindroma... 

  

Poznato je da se pozdrav koristili i Gromovi (2. gardijska brigada): 
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„Zovi samo zovi...“, 

Pjevali su ratnici Gromovi, 

Za dom spremni bili 

Živote svoje nisu žalili. 

  

http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-

pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-

domoljubno-pero 

  

Koliko je sramotno ponašanje onih koji pozdrav iz Domovinskog rata 

nazivaju ustaškim pozdravom govori i priča iz slučaja Šimunić. 

Naime, u Srbiji su se jako naljutili na izjavu jednog europskog sportskog 

dužnosnika koji je stavio znak jednakosti između Šimunićeva pozdrava "Za 

dom" i uzdignuta tri prsta Novaka Đokovića kojim proslavlja pobjedu pa su 

Večernje novosti zamolile povjesničara Dragana Petrovića neka pojasni što 

zapravo znači kada Srbin podigne tri prsta. Petrović je podsjetio kako su 

nekada, prije Drugog svjetskog rata, Srbi polagali prisegu s podignuta tri 

prsta, ali spojena dok se 80-ih godina uvodi pozdrav s raširena tri prsta. Ovaj 

srpski znanstvenik se poziva na fotografije od prije Drugog svjetskog rata gdje 

Srbi prisežu sa spojena tri prsta, ali i da su "tri raširena prsta karakteristična 

za vojnike nacističke Njemačke i ustaše u NDH". - Bilo koji nacionalni 

pozdrav može biti dio pažljivo njegovane tradicije, a može vremenom i 

evoluirati. Tako je bilo i sa srpskim pozdravom. Tri rastavljena prsta kao naš 

suvremeni pozdrav je patentiran 1988. u vrijeme okupljanja Srba iz Srijema, 

Banata, Kosova i Metohije, koji su zahtijevali promjenu Ustava Srbije. To je 

bio odgovor probuđenog naroda na provokacije Albanaca, Hrvata i 

Slovenaca, koji su prkosili s dva prsta, što je anglosaksonska viktorija. Srbi 

su tada počeli pozdravljati s visoko uzdignuta raširena tri prsta, obično s obje 

ruke i visoko iznad glave. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-ljuti-zbog-izjednacavanja-za-dom-i-tri-

prsta-907447  

Da, Srbi znaju kako bilo koji nacionalni pozdrav može vremenom i evoluirati! 

Ali našim HNS-ovcima Hrvatima ne može evoluirati usklik ZA DOM!  

Srbi se ponose što je ovaj njihov pozdrav nastao u Miloševićevo vrijeme. Ali 

HNS-ovci kažu da su neki njihovi članovi bili branitelji, ali im smeta pozdrav 

HOS-ovaca i Tigrova, a ne smeta im pozdrav Miloševićevih fašističkih 

agresora kojim su slavili svoja fašistička divljanja po Hrvatskoj (o njihovim 

genocidnim radnjama govori i presuda stalnog suda u Haagu, koju ni HNS-

ovci, a ni Vlada ne žele ni spomenuti!) 

Ali, čak i to što HNS-ovcima smeta to što su Ustaše prve koristile ZDS kao 

svoj pozdrav svjedoči o velikom žalu HNS-ovaca za Jugoslavijom. 

Kako to? 

http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-domoljubno-pero
http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-domoljubno-pero
http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-domoljubno-pero
https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-ljuti-zbog-izjednacavanja-za-dom-i-tri-prsta-907447
https://www.vecernji.hr/vijesti/srbi-ljuti-zbog-izjednacavanja-za-dom-i-tri-prsta-907447
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Radi se čak o njihovoj podršci Prve Jugoslavije i fašističke diktature 

Karađorđevića.  

Hrvatski povjesničar prof. Rendić – Miočević nas podučava kako ti 

promicatelji velikosrpskog fašizma, što u stvari jesu svi oni koji napadaju 

pozdrav ZDS, koji jeste ustaški pozdrav iz 1932. godine, dakle iz vremena 

fašističke velikosrpske diktature, nipošto ne pomišljaju da postanak ustaškog 

pokreta prije nastanka Nezavisne Države Hrvatske tumače u kontekstu 

oslobodilačke borbe ... popraćene pozdravom Za dom spremni iz 1932. 

godine. Ta je borba ujedno bila antifašistička jer je bila usmjerena protiv 

beogradske monarhofašističke diktature (podcrtao JP). 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-

suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma  

Treba li podsjećati na atentat u Beogradu u Narodnoj skupštini 1928. i na 

mnoge druge zločine nad Hrvatima u Prvoj Jugoslaviji koji očito ne smetaju 

HNS-ovcima? 

Vratimo se činjenici kako se Srbi ljute što njihov fašistički pozdrav iz 

Miloševićevog vremena korištenog u Domovinskog ratu kao prepoznatljiv 

pozdrav fašističkog agresora poistovjećuju s ustaškim pozdravom iz 1932. 

godine iz vremena kada je on očito bio znak antifašističkog otpora 

velikosrpskom fašizmu, a neki u RH im daju za pravo. Iz jednostavnog razloga 

što velikosrpski fašizam nad Hrvatima HNS-ovcima ne smeta, zar ne? 

A logično bi bilo da se Hrvati, a ne Srbi, ljute što se fašistički pozdrav TRI 

PRSTA izjednačava s antifašističkim pozdravom ZDS.  

Pri tome bi normalnim ljudima trebalo biti jedino važno da se on koristio u 

borbi i pobjedi nad velikosrpskim fašističkim agresorima u Domovinskom 

ratu. U borbi koja je dovela do slobodne nam Hrvatske. 

Ponovit ću kako se slična hajka digla i u Tuđmanovo vrijeme kada je uvedena 

kuna. Na Tuđmana iz tog vremena i načina na koji je on riješio „problem“ 

podsjeća ono kako o ploči u Jasenovcu danas govori Hasanbegović: 

„“... za nas kao za stranku taj slučaj ne postoji. Spomen obilježje poginulim 

pripadnicima legalne hrvatske ratne postrojbe iz Domovinskog rata ne može 

biti predmet rasprave – uključujući simbol te postrojbe.” 

http://www.dnevno.hr/uncategorized/hasanbegovic-ploca-u-jasenovcu-ne-

moze-biti-predmet-rasprave-1055878/  

Kao što ni Tuđman nije raspravljao s „antifašistima“ o kuni, zar ne? 

  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.dnevno.hr/uncategorized/hasanbegovic-ploca-u-jasenovcu-ne-moze-biti-predmet-rasprave-1055878/
http://www.dnevno.hr/uncategorized/hasanbegovic-ploca-u-jasenovcu-ne-moze-biti-predmet-rasprave-1055878/
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KAKO SRBI MOGU U RATU POBIJEDITI HRVATE? 
  

Očito je kako svjetski moćnici nisu prežalili srpski neuspjeh u agresiji na 

Hrvatsku. Sve su učinili da bi to omogućili i doživjeli su neuspjeh. Prvo su 

komunisti razoružali Hrvatsku, a potom oni Embargom na uvoz oružja UN-a 

zapravo oduzeli nam pravo na samoobranu. Rezultat znamo – veliki hrvatski 

genocid u kome su od hrabre srpske vojske napravili zečeve. Uslijedilo je 

kažnjavanje preko suda u Haagu. Još uvijek su jedino Hrvati osuđeni u tom 

sudu kao agresori. Agresori jer su protiv volje svjetskih moćnika obranili 

svoju zemlju. Zbog svega navedenog bilo je to užasno ponižavanje svjetskih 

moćnika, pa je logična želja za osvetom. 

Srbi nisu mogli pobijediti ni razoružane Hrvate!  

Kako im omogućiti pobjedu? 

Da, treba učiniti sve da Hrvati ne budu ZA DOM SPREMNI! 

Lekcija je naučena u Domovinskom ratu kada je postojao HDZ koji je 

predvodio obranu. Zato sada i ta stranka mora pomoći svjetskim moćnicima. 

Vidjelo se i do sada kako ni oporba, ali ni vlast u RH ne spominje presudu 

stalnog suda u Haagu i njihovu presudu po kojoj su Srbi agresori koji su htjeli 

stvoriti homogenu Veliku Srbiju i pri tome izvršili niz genocidnih radnji. 

Ali ključ srpske pobjede u ratu je da Hrvati ne budu ZA DOM SPREMNI, pa 

u tome sada mora sudjelovati i HDZ!  

Znamo da je Sanader bio protiv ZDS! 

Ne mogu vjerovati svojim očima dok čitam kako Plenković obrazlaže tu svoju 

poslušnost prema svjetskim moćnicima pa za ZDS kaže: 

„...kontekst ustaškog režima u Jasenovcu i taj slogan ne idu”. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-

uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-

svoje-ideologije-1056538/  

Doista teško je povjerovati da netko iz neke domoljubne stranke izvali ovakvu 

glupost. Zar doista predsjednik Vlade misli da je legalni HOS-ov grb 

SLOGAN? 

Pa valjda mala djeca znaju koja je razlika između Grba i Slogana! 

Teško je vjerovati da g. Plenković ne zna tu razliku, ali ipak tvrdi ovako nešto. 

Ostaje nam jedino zaključiti kako je jadno biti predsjednik vlade u RH, čiji su 

branitelji učinili da srpski bježe kao zečevi, a on mora sprovoditi velikosrpski 

Memorandum SANU 2, odnosno služiti svjetskim moćnicima u njihovoj nadi 

da mogu omogućiti Srbima pobjedu u ratu za koji je očito da se već sada 

pripremaju. Jadno da jadnije ne može biti, zar ne? 

Da stvar bude još gora on je to izjavio poslije sastanka najužeg vodstva 

stranke, pa je to izgleda kolektivna pamet najužeg vodstva vladajuće stranke. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-

uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-

svoje-ideologije-1056538/  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-svoje-ideologije-1056538/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-svoje-ideologije-1056538/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-svoje-ideologije-1056538/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-svoje-ideologije-1056538/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-svoje-ideologije-1056538/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/aralica-odgovorio-pitanjem-uklanjanje-hos-ove-ploce-a-zasto-stranke-ljevice-ne-uklone-komunizam-iz-svoje-ideologije-1056538/
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A to je strašno i kada ne razmišljamo na taj način. Dovoljno se samo zadržati 

na velikosrpski Memorandum SANU 2 po kome treba Srbima – gubitnicima 

u ratu – omogućiti pobjedu u miru. 

Sjajan komentar dao je sjajni hrvatski kolumnist Marko Ljubić: 

  

Maknu li HOS-ovu ploču Hrvatska će kapitulirati pred snagama koje su 

poražene u “Oluji” 

 

30. Kolovoz 2017.  

  

Ako će Hrvatska šutjeti na rušenje spomenika svojim braniteljima, postavlja 

se razumno pitanje jesmo li svi zajedno izdali ljude koji su poginuli za našu 

slobodu. 

Premijer Andrej Plenković kaže da će naći zakoniti način za zamjenu ploče u 

spomen poginulim pripadnicima HOS-a. Pazi, on ne dovodi u pitanje krajnju 

odluku, a to je micanje uspomene na poginule hrvatske junake na čijoj se 

ostavštini uzdiže današnja država. 

On traži način kako ispuniti zakonito uništenje temelja te države i istodobno 

ispuniti zahtjev političkih skupina koje su između ostalog dovele do rata i 

pucale na poginule hrvatske ratnike. 

Hitler je tražio zakonit način kako se riješiti Židova, zakonito je komunistički 

poredak pobio preko pedeset milijuna ljudi, zakonito je osuđen Stepinac. 

Problem je jedino što su ti zakoni bili u službi zla. 

U čijoj službi je zakonitost koja će omogućiti zamjenu spomenika, jer to nije 

obična ploča nego spomenik poginulim Hrvatima? 

Na kojim je izborima takva politička volja dobila potporu? 

Protiv skidanja ploče, osim braniteljskih udruga javno se izjasnio samo 

Milijan Brkić izjavom da je “spomen-ploča HOS-a postavljena zakonito, a ne 

na silu i činjenica je da je na njoj ratni grb legalne postrojbe iz Domovinskog 

rata koja u svom ratnom putu nema ni najmanje mrlje”. 

Ploču bi, sukus je Brkićeve izjave, “željeli maknuti oni koji nisu željeli 

Hrvatsku, a ne samo da je nisu željeli već su i radili protiv njene slobode i 

neovisnosti.” Ostali se nisu oglasili 

Ako smo spali na Milijana Brkića, makar bio potpredsjednik Sabora i 

podpredsjednik vladajuće stranke, ako će Hrvatska šutjeti na ovo, postavlja 

se razumno pitanje jesmo li svi zajedno izdali ljude koji su ginuli za našu 

slobodu. 

Potpuno je pogrešno govoriti da je nametnuti problem spomenika HOS- 

ovcima ustavno ili pravno pitanje. To je dramatično važno političko pitanje 

koje odgovara na dvojbe o samoj biti današnje države. Je li ona hrvatska 

država ili je potpuno kapitulirala pred snagama koje su vojno potučene 

Olujom. 

Rušenje spomenika isto kao da im grobove raskopamo. 
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http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6664-maknu-li-

hos-ovu-plocu-hrvatska-ce-kapitulirati-pred-snagama-koje-su-porazene-u-

oluji  

  

Ipak ima i u HDZ-u onih koji su protiv služenja velikosrpskom 

Memorandumu SANU 2. Tako su svoja mišljenja iznijeli i akademik Ivan 

Aralica, za koga se smatra da je svojevrsni ideolog desnice, Đuro Perica, jedan 

od utemeljitelja HDZ-a, ali i Miroslav Tuđman, HDZ-ov zastupnik i sin 

pokojnog prvog predsjednika Republike Hrvatske. U istom članku dano je 

kako Aralica smatra da će trenutak uklanjanja HOS-ove ploče ili samo “za 

dom spremni” s te ploče biti početak kraja Plenkovićeve vlasti. Dodaje da će 

tim činom premijer Plenković sam sebe srušiti i izgubiti vlast. 

“HOS-ova ploča mora ostati u Jasenovcu, a protivnike te ploče treba uvjeriti 

da ZDS u njezinu grbu ne znači slavljenje ustaškog režima, nego da je ta ploča 

postavljena u spomen žrtvi pripadnika HOS-a. Drugo, stranke ljevice moraju 

shvatiti da komunizam kao osnova njihove stranačke ideologije mora biti 

uklonjen. Treba izjednačiti komunizam i fašizam, a iz antifašizma apstrahirati 

komunističko vodstvo”, rekao je Aralica za Večernji. Podsjetio je da se ni 

Ivica Račan ni Stjepan Mesić nisu obračunali sa simbolima totalitarnih 

režima. 

“Plenković i dalje ima šansu odgoditi odluku o ploči do donošenja zakona čije 

će smjernice predložiti Povjerenstvo”, zaključio je Aralica. 

“Rješenje je u ocjenama režima jer su određeni simboli u različitim 

vremenskim i političkim kontekstima imali različita značenja. Ovakve reakcije 

na HOS-ovu ploču u Jasenovcu i pritisci da se ona ukloni posljedica su 

preimenovanja Trga maršala Tita. Uklanjanjem HOS-ove ploče, zapravo 

uklanjate ljude koji su ginuli za demokratsku Hrvatsku, a oni koji to rade 

zauzimaju stranu velikosrpskih agresora koji su tvrdili da su hrvatska politika 

i hrvatska ideja ustaške”, poručuje Miroslav Tuđman nakon jučerašnjih riječi 

premijera Andreja Plenkovića. 

https://narod.hr/hrvatska/miroslav-tudman-uklanjanjem-hos-ove-ploce-

zapravo-uklanjate-ljude-ginuli-demokratsku-hrvatsku  

Sjajan komentar na Facebooku, o temi aktualnoj posljednjih dana, dala je i 

predsjednica udruge U ime obitelji, dr. Željka Markić. Kako sam puno puta 

već upozoravao na činjenicu da su Srbi i njihove sluge u RH još u ratu hrvatske 

branitelje nazivali ustašama izdvajam samo sličan dio iz njenog reagiranja: 

“Svako micanje spomen-ploče u Jasenovcu prije toga – u ovim političkim i 

društvenim okolnostima – bilo bi jedino čin odricanja od 11 mladića koji su 

poginuli braneći slobodu Hrvatske i pristajanje na velikosrpsku, 

jugoslavensku tezu da su hrvatski branitelji – bili “ustaše”. 

https://narod.hr/hrvatska/dr-zeljka-markic-ne-micati-spomenik-hos-

jasenovcu-mijenjati-izborni-zakon  

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6664-maknu-li-hos-ovu-plocu-hrvatska-ce-kapitulirati-pred-snagama-koje-su-porazene-u-oluji
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6664-maknu-li-hos-ovu-plocu-hrvatska-ce-kapitulirati-pred-snagama-koje-su-porazene-u-oluji
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6664-maknu-li-hos-ovu-plocu-hrvatska-ce-kapitulirati-pred-snagama-koje-su-porazene-u-oluji
https://www.vecernji.hr/vijesti/ploca-za-dom-spremni-jasenovac-hdz-hos-1191289
https://narod.hr/hrvatska/miroslav-tudman-uklanjanjem-hos-ove-ploce-zapravo-uklanjate-ljude-ginuli-demokratsku-hrvatsku
https://narod.hr/hrvatska/miroslav-tudman-uklanjanjem-hos-ove-ploce-zapravo-uklanjate-ljude-ginuli-demokratsku-hrvatsku
https://narod.hr/hrvatska/dr-zeljka-markic-ne-micati-spomenik-hos-jasenovcu-mijenjati-izborni-zakon
https://narod.hr/hrvatska/dr-zeljka-markic-ne-micati-spomenik-hos-jasenovcu-mijenjati-izborni-zakon
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Gđa Markić dobar dio teksta posvećuje i napadima na Thompsona jer su 

napadi na ZDS i počeli napadima na njega. Zanimljiv je i komentar 

varaždinskog gradonačelnika Ivana Čehoka koji je u svojoj izjavi stao na 

stranu našeg popularnog pjevača: 

„Na kraju krajeva, ban Jelačić je kretao u rat protiv Mađara iz Varaždina s 

pokličem 'Za dom spremni'. Pa nije Jelačić fašist!".  

http://direktno.hr/direkt/dom-spremni-pjesmi-cavoglave-nema-veze-s-

ustastvom-96309/  

Ali kada govorimo o ZDS trebate ponovno poslušati i Thompsonovu pjesmu 

Bijeli križ (vidjeti npr.  

http://croative.net/video-kako-hohstaplerska-niskorisnih-stranka-pokusava-

obmanuti-hrvatsku-javnost/ ). 

Slično Čekohu koji se 'zabrinuo' oko ustaštva bana Jelačića zabrinuli su se i 

mnogi drugi.  

Je li ustaša Mišo Kovač koji u pjesmi 113. šibenska brigada pjeva "za dom 

spremni Šibenčani".? 

Ivan Sklizović mi piše: 

S obzirom na to da je gotovo sve rečeno "jasno i odjelito" (claro et distincto; 

usp. Descartes), odlučio sam svoj obol komunikaciji dati nadopunom 

pjesama. 

Danas vrlo popularni glazbenik Siniša Vuco, zajedno sa svojim Milovčanima, 

također je bio za Dom spreman! 

https://youtu.be/gGmp5dcPIrU 

Naravno, tu je i prekrasna pjesma dragoga nam Marka Perkovića 

Thompsona, "Bijeli križ". 

https://youtu.be/x3nx-mZho0M 

Drugovi iz HNS-a očito nisu upoznati sa službenom pravaškom himnom. 

https://youtu.be/RDepD2Fopo4 

Također, u prilogu vam dostavljam dvije fotografije. Jedna prikazuje veterane 

udruge "Grobnik" iz Rijeke, a druga grb udruge "Nezavisni dragovoljci 

hrvatski", koje je i moj otac član. 

Hoće li i te dvije časne udruge s vremenom postati "sporne"? 

Ali vratimo se napadima na ZDS i HNS-ovaca i HDZ-ovaca (koji planiraju 

ponoviti samo zakonski splitski scenarij sa spomenikom našim HOS-

ovcima(). 

Oni znaju da su ZDS ustaše usvojile za svoj pozdrav 1932. godine, ali uporno 

vezuju ZDS za drugi svjetski rat.  

Jasno je i zašto. 

Već sam pisao kako je to u to vrijeme bio antifašistički pozdrav jer je to bilo 

vrijeme velikosrpske zločinačke diktature, pa je jasno da svi koji provode 

velikosrpski Memorandum SANU 2 o tome ne žele govoriti. 

Miro Banović je dao izvrsnu raščlambu njihove priče o ZDS, koju je na mnoge 

adrese poslao g Damir Borovčak, pa ću ovdje izdvojiti samo taj dio: 

http://direktno.hr/direkt/dom-spremni-pjesmi-cavoglave-nema-veze-s-ustastvom-96309/
http://direktno.hr/direkt/dom-spremni-pjesmi-cavoglave-nema-veze-s-ustastvom-96309/
http://croative.net/video-kako-hohstaplerska-niskorisnih-stranka-pokusava-obmanuti-hrvatsku-javnost/
http://croative.net/video-kako-hohstaplerska-niskorisnih-stranka-pokusava-obmanuti-hrvatsku-javnost/
https://youtu.be/gGmp5dcPIrU
https://youtu.be/x3nx-mZho0M
https://youtu.be/RDepD2Fopo4
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HNS-ove laži o nastanku "za dom spremni": Ljeto 1932. nije vrijeme 

diktature Ante Pavelića, nego vrijeme diktature kralja Aleksandra. Najstariji 

pronađeni zapis u točno toj formi je iz emigrantskog glasila "Ustaša" (izvor: 

povjesničar M.Jareb). To je vrijeme najžešćih srpskih progona u Kraljevini 

Jugoslaviji, vrijeme kad se prema nekim (bjelovarskim) pričama ispostavljao 

i račun obitelji strijeljanog (trebalo je platiti metke). Pavelić je bio progonjen 

(mislim i sudski osuđen na smrt, treba provjeriti) od strane Kraljevine. 

Hrvatske stranke i političko djelovanje zabranjeni. Narod likvidiran od 

četnika sličnih "vikend-četnicima" u Domovinskom ratu. Masovno 

naseljavanje srpskih solunaša 20-ih godina i progon Hrvata i Nijemaca, za 

posljedicu je imao sve veće progone Hrvata u četnička divljanja u 30-im 

godinama. Tada su se na stranu ustaškog pokreta svrstali i protufašisti-

komunisti (vidi Proleter, prosinac 1932), izdali upute komunistima da sebe 

stave na čelo pokreta i svrgnu Pavelića jer je on blizak fašistima 

(obrazloženje: protivi se oduzimanju imovine bogatašima i Crkvi, protivi se 

općenarodnom ustanku i orijentira se na ustanke manjih skupina - zanimljiva 

definicija fašizma). Komunisti (protufašisti) nazivaju vlast Kraljevine 

Jugoslavije "velikosrpskom vojnofašističkom diktaturom" usmjerenom protiv 

nesrpskog pučanstva i radništva. (usput možete vidjeti i komunistički izvještaj 

iz Like o tome kako se postupalo prema Hrvatima, Ličanima). U tim 

okolnostima potpuno je opravdano bilo uvesti krilaticu "za dom spremni", 

pozvati narod na ustanak i oslobođenje domovine, i stvaranje hrvatske države. 

Tko tvrdi suprotno, mislim da je ravan četničkoj ideologiji. 

Međutim, vrijeme je da se u Hrvatskoj počne razbijati mit u ustašama. Vidjeli 

smo koliko laži oni koriste u služenju velikosrpskoj politici. Zamislite kako je 

to moglo biti u drugoj Jugoslaviji i koliko laži su mogli 'ugraditi' u svijest 

naših i ne samo naših ljudi. Danas kada su prokazane mnoge od tih laži oni se 

ponašaju kao da to nije bitno. I dalje govore isto, služe se istim lažima, a HDZ 

mora prihvatiti istovjetno ponašanje što je i vidljivo na primjeru ZDS.  

Huda jama i djevojačke kose ih ostavljaju ravnodušnim.  

(Istovjetan je njihov odnos prema Domovinskom ratu. Tako Hasanbegović 

upozorava kako je Pupovac odbijao izdvojiti Vukovar kao mjesto posebnog 

pijeteta, a želi to napraviti u Jasenovcu: 

https://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-pupovac-odbijao-izdvojiti-vukovar-

mjesto-posebnog-pijeteta-a-zeli-to-napraviti-jasenovcu) 

Istina, Hrvatima je teško biti tako bešćutni, ali kada se postavlja pitanje o 

zločinima i zločincima treba inzistirati na istini.  

Jasno je da oni koji moraju provesti Memorandum SANU 2 to ne smiju 

prihvatiti. To se pokazalo još ranije kada je Petrov službeno predložio 

Plenkoviću da član Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac bude 

u Plenkovićevom Vijeću za prošlost, pa to nije usvojeno. 

Zato pogledajmo kako to radi biskup Košić (iz njegove homilije izdvajam dio 

koji mediji nisu spomenuli, jer sam se i sam u nekim nastupima kao rugao 

http://www.glas-slavonije.hr/309414/11/Napada-se--za-dom-spremni-a--velica-Titova--petokraka
http://www.glas-slavonije.hr/309414/11/Napada-se--za-dom-spremni-a--velica-Titova--petokraka
https://hr.wikisource.org/wiki/Proleter/Prosinac_1932._-_br._28#Usta.C5.A1ki_pokret_u_hrvatskim_krajevima_.28str.2-3.29
https://hr.wikisource.org/wiki/Proleter/Prosinac_1932._-_br._28#Dopis_iz_Like
https://hr.wikisource.org/wiki/Proleter/Prosinac_1932._-_br._28#Dopis_iz_Like
https://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-pupovac-odbijao-izdvojiti-vukovar-mjesto-posebnog-pijeteta-a-zeli-to-napraviti-jasenovcu
https://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-pupovac-odbijao-izdvojiti-vukovar-mjesto-posebnog-pijeteta-a-zeli-to-napraviti-jasenovcu
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Paveliću jer za razliku od Tita on nije ni uvršten u listu svjetskih najvećih 

zločinaca a JB Tito je među deset najvećih): 

Kada govorimo o zločinima fašista i nacista, tada bivši komunisti i sve glasniji 

neokomunisti viču u sav glas da je i NDH bila fašistička tvorevina, da su u 

njoj počinjeni fašistički zločini, što jednostavno nije istina. Zločini vlasti i 

vojske NDH bili su reakcija velikosrpskih, četničkih zločina, tako da se npr. 

Poglavnika ne može uspoređivati s Maršalom, nego bi ga se moglo usporediti 

s četničkim vojvodom, jer jedno su bili zločini megazločinaca – Führera, 

Ducea, Generalissimusa i Maršala, a drugo su bili regionalni zločini četničkih 

vojvoda i poglavnika. Ali zločini su zločini jer u njima su stradali, uglavnom 

bez suda, a i kada je taj sud bio organiziran, bio je to montirani i prijeki 

nepravedni sud, na svim stranama – ljudi, osobe. Ljudi a ne banda, ljudi a ne 

– kako ih se nazivalo – smeće. Ljudi su to koji su možda bili i zavedeni, možda 

i prisiljeni sudjelovati boriti se u nekim vojskama, a pripadnici hrvatske vojske 

bili su najčešće ljudi motivirani domoljubljem i željom da stvore i obrane 

svoju državu Hrvatsku, i zato nisu zaslužili smrt. Na kraju bilo je to protiv 

svih konvencija o ratovanju, osobito protiv Ženevske konvencije koja nije 

dopuštala zarobljene vojnike predati u ruke vojski koja ih je progonila jer je 

velika opasnost da se ona osveti i da ih pobije. 

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/4148-homilija-na-

europski-dan-sjeanja-na-rtve-totalitarnih-reima-2017 

  

Da, biskup nas zapravo uči kako se treba boriti da Hrvati budu ZA DOM 

SPREMNI. Dok su ZA DOM SPREMNI svjetski moćnici se neće usuditi 

poslati Srbe u novi svoj i njihov poraz! 

  

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/4148-homilija-na-europski-dan-sjeanja-na-rtve-totalitarnih-reima-2017
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/4148-homilija-na-europski-dan-sjeanja-na-rtve-totalitarnih-reima-2017
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ZLOČINI NISU ISTI ILI KAKO OD IVA NAPRAVITI 

JOVU 
  

Slušam Ratomira Čačića kako na HTV4 objašnjava kako nisu isti zločini 

komunista i ustaša. Iako on misli suprotno, jasno je da velikosrpsku logiku 

treba samo „okrenuti“ i dobiješ istinu. 

Jer doista nije isto ubijati djecu, žene, starce i druge nevine poslije rata u želji 

da nekom narodu spriječiš ostvarenje prava na svoju državu i ubijanje onih 

koji ti to pokušavaju onemogućiti.  

Zato sam i upozorio na dio propovijedi biskupa Košića kako ne treba 

uspoređivati zločine mega-zločinca J. B. Tita s zločinima Pavelića. 

Pri tome treba stalno imati u vidu kako je laž najviše pomogla Srbima u 

povijesti, pa kada slušamo one koji provode velikosrpski Memorandum 2 u 

RH kao i Srbi moraju koristiti neistine. To im je umnogome olakšano jer su 

godinama vladali i u tom velikom razdoblju laž je postala istina, a istina je bila 

zabranjena i sankcionirana! 

Zato kada danas govore o ploči u Jasenovcu treba imati na umu da istina o 

Jasenovcu koju i današnje vlasti pokušavaju nametnuti je samo „istina“. 

Kad govorimo o Jasenovcu, i ne samo o njemu, treba stalno imati u vidu ono 

što nam poručuje Igor Vukić (i ne samo on): 

  

‘NE TREBA UKLANJATI PLOČU HOS-a, Jasenovac nije mjesto u kojem su 

činjeni masovni zločini’ 

”Mislio sam da će Vladino Vijeće za suočavanje s posljedicama totalitarnih 

režima dati prijedloge kako se treba postaviti prema toj povijesti, odnosno 

koji tip istraživanja treba pokrenuti. No i to Vijeće šuti. Čudno je i vrlo štetno 

kada Milorad Pupovac i drugi predstavnici Hrvatske vlade šute na skupovima 

na kojima predstavnici Vlade iz Srbije govore javno laži o Jasenovcu, odnosno 

kada i dalje ističu broj od čak 700.000 navodnih žrtava. Takvim lažima naši 

bi se morali suprotstaviti. Zato treba ustrajati na istraživanjima te na istini, 

jer bi izricanje istine uvelike pridonijelo smirivanu stanja u društvu”, 

zaključuje istraživački novinar kojega protivnici ne mogu nazivati ‘ustašom’, 

jer Vukić ne krije da je po ocu pripadnik srpske etničke skupine, dok mu majka 

ima hrvatske i češke korijene. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-

jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/  

Zapravo, naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević je već u 

naslovu svog teksta (11. 04. 2017.) ukazao zašto je Vukić pogriješio u svojim 

nadama o radu tog vijeća: 

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-

suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma  

Slično kaže i povjesničarka Blanka Matković: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-

matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-

partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina  

  

Dujmović, objašnjava u svom tekstu kako je Plenković osmislio tu 

rehabilitaciju komunizma, ali mu je Pupovac zabio nož u leđa: 

  

Zadnji, zacijelo ključni zaplet, plod je upravo fatalne Plenkovićeve procjene. 

Dakle, (premda je diranje u legalne insignije jedne udruge mimo pameti), 

Andrej Plenković je odavno najavio da se sprema novo zakonsko rješenje za 

HOS-ove oznake, rješenje koje bi omogućilo legalnu zabranu sadašnjih 

insignija... 

Pritom, u Hrvatskoj, po toj logici srpskog nacionalizma i šovinizma zapravo 

nema, osim ako nije izazvan hrvatskim nacionalizmom. Dobro, u ratu je bilo 

četnika, to je jasno, ali njih sada po toj logici zapravo više nema, ali zato ima 

ustaša i protiv njih se valja boriti svim sredstvima. To je himna komunističke 

partije Hrvatske ravno pola stoljeća, to je Josipovićev životni svjetonazor, ali 

nije daleko od toga ni Andrej Plenković. 

http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-

96571/  

Slično komentira i Damir Pešorda: 

Antifašistička ekspozitura u aktualnoj hrvatskoj vladi i neimenovani visoki 

povjerenik za Hrvatsku, Milorad Pupovac, ultimativno traže od Plenkovića da 

hitno makne zakonito postavljenu ploču poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-

pesorda-antifasisti-u-ofenzivi 

  

Kako izgleda scenarij Ranka Ostojića iz Splita ipak se neće ponoviti u 

Jasenovcu. Čini se da su HOS-ovci ucijenjeni donošenjem zakona o 

braniteljima prihvatili premještanje ploče u Novsku, što opet služi 

velikosrpskim interesima očuvanja laži o logoru u Jasenovcu koje su uvijek 

bile i sada su u protuhrvatskoj funkciji. 

Ili kako konstatira Josip Jović: 

U vrijeme kad se nezaustavljivo otkrivaju strahote poslijeratnih zločina 

počinjenih pod vodstvom, po naredbama i pod nadzorom jugoslavenskih, 

revolucionarnih vlasti, antifašizam se pretvara u ideologiju kojom se ti zločini 

nastoje obraniti, opravdati, posvetiti. Jer, sve je to, tobože, učinjeno u višem 

interesu. Istovremeno to je ideologija koja služi očuvanju dvostrukog 

monopola, monopola na istinu i monopola na društvene pozicije. Otud i strah 

od revizionizma. 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-

vratiti.html 

  

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-96571/
http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-96571/
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-pesorda-antifasisti-u-ofenzivi
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-pesorda-antifasisti-u-ofenzivi
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-vratiti.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-vratiti.html
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Koliko je besmisleno to što radi vlast komentira i Zvonimir Hodak: 

Ministar pravosuđa danas jasno i glasno kaže kako se ploča ne može maknuti 

dok se ne promjeni zakon. Znači postavljena je zakonito. 

Dva suda tvrde da vrijeđa osjećaje građana. Dobro ste zaključili da nešto što 

je zakonito po ocjeni nekih sudova vrijeđa osjećaje građana. Valjda svih. 

Znači i onih koji su se od 1991.g. borili pod tim znakom. Eto, tko nam sve sjedi 

u Ustavnom sudu. Dobro da nisu na dnevni red stavili činjenicu da ime 

njihovog suda počinje sa velikim U – Ustavni sud. To ne treba nikoga previše 

čuditi ako se još sjećamo po kojim su kriterijima izabirani raniji/sadašnji suci 

Ustavnog suda! Tako, recimo, sutkinja tog i takvog suda postala je bez 

problema osoba poznata po uskliku ”Smrt fašizmu-sloboda narodu”. To je 

tipičan komunistički pozdrav pod kojim se masovno strijeljalo i zakapalo u 

Hude jame. I to žive ljude. A što je sa rezolucijom Vijeća Europe o osudi 

totalitarnih režima drugovi suci? Pravosudna hipokrizija. Dokle? Ako im je 

nešto bilo nejasno mogli su zamoliti svog kolegu Miroslava Šumanovića da 

im objasni. Zahvaljujući Ustavnom sudu i u manjoj mjeri Visokom 

prekršajnom sudu HOS i njegov grb ZDS podsjećaju na Homerovog junaka 

kiklopa Polifema. Kiklop je ostao trajno ozloglašen, a da nikada nije 

dokazano da je učinio neko zlo. Samo je branio svoj posjed. Svoju zemlju. U 

staroj Grčkoj tragediji bila mu je predodređena tragična sudbina. Kako se 

povijest u pravilu ponavlja, ne smijemo dozvoliti da oni protiv kojih smo dobili 

Domovinski rat sad od nas stvaraju nove Kiklope. Osobito kad uzmemo u 

obzir notornu činjenicu da smo bili i dugo ćemo bit jači od njih.  

http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-

toliko-juda/ 

To potvrđuje i besmislenost komentara 'visokog izvora' iz Ureda Predsjednice, 

a koji prenosi HINA: 

Pozdrav "Za dom spremni', kaže izvor, ustaše su "kompromitirale"  

http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-

ima-jos-pozdrava-96573/  

Valjda misle da su se ustaše pojavile poslije Domovinskog rata pa su 

kompromitirale pozdrav HOS-ovaca. Ili tvrde, slično Srbima, kako su 

branitelji bili ustaše. 

Ako tako misle u Uredu Predsjednice morali bi prihvatiti da su doista Ustaše 

svi oni koji se bore za hrvatsku državu. Kad to već tvrde svi koji provode 

velikosrpski Memorandum SANU 2, zašto to ne bi i prihvatili? 

Na taj način bi valjda bilo jednostavnije i proučavanje partizanskih zločina iz 

Drugog svjetskog rata. 

Kočevski Rog, Tezno, Huda jama, Macelj, Zagreb, Bjelovar, Gračani, 

Jazovka, Daksa... što je to? – pita se prof. Nikola H. Debelić, dr.h.c. u tekstu 

(Hrvatski tjednik, 31. 08. 2017.) VLAST KOJA PREŠUĆUJE ZLOČIN I 

SAMA JE ZLOČINAČKA. 

Izdvojit ću samo sljedeće: 

http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-toliko-juda/
http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-toliko-juda/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
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Hrvatski su branitelji demonizirani po istom kalupu kao i ustaše, samo malo 

prikrivenije 

Teško je shvatljiva činjenica da nijedna vlast nakon 1945. nije na mjerodavan 

način, nedvosmisleno i tvorno, pravosudno, etički i moralno osudila i kaznila 

vinovnike genocidnih ratnih i poratnih partizanskih zločina, to nije učinila ni 

vlast demokratske RH, a to ne radi ni ova današnja. Za taj pakao nitko nije 

osuđen, osramoćen i javno izložen na stup srama, nije etiketiran i demoniziran 

dan za danom, godinu za godinom. Tako se na sve načine proganjaju borci za 

hrvatsku državu – NDH, borci za hrvatsku kulturu i hrvatski opstanak, a protiv 

jugomonarhističkog fašizma i boljševičkog komunizma. Vrlo su slično i danas 

demonizirani, samo malo prikrivenije, hrvatski branitelji i bojovnici protiv 

velikosrpske agresije (najnovije hapšenje hosovaca u Kninu i progon 

Thompsona)?!  

Da, u pravu je Skejo kada za ovo što danas pokušavaju u RH postići provodeći 

velikosrpski Memorandum SANU 2 kaže kako žele od Iva naprave Jovu. 
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JE LI HRVATSKIM VLASTIMA VAŽAN DOMOVINSKI 

RAT? 

 
Napadi na spomen-ploču hrvatskim junacima iz Domovinskog rata našim 

HOS-ovcima pokazali su svu bijedu hrvatskih političara. 

Dok su tzv. ljevičari jasno definirali svoju gubitničku poziciju u 

Domovinskom ratu, na žalost slično se ponašaju i oni iz vlasti. 

Jučer sam već pisao o besmislenosti komentara 'visokog izvora' iz Ureda 

Predsjednice, a koji je prenijela HINA: 

Pozdrav "Za dom spremni', kaže izvor, ustaše su "kompromitirale"  

http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-

ima-jos-pozdrava-96573/  

Moj komentar je bio: 

Valjda misle da su se ustaše pojavile poslije Domovinskog rata pa su 

kompromitirale pozdrav HOS-ovaca. Ili tvrde, slično Srbima, kako su 

branitelji bili ustaše. 

Ako tako misle u Uredu Predsjednice morali bi prihvatiti da su doista Ustaše 

svi oni koji se bore za hrvatsku državu. Kad to već tvrde svi koji provode 

velikosrpski Memorandum SANU 2, zašto to ne bi i prihvatili? 

Na potvrdu onoga što je tvrdio „visoki izvor“ nije dugo trebalo čekati. 

Predsjednica je dala intervju za RTL Danas iz privremenog ureda u Gospiću 

iz koga izdvajam dio o ZDS i grbu HOS-a: 

  

Mlade zasigurno odvlače i ideološke rasprave, no treba li konkretno pozdravu 

'Za dom spremni' reći ne u javnom prostoru, pa čak i kad govorimo o samom 

grbu udruge HOS?  

Moj stav o pozdravu 'Za dom spremni' je jasan. On je stari hrvatski pozdrav, 

no nažalost kompromitiran je u vrijeme ustaških dana.  

Je li previše kompromitiran zbog toga?  

O tome ne bih donosila osobni sud, ja nisam povjesničar i imam svoj stav, 

voljela bi da se u Hrvatskoj dogovorimo i da konačno postavimo neke 

standarde, ako je moguće i zakonske okvire oko svih simbola totalitarnih 

režima. To su jednostavno pitanja koja dijele hrvatski narod, a nama podjele 

u ovom trenutku doista ne trebaju. Moj program utemeljen je na zajedništvu, 

mislim da malo previše razgovaramo o ideološkim pitanjima, da se moramo 

usredotočiti na egzistencijalna pitanja, a kad je riječ o ploči, nemojmo izgubiti 

iz vida da je njezina primarna intencija bila pijetet prema jedanaestorici 

mladića koji su izgubili svoj život braneći Hrvatsku. 

http://direktno.hr/direkt/predsjednica-ide-u-rusiju-komentirala-obrazovanje-

plenkovica-hos-vucica-96770/  

  

http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
http://www.vijesti.rtl.hr/novosti/hrvatska/2717963/predsjednica-ekskluzivno-na-rtl-hrvatska-mora-odrediti-zakonske-okvire-u-vezi-simbola-totalitarnih-rezima-a-fokus-se-mora-prebaciti-na-egzistencijalna-pitanja/
http://direktno.hr/direkt/predsjednica-ide-u-rusiju-komentirala-obrazovanje-plenkovica-hos-vucica-96770/
http://direktno.hr/direkt/predsjednica-ide-u-rusiju-komentirala-obrazovanje-plenkovica-hos-vucica-96770/
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Iako predsjednica spominje i poginule HOS-ovce ipak joj je mnogo važniji 

Drugi svjetski rat od Domovinskog rata, jer to što su mnogi dali svoje živote 

za Hrvatsku ipak je manje vrijedno od činjenice da je ZDS kompromitiran od 

ustaša. 

Naravno, postoji napredak u predsjedničinom stavu u odnosu na onaj od prije 

dvije godine kada je počeo progon, poslije komentara iz njenog ureda, na 

Peticiju ZDS kojom smo branili Thompsona i njegovu „Bojnu Čavoglave“. 

Naime u to vrijeme Predsjednica je o ZDS govorila kao o ustaškom pozdravu, 

a sada je to stari hrvatski pozdrav, no nažalost kompromitiran u vrijeme 

ustaških dana. 

Moram priznati da me je iznenadio dubrovački biskup Mate Uzinić jer je 

njegov komentar pozdrava ZDS bio primjereniji od predsjedničinog, koja je 

slične napade doživjela kada se slikala s povijesnom hrvatskom 

zastavom. Govoreći o spomen ploči braniteljima HOS-a u Jasenovcu i 

pozdravu „za dom spremni“, dubrovački biskup naglašava kako se sporni 

pozdrav koristio u dva različita povijesna razdoblja. 

„Pod tim pozdravom u jednom povijesnom kontekstu prepoznajemo mučno 

razdoblje hrvatske povijesti, obilježeno rasnim zakonima i teškim zločinima, 

dok s druge strane u sasvim drugačijem povijesnom kontekstu prepoznajemo 

brojne mladiće i branitelje, na poseban način članove HOS-a koji su pod tim 

znakom ginuli i borili se za slobodu naše domovine. Spomenik s tim natpisom 

nije podignut onim prvima. On je podignut ovim drugima, braniteljima koji 

su svoje živote ugradili u našu slobodu.“ 

http://direktno.hr/direkt/crkva-se-oglasila-o-hos-ovoj-ploci-i-micanju-tita-

96692/  

Umjesto da vlast koju predvodi Tuđmanova stranka pokrene istraživanja tog 

„mučno razdoblje hrvatske povijesti, obilježeno rasnim zakonima i teškim 

zločinima“, jer je danas poznato koliko je neistina dovelo do takove slike o 

tom dijelu naše povijesti, oni prihvaćaju stavove onih koji u RH provode 

velikosrpski Memorandum SANU 2. 

Zato se s pravom moramo zapitati: 

JE LI HRVATSKIM VLASTIMA VAŽAN DOMOVINSKI RAT? 

  

http://direktno.hr/direkt/crkva-se-oglasila-o-hos-ovoj-ploci-i-micanju-tita-96692/
http://direktno.hr/direkt/crkva-se-oglasila-o-hos-ovoj-ploci-i-micanju-tita-96692/
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Naslov:  KAKO „ZEČEVIMA“ OSIGURATI POBJEDU? 

Datum:  Fri, 31 Mar 2017 07:18:03 +0200 

Šalje:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 
 

 

Čini mi se da s godinama me prati i sve više pogrješaka. Neuspjelo 

predstavljanje knjige «Dnevnik u znaku 'Za dom spremni'», a jučer i odluka 

da prije mog teksta pošaljem intervju dr. sc. Josipa Stjepandića. Danas vam 

šaljem taj moj tekst napisan prije dva dana: 

  

Josip Pečarić, 

 
KAKO „ZEČEVIMA“ OSIGURATI POBJEDU? 

  

“Sve dok u Jasenovcu stoji ploča s ustaškim pozdravom “Za dom spremni”, 

neće biti uvjeta za sudjelovanje u službenoj komemoraciji žrtvama i 

sudionicima proboja iz tog ustaškog logora 22. travnja”, zaključila je, kako 

piše portal dnevno.hr, skupština Srpskog narodnog vijeća koje će zajedno sa 

antifašistima i dvije židovske organizacije tog dana biti na komemoraciji u 

Mlaki. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pupovac-ucjenjuje-bojkotirat-cemo-

jasenovac-sve-dok-ne-maknete-ustasku-plocu-1012400/ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pupovac-ucjenjuje-bojkotirat-cemo-jasenovac-sve-dok-ne-maknete-ustasku-plocu-1012400/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pupovac-ucjenjuje-bojkotirat-cemo-jasenovac-sve-dok-ne-maknete-ustasku-plocu-1012400/
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Jasno je da time Srpsko narodno vijeće po tko zna koji put pokazuje svoje 

nepoštivanje RH i njenih zakona. Predsjednica države Kolinda Grabar-

Kitarović je više puta naglasila da je ploča u Jasenovcu podignuta u spomen 

poginulim hrvatskim braniteljima u Domovinskom ratu.  

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-srbija-ta-koja-potencira-

puzajuce-ustastvo-ga-ne-vidim/ 

Dakle pripadnici naroda koji su izvršili fašističku agresiju na Hrvatsku u kojoj 

su sudjelovali mnogobrojni Srbi iz Hrvatske, protestiraju protiv ploče u 

spomen na one koji su branili i poginuli u toj obrani RH od fašističkog 

velikosrpskog agresora! 

Predsjednica je upozorila kako je na ploči dan simbol HOS-a koji je odobren 

u RH. 

A pripadnici naroda koji su izvršili fašističku agresiju na Hrvatsku i danas 

pokazuju svoje nepoštivanje države u kojoj žive ne poštivajući ono što je 

zakonski regulirano u RH. Možemo slobodno reći da i dalje sudjeluju u 

fašističkoj agresiji na Hrvatsku! Oni i danas tvrde ono isto što su fašistički 

velikosrpski agresori tvrdili u Domovinskom ratu nazivajući branitelje 

ustašama a RH Tuđmanovom fašističkom državom. 

Istina, možda ih se može i razumjeti. Krenuli su u tu agresiju potpomognuti 

od svjetskih moćnika. Komunisti tj. Samozvani antifašisti su prvo razoružali 

Hrvatsku, a potom su joj svjetski moćnici zabranili samoobranu tzv. 

Embargom na uvoz oružja i time se svrstali uz fašističkog agresora. A 

fašistička velikosrpska agresija završila je tako što su – kako reče Milošević – 

kao zečevi bježali iz Hrvatske. Isto bi im se dogodilo i u BiH da ih tamo nisu 

spasili svjetski moćnici zabranivši Hrvatskoj vojsci osvajanje Banja Luke, što 

su kasnije u SAD-u i sami požalili. 

Kako se Predsjedničinim stavovima pridružio i Predsjednik Vlade Andrej 

Plenković, sve je upućivalo na potpuni poraz namjere da se zabranom 

pozdrava ZDS izvojeva barem jedna pobjeda fašističkog agresora, kao i poraz 

politike onih koji su u RH provodili i još uvijek provode velikosrpski 

Memorandum SANU 2. 

Kako je Milanovićeva vlada uspjela tu velikosrpsku fašističku težnju 

legalizirati kod svjetske nogometne federacije, kroz presude s nevjerojatnim 

lažnim konstrukcijama protiv RH i hrvatskog naroda, a oni su ucjenjivali RH 

i uoči utakmice s Ukrajinom, to je postala idealna prigoda da Hrvatska 

konačno zauzme prohrvatski stav i posluša savjet prof. dr. sc. Zdravka Tomca: 

„Državno vodstvo mora jasno reći da su pod pozdravom Za dom spremni 

ginuli mladi ljudi u borbi za demokratsku a ne ustašku Hrvatsku. Činjenica da 

je u Domovinskom ratu stvorena demokratska ne ustaška Hrvatska, da je 

danas zahvaljujući tim braniteljima, koji su ginuli s pozdravom Za dom 

spremni boreći se za dom i domovinu, Hrvatska članica Europske unije i 

NATO-a i uvažavana demokratska država čiji vojnici širom svijeta pomažu 

brojnim narodima u borbi protiv terorizma i neslobode. 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-srbija-ta-koja-potencira-puzajuce-ustastvo-ga-ne-vidim/
http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-srbija-ta-koja-potencira-puzajuce-ustastvo-ga-ne-vidim/
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Hrvatsko državno vodstvo mora se jasno, razgovijetno i odlučno obratiti 

hrvatskoj javnosti i međunarodnoj javnosti i objasniti zašto ne prihvaća 

optužbe da je Hrvatska ustašizirana i fašizirana država.“ 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/26211-z-

tomac-scenarij-nacionalne-katastrofe.html 

Kako smo prije utakmice trebali predstaviti moju knjigu „Dnevnik u znaku 

'Za dom spremni'“ mogli su i to predstavljanje iskoristiti za tako nešto. 

Predsjednica je svojim pismom pozdravila sudionike predstavljanja. 

Predsjednik Vlade nije odgovorio na poziv. 

„Problem“ utakmice s Ukrajinom i tzv. sprečavanje „skandiranja zla“, 

po tvrdnji Predsjednika Hrvatskog helsinškog odbora, Ivana Zvonimira 

Čička, riješen je ubacivanjem u publiku velikog broja agenata koji su 

uspjeli spriječiti takvo skandiranje.  

http://net.hr/danas/hrvatska/sef-hho-a-otkrio-pozadinu-dogadaja-na-

tribinama-ubaceni-agenti-i-branitelji-sprecavali-su-skandiranje-zds/ 

Tako smo doznali i da je pozdrav HOS-ovaca od kojih su se srpski vojnici 

doista strašno bojali i POZDRAV ZLA! 

Vlada je odgovorila tako, a umjesto Plenkovića odgovorila je i izravno 

ministrica kulture Nina Obuljen-Koržinek, koju je zapravo postavio u Vladu 

Milorad Pupovac, govoreći o „ustaškom pozdravu“ kada je posjetila spomen 

područje Jasenovac zajedno s američkim posebnim izaslanikom za pitanja 

holokausta Thomasom Yazdgerdijem: 

„Hrvatska vlada vrlo se jasno odredila oko ustaškog pozdrava na spomen 

ploči u Jasenovcu.“ 

http://www.novilist.hr/Vijesti/Hrvatska/Obuljen-Korzinek-s-americkim-

diplomatom-Vlada-se-jasno-odredila-o-ustaskom-pozdravu-u-Jasenovcu 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/4069-obuljenka-

proglasila-pozdrav-na-hosovoj-spomen-ploci-ustaskim 

Dakle potpuno suprotno od prethodnih izjava Predsjednika Vlade. Radi li se 

ovdje o klasičnoj poniznosti hrvatskih političara koji se ne vode za 

suverenističkom politikom pa se klanjaju svakom službeniku koji nam dolazi 

iz tzv. velikih? Ili jednostavno Obuljen sluša onoga tko ju je postavio za 

ministricu – Milorada Pupovca? 

Šutnja predsjednika Vlade sugerira, nažalost, ono prvo. To sugeriraju i napadi 

na Damira Markuša dragovoljca Domovinskog rata, hrvatskom branitelju i 

pripadniku HOS-a: 

http://www.dnevno.hr/domovina/zorica-greguric-oko-markusa-se-plete-

udbaska-hobotnica-1012236/ 

 http://www.dnevno.hr/domovina/hos-na-nogama-znamo-tko-podvaljuje-

markusu-dalje-od-njega-1010828/ 

I zato je u pravu prof. dr. sc. Josip Jurčević kada kaže: 

„Najdublje institucijsko penetriranje moći Pupovca i njegovog 

petokolonaškog klana te svega negativnog što oni nose i znače događalo se u 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/26211-z-tomac-scenarij-nacionalne-katastrofe.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/26211-z-tomac-scenarij-nacionalne-katastrofe.html
http://net.hr/danas/hrvatska/sef-hho-a-otkrio-pozadinu-dogadaja-na-tribinama-ubaceni-agenti-i-branitelji-sprecavali-su-skandiranje-zds/
http://net.hr/danas/hrvatska/sef-hho-a-otkrio-pozadinu-dogadaja-na-tribinama-ubaceni-agenti-i-branitelji-sprecavali-su-skandiranje-zds/
http://www.novilist.hr/Vijesti/Hrvatska/Obuljen-Korzinek-s-americkim-diplomatom-Vlada-se-jasno-odredila-o-ustaskom-pozdravu-u-Jasenovcu
http://www.novilist.hr/Vijesti/Hrvatska/Obuljen-Korzinek-s-americkim-diplomatom-Vlada-se-jasno-odredila-o-ustaskom-pozdravu-u-Jasenovcu
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/4069-obuljenka-proglasila-pozdrav-na-hosovoj-spomen-ploci-ustaskim
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/4069-obuljenka-proglasila-pozdrav-na-hosovoj-spomen-ploci-ustaskim
http://www.dnevno.hr/domovina/zorica-greguric-oko-markusa-se-plete-udbaska-hobotnica-1012236/
http://www.dnevno.hr/domovina/zorica-greguric-oko-markusa-se-plete-udbaska-hobotnica-1012236/
http://www.dnevno.hr/domovina/hos-na-nogama-znamo-tko-podvaljuje-markusu-dalje-od-njega-1010828/
http://www.dnevno.hr/domovina/hos-na-nogama-znamo-tko-podvaljuje-markusu-dalje-od-njega-1010828/
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vrijeme vladavine Ive Sanadera i njegove dvojnice Jadranke Kosor, te to 

predstavlja jedan od glavnih demokratskih, socijalnih i nacionalnih krimena 

Sanadera i njegovih odabranika u HDZ-u. Stoga za nacionalne interese i 

demokratske procese u Hrvatskoj bilo važno što prije istražiti i saznati je li 

Plenković glade Pupovca naivno uletio u zamku sanaderovskog okruženja ili 

se radi o nečem još pogubnijem.“ 

http://www.hkv.hr/razgovori/26365-prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-

probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-

medije.html 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/03/29/prof-dr-sc-j-jurcevic-

hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-

neovisne-medije/ 

Navodni izgovori kako se vlast mora savijati pred moćnicima i njihovim 

službenicima više nemaju nikakvog smisla od kada je istina o Jasenovcu 

ugledala svijetlo dana i kroz usta donedavno prvog „antifašiste“ u RH bivšeg 

predsjednika RH Stjepana Mesića. Taj snimak možete naći na Internetu, ali 

svakako ga treba pročitati i u komentaru Ivice Marijačića: Snimka Mesićeva 

govora iz 1992., Hrvatski tjednik, 26. siječnja 2017. zapravo te njegove riječi 

potvrđuju istraživanja pogotovu članova Društva o trostrukom logoru 

Jasenovac. Ovdje ću podsjetiti samo na knjigu, kojoj sam bio recenzent, 

nedavno preminulog Vladimira Mrkocija i umirovljenog profesora FFDI-a, 

Hrvatskih studija i pročelnika Hrvatskog povijesnog instituta u Beču isusovca 

dr. Vladimira Horvata: Ogoljela laž logora Jasenovac, Zagreb, 2008.  

Poslije Mesićeve potvrde svih tih istraživanja priča o „ustaškom pozdravu“ 

koji ne smije biti u Jasenovcu jer se to protivi najvećoj srpskoj laži je doista 

besmislena!  

Zato ne mogu vjerovati da se može ostvariti ono što tvrde na portalu 

dnevno.hr: „Uopće ne treba sumnjati da će Plenkovićeva vlada udovoljiti 

Pupovcu, a nauštrb poginulih HOS-ovaca kojima je ploča i podignuta.“ 

Takvo ponašanje bi bilo ravno napadu na Domovinski rat. No takovi napadi 

ravni su veleizdaji! 

Zapravo cijela priča samo potvrđuje onu potrebu svjetskih moćnika i samih 

Srba za barem jednu „pobjedu“ u Domovinskom ratu, pa makar bila 

izvojevana više od 20 godina poslije tog rata. Srbima, koji ne znaju što je 

pobjeda u ratu koji su vodili sami, to doista mora biti jako važno. A činjenica 

o tome da su rat sa razoružanim protivnikom unatoč potpori svjetskih moćnika 

strašno je i njima i onima koji su ih podržavali! 

Problem je što ponašanje Predsjednice koja u posljednje vrijeme inzistira na 

suverenističkoj politici itekako im odmaže u tome. A svijest u hrvatskom 

narodu da se ne radi samo o izdaji onih koji su ginuli sa ZDS za Hrvatsku, već 

se radi o izdaji hrvatskih nacionalnih interesa sve je veća i veća. 

 

 

http://www.hkv.hr/razgovori/26365-prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-medije.html
http://www.hkv.hr/razgovori/26365-prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-medije.html
http://www.hkv.hr/razgovori/26365-prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-medije.html
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/03/29/prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-medije/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/03/29/prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-medije/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/03/29/prof-dr-sc-j-jurcevic-hrvatske-probleme-necemo-ni-poceti-rjesavati-dok-ne-izgradimo-stvarno-neovisne-medije/
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Komentar dr, sc. Josipa Stjepandića: 

Trebalo bi nadodati da je Goran Hadzić osnovao SDSS, Plenkovićeva 

koalicijskog partnera, te da se sadašnje vodstvo SDSS-a nikad njega nije 

odreklo.  

Na koncu, ako bi se ZDS zabranio, onda bi RH povrijedila pristupni ugovor s 

Europskom unijom, jer je ta kovanica u drugim zemljama uobičajena. Ja bih 

u tome slučaju tužio RH pred Europskim sudom za ljudska prava. 

Čak razmišljam o tome da napišem upit Junckeru. Imam previše posla, ne 

stignem sve. 

  

29. 03. 2017. 
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Naslov:  PISMO I POZIV PUČKOJ PRAVOBRANITELJICI GĐI LORI 

VIDOVIĆ 

Datum:  Tue, 11 Apr 2017 09:36:21 +0200 

Šalje:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

Prima:  hina@hina.hr, info@narod.hr, suradnici <suradnici@dnevno.hr>, 

Direktno <redakcija@direktno.hr>, urednistvo@hakave.org, Mar 

Dar (dnevko@gmail.com) <dnevko@gmail.com>, Krešimir 

Kraljević <kamenjar.com@gmail.com>, 

urednistvo@dragovoljac.com 

CC:  Ured Predsjednica <ured@predsjednica.hr>, predsjednik@vlada.hr 

<predsjednik@vlada.hr>, ministarstvo@branitelji.hr 

 

PISMO I POZIV PUČKOJ PRAVOBRANITELJICI GĐI 

LORI VIDOVIĆ 

Poštovana gđo Lora Vidović, pučka pravobraniteljice RH, 

 

Već u naslovu razgovora s Vama u Jutarnjem listu stoji:  

'Pozdrav Za dom spremni je posve i jasno nezakonit!  

 

http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pucka-pravobraniteljica-pozdrav-za-

dom-spremni-je-posve-i-jasno-nezakonit-rekordan-broj-gradana-zali-se-na-

diskriminaciju/5884564/ 

 

U tekstu se može naći Vaše objašnjenje”: 

“-Taj pozdrav uopće nije kontroverzan, on je posve i jasno - nezakonit. To je 

pokazala sudska praksa. Zatražili smo od sudova da nam dostave presude u 

vezi s tim pozdravom i proveli njihovu analizu. U svakoj od dostavljenih 

osuđujućih presuda meritorno je odlučeno da je pozdrav ‘Za dom spremni’ 

vezan uz rasističku ideologiju NDH koja nije u skladu s hrvatskim pravnim 

sustavom, ni s Europskom konvencijom za zaštitu ljudskih prava. Taj je 

pozdrav kao nezakonit sankcioniran ne samo na prvostupanjskim prekršajnim 

sudovima, nego na Visokom prekršajnom sudu i na Ustavnom sudu, i to u vrlo 

recentnim odlukama. Zašto i kako je Ured državne uprave taj pozdrav prije 

dopustio pri registriranju nekih udruga, teško mi je reći. Međutim, nejasno je 

zašto Ured državne uprave danas ne smatra da je važno, korisno, potrebno 

radi pravne sigurnosti, radi vladavine prava u ovoj državi pokoriti se odluci 

Visokoga prekršajnog i Ustavnog suda i ne promijeni svoje ranije pogrešne 

odluke.” 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:hina@hina.hr
mailto:info@narod.hr
mailto:suradnici@dnevno.hr
mailto:redakcija@direktno.hr
mailto:urednistvo@hakave.org
mailto:dnevko@gmail.com
mailto:dnevko@gmail.com
mailto:kamenjar.com@gmail.com
mailto:urednistvo@dragovoljac.com
mailto:ured@predsjednica.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:ministarstvo@branitelji.hr
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pucka-pravobraniteljica-pozdrav-za-dom-spremni-je-posve-i-jasno-nezakonit-rekordan-broj-gradana-zali-se-na-diskriminaciju/5884564/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pucka-pravobraniteljica-pozdrav-za-dom-spremni-je-posve-i-jasno-nezakonit-rekordan-broj-gradana-zali-se-na-diskriminaciju/5884564/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pucka-pravobraniteljica-pozdrav-za-dom-spremni-je-posve-i-jasno-nezakonit-rekordan-broj-gradana-zali-se-na-diskriminaciju/5884564/
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Na žalost, to što je Vama jasno nije jasno većini hrvatskog naroda. Nedavno 

je čak istraživanje Fakulteta političkih znanosti (!) pokazalo da 55% ispitanika 

ne misli kao Vi. A Vi ste – vidim – pučka pravobraniteljica!? 

Već prvi komentar ispod Vašeg razgovora pokazuje kako Vam ni pravna 

znanost nije jača strana: 

Željko Koren: Po kojem to Zakonu??? 

Da, zašto niste jednostavno naveli taj zakon po kojemu je to što tvrdite jasno? 

Navodite sudove koji su osudili taj pozdrav bez pozivanja na zakon (kao i Vi), 

ali ne navodite i one koji su postupili drugačije. Npr. posljednja presuda u 

slučaju hrvatskog branitelja HOS-ovca Damira Markuša je oslobađajuća jer 

se radi o HOS-ovom pozdravu iz Domovinskog rata. 

Slijedeći komentar je još pogubniji po Vas: 

Ivo Ivić: S tim usklikom Hrvati su se borili protiv srpskih fašista u prošlom 

stoljeću u svim ratovima i porazili ih uz ANTIFAŠISTIČKI pozdrav ZA DOM 

SPREMNI u okrutnom osvajačkom nametnutom ratu, porazit ćemo 

sljedbenike poraženih srpskih fašista i u miru uz pozdrav ZA DOM SPREMNI. 

Na tom pozdravu konačno pada SRPSKA FAŠISTIČKA MEMORANDUM 

POLITIKA! 

Očito je jedino jasno iz Vašeg odgovora i prikrivanja stvarnog stanja u 

hrvatskom sudstvu jest da imamo sudove i političke sudove. Pri tome se Vi 

pozivate na najdrastičniju i očitu političku presudu Josipu Šimuniću. Naime u 

više pisama Vrhovnom i Ustavnom sudu upozoravao sam na slijedeću 

činjenicu: 

“Poslije dva pisma Ustavnom sudu sada se obraćam i Vrhovnom sudu. Naime 

u prvom pismu smo upozorili kako „u najcrnjoj maniri iz vremena 

komunističke diktature Općinsko državno odvjetništvo u Zagrebu tvrdi kako 

je Šimunić bio svjestan da uzvik ‘Za dom’ uz odzdrav ‘Spremni’ simbolizira 

službeni pozdrav za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske 

odnosno da kao takav predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir 

prema drugim ljudima zbog njihove vjerske i etničke pripadnosti te 

trivijaliziranje žrtava zločina protiv čovječnosti.“ Ustavni sud nije odgovorio 

na to pismo, a onda je došla i odluka Visokog upravnog suda – prihvatio je 

žalbu državnog odvjetništva kojom je i ovaj sud samo potvrdio lažne i 

uvredljive tvrdnje Općinskog državnog odvjetništva jer je dobro poznato kako 

je ZDS bio službeni pozdrav postrojbi HOS-a u Domovinskom ratu, a koristili 

su ga i mnogi drugi branitelji. Doista, kao u najcrnjim komunističkim 

vremenima imamo sudove koji znaju i sude ljude zbog onoga što oni misle. 

Ustavni sud nije reagirao ni na drugo pismo.” 

http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-li-ustavnom-sudu-domovinski-rat-

poticanje-mrznje  

Iz ovoga je potpuno jasno da se radi o političkoj odluci u maniri prakse 

hrvatskog sudišta iz vremena poslije Drugog svjetskog rata. 

https://www.facebook.com/zeljko.koren.5
https://www.facebook.com/ante.antic.315213
http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-li-ustavnom-sudu-domovinski-rat-poticanje-mrznje
http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-li-ustavnom-sudu-domovinski-rat-poticanje-mrznje
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Spomenut ću samo slučaj velikog hrvatskog književnika akademika Mila 

Budaka koji je optužen, osuđen i pogubljen u 24 sata! O tome se možete 

informirati npr. u knjizi dvojice hrvatskih akademika: 

D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada i ovdje, Zagreb, 2005. 

Sudac VS RH Miroslav Šumanović je izdvojio svoje mišljenje s argumentima 

sličnim onima koje iznosi većina hrvatskog naroda čija bi Vi javna 

pravobraniteljica trebala biti: 

http://hrvatska-danas.com/2016/12/14/procitajte-izdvojeno-misljenje-

ustavnog-suca-o-simunicu-i-o-pozdravu-za-dom-spremni/  

Još strašniji je Vaš slijedeći odgovor: 

Unatoč jasnoj sudskoj praksi, i za premijera Andreja Plenkovića je 

uklanjanje ploča s ustaškim pozdravom ‘delikatno pitanje’. Kako to 

tumačite? 

“Sudovi su svoje rekli, pravo je svoje reklo. Zašto politika to ne želi jasno reći, 

ne znam. To je stvar političke volje.” 

Tu pokazujete potpuno nepoštovanje prema hrvatskoj državi. Naime riječ je o 

pločama na kojima je simbol HOS-a koji je u aktima RH odobren! Na to je i 

nedavno upozorila predsjednica RH gđa Kolinda Grabar Kitarović. Ne mogu 

vjerovati da Vi niste upoznati s njenim stavovima o tome! 

To ignoriraju samo oni koji u RH sprovode velikosrpski Memorandum SANU 

2. što Vam je već prebacio i čitatelj Ivić u svom gornjem komentaru.  

Nije problem kada takve tvrdnje dolazi iz stranaka okupljenih oko SDP-a jer 

je za njih jasno da sprovode taj velikosrpski memorandum u RH.  

http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/sdp-u-proceduru-salje-interpelaciju-o-

radu-vlade-zbog-za-dom-spremni-u-jasenovcu/5888556/ 

To je postalo tako očito kada su se zalagali za povlačenje tužbi za genocide. 

Nisu uspjeli – iako su bili na vlasti – pa u presudi stoji kako je Srbija izvršila 

agresiju na Hrvatsku u cilju stvaranja homogene Velike Srbije i pri tome je 

izvršila nez genocidnih radnji. 

Zapravo očito je da ste Vi stvar postavili naglavačke. HOS-ovci i drugi 

hrvatski branitelji su s pozdravom ZA DOM SPREMNI branili i obranili našu 

domovinu od fašističke agresije, pa su zapravo oni jedini istinski antifašisti. A 

Vi se pridružujete onima koji ih optužuju za fašizam i ustašluk, pa se time 

pridružujete velikosrpskom fašističkom agresoru. Oni su stalno tvrdili da su 

hrvatski branitelji ustaše, a naša država Tuđmanova ustaška država. 

Ipak se nadam da se radi samo o Vašem neznanju i nestručnosti pa u nadi da 

Vam mogu pomoći, pozivam Vas na predstavljanje moje najnovije knjige 

“Dnevnik u znaku Za dom spremni” koju organizira Udruga zagrebački 

dragovoljci branitelji Vukovara, a samo predstavljanje održava se u Domu 

branitelja HVIDRA.. 

Na predstavljanju je počasni gost Damir Markuš pa će Vam on osobno moći 

potvrditi kako u oslobađajućoj presudi njemu stoji kako je ZA DOM 

SPREMNI pozdrav HOS-ovaca.  

http://hrvatska-danas.com/2016/12/14/procitajte-izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-o-simunicu-i-o-pozdravu-za-dom-spremni/
http://hrvatska-danas.com/2016/12/14/procitajte-izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-o-simunicu-i-o-pozdravu-za-dom-spremni/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/sdp-u-proceduru-salje-interpelaciju-o-radu-vlade-zbog-za-dom-spremni-u-jasenovcu/5888556/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/sdp-u-proceduru-salje-interpelaciju-o-radu-vlade-zbog-za-dom-spremni-u-jasenovcu/5888556/
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Također je zadnji tekst u tom mom dnevniku “Ustavnom sudu RH je 

Domovinski rat zapravo ‘poticanje mržnje na temelju rasne, nacionalne i 

vjerske pripadnosti’”, dakle tekst o sramotnom odnosu političkih sudova u RH 

prema velikom domoljubu Josipu Šimuniću. 

  

S poštovanjem 

  

Prof. dr. sc. Josip Pečarič 

Redoviti član HAZU 

Dopisni član DANU 
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Naslov:  KAKO NAM HRVATSKA VLAST ČESTITA USKRS? 

Datum:  Sat, 15 Apr 2017 16:52:17 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima:  predsjednik@vlada.hr, pitanja@mup.hr, Marko Perkovic 

<mpt.cavoglave@gmail.com>, Marko Skejo 

<markoskejo@gmail.com>, damir.markus@sk.t-com.hr 

CC:  ministarstvo@branitelji.hr 

 

KAKO NAM HRVATSKA VLAST ČESTITA USKRS? 
 

Jedan je detalj najupečatljivija poruka Vlade za Uskrs! 

 
Velika subota je dan tišine i molitve. Jučer, na Veliki petak, g. Ivan Bradvica 

mi je poslao pjesmu koju moram podijeliti sa svima vama: 
  
Gospodine Josipe! 
Na današnji dan je razapet bogočovjek Krist na križu. 
  

KRIŽ 

(Krist Razapet Istinom Života) 

 

Bog na križu 

čovjek na križu 

otac na križu 

majka na križu 

djed na križu, 

  

baka na križu, dijete na križu, susjedi na križu, život je na križu, razapeta je 

zajednica, razapet je pojedinac, razapinju ga obveze i htijenja, razapinje ga 

nemir okruženja, razapet je čovjek neshvaćanjem drugog 

 

razapet je čovjek 

u samom sebi. 

Razapeto je tijelo 

duhom poslanja 

razapet je čovjek 

traženjem mira 

razapet je čovjek 

neznanjem pastira 

razapet je čovjek 

tišinom mira. 

Nagrada uskrsnuća, mira i spokoja 

slijedi nakon iskustva vlastite žrtve 
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u savladavanju prepreka i okova 

nametnutih iskušenja i kratkih 

životnih rokova. 

 

U duhu vjere vjerujem da križ kojeg su nosili branitelji u Domovinskom ratu 

te današnji križ podnošenja laži, kleveta, mržnje, izdajica, neznanja i 

nemorala nakon lustracije će uroditi uskrsnućem istine. 

  

Za dom spreman! 

Za domovinu spreman! 

Za istinu spreman! 

 
A je li hrvatska vlast za istinu spremna?  
Naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević kao da odgovara 

na to već u naslovu svog teksta:  
Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-

suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma  

Članak počinje izvrsnom raščlambom revionizama u nas: 

Tri su vrste povijesnoga revizionizma u Hrvatskoj. Hrvatski znanstveni 

revizionizam ima za cilj srušiti laži komunističke i srpske historiografije glede 

NDH priznajući i svodeći na istinitu mjeru zločine ustaškoga režima od 1941. 

do 1945. 

Srpski negacionistički revizionizam ima zadatak negirati velikosrpski projekt 

u dugom trajanju i zločine počinjene u ime toga projekta.  

Konačno komunistički antirevizionizam, podržavajući srpski negacionistički 

revizionizam, izbjegava povijesnu reviziju bojeći se razotkrivanja istine o biti 

jugokomunističkoga totalitarizma. Huda jama i mnoge novootkrivene 

masovne grobnice, komemoracije u čast političkoga zatvorenika Marka 

Veselice, itd. Itd. razotkrivaju zločinačku bit Titove „diktature s ljudskim 

licem“ i podrivaju temelje vlasti slijednika Komunističke partije Hrvatske 

(Jugoslavije). 

Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko 

da im je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. 

Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI 

HOS-ovaca i mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu 

jer je taj pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je odobren u RH, pa tako 

posredno iskazuju svoje nepoštovanje i prema samoj državi. To je utoliko 

odvratnije jer su hrvatski branitelji napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – 

ZEČEVE. A zapravo i sebe svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski 

fašizam 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji ANTIFAŠISTI jer su 

pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci i svi oni koji su branili 

domovinu s tim usklikom na ustima. 

Međutim prof. Rendić – Miočević nas podučava kako ti promicatelji 

velikosrpskog fašizma nipošto ne pomišljaju da postanak ustaškog pokreta 

prije nastanka Nezavisne Države Hrvatske tumače u kontekstu oslobodilačke 

borbe (poput irskoga nacionalnog pokreta i stranke Sinn Féin– Mi sami) 

popraćene pozdravom Za dom spremni iz 1932. godine. Ta je borba ujedno 

bila antifašistička jer je bila usmjerena protiv beogradske monarhofašističke 

diktature (podcrtao JP). 

Strategija antirevizionista je izvrsna jer oni tako uspijevaju zaustaviti 

istraživanja hrvatskih povjesničara o srpskom fašizmu koji – očito – nije vezan 

samo za Domovinski rat. Zato imamo i tvrdnje kako su neke zločine npr. 

logore ustaše izmislili i stvarali prije Hitlera.  

Tako se u Hrvatskoj malo zna kako je vladika Nikolaj Velimirović, koga je 

Hitler odlikovao 1934. g., godinu dana kasnije izdao knjižicu „Nacionalizam 

Svetog Save“ u svojim srednjim pedesetima lucidno zapaža: „Ipak se mora 

odati poštovanje sadašnjem nemačkom Vođi, koji je kao prost zanatlija i čovek 

iz naroda uvideo da je nacionalizam bez vere jedna anomalija, jedan hladan 

i nesiguran mehanizam. I evo u XX veku on je došao na ideju Svetog Save, i 

kao laik poduzeo je u svom narodu onaj najvažniji posao, koji priliči jedino 

svetitelju, geniju i heroju.. Otuda je nacionalizam srpski, kao stvarnost, 

najstariji u Europi.” 

Zapravo, komunistički antirevizionizam je mnogo gori od srpskog jer ga 

provode Hrvati. Danas je to u službi velikosrpskog Memoranduma SANU 2. 

Jasno je da o ovim činjenicama ne smije biti riječi ni u tom Povjerenstvu jer 

Predsjednik Vlade kaže: 

“Hrvatska mora tražiti konsenzus i odrediti se prema pitanju prošlosti, 

totalitarnih režima 20. stoljeća, jasno osuditi režim između 1941. i 1945 

godine, dakle ustaški režim tijekom kojeg su počinjeni brojni zločini, ali isto 

tako na trezven način analizirati sve ono što se dogodilo nakon 1945. godine”. 

http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-najavio-povjerenstvo-suocavanje-s-

prosloscu-krajem-veljace 

Zapravo predsjednik je i sačinio komisiju od koje želi kompromis, što bi rekao 

prof. Rendić-Miočić kompromis između onih koji dovode u pitanje svoju 

znanstvenu moralnost i onih koji je ne dovode u pitanje. Kakav će to 

„znanstveni moral“ biti bit će doista zanimljivo vidjeti. 

A da Vlada misli ozbiljno u tome pokazuje upravo pozdrav ZDS. Prethodne 

dvije vlade su pokušale kazniti Marka Perkovića Thompsona zato što je u 

Kninu pjevao legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata Bojnu Čavoglave koja 

počinje pozdravom ZDS. 

http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-najavio-povjerenstvo-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace
http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-najavio-povjerenstvo-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace
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„Milicija“ Ministra u sadašnjoj, i prošloj Vladi, Vlaha Orepića dva puta u 

nepunoj godini dana želi kazniti legendarnog ratnog zapovjednika HOS-a 

Marka Skeju. 

Zapravo je ovaj drugi nedavni zato što je na obilježavanju 26. godišnjice 

osnutka IX. bojne HOS-a ‘Rafael vitez Boban’ okupljene pozdravljao sa ‘Za 

dom spremni’. Meni najupečatljivija poruka Vlade za Uskrs! 

Davorin Karačić, odvjetnik koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na 

sudu u Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’, u Bujici kaže: 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše 

Jugoslavije. Pa i cifre za kazne u tom zakonu još su uvijek izražene u 

njemačkim markama… Ne znam što je to u glavama onih koji proganjaju 

Marka Skeju ili Damira Markuša. Skejo je optužen za članak 5. Zakona o 

prekršajima protiv javnog reda i mira, a kod Markuša je bila riječ o članku 

14, koji se inače upotrebljava za vrijeđanje nečijih osjećaja i morala, kada 

netko gol trči po cesti! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se 

pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako 

uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani 

Hrvatske i čistoće Domovinskog rata (podcrtao JP)?! Što je s hrvatskom 

kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. Netko bi 

se izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve sv. 

Marka,” komentirao je Karačić u emisiji. 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje 

je nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom 

radu i objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu 

sa svojom savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i 

donio je odluku koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o 

pozdravu koji su koristili vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je 

izgovaran u kontekstu obrane Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni 

red i mir…” 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-

na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-

prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/  

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, 

predan u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati 

od hrvatskih vlasti? 

Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako 

Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja 

koje su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru 

upozorio kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ 

filmovima nećete naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/
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ustašama u takvim scenama. Tako se u svijesti hrvatskih ljudi ugrađuje 

„činjenica“ kako takove zločine nisu činili partizani već samo ustaše. Dakle i 

na taj način se postiže velikosrpski interes, koji su zapravo provodili 

komunistički antirevizionisti. 

Jesu li žrtve komunističkog antirevizionizma Plenković i Orepić, ne znam, ali 

treba svakako podsjetiti što je o ZDS govorio ministar Orepić. 

Nedavno je govoreći o HOS-ovoj ploči postavljenoj u Jasenovcu Orepić kazao 

kako je jasno da je "Za dom spremni" ustaški pozdrav, iako su na toj ploči 

"pod križem" imena poginulih u Domovinskom ratu. 

"Niti je NDH uspio uprljati križ, niti će Domovinski rat isprati 'Za dom 

spremni'. Imamo jasne presude i policija se mora držati te prakse", zaključio 

je Orepić za N1. 

http://www.24sata.hr/news/valho-orepic-domovinski-rat-nece-isprati-za-

dom-spremni-504085  

Naravno, ne misli na praksu časnog sudca srpske nacionalnosti iz presude 

Markušu, već samo na one presude koje su u skladu s velikosrpskim 

Memorandumom SANU 2. 

Pri tome odgovor i nije krajnje glup kao što je bio onaj poslije proslave u 

Kninu: 

 “Odgovor trebaju dati povjesničari koji se jasno trebaju odrediti prema 

pozdravu, kao i pravosuđe. Hrvatska policija će, kao i do sada, postupati u 

skladu sa zakonom. Upravo zbog kontroverznih tumačenja, držim bitnim da 

se to jasno u zakonu pozicionira”, kazao je.  

http://www.nacional.hr/vlaho-orepic-odgovor-o-karakteru-uzvika-za-dom-

spremni-trebaju-dati-povjesnicari-i-pravosude/  

A njegova „milicija“ je željela kažnjavati iako znaju da to po zakonu nije 

kažnjivo.  

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako 

uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani 

Hrvatske i čistoće Domovinskog rata.“ 

Ministru u Vladi RH očito može! A Predsjedniku Vlade RH? 

  

Akademik Josip Pečarić 

Veliki subota 2017. 

  

P.S. Ipak u nadi da se radi o neznanju, a ne svjesnom provođenju 

velikosrpskog Memoranduma SANU 2. šaljem i Predsjedniku Vlade i 

Ministru policije pozivnicu na predstavljanje moje knjige: „Dnevnik u znaku 

Za dom spremni“. 

 
  

http://www.24sata.hr/news/valho-orepic-domovinski-rat-nece-isprati-za-dom-spremni-504085
http://www.24sata.hr/news/valho-orepic-domovinski-rat-nece-isprati-za-dom-spremni-504085
http://www.nacional.hr/vlaho-orepic-odgovor-o-karakteru-uzvika-za-dom-spremni-trebaju-dati-povjesnicari-i-pravosude/
http://www.nacional.hr/vlaho-orepic-odgovor-o-karakteru-uzvika-za-dom-spremni-trebaju-dati-povjesnicari-i-pravosude/
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Josip Pečarić 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „DNEVNIK U ZNAKU “ZA 

DOM SPREMNI” 

 
Dozvolite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste u ovolikom 

broju došli na ovo predstavljanje i posebno počasnog gosta g. Damira 

Markuša. 

Josip Šimunić je u Kanadi i on vas sve pozdravlja. S napadima na njega i 

završava ova knjiga. Zahvaljujem se organizatoru Udruzi zagrebački 

dragovoljci branitelji Vukovara na čelu s našom Zoricom Gregurić koja je 

najzaslužnija što se ovo predstavljanje uopće održalo i koja je sjajno i 

sudjelovala u njemu. Posebna zahvalnost i HVIDRI Zagreb u čijem Domu 

smo se okupili. Knjiga je tiskana zahvaljujući gospodi Vinku Markulinu, 

Stanku Šariću i Branku Hrkaču pa i njima ide posebna zahvalnost. 

Danas je s nama trebao biti i prof. dr. sc. Zdravko Tomac. Umjesto ovdje on 

je u bolnici pa ga pozdravljam u ime svih nas. Imamo veliko zadovoljstvo što 

je umjesto prof. Tomca danas govorio prof. dr. sc. Josip Jurčević, koji je i 

inače trebao predstavljati ovu knjigu, ali je zauzet predstavljanjima svoje 

najnovije knjige. Zvonimir Hodak i Marko Ljubić su i danas pokazali zašto ih 

smatraju ponajboljim hrvatskim kolumnistima. 

Još jedan naš sjajni kolumnist Damir Pešorda, nesuđeni predstavljač na onom 

neodržanom predstavljanju napisao je prikaz knjige iz koga izdvajam: 

„Moram priznati da sam u početku i sam mislio da bespotrebno poteže to 

pitanje, no kako je vrijeme odmicalo, postajalo mi je sve jasnije da je Pečarić 

dobro predosjetio što će se događati. Stalnim povezivanjem Hrvatske s NDH 

Hrvatska je postala svojevrsni talac određenih interesnih, ideoloških i 

etničkih skupina. Uzalud se vlast svake godine po više puta zaklinjala da neće 

skrenuti s antifašističkog puta, dovoljno je bilo da na nekom stadionu navijači 

iz protesta viknu Za dom spremni, pa da se cijela Hrvatska pribije na stup 

srama kao fašistička. Tomu bi mogla doskočiti samo ona vlast koja je dostatno 

zrela, samosvojna i domoljubna da rehabilitira pozdrav koji sadržajem 

nikomu normalnomu ne može biti sporan, a koji je svojim besprijekornim 

angažmanom u obrani domovine pripadnici HOS-a očistila od svih 

eventualno negativnih konotacija iz prošlosti.“ 

Da imamo takvu vlast ne bi ni nastale mojih šest knjiga: 

Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015.  

Oba su pala, Zagreb, 2016. 

Pišem pisma, odgovora nema 1. / Navodna Hrvatska zaklada za znanost, 

Zagreb, 2017. 
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Pišem pisma, odgovora nema 2. / Je li Akademiji važna znanost? Zagreb, 

2017. 

Ništa se još promijenilo nije (s dr. sc. Josipom Stjepandićem), Zagreb, 2017. 

Dnevnik u znaku “Za dom spremni”, Zagreb, 2017. 

Danas, na dan ovog predstavljanja Kazimir Mikašek-Kazo na Kamenjar.com 

piše za njih kako nemaju snage dodatno zaštititi najljepši braniteljski pozdrav 

„Za dom spremni“ već ponižavaju akademika Josipa Pečarića jednog od 

najvećih matematičara u povijesti Hrvatske dozvoljavajući da se s njim 

našutavaju bijedna partijska novinarska piskarala na čelu s veleizdajnicima 

iz Srpskih novosti, a ti isti veleizdajnici debelo su plaćeni iz državnog 

proračuna. 

Knjige „pišem pisma, odgovora nema 1. i 2.“ poklonio sam Predsjednici RH, 

Predsjednicima Sabora i Vlade i Ministru znanosti, tako se iz njih mogu 

uvjeriti kakvi su napadi zbog ZDS kod nas, kako se napada i moje suradnike, 

znanstveni rad i obitelj. 

A onima na vlasti moramo stalno govoriti i ukazivati na interes hrvatskog 

naroda. Kada ga oni ne provode. Iako je Udruga zagrebački dragovoljci 

branitelji Vukovara poslala mnogima iz vlasti pozivnice na ovo 

predstavljanje, ja sam u nekoliko slučajeva to i sam učinio otvorenim 

pismima. Na primjer g. Andreju Fištravecu gradonačelničeku grada Maribora 

ili gđi Lori Vidović, pučkoj pravobraniteljici RH. 

Neću ovdje navoditi što sam pisao u pozivu pučkoj pravobraniteljici jer je o 

njoj prije dva dana pisao i g. Hodak. Kako je o knjizi sjajan tekst napisao g. 

Marko Ljubić, koji bih želio tiskati umjesto predgovora neke naredne moje 

knjige i red je da ovdje više citiram g. Hodaka: 

"... I tako je naša Lora sa 12 godina staža dobila životnu priliku da pomete 

pod Lijeve naše s HOS-om. “Pripravila“ se Lora, kako bi rekli Zagorci, i 

otkrila Slavici Lukić majku svih istina: ”Pozdrav “Za dom spremni“ je posve 

jasno nezakonit!“ Slavica bi mogla na kraju godine ući u najuži izbor za 

Pulitzera. Ali nisam posve siguran bi li Slavica najpoznatiju svjetsku 

novinarsku nagradu željela uopće primiti. Naime, Joseph Pulitzer, rođen je 

1847.g, nešto više od 100 godina prije rekordnog smaknuća Mile Budaka. Što 

i nije neki problem. Ali je problem što je nesretni Joseph rođen 10. travnja pa 

bi naša Lora mogla zaključiti da je njegovo rođenje “posve jasno 

nezakonito“. Da je Lora pročitala Zakon o pravima hrvatskih branitelja iz 

Domovinskog rata i članova njihovih obitelji od 12.veljače 2013.g. vidjela bi 

u članku 2. stavak 1. tko su sve hrvatski branitelji iz Domovinskog rata. 

Između ostalih izrijekom se navodi da su to članovi Hrvatskih obrambenih 

snaga (HOS). Možda Lori fale one tri nesretne godine pa ne zna da je 

Račanovo Ministarstvo uprave priznalo HOS i njegov vojni grb “Za dom 

spremni“ kao legalan i legitiman, a što znači da se smije slobodno koristiti. 

Ali naša Lora je pravnica pa je, da bude ”ziher”, ušla u statističku analizu 

sudske prakse u odnosu na taj pozdrav koji uništio miran i pastoralan san 



254                                                     HOS  

 

našim antifama. Lora ni ne pomišlja da u Pulitzerovoj analizi otkrije u kojem 

je to zakonskom tekstu izrijekom navedeno da je ZDS “posve jasno 

nezakonit“. Poziva se na Visoki prekršajni sud i Ustavni sud RH. Krasno! 

Međutim, rješenja u prekršajnom postupku donose niži prekršajni sudovi. Na 

žalost po Loru i Slavicu tu statistika pokazuje malo više od bikinija. Nedavno 

je sudac Prekršajnog suda u Daruvaru Petar Malivuk oslobodio vukovarskog 

branitelja Damira Markuša s jednostavnim obrazloženjem da je pozdrav “Za 

dom spremni“ legalan pozdrav potvrđen rješenjem Ministarstva uprave RH. 

I što sad? Jasno je danas i zadnjoj budali da je borba hrvatske ljevice, antifa 

i gledatelja Žikine dinastije protiv legendarnog pozdrava iz Domovinskog rata 

čista utopija. HOS-ovci su ulazili u bitke od Vukovara do Dubrovnika s tim 

pokličem, umirali su s tim pokličem na ustima i dobili rat da bi jednog dana 

Lora Vidović mogla sjesti u fotelju pravobraniteljice i s visoka pljuckat po 

njima. Taj pozdrav koristio se i u NDH. Da i što onda? U toj, kako komunjare 

vole reći “takozvanoj državi“, pjevala se i Lijepa naša… plaćalo se kunama 

pa to Loru ne užasava." 

Kao što vidimo i g. Hodak piše o našem današnjem počasnom gostu.  

O tom suđenju g. Markušu sam i ja pisao u tekstu KAKO NAM 

HRVATSKA VLAST ČESTITA USKRS? koji je bio svojevrsna pozivnica 

za današnje predstavljanje Predsjedniku Vlade RH i Ministru policije. 

Zapravo pokušavam odgovoriti na pitanje je li hrvatska vlast za istinu 

spremna. 

Zato ću ovo predstavljanje završiti s mojim pokušajem odgovora na to 

pitanje iz te „pozivnice“ Predsjedniku i Ministru:  

„Naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević kao da odgovara 

na to već u naslovu svog teksta:  

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 

Članak počinje izvrsnom raščlambom revionizama u nas: 

Tri su vrste povijesnoga revizionizma u Hrvatskoj. Hrvatski znanstveni 

revizionizam ima za cilj srušiti laži komunističke i srpske historiografije glede 

NDH priznajući i svodeći na istinitu mjeru zločine ustaškoga režima od 1941. 

do 1945. 

Srpski negacionistički revizionizam ima zadatak negirati velikosrpski projekt 

u dugom trajanju i zločine počinjene u ime toga projekta.  

Konačno komunistički antirevizionizam, podržavajući srpski negacionistički 

revizionizam, izbjegava povijesnu reviziju bojeći se razotkrivanja istine o biti 

jugokomunističkoga totalitarizma. Huda jama i mnoge novootkrivene 

masovne grobnice, komemoracije u čast političkoga zatvorenika Marka 

Veselice, itd. Itd. razotkrivaju zločinačku bit Titove „diktature s ljudskim 

licem“ i podrivaju temelje vlasti slijednika Komunističke partije Hrvatske 

(Jugoslavije). 

Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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da im je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. 

Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI 

HOS-ovaca i mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu 

jer je taj pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je odobren u RH, pa tako 

posredno iskazuju svoje nepoštovanje i prema samoj državi. To je utoliko 

odvratnije jer su hrvatski branitelji napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – 

ZEČEVE. A zapravo i sebe svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski 

fašizam 

O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji ANTIFAŠISTI jer su 

pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci i svi oni koji su branili 

domovinu s tim usklikom na ustima. 

Zapravo predsjednik je i sačinio komisiju od koje želi kompromis, što bi rekao 

prof. Rendić-Miočić kompromis između onih koji dovode u pitanje svoju 

znanstvenu moralnost i onih koji je ne dovode u pitanje. Kakav će to 

„znanstveni moral“ biti bit će doista zanimljivo vidjeti. 

A da Vlada misli ozbiljno u tome pokazuje upravo pozdrav ZDS. Prethodne 

dvije vlade su pokušale kazniti Marka Perkovića Thompsona zato što je u 

Kninu pjevao legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata Bojnu Čavoglave koja 

počinje pozdravom ZDS. 

„Milicija“ Ministra u sadašnjoj, i prošloj Vladi, Vlaha Orepića dva puta u 

nepunoj godini dana želi kazniti legendarnog ratnog zapovjednika HOS-a 

Marka Skeju. 

Zapravo je ovaj drugi nedavni zato što je na obilježavanju 26. godišnjice 

osnutka IX. bojne HOS-a ‘Rafael vitez Boban’ okupljene pozdravljao sa ‘Za 

dom spremni’. Meni najupečatljivija poruka Vlade za Uskrs! 

Davorin Karačić, odvjetnik koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na 

sudu u Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’, u Bujici kaže: 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše 

Jugoslavije. (...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa 

‘Za dom spremni’ ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja 

je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome 

asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće 

Domovinskog rata (podcrtao JP)?! Što je s hrvatskom kunom, što sa grbom, 

himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. Netko bi se izgleda, za nekoliko 

godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve sv. Marka,” komentirao je 

Karačić u emisiji. 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje 

je nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom 

radu i objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu 

sa svojom savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i 

donio je odluku koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o 
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pozdravu koji su koristili vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je 

izgovaran u kontekstu obrane Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni 

red i mir…” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, 

predan u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati 

od hrvatskih vlasti? 

Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako 

Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja 

koje su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru 

upozorio kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ 

filmovima nećete naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s 

ustašama u takvim scenama. Tako se u svijesti hrvatskih ljudi ugrađuje 

„činjenica“ kako takove zločine nisu činili partizani već samo ustaše. Dakle i 

na taj način se postiže velikosrpski interes, koji su zapravo provodili 

komunistički antirevizionisti (taj sukob tzv. antifašista a zapravo fašista i 

branitelja koji su istinski antifašisti vidjeli smo i kod dodjele nagrade Gradan 

Zagreba Jakovu Sedlaru, op. JP). 

Jesu li žrtve komunističkog antirevizionizma Plenković i Orepić, ne znam, ali 

treba svakako podsjetiti što je o ZDS govorio ministar Orepić. 

Nedavno je govoreći o HOS-ovoj ploči postavljenoj u Jasenovcu Orepić kazao 

kako je jasno da je "Za dom spremni" ustaški pozdrav, iako su na toj ploči 

"pod križem" imena poginulih u Domovinskom ratu. 

"Niti je NDH uspio uprljati križ, niti će Domovinski rat isprati 'Za dom 

spremni'. Imamo jasne presude i policija se mora držati te prakse", zaključio 

je Orepić za N1. 

Naravno, ne misli na praksu časnog sudca srpske nacionalnosti iz presude 

Markušu, već samo na one presude koje su u skladu s velikosrpskim 

Memorandumom SANU 2. 

Pri tome odgovor i nije krajnje glup kao što je bio onaj poslije proslave u 

Kninu: 

 “Odgovor trebaju dati povjesničari koji se jasno trebaju odrediti prema 

pozdravu, kao i pravosuđe. Hrvatska policija će, kao i do sada, postupati u 

skladu sa zakonom. Upravo zbog kontroverznih tumačenja, držim bitnim da 

se to jasno u zakonu pozicionira”, kazao je.  

A njegova „milicija“ je željela kažnjavati iako znaju da to po zakonu nije 

kažnjivo. Nekako nas samo podsjećaju na miliciju iz prošle države i onog 

čuvenog izvješća Mostarske milicije o „nepoznatom počinitelju hrvatske 

nacionalnosti“, zar ne? 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako 
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uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani 

Hrvatske i čistoće Domovinskog rata.“ 

Ministru u Vladi RH očito može! A Predsjedniku Vlade RH?“ 

* 

Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je organizirala 

Udruga zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u Domu branitelja 

HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori i činjenica da je Predsjednica 

pozdravila sudionike onog predstavljanja koje unatoč tome i nije održano. U 

više navrata upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U današnjem 

Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog razlaza 

Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković protivi takvoj 

politici. On je, kaže Marijačić, skloniji politici Europske unije. Njoj je bliži 

interes hrvatskog naroda, a njemu interes europskih moćnika. Je li to moguće? 

 

REPORTAŽA S PREDSTAVLJANJA KNJIGE 

AKADEMIKA JOSIPA PEČARIĆA 
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HODAK, JURČEVIĆ, LJUBIĆ I MARKUŠ NA 

PREDSTAVLJANJU KNJIGE AKADEMIKA JOSIPA 

PEČARIĆA 
 

Damir Borovčak 
 

U Domu invalida Domovinskog rata Grada Zagreba predstavljena je još jedna 

knjiga akademika Josipa Pečarića s naslovom Dnevnik u znaku 'Za dom 

spremni'. Knjiga je skup pisama i razmišljanja autora u vremenu od kad je 

započela antifa kampanja napada na hrvatski pozdrav "Za dom spremni". 

"Odajmo počast onima koji nisu žalili darovati ono najvrjednije što su imali 

za ono najsvetije čemu su težili neovisnu, slobodnu Hrvatsku. Zastanimo na 

trenutak u mislima sa svim poginulim hrvatskim braniteljima i domoljubima 

koji Za svoj dom i domovinu dadoše život!" tim je riječima započela 

predstavljanje Zorica Gregurić, dragovoljka iz vukovarske bolnice kad je 

itekako trebalo biti hrabra, odlučna i spremna za obranu doma i domovine. 

Danas i nju kao i sve ostale koji su u to vrijeme bili dom spremni braniti, 

napadaju oni koji nikada nisu bili spremni za ništa hrvatsko braniti, ali su 

uvijek bili spremni Hrvatsku rušiti izvana i iznutra. To čine i danas tim 

bezdušnije, čim im se to obilnije plaća iz hrvatskog državnog proračuna. 

A zatim je Zorica Gregurić uvodno pozdravila sve okupljene: "Čast mi je 

danas uz sve vas nazočne pozdraviti i one koji će nam danas govoriti o knjizi 

Dnevnik u znaku „Za dom spremni“, a to su ugledni zagrebački odvjetnik i 

kolumnist gospodin Zvonimir Hodak, poznati kolumnist Marko Ljubić, 

doktor znanosti povjesničar profesor Josip Jurčević, naš počasni gost Damir 

Markuš te "krivca" za današnje okupljanje akademik Josip Pečarić. No prije 

nego prepustim riječ kako se i priliči našem počasnom gostu mogu reći kako 

su nam upravo knjige s ovakvom tematikom nasušna potreba. Kada nas već 

toliko vraćaju u prošlost pokušavajući i nadalje stigmatizirati stoljetnu težnju 

Hrvatica i Hrvata za suverenom i neovisnom državom te nacionalnim 

identitetom vrijeme je prihvatiti izazov te konačno znanstveno, pravno, 

povijesno i društveno raščistiti i očistiti našu povijest od falsifikata, a 

falsifikatore jednostavno lustrirati. Radikalni potezi mnogi će pomisliti no 

nužni jer svjedočimo svakodnevno upravo bestijalnim nasrtajima na bilo 

kakva iskazivanja hrvatskog nacionalnog identiteta te domoljublja. Zato nam 

i jesu važni uz aktivna djelovanja na pravnom, političkom i društvenom planu 

upravo pisani tragovi, a tko je pozvaniji u tome nego hrvatski znanstvenici 

koji poput akademika Josipa Pečarića žive i dišu Hrvatsku". 

Riječ je potom predana počasnom gostu predstavljanja, vukovarskom 

dragovoljcu Damir Markušu, koji je 1991. iz rodne Moslavine otišao braniti 

Vukovar, a večeras iz Kutine stigao na predstavljanje u društvu svog 

odvjetnika Davorina Karačića. To je odvjetnik koji ga je na sudu branio i 
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uspješno obranio. Damir Markuš se u prepunoj dvorani obratio nazočnima, 

objasnio zašto nikada nije, a niti u buduće ne će odustati od obrane Domovine, 

pa tako i pozdrava "Za dom spremni". 

Kako je odvjetnik Karačić, koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na sudu 

u Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’? 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše 

Jugoslavije. (...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa 

‘Za dom spremni’ ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja 

je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija 

na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog 

rata? Što je s hrvatskom kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene 

za vrijeme NDH. Netko bi se izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti 

mijenjati čak i krovište Crkve sv. Marka,” komentirao je odvjetnik Karačić u 

jednoj od nedavnih emisija Bujica. 

Svi su predstavljači odlično objasnili zašto "Za dom spreman" nije nikakav 

fašistički već isključivo domoljubni pozdrav. S njim se je branilo i ginulo u 

Domovinskom ratu i to je ono bitno i najvažnije, istaknuto je. Odvjetnik 

Zvonimir Hodak bio je već i ranije posve jasan, kad je u svojoj kolumni pisao 

o tzv. Pučkoj pravobraniteljici Lori Vidović, koja je izjavila kako ”Pozdrav 

“Za dom spremni“ je posve jasno nezakonit!“ Hodak je ukazao koliko je Lora 

Vidović nažalost loša pravnica, tim više što gotovo i ne poznaje sudsku praksu 

koju je spominjala. "HOS-ovci su ulazili u bitke od Vukovara do Dubrovnika 

s tim pokličem, umirali su s tim pokličem na ustima i dobili rat da bi jednog 

dana Lora Vidović mogla sjesti u fotelju pravobraniteljice i s visoka pljuckat 

po njima. Taj pozdrav koristio se i u NDH. Da i što onda? U toj, kako 

komunjare vole reći “takozvanoj državi“, pjevala se i Lijepa naša... plaćalo se 

kunama pa to Loru ne užasava.", napisao je već ranije Hodak a samo još 

jednom to obrazložio na predstavljanju. 

Profesor dr. Josip Jurčević govorio je o svim okolnostima obrambenog 

Domovinskog rata i jasno zaključio da oni koji u tom ratu nisu sudjelovali u 

orani Hrvatske ili su čak podržavali agresore, danas napadaju hrvatske 

branitelje i njihovu spremnost na obranu doma. Napadi na pozdrav "Za dom 

spremni" su ustvari napadi na one koji su živote položili za svoj dom i 

domovinu Hrvatsku. 

Akademik Josip Pečarić je istaknuo kako su na predstavljanje pozvani 

političari i posebice Andrej Fištravec, gradonačelnik grada Maribora i Lora 

Vidović, pučka pravobraniteljica RH, oboje zbog nepoznavanja činjenica. 

Među inim Pečarić je zaključio: 

"Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko 

da im je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. Za postizanje tog 

cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI HOS-ovaca i 
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mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu jer je taj 

pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je odobren u RH, pa tako posredno 

iskazuju svoje nepoštovanje i prema samoj državi. To je utoliko odvratnije jer 

su hrvatski branitelji napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A 

zapravo i sebe svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski fašizam. O tome 

sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji ANTIFAŠISTI jer su 

pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci i svi oni koji su branili 

domovinu s tim usklikom na ustima. (...) 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje 

je nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom 

radu i objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu 

sa svojom savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i 

donio je odluku koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o 

pozdravu koji su koristili vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je 

izgovaran u kontekstu obrane Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni 

red i mir...” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, 

predan u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati 

od hrvatskih vlasti? Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim 

komentarom kako Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o 

ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja 

koje su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru 

upozorio kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ 

filmovima nećete naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s 

ustašama. Tako se u svijesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove 

zločine nisu činili partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se postiže 

velikosrpski interes, koji su zapravo provodili komunistički antirevizionisti 

(taj sukob tzv. antifašista a zapravo fašista i branitelja koji su istinski 

antifašisti vidjeli smo i kod dodjele nagrade Grada Zagreba Jakovu Sedlaru, 

op. JP). (...) 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika: 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako 

uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske 

i čistoće Domovinskog rata.“ Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo 

predstavljanje koje je organizirala Udruga zagrebački dragovoljci branitelji 

Vukovara u Domu branitelja HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori 

i činjenica da je Predsjednica pozdravila sudionike onog predstavljanja koje 

unatoč tome i nije održano. U više navrata upozoravao sam na njenu 

suverenističku politiku. U današnjem Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić 

govori kako je upravo to razlog razlaza Predsjednice RH i Predsjednika Vlade 
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RH jer se Plenković protivi takvoj politici. On je, kaže Marijačić, skloniji 

politici Europske unije. Njoj je bliži interes hrvatskog naroda, a njemu interes 

europskih moćnika. Je li to moguće?, zaključio je akademik Pečarić. 

Dvorana je bila prepuna poznatih hrvatskih osoba iz javnog i društvenog 

života, koji su sa velikim zanimanjem pratili tumačenja prijepora odnosno 

razloge osporavanja i napadanja pozdrava "Za dom spremni". Kamere 

Laudato Tv i Televizije Z1 pratile su izlaganja. 

Što nas to dijeli od svjetonazora tzv. Pučke pravobraniteljice RH, izjava 

gradonačelnika Maribora, groblja Dobrava nedaleko Tezna, rezolucija 

Europske unije te uvijek spremnih nagodbenjačkih hrvatskih vlasti? Podsjetih 

se plakata kojeg istu večer spazih svega 50 metara od Doma invalida 

Domovinskog rata Grada Zagreba. Krvavocrvena petokraka, partizanski heroj 

s kapom i uniformom, plakat kao najava nove komedije u Gradu Zagrebu. 

Petokraka u hrvatske oči, kao i 1945. Ostali su za njom potoci krvi poslije 

Drugog svjetskog rata, s njom su započeli potoci krvi početkom obrambenog 

Domovinskog rata. Suvenir sotonskog zla, koji još uvijek antife podmeću, a 

nitko ne uspijeva da ga trajno ukloni. Dapače, plasira se sada kao najnovija 

komedija, dok trube uokolo kako je fašizam za dom spreman biti. Koje li 

komedije, na račun hrvatskih poreznih obveznika. 
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PREDSTAVLJANJE U TISNOM  
 

Šaljući danas ponovno pozivnicu za ovo predstavljanje napisao sam 

prijateljima: 

„Predigra hapšenja HOS-ovaca u Kninu na čelu s legendarnim Skejom imala 

je svoju predigru u Tisnom :)“ 

Kao što znate g. Načelnik Općine Tisno je na našu molbu da se ovo 

predstavljanje održi u kinu za medije izjavio da nam je neće dati zbog naslova 

knjige u kome je pozdrav HOS-ovaca ZA DOM SPREMNI. 

Niz domoljubnih portala prenio je moj odgovor koji sam poslao g. Načelniku. 

Kakva je sloboda tiska u RH najbolje govori činjenica da portali, novine ili 

HTV koji su prenijeli načelnikovu izjavu nisu prenijeli i moj odgovor. 

>http://kamenjar.com/pecaric-odgovorio-nacelniku-tisnog-klarinu-radite-

isto-sto-su-radili-velikosrpski-fasisticki-agresori/ 

Očito su se bojali prenijeti odgovor za koji je portal direktno.hr npr. dan s 

naslovom: Upravo su se fašisti bojali pokliča HOS-ovaca. Zbog onih od vas 

koji nisu pročitali moj odgovor evo ga: 

(ODGOVOR NAČELNIKU OPĆINE TISNO G. IVANU KLARINU) 

 

http://kamenjar.com/pecaric-odgovorio-nacelniku-tisnog-klarinu-radite-isto-sto-su-radili-velikosrpski-fasisticki-agresori/
http://kamenjar.com/pecaric-odgovorio-nacelniku-tisnog-klarinu-radite-isto-sto-su-radili-velikosrpski-fasisticki-agresori/
http://kamenjar.com/pecaric-odgovorio-nacelniku-tisnog-klarinu-radite-isto-sto-su-radili-velikosrpski-fasisticki-agresori/
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Sutradan je don Lazar dobio odgovor na naš zahtjev iz koga smo doznali kako 

je problem u tome što su još uvijek radovi u kino dvorani! 

I dok sam se ja čudio kako se u tri dana može jedan političar dati dva tako 

različita odgovora nisam ni slutio da će događaji u Kninu pokazati kako to nije 

ništa u odnosu na ono što nam naši političari mogu prirediti. 

Istina već sam komentirao činjenicu da će Thompson imati ove godine koncert 

u Slunju a ne u Kninu, a u razgovoru s Mladenom Pavkovićem, koji je 

prenijelo desetak domoljubnih portala, govorio sam koliko su napadali moj 

rad, suradnike i obitelj od Peticije ZDS od prije dvije godine kada smo branili 

Thompsona i Bojnu Čavoglave. 

Ove godine ih je i naš poznati kolumnist Tihomir Dujmović upozorio tekstom 

kojim im već u naslovu sve kaže: 

Tko ne razumije Thompsonovu simboliku, stvarno ništa ne razumije 

A Dujmović im otvoreno i kaže kako je prvi prijedlog Pupovčevih 

beogradskih mentora i vjerojatno njega samog, da Thompson ne bi trebao 

pjevati u Kninu, je već kako vidimo prihvaćen! 

>http://direktno.hr/kolumne/tko-ne-razumije-thompsonovu-simboliku-

stvarno-nista-ne-razumije-93924/ 

Slično i Zvonimir Hodak kaže kako vlast sluša infantilne ljevičarske 

savjete “šeste ličke“ u našim dnevnicima: ispričajmo se komšijama! Valjda 

zato što su nam ostavili iza sebe 15.876 poginulih, 2.959 ranjenih 

dragovoljaca i branitelja, 8.000 poginulih civila, 404 ubijena hrvatska 

djeteta, 1.044 hrvatska djeteta ranjena, 7.169 ranjenih hrvatskih civila i 

500.000 prognanih Hrvata. I sve to u obrambenom ratu. I sad bi se Pofuk i 

Teršelička ispričavali. Cmizdrite za Titom, to je ionako vaš problem, a ne naš. 

Indeks neki dan javlja: “Njemački list čudi se ukidanju Titova trga. Zašto se 

odričete svojeg najpoznatijeg državnika?“ Nitko ne postavlja pitanje zašto su 

se Nijemci odrekli svog najpoznatijeg državnika Hitlera. 

>http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/oluja-im-izaziva-jal-i-

bijes-iz-godine-u-godinu-treca-armija-evrope-a-popusila-ko-mali-pisa-

1049130/ 

Zapravo, Hodak na svoj način govori o onima koji u Hrvatskoj sprovode 

velikosrpski Memorandum SANU 2, o čemu sam pisao u svom odgovoru g. 

Načelniku. 

Zapravo za te koji sprovode Memorandum SANU 2. Vlast priređuje proslavu 

u Kninu, na kojoj im ljudi ne dolaze, a za narod u Slunju s veličanstvenim 

Thompsonovim koncertom na kojemu je bilo najmanje 50,000 ljudi kako kaže 

policija, a vjerojatno i mnogo više. 

Zato i poznati kolumnist Marko Ljubić piše o dvije Hrvatske: jedna u Kninu, 

a druga u Slunju, pa za ovu drugu kaže: 

Hrvatska iz Slunja je autentična, pobjednička, duhovna i silna Hrvatska, koje 

je nepobjediva, čiji je duh bio vezivno tkivo i pokretač nacionalne epopeje ne 

samo i prvenstveno u olujnom zanosu devedeset pete, nego puno ranije, u 

http://kamenjar.com/marko-ljubic-drzava-obiljezava-kninu-a-narod-slavi-slunju/
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ljetnim i jesenjim mjesecima devedeset i prve, kad su mladići, djevojke, žene 

i muškarci izvan društvenih elita, izvan povlaštenosti i izvan bilo kakvih 

kalkulacija i društvenih očekivanja, u tenisicama stali pred tenkove i vojnu 

srpsku mašineriju. 

Dodao bih i s krunicom oko vrata! 

U Peticiji prije dvije godine smo govorili i o našim HOS-ovcima! Isto se 

ponovilo i prošle godine samo su tada ti napadi i na Thompsona i na Bojnu 

Čavoglave bili otvoreni jer su ljevičari očekivali pobjedu na izborima. Kaznili 

su Thompsona što je pjevao Bojnu Čavoglave na isti način kako je to uvijek 

radio tj. počeo sa ZA DOM, da bi mu okupljenih stotinjak tisuća ljudi 

odgovorilo SPREMNI! 

Tada su prvi put i priveli ratnog zapovjednika IX. Bojne HOS-a Marka Skeja. 

Isto se ponovilo i ove godine! 

Podsjetimo se ponovno zašto: 

Policija je u subotu u Kninu na proslavi Dana pobjede uhitila nekoliko osoba, 

a među uhićenima nalazi se i ratni zapovjednik IX. bojne HOS-a, pukovnik 

Marko Skejo, piše Maxportal. 

Prema riječima očevidaca, interventna policija našla se “u roku od minute”, 

muškarce je “strpala u maricu” i odvezla u policijsku postaju. Policija je u 

Ulici dr. Franje Tuđmana uhitila nekolicinu muškaraca jer su uzvikivali “Za 

dom spremni”. Muškarci su bili obučeni u crne majice, a okupljeni građani 

prosvjedovali su protiv privođenja. 

Među uhićenima je, kako javlja Maxportal, i Marko Skejo, ratni zapovjednik 

IX. boje HOS-a. Ta ratna postrojba sudjelovala u presudnim bitkama za 

obranu Hrvatske, a najpoznatije su bitka za Škabrnju i obrana Srđa u 

Dubrovačkog zaleđa. 

Škabrnju je HOS, gotovo u okruženju, držao 42 dana, a napadali su je 

Martićevi teritorijalci, postrojbe Kapetana Dragana, Crvene beretke 

Milorada Ulemeka Legije i Arkanovci. 

Nakon poraza u sukobu s HOS-ovcima Legija je s Crvenim beretkama 

napustio Hrvatsku i nikad se više nije vratio. 

O tome je na svjedočenju na suđenju Slobodanu Miloševiću u Haagu govorio 

Kapetan Dragan. 

>http://www.dnevno.hr/vijesti/crna-kronika/u-kninu-uhiceni-hos-ovci-koji-

su-razbili-arkana-i-legiju-na-skabrnji-1048976/ 

Legendarni branitelj Vukovara HOS-ovac Damir Markuš, inače počasni gost 

predstavljanja knjige u Zagrebu, je još upozorio kako je ove godine policija-

osiguranje u crkvi na Misi za Domovinu nije dozvoljavala ulazak u 

majicama HOS-a .. 

>https://narod.hr/hrvatska/bozinoviceva-uhicenja-u-kninu-tko-je-i-kada-

zabranio-znakovlje-legalne-postrojbe-hrvatske-vojske 

Očito je Marin Vlahović u pravu kada nam već u naslovu svoga teksta kaže: 

http://kamenjar.com/pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a/


                             HOS 265 

 

Hrvati trebaju biti svjesni, ako su za dom spremni, moraju biti spremni i za 

zatvor 

>http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/hrvati-trebaju-biti-svjesni-ako-su-

za-dom-spremni-moraju-biti-spremni-i-za-zatvor-1048888/ 

bez obzira na reagiranje Ministarstva branitelja na njegov tekst: 

>http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/reakcija-ministarstva-branitelja-na-

nas-clanak-dvije-proslave-da-ali-nema-govora-o-podjeli-1049135/ 

Zapravo najnovija događanja samo pokazuju zašto sam već šest knjiga 

napisao o ovome: 

Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 

spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

Pečarić, Oba su pala, Zagreb, 2016., str.392. 

Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za 

znanost, Zagreb, 2017. str. 245. 

Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, 

Zagreb, 2017. str. 212. 

Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. str. 346. 

Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312. 

A i ovogodišnju proslavu u Kninu kao da sam opisao pišući i u ovoj knjizi 

koju danas predstavljamo o novom pomirenju – POMIRENJU DJECE 

PARTIZANA IZ SVIH STRANAKA! 

Kako inače razumjeti ovakvo ponašanje hrvatskih vlasti poslije riječi koje je 

o „Oluji“ nedavno izgovorio, ugostivši u Pentagonu hrvatskog ministra obrane 

Damira Krstičevića, njegov američki kolega, umirovljeni general James 

Mattis dajući jednostavnu i sveobuhvatnu kvalifikaciju hrvatske “Oluje”: “To 

je operacija koja se ovdje u Americi proučava i pokazuje što dobro 

predvođena, dobro opremljena i dobro istrenirana snaga, politički dobro 

predvođena, može napraviti i preokrenuti.” 

 

Josip Pečarić 

  

http://kamenjar.com/americki-ministar-obrane-james-mattis-hrvatska-mala-zemlja-se-bori-znatno-kategorije/
http://kamenjar.com/americki-ministar-obrane-james-mattis-hrvatska-mala-zemlja-se-bori-znatno-kategorije/
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Razgovor s akademikom Pečarićem: Mnogi u Hrvatskoj se nadaju kako će 

hrvatska šestorka u Haagu biti osuđena 
 

Portal HKV-a, 24. listopada 2017. 

 

RAZGOVOR S AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM 

POVODOM PREDSTAVLJANJA KNJIGE "THOMPSON 

PJESMOM ZA HRVATSKU" 

Poštovani, 25. listopada u 18 h u Domu branitelja HVIDRA (Slovenska 

21, Zagreb) bit će održano predstavljanje Vaše knjige "Thompson 

pjesmom za Hrvatsku". Možete li ukratko iznijeti sadržaj knjige? 

Knjiga počinje poglavljem o dodjeli nagrade koju su branitelji dodijelili 

Thompsonu. Potom idu komentari o najnovijim napadima kao što su npr. oni 

u Mariboru ili poslije veličanstvenog koncerta u Slunju u poglavlju NAPAD 

NA THOMPSONA NAPAD JE NA HRVATSKU. Uz napade na Thompsona 

zadnje dvije godine imamo i napade na HOS pa je zatvaranju HOS-ovaca u 

Kninu i napadima na spomen obilježje HOS-ovcima u Jasenovcu posvećeno 

jedno poglavlje knjige. Tu uvijek treba voditi računa da su napadi na 

Thompsona i njegovu legendarnu pjesmu Bojna Čavoglave, kao i napadi na 

HOS-ovce zapravo napadi na Domovinski rat, a time i na Hrvatsku! Potom je 

dan niz tekstova u svezi s albumom i koncertima Ora et labora od onog u 

Splitu do završnog koncerta nedavno u Zagrebu. 

 

Marko Perković Thompson posve sigurno pripada krugu politički i 

medijski najnapadanijih ljudi u Hrvatskoj. Skriva li se po Vama iza tih 

napada činjenica da Thompson u svojim pjesmama zastupa nacionalne i 

obiteljske vrijednosti koje su već nekoliko desetljeća predmet sustavnih 

napada sve dekadentnijih političkih i financijskih elita zapadnih 

zemalja? 

Da je to tako svjedoči i činjenica da je ovom knjigom kompletirana moja 

trilogija sličnih knjiga o Thompsonu. Prve dvije su: 

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo 

je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008. 

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

S obzirom da ti napadi već dugo traju i u drugim mojim knjigama ima niz 

tekstova ili čak i cijelih poglavlja o tome. Zapravo sve knjige poslije Peticije 

ZDS se bave tim napadima jer oni su već prošireni na sve što je domoljubno 

u RH. Sjetite se samo kako su srpski fašistički agresori tijekom domovinskog 
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rata otvoreno tvrdili da su ustaše svi branitelji, ne samo Thompson i HOS-

ovci, a Hrvatsku su nazivali Tuđmanova ustaška država. To danas „hrvatski“ 

ljevičari otvoreno rade i imaju potporu tih dekadentnih zapadnih elita. Pri 

tome smo imali vlasti u RH koje se tim svjetskim moćnicima nisu usudile reći 

da su upravo oni ti koji su podržavali i često puta izravno sudjelovali u 

velikosrpskoj fašističkoj agresiji i da su branitelji ti koji su pobijedili 

fašističkog agresora (dakle i njih) jedini istinski antifašisti danas! A 

Thompson je svojim pjesmama pružao otpor takvima i bio putokaz mladima 

učeći ih o hrvatskim vrjednotama, učeći ih o ljubavi prema Bogu, Domovini, 

braniteljima, obitelji... 

Kad već govorimo o napadima na obiteljske vrijednosti, zanima nas kako 

komentirate tzv. Istanbulsku konvenciju, kojim se želi stvoriti pravni 

okvir za promicanje tzv. rodne ideologije? 

Kad već spominjete napade na obitelji neovisno od Vašeg pitanja, a vezano za 

napade na Thompsona i moja obitelj je izložena prljavim napadima. To je išlo 

i tako daleko da je moja kćer izgubila posao na Filozofskom fakultetu poslije 

deset godina rada na tom fakultetu i sa zvanjem višeg znanstvenog suradnika, 

što znači s pet puta boljim uvjetima (znanstvenim radovima) od onoga što se 

traži za zvanje docenta. 

Glavni akteri u tim napadima su najbliži suradnici rektora Borasa, spomenut 

ću samo jednu kolegicu koja je isti dan izabrana u zvanje višeg znanstvenog 

suradnika, a bila je u samoj komisiji koja se bavila ovim prljavim poslovima. 

Da bi se na ponovljenom natječaju izravno uključio i sam rektor Boras kako 

bi na to mjesto izabrao svoju doktorandicu koja ima manje znanstvenih radova 

i niže znanstveno zvanje od moje kćerke. 

Poznato je kako rektor Boras ima kompleks manje vrijednosti u odnosu na 

profesora Tuđmana koji je istinska veličina u njihovom području. Naime dr. 

Boras je poslije 15 godina rada na FF-u uspio doktorirati s 47 godina života. 

Pogodite kod koga. Kod prof. Tuđmana. A mojoj kćerki je trebalo mnogo 

manje vremena, 4 godine, da doktorira kod prof. Tuđmana, poslije sedam 

godina je postala viši znanstveni suradnik, da bi izgubila posao poslije deset 

godina. Pri tome da bi rektor Boras ostvario svoje interese ne odgovara na 

upite iz Ministarstva, predsjednika odbora za ljudska prava HAZU, niti na 

odvjetničke upite. 

Očigledan je kompleks niže vrijednosti kod rektora Borasa u odnosu na prof. 

Tuđmana. Koji ide tako daleko da pokušava eliminirati sve ono što je stvorio 

njegov mentor. 

Taj kompleks manje vrijednosti kod nekoga tko je postao rektor je doista 

zanimljiv. 
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Na Filozofskom fakultetu su svjesni vrijednosti prof. Tuđmana pa su ga 

predložili za profesora emeritusa. Bit će zanimljivo vidjeti hoće li biti i 

potvrđen na Senatu ili će kompleks manje vrijednosti biti važniji. 

Ali vratimo se Vašem pitanju. Jasno je da se Istanbulskom konvencijom 

pokušava na mala vrata uvesti rodna ideologija u zakonodavstvo. Pri tome im 

je to od posebne važnosti u RH jer je u izravnom pokušaju to onemogućeno 

referendumom o braku koji je organizirala udruga U ime obitelji gđe Željke 

Markić. Gđa Markić i danas zajedno s Crkvom u Hrvata vodi računa da u tome 

ne uspiju i imaju našu potporu. Zapravo svjetskim moćnicima je cilj 

uništavanje obitelji i nacionalnih država jer im je s nezaštićenim pojedincima 

lakše manipulirati. A Thompson pjeva i o obitelji. Sjetimo se samo kako je 

svojevremeno na čelu gay-parade u Splitu bio i transparent protiv Thompsona. 

Posljednjih godinu-dvije aktualno političko pitanje predstavlja tzv. 

kurikularna reforma, tj. reforma školstva. Kako kao sveučilišni profesor 

s nekoliko desetljeća rada u području obrazovanja gledate na prijepore 

oko navedene reforme? 

Zapravo to je vrijeme poslije naše obrane Thompsona i „Bojne Čavoglave“ pa 

sam bio prisiljen baviti se konkretnim temama iz znanosti, tj. napadima na 

moje suradnike i na moj znanstveni rad koji su uslijedili odmah poslije Peticije 

ZDS. Naime prvo je na scenu stupila Hrvatska zaklada za znanost s napadima 

na rad na mom projektu na kome je uz mene 36 hrvatskih matematičara. 

Napadi su bili nevjerojatno priglupi tako da sam predlagao i vještačenje 

stručnjaka iz Vrapča. Posebno je bilo čudno što su u Upravnom odboru 

Zaklade i dva akademika. Kada je jedan od njih glavni tajnik HAZU akademik 

Pavao Rudan u Hrvatskom saboru ničim izazvan napao nas dvojicu 

akademika potpisnika Peticije ZDS zbog toga na najprimitivniji način postalo 

je očito o čemu se radi. Slično rektoru Borasu na naše komentare i pisma nisu 

odgovarali pa su tako nastale moje knjige: 

J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za 

znanost, Zagreb, 2017. str. 245. 

J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, 

Zagreb, 2017. str. 212. 

Za takvo sramotno ponašanje Akademije razlog vidim i u mojim „grijesima“ 

tj. ulozi u neizboru prof. dr. sc. Iva Goldsteina za redovitog člana HAZU ili 

pak zbog sukoba s akademikom Rudanom kada nije dozvolio slanje pozivnica 

kolegama akademicima za predstavljanje moje knjige: J. Pečarić, Hrvatski 

genocid: Napravili zečeve od Srba, Zagreb, 2014. 

Naime na pozivnici je stajalo da knjigu predstavljaju i admiral Davor Domazet 

Lošo i prof. dr. sc. Miroslav Tuđman koji je također general HV-a. Jasno Vam 
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je kako je naslov nastao na čuvenoj izjavi Slobodana Miloševića kako su 

srpski „hrabri” ratnici u „Oluji” bježali kao zečevi. 

Opravdanje nalazim, kao i u slučaju rektora Borasa, u činjenici da je Po 

Scopusu od 6 najboljih hrvatskih znanstvenih časopisa 3 koja sam ja osnovao 

i sva tri su dobro plasirani na svjetskim listama najboljih časopisa, a jedini koji 

je osnovao kolega Rudan je ispao s tih lista iako je niz akademika objavljivalo 

u njemu, a imaju i institut u toj problematici. Naravno izdavačka kuća za ta tri 

časopisa je nagrađena tako da se promijenio pravilnik na način da oni više ne 

dobivaju potporu za te časopise. 

Koliko su smiješni ti napadi na moj projekt potvrđuje i činjenica da su me 

kolege iz Rusije pozvale da budem glavni istraživač na njihovom 

znanstvenom projektu pa sam sada Senior Researcher na S. M. Nikolskii 

Mathematical Institute sveučilišta RUDN (Moskva). 

S druge strane u pitanjima obrazovanja odgovarajući odbor u Akademiji vodi 

akademik Vladimir Paar pa je bilo jasno da će se Akademija po tom pitanju 

postaviti na ispravan način koji štiti interese RH. Uostalom vidite da je i on 

napadan upravo zbog toga. 

Za oko mjesec dana očekuje nas izricanje pravomoćne presude hrvatskoj 

šestorci u Haagu. Kako komentirate činjenicu da se o tome u medijima 

gotovo uopće ne govori? 

Zapravo se mnogi – ne samo u medijima – nadaju da će oni biti osuđeni i tako 

bi RH postala jedini krivac za rat. Ne agresori već oni koji su se branili, ali su 

to radili protiv želje svjetskih moćnika. Mnogi u Hrvatskoj su odrasli 

pod .ideologijom Marksa i Engelsa kojima su Hrvati najgori narod na svijetu. 

Dobri učenici Marksa i Engelsa su to 'pretočili' u tzv. genocidnost hrvatskog 

naroda. Jadnici cijeli život moraju raditi i govoriti protiv svog naroda da bi 

sebe opravdali od toga. 

Zapravo ja nisam tu samo za komentare što se tiče hrvatske šestorke u Haagu. 

Npr. biskup dr. Vlado Košić je na nedavnom predstavljanju nove knjige prof. 

Tomca govorio i o prijedlogu dva biskupa (Košić i Pozaić) i dva akademika 

(Jelčić i Pečarić) da se generalu Praljku dodijeli Nobelova nagrada za mir koji 

su supotpisali skoro tisuću naših ljudi: 

„Mislim da bi se čitava nacija tu trebala povesti za primjerom genijalnog 

akademika Josipa Pečarića koji je, poput pisama bivšem premijeru kojemu je 

predlagao da se tada zatočeni general Ante Gotovina kandidira za Nobelovu 

nagradu za mir, to isto sada pokrenuo za generala Slobodana Praljka, pišući 

pisma predsjednici Republike, predsjedniku Vlade i predsjedniku Hrvatskog 

sabora. Hrvati se nemaju zašto ispričavati i neprestano udarati u prsa, dok se 

istovremeno oni koji su nad Hrvatim počinili neizmjerno veća i brojnija 
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zlodjela razmeću nekim svojim tjeranjem pravde, a da nisu ništa učinili da se 

distanciraju od tih zala. Zato mi se sviđa akademik Pečarić koji ima hrabrosti 

„okrenuti pilu naopako“, kako se to jednostavnim riječima kaže“. 

Portal HKV-a već tjednima objavljuje feljton dr. sc. Miroslava Međimorca U 

OČEKIVANJU HAAŠKE PRESUDE HRVATSKOJ ŠESTORCI. Uskoro 

ćemo nas dvojica objaviti i knjigu u kojoj će biti njegovi i moji tekstovi pod 

naslovom: General Slobodan Praljak. 

Iseljavanje mladih ljudi iz države postalo je mračnom svakodnevicom 

današnje Hrvatske, a nema nikakve sumnje kako razlog iseljavanja nije 

samo loša ekonomska situacija, nego i činjenica da ljudi gube vjeru u 

Hrvatsku. Kako gledate na ovaj problem? Što učiniti da se spriječe 

daljnji negativni trendovi? 

Da, bez ponosa nema ni želje za ostankom u Hrvatskoj. U vrijeme rata i 

Tuđmana vjerojatno je bilo najteže, ali tih deset Tuđmanovih godina bile su 

deset najponosnijih godina u mome životu, a vjerujem i u životima mnogih 

Hrvata. 

Davor Dijanović 

 
https://www.hkv.hr/razgovori/27864-razgovor-s-akademikom-pecaricem-

mnogi-u-hrvatskoj-se-nadaju-kako-ce-hrvatska-sestorka-u-haagu-biti-

osudena.html 

 

  

https://www.hkv.hr/razgovori/27864-razgovor-s-akademikom-pecaricem-mnogi-u-hrvatskoj-se-nadaju-kako-ce-hrvatska-sestorka-u-haagu-biti-osudena.html
https://www.hkv.hr/razgovori/27864-razgovor-s-akademikom-pecaricem-mnogi-u-hrvatskoj-se-nadaju-kako-ce-hrvatska-sestorka-u-haagu-biti-osudena.html
https://www.hkv.hr/razgovori/27864-razgovor-s-akademikom-pecaricem-mnogi-u-hrvatskoj-se-nadaju-kako-ce-hrvatska-sestorka-u-haagu-biti-osudena.html
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Mons. Vlado Košić, biskup sisački 
Govor na predstavljanju knjige o Thompsonu 
Zagreb, 25. listopada 2017. 
  

VOLIO BIH KAD BI BILO VIŠE TAKVIH HRABRIH 

LJUDI KAO ŠTO SU PROSLAVLJENI PJEVAČ MARKO 

PERKOVIĆ THOMPSON I AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ 
 
Oni koji nemaju argumente željeli bi ih silom ušutkati: tako zabranjuju 

koncerte proslavljenom pjevaču Marku, uručuju mu kaznene prijave zbog 

remećenja javnog reda i mira, difamiraju njegov ugled i proglašavaju njegov 

rad – ni manje ni više nego fašističkim; također protiv akademika Pečarića 

takvi rade svim sredstvima samo da ga ušutkaju, progone mu obitelj i – 

najčešće ga ignoriraju. Međutim oba ova velika čovjeka, Hrvata i domoljuba, 

ljudi su s kojima se naša Domovina treba ponositi. Možda će tek u budućem 

vremenu, kad se oslobodimo – kako pjeva biskup Ante Ivas – svih tih izdajica, 

krivokletnika, varalica, također i – kako pjesnički kaže Anto Kovačević – svih 

drpislava, tek će u budućoj, mirnijoj povijesti Hrvatske ovi naši velikani 

Marko i Josip dobiti svoje pravo mjesto, mjesto najvećeg poštovanja. 
Jedno je sigurno: njih obojicu rese hrabrost u zastupanju istine i ljubav prema 

domovini koja nije fraza ni interes. Također, rekao bih, resi ih i spremnost na 

podnošenje trpljenja, osporavanja, podmetanja za istinu i pravednost. Dok se 

Josip uglavnom s tim prijetnjama bori humorom i ironijom, Marko odgovara 

svojim osporavateljima - pjesmom. 
Ova knjiga svjedok je veličine upravo ove dvojice hrvatskih ljudi, svjedok o 

poštenim ljudima u nepošteno vrijeme, o velikim ljudima u vremenu malih 

duša, o drskosti nekolicine koji se usudiše biti hrabri u vremenu izdaje. Zato 

će njihov trag biti nadahnuće budućim naraštajima i za dvadeset i trideset 

godina o njima će se pisati knjige, snimati filmovi i oni će biti primjer 

srčanosti u borbi sa zlom koje uništava istinu i našu domovinu. 
Da je Marko heroj, prepoznali su i branitelji, među koje se i on ubraja jer je 

bio dragovoljac u Domovinskom ratu i prva sad već legendarna pjesma Bojna 

Čavoglave nastala je u tom vremenu. Branitelji su mu naime nedavno darovali 

Veliku zlatnu plaketu za hrabrost, na čemu mu i ja ovdje javno čestitam! 
ZDS 
Uz pjevača Marka i akademika Josipa povezuje se pozdrav „Za dom 

spremni!“. Zanimljivo je zašto i tko osporava taj domoljubni pozdrav i kako 

postupa država. Najprije valja reći da je spontano taj pozdrav upotrebljavan u 

Domovinskom ratu, i to ne samo od pripadnika HOS-a koji su ga uzeli i u svoj 

grb, nego i od Tigrova i Gromova. Postoje snimke na Youbutu o tome. Tada, 

interesantno, to nikome nije smetalo. Ni to što je Marko u svojoj prvoj 

domoljubnoj pjesmi Bojna Čavoglave upotrijebio taj poklič. Tek otprije dvije-
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tri godine započela je hajka i na Marka i na taj pozdrav, optužujući sve koji ga 

upotrijebe za ustaštvo i fašizam. Najprije, treba reći da ustaštvo nije bio 

fašizam nego organizirano vojno djelovanje u obrani Hrvatske kao države, o 

čijoj su se naravi kao državi pozitivno izrazili i bl. Alojzije Stepinac i dr. 

Franjo Tuđman, ali te su postrojbe to činile svim „dopuštenim i nedopuštenim 

sredstvima“, što je bio dio njihove zakletve. Ta ilegalnost odnosno 

nedopuštena sredstva svakako nisu za nas kršćane prihvatljiva, kao ni zločini 

koje su počinili, a koje Crkva osuđuje, premda treba reći da je to bio odgovor 

na brojne četničke i partizanske zločine. Zašto je međutim došlo posljednjih 

godina do javnog političkog i policijskog progona pozdrava ZDS i onih koji 

ga upotrijebe – a u Domovinskom ratu i kroz 25 godina poslije rata se to nije 

događalo? Sjetimo se tužbi koje je protiv Joa Šimunića podigla udruga ‘Korak 

ispred’ iz Rijeke, na čijem je čelu Srbin Zoran Stevanović. Nadalje, sjetimo se 

kako je srpski političar Vulin u više navrata prozivao aktualnu Hrvatsku zbog 

„ustašizacije i fašizacije“. To su činili i drugi srpski, pročetnički političari. No, 

povod su im dali zapravo hrvatski političari koji su, na čelu s bivšim 

predsjednikom države pa onda i predsjednikom Vlade – najprije u židovskom 

Knesetu, pa potom pri formiranju nove Vlade s Karamarkom na čelu – 

optuživali Hrvate zbog „ustaške guje“ i „skretanja u ustaštvo“. Za sve to nije 

bilo dokaza, ali je s druge strane bilo sve više dokaza da je u strukturama vlasti 

u RH još mnogo udbaša i zločinaca koji su likvidirali mnoge Hrvate kako u 

inozemstvu tako i u Hrvatskoj i BIH ili su njihovi sinovi. I meni se čini da su 

svu tu bučnu hajku na nepostojeće ustaše pokrenuli upravo oni koji su se bojali 

da ne bi bili podvrgnuti lustraciji koja se sve više najavljuje kao realna i nužna 

opcija za zakonodavstvo RH. Sjetimo se samo tzv. Lex Perković što je najbolji 

dokaz kako je udbaško-komunistička guja zapravo još uvijek jaka u Hrvatskoj. 

U taj kontekst stavljam i progon domoljuba, ne samo gosp. akademika 

Pečarića i našeg najdomoljubnijeg pjevača Marka Thompsona, nego i mnogih 

drugih koje se ne prestaje napadati i sotonizirati u javnom hrvatskom prostoru. 

Mogli bismo nabrajati mnoge … 
Mogu reći kako sam i ja jedan od tih, ili se me barem tako percipira. Kad sam 

recimo na svom fb profilu zatražio ostavku ministra unutarnjih poslova jer je 

prvi puta na Dan domovinske zahvalnosti, što je ujedno i Dan hrvatskih 

branitelja, dao privesti od policije hrvatske branitelje koji su mirno uzvikivali 

ZDS u Kninu, meni su – navodno – jer to nisam nikada primio nego sam samo 

to pročitao u medijima, odgovorili iz MUP-a da su oni samo postupali po 

zakonu o remećenju javnog reda i mira, i to u skladu sa sudskom praksom. To 

je međutim neistina jer postojale su mnoge prakse prije ovog slučaja od 5. 

kolovoza 2017. kada su sudovi drukčije presudili za taj pozdrav. Smatram da 

je to čista politička interpretacija jednog zakona koji se ne bi smio politički 

tumačiti. Naime, zakoni moraju biti jednaki za sve i primjenjivi u smislu, a ne 

da ih jedna stranka politički tumači ovako, a druga onako. 
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Dakako, to je odraz i posljedica političke atmosfere u koju nas je dovela nova 

vladajuća koalicija na koju sam također upozorio svojim krikom u otvorenom 

pismu Predsjedniku Vlade. Naime, novi koalicijski partner je ultimativno 

zatražio – i dobio – da se spomen-ploča poginuloj 11-orici branitelja koji su 

bili i pripadnici HOS-a ukloni iz Jasenovca. Jasenovac je opet druga priča, ali 

na žalost jer je bio ucijenjen premijer je popustio zahtjevu svojih koalicijskih 

partnera. A ti mladići koji su izginuli u Jasenovcu nisu se borili za Hrvatsku 

1941., nego 1991. Dakle, opet popuštanje jednoj laži. 
Inače treba otvoreno reći da su politički zahtjevi predstavnika poražene srpske 

manjine u RH, a koja je zajedno sa Srbijom i JNA 1991. digla pobunu protiv 

Hrvatske, a podupire ih i sada srpska službena politika, jer tamo vladaju opet 

četnici, ali na žalost ih podupire i SPC – utemeljeni na mitovima i lažima. To 

su ne samo interpretacija Jasenovca, nego i uloga bl. Alojzija Stepinca, 

ustanka u Srbu a što je proslava pokolja Hrvata a ne antifašistička revolucija, 

zatim spomenik u Banskom Grabovcu, kao i izmišljanje nepostojećeg logora 

za ubijanje srpske djece u Sisku. Pitamo se, zašto naša država već jednom ne 

naloži istragu – ali ne političku nego znanstvenu, pa ako je potrebno i 

međunarodnu – da znamo što se to stvarno dogodilo npr. u Jasenovcu. Kako 

je moguće da su „istine“ toliko različite? I zašto se Jasenovac prepušta Srbima 

da oni govore što je tamo bilo? Naime, i uklanjanje ploče poginulim 

braniteljima HOS-a takvo je priznanje da je to mjesto na kojem su stradali 

srpski zarobljenici i što je trajni razlog nametanja krivnje Hrvatima – dok se 

čini da je istina sasvim suprotna i da bi ju već jednom trebalo iznijeti na 

vidjelo! 
Na žalost naša hrvatska politika ili nema snage ili ne zna odgovoriti svim tim 

lažima. Trebalo bi donijeti zakon da svi koji su dizali pobunu protiv RH ne 

mogu sudjelovati ni u kojem obliku u vlasti; zatim bi bilo po meni nužno i da 

se zatraži isplata ratne štete koju je Republika Srbija nanijela RH u svojoj 

agresiji, i to kao uvjet bilo kakvoj potpori za ulazak iste u EU; bilo bi nadalje 

nužno ukinuti povlasticu da srpska djeca u Hrvatskoj uče neku drugu povijest 

Domovinskog rata negoli što je to povijesna istina; bilo bi potrebno također 

zabraniti ulazak huškačima i širiteljima laži u RH, ne samo srpskim ministrima 

i političarima, nego i predstavnicima SPC. Samo bi tako postupala ponosna 

pobjednica Hrvatska i samo bi tako bilo moguće sačuvati ono što je obranjeno 

u Domovinskom ratu koji mora ostati jedini temelj moderne Hrvatske, a što 

imamo u velikoj mjeri zahvaliti hrvatskim braniteljima, među koje svakako 

ubrajamo i Marka P. Thomspona i akademika J. Pečarića. 
I da ponovim rečenicu sa samog početka: O kad bi bilo više takvih ljudi poput 

Marka i Josipa u Hrvatskoj! 
Hvala na pozornosti! 
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/govori/4240-govor-na-

predstavljanju-knjige-o-thompsonu 
  

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/govori/4240-govor-na-predstavljanju-knjige-o-thompsonu
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/govori/4240-govor-na-predstavljanju-knjige-o-thompsonu
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"GODINU DANA VLADAVINE ANDREJA 

PLENKOVIĆA - MOJ POGLED" 
  

Poziv Hrvatskog neba da komentiram godinu dana vladavine Andreja 

Plenkovića podsjetilo me na poziv s kraka 2011. na prvu sjednicu Savjeta 

predsjednice HDZ-a i na moj odgovor: 

Poštovana predsjednice HDZ-a,  

zahvaljujem na pozivu na prvu sjednicu Savjeta predsjednice HDZ-a. 

Već sam u svojim tekstovima pozdravio osnivanje takvoga Vašeg tijela koje 

treba pomoći i biti jamstvo povratku HDZ-a politici Oca hrvatske države 

akademika Franje Tuđmana. 

U Pakistanu sam, pa ni fizički ne mogu biti nazočan na toj sjednici. 

S druge strane, vjerojatno su Vaši savjetnici propustili uočiti da sam javno 

rekao kako se moje sadašnje angažiranje odnosi isključivo na sud u Haagu, 

odnosno na obranu vrijednosti Domovinskog rata. 

Naime, još prije završetka predsjedničkih izbora, najavio sam potpuni 

prestanak s takvom vrstom svog angažiranja zbog spoznaje da ne postoji 

mogućnost ujedinjenja hrvatske državotvorne opcije. Tako sam odbio, s istim 

obrazloženjem, sudjelovati i u pokušajima koje smo imali uoči ovih izbora, a 

o tome sam govorio i u intervjuima. 

Otvorena pisma, za koje sam bio nekakav koordinator, bila su u tom znaku. 

Čak i podrška koju dajem HDZ-u na ovim izborima, ima korijen u istom 

razlogu. Naime, već sam mnogo puta napisao da je predsjednik Josipović bio 

kandidat svjetskih moćnika upravo zato da bi se omogućile presude našim 

generalima. Sadašnja hajka, koja je trebala donijeti apsolutnu prevlast toj 

opciji, također je u svrhu daljnje kriminalizacije Domovinskog rata i svih 

vrjednota na kojima počiva hrvatska država. Uključivanje DORH-a u izbore 

zapravo se može uzeti kao definicija sintagme “policijska država”.  

Nadam se da ste svjesni da hajke na HDZ ne bi bilo da je ne žele svjetski 

moćnici. 

Zapravo, Vaša reakcija na naše Pismo Vijeću sigurnosti UN-a drži me u 

uvjerenju da jeste, pa vjerujem da će Savjet pomoći da se ispravi niz 

negativnosti koje vuku korijen iz vremena kada je politiku HDZ-a diktirao dr. 

Ivo Sanader. Jasno mi je da se u to mora ići korak po korak. 

Međutim, jasno je kako je područje rada Savjeta mnogo šire od onoga na što 

sam se ja obvezao, pa bi moje djelovanje u Saboru moglo biti u suprotnosti s 

ovim što radim sada, a za što imam podršku niza dragih ljudi. 

Na primjer, pitanje ulaska u EU. Kao što sam rekao ministru Jandrokoviću, 

protivnik sam ulaska Hrvatske u EU. Uvjet za ulazak u EU bila je slijepa 

poslušnost Sudu u Haagu. To je jedna od žalosnih ostavština Sanaderove 

politike jer radi se o “sudu” u kome se one koji spase stotinjak tisuća ljudi 

osuđuju na drastične kazne samo zato što su ti koje su spasili muslimani – pa 

ih se na suđenju uopće i ne spominje. Dakle, EU je mjesto gdje se smatraju 
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bogovima koji odlučuju tko su ljudi a tko to nisu. Zapravo, to je mjesto gdje 

su zatočili najvrjednije što Europa danas ima (Kordić, Gotovina, Markač, 

Praljak,…). To što su oni zatočili nama je nešto najvrjednije – vrjednije od 

svega što oni imaju.  

Drugim riječima, EU je danas jedan veliki zatvor gdje su zatvorenici oni koji 

bi zbog spašavanja stotinjak tisuća ljudi trebali biti dobitnici Nobelovih 

nagrada. Zašto bih želio biti dio takvog EU-a?  

Istina je: u zatvoru vam je osiguran smještaj, hrana je redovita. Imate i posao. 

Ali, ne znam zašto, draže mi je biti na slobodi, gdje je sve to upitno. 

Drugim riječima, smatram da se pitanje ulaska u EU mora povezati s pitanjem 

slobode naših generala. Referendum o ulasku u EU mora biti poslije presuda 

u Haagu. I zbog nas samih, a bogami i kao poruka njima. Još snažnija od one 

kada ste javno objavili potporu našem Pismu VS-u UN-a u kojem se zapravo 

ti isti svjetski moćnici optužuju za rasizam! 

Želim Vam pobjedu na izborima, ali više od svega potpun povratak politici 

našeg Predsjednika. 

  

S poštovanjem, 

akademik Josip Pečarić 

  

Lahore, 2. 12. 2011. 

  

Naime, kao i tada i danas je moje angažiranje vezano za branitelje i 

Domovinski rat, pa i nisam najpogodnija osoba koja bi komentirala cjelokupni 

rad Vlade u ovoj godini vladavine Andreja Plenkovića. 

Ali ono što se tiče branitelja i Domovinskog rata i ono pozitivno više je 

zasluga ministara. Ono što možemo vezati za samog Predsjednika Vlade 

izuzetno je negativno. Dat ću samo tri razloga koji opravdavaju takav stav. 

1.Neuključivanje u Vladu najpopularnijeg ministra iz Karamarkove vlade 

Zlatka Hasanbegovića koji je itekako osobno zaslužan za pobjedu HDZ-a na 

izborima. 

Protiv takvog imenovanja bio je od HNES-a etički osuđen za veleizdaju 

Milorad Pupovac. Sjetimo se samo njegovog sudjelovanja u fašističkoj 

velikosrpskoj agresiji na Hrvatsku izjavom o pokrštavanju 11,000 srpske 

djece. Plenković je umjesto Hasanbegovića izabrao osobu koja je i sama 

sudjelovala u lažima o Domovinskom ratu. Pri tome moram spomenuti da je 

napad na Hasanbegovića i počeo s krilaticom „Laž je najviše pomogla Srbima 

u povijesti“ lažnom tvrdnjom kako je kapa HOS-a na njegovoj glavi ustaška 

kapa. Time nije samo napadnut lažno Hasanbegović, već i HOS a sve u sklopu 

velikosrpskog Memoranduma SANU 2. Time je napadnut i Domovinski rat i 

time je u startu pokazano da Plenkovićeva vlada neće voditi računa o 

Domovinskom ratu. 
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2. Formiranjem Komisije o totalitarnim režimima Plenković je odmah 

postavio uvjet da moraju osuditi režim u NDH iako sigurno zna ili možda zato 

što zna da je u vrijeme bivše države mnogo laži uključeno u „spoznaje“ o toj 

državi. Tako se i danas tvrdi da je to fašistička država zbog suradnje s 

Hitlerovom Njemačkom. Predsjednik Komisije u tom svjetlu i izlazi u javnost 

s tvrdnjom da se neće promatrati totalitarni režimi prije Drugog svjetskog rata, 

dakle onaj u prvoj Jugoslaviji. Ali čak i u tako zadanim okvirima ne mogu 

izbjeći činjenicu da su komunisti do napada Njemačke na SSSR bili saveznici 

s Njemačkom pa su po istom principu „s kim si takav si“ koji primjenjuju na 

NDH i oni fašisti do tog momenta. Sjetimo se čak da su nacisti i komunisti 

podijelili Poljsku! Zapravo, točna je tvrdnja kako ništa bjednije ne može biti 

za znanstvenike nego kad im netko propiše stav do kojega trebaju doći svojim 

istraživanjem. 

3.ZDS! Očit je razlog da spomenuta komisija neće razmatrati zločinački 

karakter Prve Jugoslavije i u činjenici da je ZDS ustaški pozdrav iz 1932. 

godine. Jer bi fašistička država kakva je ona bila stavila svima do znanja da je 

ZDS tada bio antifašistički pozdrav, kao što je bio i u Domovinskom ratu. Ali 

laž je u osnovi zahtjeva Pupovca i HDZ-ovog koalicijskog partnera HNS-a za 

uklanjanje spomen ploče poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu. Naime oni su 

stalno tvrdili da je na ploči pozdrav ustaški ZDS, a istina je da je na ploči bio 

grb HOS-a koji su odobrile hrvatske vlasti u kojem je bio i ZDS. Dakle, 

zahtjev je bio uperen protiv nečega što je odobreno u hrvatskoj državi, drugim 

riječima to je bio zahtjev uperen protiv hrvatske države. A Plenkovićeva vlast 

je to odobrila! Pri tome ne trebamo zaboraviti kako je taj zahtjev komentirala 

dojučerašnja predsjednica HNS-a Vesna Pusić, također od HNES-a etički 

osuđena za veleizdaju. Tražila je da se odmah šarafcigerom ukloni ploča, a 

znamo da su šarafcigerom velikosrpski fašistički agresori iskopali oči jednom 

od HOS-ovaca kojima je podignuta ta ploča. Ivica Marijačić, glavni urednik 

Hrvatskog tjednika je o uklanjanju spomen ploče u Jasenovcu napisao: 

SDP-ovac Zoran Milanović imao je duboko protunacionalnih poteza, ali teško 

je povjerovati da bi on ikada maknuo spomen ploču poginulim HOS-ovcima s 

pozdravom „Za dom spremni“. Ponajmanje zato što bi to od njega zatražili 

agresori, dakle oni koji su ubili tih 11 mladića na okrutan način. HDZ-ovac 

Plenković to je učinio, i to je njegovo dno dna kao čovjeka i kao Hrvata. 

Dakle, što se tiče obrane Domovinskog rata moja ocjena je da je Plenković 

udovoljavao onom što od njega zahtjeva velikosrpski Memorandum SANU 2. 

Zato ću završiti svoj komentar riječima biskupa Košića s predstavljanja moje 

knjige THOMPSON – PJESMOM ZA HRVATSKU: 

Na žalost naša hrvatska politika ili nema snage ili ne zna odgovoriti svim tim 

lažima. Trebalo bi donijeti zakon da svi koji su dizali pobunu protiv RH ne 

mogu sudjelovati ni u kojem obliku u vlasti; zatim bi bilo po meni nužno i da 

se zatraži isplata ratne štete koju je Republika Srbija nanijela RH u svojoj 

agresiji, i to kao uvjet bilo kakvoj potpori za ulazak iste u EU; bilo bi nadalje 
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nužno ukinuti povlasticu da srpska djeca u Hrvatskoj uče neku drugu povijest 

Domovinskog rata negoli što je to povijesna istina; bilo bi potrebno također 

zabraniti ulazak huškačima i širiteljima laži u RH, ne samo srpskim 

ministrima i političarima, nego i predstavnicima SPC. Samo bi tako postupala 

ponosna pobjednica Hrvatska i samo bi tako bilo moguće sačuvati ono što je 

obranjeno u Domovinskom ratu koji mora ostati jedini temelj moderne 

Hrvatske, a što imamo u velikoj mjeri zahvaliti hrvatskim braniteljima...  

Josip Pečarić 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/11/05/godinu-dana-vlasti-

andreja-plenkovica/ 

PISMO PREDSJEDNICI AKADEMIKA PEČARIĆA I 

BISKUPA KOŠIĆA  

Dva dijela Zaključaka Vijeća za suočavanje s posljedicama vladavine 

nedemokratskih režima zapravo me podsjeća na dva naša otvorena pisma iz 

2015. godine. Na prvi dio podsjeća pismo koje smo prof. dr. sc. Matko 

Marušić i ja poslali HAZU u kojemu izlažimo opća načela za koja smo se 

zalagali i koje je potpisalo niz akademika, biskupa, nadbiskupa, sveučilišnih 

profesora i dr. Na to pismo su ovih dana upozorili i biskup Košić (TV) i naš 

poznati kolumnist Ljubić (TV, kolumne). Na drugi dio podsjeća Peticija ZDS 

nastala povodom napada na “Bojnu Čavoglave” i Thompsona. Slično drugom 

dijelu Zaključaka ovog Vijeća i tada su napadi bili zasnovani na neistinitim 

prikazivanju onog što je dano u Peticiji o pozdravu ZDS. Tada su iz Ureda 

Predsjednice RH tvrdili da je ta Peticija “na razini provokacije” i to je bio 

signal mnogima za hajku na potpisnike.  

Najprljaviju ulogu, barem što se mene tiče odigrao je prof. dr. sc. Damir Boras 

koji je na valu detuđmanizacije postao dekan jednog takovog fakulteta kakav 

je Filozofski fakultet u Zagrebu, a potom i njihov kandidat za rektora. Ovih 

dana je ponovno izabran za rektora i to - vjerovali ili ne - uz veliku podršku 

državotvornih Hrvata kojima nije smetalo što je to postigao “gazeći” po svom 

mentoru (prof. dr. sc. Miroslav Tuđman koji mu je omogućio da poslije 15 

godina rada na tom fakultetu u 48. godini života doktorira). Npr. prof. Tuđman 

je osnovao katedru Organizacija znanja, i bio šef katedre cijelo vrijeme dok 

Boras nije postao rektor. Kad Boras postao rektor smijenili su prof. Tuđmana 

bez da se njego o tome uopće obavijestilo prije smjene ili poslije. Inače ta 

Borasova doktorandica je magistrirala kod Tuđmana, sudjelovala je u drugim 

napadima na prof. Tuđmana, a Boras je poslije toga prije vremena predložio 

za unapređenje za redovitog profesora. 

Svega toga oko ZDS sjeća se kolumnistica Hrvatskog tjednika Mirela Pavić, 

pa me je spomenula i u najnovijoj kolumni u kojoj komentira Zaključke 

Vijeća: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/11/05/godinu-dana-vlasti-andreja-plenkovica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/11/05/godinu-dana-vlasti-andreja-plenkovica/
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"Zato nikako mala ne da taj pozdravić. Podsića kud se vaik vraćaš kad 

odlutaš. U sriću oli nesriću. i na pridragoga akademika (pogodite tko je to, 

JP). I na novoga pricidnika HAZUD-a, dr. Stjepandića koji mi je darova 

'liamshizenje' na vikovičnu uporabu. A mala to 'liam shi' oduševljeno privatila 

ka nahoče, oli gladnoga ćukicu na snigu. Pa ustrepeće njime kad mi se stisne 

srce, oli od dišpeta, oli tuge, oli kakve ranice. Izgleda kako ću na njemu morat 

i ostat jerbo kineski meljen 'iznimno' svaki četvrtkić. i obećajen šefiki i 

Plenkyju da će ostat tako. Reklo je povjerenstvo 'iznimno'. A ja uvik bila 

'iznimka'. Etogac. Časna piJonirska evo: ne ću ga škičat na Thompsonu, ne 

ću ga ciknit ni s jedne tribine i pokrit ću rukan oči kad ga vidin digod na kapici 

oli spomeniku. Okrenit ću glavu da natpis ne gledan. I začepit uši kad ga neko 

usklikne (dakuće, ta se piJonirsko-časna od nikidan konta, jope ako će mala 

lagat, ae). Motivacija. Zbog 'hrabrosti'. Istinske, a ne lažne i hinjene. U 

svakon kontekstu. Danas." 

  

Zapravo puno o radu Vijeća možete vidjeti u tom broju Hrvatskog tjednika. 

Ivicu Marijačića svakako treba pročitati: Plenković i Kusić u službi 

srbijanskoga MEMORANDUMA 2.- ali i njegov razgovor s jednim od onih 

koji su potpisnici tih sramotnih Zaključaka Predsjednika Matice hrvatske 

akademika Stjepana Damjanovića. Damjanović konstatira (vjerovali ili ne): 

Nisam pravnik, nisam ni povjesničar, i ne znam zašto nismo zaključili da je 

pozdrav Za dom spremni dvoznačan kao i crvena zvijezda, 

Predsjednik Matice hrvatske nam je čovjek koji potpisuje, a ne zna što je 

potpisao.  

Ne čudi onda da je iz takve Matice hrvatske izbačena takova HRVATSKA 

veličina kakav je akademik Dubravko Jelčić! 

Kako mi je iz uredništva portala dragovoljac.com sugerirano ponavljanje 

nekih tekstova iz mojih knjiga povezanih s ovom problematikom, odlučio sam 

se da vam ponovim pismo koje sam zajedno s velikim HRVATSKIM 

biskupom dr. Vladom Košićem poslao Predsjednici 2016. Godine objavljen u 

knjizi: Josip Pečarić, Josip Stjepandić: NIŠTA SE JOŠ PROMIJENILO NIJE 

str. 182.-188.: 

  

Poštovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović,  

Sa žaljenjem vidimo kako se prošlogodišnja priča iz Knina ponavlja. U pismu 

koje smo Vam tada poslali predložili smo uvođenje pozdrava Za dom spremni 

u Hrvatsku vojsku upravo zbog incidenta s pjevanjem pjesme Bojna 

Čavoglave koja predstavlja simbol Domovinskog rata.  

Znamo da je prošle godine na Paradi HV-a nastupao i HOS sa svojom 

zastavom na kojoj piše ZDS, koji jeste pozdrav odobren od hrvatskih vlasti. 

Zato nije jasan tadašnji Vaš odgovor da je naš zahtjev koji ima za cilj obranu 

Marka Perkovića Thompsona i Bojne Čavoglave u kome je rečeno da je on 

„na razini provokacije“. 
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Neshvatljivo je kako hrvatskim vlastima smetaju simboli Domovinskog rata 

kao što je Bojna, pa će Vas sigurno zanimati što o tome kaže nedavni kandidat 

za Ustavnog suca RH g. Pero Kovačević: 

  

PONAVLJA SE PROŠLOGODIŠNJA PRIČA  

  

PERO KOVAČEVIĆ UPOZORAVA: ZBOG LAJKANJA I DIJELJENJA 

‘BOJNE ČAVOGLAVE’ MOGU VAS KAZNITI! 

  

Autor: I.G. Subota, 06. Kolovoz 2016. u 16:41  

"Kani li policija početi zabranjivati i ostale domoljubne pjesme nastale u 

Domovinskom ratu", pita se Pero Kovačević.  

Pero Kovačević, pravni ekspert za nacionalno zakonodavstvo na portalu 

Nezavisni.hr objavio je kolumnu u kojoj se osvrnuo na sinoćnji događaj u 

Kninu i uručenje obavijesti o počinjenom prekršaju Marku Perkoviću 

Thompsonu jer je pjevao Bojnu Čavoglave. 

 
UŠUTKAVANJE THOMPSONA: Dobio prekršajnu prijavu zbog glasnog 

pjevanja ‘ZA DOM SPREMNI’, nakon toga mu blokirali Facebook 

stranicu?! 

 
U kolumni Kovačević upozorava da se “ponavlja prošlogodišnja priča, stoga, 

kaže, pazite i nemojte prenositi pjesmu Čavoglave jer bi mogli prekršajno 

odgovarati, zbog reproduciranja i lajkanja Bojne Čavoglave možete 

prekršajno odgovarati”. 

Nadalje navodi kako oni zaslužni za ovu “čestitku” Thompsonu zaboravljaju 

“da je samo pjevao jednu od najvećih domoljubnih hitova iz Domovinskog 

rata, pjesmu koja je dizala moral nama braniteljima. Pjesmu koja nije 

zabranjena niti je nama braniteljima nitko ne može zabraniti”. 

“Kani li policija početi zabranjivati i ostale domoljubne pjesme nastale u 

Domovinskom ratu, jer kako će prekršajni sud kazniti Perkovića što pjeva 

pjesmu nastalu u Domovinskom ratu ili opet rade popis nepoćudnih pjesama, 

kao nekad, od Vile Velebita itd.. Zar se opet vlast dodvorava četničkim 

vojvodama Nikoliću i Vučiću, kojima Čavoglave bude loše osjećaje, osjećaje 

poraza, zaleđene krvi i straha kad čuju Čavoglave… “, pita se Kovačević te 

svoju kolumnu završava riječima A.G. Matoša: 

“Sad samo mogu ponoviti: Hrvatska već vidje dosta raznih čuda, ali ne nađe 

štrika za toliko Juda!”  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-

lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787  

  

S obzirom da g. Kovačević spominje srbijanske čelnike u prilogu Vam 

šaljemo govor Aleksandra Vučića u Glini 1995. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787
http://nezavisni.hr/pero-kovacevic-lajkanjem-pozdrava-za-dom-spremni-ili-cavoglava-mozete-prekrsajno-odgovarati/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/usutkavanja-thompsona-dobio-prekrsajnu-prijavu-zbog-glasnog-pjevanja-dom-spremni-nakon-toga-mu-blokirali-facebook-stranicu-944566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/usutkavanja-thompsona-dobio-prekrsajnu-prijavu-zbog-glasnog-pjevanja-dom-spremni-nakon-toga-mu-blokirali-facebook-stranicu-944566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/usutkavanja-thompsona-dobio-prekrsajnu-prijavu-zbog-glasnog-pjevanja-dom-spremni-nakon-toga-mu-blokirali-facebook-stranicu-944566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pero-kovacevic-upozorava-zbog-lajkanja-dijeljenja-bojne-cavoglave-mogu-vas-kazniti-944787
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Uvjereni smo da današnja vlast ne misli, kao Vučić da je u pravu kada govori 

o ustaškoj vlasti i zločinačkom režima Franje Tuđmana iako se mnogi tzv. 

ljevičari ili antifašisti u RH itekako slažu s Vučićem. Tome smo svjedoci iz 

dana u dan. 

Ponavljanje prošlogodišnje priče samo pokazuju kako vlast mora uvažiti našu 

prošlogodišnju peticiju. 

  

S poštovanjem 

  

Akademik Josip Pečarić 

Biskup dr. sc. Vlado Košić 

  

P.S. Podsjećamo Vas: 

 a) Pokojna gđa Vera Stanić i g. Pero Kovačević su 1994 uvjerili predsjednika 

Tuđmana i ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja 

pripadnicima HOS-a; 

b) da je predsjednik Tuđman 1. listopada 1991(napisao je g. Kovačević) donio 

zapovijed da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) da je znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 

1994. sukladno Službovniku OSRH. 

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji uvršteni su pripadnici HOS-a, a promjenom vlasti 2000-e su 

im ta prava oduzeta. 

  

Pismo su još potpisali: 

  

Biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić 

general Ljubo Ćesić Rojs  

general Marinko Krešić  

general Josip Štimac  

general Ivan Tolj 

dr. sc. Josip Stjepandić 

dr. sc. Stjepan Razum 

prof. dr.dr.h.c. Nikola H. Debelić, veleposlanik u m. 

Prof. dr. sc. Marin Čikeš, RGN, Sveučilište u Zagrebu 

Prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak 

Prof. dr. sc. fra Andrija Nikić 

Mirela Pavić, kolumnistica 

(…)  

07. 08. 2016.  

  

PRILOG: 
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Govor Aleksandra Vučića (danas predsjednika Vlade Republike Srbije) 

u okupiranoj Glini 20.03.1995., četiri i pol mjeseca prije oslobodilačke 

operacije Oluja 

  

Braćo Srbi i sestre Srpkinje, pozdravljam junački narod srpske Banije i srpske 

Gline, vas koji ste podigli prvi baklju slobode tamo 26. juna još 91. godine, 

vas koji ste prvi krenuli na ustašku vlast, vas koji ste prvi oslobodili neke 

srpske teritorije u Republici Srpskoj Krajini. Nikada više ustaška vlast ovde 

neće moći da dođe. Nikada više oružanim putem. Nikada više onako kako su 

to namerili. Onako kako je zločinački režim Franje Tuđmana već pokušao. Vi 

ste ih u tome na najbolji način sprečili. Pokušaće drugačijim, perfidnijim 

metodama. Uz pomoć međunarodnih sila, zapadnih zemalja, a preko njihovih 

slugu u Beogradu – tu mislim na Slobodana Miloševića i njegovu nesrećnu 

ženu Mirjanu Marković – i njihovih jataka ovde u Krajini, predsednika 

krajinske vlade Borislava Mikelića. 

Sećate se da je Slobodan Milošević i onaj njegov kurir Borislav Jović, pri 

potpisivanju Vanceovog plana, da su rekli da će kod prvog napada ustaških 

snaga na Krajinu jugoslovenska vojska doći da pomogne, doći da intervenište. 

Ima ovde ljudi koji se toga sigurno sećaju. Šta je bilo, koliko je puta Hrvatska 

napala Srpsku Krajinu? Nekoliko puta! I na miljevački plato, i u medačkom 

džepu na Divoselo, Počitelj i Maslenicu. Gde je bila jugoslovenska vojska, 

gdje je bio Bora Jović? Nigde niste mogli da ih vidite, nigde niste mogli da ih 

čujete. Lagali su! Lagali su jer su to nečasni ljudi, ljudi kojima nije do morala, 

ljudi kojima nije do srpstva. Šta je još uradio Slobodan Milošević, po 

nagovoru one njegove žene? Prihvatio je bio onaj Vance-Owenov plan, želeći 

– sećate se tad je Republika Srpska trebala da dobije 42% teritorija bivše BiH, 

ali bez kopnenog koridora za Bosansku Krajinu, bez kopnene veze za Srpsku 

Krajinu. I rekao bi Milošević: eto braćo, hteo sam da živimo zajedno, a sad ne 

možemo, nemamo više nikakvu kopnenu vezu, pa ćete morati u Hrvatsku. Sve 

je to hteo predsednik Srbije, ali na veliku sreću srpski narod u Republici 

Srpskoj i srpski narod u Republici Srpskoj Krajini su odbacili njegove 

izdajničke namere i dalje se junački bore za slobodu sopstvenog naroda i za 

održanje svojih teritorija. 

Vi se braćo ovde ne borite nizašta šta nije vaše, već samo da sačuvate ono što 

je oduvek bilo srpsko. I to mora ostati srpsko. Šta još radi Slobodan 

Milošević? Sećate se pred tri, četiri godine da je svako veče na državnoj 

televiziji bilo u Dnevnicima po 20 minuta, po pola sata, o onome što se dešava 

u Srpskoj Krajini, o onome što se dešava na Baniji, Kordunu, u Lici. Šta sada 

ima na državnoj televiziji? Ima samo poneko privredno čudo Borislava 

Mikelića, valjda kako mu borci imaju 30 dinara platu. To je nešto. I šta još 

ima? Kakvo je vreme u Krajini. Eto šta njih samo interesuje. Ništa više nema 

od vesti u Krajini. Kao da je to inostranstvo, kao da je to u Hrvatskoj. E neće 

moći! Nikada Srpska Krajina, nikada Glina neće biti hrvatska! Nikada Banija 
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neće nazad u Hrvatsku! I ono što je ostalo u Srbiji simpatizera Slobodana 

Miloševića, onih koji tek sad shvataju svu pogubnost njegove politike, kad ih 

pitate, ne znaju u kakvoj će državi živeti sutradan. Niko više ne zna ni u ovoj 

sali za kakvu se državu zalaže Slobodan Milošević. Oće li mu to biti 

Beogradski pašaluk ili nekakva AVNOJ-ska Jugoslavija, kakva će to država 

biti? Ukoliko srpski radikali pobede i poraze predsednika Srbije, vi znate da 

ćete živeti u Velikoj Srbiji, jedinstvenoj srpskoj državi i tu odstupanja biti 

neće! Živeli! 

  

TEKST JE TRANSKRIPT VIDEO ZAPISA IZ 1995.: 

https://www.youtube.com/watch?v=vu5qvsloewU 

VIDEO IZ 2013. U KOJEM VUČIĆ TVRDI DA NIKADA TAMO NIJE 

BIO: https://www.youtube.com/watch?v=ReVwofRQVPY 

  

(Ukupno je bilo 74 supotpisnika Pisma Predsjednici – vidjeti spomenutu 

knjigu: NIŠTA SE JOŠ PROMIJENILO NIJE; JP) 

  

* 

  

Posebno je zanimljivo što smo Vučićev govor poslali Predsjednici u prilogu 

ovog pisma jer znamo koliko je on bio zanimljiv i danas kada je Vučić na 

poziv Predsjednice posjetio RH i tom prigodom lagao o ovom govoru.  

Podsjeća li vas Vučićev govor i na Zaključke Vijeća za suočavanje s 

posljedicama vladavine nedemokratskih režima?  

Je li i to Pismo Predsjednici iz 2016. godine zapravo odgovor na Zaključke 

Vijeća za suočavanje s posljedicama vladavine nedemokratskih režima? 

  

Josip Pečarić  

https://www.youtube.com/watch?v=vu5qvsloewU
https://www.youtube.com/watch?v=ReVwofRQVPY
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KAKO SE OSVETITI NEPOĆUDNOM MATEMATIČARU 

I NJEGOVIM KOLEGAMA 

 
Naslov:  Odgovor dr. Mladenu Ibleru 

Datum:  Tue, 21 Feb 2017 08:26:59 +0100 

Šalje:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

Prima:  Mladen Ibler  

 

Poštovani dr. Ibler, 

dragi prijatelju, 

Zahvaljujem Ti se na reagiranju na najavu predstavljanja mojih knjiga - knjiga 

uzaludnih pisama koje sam pisao i predstavnicima vlasti i u državi i u znanosti. 

Tvoj komentar je s tog aspekta potpuno na mjestu: 

 

-------- Proslijeđena poruka --------  

Naslov:  Re: Poziv za g. Predsjednika 

Datum:  Mon, 20 Feb 2017 21:50:20 +0100 

Šalje:  Mladen Ibler  

Prima:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

Poštovani 

 

“Odgovora nema” znači kršenje članka 46 Ustava Republike koji jednako 

vrijedi za sve građane RH. Prilažem odgovor prof.dr. Smiljka Sokola, kojeg 

sam u svezi kršenja tog članka kontaktirao 

prije više godina, kad sam bio izložen istom problemu 

 

 

Den 20/02/2017 kl. 18.10 skrev Josip Pečarić  

<pecaric@element.hr>: 

 

Naslov: Fwd: Poziv za g. Predsjednika 

Datum: Mon, 20 Feb 2017 18:04:01 +0100 

Šalje: Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

Mogli bi nazvati: ZDS i hrvatska matematika:))) 

 

Inače poziv je objavio portal narod.hr: 

 

http://narod.hr/kultura/predstavljanje-knjiga-josipa-pecarica-zagrebu 

 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:pecaric@element.hr
mailto:pecaric@element.hr
mailto:pecaric@element.hr
http://narod.hr/kultura/predstavljanje-knjiga-josipa-pecarica-zagrebu
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Knjige ostaju svjedokom ne samo neodgovaranja na pisma od hrvatskih vlasti, 

već i postupcima nekakvih "osveta" koje su sprovođeni čak i u znanosti. To je 

kulminiralo i napadom iz same Akademije zbog pozdrava ZDS i to u 

Hrvatskom saboru. Sjajni Zvonimir Hodak im je poručio: 

"No, Pečarića i njegovu ustrajnost u borbi protiv jugonostalgičara ne treba 

braniti. Akademiju treba braniti od tajnika Rudana koji u Hrvatskom saboru 

vidi poželjnu arenu za obračun sa ideološkim protivnicima." 

Meni je tu najžalosnije što sam i sam član Akademije. Nije problem čak ni u 

tome što se prvi put u Saboru napada neke članove Akademije i to tako 

neprimjereno kako kaže Hodak. 

Mnogo mi je gore što su s tim napadom doista zakasnili. Poslije naše Peticije 

ZDS koja je pisana u obranu Marka Perkovića Thompsona i simbola 

Domovinskog rata i naših HOS-ovaca dogodili su se slični napadi na 

akademika Reinera zbog Hrvatskog državnog sabora, napad na Predsjednicu 

zbog povijesne hrvatske zastave, napad na Thompsona zbog pjesme Lijepa li 

si i sve ovo što se događalo oko ploče poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu. 

Sramota me je da u Akademiji ima tako neinteligentnih ljudi koji se ponašaju 

kao u vrijeme Peticije, kada su mediji i fašisti, pardon antifašisti, potpuno 

iskrivili činjenice o samoj Peticiji. 

Dakle, iz Akademije imamo takve napade u vrijeme kada se Predsjednica u 

intervjuu za NovuTV iskazuje stavove veoma sličnim onim u mojim 

knjigama: 

 

Ističete zajedništvo, a kad govorite o netoleranciji u tom smislu, tu se ne bih 

složio s Vama. Na primjer, Jasenovac. Tamo je stavljena sporna ploča na kojoj 

piše "Za dom spremni". Vi ste rekli da se ne može samo tako ukloniti ta ploča, 

ukoliko sam zakon to ne zabranjuje. 

Ploča nije usmjerena na ono što se dogodilo u Drugom svjetskom ratu, što 

duboko poštujem. To je poruka. 

Nije točno gospodine Bago. Ako smo pravna država, onda poštujemo svoje 

zakone. Ukoliko je statutom HOS-a to bilo regulirano, a prije toga nisu 

reagirali moji prethodnici, niti prethodne Vlade, zašto to sad odjednom postaje 

problem? Treba isto tako odati dužno poštovanje prema jedanaestorici 

mladića braneći Hrvatsku i braneći Jasenovac. 

To nitko ne spori gospođo Predsjednice. 

To nema apsolutno nikakve veze prema Drugom svjetskom ratu. 

 

Vrlo često znate spominjati svoje porijeklo, s Grobnika, iz antifašističkog 

kraja... 

Iz antifašističke obitelji, koja se borila za slobodnu Hrvatsku, ali ne za 

komunizam. 
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Apsolutno. Vi to često volite spominjati, ali isto tako, očekujemo od Vas da 

javno kažete kad su ugrožene sve manjinske skupine, da dignete glas i da 

stanete u njihovu obranu. 

Apsolutno gospodine Bago, uvijek sam se o tome oglasila i mislim da sam 

vrlo jasno, jasnije nego bilo tko u ovoj državi osudila sve totalitarne ideologije, 

i fašizam, i nacizam, i ustaštvo, i jasno se odredila prema Jasenovcu, ali isto 

tako, gospodine Bago, neću dopustiti dvije stvari. Prvo, da se okreće pila 

naopako i da se izjednačava Drugi svjetski rat s Domovinskim ratom i da se 

radi umjetna podjela u društvu, između onih koji su na strani antifašizma i 

onih koji su na strani Domovinskog rata. To apsolutno ne isključuje jedno 

drugo. Pijetet prema žrtvama mora postojati. Naravno, pijetet se mora isto tako 

izražavati i na dostojanstven način, ali neću dopustiti da se pljuje po hrvatskim 

vrijednostima i neću dopustiti da se Hrvatskoj nameće nekakav uteg ustaštva, 

jer to je upravo ono što pokušavaju u našim susjednim zemljama, kako bi 

diskreditirali Hrvatsku. 

I onda prošle godine dođe američki izaslanik za holokaust i osudi istupe po 

Hrvatskoj i u sat vremena, Vi, bivši Predsjednik Vlade, bivši potpredsjednik 

Vlade, bivši predsjednik Sabora, zapravo svi osudite taj govor mržnje. 

Osuđivala sam to i ranije, i prije toga. 

Ali vrlo simptomatično je da dolazi američki činovnik kako bi upozorio 

hrvatske dužnosnike na to. 

To nije tako. Vrlo dobar odnos sam imala uvijek s izaslanikom za holokaust i 

isto tako sa svim američkim dužnosnicima, dok sam radila kao veleposlanica 

u SAD-u. Surađujem s muzejom Holokausta. Moj je stav jasan svim 

židovskim organizacijama i to nije bio apsolutno nikakav pritisak. To je 

možda bila prigoda da se o tome progovori malo jasnije, kao što je između 

ostalog bila prigoda, kad je predsjednik UEFA-e bio ovdje, da se progovori o 

nogometu, o stanju u nogometu, da se osudi huliganstvo, ali isto tako 

miješanje politike u nogomet. Dakle postoji prigoda za sve, ali oprostite, 

dopustit ćete gospodine Bago, vi u medijima isto tako imate tendenciju 

izvlačiti moje izjave iz konteksta i postavljati ih u kontekst nekakve 

međunarodne prisile. Ja nisam takva osoba. Ja se zalažem za Hrvatsku koja je 

suverena i samostalna, koja je članica EU i NATO-a ali koja ima svoj stav, 

koja vodi računa o nacionalnim interesima i neću dopustiti nikome da vrijeđa 

ovu Hrvatsku, niti da vrijeđa branitelje, koji su se borili za slobodnu, 

demokratsku Hrvatsku, a ne ni za kakve aveti prošlosti. 

 

http://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/veliki-intervju-s-predsjednicom-kolindom-

grabar-kitarovic-donijela-sam-stabilnost---467539.html 

 

Kao što znate svo vrijeme i u svim mojim knjigama zauzimao sam se 

isključivo za obranu vrjednota Domovinskog rata. Napadom na HOS napada 

se Domovinski rat. Napada se Hrvatska. 

http://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/veliki-intervju-s-predsjednicom-kolindom-grabar-kitarovic-donijela-sam-stabilnost---467539.html
http://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/veliki-intervju-s-predsjednicom-kolindom-grabar-kitarovic-donijela-sam-stabilnost---467539.html
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Ove knjige pokazuju kako posljedice za tako nešto mogu biti i napadi na 

znanstveni rad takvih, napade na njihove suradnike pa čak i obitelj. 

S druge strane naši ljudi mi pokušavaju uzvratiti s iskazima zahvalnosti i 

razumijevanja. Pored Vašeg pisma podrške dobio sam i poruku našeg pjesnika 

Ivana Bradvice: 

 

Naslov:  Re: Fwd: Poziv za g. Predsjednika 

Datum:  Tue, 21 Feb 2017 00:18:30 +0100 

Šalje:  Ivan Bradvica  

Prima:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

Gospodine Josipe! Evo mog odgovora. 

 

Akademik Pečarić 

 

U vrhu svjetske matematičke 

nejednakosti je dugo „ in“ 

zaslužan je hrvatski sin 

savršenu preciznost istine kuži 

vječnoj istini služi. 

Komunisti ga mrze 

njihovu laž razara 

opću slobodu stvara 

svestranog je dara. 

Duh slobode u njem caruje 

i drugima ga daruje 

sebe općoj javnosti izlaže 

svoj trud u vječnost polaže. 

 
  

mailto:pecaric@element.hr
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PREDSJEDNICA I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 

2019. 
 

BUJICA - POZDRAV ZDS JE U TEMELJIMA 

HRVATSKE DRŽAVE, UGRADILO GA JE VIŠE OD 700 

PALIH HOS-OVACA! 

 
Objavljeno: Utorak, 19 Veljača 2019  

 

Press konferenciju Kolinde Grabar-Kitarović i njezino ograđivanje od 

pozdrava ‘ZDS’ u Bujici su jasno osudili čelnici braniteljskih i HOS-ovih 

veteranskih udruga Zorica Gregurić, Zvone Čurković, Marko Skejo i Boro 

Barišić. 

‘ZDS’ JE STARI HRVATSKI POZDRAV, JER JE STAR BAREM KOLIKO 

I MANOLIĆ I BUDO LONČAR! 

“Glasovao sam za Kolindu Grabar Kitarović,“ priznao je Đapić u Bujici i 

nastavio: “Prema pozdravu 'Za Dom spremni' imali smo do sada pogrešan 

odnos, jer smo stalno pokušali nešto dokazivati i nešto se braniti. Mislim da 

se nakon ove izjave predsjednice treba podvući crtu i reći da je toga dosta! To 

je stari hrvatski pozdrav, a star je u najmanju ruku kao Manolić i Budo Lončar! 

Od kada su ga preuzeli ustaše – prije rata 1929. godine... To je i ustaški 

pozdrav, međutim, ne zaboravimo da se i kuna upotrebljavala u NDH pa je 

ipak prihvaćena. Onoga momenta kada je prvi dragovoljac HOS-a poginuo u 

Domovinskom ratu pod pozdravom 'Za Dom spremni' od tada nitko više nema 

pravo dovoditi u pitanje taj pozdrav. HOS i 'Za Dom spremni' su dobili ovaj 

rat. Više se nikada i nikome ne smijemo opravdavati, jer time gazimo po 
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temeljima ove države. Napominjem, nisu samo HOS-ovci ginuli s tim 

pozdravom, već i pripadnici mnogih drugih postrojbi koje su ga prihvatile u 

Domovinskom ratu.“ 

Đapić je prozvao i zamjenika predsjednika Vrhovnog suda Marina Mrčelu 

zato što, kako kaže, radi pritisak na suce koji sude drukčije nego što bi on to 

htio: - Sudac Mrčela javno govori da je pozdravljati sa 'ZDS' prekršaj, a od 

kud njemu pravo da to spominje, kada su mnogi drugi suci rekli da to nije 

prekršaj?! To je prije svega političko pitanje i zato me je još više iznenadila 

predsjedničina izjava kada je napala pozdrav i usput se vadila na svoje 

savjetnike. Ne možete se s te funkcije vaditi na druge ljude. Zato i ovom 

prilikom šaljem poruku predsjednici: Draga gospođo predsjednice, čim je prvi 

pripadnik HOS-a poginuo pod tim pozdravom, on je postao legalan i svatko 

tko se usuđuje od njega ograđivati, njega napadati ili vrijeđati, napada same 

temelje Hrvatske države! 

“Više od 700 HOS-ovaca je poginulo u Domovinskom ratu, neki su poginuli 

ne teritoriju Hrvatske, a neki na teritoriju Bosne i Hercegovine što također 

smatramo dijelom suvereniteta Hrvatskog naroda,“ podsjeća Đapić i nastavlja: 

“Veliki broj HOS-ovaca je i ranjen, a kada se izračuna postotak, dolazimo do 

rezultata da je u Domovinskom ratu proporcionalno broju pripadnika neke 

postrojbe, najviše poginulih i ranjenih HOS-ovaca! Uz apsolutno poštivanje 

svih ostalih postrojbi, mora se priznati da je HOS najviše stradao, što je 

posljedica činjenice da su naši pripadnici bili na 15 najtežih bojišta, koja su 

pokrivali svojom srčanošću.“ 

EKSKLUZIVNE FOTOGRAFIJE IZ WESTINA: KOLINDA I ĐAPIĆ NA 

SASTANKU UOČI KAMPANJE 2014. 

Bujica je objavila ekskluzivne fotografije sa sastanka Kolinde Grabar-

Kitarović i Ante Đapića u zagrebačkom Westinu, iz rujna 2014. godine. 

Voditelj je pomalo indiskretno, rekao da ih je snimio bivši savjetnik Mate 

Radeljić… 

“Dogovorili smo se da odustanem od kandidature i da ju poduprem za 

predsjednicu, a ona je rekla da će se u slučaju pobjede zauzeti za Veljka 

Marića i Vladu Milankovića, međutim, do danas nije pomilovala ni jednog 

hrvatskog branitelja,” otkrio je Anto Đapić. 

U emisiji je otkriveno i da je Kolinda nakon dolaska na Pantovčak namjeravala 

ukinuti mjesto savjetnika za branitelje, no, poslije intervencije nekoliko osoba 

povezanih s prosvjedima u Savskoj, ipak je odlučila da na to mjesto primi 

Antu Deura. 

Godine 2015. predsjednica je inzistirala da na svečanom mimohodu povodom 

20-te obljetnice ‘Oluje’ u Zagrebu, ne bude zastave HOS-a, ali je ipak 

popustila nakon što je iza HOS-ovaca stao tadašnji ministar obrane Ante 

Kotromanović pa i njezin savjetnik Deur. 

Negativan stav prema pozdravu HOS-a nije jedina zamjerka koju Đapić ima 

prema Kolindi: -Ne znamo zašto je do toga došlo, ali očito da postoji veliki 



                             HOS 289 

 

raskorak između onoga što je promicala u kampanji i što je kasnije radila. 

Upitan je bio i njezin stav oko tzv. Kurikularne reforme, koju je Kolinda 

bezrezervno podržala. Niti jedan suverenist ne može podržati tu inicijativu 

ministrice Divjak. Kolinda je podržala i Istanbulsku konvenciju, što također 

niti jedan suverenist nikada ne bi uradio... 

IZ GOVORA U SISKU KOLINDA IZBACIJA RIJEČI 'VELIKOSRPSKA 

AGRESIJA' – NIJE SPOMENULA PRALJKA I BRODARCA! 

Đapić je prvi puta javno kritizirao predsjednicu upravo u Bujici, kada je prije 

godinu dana u Zagrebu ugostila srbijanskog predsjednika: - Koje su sve 

posljedice dolaska Vučića u Zagreb, tek ćemo saznavati s vremenom... Njegov 

je posjet bio dramatičan, jer je neposredno prije njega srpska politika zadala 

ozbiljan udarac hrvatskoj diplomaciji s izložbom o Jasenovcu u New Yorku. 

Tada sam pitao predsjednicu hoće li i na crvenom tepihu s Vučićem obući žute 

Zenge?! Vrijeme je pokazalo da je njihov susret bio pravi fijasko, iako su ona 

i njeni savjetnici ulagali ogroman trud da to izniveliraju i ublaže posljedice 

sramotnog posjeta. A što se dogodilo od dolaska Vučića do danas - to svi 

znamo. Niti se riješio problem nestalih, koji je trebao biti osnovni preduvjet 

njegova dolaska, niti bilo što drugo... A Kolinda sada opet govori da će 

uzvratiti posjet, ako se pomakne situacija u slučaju nestalih. To uopće nije 

suverenistički stav, niti je pitanje nestalih humanitarno pitanje. To je političko 

pitanje iz kojeg se vidi da Srbija uopće nema dobre namjere. 

Bujica je objavila snimku iz Siska koja dokazuje da predsjednica doista jest iz 

svog govora 05. prosinca 2018. izbacila riječi ‘velikosrpska agresija’, a prema 

informacijama objavljenim u emisiji, u svom govoru u Sunji nije htjela 

spomenuti generala Slobodana Praljka, dok je u Sisku namjerno izostavila 

Đuru Brodarca. Spomenula je jedino generala Janka Bobetka. 

U emisiji je emitirana i snimka notornog Save Štrbca, koji je prošli tjedan na 

jednoj srpskoj televizij otvoreno hvalio Pupovca, Sanadera i HDZ, a za 

zastupnika SDSS-a je čak priznao kako su kod Milorada Dodika on i Pupovac 

dogovarali fingirane napade! 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15053-bujica-pozdrav-zds-je-u-

temeljima-hrvatske-drzave-ugradilo-ga-je-vise-od-700-palih-hos-ovaca  

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15053-bujica-pozdrav-zds-je-u-temeljima-hrvatske-drzave-ugradilo-ga-je-vise-od-700-palih-hos-ovaca
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15053-bujica-pozdrav-zds-je-u-temeljima-hrvatske-drzave-ugradilo-ga-je-vise-od-700-palih-hos-ovaca
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PISMO AMERIČKOM VELEPOSLANIKU 

 
Poštovani g. Robert Kohorst, 

 

HINA je objavila Vaše mišljenje o pozdravu Za Dom spremni. 

Tek počinje tvrdnjom: 

 

Američki veleposlanik u Hrvatskoj Robert Kohorst pozdravio je u utorak 

priznanje hrvatske predsjednice da je pogriješila kada je “ustaški” pozdrav 

Za Dom spremni proglasila starohrvatskim i poručio da, slobodi govora 

unatoč, “postoje izrazi kojima nema mjesta u modernom društvu”. 

“Iako sve zemlje trebaju štititi slobodu govora i političkog izražavanja, 

postoje neki izrazi kojima nema mjesta u modernom društvu”, napisao je 

ambasador na Twitteru. 

“Pozdravljamo nedavnu izjavu predsjednice Grabar-Kitarović oko korištenja 

govora koji unosi razdor u Hrvatskoj”, napisao je, stavivši link na njezinu 

subotnju izjavu kojom priznala da je pogriješila kada je za pozdrav „Za Dom 

spremni” ustvrdila da je povijesni hrvatski pozdrav. 

Za Dom spremni “ustaška” je krilatica koja nema utemeljenja u hrvatskoj 

povijesti. 

 

Istina kada Predsjednica RH tako tvrdi, ne bi trebalo biti čudno što i neki 

veleposlanik podržava njen stav da to nije HOS-ov pozdrav već „ustaški“. 

Jedino je nezgodno kada je to veleposlanik zemlje koja je dala zeleno svijetlo 

za srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku. HOSovci i mnogi drugi branitelji 

ginuli su s pokličem Za Dom spremni upravo zato što je SAD pokrenuo tu 

agresiju!  

Ginuli su zbog vas, a sada im osporavate što su ginuli s usklikom da su 

spremni umrijeti za svoju zemlju. 

Gospodine veleposlaniče, PA POGINILU SU! 

Tekst završavate tvrdnjom: 

 

“Prihvaćam činjenicu koju su rekli povjesničari, da to nije povijesni hrvatski 

pozdrav. Međutim poanta te izjave nije bila na tom dijelu rečenice, nego da je 

on kompromitiran i neprihvatljiv i tu je poanta i na to se treba usredotočiti”, 

poručila je predsjednica, rekavši da je pogriješila zato što je povjerovala 

nekome od svojih savjetnika. 

 

Zapravo je zabavno vidjeti kako se neki veleposlanik postavlja u ulozi arbitra 

u sporu povjesničara unutar zemlje u kojoj su veleposlanici. I sami spominjete 

samo „neke povjesničare“ pa očito znate da ima i onih koji misle drugačije.  

Npr. još prije četiri godine Peticiju Za Dom spremni potpisao je i dr. sc. Mirko 

Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest. 

https://kamenjar.com/predsjednica-pogrijesila-sam-oko-pozdrava-za-dom-spremni/
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Bio je ravnatelj tog instituta u Tuđmanovo vrijeme i itekako surađivao s našim 

predsjednikom i utemeljiteljem RH akademikom Franjom Tuđmanom. 

Istina i Predsjednica je pokazala da ne drži puno do mišljenja takvog 

povjesničara, već svojih savjetnika. Ali trebate li nas i Vi podsjećati da su 

mnogi poginuli sa poklikom Za Dom spremni, zbog zelenog svijetla SAD-a 

fašističkoj srpskoj agresiji. 

 

S poštovanjem, 

 Dr.sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU 

Izvanjski član DANU 

 

P.S. U Prilogu Vam šaljem Pismo iz Stranke prava Predsjednici RH: 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15068-akademik-pecaric-pismo-

americkom-veleposlaniku  

 

KARLO STARČEVIĆ OTVORENO PISMO KOLINDI 

POTPISAO SA ZDS: ”Pljunuli ste u lice većini hrvatskog 

naroda” 

 
Gospođo Grabar-Kitarović, 

 

Iako biste trebali biti predsjednica svih hrvatskih državljana, poglavito svih 

Hrvatica i Hrvata neovisno o njihovu svjetonazoru, Vi ste 16.02.2019. pljunuli 

na veliki dio onih koje predstavljate. Prije svih, na sve žrtve Domovinskog 

rata, kako na poginule branitelje – pripadnike HOS-a – koji su položili svoje 

živote ZA DOM SPREMNI, tako i na civilne žrtve srbočetničke agresije. 

Pljunuli ste na žrtve mladića koji su poginuli za hrvatsku Državu s oznakom 

ZA DOM SPREMNI. Pljunuli ste na sve roditelje koji su ostali bez sinova i 

kćeri koji su bili ZA DOM SPREMNI. Pljunuli ste u lice većini hrvatskog 

naroda. 

A za čije to interese činite i po čijim nalozima radite? 

Svjesni smo da se želite domoći drugoga mandata, a to ne možete bez podrške 

onih iz kojih ste stasali. Bez podrške onih koji su 1991. godine dali smaknuti 

Načelnika Ratnog stožera HOS-a i dopredsjednika HSP, našeg neprežaljenog 

Ante Paradžika, a dvije godine potom i generala HOS-a Blaža Kraljevića. Sve 

smo to progutali u ime HRVATSKE DRŽAVE, u ime HRVATSKOG 

ZAJEDNIŠTVA. Danas ste postali u ime osobnih, ili nekih drugih interesa, 

sijamski blizanac onih, koji su se radovali srbočetničkoj agresiji na Hrvatsku 

pa je čak i potpomagali. Naivni hrvatski narod nažalost bira čas jednu, čas 

drugu polovicu sijamskog blizanca, ne primjećujući da se NIŠTA ne mijenja, 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15068-akademik-pecaric-pismo-americkom-veleposlaniku
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15068-akademik-pecaric-pismo-americkom-veleposlaniku
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i neće se promijeniti, bez obzira koja polovica istog tijela vodi Hrvatsku u 

propast. 

Vi, gospođo Predsjednice, ne želite primijetiti četničke provokacije koje su 

svakim danom sve izraženije. Irinej koji vrijeđa hrvatske biskupe, Pupovac 

koji Hrvate naziva svakakvim pogrdnim imenima, četnički pomladak koji u 

još uvijek ranjenom Vukovaru ne ustaje na himnu, …. A to sve činite da bi 

Vam Vaši koalicijski partneri dali podršku za novi mandat. 

Gospođo Predsjednice, Vaša je odluka i pravo mijenjati svoje stavove i izjave 

sukladno dnevnim potrebama, ovisno jeste li među iseljenim Hrvatima u 

Argentini, „antifašistima“ u Brezovici, u Jasenovcu ili u Bleiburgu. Dakako 

ali ne činite to na štetu Hrvata i Hrvatske. Mi, pravaši, nismo navikli na 

promjene dresova po dnevnoj potrebi, pa Vam jasno poručujemo: 

Naša je Domovina Republika Hrvatska. Republika Hrvatska nastala je i 

obranjena u Domovinskom ratu. Hrvatsku su branile tisuće hrvatskih 

branitelja među kojima su izniman doprinos obrani dale postrojbe HOS-a. 

HOS je dijete HSP-a, koji ga je osnovao u siječnju 1991. godine kada nije bilo 

niti zametka ZNG-u i primio je na sebe prvi udarac srbočetničkog agresora. 

Pripadnici HOS-a su sudjelovali u najtežim bitkama na skoro svim bojištima 

diljem Hrvatske i Bosne i Hercegovine. Velik dio pripadnika HOS-a nije se 

vratio svojim obiteljima, nego su položili svoje živote na oltar Domovine. Da 

za Vas i takve gospođo predsjednice koji ih sada nazivate pogrdnim i 

zločinačkim imenima. Poginuli su boreći se za Hrvatsku i hrvatski narod, sa 

svoje domove i obitelji, a to su činili ZA DOM SPREMNI! 

Gospođo predsjednice, da li Vam je to pljuvanje po dijelu hrvatskog naroda 

potrebno, da li je vrijedno jednog političkog mandata, da li ste svjesna da ste 

Vašom izjavom narušila ionako krhko hrvatsko zajedništvo. 

Prema našim saznanjima, ogromna većina članova i simpatizera HSP-a na 

posljednjim je predsjedničkim izborima glasovala za Vas. Nakon ovakvih 

eskapada, nedosljednosti i kratkovidnosti, sigurni smo da sljedeći put naše 

glasove nećete dobiti. 

Bog i Hrvati! 

Za Dom Spremni! 

Karlo Starčević, Predsjednik HSP 

Nikica Augustinović, Predsjednik Glavnog stana HSP-a 

 

https://priznajem.hr/novosti/karlo-starcevic-otvoreno-pismo-kolindi-

potpisao-sa-zds-pljunuli-ste-u-lice-vecini-hrvatskog-naroda/80906/  

  

https://priznajem.hr/novosti/karlo-starcevic-otvoreno-pismo-kolindi-potpisao-sa-zds-pljunuli-ste-u-lice-vecini-hrvatskog-naroda/80906/
https://priznajem.hr/novosti/karlo-starcevic-otvoreno-pismo-kolindi-potpisao-sa-zds-pljunuli-ste-u-lice-vecini-hrvatskog-naroda/80906/
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DR. JURE BURIĆ 

 

HOSOV POZDRAV 

 
HOSOV pozdrav “ZA DOM SPREMNI” niti treba mijenjati niti treba 

osuđivati. 

Pa valjda je svakom tko je 1991. Godine bio punoljetan jasno da je to odgovor 

na velikosrpsku agresiju i otpor na fašizam koji je na sramotu Europe i svih 

svjetskih sila bio dopušten – sto prešutno sto “papirom” nad Hrvatima. 

Čekali su “skrštenih ruku” dok krvnici ne dovrše svoj zločinački pohod na 

nenaoružan i miran narod čija krivnja je bila samo i jedino NEZAVISNOST 

države u kojoj su poput ostalih naroda htjeli živjeti. 

Embargo na uvoz oružja kojem je kumovao nedavno nagrađeni zločinac 

Budimir Lončar koji eto traži zaštitu svojih ljudskih prava – koji s “ljudskosti” 

nemaju veze , osim što ih jedna amorfna, čovjekolika spodoba priziva. 

Da ima iti malo morala i ljudskog dostojanstva trebao bi ostatak života 

provesti ili noseći odijelo od kostrijeti kao pokoru za zlo koje je učinio ili s 

maskom na licu da ga ljudi ne prepoznaju. 

A što se čudite, vrijednosti su se poremetile, pa i onog trenutka kad je 

crnogorski Đukanovič primio nagradu čiji su vlasnici među inima IVAN 

PAVAO II i HAWELL, a kao razlog navodno po savjetu “glasova iz 

Hrvatske” (tad je bio Mesić predsjednik! ) jer je štitio ljudska prava u ratnim 

vremenima – a mi znamo da su baš u njegovo vrijeme Hrvati mučeni po 

Crnogorskim logorima, a on sam obilazio i hrabrio svoje borce po padinama 

Srda iznad Dubrovnika u njihovoj ”pravednoj borbi”. 

Naravno kad sve te stvari I činjenice ostaju NEOSUĐENE u Hrvatskoj onda 

nam se moraju događati i ovakve nebuloze, kad jedan veleposlanik drži mom 

narodu moralnu prediku što je dobro, a što loše u njegovom izražavanju. 

Gospodine Veleposlaniče, pa zar Vam nije jasno da Hrvatski narod osuđuje 

fašizam i zločine drugog Svjetskog rata, da je taj rat završio, Hrvati 

desetljećima ispaštali grijehe otaca, s Vi bi očito da i djeca njihove djece 

također ispaštaju. 

E neće baš tako Vaša exelentio – NEĆE !!! 

Nećete Vi biti mjerilo pravde ni pravednosti, nećete Vi vrijeđati i ocjenjivati 

Hrvatsku hrabrost i odlučnost biti SPREMAN za svoju voljenu Domovinu 

ginuti i za nju trpjeti, pa i vaše pravo stati uz GOLIJATA (četnike i JNA – 

kokardu i zvijezdu petokraku) naspram DAVIDA koji vam je očito 

POMRSIO RAČUNE. 

Ostavite nam DAVIDA na miru, ne osuđujete pozdrav pod kojim je ginuo i 

radije se brinite o svom narodu i vašim trzavicama , moj ostavite! 
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I ne zaboravite – koliko god smo do sada opraštali a da za oprost nismo niti 

pitani (valjda nam je to u našem kršćanskom odgoju) uvjeravam Vas da sebi 

NIKAD NE BI OPROSTILI ako bi nam se nešto slično u budućnosti dogodilo. 

Neka Vas Bog obdari zdravom pameti za pravedne prosudbe.23.veljače 2019. 

 

Feb 16, 2019. 
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ZDS ILI IZJEDNAČAVANJE AGRESORA I ŽRTVE!? 

 
Činjenica jeste da svi govore kako se pokušava izjednačiti žrtva i agresor. A 

u stvarnosti u RH je krivac žrtva, a slavi se agresor. I blokiraju dijeljenja 

objava kako hrvatska istina ne bi daleko otišla. 

 

Koliko je bilo veliko junaštvo HOS-ovaca i koliki je strah i otuda tolika 

današnja mržnja prema njima svih onih koji ne vole ni hrvatski narod ni 

hrvatsku državu ponajbolje opisuje priča iz Dubrovnika kada su iz opkoljenog 

grada tražili oznake HOS-a, ako im već ne mogu poslati HOS-ovce, jer se 

agresorski vojnici panično boje tih oznaka. Zato je logično da su se na Vulinov 

poziv sve srpske sluge u RH digle na noge zbog spomen ploče u Jasenovcu. 

Jučer ponovno hrvatski narod etiketira ustašama.  

 

Koliko su jadni i bijedni, pokazuje i ova blokada dijeljenja teksta 

akademika Pečarića 

 
Novinar Večernjeg lista poslao je Hrvatskom memorijalno-

dokumentacijskom centru Domovinskog rata upit o ploči u Jasenovcu i 

pozdravu Za Dom spremni, ali su objavili samo manji dio odgovora dr. sc. 

Anta Nazora. Cijeli odgovor možete naći na portalu narod. hr 

http://narod.hr/hrvatska/vecernji-list-objavio-manji-dio-odgovora-evo-sto-

povjesnicar-ante-nazor-rekao-pozdravu-dom-spremni-trgu-marsala-tita 

 

Dr. Ante Nazor govori i o junaštvu HOS-ovaca: 

http://narod.hr/hrvatska/vecernji-list-objavio-manji-dio-odgovora-evo-sto-povjesnicar-ante-nazor-rekao-pozdravu-dom-spremni-trgu-marsala-tita
http://narod.hr/hrvatska/vecernji-list-objavio-manji-dio-odgovora-evo-sto-povjesnicar-ante-nazor-rekao-pozdravu-dom-spremni-trgu-marsala-tita
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'Broj pripadnika HOS-a nije bio velik u odnosu na ukupan broj hrvatskih 

branitelja, no razlog zašto ih poštujem leži u činjenici da su u Domovinskom 

ratu 1991. bili na najtežim dijelovima svih bojišta u Hrvatskoj – na 

istočnoslavonskom, posebice na Sajmištu u Vukovaru i Bogdanovcima, 

Vinkovcima, Osijeku, na zapadnoslavonskom – upravo u Jasenovcu, na 

dalmatinskom bojištu – npr. U Dubrovniku tijekom najtežih napada na grad, 

na ličkom bojištu oko Gospića, pa 1993. u Škabrnji u iznimno teškim 

okolnostima nakon operacije Maslenica, pa u operaciji „Zima 94“ kad je 

trebalo krenuti u napad, itd. Upravo ta činjenica da su dragovoljno odlazili 

tamo gdje su borbe bile najteže, tamo gdje mnogi koji moraliziraju o njihovim 

motivima i oznakama nisu imali hrabrosti biti, čini mi se važnijom od 

kontroverzi vezanih uz nazive pojedinih postrojbi HOS-a i sam natpis na 

njihovom amblemu'. 

….'Općenito gledajući, žalosno je što neki još uvijek ne razumiju da moderno 

hrvatsko društvo ne može biti stabilno ako se gradi na ruševinama ideologija 

iz Drugog svjetskog rata koje su podijelile hrvatski narod, i ne žele prihvatiti 

činjenicu da je Domovinski rat najvažniji i najčvršći temelj suvremene 

hrvatske države, na kojem treba graditi budućnost Republike Hrvatske. Zato 

je potrebno isticati važnost Domovinskog rata, kao i simbole i pozdrav 

Domovini iz toga razdoblja hrvatske povijesti, na koje smo posebno ponosni, 

a simbole totalitarnih režima pospremimo u muzeje…. 

 

Tko ne razumije? Ne možeš biti ponosan na HOS-ovce, a smatrati da je njihov 

pozdrav simbol totalitarnog režima. 
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Naši političari HOS-ovce nazivaju ustašama! Jasno je i zašto, a još je 

jasnije tko su ''naši'' političari! 

 
Zato, ako se inzistira na zabrani pozdrava “Za Dom spremni”, uz objašnjenje 

da je kompromitiran jer su za vrijeme Drugog svjetskog rata “ustaše pod tim 

pozdravom ubijale nevine ljude”, onda se ne može zažmiriti pred činjenicom 

da su mnogi nevini ljudi ubijeni pod parolom “Smrt fašizmu – sloboda 

narodu”. Dakle, važnije od zabrana je edukacija i suočavanje s karakterom 

vlasti u pojedinim razdobljima hrvatske povijesti. 

Moje iskustvo, s obzirom da sam puno pisao o ovome a i prvi sam potpisnik 

Peticije ZDS, jeste da se mnogi drugi branitelji ljute što se izdvajaju samo 

HOS-ovci uz ZDS jer su mnogi drugi branitelji koristili i umirali sa ZDS na 

usnama. I tada je bio napad na Domovinski rat („Bojna Čavoglave“ i 

Thompson). 

 

Tako je tadašnji predsjednik Vlade RH Zoran Milanović rekao: 

'Potpisnicima peticije za uvođenje usklika „Za Dom spremni“ kao službenog 

pozdrava u Oružane snage RH poručio je neka pogledaju što je prvi hrvatski 

predsjednik Franjo Tuđman, na skupovima kada se osnivao HDZ, govorio o 

ulozi Hrvata u partizanskom pokretu i što je taj pokret značio za hrvatsko 

nacionalno biće. Ista poruka, naglasio je, vrijedi i za HDZ, „ali i sve one koji 

žele vratiti Hrvatsku u mrak“, istaknuvši kako nekima u državi očito smeta što 

stvari u Hrvatskoj idu naprijed i na bolje.' 

 

A dan prije Thompsonovog koncerta ispred njega i Predsjednice države 

promarširali su HOS-ovci na paradi sa zastavom na kojoj je pisalo ZDS! 

Dakle, službeno je ZDS pozdravljao iz svečane lože, a nije mu palo na pamet 

da iz poštovanja hrabrih HOS-ovaca predloži da neka jedinica HV-a njeguje 

tradicije HOS-a i da im službeni pozdrav bude ZDS. Kako je i mogao kada 

mu je ministar bio Jovanović! S druge strane treba istaknuti i one koji itekako 

razumiju kako je hrvatska država nastala na Domovinskom ratu i kako doista 

treba iskazivati poštovanje, a ne educirati, naše branitelje i sve one koji ih 

istinski poštuju. 

 

Zato pogledajte tekst Krešimira Kartela: (Viteštvo HOS-ova ratnog puta 

neokaljano je ratnim zločinima) 

 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/69907/Vite%C5%A1tvo-HOS-ova-

ratnog-puta-neokaljano-je-ratnim-zlo%C4%8Dinima.htm  

 

Iako je dobro pročitati cijeli tekst izdvojit ću samo dio o ZDS: 

 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/69907/Vite%C5%A1tvo-HOS-ova-ratnog-puta-neokaljano-je-ratnim-zlo%C4%8Dinima.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/69907/Vite%C5%A1tvo-HOS-ova-ratnog-puta-neokaljano-je-ratnim-zlo%C4%8Dinima.htm
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'Držim, naime, da je svaka Jugoslavija u nekoj od svojih faza, pripremne, 

izvršne, zaključne ili svake navedene imala obilježja velikosrpstva te da je 

stoga dovoljno okupaciju nazvati jugoslavenskom. Činjenicu da su jedanaest 

mladića svoje živote, svoje ovosvjetovno postojanje žrtvovali za ideal već 

utemeljene demokratske Hrvatske i njezinu neovisnost implicitno spomenute 

organizacije i pojedinci čak spominju, ali to ne konzumiraju u punom 

značenju njihove žrtve. 

Naime, nema nikakve sumnje u to da su bojovnici HOS-a bili potpuno 

podređeni obrani demokratske, ne nikakve drukčije, Hrvatske te da se 

podređenost tom cilju očitala u sporazumnim ili spontanim podređenostima 

zapovjedništvima Hrvatske vojske. Ono što se svakako mora naglasiti jest to 

da su od prvog do zadnjeg, svi bojovnici HOS-a bili dragovoljci u obrani i 

oslobođenju Hrvatske i da je viteštvo njihova ratnog puta potpuno i 

neokaljano, odnosno da nisu sudjelovali ni u kakvom ratnom zločinu. To se 

drugim riječima može nazvati i velikim doprinosom ugledu Republike 

Hrvatske. 

Kad sve to ipak nije dovoljno, želi se secirati sastavne dijelove njihova ratnog 

djelovanja i vojnog identiteta te naknadnom pameću i moralom amputirati tri 

riječi, riječi koje su se koristile i u nekim zloćudnim dokumentima Nezavisne 

Države Hrvatske. Doista nisam prepoznao korištenje kovanice „za dom 

spremni“ u tom obliku prije uspostave NDH. Kao što nikad prije uspostave 

NDH nije postojala kuna kao naziv valute ili kao što nikad prije NDH Lijepa 

naša domovino nije imala priliku postati službenom himnom. 

Za vrijeme NDH tiskano je više od tri tisuće stranica Hrvatske enciklopedije, 

hrvatski je jezik zakratko, ali svejedno vrlo značajno, oslobođen tuđica te 

oplemenjen Šulekovim i Parčićevim novotvorenicama, snimljen je prvi zvučni 

slikopis... Sve te discipline, unatoč naporima, nisu uspješno prikazane kao 

ustaške jer su od iznimnog značaja za hrvatski identitet i kulturu. 

Usklik „za dom spremni“, stoga, svoju je plebiscitarnu legitimaciju dobio 

devedesetih godina u obrani moderne Hrvatske. Kažem plebiscitarnu, jer, kao 

što je briljantno ustvrdio dr. Tomislav Jonjić, u situaciji ugroze od političkog 

i biološkog uništenja, hrvatski je narod potražio, prepoznao i odabrao između 

ostalih upravo taj usklik. Zašto ujedinjeni sinovi ustaša i partizana nisu 

odabrali usklike „bez Boga, bez gospodara“, „za domovinu s Titom naprijed“ 

ili „smrt fašizmu – sloboda narodu“, to je ujedno i pitanje i odgovor. 

Naposljetku, ako se ostrašćeni Jugoslaveni vode logikom da se zvijezda 

petokraka i savezništvo Jugoslavenske armije i četnika iz četrdesetih ne mogu 

nikako dovoditi u izravnu vezu sa zvijezdom petokrakom i istim savezništvom 

iz devedesetih, zašto im je toliko teško tu logiku primijeniti na taj usklik? Zato 

što se ne osjećaju dijelom hrvatskog nacionalnog kolektiva i zato što ne 

osjećaju ono što većina osjeća. I to je njihovo pravo u demokraciji kakvu su 

za njih izborili između ostalih i HOS-ovci. Problem nastaje kad oni, često iz 
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zadržanih položaja ili pera bivših članova CK SKH, većini žele nametnuti svoj 

sentiment kao društvenu normu. 

Tada posežu i za neozbiljnim argumentima – presudama, poput one Josipu 

Šimuniću kojemu je suđeno po Zakonu o sprječavanju nereda na športskim 

natjecanjima. Njihovo ponašanje tada izaziva društveno ogorčenje, a to je 

instanca koja u njihovoj doktrini predstavlja temelje revolucije. Ironično, zar 

ne?' 

A nema dvojbe da su oni koji napadaju HOS-ovce i njihove simbole koje su 

odobrile hrvatske vlasti protiv hrvatske države ili misle samo na svoje osobne 

interese. Jer istina je: jako je profitabilno danas biti srpski sluga u RH. 

Ogavno jest jer su HOS-ovci i drugi branitelji od srpske vojske u „Oluji“ 

napravili zečeve, ali profitabilno jest! Vlast nudi „cjelovito rješenje“ o 

simbolima iz totalitarnih režima. Što nam zapravo nudi? Izjednačavanje 

odnosa prema simbolima koje su koristili branitelji i agresori u Domovinskom 

ratu!' 

Dakle vlast, pokušava izjednačiti žrtvu i agresora. A nije im ni u snu da se 

stvari postave na svoje mjesto: Da se fašističkim agresorima to i kaže i počne 

se u skladu s tim ponašati. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

PS. Obavezno pogledajte što vas pitaju pripadnici ATJ Lučko: 

http://www.dnevno.hr/domovina/dusebriznici-budite-iskreni-smeta-li-vam-

hos-ov-grb-ili-njegovi-pripadnici-koji-su-se-usudili-prezivjeti-980623/ 

A o HOS-ovcima kao antifašistima u pravom smislu te riječi vidjeti: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/milorade-ne-zelis-porast-ustastva-u-

hrvatskoj-za-pocetak-odjei-sa-svojim-proslavama-u-srbu-980644/ 

 http://istinomprotivlazi.com/uz-kavicu/973-zds-ili-izjednacavanje-agresora-

i-zrtve 

 

  

http://www.dnevno.hr/domovina/dusebriznici-budite-iskreni-smeta-li-vam-hos-ov-grb-ili-njegovi-pripadnici-koji-su-se-usudili-prezivjeti-980623/
http://www.dnevno.hr/domovina/dusebriznici-budite-iskreni-smeta-li-vam-hos-ov-grb-ili-njegovi-pripadnici-koji-su-se-usudili-prezivjeti-980623/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/milorade-ne-zelis-porast-ustastva-u-hrvatskoj-za-pocetak-odjei-sa-svojim-proslavama-u-srbu-980644/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/milorade-ne-zelis-porast-ustastva-u-hrvatskoj-za-pocetak-odjei-sa-svojim-proslavama-u-srbu-980644/
http://istinomprotivlazi.com/uz-kavicu/973-zds-ili-izjednacavanje-agresora-i-zrtve
http://istinomprotivlazi.com/uz-kavicu/973-zds-ili-izjednacavanje-agresora-i-zrtve
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ODVJETNIK MARKA PERKOVIĆA THOMPSONA 

ODGOVORIO NOVOJ TV 

 
Dragi prijatelji, danas smo dobili upit od Nove TV (Dnevnik) da u svrhu izrade 

priloga koji će biti emitiran u Dnevniku u 19:15 sati, komentiramo našu objavi 

na FB stranici. Kako u ranijim vijestima Nova TV najavljuje prilog vezan za 

našu objavu, te kako je to sad “udarna” tema, a ako zbog mogućeg 

ograničenog vremena na TV-u bude dio našeg odgovora skraćen, ne želimo 

da budete i vi zakinuti. 

U screenshotu su pitanja novinarke Nove TV Petre Buljan, a ispod cijeli 

odgovor. 

Poštovana, vaša pitanja su tako intonirana da u startu onemogućuje onoga koji 

odgovara, da jasno izrazi bitan sadržaj problematike o kojoj govorite, ukoliko 

bi se pojedini odgovor odnosio isključivo na konkretno pitanje. 

Okolnost da hrvatski branitelj, Marko Perković Thompson koristi izraz kojega 

su koristili hrvatski branitelji kako dragovoljci HOS-a tako i ostali branitelji u 

obrani domovine od udružene srpske i jugoslavenske agresije, kao i sam izraz 

mogu biti sporni jedino onima kojima je sporna i obrana hrvatske države. 

Izraz Za Dom spremni je izraz kojega kako Marko Perković tako i većina 

stanovnika ove zemlje, doživljavaju kao izraz iz Domovinskog rata, kojega su 

koristili hrvatski branitelji, koji se kao takav nalazi na službenim 

dokumentima u uporabi u Republici Hrvatskoj, na ratnoj zastavi HOS-a, kao 

takav je službeno registriran te se obilježja s izrazom Za Dom spremni koriste 

pri obljetnicama, mimohodima i ostalim manifestacijama u kojima sudjeluju i 

pripadnici HOS-a, te ga ne smatraju spornim. 

Predmetni izraz može podizati tenzije jedino kod onih koji, držeći ga ustaškim 

pozdravom, duboko u sebi i ovu državu smatraju ustaškom, borbu za hrvatsku 

samostalnost smatraju ustaškom secesijom te bi, da im se ukaže prilika, sa 

svima onima koji ne pripadaju njihovom svjetonazoru i političkom odabiru, 

postupali onako kako se postupalo s ustašama i ne samo s ustašama po 

završetku drugog svjetskog rata. 

Okolnost da se Predsjednica ogradila od predmetnoga izraza ne znači ništa. 

Ne ulazeći u taktike usmjerene povećavanju rejtinga među biračima, ističemo 

da se od istine ne može ograditi pa tako ni od uloge dragovoljaca HOS-a kao 

i ostalih hrvatskih branitelja dragovoljaca u Domovinskom ratu, kao ni od 

činjenice da pod tim izrazom od 91-95 nije nitko činio nikakve zločine. 

Sve dok se predmetni izraz ne dovodi u kontekst s NDH, isti ostaje pozdrav, 

izraz i geslo iz Domovinskog rata i kao takav može smetati jedino onima 

kojima općenito smeta Hrvatska pobjeda u Domovinskom ratu. 

Na pitanje “Tko stoji iza konkretne objave” nemamo potrebe odgovarati, jer 

je pitanje postavljeno pretenciozno u najmanju ruku kao da se dogodila kakva 

diverzantska akcija, nalik na diverzantske akcije mladih skojevaca iz 

https://kamenjar.com/thompson-pozdravljamo-vas-sa-starim-hrvatskim-pozdravom-kojeg-smo-koristili-u-domovinskom-ratu/
https://kamenjar.com/thompson-pozdravljamo-vas-sa-starim-hrvatskim-pozdravom-kojeg-smo-koristili-u-domovinskom-ratu/
https://kamenjar.com/thompson-pozdravljamo-vas-sa-starim-hrvatskim-pozdravom-kojeg-smo-koristili-u-domovinskom-ratu/
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odgovarajućih trash filmova komunističke tematike kao i na ovovjekovne 

smiješne noćne akcije mladih orjunaša u rangu pritiskanja zvona na 

portafonima i bježanja nakon toga, a ne objava izraza koji je objavljen već 

toliko puta i u objavi kojega nema ničega spornog. 

 

U ime menadžmenta Marka Perkovića Thompsona 

 

Odvjetnik Davor Karačić 
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PREDSJEDNICA: ‘ZA DOM SPREMNI’ TREBA 

RAZLIKOVATI OD ‘ZA DOM SPREMNI’ 
 

Marcel Holjevac svoj komentar predsjedničina ograđivanja od ZDS kaže: 

Umjesto da Hrvatska poruči jasno i glasno: Simboli pod kojima je država 

rušena i napadana će ubuduće biti zabranjeni u Hrvatskoj, oni koji su 

korišteni u obrani, uključujući ZDS će biti definitivno legalizirani (naravno, 

to se ne odnosi na neka slova U, Pavelićeve slike i slično) a tko se buni protiv 

njih, za njega ćemo znati tko je i što je, ona se krenula ispričavati Srbiji što 

uopće postoji, i što je pobijedila. 

Istovremeno smo dozvolili srpskoj i “antifašističkoj” propagandi da rastrubi 

da je ZDS ustaški pozdrav, a ne i pozdrav iz Domovinskog rata (pri čemu je 

nebitno je li stari hrvatski ili ne), a nismo reagirali kad je Srbija rehabilitirala 

četništvo i četnike. Time smo poraženima u ratu dali priliku da oni nama 

određuju što smijemo koristiti a što ne, od simbola pod kojima smo ih 

pobijedili. To je suludo. Još je luđe da su u Hrvatskoj simboli pod kojima je 

napadana danas legalni jer su to “službeni simboli Srbije”, a oni pod kojima 

se branila sotonizirani, i zbog njih se ljudima uništavaju egzistencije i 

karijere. 

https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-kako-je-jedan-pozdrav-iz-rata-i-

pjesme-postao-najvaznija-politicka-tema-u-hrvatskoj  

Citirao sam Holjevca zato što sam s njim polemizirao zbog Peticije ZDS. A 

danas on upozorava kako su se branitelji borili protiv srpske politike koja je u 

svojoj suštini bila iskonski fašistička, iako se skrivala iza antifašističkih 

simbola i retorike. (Vidjeti moj tekst SLIČNOST HITLEROVOG I 

MILOŠEVIĆEVOG PROJEKTA od 18. 8. 2018.) 

Predsjednica je, poslije svoje izjave, suočena s velikim napadima, koji se nisu 

odnosili samo na ZDS i ulogu tog pozdrava u ocrnjivanju Domovinskog rata 

već i zbog toga što nije pomilovala niti jednog branitelja  

(http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53090-mladen-

pavkovic-predsjednice-kad-cete-pomilovati-i-nekog-hrvatskog-branitelja),  

što je, suočena s narodnim gnjevom poslije velikosrpske izložbe o Jasenovcu, 

pozvala Vučića u Zagreb i pomogla mu u daljnjem četnikovanju, što je 

pobjegla iz Zagreba kad je bila komemoracija za generala Praljka, a u Sunju 

izbacila njegovo ime iz svog govora, kao što je u Sisku izbacila ime Đure 

Brodarca, a u Jasenovcu – kako konstatira Ivica Marijačić u Hrvatskom 

tjedniku . „u Jasenovcu govorila morbidne laži na račun Hrvatske (prepričala 

sudbinu djevojke stradalnice logora za koju se odmah utvrdilo da uopće nije 

stradala i da nije bila u Jasenovcu) 

Uslijedilo je njeno pojašnjenje. Izdvajam: 

Upitana je li pogriješila s tim svojim priznanjem, predsjednica je odgovorila 

kako nije te da stoji kod svoje izjave, ponovivši da je “Za Dom spremni” 

kompromitiran, ali i da treba razlikovati poklič “Za Dom spremni” koji su u 

https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-kako-je-jedan-pozdrav-iz-rata-i-pjesme-postao-najvaznija-politicka-tema-u-hrvatskoj
https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-kako-je-jedan-pozdrav-iz-rata-i-pjesme-postao-najvaznija-politicka-tema-u-hrvatskoj
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53090-mladen-pavkovic-predsjednice-kad-cete-pomilovati-i-nekog-hrvatskog-branitelja
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53090-mladen-pavkovic-predsjednice-kad-cete-pomilovati-i-nekog-hrvatskog-branitelja
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Domovinskom ratu koristile pojedine postrojbe, te je i danas dio njihovih 

službenih insignija. 

“Dakle, poklič ‘Za Dom’ ili bilo koja varijanta jest povijesni hrvatski pozdrav, 

odnosno poskočica, ili kako bismo to nazvali, koja se spominje u puno 

historijskih dokumenata ili pjesama, a meni je najdraža arija iz opere Nikola 

Šubić Zrinski. Međutim, poklič odnosno pozdrav ‘Za Dom spremni’ jest 

isključivo službeni pozdrav NDH i kao takav kompromitiran”, rekla je 

Grabar-Kitarović. 

https://narod.hr/hrvatska/grabar-kitarovic-poklic-za-dom-ili-bilo-koja-

varijanta-jest-povijesni-hrvatski-pozdrav 

https://direktno.hr/direkt/predsjednica-treba-razlikovati-kompromitirani-

ustaski-pozdrav-od-poklica-branitelja-u-domovinskom-ratu-147999/  

https://kamenjar.com/predsjednica-treba-razlikovati-kompromitirani-ustaski-

pozdrav-od-poklica-branitelja-u-domovinskom-ratu/  

 

Sada meni nije jasno jesu li svi oni privedeni koji su uzvikivali ZDS uz to 

vikali da je to pozdrav iz NDH (HOS-ovci u Kninu ili onaj Kinez), ili su naši 

političari pravnici u drugi, koji su ih napadali, mentalni komunisti koji znaju 

što su ti ljudi mislili. Pa Sud je Šimuniću i pismeno potvrdio da zna što je on 

mislio.  

Sada meni nije jasno je li nešto što je službeno u RH zapravo to nije, jer im je 

njihova država Jugoslavija, a ne RH (Davno sam Račanu napisao da je meni 

mnogo bolje nego njima jer ja živim u državi čije ime volim, a oni vladaju 

državom čije ime ne vole). 

Sada meni nije jasno ni jesmo li lagali u Peticiji ZDS jer smo tamo branili 

Thompsona i podržavali Mladog Jastereba, a oni su izgleda (Thompson u 

pjesmi, a Mladi Jastreb u svom prijedlogu) jasno svima stavili do znanja da je 

njihov ZDS službeni pozdrav NDH. Ili oni možda nisu branitelji. 

Zato im je Thompson valjda uvijek kriv: 

https://direktno.hr/zivot/zabava/thompsonove-cavoglave-ponovno-na-meti-

dusebriznika-zazivaju-li-to-neki-cenzuru-148001/  

Budi pametan pa shvati što je Predsjednica htjela reći da je pogriješila kada je 

tvrdila da je ZDS stari hrvatski pozdrav jer poklič ‘Za Dom’ ili bilo koja 

varijanta jest povijesni hrvatski pozdrav. 

Ili samo nije dobro shvatila moj tekst: 

 

PREDSJEDNICA JE U PRAVU, A NE HASANBEGOVIĆ: 

ZDS JE STARI HRVATSKI POZDRAV 

6.9.2017.  

Ne mogu vjerovati svojim očima da je Hasanbegović rekao ono što piše u 

ovom tekstu: 

Dio smatra kako se radi o hrvatskom pozdravu starom nekoliko stoljeća kojeg 

je HOS preuzeo 1991. Godine, a dio smatra kako pripada ustaškom režimu 

https://narod.hr/hrvatska/grabar-kitarovic-poklic-za-dom-ili-bilo-koja-varijanta-jest-povijesni-hrvatski-pozdrav
https://narod.hr/hrvatska/grabar-kitarovic-poklic-za-dom-ili-bilo-koja-varijanta-jest-povijesni-hrvatski-pozdrav
https://direktno.hr/direkt/predsjednica-treba-razlikovati-kompromitirani-ustaski-pozdrav-od-poklica-branitelja-u-domovinskom-ratu-147999/
https://direktno.hr/direkt/predsjednica-treba-razlikovati-kompromitirani-ustaski-pozdrav-od-poklica-branitelja-u-domovinskom-ratu-147999/
https://kamenjar.com/predsjednica-treba-razlikovati-kompromitirani-ustaski-pozdrav-od-poklica-branitelja-u-domovinskom-ratu/
https://kamenjar.com/predsjednica-treba-razlikovati-kompromitirani-ustaski-pozdrav-od-poklica-branitelja-u-domovinskom-ratu/
https://direktno.hr/zivot/zabava/thompsonove-cavoglave-ponovno-na-meti-dusebriznika-zazivaju-li-to-neki-cenzuru-148001/
https://direktno.hr/zivot/zabava/thompsonove-cavoglave-ponovno-na-meti-dusebriznika-zazivaju-li-to-neki-cenzuru-148001/
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koji se njime koristio kao službenim pozdravom te da kao takav ne smije biti 

prisutan nigdje u javnom životu. 

Za ovu podjelu zna i predsjednica koja je u svojoj izjavi u posljednjem 

intervjuu pokušala pomiriti ove dvije struje kazavši kako je ‘Za Dom spremni’ 

”stari hrvatski pozdrav koji je nažalost kompromitiran u vrijeme ustaškog 

režima”. 

Je li pozdrav previše kompromitiran – predsjednica nije htjela odgovoriti. 

Što na to kaže povjesničar i bivši ministar Zlatko Hasanbegović? 

”Nikad nisam tvrdio da je to stari hrvatski pozdrav. Nije. To je ustaški pozdrav 

I zato sa sobom nosi hipoteku”, kaže Hasanbegović. 

http://kamenjar.com/hasanbegovic-zds-nije-stari-hrvatski-pozdrav-je-

ustaski-pozdrav/  

 Pa neki dan sam pisao kako srpski povjesničari govore o evoluiranju nečega 

iz tradicije njegovog naroda. 

Naime, u Srbiji su se jako naljutili na izjavu jednog europskog sportskog 

dužnosnika koji je stavio znak jednakosti između Šimunićeva pozdrava “Za 

Dom” i uzdignuta tri prsta Novaka Đokovića kojim proslavlja pobjedu pa su 

Večernje novosti zamolile povjesničara Dragana Petrovića neka pojasni što 

zapravo znači kada Srbin podigne tri prsta. Petrović je podsjetio kako su 

nekada, prije Drugog svjetskog rata, Srbi polagali prisegu s podignuta tri 

prsta, ali spojena dok se 80-ih godina uvodi pozdrav s raširena tri prsta. Ovaj 

srpski znanstvenik se poziva na fotografije od prije Drugog svjetskog rata gdje 

Srbi prisežu sa spojena tri prsta, ali i da su “tri raširena prsta karakteristična 

za vojnike nacističke Njemačke i ustaše u NDH”. – Bilo koji nacionalni 

pozdrav može biti dio pažljivo njegovane tradicije, a može vremenom i 

evoluirati. Tako je bilo i sa srpskim pozdravom. Tri rastavljena prsta kao naš 

suvremeni pozdrav je patentiran 1988. U vrijeme okupljanja Srba iz Srijema, 

Banata, Kosova i Metohije, koji su zahtijevali promjenu Ustava Srbije. 

Kada sam s Thompsonom svojevremeno razgovarao o tome on bi usporedio 

Hrvatski jezik danas s Hrvatskim jezikom nekad i upitao bi: Je li Hrvatski 

jezik evoluirao? 

Zato sam I danas napisao: 

„. ...činjenica da Predsjednica danas govori o starom hrvatskom pozdravu 

pokazuje da nije slučajno što pjeva ZA DOM, ZA DOM: 

http://kamenjar.com/predsjednica-kolinda-grabar-kitarovic-i-hrm-pjevaju-

hajd-u-boj-u-boj-za-dom-za-dom-sad-u-boj/“ 

Dakle, Predsjednica mnogo bolje razumije dio o evoluiranju tog pozdrava od 

nekih domoljubnih povjesničara. Pri tome posebno napominjem kako je 

svojevremeno, u vrijeme kada još ni Predsjednica nije razumjela to o starom 

hrvatskom pozdravu, našu Peticiji ZDS potpisao i dr. sc. Mirko Valentić, 

nekadašnji ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest. Ipak bi se mlađe kolege 

trebale zapitati zašto je to uradio dr. Valentić? Ja sam tada osuđivao ljude u 

http://kamenjar.com/hasanbegovic-zds-nije-stari-hrvatski-pozdrav-je-ustaski-pozdrav/
http://kamenjar.com/hasanbegovic-zds-nije-stari-hrvatski-pozdrav-je-ustaski-pozdrav/
http://kamenjar.com/predsjednica-kolinda-grabar-kitarovic-i-hrm-pjevaju-hajd-u-boj-u-boj-za-dom-za-dom-sad-u-boj/
http://kamenjar.com/predsjednica-kolinda-grabar-kitarovic-i-hrm-pjevaju-hajd-u-boj-u-boj-za-dom-za-dom-sad-u-boj/
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Predsjedničinom uredu zbog gledanja na hrvatsku povijest srpskim očima, a 

hrvatski povjesničari ne razumiju logiku srpskog povjesničara Petrovića! 

Da Predsjednice, samo Vi pjevajte ZA DOM, ZA DOM, možda i hrvatski 

povjesničari shvate da je ZDS to isto samo s malo više pojašnjenja. 

U istom tekstu sam konstatirao kako mi ne smetaju tvrdnje da su ZA DOM 

SPREMNI prvi zvanično kao pozdrav koristile Ustaše. Ali da pripada 

„ustaškom režimu“ iz vremena NDH je gnjusna laž. 

Zašto? 

Hrvatski povjesničar prof. Rendić – Miočević nas podučava kako ti 

promicatelji velikosrpskog fašizma, što u stvari jesu svi oni koji napadaju 

pozdrav ZDS, koji jeste ustaški pozdrav iz 1932. Godine, dakle iz vremena 

fašističke velikosrpske diktature, nipošto ne pomišljaju da postanak ustaškog 

pokreta prije nastanka Nezavisne Države Hrvatske tumače u kontekstu 

oslobodilačke borbe ... popraćene pozdravom Za Dom spremni iz 1932. 

Godine. Ta je borba ujedno bila antifašistička jer je bila usmjerena protiv 

beogradske monarhofašističke diktature (podcrtao JP). 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-

suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma 

Ta laž dovodi to toga da danas i neka europarlamentarka (Ivanka Maletić) 

kaže: 

Svastika je prekrasan, starokršćanski znak, pun značenja i dobra, a zbog 

Hitlera je zauvijek izbačen iz upotrebe, kaže europarlamentarka 

Ona se to sjetila danas iako se iz njenog teksta vidi kako zna da su ga koristili 

branitelji u Domovinskom ratu.  

Još jedan političar koji priglupo misli da je Domovinski rat bio prije Drugog 

svjetskog rata? Da, očito je netko uvjerio kako je na Njemačku u 

međuvremenu izvršena agresija, pa su se Nijemci obranili koristeći Svastiku. 

Jadni mi kada joj netko objasni da su naši branitelji nositi i krunicu! 

Ili samo gazde kažu da se iznenada moraju sjetiti ZDS i činjenice da su njihovi 

miljenici Srbi u Domovinskom ratu objašnjavali kako su branitelji Ustaše, a 

narod to nije prihvatio, pa tu obvezu moraju ispuniti danas, sedamdesetak 

godina poslije Drugog svjetskog rata i dvadesetak poslije Domovinskog rata.  

S druge strane dobro je da su napali Predsjednicu zbog toga što je očito točno 

konstatirala kako je ZDS stari hrvatski pozdrav, pa možemo očekivati još 

jedan korak u tome: 

 

HRVATSKU DRŽAVU SU STVORILI HRVATSKI BRANITELJI I SVE 

ŠTO SU ONI KORISTILI ZA TO – NAMA JE SVETINJA! 

 

Akademik Josip Pečarić 

* 

Znam da nekim prijateljima, bliskim Hasanbegoviću, nije bio drag moj tekst. 

Vjerojatno Hasanbegović i misli isto što i ja. Zapravo napad na njega zbog 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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„ustaške“ kape, a nosio je HOS-ovu kapu, je nešto potpuno analogno ovome 

sa ZDS. 

Mene posebno zanima pitanje oko ZDS kao povijesno pitanje. Poslije pojave 

dokumenta iz 1936. S „domobranskim pozdravom ZDS“, koji su naši ljudi 

poslali i američkom veleposlaniku reagirajući na njegovu izjavu, kao i 

Domobranske zastave sa ZDS, poslao sam nekim hrvatskim povjesnicima upit 

o tome.  

Ivo Rendić Miočević podsjetio me je na svoj članak “Jedinstveno 

kronološko preokretanje u svjetskoj povijesti” (Hrsvijet 23. X. 2017.): 

Izričaj „Za Dom spremni“ uvijek je bio reakcija na velikosrpske programe i 

genocidna djelovanja. Slogan je prvi upotrebio Ante Pavelić 1932. Godine u 

ustaškome glasilu Grič u svezi s Velebitskim ustankom protiv 

monarhofašističke diktature kralja Aleksandra. Dakle, slogan je bez ikakve 

sumnje antifašistički a ustanak hrvatskih nacionalnih revolucionara koji je 

krvavo ugušen tada su podržali komunisti (list Proleter). Prema Pavelićevoj 

izjavi iz 1957. Inspiraciju za slogan dobio je u ispravi Petra Krešimira IV. Iz 

1069. Godine Mare nostrum i to u formulaciji „...odlučismo i spremnim srcem 

(prompto animo) ustanovismo…“ Pavelić je u toj izjavi napomenuo da je 

potrebna spremnost za ono što je najsvetije: za dom a dom ne znači samo 

domovinu nego i domaće ognjište, pa je njegovo značenje dvostruko jako. 

Za nadati se je da će naše povjesničare zaintrigirati ova priča o domobranskom 

pozdravu ZDS pa možda doznamo i nešto više o svemu tome. 

 

PRILOG: 
 

DR. SC. HASANBEGOVIĆ: ‘ZA DOM SPREMNI’ POVIJESNI JE 

HRVATSKI SLOGAN KAO I ‘BOG I HRVATI’ 

 
“Cijeli je ovaj slučaj nastao zbog pokušaja kriminalizacije simbola zakonite 

ratne postrojbe HOS-a. Ne može u tom kontekstu biti rasprave jesu li obilježja 

HOS-a dobrodošla bilo gdje u Hrvatskoj. Jesu u svom integralnom obliku. 

Drugi kontekst je povijesna pozadina samog pozdrava. Kao povjesničar sam 

jasno rekao da nije riječ o prastarom pozdravu već o pozdravu koji je 

proizašao iz baštine ustaškog pokreta. Samim tim je taj pozdrav i hrvatski, jer 

nije proizašao iz baštine bugarskog i kineskog pokreta. To je jedan od 

povijesnih hrvatskih slogana poput “Vjera u Boga i seljačka sloga”, “Bog i 

Hrvati”…“, naglasio je dr. sc. Zlatko Hasanbegović gostujući u N1 studiju 

uživo komentiravši predsjedničine izjave oko pozdrava “Za Dom spremni” i 

aktualna zagrebačka gradska pitanja. 

(…) 

https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-hasanbegovic-za-dom-spremni-

povijesni-je-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati  

https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-hasanbegovic-za-dom-spremni-povijesni-je-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati
https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-hasanbegovic-za-dom-spremni-povijesni-je-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati
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PERO KOVAČEVIĆ PUPOVCU: “ONI KOJI RATA NISU 

OKUSILI ILI SU BILI NA DRUGOJ STRANI, NEMAJU 

PRAVO GOVORITI O HOS-U!“ 
 

“Godine 1994. razgovarao sam s predsjednikom Tuđmanom o tome da 

se pripadnicima HOS-a priznaju baš sva prava, kako bi naročito 

ranjenici, mogli ići na liječenja i slično... Sastanak je trajao vrlo kratko, 

a Tuđman mi je rekao: Dajte im sve što treba, oni imaju prava kao i svi 

ostali hrvatski branitelji,“ prisjetio se Pero Kovačević. 

 
BUJICA JE OBJAVILA EKSKLUZIVNU SNIMKU IZ POLIČNIKA: prije 

početka koncerta MP Thompsona ove subote, zaštitari zadarske tvrtke 

‘Mediteran security’, po nalogu policije djevojke su tjerali da skidaju majice 

HOS-a! Ulazak u dvoranu bio je zabranjen svima onima koji su imali 

povijesne zastave s grbom na kojem je prvo polje bijelo! 

Ekipa Bujice pronašla je djevojku sa snimke; Mia Belić je studentica 

međunarodnih odnosa i diplomacije, a pred kamera je opisala što joj se 

dogodilo: – To je bila jedna posve iracionalna intervencija zaštitara. 

Prijateljica i ja imale smo HOS-ove majice, sa svim obilježjima te postrojbe 

koje su sadržavale i pozdrav ‘Za Dom spremni’. Na ulazu u dvoranu nam je 

rečeno da s tim znakovljem ne možemo ući na koncert. Na moje pitanje zašto 

je to tako, dobila sam odgovor da je to zakonom zabranjeno! Na pitanje kojim 

to zakonom, nisam dobila odgovor… Na moj osvrt da se radi o legitimnom 

pozdravu jedne postrojbe Hrvatske vojske iz Domovinskog rata i da ne 

razumijem koji je moj točan krimen, rečeno mi je da se prestanem raspravljati, 

ako ne želim biti privedena! 

 

MIA BELIĆ: OPET ĆU ODJENUTI MAJICU HOS-a! 

Mlada Mia misli da se ovakvim postupcima samo izaziva kontraefekt: – 

Vjerujem da se represijom i zabranama neće postići baš ništa. Čak štoviše, na 

koncertu svi u jedan glas izvikivali ‘Za Dom spremni’. I oni koji znaju 

pozadinu toga pozdrava i oni koji ne znaju… Kod mladih se stvara opravdani 

revolt. Na djelu je lucidna stigmatizacija temeljnih vrednota na kojima bi 

trebala počivati Republika Hrvatska, a one su sve zanijekane. To je analogno 

dosadašnjim reperkusijama aktualne Vlade, koja je sačinjena od briselskih 

trabanata, nekakvih sekundanata i mediokritetskih oportunista! 

Na pitanje, hoće li i za sljedeći koncert MP Thompsona odjenuti majicu HOS-

a, Mia Belić je odgovorila: – Da, naravno! 

“Mlada studentica međunarodnih odnosa mogla bi svoju stariju kolegicu koja 

je na doktoratu na Političkim znanostima, podučiti kako se brani ‘ZDS’ i 

HOS,“ našalio se voditelj Bujice, očito, na račun Kolinde, a Pero Kovačević 

se nadovezao: – Drago mi je čuti da danas imamo ovako mlade djevojke koje 
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su dobro upoznate i argumentirano brane naše svetinje. Stvar je tu jasna, 

policija ne može u pravnoj državi ići argumentom snage, nego snagom 

argumenata. A činjenice i dokazi upućuju na to da je znakovlje HOS-a legalno. 

Godinama se zalažem za pravnu državu i za načelo prava. Bez obzira na to 

tko je na vlasti, propisi i zakoni na sve se trebaju primjenjivati jednako – 

napomenuo je na početku gostovanja u Bujici Z1 televizije pravni stručnjak i 

bivši pravaški zastupnik Pero Kovačević. 

 

NITKO NEMA PRAVO ODUZIMATI OZNAKE HOS-a! 

“U konkretnom slučaju, stvar je jasna da ne može biti jasnija. Znakovlje HOS-

a je službeno i legalno, kao što su službeno legalne udruge HOS-a i kao takve 

registrirane po Zakonu o udrugama u Ministarstvu uprave. Majice sa 

službenim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao 

i svaka druga majica bilo koje brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne 

postrojbe… Prema tome, nitko u Hrvatskoj majice nema pravo nikome 

skidati, niti zabranjivati zbog njih ulazak u bilo koje prostore i kada to radi, 

čini nezakonito djelo,“ upozorava Kovačević i zaključuje: “U Poličniku zakon 

nisu prekršili mladi ljudi koji su imali na sebi majice HOS-a, već oni koji im 

nisu dopustili uzlazak na koncert s njima!“ 

Pero Kovačević 90-ih je u Ministarstvu obrane bio autor i koautor mnogih 

zakona, uključujući i Zakon o obrani: – Prvog listopada 1991. godine pozvali 

su me u Ured predsjednika Tuđmana da napišem zapovijed kojom postrojbe 

HOS-ulaze u sastav Hrvatske vojske i pod zapovjedništvo zbornih područja. I 

ušle su. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano 1994. godine. Taj je 

postupak bio u nadležnosti Ministarstva obrane. Sve postrojbe Hrvatske 

vojske imale su svoje oznake i stjegove i svi su prošli odgovarajuću pravnu 

proceduru. Znakovlje HOS-a kao sastavnice Oružanih snaga, Ministarstvo 

obrane je priznalo 1994. godine. To se odnosi i na grb, koji unutar sebe ima 

pozdrav ‘ZDS’. Tko ima pravo u ovoj državi oduzeti stijeg ratne postrojbe 

pobjedničke vojske?! Ja bi ga volio vidjeti! Kome to uopće pada na pamet?! 

“Godine 1994. razgovarao sam s predsjednikom Tuđmanom o tome da se 

pripadnicima HOS-a priznaju baš sva prava, kako bi naročito ranjenici, mogli 

ići na liječenja i slično… Sastanak je trajao vrlo kratko, a Tuđman mi je rekao: 

Dajte im sve što treba, oni imaju prava kao i svi ostali hrvatski branitelji,“ 

prisjetio se Pero Kovačević. 

Kovačević je bio dio obrambenog tima hrvatskih generala u Haagu i s te 

pozicije je ustvrdio: “Haaški sud se ni u jednom slučaju nije susreo s ratnim 

zločinom s kojim bi bili povezani pripadnici HOS-a. HOS u Domovinskom 

ratu nije počinio niti jedan ratni zločin, a bili su na najtežim bojištima! To je 

potvrdio čak i Žarko Puhovski, kojeg je Haag odbio kao lažnog svjedoka, ali 

je u slučaju HOS-a ipak govorio istinu…“ 
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AKO VAS TJERAJU DA SKIDATE MAJICE HOS-a ILI ZASTAVE S 

PRVIM BIJELIM – TUŽITE ZAŠTITARE ILI DRŽAVU! 

Pero Kovačević u Bujici je reagirao na izjave Milorada Pupovca koji je i ovaj 

tjedan vrijeđao HOS i njegov pozdrav: – Za ovakve kao Pupovac, povijest 

počinje i završava Drugim svjetskim ratom. Za njih je petokraka s kojom je 

napadana Hrvatska i pod kojom je ubijeno 7.726 civila, a od toga pola žene i 

djece, pozitivan simbol. No, za nas nije bitno mišljenje takvih ljudi, nego nam 

je bitno mišljenje naših branitelja, pa i 10.000 Srba koji su branili Hrvatsku od 

velikosrpske i četničke agresije, no Pupovac među njima nije bio. Oni koji 

rata nisu okusili ili su bili na drugoj strani, nemaju pravo govoriti o HOS-u! 

Pero Kovačević i odvjetnik Tomislav Jonjić dali su pravni savjet svim mladim 

ljudima kojima su oduzete majice HOS-a da pokrenu sudske postupke. 

Kovačević je bio rezolutan: – Pokrenite sudske tužbe! Za oduzimanje majica 

HOS-a nema nikakve zakonske podloge. To je protuzakonito postupanje. 

Ukoliko su krivi zaštitari, tužite zaštitarsku tvrtku, a ako je kriva policija – 

tužite državu! Vrijeme je da krenemo u kontranapad i da takvim svinjarijama 

stanemo na kraj! 

Voditelj Bujice neposredno prije emitiranja emisije dobio je dokument koji je 

šokirao gosta. Pokazao ga je pred kamerama: – Ovo mi je poslao odvjetnik 

Davorin Karačić. Iz Policijske škole ‘Josip Jović’ jučer je izbačena Zadranka 

E. G. djevojka rođena 1999. godine. Izrečena joj je “pedagoška mjera“ 

isključenja iz policijske škole zato što je, kako se navodi u obrazloženju, 

“glasno reproducirala pjesme pjevača Marka Perkovića Thompsona, a sve s 

ciljem izazivanja straha ili stvaranja neprijateljskog, ponižavajućeg ili 

uvredljivog okruženja na temelju razlike u etničkoj pripadnosti i vjeri, 

političkom ili drugom uvjerenju te nacionalnom podrijetlu, kako bi povrijedila 

dostojanstvo svoje kolegice…“ 

U anketi provedenoj u Zagrebu, građani glavnog grada izjasnili su se da im 

pozdrav ‘ZDS’ ne smeta i da je pozitivan i poželjan. Osudili su izjavu 

predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović koja je rekla da je “neprihvatljiv i 

kompromitiran“. 

 

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-oni-koji-

rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-govoriti-o-hos-u/  

  

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-oni-koji-rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-govoriti-o-hos-u/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-oni-koji-rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-govoriti-o-hos-u/
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PISMO I POZIV PUČKOJ PRAVOBRANITELJICI  

 

AKADEMIK PEČARIĆ DISKREDITIRAO PUČKU 

PRAVOBRANITELJICU KOJA TVRDI DA JE ‘ZA DOM 

SPREMNI’ JASNO NEZAKONIT! 

 
Autor: dnevno.hr Utorak, 11. travanj 2017. u 10:30  

"Zašto niste jednostavno naveli taj zakon po kojemu je to što tvrdite jasno?", 

jedno je od pitanja koje Pečarić upućuje pučkoj pravobraniteljici 

Akademik Josip Pečarić otvorenim je pismom reagirao na tekst pučke 

pravobraniteljice RH Lore Vidović o tome da je pozdrav “Za Dom spremni” 

nezakonit. Njegovo pismo u kojem je iznio niz detalja koji diskreditiraju 

njezino mišljenje i zaključke prenosimo u cijelosti: 

“Poštovana gđo Lora Vidović, pučka pravobraniteljice RH, 

Već u naslovu razgovora s Vama u Jutarnjem listu stoji: 

‘Pozdrav Za Dom spremni je posve i jasno nezakonit! 

U tekstu se može naći Vaše objašnjenje”: 

“-Taj pozdrav uopće nije kontroverzan, on je posve i jasno – nezakonit. To je 

pokazala sudska praksa. Zatražili smo od sudova da nam dostave presude u 

vezi s tim pozdravom i proveli njihovu analizu. U svakoj od dostavljenih 

osuđujućih presuda meritorno je odlučeno da je pozdrav ‘Za Dom spremni’ 

vezan uz rasističku ideologiju NDH koja nije u skladu s hrvatskim pravnim 

sustavom, ni s Europskom konvencijom za zaštitu ljudskih prava. Taj je 

pozdrav kao nezakonit sankcioniran ne samo na prvostupanjskim prekršajnim 

sudovima, nego na Visokom prekršajnom sudu i na Ustavnom sudu, i to u vrlo 

recentnim odlukama. Zašto i kako je Ured državne uprave taj pozdrav prije 

dopustio pri registriranju nekih udruga, teško mi je reći. Međutim, nejasno je 

zašto Ured državne uprave danas ne smatra da je važno, korisno, potrebno radi 

pravne sigurnosti, radi vladavine prava u ovoj državi pokoriti se odluci 

Visokoga prekršajnog i Ustavnog suda i ne promijeni svoje ranije pogrešne 

odluke.” 

>>> Sud utvrdio: Pozdrav ‘Za Dom spremni’ je stari hrvatski pozdrav 

Na žalost, to što je Vama jasno nije jasno većini hrvatskog naroda. Nedavno 

je čak istraživanje Fakulteta političkih znanosti (!) pokazalo da 55 % 

ispitanika ne misli kao Vi. A Vi ste – vidim – pučka pravobraniteljica!? 

Već prvi komentar ispod Vašeg razgovora pokazuje kako Vam ni pravna 

znanost nije jača strana: 

Željko Koren: Po kojem to Zakonu??? 

Da, zašto niste jednostavno naveli taj zakon po kojemu je to što tvrdite jasno? 

Navodite sudove koji su osudili taj pozdrav bez pozivanja na zakon (kao i Vi), 

ali ne navodite i one koji su postupili drugačije. Npr. Posljednja presuda u 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/akademik-pecaric-dikreditirao-pucku-pravobraniteljicu-koja-tvrdi-da-je-za-dom-spremni-jasno-nezakonit-1016315/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/pucka-pravobraniteljica-pozdrav-za-dom-spremni-je-posve-i-jasno-nezakonit-rekordan-broj-gradana-zali-se-na-diskriminaciju/5884564/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav-827566/
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slučaju hrvatskog branitelja HOS-ovca Damira Markuša je oslobađajuća jer 

se radi o HOS-ovom pozdravu iz Domovinskog rata. 

Sljedeći komentar je još pogubniji po Vas: 

Ivo Ivić: S tim usklikom Hrvati su se borili protiv srpskih fašista u prošlom 

stoljeću u svim ratovima i porazili ih uz ANTIFAŠISTIČKI pozdrav ZA DOM 

SPREMNI u okrutnom osvajačkom nametnutom ratu, porazit ćemo 

sljedbenike poraženih srpskih fašista i u miru uz pozdrav ZA DOM 

SPREMNI. Na tom pozdravu konačno pada SRPSKA FAŠISTIČKA 

MEMORANDUM POLITIKA! 

Očito je jedino jasno iz Vašeg odgovora i prikrivanja stvarnog stanja u 

hrvatskom sudstvu jest da imamo sudove i političke sudove. Pri tome se Vi 

pozivate na najdrastičniju i očitu političku presudu Josipu Šimuniću. Naime u 

više pisama Vrhovnom i Ustavnom sudu upozoravao sam na slijedeću 

činjenicu: 

“Poslije dva pisma Ustavnom sudu sada se obraćam i Vrhovnom sudu. Naime 

u prvom pismu smo upozorili kako „u najcrnjoj maniri iz vremena 

komunističke diktature Općinsko državno odvjetništvo u Zagrebu tvrdi kako 

je Šimunić bio svjestan da uzvik ‘Za Dom’ uz odzdrav ‘Spremni’ simbolizira 

službeni pozdrav za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske 

odnosno da kao takav predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir 

prema drugim ljudima zbog njihove vjerske i etničke pripadnosti te 

trivijaliziranje žrtava zločina protiv čovječnosti.“ Ustavni sud nije odgovorio 

na to pismo, a onda je došla i odluka Visokog upravnog suda – prihvatio je 

žalbu državnog odvjetništva kojom je i ovaj sud samo potvrdio lažne i 

uvredljive tvrdnje Općinskog državnog odvjetništva jer je dobro poznato kako 

je ZDS bio službeni pozdrav postrojbi HOS-a u Domovinskom ratu, a koristili 

su ga i mnogi drugi branitelji. Doista, kao u najcrnjim komunističkim 

vremenima imamo sudove koji znaju i sude ljude zbog onoga što oni misle. 

Ustavni sud nije reagirao ni na drugo pismo.” 

Iz ovoga je potpuno jasno da se radi o političkoj odluci u maniri prakse 

hrvatskog sudišta iz vremena poslije Drugog svjetskog rata. 

Spomenut ću samo slučaj velikog hrvatskog književnika akademika Mila 

Budaka koji je optužen, osuđen i pogubljen u 24 sata! O tome se možete 

informirati npr. u knjizi dvojice hrvatskih akademika: 

D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada i ovdje, Zagreb, 2005. 

Sudac VS RH Miroslav Šumanović je izdvojio svoje mišljenje s argumentima 

sličnim onima koje iznosi većina hrvatskog naroda čija bi Vi javna 

pravobraniteljica trebala biti: 

http://hrvatska-danas.com/2016/12/14/procitajte-izdvojeno-misljenje-

ustavnog-suca-o-simunicu-i-o-pozdravu-za-dom-spremni/Još strašniji je Vaš 

slijedeći odgovor: 

Unatoč jasnoj sudskoj praksi, i za premijera Andreja Plenkovića je uklanjanje 

ploča s ustaškim pozdravom ‘delikatno pitanje’. Kako to tumačite? 
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“Sudovi su svoje rekli, pravo je svoje reklo. Zašto politika to ne želi jasno reći, 

ne znam. To je stvar političke volje.” 

Tu pokazujete potpuno nepoštovanje prema hrvatskoj državi. Naime riječ je o 

pločama na kojima je simbol HOS-a koji je u aktima RH odobren! Na to je i 

nedavno upozorila predsjednica RH gđa Kolinda Grabar Kitarović. Ne mogu 

vjerovati da Vi niste upoznati s njenim stavovima o tome! 

To ignoriraju samo oni koji u RH sprovode velikosrpski Memorandum SANU 

2. što Vam je već prebacio i čitatelj Ivić u svom gornjem komentaru. 

Nije problem kada takve tvrdnje dolazi iz stranaka okupljenih oko SDP-a jer 

je za njih jasno da sprovode taj velikosrpski memorandum u RH. 

To je postalo tako očito kada su se zalagali za povlačenje tužbi za genocide. 

Nisu uspjeli – iako su bili na vlasti – pa u presudi stoji kako je Srbija izvršila 

agresiju na Hrvatsku u cilju stvaranja homogene Velike Srbije i pri tome je 

izvršila niz genocidnih radnji. 

Zapravo očito je da ste Vi stvar postavili naglavačke. HOS-ovci i drugi 

hrvatski branitelji su s pozdravom ZA DOM SPREMNI branili i obranili našu 

domovinu od fašističke agresije, pa su zapravo oni jedini istinski antifašisti. A 

Vi se pridružujete onima koji ih optužuju za fašizam i ustašluk, pa se time 

pridružujete velikosrpskom fašističkom agresoru. Oni su stalno tvrdili da su 

hrvatski branitelji ustaše, a naša država Tuđmanova ustaška država. 

Ipak se nadam da se radi samo o Vašem neznanju i nestručnosti pa u nadi da 

Vam mogu pomoći, pozivam Vas na predstavljanje moje najnovije knjige 

“Dnevnik u znaku Za Dom spremni” koju organizira Udruga zagrebački 

dragovoljci branitelji Vukovara, a samo predstavljanje održava se u Domu 

branitelja HVIDRA.. 

Na predstavljanju je počasni gost Damir Markuš pa će Vam on osobno moći 

potvrditi kako u oslobađajućoj presudi njemu stoji kako je ZA DOM 

SPREMNI pozdrav HOS-ovaca. 

Također je zadnji tekst u tom mom dnevniku “Ustavnom sudu RH je 

Domovinski rat zapravo ‘poticanje mržnje na temelju rasne, nacionalne i 

vjerske pripadnosti’”, dakle tekst o sramotnom odnosu političkih sudova u RH 

prema velikom domoljubu Josipu Šimuniću.” 
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https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/akademik-pecaric-dikreditirao-

pucku-pravobraniteljicu-koja-tvrdi-da-je-za-dom-spremni-jasno-nezakonit-

1016315/  

  

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/akademik-pecaric-dikreditirao-pucku-pravobraniteljicu-koja-tvrdi-da-je-za-dom-spremni-jasno-nezakonit-1016315/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/akademik-pecaric-dikreditirao-pucku-pravobraniteljicu-koja-tvrdi-da-je-za-dom-spremni-jasno-nezakonit-1016315/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/akademik-pecaric-dikreditirao-pucku-pravobraniteljicu-koja-tvrdi-da-je-za-dom-spremni-jasno-nezakonit-1016315/
http://www.dnevno.hr/wp-content/uploads/2017/04/Pozivnica-DnevnikUznakuZaDom-Spremni.jpg
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ODGOVOR PROF. ĐURU VIDMAROVIĆU 

(O JEDNOM KOMENTARU I. ŠOLE) 
 

Dragi Đuro, 

Zahvaljujem Ti na Tvom komentaru moga Pisma prof. Marušiću: 

POKOJNA POVJESNIČARKA NADA KLAIĆ U POLEMICI SA SRPSKIM 

KOLEGOM KRESTIĆEM NAZVALA JE ONO ŠTO ONI POD PLAŠTEM 

POVIJESNIH ISTRAŽIVANJA PIŠU O HRVATSKOJ „GENOCIDNOM 

HISTORIOGRAFIJOM“. ZVONI8MIR KULUNDŽIĆ JE NAPISAO KNJIGU 

„TRAGEDIJA HRVATSKE HISTORIOGRAFIJE“. „ZNANSTVENO 

DOKAZATI“ GENOCIDNOST HRVATSKOGA NARODA STALAN JE CILJ 

OVAKVE ZNANOSTI. U RATNO-HUŠKAČKOM ODGOJU NACIJE 

SUDJELOVALI SU I SRBIJANSKI POVJESNIČLARI. 

Zapravo, spominjanje polemike Klaić-Krestić i srpskih povjesničara podsjetio 

si me na „Izjavu“ 32 hrvatska akademika iz 2007. U mojoj knjizi „Za hrvatske 

vrednote“ dana su dva teksta o toj izjavi (str.67.-72.) koju dajem u Prilozima. 

Već početak prvog teksta pokazuje koliko se ni do danas ništa nije promijenilo 

osim povećane represije prema onima koji se usude nešto poduzimati protiv 

takve sluganske politike: 

Odavno već nije tako što izazvalo opće odobravanje hrvatske javnosti kao 

«Izjava» koju je 18 hrvatskih akademika uputilo u ponedjeljak 7. siječnja 

Hini: «Prema Katalogu stručnog osposobljavanja nastavnika za 2007. 

godinu, koji je donijela Agencija za odgoj i obrazovanje Republike Hrvatske, 

s potpisom ravnatelja Agencije Vinka Filipovića, predviđeno je 10. siječnja 

predavanje dr. sc. Vasilija Krestića "Historija Srba u Hrvatskoj i Slavoniji" u 

Vukovaru (isto predavanje prema Katalogu stručnog osposobljavanja 

nastavnika za 2006. godinu bilo je predviđeno za 15. rujna 2006. godine). 

Smatramo da je neprimjereno, što više i neuljudno da u Vukovar dolazi 

predavati čovjek koji kao jedan od tvoraca Memoranduma SANU i tvorac 

sintagme o Hrvatima kao genocidnom narodu nosi veliki dio krivice za sve što 

se dogodilo u Hrvatskom domovinskom ratu i posebice u Vukovaru. To je 

neviđen postupak jednoga srpskog akademika i onih koji to predavanje 

organiziraju.» 

Trebamo se ponašati u skladu s završnom rečenicom teksta prof. Marušića: 

Došlo je novo vrijeme; Hrvati su sada pravednici među narodima. Naša 

povijest je plemenita i sjajna i to trebamo zauvijek spoznati i svima i svuda 

otvoreno govoriti. 

Zato mi je čudna tvrdnja Ivice Šole, s kojim se rijetko ne slažem, o štetnosti 

rasprava o pozdravu ZDS. On kaže: Hrvatska je i tako stostruko ranjiva i 

nedovršena država, pa isticanje “Za Dom spremni” kao “starog hrvatskog 

pozdrava” samo hrani i ide na ruku državama poput Srbije čija je vlast 

sastavljena od Šešeljeve i Miloševićeve dojenčadi. 
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...naše države nikle na herojskoj epopeji Domovinskog rata i u čijem kontekstu 

jedino junački HOS ima pravo rabiti taj pozdrav jer ovdje “Za Dom spremni” 

nije usklik iza kojeg stoje rasni zakoni, zločinačka ideologija, već borba za 

slobodu, demokraciju i sve ono što je u suprotnosti bilo sa fašizmom, bilo sa 

komunizmom, koji je u mnogočemu bio krvaviji od samog fašizma... 

 https://narod.hr/hrvatska/ivica-sola-da-antifasizam-je-zadnje-utociste-hulja-

za-dom-spremni  

Zapravo, ovako se samo daje legitimitet srpskoj fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku, jer i u povijesnim raspravama moramo misliti što će reći oni u 

Srbiji. Zapravo ovakav stav mi nije dalek od zaključka Plenkovićeve Komisije 

o tome da su simboli onih koji su razarali Vukovar poželjni, a ZDS kojim se 

branio Vukovar – može koristiti samo HOS na (poželjnim) sprovodima HOS-

ovaca. 

Ipak moram priznati, Šola i u naslovu teksta, a i završava ga sa ZA DOM 

SPREMNI. Nisam znao da je HOS-ovac. 

S druge strane dr. sc. Zlatko Hasanbegović je potvrdio moju pretpostavku 

izrečenu prije par dana, kako je njegova stara izjava zapravo bliska mojim 

stavovima: 

Predsjednica i “Za Dom spremni” 

“Ja sam o tome sve jasno rekao. Od odgovornih državnika, a ne prolaznih 

političara, traži se jasan stav u svemu pa i u ključnim povijesnim 

prijeporima”, smatra. 

“Cijeli je ovaj slučaj nastao zbog pokušaja kriminalizacije simbola zakonite 

ratne postrojbe HOS-a. Ne može u tom kontekstu biti rasprave jesu li obilježja 

HOS-a dobrodošla bilo gdje u Hrvatskoj. Jesu u svom integralnom obliku. 

Drugi kontekst je povijesna pozadina samog pozdrava. 

Kao povjesničar sam jasno rekao da nije riječ o prastarom pozdravu već o 

pozdravu koji je proizašao iz baštine ustaškog pokreta. Samim tim je taj 

pozdrav i hrvatski, jer nije proizašao iz baštine bugarskog i kineskog pokreta. 

To je jedan od povijesnih hrvatskih slogana poput “Vjera u Boga i seljačka 

sloga”, “Bog i Hrvati”… “, rekao je Hasanbegović za N1 

https://kamenjar.com/hasanbegovic-za-dom-spremni-je-povijesni-hrvatski-

slogan-kao-i-bog-i-hrvati/  

Hasanbegovič je govorio o svojim pogledima na ZDS i u Bujici. Zapravo, 

Jandroković je pokazao da je Predsjednica morala govoriti o ZDS kao uvjet 

potpore HDZ-a. Čini se da u HDZ-u i nisu zadovoljni s njenom izjavom. 

Trebala je samo dati potporu Plenkovićevom Povjerenstvu, a ona je: “Za 

Dom” je jedna od povijesnih varijanti hrvatskog pozdrava i pokliča, a “Za 

Dom spremni” ... Dragi Đuro, vjerojatno Ti je drago što je naš veliki 

književnik Hrvoje Hitrec dao i svoje sjećanje na Domovinski rat i ZDS: 

 

O pozdravu ZDS u vrijeme Domovinskoga rata 

https://narod.hr/hrvatska/ivica-sola-da-antifasizam-je-zadnje-utociste-hulja-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/ivica-sola-da-antifasizam-je-zadnje-utociste-hulja-za-dom-spremni
https://kamenjar.com/hasanbegovic-za-dom-spremni-je-povijesni-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati/
https://kamenjar.com/hasanbegovic-za-dom-spremni-je-povijesni-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati/
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Nikako da se raščisti je li ili nije stari hrvatski pozdrav, te malo jest, a malo 

nije. Kako koji savjetnik kaže. A da je novi .hrvatski pozdrav, to jest najnoviji, 

iz vremena Domovinskoga rata, nema nikakve dvojbe i nije samo likovno na 

oznakama HOS-a, nego je bio više-manje uobičajen, općenito. To jest kako 

gdje: najčešće ondje gdje je bilo najgušće. Ne posve slučajno uzeo sam ovih 

dana u ruke (moju ili svoju) knjigu „Lijepa moja“ tiskanu svršetkom 1992., 

koju nikakva naknadna pamet ne može demantirati, niti je tko bilo što u njoj 

napisano demantirao u vrijeme objave, a kao što je poznato onima kojima je 

poznato, u najtežim mjesecima 1991. bio sam doslovce svugdje gdje se pucalo. 

Rečeni pozdrav spominjem u knjizi ipak samo na jednom mjestu: već je 

siječanj 1992. i u Osijeku se nešto lakše diše, u Tvrđi velika svečanost oko 

datuma međunarodnog priznanja Hrvatske, puna dvorana vojske, izlazi stasiti 

zapovjednik i vikne „Za Dom !“, a stara se zgrada zatrese od odgovora 

„Spremni“. Nitko od tih hrabrih ljudi nije mjerio kukuruz, štono riječ, nije 

podignuo ruku u skladu s rimskim pozdravom, nije slavio Pavelića ni Hitlera, 

ne, bilo je to izgovoreno iz srca odvažnih hrvatskih vojnika koji su već u 

mnogim krvavim danima 1991. dokazali da su za dom spremni dati sve. I ne 

će meni nitko docirati, posebno ne oni koji su se u onim strašnim vremenima 

skrivali ili bili tijelom ili samo duhom na neprijateljskoj strani, kao što su i 

sada. Ni oni hrvatski političari koji su se dali navući u zamku pa se panično 

brane od možebitne optužbe za neoustašluk, dok istodobno srbijanska štampa 

nema skrupula pa i nadalje baš sve Hrvate naziva ustašama – baš kao u 

vrijeme rata. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/31330-h-hitrec-smrtopis-

povijesti-u-hrvatskom-skolstvu.html  

DA, treba raščistiti, a ne bojati se reagiranja iz zemlje koja je izvršila fašističku 

agresiju na Hrvatsku! Kao da smo zaboravili da ta „priča“ nije započela s 

raspravom o tome kakav je ZDS. Sve je počelo s napadom na Marka Perkoviča 

Thompsona. Kao HOS-ovac spremao se ići u Vukovar, ali nije dočekao jer je 

Vukovar pao prije nego što je on trebao otići. A on je stalna meta vlasti i danas. 

Njima su poželjni ljudi kao što je onaj notorni Hribar . Pogledajte tekst: 

Hribar mi je rekao: Ne izbaciš li Thompsona iz filma, nema ti nagrade 

https://kamenjar.com/hribar-mi-je-%e2%80%a8rekao-ne-izbacis-

%e2%80%a8li-thompsona-%e2%80%a8iz-filma-nema-ti-nagrade/  

Za one koji su zaboravili: Hrvatski audiovizualni centar (HAVC) s Hrvojem 

Hribarom na čelu financirao je mnoge koprodukciju koje izvrću istinitost 

Domovinskoga rata. Sredstvima koje je HAVC dobivao od ministarstva 

kulture financirani su kontroverzni filmovi poput “15 minuta – Masakr u 

Dvoru” kojem je dodijeljeno 250.000 kuna. 

S poštovanjem, 

Josip Pečarić 

P.S. Tekst o HOS-u dr. Marka Jukića možete pogledati na poveznici: 

http://hu-benedikt.hr/?p=115479   

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/31330-h-hitrec-smrtopis-povijesti-u-hrvatskom-skolstvu.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/31330-h-hitrec-smrtopis-povijesti-u-hrvatskom-skolstvu.html
https://kamenjar.com/hribar-mi-je-%e2%80%a8rekao-ne-izbacis-%e2%80%a8li-thompsona-%e2%80%a8iz-filma-nema-ti-nagrade/
https://kamenjar.com/hribar-mi-je-%e2%80%a8rekao-ne-izbacis-%e2%80%a8li-thompsona-%e2%80%a8iz-filma-nema-ti-nagrade/
http://hu-benedikt.hr/?p=115479
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ZLATKO HASANBEGOVIĆ 

 

POKUŠAJ KRIMINALIZACIJE HOS-A I POZDRAV ‘ZA 

DOM SPREMNI’ 
 

U nastavku emisije Hasanbegović je komentirao pokušaje kriminalizacije 

pozdrava ’ZDS’ i nazvao ih nacional-mazohizmom. Posebno se osvrnuo na 

Kolindu Grabar-Kitarović i njezin negativan stav: “Svatko od nas snosi 

odgovornost za svoje postupke, a državnici pogotovo moraju snositi 

odgovornost. Ono što razlikuje ozbiljnog državnika od prolaznog političara, 

jest jasan stav i slika o ključnim državnim i narodnim problemima i hrvatskoj 

prošlosti. Tu im savjetnici ne mogu pomoći. Stvorena je lažna kontroverza 

kojom se Hrvatskom narodu ponovno želi nametnuti stara polustoljetna 

krivnja. Započelo je pokušajem kriminalizacije HOS-a, čiji je sastavni dio 

grba ‘Za Dom spremni’. U tom smislu se povela jalova rasprava, koja je 

potpuno iracionalna i s elementima nacional-mazohizma. Postavljaju pitanje 

može li simbol HOS-a biti dopušten u svim dijelova Hrvatske? Odgovor je da! 

On je poželjan u svakom dijelu Hrvatske države! Uspomena na poginule 

branitelja ne smije se zabraniti i njihovi simboli ne mogu biti predmetom 

nikakve rasprave!” 

“Pored pokušaja kriminalizacije simbola HOS-a, danas se u Hrvatskoj 

pokušava kriminalizirati i povijesna hrvatska zastava, s prvim početnim 

bijelim poljem”, upozorio je dr. Hasanbegović u Bujici i napomenuo: “Želi se 

kriminalizirati ista ona zastava koja je od 1990. godine pa sve do novog Ustava 

bila službena. Tu je zastavu poljubio i pokojni predsjednik dr. Franjo Tuđman, 

pustio je suzu kada je podignuta u Zagrebu…” 

 

https://narod.hr/hrvatska/video-hasanbegovic-u-bujici-o-spinu-da-je-

podrzao-hdz-ov-kvorum-kradi-referenduma-narod-odlucuje-pozdravu-zds 

 

  

https://narod.hr/hrvatska/video-hasanbegovic-u-bujici-o-spinu-da-je-podrzao-hdz-ov-kvorum-kradi-referenduma-narod-odlucuje-pozdravu-zds
https://narod.hr/hrvatska/video-hasanbegovic-u-bujici-o-spinu-da-je-podrzao-hdz-ov-kvorum-kradi-referenduma-narod-odlucuje-pozdravu-zds
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POVIJESNI I PRAVNI ASPEKTI JEDNOGA SIMBOLA: 

ZA DOM – (NE)SPREMNI!? 

 

Objavio prof.dr.sc. Josip JURČEVIĆ -  

26. veljače 2019. 

 
U ljetnim mjesecima 2017., politička struktura u Hrvatskoj imala je 

završne operativne pripreme za svoje postupanja prema pozdravu - 

uskliku - 'Za Dom spremni'. Pritom su imali, blago rečeno, nedostatna 

objektivna saznanja o toj temi s historiografskog i pravnog motrišta. 

Stoga su me neki od ključnih aktera zamolili da im se o tome, pisanim 

putem, stručno očitujem, jer sam se tom temom bavio kao ekspertni 

svjedok (vještak) na suđenjima koja su protiv Josipa Šimunića vođena 

pred Međunarodnim sportskim sudom, te pred prekršajnim sudom u 

Hrvatskoj. Tako je u kolovozu 2017. nastao ovaj tekst, koji je danas 

barem jednako aktualan u kontekstu bespuća kojima sve više lutaju vlasti 

u RH, a naročito Kolinda Grabar Kitarović... 

 

Za razliku od ostalih zemalja Europske unije, u Republici Hrvatskoj se vode 

neuobičajeno učestale i žestoke rasprave o različitim povijesnim činjenicama, 

događajima i simbolima, te njihovim vrijednosnim interpretacijama. Rasprave 

i raspravljači se prema strukovnim kompetencijama mogu podijeliti na dvije 

vrste. S jedne strane su znanstvenici koji su izvorni istraživači raspravljanih 

tema, a s druge strane su osobe različitih struka, koje nisu izvorni istraživači 

ovih tema, nego su konzumenti različitih proizvoda o ovim temama 

(znanstvenih, medijskih, narativnih itd.). 

 

Načelne napomene 

Poseban je problem što postoji neuobičajeno visoki stupanj neslaganja i među 

znanstvenicima koji izvorno istražuju ove teme. To znači da i u pristupu i 

interpretacijama dijela znanstvenika izvornih istraživača, nisu prevladali 

strukovni, nego neki drugi kriteriji i interesi. To se veoma dobro uklapa i 

dobiva javni prostor od različitih interesa, kojima nije cilj stabilizacija, tj. 

rješenje problema ili svođenje rasprava i društvenih tenzija na uobičajenu 

(europsku) razinu 

 

Nevjerojatno! To štiti stroj od ogrebotina i prljavštine! 

Stupanj nestabilnosti u RH došao je do razine u kojoj različiti interesi vrše 

pritiske na političke i pravosudne institucije da riješe problem putem 

nedemokratskih intervencija, koje su protivne standardima EU-a. Ako se 

prihvati takav pristup i model arbitriranja, to će – kakva god bude odluka – 

dovesti do još veće destabilizacije hrvatskog društva, te će postojati opasnost 
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da se svi realni sadašnji problemi fokusiraju na prijepore o nekoliko 

neriješenih povijesnih pitanja. 

Stoga je – moje strukovno mišljenje – da je važno ove nesuglasice i rasprave 

u RH vratiti na osnovne činjenice i pravne standarde, koje su u sličnim 

situacijama dosljedno primjenjivale institucije EU-a. 

 

Činjenice o problemima 

Zbog niza razloga (koje ovdje nije potrebno elaborirati) RH se nije na 

objektivan znanstveni (europski standardni) način suočila s povijesnim 

iskustvima različitih totalitarnih i nedemokratskih sustava koji su vladali 

Hrvatskom. Među njima su dominantna iskustva totalitarnog režima 

Nezavisne Države Hrvatske (NDH) i totalitarnog komunističkog režima 

Socijalističke Federativne Republike Jugoslavije (SFRJ). Javne rasprave se 

najviše vode glede podrijetla i značenja različitih simbola koji su korišteni u 

ta dva režima, a koji su i nakon 1990. godine u upotrebi u RH: 

1. kad se radi o NDH, najviše se raspravljalo o: pozdravu-uskliku „Za 

Dom – spremni”; početnom bijelom polju na hrvatskom grbu; novcu 

kojem je naziv kuna. 

2. kad se radi o SFRJ, najviše se raspravljalo o: crvenoj zvijezdi 

petokraki; nazivima u javnom prostoru koji su jasnog komunističkog 

podrijetla i simbolike; te vrijednosnom značenju ZAVNOH-a. 

Osim ovih simbola i tema, nakon 1990. bio je i cijeli niz žestokih rasprava 

(medijskih, političkih, znanstvenih) o brojnim drugim simbolima, činjenicama 

i interpretacijama povezanim s razdobljem NDH i SFRJ. Međutim, u protekle 

se četiri godine (od 2013.) javna, pa potom politička i pravosudna rasprava, 

gotovo isključivo fokusirala na pozdrav-usklik: “Za dom – spremni” (ZDS). 

Znakovito je da je ovo fokusiranje pokrenuo i žestoko nametnuo – medijski, 

politički i pravosudno u RH, te pred međunarodnim sportskim sudovima – 

tadašnji ministar znanosti, obrazovanja i sporta (Željko Jovanović). Gledajući 

strukovno-metodološki, fokusiranje na samo jedan element i njegova javna 

radikalizacija, nikako ne može voditi rješavanju složenog problema i 

društvenoj stabilizaciji, nego se radi o drukčijim i drugim ciljevima i 

interesima (što se ovdje neće analizirati). 

Poučno je podsjetiti da je Hrvatski sabor, u srpnju 1990., donio odluku da se 

iz državne simbolike demokratske Republike Hrvatske uklanjaju totalitarni 

komunistički simboli (zvijezda petokraka, naziv socijalistička i tsl.), što je 

izazvalo žestoke medijske napade i napade oporbe u Saboru (prvenstveno iz 

SKH-SDP-a; Saveza komunista Hrvatske – Stranke demokratskih promjena; 

ovaj naziv stranke je sam u sebi kontradiktoran). 

Par godina kasnije još su bili žešći i dugotrajniji medijski i oporbeni saborski 

napadi kad se pripremalo i odlučivalo o tome da se novac u RH nazove – kuna. 

Novu vlast i situaciju u Hrvatskoj žestoko se tada optuživalo za „ustašizaciju”, 
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slično kao i proteklih četiri godine u vezi ZDS-a. (U vezi problematiziranja 

kune postoje zapisnici sjednica Sabora, te AV-zapisi koji su još upečatljiviji). 

 

Za Dom – spremni! (ZDS) 

Većina simbola koje su koristili i po kojima su prepoznatljivi totalitarni i 

nedemokratski režimi u svijetu, pa tako i režimi na području Hrvatske 

(uključujući ustaški i komunistički režim) nisu njihova kreacija, nego su u 

cijelosti ili s preradama i doradama preuzeti iz hrvatske ili izvanhrvatske 

tradicijske baštine. To je nedvojbeno i na stranama koje u RH vode rasprave, 

te se odnosi i na dva sada najviše isticana simbola: ZDS i crvenu zvijezdu 

petokraku. 

Razlozi koji su naveli totalitarne režime da preuzimaju simbole i niz drugih 

stvari iz tradicijske baštine, bio je jednostavan: na taj način su lakše 

manipulirali s javnošću i opravdavali svoju diktaturu, represiju i zločine, jer 

poznata je stara iskustvena izreka da je put u pakao lakše ostvariv ako ga se 

opravdava, navodno, dobrim namjerama… 

Zbog javnog fokusa na ZDS, potrebno je ukratko navesti neke činjenice, koje 

je nužno znati: 

• Historiografski je potpuno nedvojbeno da izreka „Za Dom“ pripada 

hrvatskoj tradicijskoj baštini, te je već nekoliko stoljeća 

komunikacijski veoma rasprostranjena u različitim vrstama hrvatskog 

društvenog života. Povijesni izvori svjedoče da je izreka „Za Dom“ 

posebno intenzivno korištena tijekom 19., 20. i 21. stoljeća u 

etnološkom, književnom, glazbenom, političkom, vojnom, kulturnom 

i drukčijem hrvatskom društvenom životu. 

• Primjenjivana je u veoma različitim prigodama i situacijama; 

službenima i svakodnevnima. Zbog svega toga se izreka „Za Dom“ 

udomaćila među nizom naraštaja najširih slojeva stanovnika 

Hrvatske. Pritom je izreka „Za Dom“ zadobivala veoma široka 

komunikacijska značenja. Zbirno, ona je predstavljala najšire 

vrijednosno očitovanje socijalne solidarnosti, tj. privrženosti domu i 

domovini, ali se koristila i kao spontani svakodnevni ugodni pozdrav. 

• U operi I. Zajca, „Nikola Šubić Zrinski” – višestruko se ponavlja 

usklik „Za Dom!”, a to je uvjerljivo najizvođenija hrvatska opera u 

svim razdobljima i ukupno. S njom čak nastupa i državna opera 

Japana, sa stotinjak izvođača, i dostupna je jednostavno na internetu 

preko pretraživača. 

• Sveprisutnost i društvenu poželjnost izreke „Za Dom“ i različite 

varijacije s riječi „dom“, prepoznale su i različite društvene grupe i 

političke stranke i pokreti u Hrvatskoj, te su ih koristile u svojem 

djelovanju. Primjerice, najmasovnija i najutjecajnija hrvatska 

politička stranka u Hrvatskoj u 20. stoljeću – Hrvatska seljačka 
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stranka koja je bila lijeve ideološke orijentacije – svome glavnom 

glasilu dala je naziv „Dom“. 

• Ustaški pokret, koji je u Drugom svjetskom ratu kolaborirao s 

nacističkom Njemačkom i uspostavio totalitarni režim u Nezavisnoj 

Državi Hrvatskoj – NDH (1941.-1945.) koristio je u izvornom ili 

prerađenom obliku niz sadržaja iz hrvatske tradicijske baštine. 

Između ostalog su i tradicijsku izreku „Za Dom“, preradili u svoj 

pozdrav – „Za poglavnika i Dom!“ – sa ili bez dodatka – “spremni”. 

• Isto tako režim NDH je – novcu dao naziv kuna, koja je bila platežno 

sredstvo u srednjevjekovnoj Hrvatskoj; koristio je i stari hrvatski 

povijesni grb s početnim bijelim poljem; koristio je staru hrvatsku 

himnu „Lijepa naša”, itd. 

 

Objektivni pristup i vrednovanje ZDS-a 

Prema sadašnjoj metodologiji s kojom se nastoji kompromitirati pozdrav-

poklič ZDS, moglo bi se još jednostavnije kompromitirati kunu, „Lijepu 

našu”, povijesni grb koji je i u komunizmu nesmetano resio krov crkve sv. 

Marka u Zagrebu, itd. 

Odnosno, ako političke strukture podlegnu nedemokratskoj metodologiji 

kompromitacije ZDS-a, najvjerojatnije, iz istih interesa, neće biti kraja 

pritiscima na „Lijepu našu”, te u konačnici i na „ustašku Republiku Hrvatsku” 

koja je nastala „udruženim zločinačkim pothvatom” kojeg je, navodno, 

predvodio Franjo Tuđman, kako piše u pravomoćnim presudama Haaškog 

tribunala. 

Za objektivni pristup razmatranju, kontekstualiziranju i vrednovanju ZDS-a, 

daleko su najvažniji sljedeći podaci, koji se odnose na proteklih gotovo tri 

desetljeća od uspostave i obrane demokratske države Republike Hrvatske: 

• pozdrav-usklik ZDS je korišten kao oznaka službene odore legalnih 

postrojbi HV-a (postrojbi HOS-a) tijekom hrvatskoga Domovinskog 

rata čiji je karakter “pravednog, legitimnog, obrambenog i 

oslobodilačkog” usmjerenog uspostavi i očuvanju RH kao samostalne 

i nezavisne, suverene i demokratske države” određen u Izvorišnim 

osnovama Ustava Republike Hrvatske (“Narodne novine” broj 

56/90., 135/97., 113/00., 28/01., 76/10. i 5/14.). (kurziv je navod 

Izdvojenog mišljenja Miroslava Šumanovića, suca Ustavnog suda 

RH.) 

• osim HOS-a, tijekom hrvatskoga Domovinskog rata, i druge postrojbe 

Hrvatske vojske povremeno su koristile ZDS na zastavama i odorama, 

te kao usmeni bojovni usklik, o čemu postoje materijalni, pisani, foto 

i AV-dokazi. 

• ZDS je od nadležnih državnih tijela – prije i nakon 2000. godine (u 

mandatima različitih stranaka i koalicija) – bez ikakvih 
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problematiziranja potvrđen kao sastavni dio zastave, pečata i drugih 

vrsta simbolike i dokumenata udruga HOS-a i njihovih zajednica. 

• u pravomoćnim presudama prekršajnih sudova u Zagrebu (2008.), 

Kninu (2011.) odlučeno je da korištenje ZDS-a nije kažnjivo, jer je 

riječ o „starom hrvatskom pozdravu”, korištenom i tijekom 

hrvatskoga Domovinskog rata. 

 

Vrijednosni i pravosudni kriteriji EU-a 

Hrvatsko društvo nije jedino koje je u Europskoj uniji imalo dvojbi i problema 

s procesom suočavanja s totalitarnom i nedemokratskom prošlošću, odnosno 

sa simbolima koji su korišteni u vrijeme vladanja tih režima. RH je članica 

EU-a, što znači da je, kao obvezujuću, prihvatila i u svoj institucijski sustav 

implementirala europsku vrijednosnu i pravnu stečevinu. U toj stečevini je 

veći broj rezolucija i drugih međunarodnih dokumenata u kojima su 

mjerodavne institucije EU-a donijele jasna načelna stajališta o totalitarnim 

režimima iz europske prošlosti. 

Još je važnije što je Europski sud za ljudska prava (ESLJP) donio više 

pravomoćnih presuda o spornim simbolima u europskim zemljama. Budući da 

je ELJSP u pravosudnom pogledu najviša razina i za RH, bilo bi 

najsvrsishodnije da institucije RH, hrvatske probleme sa spornim simbolima 

same riješe prema modelu ESLJP-a, jer će u protivnom ti problemi 

pravosudnim putem doći pred ELJSP i sigurno biti rješavani dosljedno 

dosadašnjoj praksi ELJSP-a. 

U tome je smislu iznimno važno Izdvojeno mišljenje suca Ustavnog suda RH, 

Miroslava Šumanovića, koje je praksu ESLJP-a primijenio na slučaj ZDS, u 

predmetu tužbe koju je podnio Josip Šimunić. Odbijajuća je Oluka Ustavnog 

suda donesena 8. studenog 2016., uz izdvojeno mišljenje suca M. 

Šumanovića. U Izdvojenom mišljenju Šumanović naglašava da se rukovodio 

„jasnim stajalištima Europskog suda za ljudska prava.” Potom navodi 

činjenice: 

“Nema dvojbe da je tijekom NDH ovaj pozdrav bio u redovnoj i masovnoj 

uporabi. Nema dvojbe niti to da je za značajni dio javnosti značenje 

sporne sintagme isključivo određeno kontekstom NDH … S druge strane 

… značajan dio hrvatske javnosti i društva, notorno, o tome rezonira na 

suprotan način, percipirajući sporni pozdrav izvan totalitarnog i 

rasističkog konteksta.” 

Iza toga navodi nedvojbene dokaze da je ZDS korišten prije i poslije NDH, 

uključujući i hrvatski Domovinski rat, što znači da je ZDS korišten “i u 

vremenima koja s NDH nemaju veze. Prema tome, radi se o izrazito 

kontroverznoj temi od javnog interesa koja tangira ideološki visoko 

polarizirane pristupe pojedinim segmentima hrvatske prošlosti. Čvrstog 

sam uvjerenja da nije misija Ustavnog suda ‘uredovati’, odnosno 

arbitrirati u globalnim ideološko-političkim i historiografskim 
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prijeporima. Njih treba prepustiti, sukladno uzusima uljuđenih zemalja, 

znanstvenoj i drugoj javnoj polemici i sučeljavanju stavova sukladno 

vrijednostima pluralizma demokratskog društva koji izvire iz sustava 

Konvencije kao ‘ustavnog instrumenta europskog javnog poretka u 

području ljudskih prava’ (ESLJP, Irska protiv UK, 1980.).“ 
Ustavni sudac Šumanović citira ključne dijelove nekoliko presuda ESLJP-a, 

koje su potpuno jasne, pa je ovdje najuputnije navesti neke od tih dijelova iz 

presuda ESLJP-a, koje je u svojem Izdvojenom mišljenju citirao sudac 

Šumanović. 

 

Presuda 1 (Vajnai protiv Mađarske, 2008.): 

“… prikaz simbola koji je bio sveprisutan u vrijeme vladavine tog režima 

može stvoriti nelagodu među žrtvama režima i njihovom rodbinom, koji 

s pravom mogu smatrati isticanje toga simbola omalovažavajućim. 

Međutim, Sud ipak smatra da takvi osjećaji, iako razumljivi, ne mogu 

sami po sebi postavljati granice slobode izražavanja … Sud je mišljenja 

da se pravni sustav koji ograničava pojedina ljudska prava kako bi 

zadovoljio javne osjećaje – stvarne ili nerealne – ne može opravdati 

nužnostima društvenih potreba u demokratskom društvu, budući da 

društvo mora ostati razumno u prosuđivanju. Da tome nije tako, sloboda 

govora i mišljenja bila bi podvrgnuta vetu.” 

Nije zadaća sudova razmatrati pitanja u vezi sa spornim povijesnim 

događajima i njihovom interpretacijom. To je predmet javne rasprave 

odnosno rasprave između povjesničara koju ne treba preusmjeravati s 

javne scene u prostore sudnica. Takvo stajalište ESLJP-a razvidno je iz 

odluka Garaudy protiv Francuske (2008.), Lehideux i Isorni protiv 

Francuske (1998.), Dzhugashvili protiv Rusije (2010.), Ždanoka protiv 

Latvije (2006.). 

Naročito podsjećam na poznatu odluku ESLJP-a koji je u slučaju 

glorificiranja maršala Pétaina, ocijenio: 

Presuda 2 (Lehideux i Isorni protiv Francuske, 1998.; u slučaju 

glorificiranja maršala Pétaina) 

“Iako stajališta poput onih koje su iznijeli podnositelji pritužbe mogu 

ponovno izazvati kontroverze i obnoviti sjećanja na prošle patnje, protok 

vremena čini neumjesnim da se četrdeset godina kasnije prema takvim 

tvrdnjama odnosi s istom strogoćom kao deset ili dvadeset godina ranije. 

To je dio napora koji svaka zemlja mora uložiti da bi otvoreno i bez strasti 

mogla raspravljati o svojoj prošlosti. S tim u svezi, Sud podsjeća da se 

sloboda izražavanja, iako ograničena stavkom 2. članka 10., ne odnosi 

samo na ideje i informacije koje su općeprihvatljive, ili se smatraju 

neuvredljivima ili nevažnima, nego i na one koje vrijeđaju, šokiraju ili 

uznemiravaju; to zahtijevaju pluralizam, snošljivost i širokogrudnost, 

bez kojih nema demokratskog društva.” 
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Zaključak 

Dakle, pojednostavljeno: prema standardima EU-a, ljudsko pravo na slobodu 

mišljenja i izražavanja ima prednost i u slučajevima kad glede neke teme 

(povijesne ili aktualne) postoji jedinstveno gledište stručnjaka. Odnosno, 

pluralno građansko društvo, ako to želi biti, ne smije instrumentima represije 

(uključujući i pravosuđe) zabranjivati slobodu mišljenja, govora i izražavanja 

i u slučajevima kada oni „vrijeđaju, šokiraju ili uznemiravaju”, nego to treba 

prepustiti strukovnim i javnim raspravama. 

Prema istome, posebice je nedemokratski ako se represivno arbitrira u 

slučajevima kad o nekoj temi, simbolu itd., nema suglasnosti stručnjaka i 

javnosti, što se događa u navedenim hrvatskim raspravama i neslaganjima 

glede povijesnih i aktualnih tema, činjenica, simbola i interpretacija, 

uključujući i pozdrav-usklik ZDS. 

Moja iskustva iz znanosti i civilnog društva u starim članicama EU-a, te SAD-

u i Kanadi pokazuju da u demokratskim zemljama državne institucije imaju 

građanski legitimitet (pa čak i neku vrstu obveze) ne podupirati (financijski i 

drukčije) govor, akcije, projekte i ljude koji se protive ili nisu sukladni 

vrijednosnim mjerilima građanskog pluralnog društva (te vrijednosti su jasno 

definirale institucije EU-a i ustavi država članica). Međutim, sve hrvatske 

vlasti od 1990., imale su kompleks, tj. izbjegavale su koristiti tu metodologiju. 

No, ovo je dodatna i povezana tema, koja se može analizirati nekom drugom 

prigodom. 

Dakle, sve je jasno prema demokratskim načelima i vrijednostima, te prema 

pravosudnoj praksi Europske unije. 

Naravno, pojedine vlasti i odgovorne osobe u vlasti mogu – zbog političke 

pragme – postupati drukčije. No, prije toga bi trebali svakako dobro promisliti 

i izračunati (i institucije i odgovorni pojedinci), koliko je to isplativo karijerno, 

materijalno, moralno, identitetski i višegeneracijski… 

Na koncu, navedimo nešto što služi kao mali odmak od naših predrasuda i 

našeg vremena u koje smo utopljeni, te koliko je u ovom problemu, a i inače, 

poučno gledati i iz šireg konteksta. Naime, 1932. godine (u vrijeme ustaškog 

Velebitskog ustanka), list „Proleter”, glavno glasilo CK KPJ, ultimativno je 

zahtijevalo da svi komunisti moraju pružiti svekoliku pomoć – ustašama. 

 

http://7dnevno.hr/izdvajanja/top/povijesni-i-pravni-aspekti-jednoga-simbola-

za-dom-nespremni/  

  

http://7dnevno.hr/izdvajanja/top/povijesni-i-pravni-aspekti-jednoga-simbola-za-dom-nespremni/
http://7dnevno.hr/izdvajanja/top/povijesni-i-pravni-aspekti-jednoga-simbola-za-dom-nespremni/
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AKO JE 'ZA DOM SPREMNI' USTAŠKA STEČEVINA, 

ČIJE SU ONDA HRVATSKI GRB, KUNA, HIMNA…? 
 

02.03.2019. 

GLAS HRSVIJETA 

 

Živa istina: „Ustaški je pokret simbole, riječi i izraze našao u bogatoj riznici 

duha i povijesti hrvatskoga naroda i svjestan njihova općeljudskoga i 

starohrvatskoga značenja pokušao ih iskoristiti za ciljeve svoga političkoga 

pokreta, a pokret na taj način približiti narodu kako bi ga narod prihvatio. 

Da je tomu tako, upravo dokazuju objašnjenja iz glasila Hrvatske seljačke 

stranke iz 1941. godine koja se danas pojavljuju u elektroničkim medijima, a 

nikako ne da bi ti tekstovi dokazivali nekakvo vlasništvo ustaškoga pokreta 

nad hrvatskim leksikom ili nad hrvatskim duhom. 

Tim više što je službeni pozdrav ustaškog pokreta na prvom mjestu veličao 

Poglavnika, tek potom ono što je Hrvatima sveto.” 

(Neva Mihalić, Hrvatski tjednik, br. 480., 2013.) 

Naime: Službeni pozdrav za vrijeme NDH odnosno krilatica Ustaškog pokreta 

glasio/la je 'Za dom i poglavnika spremni', zbog kojeg pojedinci poput 

Jakovine, Klasića, Markovine, Ive Goldsteina….i izraz 'za dom' (i bez dodatka 

spremni) smatraju fašističkim! 

Pero Kovačević iznosi 2019. godine mišljenje, da povijest ne završava s 

Drugim svjetskim ratom, te da je pozdrav 'Za Dom spremni' - kao službeni 

pozdrav postrojbi HOS-a - zadobio u Domovinskom ratu drugačiji sadržaj, 

nego što je on bio ranije. 

Slično mišljenje osim Pere Kovačevića iznosi i koordinacija braniteljskih i 

stradalničkih udruga iz Splita u srpnju 2017. god., koja u zajedničkom 

priopćenju navodi da se izjednačavanjem toga pozdrava s ustaškim 

pozdravom pokušava 'narušavati čast i dostojanstvo svih onih koji su ga časno 

nosili, od kojih su mnogi poginuli'….za svoj dom, itekako spremno! 

Potpisnici zajedničke izjave iz Splita također iznose da je pozdrav HOS-a 'čist 

kao suza' jer pod njim nisu proganjani ljudi po vjerskoj, rasnoj ili nacionalnoj 

osnovi niti je bilo koji pripadnik HOS-a optužen za ratni zločin u Republici 

Hrvatskoj ili susjednoj BiH….izuzev Tomislava Merčepa objekta na kojem se 

iživljava kilavo hrvatsko pravo-suđe! 

U priopćenju koordinacije još se iznosi kako su u razdoblju NDH korištena i 

neka druga hrvatska državna obilježja, koja se nepromijenjena koriste i danas 

- primjerice povijesni 'ustaški' grb na hrvatskoj zastavi, pjevala se, dakako i 

danas se pjeva, 'ustaška' himna 'Lijepa naša', naziv novca bio je 'ustaška' kuna 

kao što je i danas, bili su isti 'ustaški' nazivi vojnih postrojba i činova kao što 

su i danas; te da se ne mogu i ne smiju svi hrvatski simboli pripisivati 

ustaškom režimu, samo zato što ih je i on koristio. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53144-ako-je-za-dom-spremni-ustaska-stecevina-cije-su-onda-hrvatski-grb-kuna-himna
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53144-ako-je-za-dom-spremni-ustaska-stecevina-cije-su-onda-hrvatski-grb-kuna-himna
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta
https://hr.wikipedia.org/w/index.php?title=Neva_Mihali%C4%87&action=edit&redlink=1
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hrvatski_tjednik_(Zadar)
https://hr.wikipedia.org/wiki/Krilatica
https://hr.wikipedia.org/wiki/Usta%C5%A1ki_pokret
https://hr.wikipedia.org/wiki/Fa%C5%A1izam
https://hr.wikipedia.org/wiki/Pero_Kova%C4%8Devi%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hrvatske_obrambene_snage


326                                                     HOS  

 

-Krajem kolovoza 2015. god. pokrenuta je internetska peticija na inicijativu 

nekadašnjeg zapovjednika obrane Vukovara Branka Borkovića - Mladog 

Jastreba. Po tvrdnjama organizatora potpisalo ju je 3.200 osoba. 

Inicijativa je bila da se pozdrav 'Za Dom spremni' uvede kao službeni pozdrav 

u Oružane snage RH, a potpisnici su od predsjednice RH i predsjednika HDZ-

a zahtijevali da predlože izmjene Zakona o hrvatskoj vojsci kako bi se pozdrav 

'Za Dom spremni' uveo u službenu vojnu uporabu. 

Predsjednica RH je do jučer s ponosom držala kako taj lijepi i domoljubni 

pozdrav ima svoje korijene u slavnoj povijesti hrvatskog naroda, a od jučer je 

promijenila svoj stav po licemjernoj matrici: ja rekla, ja i porekla: 

-„Prihvaćam činjenicu koju su rekli povjesničari, da to nije povijesni hrvatski 

pozdrav. Međutim poanta te izjave nije bila na tom dijelu rečenice, nego da je 

on(pozdrav) kompromitiran i neprihvatljiv i tu je poanta i na to se treba 

usredotočiti!?“ 

Pretpostavljamo da je Predsjednica poslušala savjete poznatih kripto-

povjesničara kao što su Jakovina, Klasić, Markovina, Goldstein i ina 

protuhrvatska klatež, a moguće joj je tu ideju imputirao onaj notorni, 

koalicijski partner, filo-četnik Milorad Pupovac, ili je prihvatila sugestiju 

državnih savjetnika 'u sjeni', kalibra Bude embargo-Lončara ili ortodoksnog 

yugo-fila Dejana Jovića!? 

Mila nam Predsjednica očito ne shvaća da je taj pozdrav, moguće i dijelom 

kompromitiran za vrijeme NDH, itekako 'osvjetlan', ničim okaljan, u cijelosti 

rehabilitiran tijekom Domovinskog rata a osvjetlaše ga upravo HOS-ovci, 

uvijek ZA DOM SPREMNI, svojom borbom i svojim životima koje položiše 

na oltar Domovine….u borbi protiv srbo-četničkih simbola, šajkače i kokarde! 

 I da ti pamet stane, eto nam i kraljevske kokarde i četničke šajkače u našoj 

Mimari; još jedno hrvatsko uprknuće! 

(tumačenje: prkno=dupe, guzica, uprknuće=podilaženje, uvlačenje u dupe; 

autor poeme o Uprknuću je lucidni splitski arhitekt Jerko Rošin) 

Ako već ne znamo cijeniti svoje povijesne vrednote onda smo sluganski 

itekako spremni veličati tuđe pa makar se radilo i o stiliziranoj četničkoj 

šajkači odnosno kraljevskoj kokardi, vjerovali ili ne…na proslavi Dana 

srbijanske vojske-Miloševićevih zečeva…..i to u centru Zagreba, u Mimari. 

Manjkao je samo mitropolit-kantaautor, preosvešteni Porfirije pa je cijelo 

društvo moglo uglas i neometano zapjevati onu četničku, borbenu: 'što se ono 

na Dinari sjaji, Đujićeva kokarda na glavi'! 

Očekujemo da se u znak reciprociteta i dobro-'komšijskih' odnosa Srbije i 

Hrvatske proslava Dana Oluje 5.kolovoza ove godine održi u kulturno-

športskoj dvorani Pinki u Beogradu uz nastup Marka Perkovića-Thompsona s 

pjesmom Bojna Čavoglave i pokličem ZA DOM!; cijela dvorana će sigurno 

uzvratiti …SPREMNI! 

Svečanu proslavu svakako bi trebao voditi Krešo Beljak, koji i dalje vjeruje u 

bratstvo i jedinstvo Hrvata i Srba!  

https://hr.wikipedia.org/wiki/Branko_Borkovi%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Branko_Borkovi%C4%87
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Damir Kalafatić 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53144-ako-je-za-

dom-spremni-ustaska-stecevina-cije-su-onda-hrvatski-grb-kuna-himna  

 
ZDS, PLENKOVIĆ I HOS-OVAC IZ AUSTRALIJE 

 
Veliki publicitet pozdravu(pokliku ZDS, kao što znamo, dalja je Predsjednica 

svojim nedavnim izjavama. Iz nastupa Jandrokovića i Plenkovića dalo se 

razumjeti da je uvjet podrške HDZ-a njenoj novoj kandidaturi bila podrška 

zaključcima Plenkovićeva povjerenstva o ZDS, tj. onome što je Plenković 

postavio kao zadaću tom povjerenstvu. 

Vjerojatno će vam biti neobično ali mene Plenkovićev odnos prema ZDS, a 

time i prema Domovinskom ratu, podsjetilo na jednom mladog pravaša koga 

sam upoznao 1992. godine u Melbourneu. Naime, poslije mog govora na 

demonstracijama ispred tamošnjeg parlamenta bio sam rado viđen gost kod 

naših ljudi. Tako sam bio i na jednoj pravaškoj zabavi gdje sam razgovarao s 

tim mladićem za kojeg sam doznao da je bio dragovoljac u Hrvatskoj i BiH.  

Bio je jako ponosan na svog oca koji se borio za NDH. Uvjeravao sam ga da 

je on mnogo bolji od svog oca, jer mu se otac borio za državu koja je na kraju 

poražena, pa je najveća zasluga njegovog oca to što je njega odgojio tako da 

se on sada borio za Hrvatsku. A ova Hrvatska će opstati. 

Za razliku od njega koji je iz Australije došao boriti se pa se vratiti tamo, 

Plenković je radio posve drugačije. Sličnost je što su njemu bili ponajbolji oni 

koji su se borili za NDH, a i Plenkoviću ti ponajbolji nisu hrvatski branitelji 

već oni koji su se borili protiv NDH. Zato ni njemu ni njegovom povjerenstvu 

nisu problematični simboli pod koji je napadana Hrvatska već mu je problem 

u simbolima pod kojima je Hrvatska branjena, dakle ZDS. 

To nije jednostavno braniti pa ipak dozvoljava mali „popust“ kada su HOS-

ovci u pitanju, mada im je uklonio spomen ploču na kojoj je legalni grb tih 

legalnih postrojbi Hrvatske vojske.  

Vjerojatno je to očito pokazivanje nepoštivanja države kojoj je predsjednik 

vlade, jer ne poštiva njene zakone ako to traže pripadnici fašističkih agresora, 

uvjetovalo takav „popust“ njega i njegove komisije.  

Međutim, u opet ima problem jer je našim ljudima poznato da su i druge 

postrojbe HV-a i drugi branitelji koristili ZDS. 

Tako u Prilogu dajem najnoviji tekst s portala narod.hr o tome kako su slavne 

gardijske brigade Tigrovi i Gromovi također su koristili ‘Za Dom spremni’. 

A to nisu jedine takve pjesme! 

Miro Banović je 2. rujna 2017. poslao Uredu predsjednice e-mail s Popisom 

pjesama iz Domovinskog rata koje u sebi sadrže "za dom spremni", sa 

poveznicom gdje to možete provjeriti. 

 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53144-ako-je-za-dom-spremni-ustaska-stecevina-cije-su-onda-hrvatski-grb-kuna-himna
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/53144-ako-je-za-dom-spremni-ustaska-stecevina-cije-su-onda-hrvatski-grb-kuna-himna
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Pogledajmo taj Popis: 

 

Mišo Kovač, "113. šibenska brigada" 

Siniša Vuco, "Vukovi sa Svilaje" 

1. gardijska brigada Tigrovi, "Pjesma nastavnog tima 2" 

2. gardijska brigada Gromovi, "Ime Gromovi" 

Marko Perković Thompson, "Golubovi bijeli" ("Bijeli križ") 

Marko Perković Thompson, "Lijepo li je Hrvat biti" 

Marko Perković Thompson, "Bojna Čavoglave" 

 

Posebno Vas pozivam da poslušate kako ZDS zvuči kada je u pjesmi Miše 

Kovača. Ili da imamo čak tri Thompsonove pjesme koje sadrže ZDS. Nekako 

kao da im je Bojna Čavoglave najgora zbog veličanstvene uloge koju je ta 

budnica odigrala u Domovinskom ratu, zar ne? Ledila im se krv u žilama. A 

izgleda i danas! 

 

Josip Pečarić 

 

KOMENTAR. G. Božo Medić me je upozorio i na pjesme: 

Pjesma dragovoljaca (Ivo Fabijan): Za dom 

https://www.youtube.com/watch?v=uCGYmylHIOk&app=desktop  

Ivo Fabijan - Garda stupa ( Sve do Drine! Za dom - Spremni! ) 

https://www.youtube.com/watch?v=Afw7Rm8bA1g&app=desktop 

Himna HSP-a 

https://www.youtube.com/watch?v=I6tN3GrRqDA&app=desktop  

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=IFu0od6ZPL0
https://www.youtube.com/watch?v=gGmp5dcPIrU
https://www.youtube.com/watch?v=vgRI56iMdkE
http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-domoljubno-pero
https://www.youtube.com/watch?v=x3nx-mZho0M
https://www.youtube.com/watch?v=EyJ9grURuWA
https://www.youtube.com/watch?v=cUbCp2WgkYw
https://www.youtube.com/channel/UCp4QQzskjhNsiozNsneN9oQ
https://www.youtube.com/watch?v=uCGYmylHIOk&app=desktop
https://www.youtube.com/watch?v=Afw7Rm8bA1g&app=desktop
https://www.youtube.com/watch?v=I6tN3GrRqDA&app=desktop
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GARDIJSKE BRIGADE TIGROVI I GROMOVI 

TAKOĐER SU KORISTILI ‘ZA DOM SPREMNI’ 

 
Gordana Sarkotić 

 

5. ožujka 2019.  
 

“Riječ je o njezinom opetovanom “pokušaju da hrvatske branitelje iz 

Domovinskog rata koji su koristili pozdrav “Za Dom spremni” proglasi 

fašistima, a hrvatsku javnost uvjeri kako je taj isti pozdrav iz 

Domovinskog rata zakonom zabranjen“, upozorili su sa službene stranice 

Marka Perkovića Thompsona početkom ožujka u odgovoru kontroverznoj 

pučkoj pravobraniteljici Lori Vidović koja je uputila dopis Ministarstvu 

unutarnjih poslova putem kojeg je zatražila da ju obavijeste jesu li pokrenuli 

postupak nakon što je na službenoj Thompsonovoj Facebook-stranici 

obožavateljima upućena poruka s, kako ona tvrdi, fašističkim pozdravom. 

> Kako je pravobraniteljica Lora Vidović, koja je podržala Plenkovića u 

onemogućavanju referenduma, izabrana na tu dužnost? 

> Škorić pučkoj pravobraniteljici: U izvješću osuđujete ‘Za Dom 

spremni’ a izvlačite petokraku – niste objektivni! 

> Brani li pravobraniteljica Lora Vidović ljudska prava u Hrvatskoj ili 

svoj položaj? 

Dolaskom na vlast HDZ-ove Vlade Andreja Plenkovića dolazi do sve 

češćih napada na hrvatske branitelje i vrijednosti Domovinskog rata. Nakon 

što su Plenkovićevi koalicijski partneri izrazili želju da žele ukloniti 

spomen-ploču poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu, iako je HDZ-ov ministar 

Dražen Bošnjaković tvrdio da ne postoji izričito uporište u zakonu kojim bi se 

te ploče maknule – ploče su uklonjene! Na ploči podignutoj u spomen 11 

poginulih hrvatskih branitelja, pripadnika Hrvatskih obrambenih snaga, nalazi 

se grb njihove postrojbe koji u donjem dijelu sadržava natpis “za Dom 

spremni“, a ta postrojba bila je legalni dio hrvatske vojske i takav njen 

grb bio je službeno priznat i registriran. 

> Tko su bili i kako su poginuli HOS-ovci čiju bi spomen-ploču skidali 

Pupovac i HNS? 

> (VIDEO, FOTO) Plenkovićev ustupak Pupovcu: Skinuta HOS-ova 

ploča u Jasenovcu 

> Marcel Holjevac: Strah i prezir u Banskim dvorima, ili zašto Plenković 

zazire od svog naroda? 

“Kako to da ploča podignuta u spomen poginulim braniteljima HOS-a u 

Jasenovcu vrijeđa, a nazočnost Stipe Mesića, i nakon što su na vidjelo izašla 

njegova skandalozna stajališta o NDH i najvećem ustaškom logoru, ne 

vrijeđa? Ovo je dobra prilika za suočavanje s tim što je suvremena Hrvatska i 

https://narod.hr/hrvatska/kako-je-pravobraniteljica-lora-vidovic-izabrana-na-tu-duznost
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-pravobraniteljica-lora-vidovic-izabrana-na-tu-duznost
https://narod.hr/hrvatska/skoric-puckoj-pravobraniteljici-izvjescu-osudujete-dom-spremni-a-izvlacite-petokraku-niste-objektivni
https://narod.hr/hrvatska/skoric-puckoj-pravobraniteljici-izvjescu-osudujete-dom-spremni-a-izvlacite-petokraku-niste-objektivni
https://narod.hr/hrvatska/brani-li-pravobraniteljica-lora-vidovic-ljudska-prava-u-hrvatskoj-ili-svoj-polozaj
https://narod.hr/hrvatska/brani-li-pravobraniteljica-lora-vidovic-ljudska-prava-u-hrvatskoj-ili-svoj-polozaj
https://narod.hr/hrvatska/tko-bili-poginuli-hos-ovci-ciju-spomen-plocu-skidali-pupovac-hns
https://narod.hr/hrvatska/tko-bili-poginuli-hos-ovci-ciju-spomen-plocu-skidali-pupovac-hns
https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-ustupak-pupovcu-skinuta-hos-ova-ploca-jasenovcu
https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-ustupak-pupovcu-skinuta-hos-ova-ploca-jasenovcu
https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-strah-i-prijezir-u-banskim-dvorima-ili-zasto-plenkovic-zazire-od-svog-naroda
https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-strah-i-prijezir-u-banskim-dvorima-ili-zasto-plenkovic-zazire-od-svog-naroda
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na kojoj baštini se temelji”, naglasio je Nino Raspudić u Večernjem listu i 

zapitao: “Kakve veze imaju partizani i ustaše sa suvremenom hrvatskom 

državom?” 

“Ovdje dolazimo na izvorište današnjih simboličkih problema. Za vrijeme 

agresije na Hrvatsku 1991. bili su potrebni svi pa se zažmirilo na jedno oko i 

na pripadnike komunističkog represivnog aparata i na HOS-ov ventil za 

prastare nostalgije. 

Bez i jednih i drugih teško da bi se zemlja obranila. Grb HOS-a tada je 

registriran s pozdravom „za dom spremni“. Većina HOS-ovaca sigurno 

nije riskirala život za rasne zakone i Hitlerova saveznika, već za slobodnu 

Hrvatsku“, podsjetio je Raspudić. 

> Časnik HV-a Slaviček zgrozio HRT-ove voditelje pozdravom ‘Za Dom 

spremni’ 

> Stipo Mlinarić: Zašto sam ja ustaša? 

Kao što je najpoznatija pjesma nastala u Domovinskom rata „Bojna 

Čavoglave“, koju je snimio dragovoljac Domovinskog rata i hrvatski vojnik 

Marko Perković Thompson, među Hrvatima postala simbol otpora 

velikosrpskom agresoru, tako i pozdrav “Za Dom spremni” korišten u toj 

pjesmi nema nikakvu poveznicu s totalitarnim režimima iz prošlosti. 

Uzvik “Za Dom spremni” nije korišten samo u pjesmi “Bojna Čavoglave”, 

nego su ga koristili i hrvatski branitelji iz gotovo svih postrojbi od početka 

Domovinskog rata pa sve do njegovog kraja, a postrojbe HOS-a su taj 

poklič uzele kao svoj službeni pozdrav. 

“Kako su ga koristile postrojbe u Domovinskom ratu, tako sam ga i ja 

1991. uvrstio u pjesmu koja je bila budnica i odigrala važnu ulogu u 

podizanju morala hrvatskim braniteljima, a koja i danas njeguje 

uspomenu na to vrijeme u kojem se stvarala Hrvatska država“, upozorio 

je najslušaniji pjevač domoljubnih i rodoljubnih pjesama u Hrvatskoj Marko 

Perković Thompson komentirajući kontroverzne preporuke Vijeća za 

suočavanje s posljedicama nedemokratskih režima. 

Podsjetimo na neke od primjera koje spominje Thompson. 

Jedna od službenih pjesama 1. gardijske brigade Tigrovi, zove se Pjesma 

nastavnog tima 2. Legendarni Tigrovi u svojoj pjesmi na poznatu melodiju 

kršćanske pjesme “Glory, glory, aleluja!” na kraju uzviknu “za dom spremni 

Tigrovi”. 

 

Ustali su prije zore i otišli svi 

Ustali su prije zore i otišli svi 

Ustali su prije zore i otišli svi 

U boj teški krvavi 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

https://www.vecernji.hr/premium/nino-raspudic-hos-stjepan-mesic-za-kakve-smo-ploce-spremni-1193091
https://narod.hr/hrvatska/casnik-hv-a-slavicek-zgrozio-hrt-ove-voditelje-pozdravom-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/casnik-hv-a-slavicek-zgrozio-hrt-ove-voditelje-pozdravom-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/stipo-mlinaric-zasto-sam-ja-ustasa
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Ale ale aleluja 

Sretan put Tigrovima 

Sad smo došli al’ idemo dalje do kraja 

U žilama krv nam teče palih Tigrova 

Što su hrabro i sa pjesmom u boj krenuli 

ZA DOM – SPREMNI – TIGROVI! 

Uz Božju pomoć dušmana ćemo pobijediti 

Uz Božju pomoć dušmana ćemo pobijediti 

Ako treba za Hrvatsku umrijet ćemo svi 

Ako treba za Hrvatsku umrijet ćemo svi 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

ZA DOM – SPREMNI – TIGROVI! 

 

Inačicu pozdrava, kako navode Crne mambe, rabili su i Gromovi (2. gardijska 

brigada): 

 

“Zovi samo, zovi…”, 

pjevali su ratnici Gromovi, 

za dom spremni bili 

živote svoje nisu žalili. 

Junački na prvim crtama, 

s molitvom na usnama, 

ne žaleći svoje živote mlade, 

Gromovi iz 2. gardijske brigade. 

Hrabri ratnici i sokolovi, 

proslavili njihovo ime Gromovi 

na mnogobrojnim bojišnicama, 

njihovo ime zapisano u povijesnim knjigama. 

Nek’ znaju naraštaji novi, 

s ponosom izgovaraju Gromovi, 

u čast mladim ratnicima Gromovima, 

hrvatskim junacima! 

 

Podsjetimo i na posebnost 1. bojne 2. GBR, Crnih mambi – njihovi pripadnici 

sudjelovali su baš na svim hrvatskim ratištima; od Banovine do Dubrovnika, 

a branile su prodor Mladićevim silama i u svim graničnim prostorima Bosne 

i Hercegovine: Bosanskoj Posavini, Hercegovini i Livnu, navodi vecernji.hr. 

Povjesničar Ante Nazor je o pozdravu “Za Dom spremni” naglasio: “Ne 

mogu se zanemariti povijesni kontekst i okolnosti u kojima su korišteni 

pojedini simboli i slogani, jer činjenica je da oni u različitim razdobljima 

povijesti mogu imati različito značenje. Zato, ako se inzistira na zabrani 

http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-domoljubno-pero
https://www.vecernji.hr/premium/crne-mambe-u-domovinskom-ratu-sve-akcije-elitne-postrojbe-hv-a-504376
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pozdrava ‘Za Dom spremni’, uz objašnjenje da je kompromitiran jer su za 

vrijeme Drugog svjetskog rata ‘ustaše pod tim pozdravom ubijale nevine 

ljude’, što je nažalost točno, onda se ne može zažmiriti pred činjenicom da su 

mnogi nevini ljudi ubijeni pod parolom “Smrt fašizmu – sloboda narodu”. 

Dakle, važnije od zabrana je edukacija i suočavanje s karakterom vlasti u 

pojedinim razdobljima hrvatske povijesti.” 

Thompsonov odvjetnik Davorin Karačić za RTL upozorava kako bi 

pravobraniteljica Lora Vidović trebala malo bolje pročitati Ustav 

Republike Hrvatske jer to što ona navodi kada poziva pjevača da odustane 

od pokliča “Za Dom spremni”, tamo ne piše. 

“Poručio bih joj da malo bolje pročita Ustav Republike Hrvatske, osobito 

Preambulu iz koje je vidljivo na temelju čega se temelji hrvatska 

državnost. Hrvatska nije nastala na antifašizmu nego su samo odluke 

ZAVNOH-a i jedan od slijedova hrvatske državnosti, a taj slijed počinje još 

od prvih hrvatskih kneževina. Završetak tog slijeda, barem u ovom 

trenutku, je Domovinski rat. Prema tome, Domovinski rat je izjednačen u 

najmanju ruku s nekakvim tekovinama antifašističke borbe”, ističe odvjetnik 

Karačić. 

Dodaje kako izraz “Za Dom spremni” za njega nije sporan te kako su ga u 

Domovinskom ratu koristili hrvatski branitelji, legalne vojne frakcije te 

da se kao takav nalazi na službenim obilježjima vojnih formacija te se 

koristi kao dio službeno registriranog grba Udruge veterana. 

“Za mene sam taj izraz nije sporan ukoliko se ne dovodi u vezu s NDH. Kada 

bi se doista dovodio u vezu s NDH onda bi se to moglo nazvati spornim”, 

zaključuje Karačić. 

 

Izvor: narod.hr 

 

https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-

su-koristili-za-dom-spremni  

 

  

https://vijesti.rtl.hr/novosti/hrvatska/3295653/thompsonov-odvjetnik-odgovorio-puckoj-pravobraniteljici-nek-ona-malo-bolje-procita-ustav/
https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni
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Njihova borba protiv pozdrav Za Dom spremni je kompulzivna i 

predstavlja poremećaj osobnosti  

 
PETERO JAHAČA VELIKOSRPSKE APOKALIPSE U 

HRVATSKOJ 

 
Lora Vidović, Milorad Pupovac, Boris Miletić, Ognjen Kraus i 

Hrvoje Klasić, bez obzira na formalne dužnosti i poslove, najvatreniji 

su borci protiv pozdrava Za Dom spremni pod kojim je obranjena 

Hrvatska od velikosrpske agresije. Koristeći se povijesnim 

falsifikatima i izmišljotinama, ne mogu se zasititi ozloglašivanja 

Hrvatske 
 

Piše: IVICA MARIJAČIĆ  

 
Premda je pozdrav ili poklič „Za Dom spremni“ ozakonjen u Republici 

Hrvatskoj kroz insignije HOS-ove postrojbe iz Domovinskoga rata, on je na 

udaru nevjerojatne kampanje koja traje bez prekida, već godinama, kao da je 

riječ o kriminalnom činu onih koji se njime koriste.  

Postoje razumni pojedinci na političkoj sceni posve smireno upozoravaju 

da je bespredmetna rasprava o tomu je li taj pozdrav dopušten ili ne, s obzirom 

na to da je on dio registriranoga i od pravnoga sustava odobrenoga identiteta 

jedne postrojbe, dakle potpuno legalan, no to ne sprječava zapjenjene i 

narogušene samoprozvane stražare ideološke čistoće u RH da pokušavaju 

ognjem i mačem zatrti taj pozdrav. 

Njihov izgovor da je to isključivo pozdrav iz NDH i iz ustaškoga pokreta, 

vrlo je proziran paravan ispod kojega pokušavaju skriti svoju jugonostalgiju, 

mržnju prema samostalnoj hrvatskoj državi i nemirenje s briljantnom 

pobjedom Hrvatske vojske nad jugoslavenskom narodnom armijom i 

paravojnim četničkim skupinama. Permanentna difamacijska kampanja i 

spremnost da se skandalizira čitava država kad gdje vide napisan taj pozdrav 

ili kad god čuju njegovo izvikivanje, spremnost da se alarmira čitava 

međunarodna zajednica i da se Hrvatsku zbog toga prikazuje fašističkom 

državom, glavno je obilježje nekih javnih dužnosnika u Republici Hrvatskoj, 

neovisno o njihovim dužnostima i poslovima. Bili oni povjesničari, 

pravobranitelji, gradonačelnici, filolozi, oni su ujedinjeni u tom 

neproglašenome pokretu protiv „ustašluka u Republici Hrvatskoj“, a kad i 

nemaju apsolutno nikakav dokaz za svoje objede, uvijek im dobro dođe ako 

netko zapjeva ili ispiše na zidu ili majici pozdrav Za Dom spremni. S obzirom 

na to da se ti likovi do sada nisu pobunili protiv pozdrava i simbola pod kojima 
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je razarana, okupirana i ubijana Hrvatska 90-ih, štoviše na svakome ih koraku 

rehabilitiraju, onda zapravo nema nikakve dvojbe kojemu oni intimno 

političko-ideološko-svjetonazorskome sustavu pripadaju. To je jugosrpski, pa 

i velikosrpski i četnički sustav vrijednosti.  

Bio ili ne bio isključivo ustaški ili stari hrvatski znamen, Za Dom spremni 

obnovljen je početkom 90-ih kao jedan od oblika otpora velikosrpskoj agresiji. 

Imao je mobilizirajući učinak među hrvatskom mladosti koja je dragovoljno 

išla u obranu Domovine. Tada nikomu nije smetao. Nitko se nije bunio kad je 

glazbenik i branitelj Marko Perković Thompson počeo svoju legendarnu 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ s tim pozdravom. Tuđmanova sjajna ideja i praksa 

pomirbe uključila je postrojbe HOS-a u sustav Hrvatske vojske, a time i 

njihove insignije. HOS-ov znamen Za Dom spremni prihvatile su i ostale 

postrojbe Hrvatske vojske, prihvaćen je praktički plebiscitarno bez dekreta i 

propisa. Nitko u toj uporabi nije svih tih godina uopće vidio bilo kakav znak 

rehabilitacije ustaškoga pokreta. Tek nakon 2000. godine i dolaska tzv. 

trećejanuarske vlasti, ruši se nasilno jedan sustav vrijednosti i uspostavlja 

drugi, jugokomunistički. Sama činjenica da se i nakon te godine HDZ vraćao 

na vlast, nije imala bitnoga utjecaja na smjenu sustava vrijednosti jer HDZ se 

mijenjao i prilagođavao ljevičarskom i jugosrpskom pogledu na povijest i 

politiku. Najzadrtiji jugonostalgičari i petokolonaši u Hrvatskoj osvajali su 

mic po mic prostor u javnome djelovanju, shvativši da je hrvatska država 

krhka, iznurena i razorena izvana i iznutra i da su poljuljani svi mehanizmi 

uspostavljeni 90-ih da ju štite i brane od velikosrpskih provokacija i napada. 

Zato danas imamo potpuno osokoljene neprijatelje Republike Hrvatske koji 

koračaju kroz institucije i ruše zadnje ostatke Tuđmanova suverenizma i 

identiteta, vrijednosti na kojima je izborena slobodna i samostalna hrvatska 

država. Zato traje nesmiljeni rat protiv pozdrava Za Dom spremni, pri čemu 

njihovo podsjećanje ta je to ustaški relikt, ima tendenciju prikriti stvarne 

motive, a to je ozloglasiti obranu Domovine u Domovinskome ratu pod tim 

pozdravom. Drugim riječima, i obranu Vukovara pod HOS-ovim pokličem 

proglasit će zločinačkom, a samim time i amnestirati agresorsku Srbiju od svih 

zala koje je počinila. 

Velik je broj jahača velikosrpske apokalipse u Hrvatskoj. Ovdje ćemo 

izdvojiti pet imena koja posebno marno u posljednje vrijeme, kao da im je to 

jedna vrsta core businessa, izgaraju u borbi za zabranu pozdrava Za Dom 

spremni. Promatrajući ih, možemo se tek upitati što im je Hrvatska toliko 

skrivila da ju toliko neskriveno mrze. 

  

U maniri partijske komesarice, kompulzivno reži na sve hrvatsko 
 

LORA VIDOVIĆ pučka je pravobraniteljica. Svoju misiju obrane puka 

shvatila je kao da je u misiji iskorjenjivanja nacionalizma u Hrvata i posebice 

pozdrava Za Dom spremni. Ona djeluje kao partijska komesarica koja živi u 
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1945. godini, a ne duboko u 21. stoljeću pa reži na sve hrvatsko oko sebe. Prije 

par mjeseci napisala je posebno i skandalozno izvješće o poplavi fašizma u 

Hrvatskoj izmišljajući i krivotvoreći činjenice. Lora Vidović SDP-ov je kadar 

na dužnosti pučke pravobraniteljica. Ona je pravnica, o povijesti nema blage 

veze, ali ju to nije spriječilo da u formi izvješća napiše kvazipovijesni traktat. 

Kada bi Hrvatska imala zaštitni sustav i službe te politiku koja brani 

nacionalne interese i povijesnu istinu, istoga dana smijenila bi pučku 

pravobraniteljicu Loru Vidović. Nije joj, dakako, falila ni dlaka s glave pa je, 

ohrabrena, ovih dana, nakon što je glazbenik Marko Perković Thompson, na 

svome facebook profilu pozdravio svoje fanove sa „starim pozdravom pod 

kojim je branjena 90-ih domovina“, ogorčeno javno prozvala MUP pitajući ga 

što je poduzeo protiv Marka Perkovića Thompsona. To je znak da je gospođa 

Lora Vidović opterećena antihrvatskom histerijom i da je njezina potreba za 

obračunom sada već pomalo kompulzivna , što jest poremećaj. Poznato je da 

je nezakonito primljena na dužnost pučke pravobraniteljice jer nije imala 

dovoljno traženoga radosnog iskustva na propisanim poslovima , činjenica da 

je u prijavi prešutjela da ima djecu kakao bi prikrila činjenicu da je bila na 

porodiljnome dopustu, odnosno da nema potreban broj godina na poslu koji 

je natječaj propisivao, dovoljno kazuje o razini njezina morala. Kada se jedna 

tako povijesno neobrazovana osoba usuđuje terorizirati čitavu Hrvatsku 

svojim neprebolnim nostalgijama, onda nije problem u njoj, nego u sustavu 

vlasti koji je ne pošalje da bol boluje u tišini svoga doma. 

 

Samo mrtva Hrvatska Pupovcu je dobra Hrvatska!  

 
MILORAD PUPOVAC predsjednik je srpske stranke SDSS, SNV-a i 

općenito se percipira kao čelnik srpske nacionalne manjine, saborski 

zastupnik i kao „drugo oko u glavi“ vladajuće hrvatsko-srpske koalicije kojoj 

je na čelu predsjednik HDZ-a i Vlade Andrej Plenković. Histerija protiv 

pozdrava Za Dom spremni korespondira upravo od doba kada mu je magistar 

Plenković, mimo ikakve izborne logike i mimo ikakve etičke ili političke 

podloge, dao status drugoga stupa ove vlasti te ga praktički stavio iznad 

zakona. Pupovcu možete danas otkriti bilo što, možete podsjećati na njegove 

bezakonje i djelovanje protiv Hrvatske, ali to apsolutno ne proizvodi nikakve 

posljedice. On je taj koji odlučuje o sudbinama drugih, a ne odlučuju drugi o 

njemu. Koristi se svojom pozicijom da bi rehabilitirao velikosrpski šovinizam, 

što psihopatski anacionalnome Plenkoviću ne smeta. Pupi je eksponent 

Beograda u Hrvatskoj, naravno na unosnoj hrvatskoj plaći, i to odavno i ne 

skriva. Svako malo odlazi Aleksandru Vučiću po savjete, a u Zagrebu 

organizira nekoliko puta godišnje velikosrpske provokacije. Čim osjeti da će 

netko nešto prigovoriti, on čitavu Hrvatsku poklopi s neokajanim grijehom 

pozdrava Za Dom spremni i Jasenovcem. Ne dopušta nikakva propitkivanja 

ni nove spoznaje o Jasenovcu do kojih dolaze hrvatski istraživači. Kaže da 
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nema nikakve razlike između pozdrava Za Dom spremni u doba NDH i istoga 

pozdrava u doba Domovinskome ratu. To nam je i posve jasno svaka Hrvatska 

za njega i politiku iz koje izvire je fašistička. Samo mrtva Hrvatska njemu je 

dobra Hrvatska. O Domovinskom ratu govori jedino kao o agresiji Hrvatske 

na Srbe, ne spominje uopće ono što mu je prethodilo. Nema apsolutno nikakva 

osjećaja stida ili kajanja zbog laži i grijeha činjenja ili propusta na štetu 

Hrvatske. Sve to omogućio mu je Andrej Plenković. Zahvaljujući 

Plenkovićevoj potpori, nastojanje Pupovca da se ukloni spomen-ploča 

jedanaestorici poginulih HOS-ovaca u Jasenovcu urodilo je plodom, 

zahvaljujući toj potpori štite se četnički spomenici ubojicama hrvatskih 

branitelja u Hrvatskoj i, dakako, vodi se neprekidna borba protiv pozdrava Za 

Dom spremni iz Pupovčeva epicentra velikosrpstva u Zagrebu. I, da, sve to o 

trošku nevoljnoga hrvatskoga puka. 

 

Miletić je etnički Hrvat s evidentnim mazohističkim poremećajem 

pa ugošćuje četničke pjevače, a zabranjuje Thompsona 

 
Boris MILETIĆ gradonačelnik je Pule i predsjednik Istarskoga 

demokratskog sabora. Premda je samo gradonačelnik ili samo čelnik jedne 

regionalne političke stranke, svi njegovi nastupi u znaku su ideološke 

ostrašćenosti protiv „hrvatskoga nacionalizma i fašizma“. Njemu ja važnije 

upozoriti na pozdrav Za Dom spremni, koji je, po njemu, jasno fašistički i 

ustaški, nego odgovoriti na pitanje o odgovornosti za bankrot Uljanika i 

evidentnu višedesetljetnu enormnu pljačku u kojoj sudjeluje i lokalna istarska 

garnitura, a ona je oduvijek bila IDS-ova. Važniji mu je problem navodnoga 

fašizma nego pošast droge koja se u Puli ne valja samo ulicama nego i 

institucijama. Boris Miletić etnički je Hrvat s evidentnim poremećajem 

mazohističkoga etničkoga tipa. Obitelj mu je podrijetlom iz Hercegovine. 

Otac je bio izrazito jugoslavenski orijentiran kadar, a postoji legenda da je 90-

ih iz zrakoplova puštao letke s UJDI-jevim porukama. Jedan brat Borisa 

Miletića u Zadru je zaposlen kao konzervator, ovlašten da daje rješenja za 

otvaranje poslovnih prostora u zaštićenoj gradskoj jezgri. Rano su ostali bez 

majke. Boris je ostao u Puli gdje zabranjuje nastup domoljubnome pjevaču i 

branitelju u Areni, Marku Perkoviću Thompsonu, a nastupe srbijanskih 

pjevača koji su pjevali u doba rata agresorima, četnicima, nije nikada 

pomišljao zabraniti, osim što je, kada je prošle godine otkriven skandal s 

nekim Drljačom, zamolio lokalnu srpsku zajednicu da odustanu od njegova 

koncerta, iako je taj narodnjak prije već pjevao u Puli. Boris Miletić otvoreno 

staje na stranu onih koji obilježavaju četnički ustanak u Srbu, dakle ustanak 

koji su 1941. organizirali lički Srbi s talijanskim fašistima, pri čemu su počinili 

istinski genocid nad Hrvatima toga dijela Hrvatske. Dakle Miletićev je 

antifašizam lažni antifašizam. Miletić otvoreno priopćenjima podupire te 

nastavljače četničke tradicije. Prije nekoliko godina na svom je profilu objavio 
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sliku istarske putovnice, ali čim je promislio da čini kazneno djelo, odmah je 

to uklonio. Uglavnom, Boris Miletić jedan je od jahača na koji velikosrpska 

propaganda itekako računa i ima ga na usluzi. 

 

Dr. Krausu, zatucanome sinu Stepinčeva tužitelja, ne trnu zubi zato 

što mu je otac jeo kiselo grožđe 
 

Dr. OGNJEN KRAUS predsjednik je Koordinacije židovskih općina. 

Svaki svoj javni nastup, posebice na komemoracijama ili prigodom posjeta 

Jasenovcu, koristi za upućivanje vrlo otrovnih strjelica na račun Hrvatske u 

kojoj se, po njemu događa, revival fašizma. Kraus poput ostalih ovdje 

nabrojanih, ali i stotina drugih nespomenutih jahača velikosrpske apokalipse, 

a priori odbacuje sve alternativne poglede na Jasenovac i na pozdrav Za Dom 

spremni, sve osim onih koje je „utvrdila“ jugosrpska historiografija. Dakle on 

falsifikatorima povijesti proglašava redatelja Jakova Sedlara, istraživače Igora 

Vukića i Romana Leljaka, autore koji su nedvojbeno otkrili nove dokumente 

i svjedoke koji bacaju novo svjetlo na razdoblja Drugog svjetskog rata i NDH. 

Pritom, dr. Kraus i skupina mu istomišljenika koristi se tipičnim alogičkim 

pristupom ad hominem. Dakako, to se događa jer je nemoćan odgovoriti ad 

rem. Kad nemaju protuargumente na rezultate istraživanja trojice spomenutih 

istraživača, ali i drugih istinoljubivih publicista, onda Kraus i ostali s lakoćom, 

ali bez ikakvih moralnih dvojba, potonu u intelektualno poniženje. Ovaj čelnik 

koordinacije židovskih općina selektivno čita hrvatski Ustav pa tvrdi: 'U 

državi Ustav mora biti iznad svega, a u Ustavu piše da je pozdrav 'Za Dom 

spremni' zabranjen“. To, naravno, nigdje na piše u Ustavu, čak ni u aluzijama, 

a ako već čita Ustav, zašto ne pročita i rečenicu o povijesnom odbacivanju 

komunizma, a dosljedno tomu i simbola tog režima, zvijezde petokrake. Kraus 

kaže da je u Hrvatskoj na djelu revizija prošlosti i izjednačavanje Jugoslavije 

i NDH, što je po njemu nedopustivo 'jer je NDH bila zločinačka država čiji su 

rasni zakoni omogućili gotovo u cijelosti eliminaciju Židova iz Hrvatske, a 

pobijen je i velik broj Srba, Roma i Hrvata antifašista'. Govori, dakle, 

napamet, ali to je i logično za odavno mentalno zatočenoga i indoktriniranoga 

sina tužitelja koji je pripremao optužnicu protiv kardinala Stepinca. Da, 

Krausov otac omraženi je Stepinčev tužitelj, jedan od tužitelja. Pitanje je, ako 

ćemo slijediti nedavno izrečenu poruku kardinala Bozanića ispred zagrebačke 

prvostolnice da bi otprilike i sinovima trebali trnuti zubi ako su im očevi jeli 

kiselo grožđe, ima li dr. Ognjen Kraus, jedan od vodećih jahača velikosrpske 

apokalipse u Hrvatskoj, ikakvo moralno pravo ocjenjivati i ucjenjivati 

Hrvatsku. 

 

Klasić klaun koji pleše na velikosrpskome podiju i opravdava 

Titove masovne zločine nad Hrvatima 
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HRVOJE KLASIĆ povjesničar je s Filozofskoga fakulteta u Zagrebu. 

Najvatreniji je branitelj zločinačkoga jugokomunističkoga Titova krvavoga 

režima i propale države. Nedostatke pa i zločine toga režima, doduše, priznaje, 

ali uvijek traži alibije. Rijetki su javni ljudi s toliko bezosjećajnosti prema 

masovnim egzekucijama vlastita naroda koje je provodio Titov režim. Klasića 

je razotkrio splitski povjesničar Stjepan Lozo rekavši da je klaun koji pleše na 

velikosrpskom podiju, a da toga očito ni sam nije svjestan. Klasić nema gotovo 

ni jedan ozbiljan rad, ni jednu jedinu objavljenu knjigu o razdoblju Drugoga 

svjetskog rata, pa ipak svakodnevno s novinskih stupaca i s televizijskih 

ekrana nastupa „meritorno“ o tom razdoblju. pri čemu papagajski ponavlja 

teze velikosrpske historiografije o NDH i Hrvatskoj uopće. Omiljeni je gost u 

Srbiji. Kako je Klasić uopće postao doktor povijesti, s obzirom na to da ima 

um zarobljen u velikosrpskim dogmama, teško je objasniti, ali još teže je 

objašnjivo kako takav falsifikator može biti na državnom sveučilištu. Klasić 

je tip povjesničara, mahom pomazanih, kao što su Goldstein, Jakovina, 

Markovina, s kojima nije moguć ni znanstveni ni zdravorazumski dijalog. U 

svom bjesnilu na revizioniste, on zapravo ne priznaje nove spoznaje ni o 

Jasenovcu ni o karakteru NDH. Omiljen je među članovima Pupovčeve 

skupine u Hrvatskoj koja ga nagrađuje za pamfletski rad koji objektivno ide u 

prilog velikosrpskoj politici. Klasić nikada nije otkrio ni jedan relevantan 

dokument ili podatak o razdoblju u povijesti o kojemu priča, ali dijeli lekcije 

svima. Ne priznaje pozdrav Za Dom spremni čak ni u kontekstu HOS-ovih 

postrojba u Domovinskome ratu. Njemu je to ekvivalent nacističkoga 

pozdrava “Sieg heil” koji Nijemci kažnjavaju novčanom globom i 

višegodišnjom zatvorskom kaznom pa tako sugerira i Hrvatskoj ponašanje u 

pogledu pozdrava Za Dom spremni. Hrvoje Klasić je jahač velikosrpske 

apokalipse , čovjek čiji život i rad, na sramotu hrvatskoga naroda, ne vrijedi 

ni pišljiva boba. 

 

Hrvatski tjednik, 7. ožujka 2019. 
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JOSIP ŠIMUNIĆ I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 

2019. 
 

DR. JAREB IPAK NIJE PUČKOŠKOLAC 

(1) 

 
Dr. Jareb i u Hrvatskom tjedniku od 14. 3. 2018. i na Portalu HKV-a 18. 3. 

2019. svima pokazuje zašto sam ga usporedio s nekim iz nižih razreda 

osnovne škole. On i sam konstatira kako je ne-akademik i ne-matematičar ali 

je povjesničar po struci. Zapravo je sada bolji povjesničar nego što je bio. 

O čemu se radi? 

Pokazalo se da on zna da se za pozdrav Za Dom spremni tvrdilo da je ustaški 

i domobranski pozdrav. Shvatio je da i pučkoškolci znaju da tvrdnja da je to 

ustaški pozdrav podrazumijeva kako mora dokazati da su ga prvi koristili 

Ustaše. U prethodnom pismu to nije znao, pa je to dokazivanje kako je ZDS 

ustaški pozdrav bilo komično. 

Istina on ponavlja ono što je rekao i prvi put tj. navodi što on zna kada su ga 

koristile Ustaše, Dobar povjesničar, a za nadati se je da će dr. Jareb to u 

budućnosti i postati, naveo bi točne podatke kada su ga koristili Domobrani. 

A da ne govorimo o tome da bi i znao naglasiti zašto je to važno. 

Jareb, dakle samo konstatira kako na njegovu prvotnu uporabu u sklopu 

UHRO-a upućuje činjenica da se u dostupnim domobranskim grasilima i 

dokumentima počinje pojavljivati kasnije nego u Ustaši i dokumentima 

UHRO-a. 

Dobar povjesničar bi sigurno dao i kada se po njegovim spoznajama prvi put 

pojavljuje kod Domobrana.  
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S obzirom da se u dokumentu iz 1936 izrijekom tvrdi da je to domobranski 

pozdrav, bilo bi zgodno vidjeti slične dokumente u kojima se izrijekom tvrdi 

da je to ustaški pozdrav. Naime, nije isto znati kada ga netko koristi ili kad ga 

se tako naziva. „Žrtva“ Jarebovog sakrivanja od javnosti spoznaja o 

domobranskom pozdravu ZDS je i kolumnist Zvonimir Hodak. Da se o tome 

znalo sigurno ne bi naslovio svoju kolumnu sa: „Smije li se koristiti 

domobranski pozdrav 'ZDS' iz 1936.“ Istina Hodak je i izvrstan odvjetnik. 

Dakle logika mu jest jača strana pa mu nije palo na pamet to „otkriće“ pripisati 

meni kao što je to učinio dr. Jareb.  

Istina čak i takav povjesničar kakav je dr. Jareb ipak sada zna da se mora i 

ograditi pa konstatira Moguće je dakako da bi buduća istraživanja mogla 

izmijeniti sadašnje spoznaje o tome kada je točno i kako nastao pozdrav Za 

dom spremni i tko ga je prvi koristio. Ali nastavak pokazuje da još ne razumije 

što to znači za njega koji je praktično sakrivao činjenicu o domobranskom 

pozdravu, a o tvrdnji dr. Iva Rendić Miočića kako je tada i ZDS i kao ustaški 

pozdrav bio zapravo antifašistički pozdrav da i ne govorimo. To valjda nije 

uočio (nebitno mu je) u mom tekstu. 

Dr. Jareb pokazuje da zna kada je posvećena domobranska zastava koju nije 

on predočio hrvatskoj javnosti i na kojoj je pozdrav ZDS i datum 12. svibnja 

1931. 

Dakle, njemu je važnije pokazati da zna kako je posvećena u svibnju 1934, a 

ne objasniti datum na samoj zastavi. Dobar povjesničar bi znao da MORA 

objasniti godinu 1931. jer ono što on citira kao dokaz za ustaški pozdrav nije 

ranijeg datuma. 

Naravno kao 'ugledni matematičar' takve stvari očekujem od dobrog 

povjesničara. Zato sam i pisao nizu naših povjesničara. Valjda je i zato dr. 

Jareb shvatio da postoji mogućnost da će to netko ozbiljno istraživati, a ne 

prema potrebi Plenković-Pupovčeve politike, pa je pametno što je ipak 

dozvolio mogućnost da konačni rezultat ne budu u skladu sa željama 

Plenkovića i Pupovca. Zapravo me i zabavlja da povjesničar po struci mene 

koji sam napisao više od 1200 znanstvenih radova, 90 knjiga, stvorio tri 

časopisa koji su na svjetskim listama i oko 60 doktora matematičkih znanosti 

upućuje da umjesto povjesničara proučavam vrela. Duhovito ili priglupo? 

Zabavno je, bilo kako bilo. 

Raduje me što je dr. Jareb shvatio da sam „povjesničar amater, te kao takav 

svakom loncu poklopac“. Još malo treba napredovati pa će znati kako je lijepo 

biti poklopac Plenković-Pupovčevim povjesničarima. Čini mi se da je bio na 

dobrom putu pa mi je svojedobno ustupio svoja dva teksta za knjigu 

“Zabranjeni akademik – Prijevarom u HAZU?!”, Zagreb, 2012. Knjiga je o 

zaustavljanu izbora Goldsteina u HAZU.  

Naravno, kao čovjek kome logika nije jača strana, dr. Jareb ne razumije da se 

ruga ustanovi u kojoj sam radi jer tiskaju knjige „povjesničarima amaterima, 

koji su kao takvim svakom loncu poklopac“.  
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S druge strane kada vidimo kako je povjesničarima jarebima logika nešto 

strano, ne čudi me što je nekadašnji ravnatelj HIP-a dr. sc. Mirko Valentić 

tražio da napustim profesuru iz matematike i dođem raditi u HIP. 

Možda je i znao kako jarebi neće razumjeti značaj činjenice da je ZDS i 

domobranski pozdrav, pa je meni povjerio da odgovorim dr. Milanu Bulajiću 

na njegovu knjigu „Tuđmanov Jasenovački mit“. 

Uvijek je zanimljivo kada netko nešto 'zaboravi' komentirati. Tako dr. Jareb 

ne spominje moj raniji tekst o njegovom pogledu na razliku uporabe ZDS i 

kune u NDH s kojim ja počinjem svoj tekst Zato treba dati i to što on ne 

spominje. 

Prvo dajem pitanja s njegovim odgovorima: 

Ali ako učinite ustupak takve vrste, onda će vam netko reći ukinite i naziv 

valute ‘kuna’, koristile su ju ustaše i asocira na NDH? Što sad? 

Ali imate dva stoljeća korištenja kune kao valute i u srednjemu vijeku – 

ovdje mislim na poznate slavonske banovce.  

Znači, ustaše nisu dovoljno okaljale kunu pa bi trebala ostati, a jesu pozdrav 

‘Za Dom spremni’. Mislim da Vas ta logika nikamo ne vodi i da kao 

znanstvenik nepotrebno činite kompromis i ustupak onima kojima smeta i 

ime hrvatsko? 

Višestoljetna hrvatska novčarska tradicija kao što je kuna na slavonskim 

banovcima, kuna kao oznaka vrijednosti (porez kunovina ili marturina) te 

kuna kao prepoznatljiv simbol na slavonskome grbu nisu usporedivi s jednom 

zapravo nevažnom epizodom iz suvremene hrvatske povijesti, odnosno 

pozdravom koji je upravo u tom obliku početkom tridesetih godina uveden u 

uporabu u Ustaši – hrvatskoj revolucionarnoj organizaciji i djelomice u 

Ustaško-domobranskom pokretu. Po uspostavi NDH to je službeni pozdrav 

Ustaše – hrvatskoga oslobodilačkog pokreta i tadašnjega režima, a taj režim 

nastoji hrvatsku državu pretvoriti u totalitarnu državu koja krši prava koja 

danas uzimamo kao temeljna prava i vrijednosti u demokratskome društvu te 

se u provođenju svoje politike služi nasiljem. To svakako nije nešto čega bi se 

trebalo sjećati s ponosom.” 

Moj komentar je bio: 

Našem povjesničaru ne smeta tvrdnja da se pozdrav ZDS u raznim inačicama 

koristi 500 godina dakle što je to višestoljetna hrvatska tradicija već mu je 

važno da ovu inačicu koriste ustaše od 30-ih godina prošlog stoljeća i 

službeno u prvoj godini postojanja NDH i toga se ne treba sjećati s ponosom. 

Nekako me podsjeća na onu tvrdnju Iva Goldsteina kako su se Srbi svetili 

Hrvatima za genocid nad njima pa su poslije 5 dana od uspostave NDH pobili 

toliko i toliko Hrvata. Zapravo čujemo istu priču i kada se spomene HOS i 

Domovinski rat. Opravdava se zašto su oni koristili pozdrav koji je u 

inačicama višestoljetna hrvatska tradicija, kao da ova država nije stvorena u 

Domovinskom ratu. Oznake HOS-a (a i pozdrav ZDS) su bile dovoljne da 

srpske “slavne” ratnike pretvaraju, kako reče Slobodan Milošević, u zečeve. 
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O tome je sjajno svjedočio ovih dana u Bujici vojni kapelan na Južnom bojištu 

don Miljenko Babaić. Iz Dubrovnika u okupaciji tražili su samo oznake HOS-

a i eto zečeva koliko želiš! 

Istina agresorima i njihovim slugama u Hrvatskoj svi su branitelji bili, a i 

danas su – USTAŠE. 

Ali kada je napadnut njihov tenisač Đoković zato što koristi pozdrav nastao u 

Miloševićevo vrijeme – uzdignuta ruka s raširena tri prsta (radi se o pozdravu 

korištenom u fašističkoj velikosrpskoj agresiji na Hrvatsku!), srpski 

povjesničari su odmah složno ustvrdili da se radi o prirodnom razvoju njihova 

pozdrava. I to je bilo dovoljno! 

Međutim, kada se radi o ZDS onda je nekim doista hrvatskim povjesničarima 

bitno samo to da je ta inačica bila jednu godinu službeni ustaški pozdrav. 

A kuna je doista bila SLUŽBENI novac u NDH. Kada bi se držao svog načina 

razmišljanja kada je govorio o ZDS dr. Jareb bi morao pronaći vrijeme kada 

je kuna bila doista novac na području današnje Hrvatske. Međutim tu se on 

“vadi” na tome što je kuna na slavonskim banovcima, kuna kao oznaka 

vrijednosti (porez kunovina ili marturina) te kuna kao prepoznatljiv simbol na 

slavonskome grbu. Zar to nije bliže inačicama nego službenom novcu koji se 

zove KUNA? 

A kako je izgledala ”antifašistička” kampanja protiv kune piše Vice Borić u 

tjedniku 7Dnevno, 29.travnja, 2016.:… 

Očito je da dr. Jareb nije ništa razumio ni tada, ali nije odgovorio. Šteta, još bi 

ponešto naučio. Čak je i Predsjednica u svom nedavnom „popravnom“ govoru 

o ZDS znala važnost varijanti istoga kroz povijest. Ono što zna spomenuti 

srpski povjesničar još je daleko od spoznaja dr. Jareba. Cijeli tekst LOGIKA 

I HRVATSKI POVJESNIČARI može se naći na internetu. 

Završit ću ovaj tekst s onim što je svojevremeno Slavko Goldstein rekao o 

kuni, a što danas mnogi iz Pupovac-Plenkovićeve koalicije govore za ZDS: 

„Ako se kuna, na našu veliku žalost, ipak uvede, bit će to za mnoge, ali i za 

mene, izvor trajne nelagode i osobna uvreda preko koje neću moći prijeći. 

Neću se libiti i dalje javno govoriti protiv kune, na svakom mjestu i u svakoj 

prilici, i to sve dok se ona ne povuče. Ako ni zbog čega drugog, onda zbog 

toga da ljaga zbog uvođenja kune ne bi pala i na moje ime“ 

 

Tada smo imali Tuđmana, pa su Goldstein i njemu slični brzo zaboravili što 

misle o kuni. Danas imaju Plenkovića i Pupovca i njihove povjesničare pa 

mogu raditi što god im je volja! 

 

Akademik i matematičar 

Josip Pečarić 
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Tekst je poslan Portalu HKV-a, ali je tiskana skraćena verzija koja je tiskana 

u Hrvatskom tjedniku, 21. 3. 2019. Gdje je objavljen s naslovom koji je i dan, 

dok na Portalu nije. 

https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31531-j-pecaric-odgovor-na-tekst-dr-

jareba-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html  

Gornji tekst je objavljen na portalu dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/15506-dr-jareb-ipak-nije-

puskoskolac  

 

(2) 
 

Kao što znate tekst DR. JAREB IPAK NIJE PUČKOŠKOLAC je poslan 

Portalu HKV-a. Ali na tom portalu je tiskana skraćena verzija koja je tiskana 

u Hrvatskom tjedniku, 21. 3. 2019. gdje je objavljen s naslovom koji je i dan, 

tj. s kojim sam vam ga poslao, dok na Portalu HKV-a nije. 

https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31531-j-pecaric-odgovor-na-tekst-dr-

jareba-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html  

Ipak cijeli tekst je objavljen na portalu dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/15506-dr-jareb-ipak-nije-

puskoskolac  

Zapravo, dr. Jareb je i u Hrvatskom tjedniku od 14. 3. 2018. i na Portalu HKV-

a 18. 3. 2019. nastavio polemiku samnom tekstom PETLJANJE I 

ZAPETLJAVANJE MATEMATIČARA PEČARIĆA. Tekst je izazvao niz 

reagiranja koja su pokazala da sam izgleda ipak bio u pravu kada sam dr. 

Jareba usporedio s pučkoškolcem. Treba imati u vidu da je dr. Jareb doktoritao 

i autor knjige na toj problematici. Evo tih komentara: 

 

Diana Majhen • 7 days ago 

bez ikakvih namjera da zauzimam bilo koju stranu, jer ni vi ni akademik 

pečarić niste moji prijatelji, nameće mi se jedno jednostavno pitanje; 

akademik pečarić bar nešto radi. bori se protiv onih koji hoće zabraniti zds i 

pri tome ih se uopće ne tiče što je taj pozdrav koristio hos (i neke druge 

hrvatske postrojbe) u domovinskom ratu što vi radite po tom pitanju? 

jer, iskreno sumnjam kako će nam u toj borbi pomoći točan podatak o tome 

da li je zastava izvezena 31. ili 34.g. 

 

Doc • 6 days ago 

"Ukratko, prvi poznati slučaj uporabe toga pozdrava jest onaj iz početka 

siječnja 1932. s odluke o udjelbi unovačenoga ustaše Andre Gredičeka, pa se 

može pretpostaviti kako je sam pozdrav nastao najvjerojatnije potkraj 1931. 

godine." 

Pa zar ovo nije tvrdnja Pečarića, da se radi o pozdravu koji u nastanku nije 

kompromitiran? 

https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31531-j-pecaric-odgovor-na-tekst-dr-jareba-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31531-j-pecaric-odgovor-na-tekst-dr-jareba-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/15506-dr-jareb-ipak-nije-puskoskolac
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/15506-dr-jareb-ipak-nije-puskoskolac
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31531-j-pecaric-odgovor-na-tekst-dr-jareba-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31531-j-pecaric-odgovor-na-tekst-dr-jareba-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/15506-dr-jareb-ipak-nije-puskoskolac
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/15506-dr-jareb-ipak-nije-puskoskolac
https://disqus.com/by/dianamajhen/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384075072
https://disqus.com/by/Dmitar_777/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384102235
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"Nije neobično da su Ustaška organizacija i domobranske organizacije dijelile 

i isti pozdrav, " 

?? Jajebica opet potvrđuje Pečarićeve tvrdnje, da su taj pozdrav koristili 

Domobrani. 

"Moguće je, doduše, da mi je u pregledavanju toga lista svojedobno 'pobjegao' 

neki 'Za dom spremni', no to je ipak malo vjerojatno." 

Stvarno vrhunski znanstveni pristup, diplomiranog filozofa, svaka čast, takvi 

nam fale. 

Puna podrška genijalnom matematičaru i elektorotehničaru, doktoru Pečariću, 

u srazu sa ovakvim prodavačem magle 

 

Hosovac iz Dišpeta Doc • 6 days ago 

Jareb pritom ne navodi esplicitno činjenicu da su pozdrav koristili ustaše i 

domobrani u vrijeme dok rat uopće nije bio na obzoru. 

Znači: pozdrav je bio civilni i mirnodopski. Izraz domoljublja, kako navodi 

Pečarić. 

 

Nikica Hosovac iz Dišpeta • 6 days ago 

I puno prije proglašenja Neovisne Države Hrvatske, 1941.!  

(Koja je stalno trn u oku onima ispranih mozgova, a povijesna je činjenica i 

nacionalna povijesna i državotvorna tekovina, kao i pokret, koji se uz nju veže, 

a nastao je također dosta ranije, protiv velikosrbijanskog terora;op.pi.) 

I pozdrav se koristio puno poslije nestanka (na žalost) te naše nacionalne 

države. Protiv istog (i sličnog) neprijatelja. 

A koristit će se, bogme, i nadalje, i kad nas živih više ne bude! 

Tako pa sve ove diskusije, po meni, idu u krivom smjeru, distancirajući se 

grozničavo od, političkom i povijesničarskom (kojem pripada i gdin Jareb ml.) 

mainstreamu, "nepoćudne" hrvatske države"! 

 

Hosovac iz Dišpeta Nikica • 5 days ago 

Puno važnije: u izvornoj verziji bio je izraz domoljublja - nikakve veze sa 

sukobom i ratom. 

Sve kasnije, drukčije interpretacije su zlobne i iskrivljene. 

 

Branko Radnić • 6 days ago 

Pozdrav, Za dom spremni je hrvatski pozdrav. Vjerujem , svi se možemo s tim 

složiti. Prestanimo ga barem mi hrvati vezivati uz ustaški pokret, barem dok 

je ova lažna povijest praktično sveprisutna.  

ne-povjesničar 

 

Ivan Buljan • 6 days ago 

Nije bitno kada i gdje je nastao pozdrav, Za Dom Spremni.  

https://disqus.com/by/hosovacizdipeta/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384102235
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385220938
https://disqus.com/by/disqus_cHkfQj4r8o/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385220938
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385595602
https://disqus.com/by/hosovacizdipeta/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385595602
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4386865004
https://disqus.com/by/brankoradni/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384152430
https://disqus.com/by/disqus_jSXDOAsk5q/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384205311
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Nikad Hrvatska Vojska nije napadala druge zemlje i narode i niti su Ustaše 

napali ni čačak ni šumadiju… 

To znači kako je taj dični pozdrav OBRAMBENI.  

Ubojica je ušao u moj dom i želi mi pobiti obitelj spaliti ga, prorati grobove 

mojih predaka i želi zatrti povjest moga naroda.  

E pa nećeš razbojniče jer sam ja ZA DOM SPREMAN.  

Ovaj pozdrav može smetati samo onom koji je imao plan razoriti NAŠU 

zemlju, ali mu nije uspjelo i njegovo protivljenje tome pozdravu samo ga 

otkriva kao neprijatelja i treba ga dobro držati na oku.  

A i mi znamo kako glasi ljevičarska himna koju francuzi koriste kao svoju 

državnu himnu. 

Uživajte u klanju krvi i zlu, a mi smo uz Božju pomoć sada i zauvjek ZA DOM 

SPREMNI. 

 

MIJO F Ivan Buljan • 6 days ago 

..kad prevlada, a hoće i to brzo ili i ova ode k'o prdac u varčak, mentalno 

mnijenje, kako je NDH-kakova god je da je-i nimalo drugačija od 200 i nešto 

nastalih država na globusu-mahom na puno krvi..bila država hrvatskog 

naroda..a u najvećem zločinačkom postupku nestala, dakle političko 

mišljenje-uopće neće biti bitno kada je slavni obrambeni pozdrav u Vukovaru 

1991.-ZA DOM SPREMNI..nastao!!!..branio se od titoističko-

srpskočetničkog fašizma neki dan, a i država onda od istih i svjetske bezbožne 

kominterne amen.. MFP! 

 

Sharp Shooter Ivan Buljan • 6 days ago 

Ma to je čisto silovanje nacionalne svijesti, nametnuto od strane bijednih 

"miševa" iz '90. koji su tada svi - prema uputama partije, udbe i kos-a otišli na 

"školovanje". Još od vremena Trenckovih pandura naši ljudi-graničari i drugi 

branitelji doma svog od turske napasti spominjali su da su spremni dati život 

za obranu svog doma. Svi ostali pozdravi varijacije su na izjave o spremnosti 

obraniti vlastiti dom.. 

 

Marcus Sharp Shooter • 6 days ago 

Tako je. ''Za Dom'' znači isto kao Za Dom - spremni. Jer, što bi to ''Za Dom'' 

trebalo značiti ako ne to? Ali, nije to, nego je petoj koloni problem postojanje 

hrvatske države žele joj na bilo koji način naškoditi. 

 

Ivan Buljan Sharp Shooter • 6 days ago 

Silovanje bi prestalo istog trena kada bi Hrvatska uvela pozdrav Za Dom 

Spremni kao zakonski i službeni. Petoj koloni i srbima bi bilo lako zatvorit 

labrnju, upravo na takav način.  

ZDS. 

 

https://disqus.com/by/mijof/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384205311
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384284892
https://disqus.com/by/disqus_3aaLm6Jnya/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4384205311
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385080554
https://disqus.com/by/disqus_Zg5MH5fclm/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385080554
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385091493
https://disqus.com/by/disqus_jSXDOAsk5q/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385080554
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4385130179
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Marcus Ivan Buljan • 5 days ago 

Slažem se. Ovo je petoj koloni samo sredstvo za onu ključnu rabotu a to je 

uništenje hrvatske države. 

 

kekec • 6 days ago 

Činjenice gospodina Jareba? 

"iz moje knjige" 

"a brojne podatke o njemu mogao je pronaći i u mojoj knjizi" 

"također mogao informirati u mojoj knjizi" 

 

Sharp Shooter kekec • 6 days ago 

"Malo" samoreklame, valjda mu se knjiga ne prodaje kako je očekivao.. 

 

bakran • 6 days ago 

Kad bi sukus povijesti bio suhoparno kopanje po starim dokumentima kako bi 

se točno datiralo kad i što je netko rekao, ili načinio, a da se pritom 

argumentirano ne pojašnjavaju smisao, uzroci i posljedice rečenog ili 

učinjenog; onda povijest ne bi bila nikakva znanost, nego obično 'kvazi-

piskaralačko' i ljudskom rodu nepotrebno sr_nje. Kako je rekla i g-đa Diana u 

svom komentaru, u ovoj raspri ne želim biti 'junoša' ikojoj strani. Ali ću reći 

kako mislim da, moguće ne apsolutno taktičan, pristup akad. Pečarića ima 

neke supstance, dok je reakcija, povjesničara po struci i ne-akademika, Jareba 

tek drveno cjepidlačenje. Kako su i drugi slično rekli, mene uopće 'ne tangira' 

što je npr. A. Pavelić držao u svojoj lisnici valutu koja se zvala kuna, ili što je 

isti taj skupa sa cijelom svojom 'ekipom' pjevao ''Lijepu našu'', ili što su 

uzvikivali ili na svakom službenom dokumentu na kraju napisali ''za dom 

spremni''. Meni je bitno to da i u kuni, i u sloganu ''ZDS''. ne vidim baš ništa 

loše, ili kompromitirano. I zadnje, a u cijeloj priči jako jako važno; baš je ZDS 

krvlju HOS-ovaca zagarantiran i proslavljen tako da mu nikakva haranga 

ljevičaraa i ostalih 'korisnih budala' naštetiti ne može. 

 

Marcus bakran • 6 days ago 

Inačica pozdrava je prilično raširena u svijetu, recimo ''Pro Patria Paratus''. 

Nema te znanosti koja može sve te inačice povezati s fašizmom. Jako sam 

razočaran s g. Jarebom, jer se s ovim ''petljanjem'' svrstava na stranu onih koji 

ne mogu smisliti Hrvate kao narod a kamo li njihovu državu, kako onu onda 

tako i ovu sada. Haranga na ZDS je haranga protiv ove države. Uostalom 

protuhrvatska tzv. antifa struja to i otvoreno govori, čak i premijeri i 

predsjednici države. za ne vjerovati. 

 

damir tuckar Marcus • 6 days ago 
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ma svi su Rimljani, još od "Krista - fašisti"...Pro Patria...je "stari pozdrav" 

prethodika ustaša u "ovim našim regionskim krajevima, dokazao je to " 

odavno Jareb...Zna ON 

 

Marcus • 6 days ago 

Ne idem čitati dalje od naslova i podpisa. Ako se netko ''petlja'' onda je to 

gospodin Jareb. 

 

Karolina Mueller Marcus • 6 days ago 

Ne razumijem zašto hkv prenosi takav članak. 

Svi znaju za Pečarića, a za Jareba nitko. 

 

bakran Karolina Mueller • 6 days ago 

Hmm, ma ponekad je dobro upoznati i drugu stranu, te doznati što ona misli i 

govori. Jer, kad danas-sutra opet 'dođe do gustog', mora svatko znati s kim će 

i kako će. 

 

Sharp Shooter bakran • 6 days ago 

Ako zagusti, opet će svi oni otići na "školovanje i usavršavanje" po raznim 

Londonima, Bruxellessima itd.. Već viđeno '91. kada su neki pobjegli preko 

Atlantika. Ni Antarktik njima nije dalek kad se zapuca.. 

 

Karolina Mueller bakran • 6 days ago 

Znači ne ćemo s Jarebom. 

 

MIJO F Karolina Mueller • 6 days ago 

..ma dobra je duša(k'o kruh..možda malo stariji? :))..ali 'elementi' mu nikako 

u glavurdu..i uspoređivati ga s YUtitokomunistima Jakovina&Klasić nije u 

redu i umjesno.. :) ZDS-mfp! 

 

Karolina Mueller MIJO F • 6 days ago 

Pa o čemu je onda sve ovo? 

Tko je tu bez veze? 

Meni se više sviđa Pečarić. 

 

MIJO F Karolina Mueller • 6 days ago 

..pa naravno..Jareb je samo jedan, od silu nerazumnika(a nije ZLO-od 

čovjeka, kao FF-ovci)-zahvatilo mu vijuge 'mentalni komunizam'-to je teško 

odagnati.. :) MFP! 

 

Marcus MIJO F • 6 days ago 
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Da, Mijo, dobar dio našeg naroda ima tu zarazu od koje ne mogu vidjeti 

najjednostavnije stvari onako kakve one jesu, pa smo ih oksimoronski nazvali 

katoličkim antifama. 

 

mario budak • 6 days ago 

Drug Jareb izgleda je studirao povijest zajedno sa drugom Klasicem, jer njih 

dvojica se uopce ne razlikuju. 

 

damir tuckar mario budak • 6 days ago 

je, a na Filozofskom im je valjda koji seminar držala i drugarica Pusić i njen 

bracek, valjda i Goldstein....uf, koliko ih je stručnjaka 

 

mario budak damir tuckar • 6 days ago 

Izgleda danas da je razlog sto je velika vecina tkz profesora dobili titule u 

bivsoj drzavi jer su zastupali velikosrbsku politiku, a vecina to i danas radi. 

 

Merlin27 • 6 days ago 

glede ZDS - ako se odmaknemo od tih nekih kontroverzi oko njega - samo bi 

ovo htjela reć': sam pozdrav je s estetskog aspekta (po izboru riječi i po 

zvučnosti) FAKAT savršen; on je ponosan, odlučan, odrešit, lako pamtljiv. 

njegova poruka je kratka i svima jasna a bez trunke prijetećeg ili agresivnog 

(kao npr. riječ 'smrt' u 'Smrt fašizmu'). šteta zbog svih tih problema - ili 

'problema' - vezanog uz njega jer bolji i ljepši nećemo smislit' tako skoro... 

 

Sharp Shooter • 6 days ago 

Pokraj onakve bestijalne agresije, pokraj izdaje SKH i predaje oružja hrvatske 

TO neprijatelju, pored tolikog broja ubijenih, ranjenih, protjeranih, pobijene 

djece i staraca, silovanih žena, branitelja u logorima, porušene infrastrukture 

o čijoj reparaciji političari šute kao p*čke, mi pričamo o jednom pozdravu.. 

Najveća pogrješka bila je uopće pristati na rasprave o tom pozdravu, posebice 

kada ih nameću oni koji su dezeritlrali i nisu ni dana branili domovinu. Cilj su 

postigli - pojedini Hrvati samo se još više upetljavaju kao pile u kučine.. Zašto 

svi ti kojima smeta pozdrav i geslo HOS-a nisu to jasno i glasno rekli 1991.? 

Predobro bez ikakva smislena korisnog rada na korist RH i društva žive toliki 

negatori sveg hrvatskog.. Kakvi smo mi naivci kao narod, Bože sačuvaj!!! 

SAMO ULICA I PROSVJEDI ZA DEMOKRACIJU I LUSTRACIJU 

MOGU PRIMORATI TE ŠTAKORE NA UZMAK I BIJEG U RUPE - BAŠ 

KAO 1991.-1995. 

 

bakran Sharp Shooter • 6 days ago 

Poštovani, mislim da u potpunosti razumijem 'kostur' Vašeg komentara. Ali, 

nažalost, bojim se da ovakve stvari kakva je 'diskusija oko ZDS', nije moguće 

izbjeći. Ako samo dva tvrdoglava i uporna komunjarska antifa lika počnu 
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trubiti i 'derati kozu', imamo što imamo. Jasno, kako kažete, teorijski govoreći, 

mogli bismo ih ignorirati. No, opet nažalost, ovih drugih nema baš tako malo. 

Pa kad im se 'pribroje' i oni naivni i/ili nepametni koji su de facto na našoj 

strani, kako sam već rekao, imamo što imamo. 

 

Meri Sharp Shooter • 6 days ago 

Istina je, "nisu oni dezerteri ni dana branili domovinu", ali su zato perfidno i 

lukavo došli na vlast, i rovare protiv hrvatske države... 

 

Marcus Meri • 6 days ago 

... i, ''snadji se druže'' profitirali. 

 

ZmisiS Meri • 3 days ago 

Sve je to pomno isplanirano od strane UDBA-e i KOS-a. Sve što nam se 

događalo i događa nije slučajno. Samo naivčine vjeruju u slučajnosti. Sreća, 

ne ide im baš sve od ruke. Doći će i njima Jeb.no jutro. 

 

Muc Cica • 6 days ago 

Pa što ako je ustaški, neka je! Ustaše su jedino od čega ništarije i dan-danas 

pune gaće. Da nije bilo hiperprojiciranog srpskog straha od "Ustaša", Srbuljci 

bi nas u početku rata bili nenaoružane pregazili kao gnjilu krušku. 

 

FSlunjski • 6 days ago 

Molio bih gospodina Jareba, ako ima nacionalnu svijest, ako ga prožima 

domoljubni osjećaj, ako je za svoj dom i svoju domovinu spreman onako kako 

su to bili branitelji u Domovinskom ratu s pokličem bez ikakvih povijesnih 

konotacija u primisli, neka znanstvenom objektivnošću (sine ira et studio), na 

mjetu znanstvenog savjetnika u Hrvatskom institutu za povijest obrati 

pozornost na ... YU HISTORIJU...  

http://www.yuhistorija.com/..., podržanu od Saveznog ministarstva inostranih 

poslova SR Njemačke, gdje njeguju istorijsku perspektivu 'talionice naroda' i 

njegovi kolege iz Hrvatske: Klasić, Goldštajn, Jakovina, Markovina..., a ja, za 

dom spreman kao i '91. - '95., samo bih rekao 'danke' Deutschland - 'ko nas 

bre zavadi' 

 

bakran FSlunjski • 6 days ago 

Uhh, a jeste mi 'pomogli'. Otvorio sam poveznicu, pogledao tko su tzv. autori, 

i 'odabrao' jednog. Ni manje ni više, da vidim što to onaj, kako kaže g-din Z. 

Hodak, Markgovnina ima reći na temu pod naslovom ''Kolaboracija na 

području Hrvatske'' (jasno, misli se na WW2). Dakle, počeo sam čitati, i onda 

mi je 'ponestalo želuca'. To je pamfletsko smeće najviše kategorije s jedinim 

ciljem blaćenja Hrvata i Katoličke crkve. Jasno, metodologija je laž i 

misinterpretacija, kako to već rade tipovi a'la spomenuti margovnina, 
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goldštajn, klasić, jakovina, i ostala ekipa koja si tepa da su povjesničari-

znanstvenici; iako moraju biti svjesni da su insignifikantni manipulatori, 

piskarala i bezveznjaci. Ukratko, ništarije. 

 

orada bakran • 5 days ago 

A gdje je u toj priči "hrvatski" povjesničar" Jareb? Nema volje i interesa boriti 

se na svom teritorju protiv velikosrpskog i jugoslavenskog lažljivog ološa? Tu 

mu snaga kopni,malodušje ga preplavljuje, više voli zicer ,skupa 

vjerodostojnim prikloniti se jugoslavenskoj velikosrpskoj bandi uz parolu "ne 

talasati".fuj 

 

DaranHRNEBO • 6 days ago 

Ma ne treba tebe akademik Pečarić demantirati sad ću mu to napisati.Jer se ti 

sam izvaljuješ u kontradiktornostima kao što to čine Srbi kada tumače povijest 

:) :) 

 

MIJO F DaranHRNEBO • 6 days ago 

..kao katolik Darane ..upozori i ljubi..a ne sudi.. :) MFP! 

 

DaranHRNEBO • 6 days ago 

Gospodine Jareb evo citiram točno vas : 

...(...)...Na kraju bih uvaženog akademika upoznao i s činjenicom da je zastava 

o kojoj govori u svom odgovoru i na čijem je reversu izvezen nadnevak 12. 

svibnja 1931. nastala 1934. godine. Bila je posvećena u svibnju 1934., a kuma 

zastave bila je Pavelićeva supruga Mara Pavelić. O toj se je zastavi također 

mogao informirati u mojoj knjizi na stranicama 348.-349. (bilješka 1106) i 

359., pa ne bi u svom ljutom odgovoru na moj tekst postavljao ne baš pametno 

pitanje o njoj. ...(...)... 

Sami kažete da su i zastava i pozdrav nastali eto 1934. i da joj je kuma u 

posvećivanju bila supruga Ante Pavelića . 

Da imate malo zdravog razuma dokučili bi da je netko osmislio zastavu i 

pozvao ili Antu Pavelića ili ženu mu da je posveti ali koliko godina prije i 

uspostave NDH? 

Eto da je sve i istina o NDH što pišu "povjesničari " poput vas a i 

dr.Hasanbegovića na kojeg ste se pozvali u ovom pamfletu, ali nije valjda da 

vi svima nama želite reći da su Hrvati već 1934 krenuli u progone Srba, 

Židova svih i svuda i već tada je pozdrav Za Dom Spremni bio zločinački..... 

To vi nama valjda želite pojasniti 

Sve je krenulo eto sa NDH i Antom Pavelićem ... 

 

bakran DaranHRNEBO • 5 days ago 

Kako sam rekao u vlastitom komentaru prije, g-dinu Jarebu je modus rada u 

svojim 'istraživanjima' tek'' suhoparno kopanje po starim dokumentima kako 
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bi se točno datiralo kad i što je netko rekao, ili načinio...'' U ovom se slučaju 

uhvatio za 'dilemu': Je li spomenuta zastava nastala 1931. ili 1934. godine? 

Sve ostalo njemu je irelevantno. Dobro ste napisali ''Da imate malo zdravog 

razuma...'' 

 

DaranHRNEBO bakran • 5 days ago 

Uz dužno poštovanje samo prema vama što ću se ovako očitovati na vaš upis 

: 

Pun mi j k...c ovakovih povjesničara ... 

Razlike između njih i velikosrpskih i komunističkih "historičara " nema ... 

 

bakran DaranHRNEBO • 5 days ago 

Poštovani Darane, i meni je isto i puna kapa, i pun k...c! Nek' ih vrag nosi, kad 

su beskorisni; dapače, štetni. 

 

Ivan Boras • 5 days ago 

Pozdrav, Za Dom spremni, je hrvatski domobranski pozdrav kojeg su i ustaše, 

u svojoj revolucinarnoj silovitosti, isto tako koristile kao i u svojoj inačici Za 

domovinu i poglavnika. 

Svatko tko je sa tim pozdravom časno pao za domovinu Hrvatsku zaslužuje 

svako poštovanje bez obzira kad i u kojoj situaciji je položio život za 

Hrvatsku. 

Razglabanja kad i kako je taj pozdrav nastao vrijedno je i lijepo znati, ali ne 

umanjuje ljepotu i sadržaj samog izričaja. 

Nije nikako slučajno što isti pozdrav imamo u Rimskom carstvu kao i u 

tisućgodišnjoj kineskoj tradiciji, pro patria paratus i liam shi. 

 ZA DOM i bez ovog "spremni" zadivljuje, a upotrebljivo je i u mirnodobska 

doba jer onda nema ništa militarističko iako se podrazumijeva. 

Pročitah oba prijašnja uradtka Dr Jareba i Prof. Pečarića pa nikako da shvatim 

čemu ovo sada kad tu nema ništa nova ili služi jedino samodokazivanju gdje 

jedan ugledni povijesničar želi drugog uglednog svijetskog znanstvenika 

proglasiti amaterom. 

 

FSlunjski Ivan Boras • 5 days ago 

Bravo gospodine Boras 

 

Marcus Ivan Boras • 5 days ago 

Točno tako, poštovani. 

 

FSlunjski • 5 days ago 

Potaknut ovom raspravom, evo dodatno ću je 'zapetljati' jedanim literarnim 

pokušajem - pričom...  
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U ono vrijeme bio neki mlad čovjek, momak stasao, sa majkom, bratom i 

seatrom, bez oca kojemu se zameo trag krajem rata sa mnogima iz kraja, 

negdje na puto od Bleiburga kući…  

U susjednom selu, od njega nešto mlađa cura, sa majkom udovicom, sestrama 

i bratom, isto bez oca koji je poginuo u ratu, pred kraj, a još se ne zna točno 

gdje mu je grob.  

Dok bijahu djeca ratni vihor ih je svojim smrtnim razarajućim strahotama 

prestrašio puno puta, tada se ne poznavaše. Kad je rat stao pa se smirilo 

nastavio on školu, 'osmoljetku', ona tek krenula, tu se oni sretali, pa na paši 

kod blaga, kod crkve na misama, o blagdanima, na igrankama, zagledali se 

jedno u drugo i u potaji se počeli radovati časovima i prilikama kad će se 

moći vidjeti i sresti… 

I tako nanizale se godine, život je novim jutrima, danima bez strepnji od rata 

postao ljepši, makar u oskudici donosio je i radosti, Bogu se molilo,… on već 

punoljetan, u snazi, ona na pragu punoljetnosti, za nekol'ko mjeseci i ona će 

biti punoljetna. Sad već u druženjima i zabavljanju u prelima bliskost im 

probudi neodoljive uzajamne želje, sokovi životne radosti uskipješe, srca se 

zažariše i planu ljubav… to se sad više nije moglo sakriti…  

I padne odluka: on nju hoće vjenčati još prije vojske, a ako ga skoro pozovu 

onda odmah po odsluženju, a dotle će biti zaručeni, ona, ne pokazujći mu to, 

u sebi ushićena u strepnji kaže da ne može sama potvrd'ti dok mama njena ne 

izrekne odluku, njega pripada nju zaprositi, a ona mu se obećaje i ona će ga 

čekati.  

I bi tako, nestrpljiv požuri on pitati mamu svoje drage, bodreći sebe onom 

njenom naklonošću koju je u nje oduvijek prema sebi osjećao, sada odjednom 

svjestan da je mama njezina zapravo već odavno znala što mu je na srcu, kao 

da mu se sada razjasnila ona njena bliskost sa njegovom mamom, od rata, 

kol'ko se sjeća, kao da su bile sestre, sjetio se kako su se uzajamno pomagale, 

rado se sastajale, u potribi obadvije i valjda se zato dobro slažu jer su 

obadvije udovice - pomisli on, a eto, ako Bog daa bi'će i priije…  

- "Dobro sinko, ti mi dakle 'oćeš biti zet i dite moje bi odvee u svoj dom" 

odgovori mu ona uz blagi smiješak onom poznatom mu toplinom njena glasa.  

- "A kako misliš da ćete vas dvoje živ'ti ? Imaš brata i sestru" doda ona.  

- "Sagrad'ću ja za nas novu kuću" spremno će on. 

 - "Veliš - novi dom. Onda, nek' vam je dico s Božjim blagoslovom."  

- "Uz Božju pomoć, ja sam za dom spreman !" kliknu on zapljusnut naglim 

valom sreće.  

…  

Treći dan, već za jutra, na vrata sretnog budućeg mladoženje banuše dvojica 

– 'milicajac' i jedan drugi u 'civilu'.  

- "Jel' taj i taj kod kuće ?"  

- "Evo, sad će, u štali je kod blaga" – sa vrata im odgovori iznenađena i 

začuđena njegova mlađa sestra.  
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- "Sprem' se odma', ideš s'nam u stan'cu" reče mu strogo onaj u 'civilu' kad on 

izađe pred njih.  

…  

U 'stan'ci milicije', zgrada na kat, u pratnji one dvojice priveden bi do nekog 

šaltera, na pitanja dade on osobne podatke: ime i prezime, godinu rođenja, 

ime oca i majke, adresu, onaj iza šaltera to u nešto zapisa i produžiše nekim 

hodnicima, uđoše u omanju sobu bez prozora, stol na sredini i dvije 

nasuprotne stolice, bez drugog kakvog namještaja…  

- "Sjed' tu" - pokaza mu stolicu onaj u 'civilu', s kojim je došao, sada sa njim 

sam u sobi, sjedne on još uvijek zbunjen u čudu ne imajući pojma zašto je 

doveden ovamo ?! Onaj sjede na drugu stolicu sučelice …  

I krene ispitivanje:  

gdje je bio prekjučer u to i to vrijeme (to je ono vrijeme njegove prošnje u kući 

njegove drage), što je radio, s kim je bio, ko je još bio u kući - sve po imenu, 

kad i gdje je bio sa svojim stricom i ujakom u zadnje vrijeme, (od kojih jedan 

živi u susjedstvu a drugi dalje u drugom selu, svaki sa svojiom obitelji), zna li 

on da su oni bili u ratu, da - on zna da su oni bili u hrvatskoj vojsci, (znao je 

da je stric bio u ustašama a ujak u domobranima i živi se vratili iz rata, ali ne 

izusti to), reče kako oni dolaze pomoći njegovoj obitelji kad su glavni radovi 

u plju i radovi na kući, mama i oni iz kuće isto odlaze k njima… A od koga je 

čuo ono "za dom spremni" i kada ?! On to nije čuo od nikoga (i istinu reče), 

pa zašto je onda sam to 'vikao' i drugi su to čuli, ne - nije on to 'vikao', nego 

je rekao, kad je prosio svoju djevojku, da je on spreman osnovati svoju obitelj, 

da je spreman graditi svoj novi dom,… A piše li im drugi stric iz Amerike, 

javlja li im kako se tamo živi i što tamo rade… I tako to potrajalo nekoliko 

sati, ispitivač za to vrijeme izašao iz sobe nekoliko puta pa se vratio i 

nastavio… Pojavio se i drugi u civilu i nastavio, pa ponovo pitao isto što i 

onaj prvi… Ispitanik izgubio sad već osjećaj za vrijemena i nije bio siguran 

koje je doba dana… Prođe tako prvi dan, i noć.  

No, nisu ga udarili, nisu ni vikali na njega, makar je cijelo vrijeme imao dojam 

da mu ne vjeruju i u nekim časovima ispitivanja diomali su se prijeteće i 

zloslutno… I tako drugi dan prođe, i druga noć, izmjenila se trojica ispitujući 

ga. Treći dan prije podne otpustiše ga, strogo mu narediše da do daljnjega ne 

odlazi nikud dalje od kuće… Iduć kući, pješice, još pod dojmom svega javi mu 

se učas misao - oca mu nisu niti jednom spomenuli niti išta o njemu pitali, nije 

shvaćao zašto…  

...  

Prošla su dva tjedna od povratka iz 'stan'ce milicije', stigli se utom naši 

mladenci zaručti, kad donese poštar poziv za vojsku - regrutacija, javiti se u 

'odsjek za narodnu obranu' dana tog i tog, ponijeti sobom 'lične' dokumente i 

'stvari lične higijene'… Iz sela bi pozvan samo on, iz nekih daljih sela još neki 

momci njemu poznati iz viđenja. Ovo je 'oktobarska klasa' govorilo se među 

njima sabranim u zgradi 'odsjeka za narodnu obranu'. Uslijedio kratki 
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pojedinačni 'lični' pregled, upute i raspored – Đevđelija ! Čuo je za to mjesto 

na 'časovima geografije' i znao je gdje se to nalazi na karti Jugoslavije koja 

je visila na zidu školske učionice…  

…  

Ovdje ne ćemo pobliže opisivati trogodišnje služenje u JNA.  

Samo napominjemo da u tom roku, sredinom služenja dobio je naš zaručnik 

'dopust' u trajanju od petnaest dana od čega su četiri dana otpala na 

putovanje do kuće i natrag. Bilo je u toku služenja svašta, dril, 'obuka i 

vaspitanje', bilo je posebno teških trenutaka maltretiranja, provokacija, 

poniženja, spoznao je koliko čovjek može biti beznačajan u tom stroju - 

'nula'… ali je i stekao par neraskidivih 'drugarstava' – pravih prijatelja… Ono 

što mu je stalno, najviše od svega, hranilo nadu, vjeru, snažilo spremnost 

izdržati sve pred sobom pod bilo koju cijenu, bijahu pisma od drage koja ga 

je čekala, što mu je pomagalosuspregnuti se od nekih burnih i pogubnih 

reakcija i zatomiti to. Pisma su uvijk započimala: 'Dragi moj … javljam ti da 

sam dobro što i tebi želim od Boga i srca svoga…'  

…  

Došao je i taj dan, kraj roka, bez skraćenja, 'civilka' stigla od kuće prije par 

dana…  

Nakon oproštajnog pozdrava sa 'drugovima', sad već u 'civilki', u kancelariji 

primanje 'otpusta' od njegova 'kapetana prve klase', ne će ga pamtiti po dobru, 

bez suvišnih riječi kratak pozdrav:  

- "Druže … , 'el to kraj. I - spreman ?"  

- 'Bogu fala' pomisli, ali ne izusti. Naučio je dobro da se ovdje Bogu ne moli 

niti ga se zaziva. Sine mu u času ono sa vjeronauka, kad Bog kaza Mojsiju 

svoje ime…  

"Ja jesam…" reče glasno – vojnički, učini 'nalevo krug' i ode… 

see more 

 

Ivan Budić • 4 days ago 

Ovo je nastavak priča patizanije,izgone iz Hrvata nacionaklizam kao 

"retrogradnu "aktivnost,poslušajte novinarke na htv eju.Milka Planinc nebi 

tako govorila o DESNIČARIMA!!!!!!!!!!!!!!!!!!! 

  

jaksa • 3 days ago 

Moj jarebe nas ne intetesira kada je prvi put neki Jrvat ppzdravio prvi put sa 

pozdravom za dom spremni, pitanje je kome on smeta, mene to zanima a ja cu 

sa njim pozdravljati svaki put kada sretnem neprijatelja kojemu smeta! A ako 

ga zabrane onda ce imati dvadesetak tisuca politickih zatvorenika kojih se 

nece tako lako rjesiti! To ti kaze covjek koji nikada nije bio ustasa niti potjece 

iz tog politickog opredjeljenja, nego je samo covjek koji voli svoju zemlju I 

za njenu obranu ce biti spreman do smrti! 

 

https://disqus.com/by/ivanbudi/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4387967539
https://disqus.com/by/disqus_rg8Dh7uYcs/
https://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/31484-dr-sc-mario-jareb-petljanje-i-zapetljavanje-matematicara-pecarica.html#comment-4389279132
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Marcus jaksa • 3 days ago 

Bravo! Pedeset tisuća (zna ih biti i sto) na koncertu Marka Perkovića 

Thompsona za dom spremni – pa neka udbaš božinović pošalje murju i nek 

potrpa sve u buksu! 

 

* 

Kada pročitate ova reagiranja na Jarebov tekst jasna će vam biti moja dvojba 

trebam li odgovoriti na Jarebov tekst. 

Zapravo me impresionira spremnost hrvatskih povjesničara da inzistiraju na 

terminu „ustaški pozdrav“. Možda je i bio godinu dvije tridesetih, ali su ga 

ubrzo prihvatili u mnogo široj organizaciji i nazvali domobranski. 

Ustaše su ga koristile i jednu godinu u NDH. A u narodu svo vrijeme rata. I u 

samoj državi što pokazuje niz dokumenata. 

A ja doista nisam znao da se država zvala Ustaška Hrvatska, da bi zbog takvih 

dokumenata i pozdrav bio ustaški. 

U svojoj današnjoj kolumni Zvonimir Hodak nas podsjeća: 

Njemačka, Italija i Japan, tzv. sile osovine, zatim Rumunjska, Mađarska, 

Bugarska, Petenova Francuska, Frankova Španjolska, Austrija… sve su to 

bile države koje su dočekale kraj rata na poraženoj strani. Svi pokreti otpora 

u tim državama bili su nacionalni. I sve te države ostale su države bilo s jedne 

ili druge strane "Željezne zavjese". Sve, osim Hrvatske. Ona je uz poraženu 

vlast izgubila i državu. Isključivo zato jer su se i sami Hrvati borili protiv svoje 

države za Jugoslaviju. 

Zapravo, kao što su naše povjesničare naučili da je NDH bila ustaška država, 

tako su mnoge u današnjoj Hrvatskoj učili da je ova država Tuđmanova 

ustaška država.  

Na početku su to javno govorili Srbi, a njihove sluge u Hrvatskoj su se tome 

nadale. U momentu kada su se dokopali vlasti i izvršili detuđmanizaciju HDZ-

a od tada su se vratili dokazivanju da je sve što je hrvatsko zapravo ustaško. 
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NOVO PISMO PREDSJEDNICI 

Poštovana gđo Predsjednice RH, 

 

Sa zanimanjem sam pročitao razgovor (8.8.2019.) koji je s Vama vodio glavni 

urednik Hrvatskog tjednika Ivica Marijačić. Moram priznati da mi neki Vaši 

odgovori nisu bili jasni. Osvrnut ću se samo na dva zbog moje osobne 

upletenosti. 

Na tvrdnju g. Marijačića kako 'ste i u Kninu izbjegli koncert Marka Perkovića 

Thompsona 2015. godine iako ste očekivani' Vi samo kažete kako ste ocijenili 

da je to najbolje za hrvatsko društvo i državu. 

Podsjetit ću Vas da je tada Thompson napadnut zbog „Bojne Čavoglave“ i 

ZDS s kojim ona počinje i da smo ga branili Peticijom ZDS.  

Kada ste nedavno komentirali Vaše tvrdnje o ZDS kao starom hrvatskom 

pozdravu uputio sam Vam slijedeće pismo (objavljeno u mojoj knjizi 

„Predsjednica i Za Dom spremni“, Zagreb, 2019.): 

 

Poštovana gđo Predsjednice RH, 

Sa zaprepaštenjem sam vidio Vaše najnovije “priznanje“ da ste pogriješila 

kada ste za pozdrav „Za Dom spremni” ustvrdili da je povijesni hrvatski 

pozdrav, istaknuvši kako je i prilikom davanja te izjave Vaša poanta bila na 

tome da je takav pozdrav „kompromitiran i neprihvatljiv”. A poznato je koliko 

je taj pozdrav korišten u Domovinskom ratu, Želite li Vi reći da je ZDS 

kompromitirao Domovinski rat? 

Zapravo, prije se mogla očekivati Vaša isprika Marku Perkoviću Thompsonu 

i svim potpisnicima Peticije ZDS za koju su iz Vašeg ureda konstatirali da je 

bila „na razini provokacije“. 

Podsjetit ću Vas ta Peticija odmah na početku pojašnjava o čemu je riječ: 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom 

koncertu u Kninu. 

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 

25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je 

zabranio naoružavanje, tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral 

naroda. 

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme 

koja je dio povijesti hrvatskog naroda? 

(...) 

Dan prije je ispred Vas na Paradi u Zagrebu prodefilirala i postrojba HOS-a 

sa ZDS na zastavi. 

https://kamenjar.com/hasanbegovic-zds-nije-stari-hrvatski-pozdrav-je-ustaski-pozdrav/?fbclid=IwAR2JzBnjKaDdkkp8hidjozBsyW0SKdLixlU9l7LPs8DqICYG3s7YS2tBERo
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Vlast je organizirala veličanstveni koncert Thompsonu u Kninu, na koji ste i 

Vi trebali doći. 

Vi niste došli, a Thompsonu je najavljeno kažnjavanje, a mi smo reagirali 

Peticijom. 

Slično se ponovilo i u Glini. 

Thompson je pravomoćno dobio spor na sudu.  

Pa zar Vam doista nije jasno da je i Sud potvrdio da je na razini provokacije 

bila Vaša ocjena o Peticiji, a ne sama Peticija, koju su potpisali i mnogi 

ugledni povjesničari. 

Od trenutka kada je donesena pravomoćna presuda Thompsonu očekivali smo 

Vašu ispriku jer su mnogi potpisnici imali i problema poslije takve Vaše 

ocjene. 

Umjesto toga eto imamo još jednu potvrdu činjenice kako je današnjim 

političarima važniji Drugi svjetski rat od Domovinskog rata. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

Sam Marijačić komentira u svojoj kolumni kako ste tek sada shvatili kako je 

svaki pozdrav pod kojim je branjen Vukovar prihvatljiv. Ali ZDS nisu koristili 

samo HOS-ovci već i mnogi drugi branitelji. A strašno je vidjeti kako to nije 

bilo očito hrvatskim političarima. A nekima nikada i neće biti jasno iz 

jednostavnog razloga što je prije nekoliko dana i sam Vučić govorio o „Bojni 

Čavoglave“. Zapravo je govorio kako su hrvatski političari godinama 

proganjali i Thompsona i „Bojnu“ jer su poraženi fašistički agresori na 

Hrvatsku to željeli. 

Osobno sam Vas i upozoravao da sam i sam zbog Peticije ZDS proganjan: 

 

Naslov:  Fwd: Fwd: Fwd: Fwd: Otkaz 

Datum:  Sat, 1 Oct 2016 17:34:29 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima:  Ured Predsjednica <ured@predsjednica.hr> 

CC:  Vlado Košić, V. Pozaic, Miroslav Tudjman  

 

Poštovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar-Kitarović, 

Nedavno sam Vas u pismu koje smo Vam napisali biskup Košić i ja podsjetio 

kako je ovogodišnji napad na Marka Perkovića Thompsona bit našega 

prošlogodišnjeg pisma na koje je Vaš ured žestoko reagirao. Poslije početnih 

napada na mene, biskupe i nadbiskupa, potpisnike nastavio se napad na mene 

drugim "oružjem", napadi na moju obitelj, suradnike, časopise etc. (...) 

Niste reagirali ni tada, kao ni nedavno kada sam Vas obavijesti da su dva od 

tri moja časopisa, za koje sam Vam još tada pisao da su napadani, a koja su u 

svjetskim bazama časopisa, postali Q1 časopisi! 
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Da, moram odati priznanje g. Marijačiću jer Vam nije rekao, kada ste oko ZDS 

spomenuli da dan prije Vašeg nedolaska na koncert u Kninu Milanović nije 

imao ništa protiv da HOS-ova zastava bude na mimohodu u Zagrebu, da je u 

Hrvatskom tjedniku objavljeno kako Vi jeste bili protiv toga. A nije spomenuo 

ni Vaše reagiranje na Peticiju ZDS. 

Moram priznati da mi je zabavno bilo čitati i Vaše komentare, pa i oko ZDS, 

kada Vi Pavelića komentirate u svijetlu jedne moje davne pošalice kako mnogi 

misli da su Trojni Pakt sačinjavali NDH, Njemačka i Japan, pa je onda Pavelić 

'predao polovicu Hrvatske Italiji'. 

Drugo na što se mislim osvrnuti je Vaš odgovor na tvrdnju g. Marijačića kako 

ste 'uvrijedili braniteljske udruge nazivajući ih rubnima, marginalnima'. 

Odgovorili ste: 

Moja se izjava odnosila na one koji su nosili transparente poput – konju 

jedan... 

Ako je to tako, kako to da niste odgovorili na moje pismo (objavljeno u mojoj 

knjizi Matematika, pjesme i nogomet): 

  

Poštovana gđo Predsjednice,  

Doista Vam se moram zahvaliti što niste odgovorili na molbu za 

pokroviteljstvo konferencije.  

Na taj način ste omogućili Organizacijskom odboru Konferencije da povuče 

tu molbu: 

 

  

  

Na taj način je sve ostalo, što se tiče mojih suradnika u okviru znanstvenih 

razloga što je njima sigurno važno. 
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Zahvaljujući tome nisam ni ja doveden u neprijatnu situaciju povrediti ih jer 

mi sigurno ne bi bilo jednostavno imati za pokrovitelja nekoga tko je svjesno 

išao na uvredu mojih dragih prijatelja kao što su general Sačić i gđa Rozalija 

Bartolić koja je i ugledni član Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta kojemu 

sam jedan od podpredsjednika.  

A na prosvjedu koji su organizirale udovice naših branitelja, čija je 

predsjednica gđa Rozarija, sudjelovali su i HOS-ovci, ali i pripadnici 4. 

Splitske gardijske brigade koji su i Vama nedavno napisali jedno snažno 

pismo koje je u cjelosti pročitano i u Bujici: 

https://www.4brigada-zng.hr/unutarnji-rad/priopcenja/veterani-4-gardijske-

brigade-hrvatski-drzavni-crveni-tepih-treba-zasluziti  

O mojom povezanošću s HOS-ovcima (Peticija ZDS) sigurno ponešto i znate, 

zato ću ovdje spomenuti samo jednu takvu povezanost s našim splitskim 

braniteljima: Za knjigu o njihovom legendarnom zapovjedniku Andriji 

Matijašu Pauku napisao sam jedan od predgovora na prijedlog njegovih 

suboraca (predgovor je npr. pisao i general, sada i ministar, Damir 

Krstičević). 

Pri tome nije važno jesu li oni politički marginalci ili ne, već činjenica da ste 

to rekli pred Vašim gostom koji je posjet iskoristio da demonstrira ono 

Matoševo: „Oni lažu. To je njima od Boga.“, a što je opjevao i Dobrica Ćosić. 

Jučer na HTV dane su snimke koje su to potvrdile, tj. pokazale kako je Vaš 

gost lagao. 

Kako je to obilježilo ovaj posjet, pitanje je čemu je poslužio. Jasno je da je 

Matošu srpska laž nešto strašno, a Ćosić je rekao da je laž Srbima najviše 

pomogla u povijesti. A da je Vučić dobar Srbin to smo i prije znali. 

Zašto ste onda željeli povrijediti moje prijatelje? 

Meni ste napravili veliku uslugu jer se ne moram dvojiti bi li Vaše 

pokroviteljstvo bilo crna mrlja na mojoj znanstvenoj karijeri i ugledu koji 

očito kod nekih, čak i u Hrvatskoj, imam: 

https://direktno.hr/direkt/boka-je-dala-sv-leopolda-mandica-akademika-

pecarica-ministra-bozinovica-a-sada-nam-crnogorci-otimaju-bastinu-

bokeljske-mornarice-112024/ 

https://narod.hr/kultura/11-veljace-1852-ivo-visin-tko-jedan-brojnih-

slavnih-hrvata-koje-dala-boka-kotorska  

S poštovanjem,  

Prof. dr. sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU 

Inostrani član DANU 

 

Inače, meni je Vaš sadašnji odgovor još i gori jer se pitanje na koje ste tada 

odgovarali odnosilo na prosvjede zbog dolaska Vučića na Vaš poziv, a Vi sada 

kažete da Vam – zapravo – braniteljske udruge nisu bile bitne ni spomena, već 

ste komentirali one valjda važnije – one koji su nosili nepristojne transparente. 

https://www.4brigada-zng.hr/unutarnji-rad/priopcenja/veterani-4-gardijske-brigade-hrvatski-drzavni-crveni-tepih-treba-zasluziti
https://www.4brigada-zng.hr/unutarnji-rad/priopcenja/veterani-4-gardijske-brigade-hrvatski-drzavni-crveni-tepih-treba-zasluziti
https://direktno.hr/direkt/boka-je-dala-sv-leopolda-mandica-akademika-pecarica-ministra-bozinovica-a-sada-nam-crnogorci-otimaju-bastinu-bokeljske-mornarice-112024/
https://direktno.hr/direkt/boka-je-dala-sv-leopolda-mandica-akademika-pecarica-ministra-bozinovica-a-sada-nam-crnogorci-otimaju-bastinu-bokeljske-mornarice-112024/
https://direktno.hr/direkt/boka-je-dala-sv-leopolda-mandica-akademika-pecarica-ministra-bozinovica-a-sada-nam-crnogorci-otimaju-bastinu-bokeljske-mornarice-112024/
https://narod.hr/kultura/11-veljace-1852-ivo-visin-tko-jedan-brojnih-slavnih-hrvata-koje-dala-boka-kotorska
https://narod.hr/kultura/11-veljace-1852-ivo-visin-tko-jedan-brojnih-slavnih-hrvata-koje-dala-boka-kotorska
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S poštovanjem, 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

P.S. Obje knjige iz kojih sam uzeo svoja pisma Vama nedavno sam 

predstavljao i u Tisnom. Reagirao je general Rojs koji podržava Vašu 

kandidaturu. Moj odgovor možete pročitati na portalima: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/ 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-

sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

https://hrvatskonebo.org/2019/08/09/akademik-josip-pecaric-pismo-

predsjednici-2/  

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-pismo-predsjednici-2/  
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17549-akademik-

pecaric-pismo-predsjednici  

  

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
https://hrvatskonebo.org/2019/08/09/akademik-josip-pecaric-pismo-predsjednici-2/
https://hrvatskonebo.org/2019/08/09/akademik-josip-pecaric-pismo-predsjednici-2/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-pismo-predsjednici-2/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17549-akademik-pecaric-pismo-predsjednici
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17549-akademik-pecaric-pismo-predsjednici
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LJEVIČARI SU VUČIĆEV GOVOR DOŽIVJELI KAO 

UKOR ŠTO NISU POSTIGLI ZADANI CILJ OKO ZDS 

(ODGOVORI MIRU BANOVIĆU O ZDS U GLINI) 

 
Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na komentaru mog pisma Predsjednici. 

To o čemu mi pišeš pokazao je i sudski spor koji se vodio poslije tog koncerta, 

a koji je Thompson dobio. Ali dobro je da si to napisao jer je važno znati na 

što su sve spremni hrvatski političari u provođenju Memoranduma SANU 2. 

To je sjajno, kako sam već pisao, pokazao srpski predsjednik Vučić kada je 

na obilježavanju srpske „bežanije“ u „Oluji“ naveo riječi iz Thompsonove 

pjesme „Bojna Čavoglave“, zbog koje Thompsona u RH proganjaju skoro 20 

godina i time je Vučić pokazao kako su svi ti koji su proganjali Thompsona to 

činili da bi se dodvorili gubitnicima u ratu – srpskim fašističkim agresorima. 

Tvoj komentar nas podsjeća kako su dijelovi našeg sudstva izravni sljedbenici 

boljševičkog sudstva. Sjetimo se presude Josipu Šimuniću kada su sudci 

„znali“ na što je on mislio kada je uzvikivao „Za Dom“. Ne na Domovinski 

rat i Vukovar (u utakmici u Beogradu je na srpskoj zastavi pisalo Vukovar 

ćirilicom i nije bilo problema, a na toj utakmici su tražili i hrvatske sluge su 

izvršile da se ukloni hrvatska zastava na kojoj je pisalo Vukovar!), već su oni 

znali da misli na NDH. Koliko je veliko to sluganstvo, zar ne? 

Zapravo nitko nije tako dobro objasnio kao Vučić u čemu je glavni problem s 

„Bojnom Čavoglave“! 

On je naveo „stići će vas naša ruka i u Srbiji“. Naravno, tu je Thompson 

predvidio samu bežaniju, zbog koje je Milošević govorio o srpskim 'ratnicima' 

kao o zečevima. S obzirom da sada znamo zahvaljujući akademiku Aralici 

kako je i Tuđman znao da su „četnici šampioni u bežaniji“ jasno je da 

Thompson u svojoj pjesmi misli i na to – šampioni su tako dobri u bježanju 

da ih možeš stići tek u Srbiji!  

Na koncertu u Splitu, o kome je zapravo, govorio Vučić, je 100,000 ljudi na 

Thompsonovo „Za Dom“ uzvratilo „Spremni“.  

Presuda zbog Gline, a i izbori koji slijede su razlog zašto Ivica Marijačić u 

Hrvatskom tjedniku od 8.8.2019. piše: 

„Ova je godina pokazala da je uzalud Plenkoviću Vijeće za prošlost, uzalud 

mu bijedni poltroni poput Zvonka Kusića u HAZU i u Ustavnomu sudu, 

uzalud mu sve, najveličanstveniji i najdivniji pozdrav Za dom spremni nitko 

ne može istisnuti iz hrvatskog naroda. Hrvati znaju da se pod tim pokličem 

nikada nije činila agresija ni prema komu u susjedstvu. Sada već toga postaje 

svjesna i najviša vlast, I aktualna predsjednica Kolinda Grabar-Kitarović kaže 

da je svaki pozdrav pod kojim je branjen Vukovar, uključujući, dakle, i 

pozdrav Za dom spremni prihvatljiv. Ministar unutarnjih poslova Davor 
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Božinović sam se prošle godine obratio, u prigodi slučajnog susreta, 

glazbeniku Marku Perkoviću Thompsonu rekavši mu da policije više neće 

pisati prijave zbog pozdrava ZDS u pjesmi Čavoglave, a one što ih je do sada 

pisala, njegova su pogreška, priznao je Thompsonu ministar Božinović.“ 

Lijepo je to za pročitati. Ali što je sa Šimunićem. Što je s drugim koji su 

stradavali zbog ZDS (moji suradnici, obitelj, čak i časopisi,...)?  

Što se tiče „hrvatskih“ ljevičara - oni nastavljaju po starom. Nije im problem 

što je poslije Vučićeva prozivanja „Bojne Čavoglave“ jasno svima čije su 

sluge. Vjerojatno su Vučićev govor doživjeli kao ukor što nisu postigli zadani 

cilj oko ZDS, pa im je ono prvo manja briga. 

Spomenut ću samo da su branitelji odgovorili „pučkoj pravobraniteljici“: 

https://kamenjar.com/branitelji-odgovorili-puckoj-progoniteljici/ 

zato što sam prije dvije godine reagirao na slične njene budalaštine. Tekst: 

PISMO I POZIV PUČKOJ PRAVOBRANITELJICI GĐI LORI VIDOVIĆ 

https://kamenjar.com/pismo-poziv-puckoj-pravobraniteljici-gdi-lori-vidovic/ 

https://hu-benedikt.hr/?p=89069 

objavljen je i u knjizi „Matematika, pjesme i nogomet“. 

S poštovanjem, 

Josip Pečarić 

 

 

Naslov:  Re: PISMO PREDSJEDNICI 

Datum:  Sat, 10 Aug 2019 15:17:30 +0200 

Šalje:  Miro Banović <mbanovic1@gmail.com> 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Poštovani akademiče, 

spominjete Glinu i "za dom spremni". Ne sjećam se jesam li Vam pisao o 

tome, ali ako i jesam - nije loše ponoviti. 

Dečki, starosti oko 20 godina, među njima jedan kojeg poznajem, bili su na 

tom koncertu. Policija im je već po dolasku u Glinu radila probleme zbog 

SLUŽBENE poznate crne HOS-ove zastave na kojoj piše "za dom spremni". 

No kad su je spremili, pustili su ih. Kažu da se kasnije na koncertu moglo bez 

problema mahati, nitko više nije kontrolirao. No neki drugi nisu poslušali 

upute "milicije", a njih ništa ne razbjesni toliko kao kad im u lice odbijete 

poslušnost. Uz dužno poštovanje prema službi (imam i ja prijatelje u policiji), 

to je kao da ignorirate psa koji čuva dvorište ili želi vašu pažnju. Takvi koji 

nisu željeli ukloniti obilježje (ne znam točno koje), bili su kažnjeni. 

Policijsko priopćenje za javnost koje je bilo dostupno i na službenim 

stranicama i u medijima, govorilo je o nedozvoljenim obilježjima. Bilo je, 

kažu, nekoliko prekršaja. Ako se dobro sjećam, četiri. Poslao sam im e-poštu 

sa zamolbom da mi kažu koja su to točno četiri nedopuštena obilježja bila. 

Obećali su mi odgovoriti ali da im najprije kažem radim li za medije i za koji 

https://kamenjar.com/branitelji-odgovorili-puckoj-progoniteljici/
https://kamenjar.com/pismo-poziv-puckoj-pravobraniteljici-gdi-lori-vidovic/
https://hu-benedikt.hr/?p=89069
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točno. Kažem im da pitam privatno, ali će možda biti objavljeno na nekim 

portalima. Nisu mi odgovorili ništa. Pustio sam mjesec dana, pa im ponovno 

poslao mail sa podsjetnikom na njihovo obećanje. Ni na to mi nisu odgovorili. 

Znajući kako sustav funkcionira, odustao sam. 

Dakle nikad nismo doznali koja je to NEDOZVOLJENA obilježja policija 

sankcionirala (iako od ljudi koji su tamo bili pouzdano znam da je bar nešto 

od toga HOS-ovo), nikad doznali tko je propisao što je dozvoljeno a što nije i 

nikad nismo čuli argument zašto je nešto nedozvoljeno ili nije (čak ni onaj 

besmisleni, pupovački, da je sve to fašizam i ugroza Srba). 

lp 

Miro Banović 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-

su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds  
 
Dragi Miro, 

Ja sam spomenuo poslušnost naših oko zahtjeva delegata. Samo mi je u 

sjećanju zastava i to sam stavio u pismu. 

Sada mi je mnogo zanimljiviji taj strah srpskih slugu u Hrvatskoj od Vučića i 

činjenice da ih je on prekorio jer nisu osigurali da se „Čavoglave“ više ne 

smiju pjevati u RH i tako ih se poštedi duševnih boli. Mi to i ne možemo 

znati jer ipak su oni jedini u povijesti tako masovno od ljudi postojali zečevi 

. 

Zapravo sam očekivao da će te patnje naših ljevičara bolje opisati Zvonimir 

Hodak. I nisam se prevario. Pogledaj u njegovoj današnjoj kolumni: 

„TUĐMAN JE STVAR S HOS-OM RIJEŠIO KAKO LIJEVA FALANGA 

NIJE OČEKIVALA, DOBRO ZNAM, TROJICU OPTUŽENIH BRANIO 

SAM JA 

(...) 

Tuđman i HOS 

Ivanka Toma i dalje ratuje s novijom hrvatskom povijesti. Kaže moja “vječna“ 

inspiracija: “Tuđman je u ratu razoružao HOS, a današnji se HDZ-ovci boje 

Skeje”. Analogno citiranoj mudrosti, HDZ se boji razoružati Skeju ili da ga 

onako demokratsko-antifašistički strpa u zatvor. HOS-ovci su se, kako je i 

znano, tri mjeseca u Vukovaru borili, ginuli i kršili zakon derući se Z.D.S. To 

je išlo na živac i progresivnoj JNA, a po Ivanki, i Tuđmanu. Da se razumijemo, 

dr. Tuđman nije simpatizirao HOS, Paragu, Đapića i Dedakovića, ali o nekom 

”razoružavanju” HOS-ovaca Ivanka i njeni mogli su samo sanjati. Tuđman je 

stvar s HOS-om odlučio riješiti na način koji ni Ivanka, a ni lijeva medijska 

falanga nisu očekivali. Vojni sud u Zagrebu je u lipnju 1993. g. podigao 

optužnicu protiv Dobroslava Parage, Mile Dedakovića, Ante Đapića i Ante 

Prkačina zbog kaznenog djela ugrožavanja ustavnog poretka Republike 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds
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Hrvatske, planiranje državnog udara, neovlaštenog pribavljanja oružja i 

stvaranja paravojske HOS-a. Tužiteljstvo je odustalo od kaznenog gonjenja 

protiv Ante Prkačina prije početka procesa. Bilo je jasno da je dilemu oko 

HOS-a Tuđman želio riješiti putem pravosuđa. Optužnica je bila vrlo opasna 

s predviđenim vrlo visokim kaznama. 

Lijeva “demokratska“ javnost je s velikom nadom čekala pravosudni kraj 

HOS-a i Lepoglavu za optužene. Međutim, nakon nekih šest mjeseci sud je, 

nakon saslušanja brojnih generala, političara pa i Josipa Perkovića, donio 

oslobađajuću presudu po svim točkama optužnice. Sudac Damir Kos, današnji 

sudac Vrhovnog suda Hrvatske, detaljno je obrazložio razloge kojim se 

sudsko vijeće vodilo u donošenju baš takve odluke. Možete si samo zamisliti 

kako je to pogodilo razne feralovce, orjunaše, jugonostalgičare i lijevu 

medijsku falangu. To njihovo zaprepaštenje i razočaranje lijepo je opisao 

jednim svojim aforizmom Tomislav Mihanović: “Nije znao da je brodovlasnik 

dok mu sve lađe nisu potonule“. Doslovno tako. Sve lađe su im potonule, ali 

nos im je i dalje ostao iznad vode. Tuđman je tako dobio pravosudni pravorijek 

koji je kasnije, po žalbi Vojnog tužitelja, potvrdio i Vrhovni sud RH. Time je 

problem HOS-a bio riješen demokratski, putem suda. Usput rečeno, trojicu 

optuženih branio sam ja, što je po tadašnjem ZKP-u bilo moguće. Da tu 

presudu Dr. Tuđman nije shvatio kao svoj ili HDZ-ov neuspjeh dokaz je i to 

što me potom angažirao za zastupanje i u nekim svojim osobnim predmetima. 

Naravno, Ivanka Toma sve to dobro zna, ali ipak ne škodi malo ljevičarske 

revizije povijesti. Teško je priznati da je HOS drugostupanjskom presudom 

Vrhovnog suda RH priznat kao legalni dio Hrvatske vojske. I na kraju opet 

malo Tomislava Mihanovića: “Kako produžiti kratku pamet?“ Moj prijatelj 

Binder se javlja na fejsu: “Imam neke ideje, ali ni jedna nije za ispod deset 

godina zatvora”. 

(...) 

Bez trunke srama je, recimo, i Ivan Zvonimir Čičak. On je u progresivnoj i 

slobodarskoj Slobodnoj Dalmaciji svojim istomišljenicima Anti Jelaski i 

drugovima iskreno priznao da je ZDS “isključivo i jedino pozdrav ustaškog 

pokreta“. Svjedoci su mu Ante Pavelić, Vinko Nikolić, Ivo Banac, Aleksandar 

Ranković i Šokre Beljak. Prepametni Zvonac odmah je i otkrio zaostalom 

puku tko je zapravo HOS. Nema tu ni Vojnog suda ni Vrhovnog suda RH, naš 

nezavršeni pravnik tvrdi da je HOS “klasična fašistička falanga sa svojom 

privatnom vojskom…“ Sad mu još ostaje jedan dijalektički razgovor s 

Ivankom Tomom i Sašom Lekovićem o sudbini HOS-a kad na vlast dođe 

Dalija Orešković. 

Srame li se možda Lora Vidović i Slavica Lukić? A i zašto bi se one sramile? 

Zato što ne znaju pravo. Ma hajte, molim vas! K'o da zna pravo sutkinja koja 

za uzvik “Bog i Hrvati“ vjeruje da je remećenje javnog reda i mira. Lora 

recimo, uvijek blago naslonjena na Slavicu, ovako razmišlja: “Kako je po 

odlukama Visokog prekršajnog suda i Ustavnog suda, ZDS kažnjiv u svim 
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okolnostima bez iznimke…“. Ima li ijedan dragovoljac koji bi se malo 

potrudio i dičnoj pučkoj progoniteljici objasnio da u RH zakone ne donose ni 

prijateljica Slavice Lukić na Visokom prekršajnom sudu, ni SDP-ovi sudci 

Ustavnog suda Hrvatske. Zakone donosi jedino i isključivo Sabor RH. Dok se 

takav jasan i nedvosmislen zakon ne donese, ovo je jedna negledljiva 

“prosjačka opera“ s izvođačima bez sluha i glasa. Europske institucije, prije 

svega Vijeće Europe, davno je osudilo i fašističke, nacističke i komunističke 

zločine i ikonografiju. Ako jednog dana zakonom normiramo ZDS, onda 

moramo donijeti i zakon o zabrani komunističkih simbola! Što ćemo onda 

s Kumrovečkim plesom vampira, s 27. srpnjem i neočetničkim klanjem koji 

nam se godinama prodaje pod tobožnji antifašizam? I dok Sabor RH ne donese 

konkretan i jasan zakon, trud Slavice i Lore je obično mrčenje papira.“ 

 

Doista sam dobro uradio što nisam puno komentirao ove jadnike iako ih je 

bilo mnogo više koji su se javili. Da, jadnici su oni koji moraju biti sluge 

Vučiću i njegovima od kojih su hrvatski ratnici načinili zečeve, zar ne? 

Pozz 

Josip Pečarić 

 

 

Naslov:  Re: ODGOVOR MIRU BANOVIĆU O ZDS U GLINI 

Datum:  Sun, 11 Aug 2019 14:36:15 +0200 

Šalje:  Miro Banović 

Prima:  Josip Pecaric pecaric@element.hr  
Sve ste rekli, samo još nedostaje jedan detalj. Iste te večeri koje je Josip 

Šimunić vikao "za dom" na što je publika odgovarala "spremni", dogodilo se 

nešto preko čega smo olako prošli. Prije utakmice delegat FIFA-e je tražio da 

se ukloni transparent "ZAPAMTITE VUKOVAR". I taj transparent je 

uklonjen. A tih dana je bila obljetnica Vukovara. 

O tome su pisali npr. 

Večernji list: https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-

maksimira-uklonio-transparent-904871 

T-portal: https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-

zapamtite-vukovar-20131120 

Dnevno (arhivirana stranica kako je izgledala 25.11.2013.)  

https://web.archive.org/web/20131125022143/https://www.dnevno.hr/sport/

nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-

zapamtite-vukovar.html 

lp 

Miro 

  

mailto:pecaric@element.hr
https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-maksimira-uklonio-transparent-904871
https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-maksimira-uklonio-transparent-904871
https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-zapamtite-vukovar-20131120
https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-zapamtite-vukovar-20131120
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
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JE LI PUPOVAC ZALJUBLJENIK U ZDS? 

(PISMO DR. JURI BURIĆU) 
 

Dragi prijatelju, 

 

Zahvaljujem Ti se na Tvom današnjem e-mailu SPREMNI!!!  

S P R E M N I !!! 

 

Za Tita i partiju - SPREMNI ! 

Za kokardu - SPREMNI ! 

Za petokraku - SPREMNI ! 

Za progon Hrvata - SPREMNI ! 

Za ubijanje Hrvata - SPREMNI ! 

Za pljačku i palež - SPREMNI ! 

Za mito i korupciju - SPREMNI ! 

ZA DOM ! - NE ! 

ZA DOM ! NE I NE ! 

ZA DOM ! NE BRE NIKAD - NE ! 

I ne trebate bijednici - bitno je da smo mi za naš HRVATSKI DOM - SPREMNI 

!!! 

A tad je sva vaša spremnost 

Ravna nuli 

Jer ste  

Jad 

I 

Vaša spremnost 

Pretvara se u 

Smrad !!! 

 

Dr Jure Burić 

29.kolovoza 2019. 

 

A sada malo poduži “post scriptum” na gornju temu. 

Ako je ovaj stari Hrvatski pozdrav kroz povijest -poglavito onu iz Drugog 

svjetskog rata i bio kompromitiran, onda je u vrijeme ovog nama nametnutog 

Domovinskog i te kako rehabilitiran. 

Idemo po redu kao da objašnjavamo djeci u prvom razredu Pučke škole. 

1. Jesu li Hrvatsku napale Srbo Crnogorske postrojbe pod znakom 

zvijezde petokrake i kokarde ? - JESU! 

2. Jesu li napali razoružan Hrvatski narod? - JESU ! 
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3. Jesu li nas progonili sa svojih ognjišta pljačkali, palili, mučili i 

ubijali? JESU! 

4. 4. Jesu li nas odvodili u logore po Srbiji i Crnoj Gori- JESU  

5. 5. Jesu li to čini pravog pravcatog FAŠIZMA ? JESU ! 

6. 6. A kako se zovu ljudi koji se bore protiv fašizma? - ATTIFAŠISTI ! 

Dakle svi Hrvatski vojnici i oni koji su se njima pridružili bili su 

ANTIFAŠISTI! 

Među njima najhrabriji i najodaniji bile su postrojbe HOS-a na čijim je 

odorama bilo upravo “sporno obilježje ZA DOM SPREMNI !!!” 

I taj “ZA DOM SPREMNI” hrabro i vrlo učinkovito borio se protiv FAŠISTA 

- ledeći im samo na taj povik krv u žilama ! 

Jesu li ti hrabri mladići s tim istim povikom na usnama umirali ? - Pa naravno 

da jesu !!! 

Pa zašto im onda taj stari Hrvatski pozdrav koji su u Domovinskom ratu 

uzvisili do svetosti danas osporavate? 

Zašto ih zbog njega kažnjavate? 

Radi Drugog Svjetskog rata ? 

Pa bio je Domovinski - zar ste zaboravili? 

Radi poražene vojske i one kukavelji što nam je državu rascjepkala i htjela 

stvoriti Veliku Srbiju? 

Pa zar ne zaslužuju kaznu i to puno veću od one koju su dobili - pa i tu da im 

taj mrski pozdrav i danas bude u ušima i upozorava ih : NE DIRAJTE NAM 

NAŠU DOMOVINU HRVATSKU ! jer tko god je dirne i kad god je dirne - 

doživjet će opet BLJESKE I OLUJE ! 

Radi dobrosusjedskih odnosa i one manjine u Hrvatskoj? 

Neka susjedi budu sretni što nemamo želju za osvetom, a dobar dio Srpske 

manjine časni su stanovnici i vlasnici svoje Domovine - Hrvatske koji je poput 

Predraga Mišića i njemu sličnih Srba beskrajno vole i taj im pozdrav niti malo 

ne smeta ! 

Pa radi koga onda ? 

Pupovca i njegove kukavelji koji se toliko osjećaju ugroženi u Hrvatskoj da je 

pravo čudo što iz nje već davno nisu otišli ? 

A možda i bi da im nisu drage “Ustaške kune”- beskrajno drage! 

Ako je samo radi njih- idite brate - sreća vam pjevala idite slat će mo ih za 

vama gdje god u Svijetu bili - samo idite !!! 

I jedna mala crtica iz prošlosti - iz vremena Domovinskog rata. 

Kao Prvi župan Dubrovačko- Neretvanski obilazio sam postrojbe Hrvatske 

vojske na mom području. 

Najdojmljiviji dolazak bio je u zaleđu Dubrovnika kod postrojbi HOSA ! 

Red, rad i disciplina- željezna disciplina sa zapovjednikom koji odaje 

sigurnost i  

snagu kojeg se bezpogovorno sluša. 
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Sve je čisto i uredno - i pod šatorima i “ u krugu” - ma čisto dok pogled seže! 

Vojnici i njihov zapovjednik utegnuti i uredni kao da se spremaju za smotru. 

I to je tako svaki dan i u svako vrijeme. 

Ne samo danas. 

Zapovjednik nas je lijepo primio i počastio, ali ponajviše obećanjem koje je 

izgledalo tako sigurno i obećavajuće: “ budite u svom Gradu mirni i spokojni, 

jer dok su postrojbe HOSA ovdje četnička noga na ovo Hrvatsko tlo neće 

kročiti” 

Hvala gospodine zapovjedniče neka Vas i Vaše hrabre branitelje Bog čuva i 

brani !!! 

 

Dr Jure Burić 

 

Vjerojatno će Te iznenaditi naslov mog komentara-odgovora. 

A pitanje je logično. 

Već sam naveo što piše na naslovnici Hrvatskog tjednika od 22. 9. 2019.: 

„Nikada Hrvati nisu tako masovno prihvaćali Za dom spremni!“ 

A to je rezultat koji je velikim djelom posljedica djelovanja Milorada 

Pupovca. 

Radi se o veoma iskusnom političaru i sveučilišnom profesoru, pa se je 

logično zapitati treba li njegove namjere razumjeti prema rezultatu koji je 

postigao. 

A doista je istina da je hrvatski narod danas, dakle zahvaljujući djelovanju 

Milorada Popovca, mnogo svjesniji koliko je Hrvatima važan usklik ZA DOM 

SPREMNI. 

Srbima je to odavno jasno. Znali su da nemaju šanse protiv Hrvata sve dok su 

oni ZA DOM SPREMNI. 

Braniteljima je bilo jasno, i Ti – i ne samo Ti – lijepo opisuješ svoje iskustvo 

kao župan. Meni je posebno draga priča kada ste tražili da u obranu 

Dubrovnika dođe još HOS-ovaca, a ako ne mogu doći oni da vam pošalju 

oznake HOS-a jer se fašistički agresore užasavaju od činjenice da se moraju 

boriti protiv HOS-ovaca. 

Danas se javljaju i srpske sluge u RH i govore protiv ZDS. Uplašeni da će u 

Tuđmanovo vrijeme proći kao što i prolaze sluge agresora, nisu se smjeli čuti, 

pa eto u skladu sa njihovim gospodarima koji su od hrvatskih branitelja bježali 

poput zečeva, kako im je „tepao“ Milošević, i ovi naši se ohrabriše pa su danas 

sve ono što si tako lijepo opjevao.. 

A sluge kao sluge – Svi im se rugaju.  

Pogledaj na primjer Ljubićev ili Pavkovićev tekst u svezi ustrašenog 

sveučilišnog profesora „istoričara“ kome su prijetili HOS-ovim simbolima i 

sa ZDS: 

https://priznajem.hr/novosti/marko-ljubic-o-klasicu-pricaju-viceve-a-on-

misli-da-mu-prijete/99019/ 

https://priznajem.hr/novosti/marko-ljubic-o-klasicu-pricaju-viceve-a-on-misli-da-mu-prijete/99019/
https://priznajem.hr/novosti/marko-ljubic-o-klasicu-pricaju-viceve-a-on-misli-da-mu-prijete/99019/
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https://www.braniteljski-portal.com/pavkovic-o-klasicu-anonimne-prijetnje-

primaju-i-drugi-pa-nisu-prva-vijest-u-udarnim-tv-emisijama 

Svima u RH koji su protiv ZDS je zato ZDS isto što i „Ubi Srbina“. I doista, 

zar ZDS ne podiže moral i spremnost Hrvata na obranu, a to automatski znači 

da će Srbi kada opet pokušaju ratom osvojiti hrvatsku zemlju ili biti ubijeni ili 

postati zečevi.  

A što je gore od toga? 

Ima, ima. 

Gore je biti sluga zečevima“ 

O ponašanju srpskih sluga na vlasti puno je pisano ovih dana. Pogledaj npr. 

Ljubičev tekst 

https://priznajem.hr/kolumne/marko-ljubic-pupovac-pretvorio-sramotnog-

plenkovica-iz-suhog-u-srpsko-zlato/98934/ 

Pupovac je izgleda – svjestan da takvi ne mogu osvijestiti hrvatski narod o 

značaju ZDS, taj zadatak odlučio sam odraditi. I to je izvrsno i učinio. 

Pozz 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17837-je-li-pupovac-zaljubljenik-u-

zds-pismo-dr-juri-buricu 

 

 

Komentar Davora Pavune 

 

Dragi moj Joško, 

Ti antikristi su zli, glupi i totalne neznalice: 

Kad bi znali barem elementarnu FIZIKU 

shvatili bi da će broj SPREMNIH rasti ... i to 

Direktno proporcionalno broju SANU2 slugana! 

Svaki Pupijev ispad ... i čak i u Rovinju i u Puli odjednom imaš 5 novih 

‘ustaša’ !!!  

Iz Istre idu MLADI na Thompson koncerte!!!! 

Pa, nisu MLADI Hrvati velikosrpski zečevi ! 

Ukratko, razni antihrvatski SANU2 sluge: 

1. Ne poznaju i ne razumiju PPP 

2. te da su oni SANU2 Miloševićevi zečevi 

3. te da su MLADI Hrvati sve vise SPREMNI !!! 

Zahvaljujući antifa-agitpropu i $oro$ medijima 

Mi Jesmo 

SPREMNI  

Bogu Hvala. 

Tvoj Davor Pavuna iz Rovinja 

Profesor Dr.sc. Dipl. Ing, sluga Isusov  

https://www.braniteljski-portal.com/pavkovic-o-klasicu-anonimne-prijetnje-primaju-i-drugi-pa-nisu-prva-vijest-u-udarnim-tv-emisijama
https://www.braniteljski-portal.com/pavkovic-o-klasicu-anonimne-prijetnje-primaju-i-drugi-pa-nisu-prva-vijest-u-udarnim-tv-emisijama
https://priznajem.hr/kolumne/marko-ljubic-pupovac-pretvorio-sramotnog-plenkovica-iz-suhog-u-srpsko-zlato/98934/
https://priznajem.hr/kolumne/marko-ljubic-pupovac-pretvorio-sramotnog-plenkovica-iz-suhog-u-srpsko-zlato/98934/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17837-je-li-pupovac-zaljubljenik-u-zds-pismo-dr-juri-buricu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17837-je-li-pupovac-zaljubljenik-u-zds-pismo-dr-juri-buricu
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JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? 

ZAGREB, 2019. 

 
THOMPSON JE PROBLEM I U CRNOJ GORI 

 
Pita me jedna moja Kotorka znam li nešto o sukobu u Hrvatskoj građanskoj 

inicijativi. Baš mi je prijatelj iz Boke poslao tekst iz crnogorskih novina 

„Vijesti“ Ambasador Hrvatske podržao smjenu predsjednice HGI?  

https://www.vijesti.me/vijesti/politika/ambasador-hrvatske-podrzao-smjenu-

predsjednice-hgi  

Kotorki sam prvo prepričao prvi dio teksta:  

Sukob u vrhu Hrvatske građanske inicijative (HGI), koji je rezultirao 

izglasavanjem nepovjerenja predsjednici Mariji Vučinović, tinja duže vrijeme, 

a u njegovo rješavanje uključio se i ambasador Hrvatske u Crnoj Gori Veselko 

Grubišić, saznaju “Vijesti”.  

Središnji odbor HGI izglasao je nepovjerenje Vučinović, a član 

predsjedništva Josip Gržetić izabran je za vršioca dužnosti predsjednika do 

vanrednog Sabora stranke.  

Sagovornik “Vijesti”, koji je želio da ostane anoniman, tvrdi da je 

Vučinovićeva zahladila odnose sa hrvatskim diplomatom u Crnoj Gori. 

Grubišić slovi za bliskog poslaniku HGI Adrijanu Vuksanoviću i članu 

Predsjedništva HGI i predsjedniku Hrvatskog nacionalnog vijeća Zvonimiru 

Dekoviću. Ambasador se često može vidjeti sa njima u zvaničnim i privatnim 

skupovima u Crnoj Gori i u Hrvatskoj.  

Kotorka će meni:  

Pa kome će se Veleposlanik biti blizak ako ne njima!  
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I podsjetila me je kako me je ranije upozoravala na neke konzule iz Hrvatskog 

konzulata u Kotoru koji su se najmanje družili s Hrvatima.  

Nisam htio dodavati ulje na vatru pa nisam ni spomenuo slijedeći dio tog 

teksta u kome se da iščitati nerazuman odnos gđe Vučinović prema Crkvi:  

Sukob Vučinovićke i njena dva najbliža bio je primjetan po hladnom odnosu 

na svečanosti povodom Tripundana u Kotoru, a tadašnja predsjednica je 

odbila poziv za zajednički ručak sa njima i drugim gostima vjerske proslave u 

organizaciji Kotorske biskupije.  

Meni je mnogo zanimljiviji dio zbog kojega sam i dobio taj tekst:  

Sagovornik “Vijesti” iz vrha HGI podsjeća i na to da su politički stavovi 

Dekovića i Vuksanovića mnogo radikalniji od onih koje je baštinila Vučinović. 

On tvrdi da je to igralo ulogu u dobijanju podrške predstavnika zvaničnog 

Zagreba u Crnoj Gori.  

“Postoje indicije da je Dekoviću i Vuksanoviću smetala pretjerano građanska 

orijentacija Vučinovićeve. Njih dvojica su mnogo desnije - poslanik je veliki 

ljubitelj lika i djela pjevača Marka Perkovića Tomsona, a Deković je 

svojevremeno dovodio u Tivat kontroverznog Josipa Pečarića koji kaže da 

pozdrav “Za dom spremni” nije problematičan, kako bi dao javnu podršku 

HGI”, navodi sagovornik “Vijesti”.  

Thompson uvijek i svuda. Zabavno zar ne? Mene povezuju sa ZDS zbog 

Peticije ZDS kojom smo svojevremeno branili Thompsona i „Bojnu 

Čavoglave“ koja počinje sa ZDS. Thompsona su vlasti u RH i tužili zbog toga 

– i izgubili spor!  

O tome sam napisao tri knjige. Ovih dana sam dobio komentar jedne čitateljice 

koja je pročitala knjigu „Thompson: Pjesmom za Hrvatsku“:  

Štovani gospodine akademiče,  

Uistinu sam uživala ovih mjesec dana čitajući Vašu knjigu. Briljantan ste, 

izvanredan, a mogu slobodno reći i genijalan kroničar vremena, koje nam na 

žalost nikako ne ide u prilog. Željela bih pročitati knjigu koju ste mi 

preporučili u e-mailu od 2. siječnja 2019. godine, a to je MATEMATIKA, 

PJESME I NOGOMET.  

Vjerujem kako je u Hrvatskoj mnogima poznata moja tvrdnja kako Srbi dijele 

Hrvate na Ustaše i Srpske sluge i kako ja ne volim biti sluga.  

O onima koji to vole piše glavni urednik “Hrvatskog tjednika“ (7. veljače 

2019.):  

Oni koji su u Hrvatskoj protiv pozdrava Za dom spremni u službi su 

velikosrpske politike koja njegovom kletvom želi osporiti legalnost 

Domovinskog rata i obrane Vukovara.  

A i oni sami to priznaju kao dr. Ivica Maštruko u Slobodnoj Dalmaciji:  

Nije točno da našu zemlju percepiraju kao ustašku, već ona to i jest, to je 

činjenica.  

Zapravo mi je posebno bilo drago to što „Vijesti“ spominju ZDS jer to nije 

prvi put da „Vijesti“ piša o meni i ZDS. Raspisali su se i prije tri godine kada 
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su me Deković, Vuksanović i Vučinović dočekali u Tivtu neposredno poslije 

mog izbora za Izvanjskog člana Dukljanske akademije nauka i umjetnosti. I 

prirodno je da sam dao potporu jedinoj hrvatskoj stranci tamo.  

Ali Vijestima to nije bilo prirodno, kao što im nije ni to da se hrvatski 

veleposlanik u Crnoj Gori druži s najvišim predstavnicima Hrvata u toj zemlji.  

Optužili su ih da su oni zbog toga ustaše i „ustaše“ dobiše mnogo manje 

glasova od očekivanih.  

Vjerovali ili ne – samo su potvrdili jednu moju šaljivu priču o mojim Hrvatima 

iz Boke. Naime u njoj ih uspoređujem s Hercegovcima:  

Kada Hrvatu Boke kotorske netko kaže da je Ustaša, onda od njega prvo 

pobjegnu svi Hrvati! A kad Hercegovcu netko kaže da je Ustaša – ima 

besplatno piće do kraja života.  

U knjizi J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. 

dan je moj odgovor koji „Vijesti” nisu objavili (str. 87-92): „Za dom spremni” 

itekako smeta poraženima u Domovinskom ratu i srpskim slugama u RH.  

I dok su Hrvati na izborima u Crnoj Gori bježali od „ustaša“, crnogorski 

predsjednik P.E.N-a mi je napisao (dano u mom pismu uredniku tih novina, u 

knjizi str. 150-156):  

Dragi Josipe,  

Čitam jutros tvoj tekst kojeg si napisao kao reagovanje na brljotine objavljene 

u crnogorskom tabloidu. Žao mi je što te toliko iritiraju čaršijska ogovaranja, 

da ne kažem nešto gore, u provincijskim novinama. Nekad su to bile prave 

novine, sa ozbiljnim novinarima i piscima. Kažem nekad… Najviše bi trebalo 

da se ja uzbuđujem zbog gluposti kojima su popunili dvije strane svojih 

nesrećnih novina. Ali mene to zabavlja, i nije mi ni na kraj pameti da se 

uvaljujem u njihov glib… To nije trebalo ni tebi. Tvoje vrijeme je mnogo 

dragocjenije… Dobro nam došao u DANU.  

Čujem da su ove prljavštine diktirane sa drugog mjesta. . I od pisca, koji više 

nema ništa vrijedno u svojoj mrčenoj glavi. Ali o tome kad se vidimo.  

jadnu stvarnost, i da im reagovanjem povećavam tiražu…  

Ja iz svoje kože ne mogu, pa sam im se u tom pismu Glavnom uredniku i 

narugao:  

Posebno je priglupo da i pored mog (kod Vas neobjavljenog) odgovora 

ponavljate tvrdnju o pozdravu ZA DOM SPREMNI.  

Naime, pozdrav je bio u zakonu o HOS-u koje su bile legitimne postrojbe 

Hrvatske vojske koje su zaustavile Srpsko-Crnogorsku agresiju na Hrvatsku i 

pobijedili u tom ratu. Zaustavili? Pa HOS-ovci su bili strah i trepet agresora, 

pa je doista smiješno da neke novine u Crnoj Gori koja je bila agressor na 

Hrvatsku proglašava njihov pozdrav ustaškim. To postaje i smješno kada 

znamo da su i Crnogorci napadali Dubrovnik i držali ga u okruženju, a iz 

opkoljenog grada stigao je poziv za pomoć Glavnom stožeru HV:  
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“Molimo vas, ako nam ne možete poslati još HOS-ovaca, pošaljite nam 

njihove oznake jer se srpsko-crnogorski agresori panično boje kada vide 

znakove HOS-a na našim braniteljima!”  

Možda se time želite narugati sami sebi, na način kako se tijekom rata 

crnogorski “Monitor” rugao Srbima koji su slavili pobjedu i osvajanje 

Vukovara. Naime u “Monitoru” su itekako znali kakav je bio odnos snaga u 

vrijeme kada su Srbi pokazali svoju veliku hrabrost i usudili se napasti 

razoružanu Hrvatsku kojoj je VS UN-a zabranio i kupovinu oružja da bi se 

obranila. Valjda su u UN-u znali da Srpsko-Crnogorski agressor može 

pobijediti samo kada smo mi bez oružja. A ta priča o pozdravu Za dom spremi 

i oznakama HOS-u u Dubrovniku sve kaže, zar ne?  

https://kamenjar.com/pismo-glavnom-uredniku-vijesti-g-jovovicu/  

 

U „Vijestima“ su tada spomenuli kako imam tridesetak publicističkih knjiga, 

a posebno im je smetalo, kao i danas Srpskim Novostima one o Jasenovcu, a 

povodom predstavljanja nove knjige o Jasenovcu RAZOTKRIVENA 

JASENOVAČKA LAŽ (sa Stjepanom Razumom) u kojoj su dani tekstovi o 

toj temi iz prethodnih mojih knjiga, pa i o toj o kojoj Igor Vukić piše. Zato ću 

ovaj tekst završiti s tim tekstom Igora Vukića: 

 

Naslov:  Serijal KPK br.54 – O knjizi “Oba su pala” akademika Josipa 

Pečarića  

Datum:  Thu, 7 Feb 2019 20:17:49 +0100  

Šalje:  Stjepan Mazar  

 

Serijal KPK br.54 – O knjizi “Oba su pala” akademika Josipa Pečarića  

Serijal KPK – Korak Po Korak do istine o Jasenovcu  

IZVOR: Društvo za istraživanje trostrukog logora Jasenovac  

AUTOR: : Igor Vukić 

Stjepan Mažar – Koordinator KPK projekta  

Lili Benčik – Koordinatorica KPK projekta  

O KNJIZI “OBA SU PALA” AKADEMIKA JOSIPA PEČARIĆA  

Objavio: Nada Landeka | Datum objave: 25/02/2016 |  

Datum objave: 25. veljače 2016./Piše: Igor Vukić 

 

Uzaludni pozivi na raspravu o povijesti  

Novu knjigu „Oba su pala“ akademika Josipa Pečarića može se opisati kao 

zbirku pisama, komentara, intervjua o različitim aktualnim temama i 

kontroverzama iz bliže i dalje prošlosti. Ima tu njegovih ocjena o izjavama i 

prijedlozima drugih ljudi, kao i ocjena drugih o njegovim inicijativama.  

A zajednički nazivnik svim prilozima u knjizi jest jedan snažan poziv na 

otvorenu raspravu o našoj povijesti i sadašnjosti. Poziv koji najčešće ostaje 

uzaludan, bez odjeka od onih kojima je upućen.  
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Ima dosta ljudi koji vole i cijene akademika Pečarića i rado mu pišu kako bi 

ga podržali i pohvalili njegove tekstove. No rijetki su oni koji su spremni izaći 

mu na intelektualni megdan i staviti na procjenu svoje podatke i procjene. 

Valjda se boje njegova analitičkog, matematičkog uma.  

I to se više boje ovdje, u Hrvatskoj, gdje bi se o temama koje akademik otvara 

trebalo razgovarati, nego drugdje.  

Zato je paradoks da je najduža dijaloška forma u ovoj knjizi transkript 

razgovora s čovjekom iz – Beograda, Milanom Bulajićem, direktorom tzv. 

muzeja genocida. Transkript se proteže na pedesetak stranica. Riječ je o 

Radio-mostu, emisiji koju je emitirala Slobodna Europa.  

Od naših, vidjet ćete u knjizi, dobilo se samo nekoliko redaka elektronske 

poruke Tvrtka Jakovine, kao odgovor na kritike za površnost koju su mu 

uputili akademik Pečarić i njegov prijatelj, Josip Stjepandić.  

Uzgred, i to je od Jakovine puno. Sreo sam ga na jednom skupu, pristojno mu 

se predstavio i obratio prijedlogom da razgovaramo o logoru u Jasenovcu, o 

temi kojom se bavi naše Društvo za istraživanje trostrukog logora Jasenovac.  

Jakovina je prvo zbunjeno odgovorio da možemo o svemu razgovarati – samo 

ne o toj temi!  

Kad sam ga priupitao zašto tako govori i nije li upravo on pozvan da 

razgovara o tome jer se nalazi, kao predstavnik Ministarstva kulture u Savjetu 

Spomen područja u Jasenovcu, Jakovina je – doslovno – otrčao! Pobjegao!  

Na tom skupu se inače javno pohvalio kako predaje povijest i na jednom 

talijanskom sveučilištu, čini mi se, u Milanu. Možete misliti što njegovi 

studenti znaju i misle o Hrvatima i hrvatskoj povijesti.  

Iako, dakle, izbjegava izravan, kulturan razgovor, primjerice, u nekom 

akademskom ambijentu, na okruglom stolu ili u TV studiju, u Globusu od 19. 

veljače Tvrtko Jakovina osvrnuo se i na rad društva: „U Hrvatskoj ‘Društvo 

tri logora Jasenovac’ tvrdi da su ustaše ubile 15 ljudi. Takvi su danas na putu 

da uđu u maticu historiografije. Konačno, već su u Vinkovcima držali 

predavanje učenicima srednje škole“. 

 

Ovdje je, doduše, pogriješio samo u brojci. Pokušava biti ironičan, umjesto 

da, kao što bi to učinio ozbiljan znanstvenik, pročita knjigu „Jasenovački 

logori-istraživanja“ i osvrne se na nju argumentiranom kritikom.  

Pitanje je može li to Jakovina uopće napraviti. Uže stručno područje kojim se 

bavi nema veze s Drugim svjetskim ratom. Zašto se onda opće javlja? Kako to 

da baš njega hrvatske državne institucije imenuju u tijela kakvo je Savjet JUSP 

Jasenovac?  

Slično je bilo i s našim nastojanjima da razgovaramo s organizacijom koja se 

zove Documenta i hvali se da je centar za suočavanje s prošlošću.  

Ondje je čak i postojala neka slabašna volja za razgovorom. Razmijenili smo 

nekoliko elektronskih poruka pa nikako da dogovorimo sastanak. I opet je 

uslijedio osobni susret, ovaj put s Vesnom Teršelič, koja se ipak pokazala 
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hrabrijom od Jakovine. Nije otrčala, samo je pocrvenjela kad smo joj rekli da 

odbijanjem razgovora gubi ionako tanku vjerodostojnost. Ali apel za 

razgovorom na kraju nije donio nikakva ploda.  

No da u hrvatskome društvu nije lako potaknuti ozbiljnu raspravu pokazao je 

i slučaj ministra Zlatka Hasanbegovića. Iako je riječ o zaista ozbiljnu 

znanstveniku i povjesničaru, što prepoznaje svatko tko je pročitao neku 

njegovu knjigu, kritičari su se na njega okomili hvatajući se na podatke 

izvučene iz konteksta, poigravajući se sa simbolikom, i ne udubljujući se u 

sadržaj onoga što pisao i govorio – i sada i ranije.  

Optimistima je izgledalo da nakon sastavljanja Vlade dolazi vrijeme kad će se 

o stvarima o kojima ministar govori moći razgovarati u ozbiljnom tonu, i da 

će one za koju godinu biti općeprihvaćene u javnosti. Ali možda će prije biti 

u pravu oni koji su se pribojavali da će rasprava biti stopirana i prije no što 

je počela.  

Ovih se dana u našim medijima piše kako treba prestati s raspravama o 

ustašama i partizanima, a da se treba okrenuti raspravama o ekonomiji.  

Eto kakvi smo, mi bismo radije raspravljali o ekonomiji, nego se njome bavili, 

odnosno, radili.  

Zapravo u hrvatskom društvu nema stvarne rasprave o ustašama i 

partizanima. Jer da ima, češće bi se čulo o domobranima, jednoj časnoj vojsci 

čiji je prikaz također još uvijek iskrivljen komunističkim povijesnim filtrom. O 

ustašama i partizanima, o Nezavisnoj Državi Hrvatskoj i neposrednom poraću 

piše se ozbiljnije tek u časopisu Vojna povijest te u knjigama koje izdaju 

primjerice povjesničari s Hrvatskog instituta za povijest, s Instituta Ivo Pilar. 

I te knjige uglavnom prolaze dosta tiho u javnosti, bez prikaza u središnjim 

medijima. Tu su i pojedini slobodni strijelci, publicisti, novinari… Neke od 

najboljih knjiga upravo o najkontroverznijim temama iz Drugog svjetskog 

rata, napisali su odvjetnici poput Ivana Gabelice ili Tomislava Jonjića, ili pak 

politolozi poput Ivana Kozlice.  

Stoga se ova knjiga akademika Pečarića može razumjeti kao pokušaj da se 

ipak, uza sve teškoće, otvoreno raspravlja o tim temama. Da im se pristupi 

bez straha i predrasuda. Bez diskvalifikacija odmah na početku razgovora.  

Ako samo ponekog čitatelja zainteresira za teme o kojima piše i potakne ga 

da čita dalje, da istražuje, da se informira…  

 

Povodom najnovije knjige o Jasenovcu i srpskim portalima je zanimljivo moje 

publicističko stvaralaštvo. Tako čitam i ovo:  

Njegovo publicističko stvaralaštvo sačinjeno je od niza nevjerovatnih djela, 

od kojih mnoge negiraju postojanje Holokausta i genocida kao takvog, a pisao 

je i nacionalističke pamflete sastavljene od otvorenih pisama “Za ponosnu 

Hrvatsku”, koje je posvetio osuđenim ratnim zločincima Dariu Kordiću, 

Slobodanu Praljku, Tuti Naletiliću i drugima.  
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https://leutar.net/2019/01/18/skandalozna-knjiga-predstavljena-u-zagrebu-u-

jasenovcu-su-logorasi-umirali-prirodnom-smrcu-zbog-bolesti-i-bili-su-

uglavnom-hrvati/  

https://www.telegraf.rs/vesti/jugosfera/3025147-promocija-knjige-

razotkrivena-jasenovacka-laz-u-jasenovcu-umrlo-nesto-vise-od-1000-ljudi-

najbrojniji-logorasi-bili-hrvati  

https://informer.rs/vesti/balkan/416875/promovisana-ustaska-knjiga-lazi-

jasenovcu-ubijeno-hiljadu-ljudi-zrtve-uglavnom-hrvati-autor-studirao-

beogradu-voli-hitlera-veruje-zemlja-ravna  

Zanimljivo mi je da još nisu primijetili da smo dr. Međimorec i ja upravo 

tiskali i četvrtu knjigu o generalu Praljku.  

 

Akademik Josip Pečarić  

http://glasbrotnja.net/josip-pecaric-thompson-problem-crnoj-gori/  

 

  

http://glasbrotnja.net/josip-pecaric-thompson-problem-crnoj-gori/
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‘TREĆI STUP PEČARIĆEVE HRVATSKE’: THOMPSON 
 

Pozdravljam sve nazočne i zahvaljujem se don Lazaru za organizaciju 

predstavljanja mojih novih knjiga o Thompsonu – 'trećem stupu Pečarićeve 

Hrvatske': MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET i PREDSJEDNICA I 

'ZA DOM SPREMNI'.  

Dragi prijatelj general Ljubo Ćesić Rojs ga je prokomentirao, kao i profesorici 

Miri Vrbanović na sjajnom predstavljanju. 

Akademiče moj dobri.! 

Žao mi je što se nisi sjetio povijesne istine i napisao prave stupove Slobodne 

i Nezavisne Hrvatske Države. Da nije bilo ovih stupova ne bih bilo ni voljene 

nam Hrvatske. Svi ostali mogu biti ali poslije ova 4 stupa. 

General dalje nabraja četvoricu najzaslužnijih. S njegovim izborom bih se i 

mogao složiti, ali me njegov dopis podsjetio na svojevrsni napad Oca i sina 

Goldsteina u Slobodnoj Dalmaciji na mene. 

Kako to? 

Pa Goldsteini su tvrdili da sam ja napisao nešto što nisam napisao i onda su 

polemizirali s tom svojom laži. Naslov teksta im je bio, vjerovali ili ne: 

Akademik Pečarić uporno laže. 

Sada Goldsteinovski moj prijatelj general Rojs se pravi lud i kao ne vidi da je 

u pozivu na ovo predstavljanje ono treći stup Pečarićeve Hrvatske pod 

navodnicima. 

Ne vjerujem da Rojs misli da je RH moje vlasništvo.  

Dakle bitno je koga se citira i zašto je autor to tako naveo. 

Naime, profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić je 

još 05. 12. 2014. u Mostaru govoreći o mojim knjigama istaknuo kako četiri 

stupa moje Hrvatske čine: Franjo Tuđman, Dario Kordić, Marko Perković-

Thompson i biskup Vlado Košić.  

Ne treba biti previše inteligentan i znati da professor književnosti govori o 

sadržaju mojih knjiga i doista to sjajno definira s ova četiri stupa. 

U međuvremenu je Golsteinovski napad na mene general Rojs ponovio i na 

portalu kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/ 

Moj odgovor KONKURIRA LI GENERAL ROJS ZA SVEUČILIŠNOG 

PROFESORA IZ KNJIŽEVNOSTI? Objavljen je na portalima: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/ 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-

sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

Često sam citirao Tokićevo mišljenje i uvijek bih dodao kako su te četiri osobe 

one koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog naroda najviše napadali, a 

predstavljaju najzaslužnije dijelove hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske 

države. 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
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Danas mi govorimo o trećem stupu 'Pečarićeve Hrvatske' dakle o onima koji 

su svoje talente koristi u obranu Hrvatske i koji su zbog toga bili na meti 

napada onih koji ne vole Hrvatsku. 

Na Thompsona i njegovu legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave” koja je ledila 

krv u žilama fašističkim agresorima na Hrvatsku i njihovim saveznicima u 

Hrvatskoj počeli su napadi s povratkom jugo-komunista na vlast. U jeku 

najvećih napada 2008. godine branili smo Thompsona otvorenim pismima, a 

potom i knjigama:  

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo 

je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

I knjigom koju danas predstavljamo: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

Zapravo ta knjiga predstavlja taj stup kojemu je na čelu Thompson – „pjesme” 

u naslovu.. Ono „matematika” u naslovu odnosi se na mene jer je u knjizi 

pisano o matematičkoj konferenciji povodom mog 70-og rođendana na kojoj 

su me kolege iz vani nazvali „kraljem nejednakosti”, a područje mog rada 

„mojim kraljevstvom”.  

O mom domoljubnom radu govorio je na otvaranju biskup Košić, a moji gosti 

na svečanoj večeri bili su uz Thompsona i Stanko Šarić i Dražen Žanko. 

Na Vatrene se odnosi ono „nogomet” u naslovu. i u najnovijem Hrvatskom 

tjedniku Joško Čelan nas podsjeća kako su se vlasti odnosili prema njima: 

„U to vrijeme činilo se da je neka nevidljiva sila proglasila sveopći lov na tih 

jedanaest mladih športaša, koji će uskoro – kao iz inata ili pak po nekoj 

istinskoj božanskoj pravdi – pred očima cijeloga svijeta pokazati najljepšu, 

gotovo nadrealnu sliku nas samih.” 

Tada su Vatreni na povratku u Domovinu svojim odnosom prema Thompsonu 

pokazali kako se treba odnositi prema sluganskoj vlasti koja šikanira ono 

vrijedno a ponosno u Hrvatskoj.  

Vlastima je ostalo jedino da Thompsonu, bolje reći hrvatskom narodu, 

isključe mikrofon- Niz mojih tekstova o tome dano je u knjizi! 

Zapravo drugi val napada na Thompsona počeo je s velikim povratničkim 

koncertom kojim je obilježena 20. godišnjica “Oluje” u Kninu. Pozvali ga, a 

onda ga napali! Branili smo Thompsona Peticijom ZDS. O ulozi predsjednice 

vidjeti knjigu:  

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 

spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

Kasnije je Predsjednica korigirala svoj stav ali svi mi koji smo bili žrtve tih 

napada i dalje smo bili na udaru. Poslije Peticije ZDS na udaru su i moji 

suradnici i moja obitelj. Čak su i za moje znanstvene časopise, koji su po 

svjetskim kriterijima bili među najboljem u hrvatskoj znanosti, tvrdili da nisu 
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dobri. Časopisi su im uzvratili tako da su ovih dana na Web of Science 

uvršteni među Q1 časopise. Naravno o tome su obavješteni i Predsjednica, i 

predsjednici Vlade i Sabora, i Akademija. Svi šute, a iz Akademije je stiglo 

pismo da su primili tu informaciju. Naravno oni koji su sudjelovali u takvim 

napadima su napredovali, tj. nagrađeni zbog toga.  

Sjetimo se kako smo prošli i ovdje u Tisnom s predstavljanjima knjiga o 

Thompsonu. O tome imate puno i u knjizi koju danas predstavljamo. 

Nedavno se Predsjednica, u svom dodvoravanju Plenkoviću vratila na stari 

stav. Otud i druga knjiga koju predstavljamo: 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Jasno je i zašto toliki napadi na „Bojnu“ i ZDS. Fašistički srpski agresori, a s 

njima i svjetski moćnici koji su ih podržavali, agresiju su pravdali tvrdnjom 

da su branitelji ustaše, a država Tuđmanova ustaška država. Danas se to 

nastavlja. 

Evo i nedavno je prof. dr. sc. Zdravko Tomac konstatirao: 

Postavljam još jedno pitanje sebi i svima Vama: Kako je moguće da nema 

reakcije svih nas na izjavu Milorada Pupovca da je Marko Perković 

Thompson ustaša zato što je u svojoj kultnoj pjesmi, koja je mobilizirala narod 

protiv velikosrpske agresije, upotrijebio poklič "Za dom spremni". Tvrdim da 

taj poklič, s kojim su na ustima umirali u obrani domovine mladi hrvatski 

branitelji, nema nikakve veze s fašizmom i ustaštvom, odnosno tvrdim da su 

fašisti bili oni koji su njih ubijali i stvarali koncentracijske logore, a ne ti 

mladići koji su toliko voljeli svoj dom i domovinu da su bili spremni, što su i 

učinili, žrtvovati svoje mlade živote.  

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-

da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/ 

Zapravo godinu dana poslije povratka u Knin i Peticije ZDS, ponovno u Kninu 

na red su došli i HOS-ovci. Danas znamo da je Predsjednica bila protiv 

nastupa HOS-a i na mimohodu povodom 20. godišnjice „Oluje“ u Zagrebu. 

Zagrebački odvjetnik Davorin Karačić, u javnosti poznat kao odvjetnik 

Marka Perkovića Thompsona, detaljno je objasnio zašto nošenje majica s 

oznakom HOS-a može biti problematično i danas, iako je zakonito: 

Mogu li vam oduzeti majicu HOS-a? Da. 

“Neke navijače privode jer se nisu javili na zabranu (kolokvijalni navijački 

izraz) pri čemu policija trajanje te mjere sama određuje, neovisno o zakonskim 

rješenjima, pa neke ljude privode iako im je po zakonu isteklo vrijeme na koje 

im je zabrana određena. Medo se najeo jer ste vi šutjeli, a neki su se i pakosno 

veselili. Pa kad me pitate je li moguće oduzeti majicu s oznakom HOS-a ili 

privesti njezina vlasnika – da, moguće je. Nije po pravu, nije zakonito, ali je 

moguće. Zašto? Zato što ste šutjeli kad je trebalo glasno se protiviti. Umjesto 

da ste vi štitili princip, sad će vas sustav gaziti po principu: ako je moglo kod 

njih, može i po vas”, zaključuje zagrebački odvjetnik. 

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
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https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-

majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-

zakonite-ali-1332049/ 

To je u biti jedan odgovor na pitanje dr. Tomca.  

Međutim, čini se da ipak treba spomenuti i ono što je u „Bujici“ veliki hrvatski 

znanstvenik prof. dr. sc. Davor Pavuna nazvao Prvim Pečarićevim poučkom 

(PPP). 

O PPP zapravo govori Joško Čelan kada u Hrvatskom tjedniku 19. lipnja 2019. 

piše: 

Možda u ovoj neselektivnoga korištenja ustaškog imena svako zlo nije ni za 

zlo: Ruža Tomašić je tako savršeno hladnokrvno, prema Politici od 1. lipnja, 

u naslovu: „Ne dam na ustaški pokret“. Ovo je zacijelo odjek davne spoznaje 

akademika Josipa Pečarića, koji je dugo živio među Srbima i došao do 

zaključka da za njih postoje samo dvije vrste Hrvata; srpske sluge i – ustaše, 

dodavši da ako već mora birati, onda odabire ovo drugo. Tako ni ona 

„antifašistička“ kanonada po ustaštvu iz dana prije, za vrijeme i nakon 

bleiburške komemoracije nije nužno samo nezgodna: možda će razvijenom 

Zapadu, za sada još sramno potpuno neosjetljivom za poratni jugosrpski 

genocid nad Hrvatima (uz britansku asistenciju), s vremenom i s pojavom 

novih stranih autora kakvi se tu i tamo oglašavaju, postati jasno o kakvom je 

i kolikom zlu riječ. 

I dok u Hrvatskoj vladajući pokušavaju pridobiti Thompsona, jer se boje 

predsjedničkog kandidata dr. sc. Miroslava Škore, koji je Thompsonov kum, 

Thompson poslije pobjede i na Upravnom sudu u Sloveniji im samo poručuje: 

„Vrijeme je da se prestane s podmetanjima i hajkama protiv mene...“ 

A koliki je značaj samog Thompsona potvrđuje i postupak ministra obrane 

Slovenije koji ipak ne dopušta održavanje koncerta na njegovom teritoriju: 

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-

koncert-na-svojem-teritoriju/ 

A to doista jest pitanje koje treba rješavati ministar obrane susjedne nam 

države. Pa sjedimo se kako je Thompson pjevao o paljenju Krajine i vojnih 

štabova. 

Izgleda Da je ministar susjedne nam države dobio informaciju iz svojih tajnih 

službi da je tu pjesmu Thompson prepjevao za Sloveniju. Ipak, kada je pjevana 

u originalu imali smo srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku. Pa sada – valjda 

– Slovenci ne misle napasti Hrvatsku, da bi trebali pokazivati takav strah od 

Thompsona, zar ne? 

Zapravo, zabavno je i vidjeti da svi domaći moćnici, poslije svih tih 

podmetanja i hajki, drhte bojeći se da će Thompson podržati svoga kuma. A 

zapravo se trebaju bojati činjenice da je Škoro svojom prvom izjavom da 

nikada ne bi skidao ploču u Jasenovcu sve rekao. Jer to je spomen-obilježje 

poginulim za današnju Hrvatsku, a razlog skidanja je znak koji je zvanično 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
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odobren u toj današnjoj Hrvatskoj. Tako nešto mogu uraditi samo oni koji ne 

poštuju ovu državu. 

 

Još jednom vam se svima zahvaljujem s nadom da ćemo za mjesec dana ovdje 

predstaviti nove knjige o dva 'stupa Pečarićeve Hrvatske': Dariju Kordiću i 

biskupu dr. Vladu Košiću. 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-

hrvatske-thompson 

KARAVAJ, Velika Gospa, Glasilo Župe Svetog Duha Tisno, Godište XV. 

Godina 2019. – Broj 3 (34). Velika Gospa 2019.,  

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
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AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ: ‘NAŽALOST, BITI 

UBOJICA JE MNOGO VEĆE DOSTIGNUĆE OD 

PISANJA ZNANSTVENIH RADOVA’ 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-

mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/  

http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-

josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/ 
 

JOSIP PEČARIĆ: NA VELIKO ZADOVOLJSTVO 

SADAŠNJE SRPSKO-HRVATSKE VLASTI POSTAO SAM 

RUSKI ZNANSTVENIK! 
 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-

na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-

znanstvenik  

https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-

sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/  
 
ISTINA BOLI ZATO JE PLENKOVIĆ ONAKO REAGIRAO 

KADA SU MU REKLI DA JE IZDAJNIK 

 
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-

mu-rekli-da-je-izdajnik/  

 
VELIKI RAZGOVOR MLADENA PAVKOVIĆA S 

AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM U POVODU 

IZLASKA NJEGOVE NOVE KNJIGE 

 
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-

razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-

izlaska-njegove-nove-knjige 

 
Hrvatski akademik Josip Pečarić često je na udaru, baš kao i većina 

onih koji se i dalje bore za boljitak Lijepe naše, tj. hrvatske Domovine. 

Ali, ako je suditi po njegovim brojnim aktivnostima, poglavito na 

domoljubnom planu, ne odustaje. Ne povlači se ni milimetar. 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
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Ovih dana objavio je novu knjigu u kojoj ponovno komentira, 

polemizira i ističe toliko prozivani pozdrav „Za dom spremni“. No, 

ovdje je u prvom planu bivši hrvatski reprezentativac Josip Šimunić. 

 
Što donosi vaša nova knjiga Josip Šimunić i „Za dom spremni“, koja je 

posvećena hrvatskom nogometnom reprezentativcu? 

 

Najveći dio knjige daje tekstove iz mojih prethodnih knjiga o poznatom 

slučaju našeg proslavljenog reprezentativca i velikog domoljuba. Evo što o 

tome piše na poleđini knjige dr. sc. Josip Stjepandić: 

“Nakon što je kao nogometni internacionalac, rođen u Australiji od hrvatskih 

roditelja, uspješno igrao 13 sezona u prestižnoj njemačkoj Bundesligi, gdje je 

dogurao do kapetana te najpopularnijeg i najboljeg igrača tradicionalnog 

kluba Hertha iz Berlina, nogometaš Josip Šimunić u samo dvije godine u 

neovisnoj Hrvatskoj prešao put od svjetske slave do stuba srama. Presretan 

zbog pobjede protiv Islanda 14. studenog 2013. godine, koja je Hrvatsku još 

jednom izvela na svjetsku nogometnu pozornicu, uzeo je mikrofon u ruke te 

doviknuo navijačima: „U boj, u boj“, te „Za Dom“. Navijači u trenutku 

velikoga slavlja naravno nisu bili nimalo nespremni. Potom se na njega 

sručila prava hajka, kao da je počinio najgore nedjelo. Nisu pomogle nikakve 

obrane. Šimunić će zbog slijepe pristranosti FIFA-e ostati žigosan kao rasist. 

On, koji je godinama predvodio suigrače svih boja! Danas, punih 6 godina 

nakon toga beningnog događaja, pokazuje se da je Šimunićev postupak bio 

samo okidač za već pripremljenu, bjesomučnu hajku, koju je prije njega bio 

doživio i pjevač Marko Perković Thompson. Njihovim progoniteljima ne 

smeta zapravo taj pozdrav, koji je poznat u gotovo svim svjetskim jezicima, 

nego javno iskazana spremnost braće da stanu u obranu svojih domova, ako 

bi se netko opet latio tenka, zbog kojeg je jednom već bio utekao kao zec na 

traktoru. Tako je uzoriti, dobroćudni nogometaš, koje je godinama bio izvrsni 

ambasador svoje domovine u kojoj dotad uopće nije živio, postao simbolom 

stradanja i medijskog linča zbog toga istog domoljublja.” 

Već tada je bilo očito sluganstvo hrvatskih vlasti. Naime, u jednom tom tekstu 

iz iste godine se uspoređuje slavljenje pobjeda Novaka Đokovića podizanjem 

ruke s raširena tri prsta sa Šimunićevim pozdravom). Naime, radi se o 

pozdravu pripadnika velikosrpske soldateske i tzv. JNA tijekom ratova 1990-

tih u Hrvatskoj, BiH i na Kosovu. S tri uzdignuta prsta proslavljali su masovna 

zvjerstva, ubojstva, silovanja, terorizam i razbojstva što se po međunarodnom 

pravu smatra elementima genocida, kulturocida i urbocida. Zapravo prije 

Drugoga svjetskog rata Srbi su polagali prisegu s tri podignuta prsta, ali 

spojena. To ste nedavno mogli vidjeti mislim na Vinkovačkoj TV gdje su 

pokazali dvoje djece koji s pravoslavnim popovima – valjda u RH – pjevaju 

četničku pjesmu i završe je s tim pozdravom, Međutim, tri raširena prsta kakva 

danas podižu u pozdravu pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela 
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vladavina Slobodana Miloševića. Naveli su i srpskog povjesničara Dragana 

Petrovića koji smatra da bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje 

tradicije, ali može i napredovati. 

Odmah sam upozorio na potpunu analogiju ZA DOM i ZA DOM SPREMNI. 

S tom razlikom da se srpski pozdrav koristio u fašističkoj agresiji na Hrvatsku, 

a sa ZDS se branila Hrvatska. Dakle, očito služenje vlasti velikosrpskoj 

politici. 

Zapravo i nedavna presuda Visokog prekršajnog suda gdje se jednako tretiraju 

i ZA DOM i ZA DOM SPREMNI pokazuje to isto.  

I zato je prirodno bilo odgovoriti ovakvom knjigom o Šimuniću, mada je u toj 

presudi glavni cilj napada bila „Bojna Čavoglave“. Jasno i zašto. Pa baš je tih 

dana tu pjesmu napao Predsjednik Srbije Aleksandar Vučić. 

 

Zbog čega i kako je došlo do toga da se „svi“ bavimo pozdravom „Za dom 

spremni“, a ne recimo mnogo važnijim pitanjima iz Domovinskoga rata, 

kao što su primjerice 150 masovnih grobnica, koje su ostale nakon 

velikosrpske agresije? 

 

Vjerojatno ste primijetili da godinama poslije završetka Domovinskog rata 

ZDS nije nikome smetao. Ni Srbima ni domaćim srpskim slugama. Tada se 

„dogodio“ Memorandum SANU 2. tj. poslije vojnog poraza Srbi su njime 

pokrenuli sve da se ciljevi koje nisu ostvarili u ratu – ostvare u miru. Davno 

sam već napisao kako im je izuzetno veliko dostignuće što u tome imaju 

podršku vlasti, glavnih medija u RH. Otud progoni i Thompsona i Šimunića i 

HOS-ovaca i mnogih drugih. Vlastima i drugima koji su u toj velikosrpskoj 

igri itekako odgovara da se „vrti“ priča oko ZDS, a ne hrvatske žrtve o kojima 

govorite. Pa cilj Memoranduma SANU 2 je „dokazati“ krivicu hrvatske 

strane, a ne fašističkog agresora. Pa nije vlast u RH toliko luda da rješava 

pitanja hrvatskih stradanja. Pa to bi bilo očito suprotno ostvarenju 

Memoranduma SANU 2, zar ne? Sjetite se kada je Predsjednik Vlade jedino 

reagirao kao čovjek u Hrvatskom saboru: kada su mu rekli da je izdajnik. 

Istina boli, zar ne? 

Zapravo to tako očito slijedi i iz odnosa vlasti prema ploči našim poginulim 

HOS-ovcima u Jasenovcu. Ploči na kojoj je legalni znak HOS-a. U nedavnoj 

presudi u Sisku doslovno stoji: 

„Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga 

majice s legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka 

je kao i svaka druga majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke 

druge ratne postrojbe iz Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je 

verificirano i u Ministarstvu obrane prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru 

te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga dijela Hrvatske vojske, a koji 

znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti 

Republike Hrvatske...“ 
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To sve znaju i vlasti i oni koji su tražili da se ploča ukloni, pa im je udovoljeno. 

Da bi pokazali kako su im interesi agresora važniji od hrvatskih pokazalo se 

tada kada se govorilo i o kokardama, pa je Pupovac objasnio vladajućima, 

kako kokarda nije zabranjena. 

Dakle, poštuje se znak kojim se napadalo na Hrvatsku jer nije zakonski 

zabranjen, a napada znak koji je službeno registriran i predstavlja izraz volje 

i legaliteta vlasti Republike Hrvatske... Valjda je očito zašto se Predsjednik 

Vlade htio tući kada su mu u Saboru rekli što to znači, zar ne? 

 

S obzirom da ste član HAZU, je li u redu da se još uvijek među počasnim 

članovima nalazi ime Josipa Broza Tita? 

 

Ovo je pitanje koje mi dozvoljava i malo šale. Znate da u nacionalne 

akademije biraju pojedince koji su postigli izuzetne rezultate u pojedinim 

područjima. Kada mene pitate ovako nešto, mene više zanima kako je J.B. 

Tito samo počasni član HAZU, a ne kao i ja redoviti član. Naime, ja sam po 

svjetskim izvorima po broju objavljenih radova u znanstvenim časopisima iz 

matematike vjerojatno među prvih PET u cijeloj povijesti, ali da budemo 

sigurni recimo među prvih deset. A J.B. Tito je, opet po svjetskim izvorima, 

među DESET najvećih ubojica. Možda je on „samo“ počasni član zato što je 

biti ubojica mnogo veće dostignuće od pisanja znanstvenih radova iz 

matematike. 

 

A zbog čega HAZU nema ni jednog živog počasnog člana? 

 

Ne znam. Možda se odgovor može naći u mojem svojevremenom komentaru 

kako mi je žao današnjih tobožnjih antifašista, a zapravo crvenih fašista. 

Zašto? 

Pa njihovi očevi su nas mogli ubijati, a oni ne mogu. Doista ih čovjek mora 

žaliti, zar ne? 

 

Je li vam članovi HAZU daju podršku u vašem radu, osobito u svezi 

objavljivanja domoljubnih knjiga? 

 

Samo neki pojedinci. U HAZU su još 2014. prestali čak slati obavijesti o 

predstavljanjima takvih knjiga i to kada sam najavio predstavljanje knjige gdje 

se već u naslovu parafrazira izjava Slobodana Miloševića o Srbima koji su u 

Oluji bježali kao zečevi /“Hrvatski genocid, Napravili zečeve od Srba“. 

Vjerojatno se sjećate i moje uloge u sprječavanju izbora Iva Goldsteina u 

HAZU. Cilj je imati takve u Akademiji, a ne pomaganje tiskanja ovakvih 

knjiga. Pa i zbog Peticije ZDS kojom smo branili Thompsona i „Bojnu 

Čavoglave“ smo prozivani od Glavnog tajnika HAZU u Hrvatskom saboru. 
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Treba li u Hrvatskoj barem još jedna institucija, poput HAZU? 

 

Radi se o nacionalnoj akademiji, pa je važnije postići da ona doista štiti 

hrvatske nacionalne interese. Zato je glavna bitka unutar HAZU kako birati 

doista hrvatske znanstvenike i umjetnike, jer je na primjeru Goldsteina očito 

da se hoće postići nešto sasvim suprotno. Evo jedne moje čestitke mom kolegi 

koju sam poslao i drugim akademicima (spominjem Iva Drobilicu – vjerojatno 

znate da se radi o Ivu Goldsteinu), a zapravo pokazuje koliko je jadno stanje i 

na hrvatskim sveučilištima, a ne samo u HAZU:  

 

„Poštovani i dragi kolega Muiću, 

Čestitam Ti na izboru za Predsjednika Odbora za suradnju s hrvatskim 

sveučilištima i znanstvenim institutima 

http://info.hazu.hr/hr/o-

akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_i

nstitutima/. 

Ispričavam se što Ti nisam čestitao na samoj sjednici našeg razreda kada sam 

i doznao za taj izbor. Zapravo sam dvojio trebam li Ti uopće čestitati jer je 

moje iskustvo sa sveučilištima i znanstvenim ustanovama u RH doista jako 

loše. 

Npr. Rektor Zagrebačkog sveučilišta je tako pokazao svoj prezir prema HAZU 

svojim odnosom prema pismu koje mu je uputio predsjednik Znanstvenoga 

vijeća za mir i ljudska prava HAZU-a: 

 

Akademik Davorin Rudolf, 

predsjednik Znanstvenoga vijeća za mir i ljudska prava 

HAZU-a 

Zagreb, 5. listopada 2016. 

 

Gospodinu 

Prof. dr. sc. Damiru Borasu, rektoru Zagrebačkog sveučilišta 

Z a g r e b 

 

Poštovani gospodine rektore, 

Akademik Josip Pečarić uputio mi je pismo u kojemu je ustvrdio da se prema 

njemu tijekom zadnjih godinu dana sustavno primjenjuju postupci i čini 

osobne diskriminacije kojima se grubo krše njegova prava i slobode čovjeka 

i znanstvenika. 

Otežava se, onemogućuje i diskvalificira njegov znanstveni rad, ostvarivanje 

znanstvenih projekata, pripremanje i objavljivanje znanstvenih časopisa koje 

uređuje, premda su visoko rangirani prema objektivnim mjerilima. 

Netrpeljivost i diskriminacija prelijevaju se na njegove suradnike, pa čak i na 

članove njegove uže obitelji. Naveo je primjer svoje kćerke na Filozofskome 

http://info.hazu.hr/hr/o-akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_institutima/
http://info.hazu.hr/hr/o-akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_institutima/
http://info.hazu.hr/hr/o-akademiji/znanstvena_vijeca/odbor_za_suradnju_s_hr_sveucilistima_i_zn_institutima/
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fakultetu u Zagrebu, Katedri za organizaciju znanja, Odsjeku za informacijske 

i komunikacijske znanosti. 

Strahujem da su civilizacijski nedopustiva i osvetnička vrela diskriminacije i 

difamiranja akademika Josipa Pečarića vezana uz njegove javne političke 

djelatnosti. To je, dakako, nedopustivo, usuprot je zajamčenim ljudskim 

slobodama.  

Dužnosti predsjednika Znanstvenoga vijeća za mir i ljudska prava HAZU-a 

nalažu mi zaustaviti i suprotstaviti se napadajima na akademika Pečarića, 

jednog od najuglednijih hrvatskih znanstvenika u području matematike, u 

svijetu priznatog stručnjaka teorije nejednakosti, autora 1100 napisanih ili 

autoriziranih djela. Smatram da su to istodobno i dužnosti vaše institucije pa 

Vas molim, gospodine rektore, da pozovete, primite i saslušate akademika 

dugogodišnjeg profesora Zagrebačkog sveučilišta Josipa Pečarića i da ga 

Rektorat Sveučilišta zaštiti od kršenja i nasrtaja na njegova ljudska prava i 

slobode građanina i znanstvenika.  

S poštovanjem, 

akademik Davorin Rudolf 

 

Naime, Rektor je s prezirom odbio odgovoriti na pismo Predsjednika jednog 

odbora HAZU. 

Za razliku od onog studenta koji se odbio rukovati s rektorom Borasom zato 

što mu Sveučilište nije odgovorilo na pismo, HAZU snishodljivo poziva 

Rektora na svoje proslave. Zapravo, to je i sramotan odnos Akademije prema 

predsjedniku akademijina odbora. 

Istina Rektor nije odgovorio ni na slično pismo iz Ministarstva znanosti, pa bi 

izgledalo da time ponižava i Vladu. Ali valjda je Vladi bitnije što on predlaže 

oca Predsjednika Vlade za profesora emeritusa.  

Tko bi tu znao što je po srijedi kada znamo da je Rektoru Borasu trebalo 15 

godina da doktorira, a u narednih 15 je postao docent, izvanredni profesor, 

redoviti profesor, dekan i rektor. 

Priča se ovih dana kako se Rektor već silno angažirao i za svoj izbor za 

akademika. 

Bit će to zapravo sjajna mogućnost da doznamo koliko u HAZU imamo 

istinskih akademika, dakle onih koji su to postali zbog svog rada i rezultata 

koji su postigli (takvi sigurno ne žele da im je kolega u Akademiji netko takav 

kao Boras) i onih koji su slični Borasu. 

Ne treba podcijeniti veze kojima sadašnji rektor ne samo da je ponizio i 

Ministarstvo znanosti odbivši odgovoriti na njihov upit. To isto je učinio i 

Rektorski zbor. Naime već su ta ministarstva u nekoliko vlada konstatirali 

kako je prekršen pravilnik Rektorskog zbora. A današnja ministrica kao naša 

kolegica matematičarka mi zna i odgovoriti na moje upite. Tako mi je u veljači 

ove godine napisala: 
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„Ali mi i dalje želimo riješiti slučaj pa ćemo ponoviti zahtjeve i prema 

Sveučilištu, Filozofskom fakultetu i prema Rektorskom zboru. Naše je jedino 

oruđe pismo. Nažalost, takav je zakon. Ali doći će i tamo netko razuman ili će 

se promijeniti zakon ili će nam Ustavni sud dati tumačenje... Žao mi je zbog 

toga.“ 

Naglasak je na riječi „ponoviti“. I Fakultet na kome je tada bio Boras, ni 

Sveučilište na kome je on rektor, ni Rektorski zbor gdje je član ne misle da je 

Vlada u RH nešto bitno da bi im oni trebali odgovoriti kada je Boras upleten 

u kršenje pravilnika, pa Ministrici ostaje samo nada da će se pojaviti „netko 

razuman“. A i Vlada se ne usudi natjerati Rektora da odgovori Ministarstvu 

jer je sve bilo upereno i prema itekako važnom članu HDZ-a dr. sc. Miroslavu 

Tuđmanu koji je bio mentor Borasu, a postoji i Tuđmanovo pismo u kojemu 

daje niz primjera kako su na Borasovom zavodu na FF-u koristili neistine 

protiv njega. 

Meni je, kada su već uspjeli od mene napraviti (po Scopusu) ruskog 

znanstvenika, to zabavno, pa navijam za Borasa. Mislim da je to u redu s 

obzirom da sam itekako pomogao da i Ivo Drobilica ne postane akademik. 

Pitam se danas kakve koristi od toga?  

Međutim, ne zavidim Ti na tome izboru s obzirom da je Boras od onog 

podrugljivog komentara na njegovoj obrani doktorata (Pet minuta sramote, a 

onda si doktor znanosti cijeli život.) uspio postići sve ovo o čemu Ti pišem. 

Zato, drži se i oprosti mi što navijam za nasljednika Ive Drobilice. 

Pozz 

Joško“ 

Dakle, vidjet ćete po tome tko bude biran u Akademiju idu li stvari u 

Akademiji na bolje ili ne. 

 

Nego, o vama, kao akademiku, čitamo i čujemo samo u svezi domoljubne 

literature i intervjua. A što je s matematikom? 

 

Već sam spomenuo da imam puno znanstvenih radova. Zapravo više ih je od 

1200. Prije nekoliko godina je bila u Trogiru i međunarodna konferencija 

povodom 1000 mojih radova. Toliko nema nijedan znanstvenik u RH. Broj 

suradnika iz cijelog svijeta mi je veći od 230. Broj doktora koji su izašli iz 

moje škole u RH je oko 40, a još 20-ak u drugim zemljama. Niz monografija 

su tiskale više izdavačkih kuća u svijetu a u Elementu (Zagreb) imam i seriju 

monografija iz nejednakosti. Uskoro izlazi br. 16, a u tisku je i br. 17 u toj 

seriji. Posebno značajni su znanstveni časopisi koje također tiska Element. 

Ove godine su dva iz nejednakosti postala Q1 časopisi, što znači da su među 

najboljim matematičkim časopisima u svijetu, a i treći je uvršten u časopise 

koje imaju impact faktor. A u HRZZ-u su za te časopise tvrdili da nisu dobri 

iako su po Scopusu i tada ta tri moja časopisa bili među 5 najboljih 

znanstvenih časopisa u RH (ima ih više od 150). Šokantno je u svemu tome 
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koliko je značajna uloga kolega iz HAZU u takvom sramotnom ponašanju. 

Naravno, svi su oni nagrađeni pozicijama savjetnika Predsjednika Vlade, 

Glavnog tajnika HAZU, predsjednika i člana upravnog odbora HRZZ-a. Meni 

je ostalo samo zadovoljstvo da me kolege iz svijeta nazivaju „kraljem 

nejednakosti“ i tu oblast matematike mojim kraljevstvom. 

 

Kako to da se „svima“ prijeti ovim ili onim kaznama (klevete, uvrede i 

sl.), a još nismo čuli ni čitali da se nešto takvoga zaprijetilo i nekom 

akademiku, osim vas? 

 

Naravno kazne su očite ali ne i izravne. Zbog toga sam i odbio biti profesor 

emeritus na Zagrebačkom sveučilištu i zbog uloge današnjeg rektora u svemu 

tome, ali i zbog činjenice da ni mnogim koji ga biraju ništa ne znači da se radi 

o lošem znanstveniku koji je doktorirao u 48 godini života. Trebalo mu je 15 

godina za doktorat, a potom je munjevito u narednih 15 protrčao kroz sva 

zvanja, postao dekan i rektor. Vjerovali ili ne. Bit će nova sramota HAZU ako 

u tom munjevitom nizu doda i Akademiju. Nisam htio da se na mojim 

radovima poslije umirovljena uopće pojavljuje ime sveučilišta na čijem je čelu 

rektor koji je po meni sramota tog sveučilišta. Pokušao sam preći na neko 

drugo hrvatsko sveučilište, ali nikome uopće nisam bio zanimljiv. Valjda im 

trebaju takvi kakav je Boras. Interes je pokazalo sveučilište RUDN iz Moskve, 

pa se danas po Scopusu vodim kao ruski znanstvenik, i praktično svi moji 

radovi, iako je oko 1100 napisano dok sam bio član Zagrebačkog sveučilišta, 

vode kao radovi tog ruskog sveučilišta. Nisam htio na radovima potpisivati ni 

HAZU, pa otud i moje pismo akademiku Dujelli: 

 

„Poštovani i dragi kolega Dujella, 

U svezi s pitanjem da svoje radove potpisujem s HAZU, kada već ne 

potpisujem Zagrebačko sveučilište niti želim biti profesor emeritus na tom 

sveučilištu, pa sam eto po Scopusu postao ruski znanstvenik i svi moji radovi 

tamo (678) se vode na moskovsko sveučilište RUDN moram Ti odgovoriti 

negativno. 

Naime, na sveučilištu ne želim biti zbog sadašnjeg rektora koji je za mene 

nevjerojatan primjer nemoralnog čovjeka. To sam mogao vidjeti po njegovoj 

ulozi oko izbacivanja moje kćerke sa Filozofskog fakulteta, ali o tome sam 

već često pisao pa ne bih trebao ponavljati. Zapravo se priča i o njegovoj 

kandidaturi za člana HAZU-a, pa će biti prigode još o tome☺. 

O uloga HAZU u napadu na mene, moje suradnike, projekt, časopise itd. sam 

također često pisao. Nadam se da će uskoro biti tiskana i moja knjiga  

REVIZIONIST U HAZU / JE LI POLITIČARIMA KRIVA 

MATEMATIKA? 
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koja je posvećena mojim časopisima od kojih dva nisu dobri hrvatskim 

političarima (tu ubrajam i ove koji vode HAZU, Ministarstvo znanosti, 

HRZZ). 

Što se tiče HAZU, pa o takvoj ulozi Akademije sam već napisao knjigu: 

PIŠEM PISMA ODGOVORA NEMA! 2. / JE LI AKADEMIJI VAŽNA 

ZNANOST, Zagreb, 2017. str. 212. 

Uostalom vidio si i jučer na sastanku našeg razreda da sam smatrao da mi u 

Razredu ne trebaju čestitati za informaciju kako su dva časopisa koja sam ja 

osnovao postala Q1 časopisi. Naime i Razred se uključio u nemoralnu politiku 

prethodne uprave HAZU, koja nikada nije ni odgovorila na pismo 

Predsjedniku HAZU koje mu je uputio Predsjednik Odbora za ljudska prava 

HAZU-a akademik Davorin Rudolf u kome je tražio zaštitu mojih ljudskih 

prava spominjući napade i na časopise, člana obitelji itd.  

Još jednom Tebi zahvaljujem što si učinio ono što je dužnost svakog tajnika, 

tj. tražio si potporu od našeg Razreda za to pismo. Znamo da je Razred odlučio 

da časopisi, projekt iz matematike, pa i ja nisu nešto o čemu bi se Razred 

trebao izjasniti.  

Zato je bilo normalno što sam tražio da mi se ne čestita ni za činjenicu što su 

DVA moja časopisa postali Q1, jer matematički časopisi nisu stvar Razreda 

za Matematiku, fiziku i kemiju, zar ne? 

Istina, na jednoj od prethodnih sjednica je rečeno kako je to bila pogrješka. 

Međutim, ja to ne mislim. Članovi razreda su tada očekivali da će budući 

predsjednik Akademije biti tadašnje Glavni tajnik HAZU, pa je njihovo 

mišljenje da matematički časopisi nisu u nadležnosti Razreda za Matematiku, 

Fiziku i Kemiju bili duboko promišljeni. 

Uostalom znaš i sam kakvim si neugodnostima bio izložen zbog toga što si 

mislio da matematički časopisi jesu stvar tog Razreda pa si Pismo akademika 

Rudolfa stavio na dnevni red. 

Naravno, poznato Ti je da nije mnogo drugačiji stav u Akademiji općenito, i 

ja se iskreno nadam da će takva Akademija uskoro izabrati i Borasa za svoga 

redovitog člana. 

Da zaključim, prihvatiti potpisivanje pod mojim radovima HAZU bilo bi 

nemoralno kada već iz sličnih razloga ne potpisujem ni Sveučilište, kada sam 

odbio biti u redakciji časopisa koje izdaje Sveučilište i kada ne želim da na 

mojim radovima bilo koji suradnik potpisuje Sveučilište. 

Naravno, jasno mi je da je Tvoje pitanje motivirano Tvojim osjećajem da meni 

nije pravo što sam sada ruski znanstvenik. Ja sam istina pokušao još dok nisam 

bio u mirovini da promijenim sveučilište (tako bih i dalje bio hrvatski 

znanstvenik. Međutim, na takav zahtjev nije bilo nikakvog odgovora. Zašto bi 

mi onda bio problem što sam ruski, a ne hrvatski znanstvenik, kada tako 

odgovara svima koji su zaduženi da brinu o hrvatskoj znanosti.  

 

Srdačan pozdrav, 
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Tvoj, 

Joško“ 

 

Mogu li predsjednički izbori nešto promijeniti u hrvatskoj politici? 

 

Samo ako na vlast dođe hrvatska opcija umjesto sadašnje srpsko-hrvatske 

koalicije, tj. ako u RH odlučuju i oni koji ne sprovode Memorandum SANU 

2. 

 

U zadnje vrijeme relativno mnogi odlaze iz Hrvatske „trbuhom za 

kruhom“, ali ne i političari, a još manje akademici. Zašto? 

 

Kao što sam rekao ja nisam otišao, ali sam na veliko zadovoljstvo sadašnje 

srpsko-hrvatske vlasti postao ruski znanstvenik! 
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DR. SC. ZMIJANOVIĆ I MEMORANDUM SANU 2. 

 
Razgovor Mladena Pavkovića sa mnom u povodu izlaska moje knjige “Josip 

Šimunić i 'Za dom spremni'“ objavilo je više domoljubnih portala: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-

mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/  

http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-

josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/ 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-

na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-

znanstvenik  

https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-

sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/  

https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-

mu-rekli-da-je-izdajnik/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-

razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-

izlaska-njegove-nove-knjige 

Zanimljivo je da su urednici za naslove tog razgovora: 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ: ‘NAŽALOST, BITI UBOJICA JE MNOGO 

VEĆE DOSTIGNUĆE OD PISANJA ZNANSTVENIH RADOVA’ 

JOSIP PEČARIĆ: NA VELIKO ZADOVOLJSTVO SADAŠNJE SRPSKO-

HRVATSKE VLASTI POSTAO SAM RUSKI ZNANSTVENIK! 

ISTINA BOLI ZATO JE PLENKOVIĆ ONAKO REAGIRAO KADA SU 

MU REKLI DA JE IZDAJNIK 

Meni je drago da su različiti dijelovi tog razgovora bili posebno zanimljivi 

urednicima tih portala. Međutim, posljednji naslov upozorava na povezanost 

mnogih u RH s velikosrpskim Memorandumom SANU 2.: 

 

PITANJE: Zbog čega i kako je došlo do toga da se „svi“ bavimo 

pozdravom „Za dom spremni“, a ne recimo mnogo važnijim pitanjima iz 

Domovinskoga rata, kao što su primjerice 150 masovnih grobnica, koje 

su ostale nakon velikosrpske agresije? 

ODGOVOR: Vjerojatno ste primijetili da godinama poslije završetka 

Domovinskog rata ZDS nije nikome smetao. Ni Srbima ni domaćim srpskim 

slugama. Tada se „dogodio“ Memorandum SANU 2. tj. poslije vojnog poraza 

Srbi su njime pokrenuli sve da se ciljevi koje nisu ostvarili u ratu – ostvare u 

miru. Davno sam već napisao kako im je izuzetno veliko dostignuće što u 

tome imaju podršku vlasti, glavnih medija u RH. Otud progoni i Thompsona 

i Šimunića i HOS-ovaca i mnogih drugih. Vlastima i drugima koji su u toj 

velikosrpskoj igri itekako odgovara da se „vrti“ priča oko ZDS, a ne hrvatske 

žrtve o kojima govorite. Pa cilj Memoranduma SANU 2 je „dokazati“ krivicu 

hrvatske strane, a ne fašističkog agresora. Pa nije vlast u RH toliko luda da 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-nazalost-biti-ubojica-je-mnogo-vece-dostignuce-od-pisanja-znanstvenih-radova/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/55268-josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://hrvatskonebo.org/2019/09/27/josip-pecaric-na-veliko-zadovoljstvo-sadasnje-srpsko-hrvatske-vlasti-postao-sam-ruski-znanstvenik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.tjedno.hr/istina-boli-zato-je-plenkovic-onako-reagirao-kada-su-mu-rekli-da-je-izdajnik/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/18258-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-u-povodu-izlaska-njegove-nove-knjige
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rješava pitanja hrvatskih stradanja. Pa to bi bilo očito suprotno ostvarenju 

Memoranduma SANU 2, zar ne? Sjetite se kada je Predsjednik Vlade jedino 

reagirao kao čovjek u Hrvatskom saboru: kada su mu rekli da je izdajnik. 

Istina boli, zar ne? 

Zapravo to tako očito slijedi i iz odnosa vlasti prema ploči našim poginulim 

HOS-ovcima u Jasenovcu. Ploči na kojoj je legalni znak HOS-a. U nedavnoj 

presudi u Sisku doslovno stoji: 

„Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga 

majice s legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka 

je kao i svaka druga majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke 

druge ratne postrojbe iz Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je 

verificirano i u Ministarstvu obrane prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru 

te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga dijela Hrvatske vojske, a koji 

znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti 

Republike Hrvatske...“ 

To sve znaju i vlasti i oni koji su tražili da se ploča ukloni, pa im je udovoljeno. 

Da bi pokazali kako su im interesi agresora važniji od hrvatskih pokazalo se 

tada kada se govorilo i o kokardama, pa je Pupovac objasnio vladajućima, 

kako kokarda nije zabranjena. 

Dakle, poštuje se znak kojim se napadalo na Hrvatsku jer nije zakonski 

zabranjen, a napada znak koji je službeno registriran i predstavlja izraz volje 

i legaliteta vlasti Republike Hrvatske... Valjda je očito zašto se Predsjednik 

Vlade htio tući kada su mu u Saboru rekli što to znači, zar ne? 

Nisam posebno komentirao da vjerojatno ima i branitelja koji su se zbog 

raznih interesa uključili u takvu politiku hrvatskih vlasti iako je glavni cilj 

Memoranduma promjena istine o Domovinskom ratu, dakle istine o 

braniteljima. Bio sam uvjeren da oni koji vode neke braniteljske udruge neće 

pokazati to (i) svoje sluganstvo u slučajevima kada su izravno povrijeđeni 

branitelji. Ali nije dugo prošlo od objave tog intervjua a pokazalo se kako sam 

naivan:  

ĐAKIĆ USTVRDIO DA U SLUČAJU DR. SC. ZMIJANOVIĆ NIJE 

POVRIJEĐEN ZAKON O BRANITELJIMA 

Na nedavno održanoj sjednici saborskog Odbora za ratne veterane jedna od 

točaka dnevnog reda bilo je i pitanje imenovanja ravnateljice NP Krka, 

točnije o odluci ministra Tomislava Ćorića koji je – na opće zaprepaštenje 

hrvatske javnosti, usprkos pravomoćnoj odluci Upravnog suda u Splitu koji 

je poništio imenovanje Nelle Slavice za mjesto NP Krka – Slavicu ponovno 

imenovao na tu funkciju. 

https://narod.hr/hrvatska/video-dakic-ustvrdio-da-u-slucaju-dr-sc-

zmijanovic-nije-povrijeden-zakon-o-braniteljima 

U tom tekstu piše: 

Tema izbora ravnateljice NP Krka na dnevni red prve sjednice stavljena je 

temeljem inicijative potpredsjednika Odbora, po predstavci dr. sc. 

https://narod.hr/hrvatska/video-dakic-ustvrdio-da-u-slucaju-dr-sc-zmijanovic-nije-povrijeden-zakon-o-braniteljima
https://narod.hr/hrvatska/video-dakic-ustvrdio-da-u-slucaju-dr-sc-zmijanovic-nije-povrijeden-zakon-o-braniteljima
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Zmijanović. Potpredsjednik toga odbora Miro Bulj postavio je pitanje o 

zahtjevu koji od 30.7.2019. godine koji je uputio Predsjedniku Odbora za 

ratne veterane, Josipu Đakiću, a u kojem Zaključku stoji: 

1. Zahtijevamo sazivanje sjednice na temu nepostupanja po presudi Upravnog 

suda u Splitu, a vezano za imenovanje ravnateljice Javne ustanove 

„Nacionalni park Krka“ od strane Ministarstva zaštite okoliša i energetike. 

Dr. sc. Zmijanović hrvatskoj je javnosti dobro poznata kao jedna od 

kandidatkinja za ravnateljicu NP Krka koja, usprkos tome što je bila jedina 

doktorica znanosti među kandidatima i to s najboljim referencama, te 

usprkos statusu nezaposlene braniteljice, nije izabrana na to radno mjesto. 

Umjesto nje, ravnateljicom je imenovana Nella Slavica, osoba za koju su 

mediji kasnije doznali da posjeduje dvije stranačke iskaznice – onu HDZ-a i 

HNS-a, da nije magistar struke, a dr. sc. Zmijanović također je pokazala kako 

je Nella Slavica prilikom natječaja plagirala svoju “Koncepciju rada i 

razvoja”, što je kasnije potvrdio i HAZUDD referirajući se: ‘…običan 

plagijat, 16 od 17 stranica prepisano…’, te tražio od ministra Ćorića 

obrazloženje, jer se po njihovom mišljenju Nella Slavica automatski trebala 

brisati s popisa kandidata. Upravni sud u Splitu, nakon tužbe dr. sc. 

Zmijanović, poništio je nezakonitu odluku ministra dr. sc. Tomislava Ćorića 

o imenovanju Slavice, no nakon toga je ministar Ćorić ponovno imenovao 

Slavicu ravnateljicom NP Krka. 

Podsjetit ću i na to da je nedavno u organizaciji Građanskih inicijativa Ivo 

Pilar i Milan Šufflay, te Udruge Zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u 

Zagrebu održan Okrugli stol pod nazivom "Nakon ratne - protuustavna 

agresija na Vukovar". Očito je i Vukovar i sve što se događalo oko njega nešto 

što je očito zacrtano u Memorandumu SANU 2. Zato i ne čudi da su 

organizatori pozvali i dr. Zmijanović.  

Pričao sam već tada kolegama o slučaju naše kolegice dr. Zmijarović. Zapravo 

rugao sam se Vlastima tvrdeći kako su oni ispravno postupili jer u zakonu piše 

kako branitelji imaju prednost u slučaju kada kandidati imaju iste uvjete. A u 

tom slučaju dr. Zmijarović ima mnogo mnogo bolje uvjete, pa se na nju ne 

odnosi taj uvjet. 

Jasno je da tako nešto mogu uraditi samo izuzetno glupi ljudi, ili oni koji su 

spremni prodati i svoju majku za nekakav svoj jadni interes. U ovom slučaju 

je očito da se to itekako uklapa u sprovođenje Memoranduma SANU 2., tj. 

velikosrpskih interesa.  

Ali tko bi očekivao da će ovako javno to pokazati Predsjednik HVIDRe? 

Ili da parafraziram njegove riječi: 

NE SPROVODITI VELIKOSRPSKI MEMORANDUM SANU 2 BILO BI 

POLITIČKO SAMOUBOJSTVO! 

Josip PEČARIĆ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18286-dr-sc-zmijanovic-i-

memorandum-sanu-2  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18286-dr-sc-zmijanovic-i-memorandum-sanu-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18286-dr-sc-zmijanovic-i-memorandum-sanu-2


                             HOS 395 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA 

DOM SPREMNI'“ 

 
Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim što ste došli na ovo 

predstavljanje. Zapravo su ga najavila tri portala i „Bujica“. Meni nije 

jednostavno dobiti ni prostor za predstavljanje pa se zahvaljujem HVIDR-i 

grada Zagreba što nam je omogućilo i ovo predstavljanje. Zahvaljujem se i 

sjajnim predstavljačima sve redom članovima HAZUDD-a: admiralu Davoru 

Domazetu Loši, predsjedniku dr. sc. Josipu Stjepandiću, i potpredsjedniku 

prof. dr. sc. Josipu Jurčeviću. Posebna zahvalnost i Branku Hrkaču na lijepim 

koricama. Voditelj je trebao biti g. Velimir Bujanac, ali je danas imao neke 

manje probleme pa nije mogao nastupiti. A on je napravio u svojoj emisiji 

sjajnu reklamu za ovo predstavljanje, pa zaslužuje našu zahvalu. 

Zapravo se već počinjem plašiti samoga sebe, tj. kada planiram s ovakvim 

predstavljanjima napraviti nekakvo iznenađenje. Ovaj put nije bili knjiga nego 

je iznenađenje trebala biti pjesma. Naime članica HAZUDD-a Marija 

Dubravac iz Brisbane-a povodom ovog predstavljanja napisala je pjesmu 

Josipu Šimuniću. Joe ju je trebao prvi put čuti danas, ali ništa od toga jer je i 

on spriječen biti tu s nama. 

Tako ćete Vi prije njega čuti pjesmu gđe Dubravac: 

 

 JOSIPU ŠIMUNIĆU 

 

Ti si baklja što sjaji sred mraka – 

Čuvar Doma u danima jada. 

Izdanak si hrvatskih predaka, 

Odan Rodu i prije i sada.  

Zalud' vjetar tuče sa svih strana, 

Nije tvrdoj naškodio stijeni. 

Slavnog roda ostao si grana, 

Stoljetni su tvoji kamen-geni. 

Koga mati fojnička porodi, 

Tko je s mlijekom siso domoljublje, 

Taj će palit krjesove slobodi 

I grmjeti ko nebeske trublje: 

'Za Dooom! Za Dooom! Ja sam nesalomljiv, 

Ideali moji ne umiru! 

Dok je duše i hrvatskog srca, 

Ja ostajem vjeran Zvonimiru!' 

 

 (rujan 2019.) 
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Prenosim i pozdrave gđe Dubravac našem Joe-u. 

Prije dva tjedna u Zrinu biskup dr. Vlado Košić je po tko zna koji put 

upozorio „kako još uvijek nemamo svoju vlast koja bi štitila naš narod“.  

https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-

genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-

snage 

Znamo kako su slično govorili i neki veliki hrvatski književnici. Petar Šegedin 

se zgrozio nad spoznajom koliko mnogo ima ljudi u Hrvatskoj koji „tako 

strasno mrze svoj narod“, a Matoš je tvrdio kako Hrvati imaju više izdajica od 

svih europskih naroda zajedno. 

Biskupova tvrdnja ima posebnu težinu jer se odnosi na vlast u državi 

hrvatskog naroda, državi koja je nastala zahvaljujući veličanstvenoj pobjedi 

hrvatskih branitelja – pobjedi nad fašističkim agresorom. 

A biskupova izjava je blaga. Kamo sreće da vlast samo ne štiti svoj narod. 

A narod treba zaštititi i od mnogih medija. O njihovom protuhrvatskom 

ponašanju možete iz tjedan u tjedan čitati npr. u kolumnama Zvonimira 

Hodaka, koji je bio Šimunićev odvjetnik. 

Ali da se ne radi samo o zaštiti već i o proganjanju ljudi kojima je hrvatski 

nacionalni interes svetinja najbolje se vidi na svemu što se događa oko usklika 

„Za Dom spremni“.  

Posljednja presuda – ona u Sisku – zapravo pokazuje kako vlasti u RH me 

poštuju državu u kojoj vladaju: 

Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga 

majice s legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka 

je kao i svaka druga majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke 

druge ratne postrojbe iz Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je 

verificirano i u Ministarstvu obrane prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru 

te kao takvo predstavlja obilježje sastavnoga dijela Hrvatske vojske, a koji 

znak je službeno registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti 

Republike Hrvatske (podcrtao JP).. 

https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-

sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh  

S druge strane ova knjiga je zapravo reagiranje na prethodnu osudu „Bojne 

Čavoglave“ – legendarne pjesme iz Domovinskog rata.  

Hodak piše da ni takve sramotne presude ne mogu uvjeriti hrvatski narod da 

su važniji srpski interesi od hrvatskih, kako im vlast sugerira napadima na 

ZDS: 

Po narudžbi RTL-a rađena je anketa da li građani podržavaju rješenje 

Visokog prekršajnog suda o kažnjavanju pozdrava ZDS. Njihov rezultat je da 

48 posto građana ne podržava. S obzirom na općepoznato ljevičarenje RTL-a 

još uvijek nisu uspjeli isforsirati ni 50 posto. Više sam puta pisao da nema 

zakonske podloga za tu zabranu. Ne postoji ni jedan pozitivni zakonski propis 

u kaznenopravnoj sferi koji taj pozdrav zabranjuje. Nedavno je taj moj stav u 

https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh
https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh
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lijevoj Slobodnoj Dalmaciji podržala i odvjetnica Vesna Alaburić, 

stručnjakinja za medijsko pravo. No kako imamo pravosuđe s posebnim 

potrebama "psi laju, a karavana prolazi". Zahvaljujući hrvatskim 

Jugoslavenima ZDS će ostati vječna kost u grlu grlatih ljevičara među kojima 

upravo briljiraju profesori povijesti na našim fakultetima kao Jakovina, 

Klasić, Markovina, Budak, Perica…  

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-

u-tisini-svoga-doma-167753/  

S druge strane ta presuda je došla poslije napada na „Bojnu Čavoglave“ 

predsjednika države koja je izvršila fašističku agresiju na Hrvatsku 

Aleksandra Vučića, pa su se srpske sluge i sami Srbi u RH ohrabrili i potvrdili 

ono o čemu odavno pišem: NJIMA JE ISTO I 'ZA DOM' i 'ZA DOM 

SPREMNI'. Dakle, nikad nisu nedvosmislenije potvrdili da je nebitno što su 

koristili ustaše ili nisu, već poruka da postoje ljudi koji su spremni za Hrvatsku 

i dalje dati svoje živote.  

Vidjet ćete u ovoj knjizi kako smo na to upozoravali odmah kada su počeli 

napadi na Josipa Šimunića, tj. upozoravali smo da kad Srbe upozoravaju kako 

je u fašističkoj agresiji na Hrvatsku korišten pozdrav s raširena tri prsta, srpski 

povjesničari su samo konstatirali kako je to prirodni razvoj njihovog pozdrava 

s tri skupljena prsta. Svaka budala zna da je značenje pozdrava ZA DOM i ZA 

DOM SPREMNI isto, ali hrvatskim „istoričarima“, mnogim političarima i dr. 

to ništa ne znači. Ipak im je gazda Vučić, zar ne? Zato je presuda kojoj je za 

cilj bila osuda „Bojne Čavoglave“, dakle budnice koja je ledila krv u žilama 

fašističkih agresora, a očito i mnogima danas, meni mnogo važnija jer 

pokazuje da im je cilj sam prastari uzvik ZA DOM, a ne smeta im pozdrav iz 

vremena fašističke agresije na Hrvatsku u Domovinskom ratu. Osuđujući 

„Bojnu Čavoglave“ osudili su sami sebe! 

Zapravo obje presude i ona osuđujuća i ona oslobađajuća samo potvrđuju ono 

na što upozoravaju mnogi domoljubni kolumnisti: U Hrvatskoj mnogi i na 

vlasti i u oporbi i u medijima samo sprovode velikosrpski Memorandum 

SANU 2. Na svemu što se događalo oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi 

mi trebamo uvijek imati u pameti kada nam nisu jasni postupci iz srpsko-

hrvatske koalicije na vlasti (obično je nazivaju hrvatsko-srpska koalicija ali 

meni je draži naziv srpsko-hrvatska jer je činjenica da je u njoj glavni partner 

Pupovac a ne Plenković) i njihovih medija. Tada sve što rade postaje kristalno 

jasno! 

Kako sam napisao niz knjiga o i oko ZDS, mislim da danas ne trebam o tome 

ništa više reći., a o Šimuniću su govorili predstavljači. Reći ću samo kako je 

naš Joe samo još tada pokazao ono što danas na Općoj skupštini UN-a govori 

Predsjednik SAD-a Donald Trump: 

Budućnost ne pripada globalistima, ona pripada domoljubima. Želite li 

slobodu, stvarajte je u svojoj zemlji. Želite li demokraciju, čuvajte svoj 

suverenitet. Želite li mir, volite svoj narod. 

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
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https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-

da-je-ne-vidi/ 

Vodimo kako oni koji se bore za sve ono što nije prirodno, protiv predsjednika 

SAD-a, protiv čovjeka koji zastupa ovakve stavove tako bliske mnogim 

ljudima. Hrvatski narod zna da su i sloboda i demokracija i mir ono što želi i 

Joe.  

Kako ga onda ne bi mrzili oni koji strasno mrze svoj narod?  

Kako ga onda ne bi mrzili izdajice kojih imamo više nego svi europski narodi 

zajedno? 

Kako ga onda ne bi mrzila i vlast koja ne štiti svoj narod?  

Da, Jozo Šimunić voli svoj narod i hrvatski narod voli njega. To najbolje 

pokazuje pjesma članice HAZUDD-a hrvatske pjesnikinje Marije Dubravac, 

koja mu je posvećena, zar ne? 

 

Hvala!  

 

Josip Pečarić 

 

 
NAPOMENA: Na youtube-u je do 14.10. 2019. bilo preko 12.000 pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g 

 

 

  

https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-ne-vidi/
https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-ne-vidi/
https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g
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SRCE MOJE NIJE ZEMLJE ŠAKA 

 
Draga gđo Maria, 

 

Doista me je obradovao Vaš e-mail u svezi s predstavljanjem moje knjige: 

 

Datum:  Sat, 22 Apr 2017 12:44:08 +1000 

Šalje:   Maria  

Prima:  'Josip Pecaric' <pecaric@element.hr> 

 

Hvala dragi g. Josipe. Radujem se što se vrli, iskreni Hrvati odazivaju na 

promocije Vaših knjiga u koje smjelo utkaste svoje Hrvatstvo, domoljublje i 

spremnost za obranu naše opljačkane, ponižene i ucviljene Domovine, nekada 

najslavnije Zemlje na svijetu, te staroga pozdrava Za Dom spremni. 

Zahvaljujem također što redci moje pjesme U ČAST RODU HRVATSKOMU 

nađoše odjeka među vjernim sljedbenicima svojih pradjedova. Čujte, imam 

neki bolan predosjećaj da će se, nakon napada ZDS, naši dušmani pobuniti i 

protiv pjevanja hrvatske himne. Mnogima je i ona kamen spoticanja; 

mnogima je teško staviti ruku na srce, jerbo znaju da im u srcu umjesto stijega 

i Boga drijema stara kumrovačka zmijurina.  

Stoga molim, sačuvajte pjesmu LIPA NAŠA DOMOVINO, s razlogom pisana 

ikavicom. 

ZDS Marija Dubravac, Brisbane 

  

  

LIPA NAŠA DOMOVINO 

 

Sve joj više riči blide, 

Sve ju manje Rvat piva, 

Sve se više gasi dide 

Domoljublja vatra živa. 

”Lipa naša Domovino” 

Himno stara, himno mila, 

Pivao te rod Ilira 

I rvatskog roda vila. 

Dok kosio seljak žito, 

Dok kolivku mati ljulja, 

Grlo roda plemenitog 

Glasom ševe i slavulja – 

Sa ratnikom, svatom, robom, 

S prognanikom, umirućim, 

Nad oltarom i nad grobom 

Klicalo ti žarom vrućim. 
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”Lipa naša Domovino” 

Časnim ustim’ opivana, 

Sveto gnjizdo materino, 

Diko Zrinskih, Frankopana. 

Savom, Dravom il’ Jadranom, 

Gorom, dolom il’ ravnicom, 

Kojom unuk pošo stranom 

Kitio te trobojnicom. 

Himno Zemlje Kroacije 

Sve te manje Rvat piva, 

Ni stalo mu kanda nije 

Što pepelom dragulj biva. 

Oj budi se, rode, budi, 

Nek prkosi tvoja stina 

Di pisahu slavni ljudi: 

”Lipa naša Domovina”. 

  

Marija Dubravac, Brisbane 

 

Raduje me što ste zahvaljujući g. Oskaru Šarunići i Vi i mnogi drugi u 

mogućnosti vidjeti kako je Predstavljanje proteklo. A započelo je i završilo 

Vašim pjesmama! 

Sigurno je da njima smeta Lijepa naša. Međutim iznenadila me je jučerašnja 

propaganda ustaštva na komemoraciji u Jasenovcu koje su organizirali Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno 

vijeće (SNV). Vjerovali ili ne oni su započeli komemoraciju USTAŠKOM 

HIMNOM, a onda im kao smeta ustaški pozdrav. Do sada sam znao da vole 

ustaške kune. Valjda iz ljubavi prema ustaškim kunama odslušaju i ustašku 

himnu. A onda za isti takav „zločin“ zatiranja tragova zločina ustaške 

ideologije optužuju i neke akademike. Da mi je samo znati na koje su moje 

kolege akademike mislili. 

Pupovac se pobrinuo da se zna da su u komemoraciji sudjelovali i Srbi. Kako 

je laž Srbima najviše pomogla u povijesti i on se iskazao i danas, ne s onom 

laži o pokrštavanju s početka fašističke velikosrpske agresije na Hrvatsku, već 

se prilagodio mjestu o kome je govorio pa je tvrdio kako je u Jasenovcu 

ubijeno i oko 21 tisuća djece. 

http://narod.hr/hrvatska/foto-habulin-pupovac-pusic-s-nesluzbene-

komemoracije-jasenovcu-intelektualci-akademici-zele-zatrti-tragove-

zlocina-ustaske-ideologije 

Znamo da su članovi SNV-a pripadnici naroda koji je izvršio fašističku 

agresiju na Hrvatsku, a tzv. antifašisti su itekako bili na strani fašističkog 

agresora, pa i ne čudi toliki nedostatak pijeteta prema poginulim HOS-ovcima 

u čiju spomen je i postavljena ploča u Jasenovcu. 

http://narod.hr/hrvatska/foto-habulin-pupovac-pusic-s-nesluzbene-komemoracije-jasenovcu-intelektualci-akademici-zele-zatrti-tragove-zlocina-ustaske-ideologije
http://narod.hr/hrvatska/foto-habulin-pupovac-pusic-s-nesluzbene-komemoracije-jasenovcu-intelektualci-akademici-zele-zatrti-tragove-zlocina-ustaske-ideologije
http://narod.hr/hrvatska/foto-habulin-pupovac-pusic-s-nesluzbene-komemoracije-jasenovcu-intelektualci-akademici-zele-zatrti-tragove-zlocina-ustaske-ideologije
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Draga gđo Maria, iz najnovijeg broja Hrvatskog tjednika u jučerašnjem tekstu 

prenio sam što o logoru u Jasenovcu piše g. Igor Vukić čiji je nedavno 

preminuli otac (srpske nacionalnosti) kao dijete prošao kroz Jasenovac što je 

i bio razlog da g. Vukić proučava i danas ponajbolje poznaje istinu o 

Jasenovcu. Igrom slučaja i sjajni hrvatski pjesnik dr. sc. Stijepo Mijović 

Kočan u istom broju Hrvatskog tjednika u tekstu NACIFAŠIZAM 

ZAJEDNIČKOG JUGO-JEZIKA piše o tome o čemu je Pupovac lagao:  

„Današnji potpisnici deklaracije o zajedničkom jeziku znači da mogu 

koristiti samo i jedino ideji Velike Srbije, ničemu drugom.  

Moguće da hrvatski potpisnici snuju drugačije, ideja jugoslavenskog 

jedinstva i jest samo hrvatska, jer brojni Hrvati nemaju dostatno ni 

nacionalizma ni državotvornosti, a ni valjanih saznanja pa ni pameti. Recimo: 

ako još uvijek mnogi po svijetu znaju i uvjereni su, na osnovi velikosrbskih 

izmišljotina, u to da je u Jasenovcu stradalo dvadeset tisuća nevine srbske 

djece, a pošteni mladi znanstvenik, i to srbske nacionalnosti, pokazuje i 

dokazuje da tamo nije stradalo ni jedno jedino dijete, onda se doista valja 

zamisliti i mijenjati iz temelja mnogo toga u našim spoznajama. Ili, ako mnogi 

znaju i uvjereni su u to da su žrtve Jasenovca samo Srbi, Židovi, Romi i 

hrvatski komunisti, a još uvijek živi svjedok svjedoči da su u komunističkoj 

Jugoslaviji, nakon 1945., nakon rata, pod zemlju u Jasenovcu slagani 

zarobljeni hrvatski vojnici i civili po naredbi komunističkog moćnika Vonte, 

dakle Zvonka Ivankovića (vidi to svjedočenje u HT- u!), također valja stjecati 

nove spoznaje o svemu.“ 

Očekivano je puno komentara čitatelja portala narod.hr. Izdvojit ću jedan: 

Slavonka •  

Zločinci se vraćaju na mjesto zločina. Samo bih voljela znati gdje su kosti 21 

tisuće djece. Gdje su kosti 700 tisuća pobijenih od ustaša. Pa rijeka Sava bi ih 

negdje izbacila. A kosti pobijenih nakon svibnja 1945. vicu iz Hude jame, i 

ostalih jama po Sloveniji i Hrvatskoj. Plenkoviću, Petrov zaustavite ovu lažnu 

farsu dok se ne utvrdi istina., zar vam toliki dokazi povjesničara ne dopiru do 

mozga. Vi i dalje dozvoljavate OBULJENKI da izdašno financira one koji šire 

laži i blate Hrvatsku. Vjerojatno dijeliš mišljenje Habulina o Hrvatima 

ustašama. Habulin zna bio je tamo., vjerojatno je uspio pobjeći ustašama pa je 

zato preživio /satira/.,a Pupavac samo što ne place za govornicom. Da li je 

plakao gad je njegova hrabra vojska tenkovima gazila njegov narod u 

domovinskom ratu kad su bježali od hrvatske vojske ,da li će tim ljudima 

održavati komemoracije gdje i kada. 

 

Zapravo, mnogo je manje važno što misle pripadnici naroda koji je izvršio 

fašističku agresiju na Hrvatsku okupljeni u SNV i njihovi istomišljenici tzv. 

Antifašisti ili članovi SDP-a.  

Nas treba brinuti koliko je hrvatska vlast doista hrvatska. O tome je govorio 

Anto Đapić u petak u Bujici komentirajući HOS-ovu ploču u Jasenovcu koju 

https://disqus.com/by/disqus_q1e6b3cfbE/
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bi SDP htio skinuti u roku 8 dana, a iz statuta veteranskih udruga ukloniti 

pozdrav ‘Za dom spremni’. 

“Kada bih se bojao vrabaca, nosio bih praćku uza se! Nije problem nama 

SDP, nego kako će se ponašati HDZ i Most. Oni će se uplašiti ove 

interpelacije. Zadnjih dana je bilo dosta pritisaka, čak i iz crkvenih krugova i 

Vlade, pokušaja da se uvjeri udruge HOS-a grada Zagreba da skinu ploču u 

Jasenovcu! Kategorični su da to neće napraviti! Ako će hrvatska Vlada i 

policija pod okriljem noći skinuti ploču, mi smo u ‘win win’ situaciji. Odluče 

li se za tako nešto, napravit će katastrofalnu pogrešku. Ploča im je samo 

povod da ponavljaju tisuću puta istu laž. Onaj tko želi uništiti HOS i taj 

pozdrav, želi uništiti Hrvatsku! Mislim da Plenković ipak neće prijeći Rubikon 

i probati skinuti ploču. SDP-u je bolje neka šuti i neka se bavi svojim 

problemima. Papali su iz ruke Todoriću, a sada su najglasniji u njegovu 

cipelarenju!” 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/napad-na-hasanbegovica-je-uvod-u-

skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu-zasto-ivana-sojat-hos-ovka-o-tome-suti-

1019282/  

A da to nije baš tako naivno govori već i sam naslov najnovije kolumne Ivana 

Miklenića: PUZAJUĆE IZGRAĐIVANJE BALKANSKE ASOCIJACIJE 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/26567-i-miklenic-puzajuce-

izgradivanje-balkanske-asocijacije.html  

S obzirom da smo u Domovinskom ratu imali fašističku velikosrpsku agresiju 

itekako je potrebno izbrisati iz svijesti hrvatskih ljudi veličanstveni obrambeni 

rat. Zato je izabran pozdrav ZA DOM SPREMNI pa se besramno preko njega 

povezuju HOS-ovci sa 2. svjetskim ratom i na taj način sprovodi ono što su 

fašistički agresori i radili tijekom Domovinskog rata govoreći o hrvatskim 

braniteljima kao o ustašama, a o hrvatskoj državi kao o Tuđmanovoj ustaškoj 

državi. Zato je na predstavljanju moje knjige prof. dr. sc. Josip Jurčević i 

govorio o napadima na ZDS kao specijalnom ratu protiv Hrvatske. 

A da u svom naumu neće uspjeti pokazuju i riječi s kojima je g. Miklenić 

završio svoju kolumnu: 

„Koliko god bio živ i žilav projekt balkanske asocijacije u naumu određenih 

međunarodnih političkih snaga, i koliko god bilo pojedinaca u Hrvatskoj koji 

je ne žele kao samostalnu, nego kao uvezanu u nekakvu balkansku asocijaciju, 

žrtve podnesene u obrani od velikosrpske agresije tako su velike i skupe da 

hrvatski narod nikada više ne će moći pristati na takvo povezivanje, jer dva 

su eksperimenta jasno pokazala da to ne može uspjeti.“ 

Toga su i oni svjesni pa se zato jučer čulo i: 

 “Niti možemo niti hoćemo prihvatiti formiranje nečega što je nazvano 

Vijećem za suočavanje s posljedicama vladavine nedemokratskih režima. 

Nećemo, jer nam je jasno, jer znamo da je to Vijeće za obračun s idejom 

komunizma i praksom socijalizma”, rekao je Habulin. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/napad-na-hasanbegovica-je-uvod-u-skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu-zasto-ivana-sojat-hos-ovka-o-tome-suti-1019282/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/napad-na-hasanbegovica-je-uvod-u-skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu-zasto-ivana-sojat-hos-ovka-o-tome-suti-1019282/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/napad-na-hasanbegovica-je-uvod-u-skidanje-ploce-hos-a-u-jasenovcu-zasto-ivana-sojat-hos-ovka-o-tome-suti-1019282/
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/26567-i-miklenic-puzajuce-izgradivanje-balkanske-asocijacije.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/26567-i-miklenic-puzajuce-izgradivanje-balkanske-asocijacije.html
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Boje se istine jer su im laži omogućile lagodan život. Zapravo mržnja prema 

hrvatskom narodu omogućila im je takav život. Boje se da će se ostvariti ono 

o čemu piše veliki HRVATSKI biskup dr. Vlado Košić: 

Bilo bi dobro da se to i stručno istraži i potvrdi ili opovrgne, pa ako treba da 

to učine i međunarodni stručnjaci, te se broj svih žrtava konačno službeno 

obznani da ne bude stalno nekog licitiranja sa žrtvama jer to nije pošteno ni 

prema kome tko je tamo stradao, bilo u logoru NDH bilo u poslijeratnom 

logoru SFRJ. 

http://kamenjar.com/biskup-kosic-gospodine-obdari-nas-istinom-o-

jasenovcu/ 

 

Draga gđo Marija, prirodno je da se oni boje istine. Boje se ostvarenja onog 

što je rekao g. Igor Vukić u Hrvatskom tjedniku: 

Na kraju će se doći do definicije jasenovačkog logora koja će biti prihvaćena 

u hrvatskoj javnosti i ući u udžbenike. Preko hrvatske diplomacije bit će 

prihvaćena i u svjetskoj javnosti. Glasit će:  

Logor Jasenovac u Drugom svjetskom ratu bio je radni logor, u kojem su 

pretežno bili internirani djelatni protivnici države, na vremenske kazne od tri 

mjeseca do tri godine. Među njima najviše Hrvati. Uz zatočenike zbog 

protudržavne djelatnosti, bila je tu i skupina Židova izuzeta od deportacija u 

njemačke logore kojima je bila izložena židovska zajednica iz dijela NDH pod 

njemačkim utjecajem. U logoru nije bilo masovnih, serijskih ubojstava. 

 

Puno Vas pozdravlja Vaš 

Josip Pečarić 

  

http://kamenjar.com/biskup-kosic-gospodine-obdari-nas-istinom-o-jasenovcu/
http://kamenjar.com/biskup-kosic-gospodine-obdari-nas-istinom-o-jasenovcu/
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„U BOKI KOTORSKOJ SVAKI KAMEN GOVORI 

HRVATSKI“ 

 
Moja izreka iz naslova ovog teksta čini se ostat će zauvijek u našem narodu.  

Spomenuo je nedavno i biskup dr. Vlado Košić Homilija na blagdan bl. Ozane 

Kotorske u Zagrebu 27.4.2017.:  

Za Boku Kotorsku akademik Josip Pečarić, koji je i sam rodom iz Boke, 

napisao je da u Boki svaki kamen govori hrvatski.  

https://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/4542-homilija-na-

blagdan-bl-ozane-kotorske-u-zagrebu-2742017  

Ona je u naslovu jedne moje knjige o Boki, a u podnaslovu druge. U njima je 

dan i niz zgoda oko nje, pa i ona kada je na HTV-u proglašena „starom 

hrvatskom narodnom izrekom“.  

Drago mi je što je ona narodna, ali drago mi je kada je pripisuju blaženom 

(uskoro svetom) Alojziju Stepincu.  

Zapravo, sadržaj te tvrdnje dao je blaženi Stepinac kada je prije rata posjetio 

Boku kotorsku:  

Svaki kamen Boke kotorske dovoljno jasno kazuje visoku kulturnu razinu 

hrvatskog življa, ujedno je najbolji dokaz, tko je zapravo autohtoni element 

Boke kotorske.  

https://dijanaana.wordpress.com/hrvati-boke-kotorske/bokeljska-

mornarica/josip-pecaric-bokeljska-mornarica/  

Jasno je da smo rekli isto. Samo ova moja se lako pamti, zar ne. Valjda je i 

toliko dobra da ju je mogao reći samo naš svetac.  

Pripisivana je Stepincu i ranije ali i danas. Pogledajte samo naslov teksta na 

portalu 7dnevno.hr, 24. prosinca 2018.:  

Alojzije Stepinac: ‘Svaki kamen u Boki Kotorskoj govori hrvatski!’  

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/alojzije-stepinac-svaki-kamen-u-boki-

kotorskoj-govori-hrvatski/  

Nekako mi se čini da je doista sjajno da je se ne spominje uz moje ime.  

Zašto?  

Zapravo najbolje je citirati i komentirati Zvonimira Hodaka:  

“Hodak, Predsjednica je smijenila Matu, šteta, naš je čovik…”. “Kako 

šteta?”, uzvratih ja. “Sedam godina je bio ministar pa kad je Tuđman umro 

‘oprao’ ga je  

u Pukijevom Nacionalu k’o zadnju gnjidu i demaskirao se kao čovjek i 

političar”. “Ma ti misliš na Granića!”, živnu Luka… “Smijenila ti je ona 

Matu Radeljića, a ne ‘tvog’ Matu”. “Aaaaa, to…”, objesila mi se donja vilica.  

Za razliku od Hodaka ja bih znao da se radi o Radeljiću. Odavno sam vidio 

kako nije dobar savjetnik i čekam kada će ga smijeniti. Naime moji suradnici 

su tražili da Predsjednica bude pokrovitelj konferencije povodom mog 7o-og 

rođendana i Radeljić je mislio da je sasvim normalno da to i bude s obzirom 
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da imam najviše znanstvenih radova u RH, stvorio sam tri časopisa koja su na 

svjetskim listama i koji su po Scopusu među prvih pet u Hrvatskoj, iz moje 

znanstvene škole je izašlo četrdesetak doktora matematičkih znanosti itd. A 

svi znamo da to nije važno. Pa nije važno bilo ni mom razredu u HAZU, 

Upravi HAZU ili Upravnom odboru HRZZ-a na čijem čelu je akademik, a i 

Glavni tajnik HAZU je u tom upravnom odboru (poznat po tome da je imao 

časopis na tim svjetskim listama pa su mu časopis izbacili s njih).  

A što je važnije govori Hodak u nastavku svog teksta:  

Ali to nije sve! Podiže Luka glas: “Znaš li koga je imenovala za savjetnicu?”. 

“Pojma nemam, ne bavim ti se ja politikom moj Luka”. “Mirjanu Hrgu!”, na 

to će Luka. Opet mi se refleksivno otelo jedno “Aaaa tu!”. Ne znam zašto, ali 

sjetih se u isti čas jedine latinske poslovice koju sam jedva uspio zapamtiti iz 

šeste gornjogradske gimnazije: “Nomen est omen”. “Aaaa, to je novinarka 

koja je izjavila: “U srcu sam prava ljevičarka, žalim što Thompson ne 

razumije sramotu i užas ustaškog režima”.  

A ja napisah tri knjige i niz članaka u kojima sam branio Thompsona. Pa i 

onom Peticijom ZDS koja je po Predsjedničinom uredu bila „na razini 

provokacije“. A pisana je par dana poslije mimohoda u Zagrebu na kojem su 

nastupili i HOS-ovci sa svojom zastavom na kojoj je pisalo ZDS.  

Luka Z. je neumoljiv i odmah dodaje: To ti je ona koja se javno upitala: “Što 

Hrvati imaju s Dubrovnikom?”.  

Kada se sjetim da je moja izreka i DUBROVNIK SE BRANI BOKOM doista 

je dobro da se Stepinac spominje uz moju izjavu iz naslova.  

A branio sam ja i taj znamen HOS-a. Znamen kojega su se bojali fašistički 

agresori. Zato pustimo Hodaka da govori:  

A što Hrvati imaju s Mirjanom Hrgom šaptom se upitam ja nakon što sam se 

prethodno hrabro osvrnuo malo lijevo i malo desno. No nije naša Mirjana 

usamljena u svom neznanju. Isto pitanje sami sebi postavljaju i oni neki 

“gospari” iz Grada koji sanjaju neovisnu “Dubrovačku republiku”, neovisnu 

od RH i Zagreba. Uz njih si isto pitanje postavljaju i razni “gospari” iz 

Trebinja, Beograda i Podgorice. Prošlo je već puno vremena pa se zaboravlja 

da su odgovor na to pitanje dali dubrovački branitelji i postrojbe HOS-a 

nakon 6. prosinca 1991. kad je kulminiralo agresorsko bombardiranje 

Dubrovnika.  

Taj dan bitkom na Srđu uz doprinos IX. Bojne HOS-a Dubrovnik je obranjen. 

Danas se još samo poneki Dubrovčani, zajedno s Hrgom, pitaju što Hrvati 

imaju s Dubrovnikom? Osim naravno kostiju HOS-ovaca koji su izginuli na 

Srđu. Dana 7. prosinca 1991. kao odvjetnik HSP-a i HOS-a sjedio sam u 

Starčevićevom domu s Paragom i suradnicima te smo bili u isto vrijeme i 

ponosni i tužni. Ponosni jer  

je agresor dobio po “onoj stvari”, a tužni jer se najbolji među HOS-ovcima 

više neće nikada vratiti.  
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No nova savjetnica je još relativno mlada pa će, vjerujem, jednog dana 

shvatiti što Hrvati imaju s Dubrovnikom. Popela se na jedno od dva brda 

vlasti u Hrvata, a tamo imaju odgovore na sva pitanja koja muče neuki puk. 

Osim naravno na neka… I tako preko noći padoše savjetnici koji su pripadali 

suverenističkoj struji ili jasnije nacionalnoj struji. A KGK je pobijedila na 

izborima upravo glasovima nacionalno svjesnih Hrvata. Jedan je Mate dobio 

“šimecki”, a drugi trijumfira. No moglo je biti i gore. Mogao je netko žičarom 

došlepati na Pantovčak, recimo, Vedranu Rudan ako trenutno nije u 

Beogradu. Na sve to ponosni i tvrdi Hrvateki muče, čkome i misle si “nikada 

ne pada onaj koji uvijek puzi”.  

Zapravo, nisam siguran tko je tu bio u pravu kada je u pitanju „moja“ 

konferencija – konferencija na kojoj su moje kolege o meni govorile kao o 

„kralju nejednakosti“.  

Zašto?  

Razumijem da vlastima ne odgovara da netko sličan meni nema pristupa 

medijima. Ali s druge strane imaju preuveličavanja moga rada od onih koji 

misle ono što pišu povodom takve zabrane. Jer recimo, u „Bujici“ je rečeno 

koje su sve zasluge Radeljića kao savjetnika Predsjednice. Ali nije uspio oko 

„moje“ konferencije. Zar nije prirodno pomisliti da im je veća šteta to 

pokroviteljstvo (tako normalno u svijetu), od mnogih drugih suverenističkih 

poteza koje je Radeljić inicirao. Evo i dok pišem ovaj teksta dobio sam 

upozorenje o komentaru na portalu narod.hr:  

metokit • 9 hours ago  

"Teško je prihvatiti da su hrvatska djeca na PISA testovima iz matematike 

debelo ispod prosjeka zato jer su jednostavno – u zaostatku."..............ali zato 

Hrvatska ima jednog od NAJBOLJI matematičara na svitu (Dr. Pečarić) 

kojemu je zabranjeno pristupiti obrazovanju mladih u Hrvatskoj... to je 

rezervirano za promicatelje RODNE IDEOLOGIJE.....jadna državo, ko po 

tebi sve gazi........  

zark metokit • 6 hours ago  

Bravo za ovu konstataciju. Profesor Pečarić je poslije Tesle naš najveći 

naučnik sa više od 1000 naučnih radova, i mnogi za njega nisu ni čuli. Ali na 

njegovu žalost on voli Hrvatsku malo i previše što je iznad svakog mjerila naše 

jugoslavenske oligarhije.  

Bluray2000 zark • 6 hours ago  

Naučnik je isto što i šegrt, Pečarić je znanstvenik i učenjak.  

A što se tiče izreke iz naslova meni je draga jedna priča iz Kotora kada je 

jedan uzeo jedan kamen i rekao jednom mom rođaku:  

Evo kamena, neka onaj Tvoj rođak pokaže kako on govori hrvatski.  

Međutim trebamo stalno imati na umu da su mene Crnogorci izabrali u 

DANU, a spomenuti Glavni tajnik HAZU me prozivao u Hrvatskom saboru!  

 

Josip Pečarić   



                             HOS 407 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MOJIH STO MOJIH KNJIGA, ZAGREB, 2020. 
 

VELIKI RAZGOVOR MLADENA PAVKOVIĆA S 

AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM 

 
Svake godine komemoracija u Jasenovcu na određeni način uznemiruje 

javnost. Ne, odavanjem počasti, već izjavama pojedinih političara, koje 

imaju najmanje veze s II. svjetskim ratom, a više s obračunavanjem s 

povijesti… 

Mislim da ogromna većina Hrvata zna da je Jasenovački mit, ili ako hoćete 

Jasenovačka laž, bio glavna karika u pokoravanju hrvatskog naroda. Zato je 

svima koji rade protiv neovisnosti hrvatske države i u vrijeme bivše države a 

i danas to i ostao. S obzirom da hrvatskom državom vlada Srpsko-hrvatska 

koalicija, a poznato je kako je LAŽ najviše pomogla Srbima u njihovoj 

povijesti, jasno je da i njihovim slugama u RH laž ne može smetati. Svjesni 

su kada prihvate biti srpske sluge onda moraju koristiti i laži.  

 

Zbog čega se uvijek „koplja“ lome na žrtvama Jasenovca, dok se za druge 

logore iz komunističke prošlosti, ali i one iz Domovinskoga rata uopće i 

ne pita? 

Jasenovačka laž tj. enormno preuveličavanje broja žrtava je komunistima 

trebala da se sakriju enormno veliki broj zločina koje su oni sami učinili. Sve 

komisije koje su ih trebale istražiti oni bi opstruirali ili ukinuli. Spomenut ću 

samo što možete pročitati na naslovnici novog Hrvatskog tjednika: Čak 

55.915 žrtava na jasenovačkome popisu lažno je ili nepouzdano, ostale tek 

treba provjeriti. Kineski filozof Sun Tzu je davno nazvao takve ljude 

najogavnijim ljudima. Ali zaboravimo tog slavnog Kineza. Pogledajmo samo 
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što je napisala majka Jean-Michela Nicoliera, Lyliane Fournier u povodu 

skandalozne izjave Zorana Milanovića o bacanju ploče, za slobodu Hrvatske, 

poginulim HOS-ovcima: „Žao mi vas je što ne znate što znači voljeti svoju 

Domovinu, i ne znate što znači boriti se za interese svoga naroda. Uistinu vas 

žalim jer ja kao Francuskinja imam veću ljubav za Hrvatsku nego što će te vi 

ikada imati za ikoga. Moj sin leži negdje zakopan u hrvatskoj zemlji, moj sin 

vapi za pravdom i istinom. Moj sin je bio ZA DOM SPREMAN kada je trebalo, 

za Hrvatski dom i ljubio je tu Hrvatsku do zadnjeg daha, dao je svoj život za 

nju.  

S gnušanjem odbacujem ovu vašu današnju izjavu, sramite se ako u vama ima 

imalo ljudskosti. Jer taj sin ste mogli biti vi da ste znali kako se ljubi, samo mi 

se čini da bi vaše kosti i vaš spomenik očito bio s one strane Dunava. Moje 

srce kuca za moga sina, mog Hosovca, moga Francuza, a opet više Hrvata 

nego što ćete vi ikada biti, za mog Jean-Michela. I ja, njegova majka, na 

današnji dan kada sam napunila 75 godina ponosno, iz dubine duše kličem 

ZA DOM SPREMNI, a vi, vi se sramite jer ste grubo povrijedili osjećaje 

hrabrih ljudi. Neka vam dragi Bog oprosti, ja ne mogu!“ 

https://kamenjar.com/pismo-majke-jean-michela-nicoliera-milanovicu-moj-

sin-je-otisao-u-vukovar-kada-ste-vi-otisli-iz-hrvatske-sramite-se/  

 

Vi ste mnogo pisali o Jasenovcu, objavili i neke knjige. Jeste li zbog toga 

imali i neugodnosti? 

Vaš kolega veliki hrvatski kolumnist Josip Jović je nedavno o nekim 

neugodnostima napisao u prikazu jedne moje knjige:  

Pisao je, tako, o sustavnoj proizvodnji jasenovačke mitologije u funkciji 

diskreditacije cijele nacije, branio je Tuđmanovu baštinu u jeku 

„detuđmanizacije“, zagovarao je dostojanstvo branitelja i optuženih pred 

međunarodnim i pred domaćim sudovima, stao je u obranu prava Hrvata iz 

Herceg-Bosne, itd. Zbog svega toga dospio je na crnu listu „desničara“ iliti 

„ekstremnih“ desničara, što mu je zapriječilo pristup tzv. mainstream 

medijima. 

Da, napisao sam prvu knjigu „Srpski mit o Jasenovcu“ 1998, ponovljeno i 

drugo izdanje 2000 koje su prevedene na engleski. Zadnja knjiga je s dr. 

Stjepanom Razumom „Razotkrivena Jasenovačka laž“. Pokušali su spriječiti 

samo predstavljanje. U tome su ih podržale i neke poznate novine u svijetu. S 

pravom, jer je u knjizi pisano o napadima na knjigu Igora Vukića i o tome 

kako se „istoričar“ Hrvoje Klasić bojao sučeljavanja s njim na HTV-u. U 

knjizi je pisano i o sjajnoj urednici Karolini Vidović –Krišto koja od tada ne 

nastupa na HTV-u jer je morala znati da ne smije jednom znalcu kakav je Igor 

Vukić suprotstaviti jednog neznalicu koji mu se neće usuditi doći na 

sučeljavanje. Ovih dana će izaći i engleski prijevod ove knjige pa će o svemu 

tome moći čitati i oni koji ne znaju hrvatski. 

https://kamenjar.com/pismo-majke-jean-michela-nicoliera-milanovicu-moj-sin-je-otisao-u-vukovar-kada-ste-vi-otisli-iz-hrvatske-sramite-se/
https://kamenjar.com/pismo-majke-jean-michela-nicoliera-milanovicu-moj-sin-je-otisao-u-vukovar-kada-ste-vi-otisli-iz-hrvatske-sramite-se/


                             HOS 409 

 

Dakle imam puno razloga za poseban tretman u RH. Po onom Titovom 

naputku „Akademike ne dirajte“ imamo ovo o čemu je pisao Jović, ali zato 

mnogo veće probleme imaju članovi moje obitelji, suradnici, znanstveni rad. 

Meni je zabavno vidjeti koliko su se potrudili da hrvatska javnost ne zna za 

međunarodne konferencije meni u čast, za uspjehe u znanosti koje imamo i za 

koje nas se kažnjava itd. 

 

Koliko se HAZU čiji ste redovni član uključila u uvijek aktualnu temu – 

Jasenovac, odnosno NDH? 

Pa teško im ja i mogu zamjeriti ako se ne uključuju kada vide kako se Srpsko-

hrvatska koalicija odnosi prema meni koji imam najviše objavljenih 

znanstvenih radova, stvorio sam tri znanstvena časopisa sa impact faktorom, 

a dva su Q1 časopisi, što moje kolege smatraju jednim od najvećih uspjeha 

hrvatske matematike, iz moje znanstvene škole je izašlo 40-ak doktora 

matematičkih znanosti u RH itd. Ja sa 72 godine sam još uvijek među mlađim 

akademicima. Od koga bi oni stariji imali bilo kakvu zaštitu kad i vlast i 

oporba samo rade ono što svjetski moćnici, koji ne vole Hrvatsku, od njih 

traže. 

 

Ne čini li vam se da većina akademika „spava zimski san“? 

Meni je veća briga da to tako i ostane, tj. pokušati zaustaviti pohod na 

Akademiju onih koji bi iz nje radili protiv interesa našeg naroda ili samo za 

svoje interese.  

 

Zbog čega su se po vama ljevičari, ali i ne samo oni, uhvatili za pozdrav 

„Za dom spremni“? 

Vidjeli ste kako je majka Jean-Michela Nicoliera dva puta uskliknula pozdrav 

ne samo naših HOS-ovaca. I njoj je vjerojatno poznato da je od srpskog 

Memoranduma SANU 2. taj pozdrav uz Jasenovačku laž glavno oružje u 

nastavku rušenja hrvatske državnosti. Zapravo i progoni o kojima sam već 

govorio nisu bili tako jaki kao od trenutka kada sam imao značajniju ulogu u 

Peticiji ZDS. Njom smo još 2015. branili i Thompsona i „Bojnu Čavoglave“ 

od hajke koja je tada pokrenuta iz ureda bivše predsjednice i koja traje do 

današnjeg dana. A kakvi su ljudi političari-sluge pokazuje i priča kako je dan 

prije nastupa Thompsona u Kninu bio mimohod HV u Zagrebu. Predsjednica 

je tada bila protiv nastupa HOS-ovaca, a Milanović, tj. njegova vlada je nije 

podržala. Valjda je čovjek kasnije doznao što svjetski moćnici i Memorandum 

SANU 2 zahtjeva od njih. 

 

Pratite li Hrvatski sabor. Manje-više tamo gledamo i slušamo kako tek 

nekolicina zastupnika raspravlja… 

Ne pratim. Doista je tamo jako malo sabornika koje valja poslušati. A snimke 

njihovih nastupa ionako u Bujici možemo vidjeti. 
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Nego, ima li nade za ovu i ovakvu Hrvatsku, poglavito kad pretežno mladi 

bježe preko granice kao „glavom bez obzira“? 

Još u komentaru za Hrvatski tjednik prije Nove godine sam napisao kako 

očekujem i formalno na vlasti Veliku koaliciju koja bi svakome tko je ima i 

malo hrvatstva u sebi trebalo otvoriti oči, što bi na vlast trebalo dovesti ljude 

kojima majka Jean-Michela Nicoliera i nitko drugi neće pisati ovakva pisma.  

 

Možemo li znati- je li vas zovu na državna primanja, jel vam se javlja 

netko iz političkog državnog vrha? 

Prijatelji ostaju prijatelji i kada su politički neistomišljenici. Da imam ih u 

hrvatskim vlastima, ali nisu u poziciji da bi me mogli pozivati na nekakva 

primanja. 

 

Kako gledate na sve ovo što se trenutačno događa oko školstva? 

Unuk mi ide u I. razred Osnovne škole pa sam uključen kao dida. Poznato je 

da sam kao akademik mogao biti profesor emeritus na Zagrebačkom 

sveučilištu, ali kako je rektor tog sveučilišta bio uključen u prljavoj hajci na 

moju kćerku, odbio sam poslije umirovljenja bilo kakvu suradnju s tim 

sveučilištem. Kako sam na znanstvenom polju surađivao s Moskovskim 

sveučilištem RUDN, to se na Scopusu moji radovi vode kao rezultati tog 

sveučilišta. U RH nikoga od odgovornih to ne zanima. Glavno im je da se oni 

mogu svetiti djeci nepodobnih roditelja, zar ne? Zato i nisam baš netko tko bi 

Vam o tome trebao govoriti. 

  

Relativno često čitamo i čujemo da se pojedine intelektualce i nagrađuje, 

da primaju i odličja. Evo, ove godine Nagradu Grada Zagreba primit će 

čak i dva akademika… Nu, nismo čitali da ste i vi primili neko državno 

priznanje, odličje… 

Srećom ne dijele nekakve svečane kazne. Tu bi me vjerojatno brzo kandidirali. 

Zapravo podsjetili ste me da je Nagrada Grada Zagreba bila osnova niza mojih 

tekstova rugalica, a koji su dani u mojoj knjizi „Borasa za akademika“ 

objavljenoj na portalu dragovoljac.com. Naime tu nagradu je rektor i dobio, a 

obrazloženje je bilo doista idiotsko. Naravno, ambicije da postane i akademik 

i uz takva ili slična obrazloženja nisu mu se ostvarila. Priča se da je bilo puno 

intervencija, a nije dobio niti jedan glas u svom razredu. Možda i ne zna što 

su tekstovi rugalice pa je mislio da ga ja doista predlažem. Istini za volju strah 

me je da to nije slučaj i sa Milanovićem. Naime, u mojoj knjizi HRVATSKI 

GENOCID: NAPRAVILI ZEČEVE OD SRBA, Zagreb, 2014. možete naći 

seriju tekstova u kojima predlažem Zorana Milanovića za redovitog člana 

HAZU a objavljeni su u tjedniku 7Dnevno, 7. veljače 2014.; 14. 02. 2014. 14. 

03. 2014. i portalu Dnevno.hr, 12. 02. 2014.; 18. 02. 2014. 09. 03. 2014.; 12. 

03. 2014.; 17. 03. 2014. Podsjetit ću kako sam shvatio da je Milanović itekako 
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zaslužio biti akademikom poslije njegovog sjajnog govora u Saboru o 

holokaustu i sjajnoj spoznaji o tome kako su ustaše, tj. Hrvati prvi u povijesti 

Europe započeli masovne egzekucije, pa sam konstatirao kako nema nikakve 

dvojbe o tome da ga se treba promovirati u hrvatskog akademika. Što ako i on 

ne zna za tekstove rugalice, pa je iskoristio odlazak u Jasenovac da nas 

podsjeti na taj moj stari prijedlog. 

 

Što mislite, zašto se Hrvati ne vraćaju u Hrvatsku? 

Nadam se da hoće kada opet budemo imali hrvatsku vlast. 

 

Kako provodite dane otkako nas je zahvatio koronavirus? 

Znanost i rad na knjigama. Nadam se uskoro i stotoj knjizi. 

 

Hoćemo li ikada saznati tko je kriv za ovu pandemiju? 

Hoćemo. Ima puno znanstvenika kakav je dr. Sladoljev. 

 

Želite još nešto reći, dodati, poručiti? 

Sigurno se sjećate kako je kao predsjednik države i Stipe Mesić nastupao u 

interesu onih koji ne vole hrvatsku državu i hrvatski narof. A onda je u 

„Bujici“ objavljen razgovor s njim iz vremena kada je bio u vrhu Tuđmanove 

vlasti. Evo njegovih tadašnjih tvrdnji: 

Bujica: Stipe Mesić osporava „istinu“ o Jasenovcu! 

Jeste li zabrinuti da u Jasenovac ima dobrih ukopa negdje oko 25 tisuća 

Srba? 

Mesić: Samo ne mojte se zavaravati. Jasenovac je radio poslije rata još dvije 

godine. A u grobovima ima duboko ukopanih Hrvata. Mi ćemo sada tražiti da 

se iskopaju one nove rake. Pa ćete vidjeti da su to domobrani i ustaše i… 

čerkezi i tko sve ne… I to ćemo morat' svjetsku komisiju dovest' da se vidi tko 

je tu. 

Da bi to raskrinko'. Samo ne moš' sad kopati. Tito je znao da je to falscifikat 

jer je trebalo prikazat' što veće žrtve da se dobije… Ali on nikad nije posjetio 

Jasenovac! I kad su papu tražili da dođe, tražili su… Može ali ako posjeti 

Jasenovac! Onda je papa rekao „Samo ona mjesta koja je i Tito posjećivao“ 

U Jasenovcu nikad nije bio! 

A možda se on bojao onih poslijeratnih što je spremio… 

Ne, ne nije htio! Znao je! Pa znao je to.. 

Mi smo uzeli vremenski period u kojem je egzistirao taj logor pa smo to onda 

računali – 700 tisuća, i onda smo došli do tih brojaka… ne znam koliko je 

sekundi prošlo da se ubije jedan čovjek. 

To je nemoguće! To što su oni rekli to je nemoguće! Drugo, tu nije bilo 

plinskih komora. I drugo, moramo još nešto priznati. Ono što logoraši sami 

priznaju … Oni koji su objektivni. Druga stvar Tribunčić i ti budalaši. Oni 

koji su bili sa Šimom… (Šime Klaić) Ljudi su umirali kao što se i inače u ratu 
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umire od tifusa, dizenterije… Od ovoga, od onoga. I umirali su. Ali to su bili 

radni pogoni. Bilo bi glupo, kaže, da netko k'o se nauči radit' u kožari… I sad 

ga ti ubiješ jel… I tko će sutra radit'? Trebalo je prerađivat' kožu. Trebalo je 

za vojsku. Prema tome ti pogoni su radili. Ljudi su ubijani ali prije dolaska u 

Jasenovac. Kad je došao on u Jasenovac on je već bio praktično spašen jer je 

onda bio kao radnik potreban! Ta ubistva jednostavno nisu istinita, kaže, 

prošlo je po petnaest, po mjesec dana da nitko nije umro niti je ubijen. Ali, 

umirali su ljudi. Pa jasno da su umirali. Djeca iscrpljena, s materama su došli 

pa su i umirali. Bilo bi glupo reć' da nije bilo smrti. Dvadeset pet tisuća je 

puno. Ali nisu to samo Srbi, Boga ti. Slušajte to je bila institucija. Institucija 

logora koja je u to vrijeme bila ne samo tu nego u cijeloj Europi. Institucija 

koja je izolirala ljude koji su mogli aktualnom režimu smetati. I zato ga je 

izolirao. Da je tu bilo i smrti, bilo je! Normalno da je bilo. Ali da se izmišljaju 

takve podvale i laži da su časne sestre ubijale u Jastrebarskom gdje su one po 

cijenu života žrtvovale se da budu i same zaražene od tifusa, spašavale djecu 

i hranile tu djecu. Ta djeca na kraju sad i priznaju kao što je, recimo, onaj 

Milivojević Dragan koji je isto dijete negdje sa Kozare. Ali on se izjašnjava 

kao Hrvat i njega su te časne sestre i spasile. 

 

Da ponovimo riječi koje je majka Jean-Michela Nicoliera napisala 

Milanoviću, a zapravo i Mesiću, Josipoviću i mnogim sličnima: 

Ja kao Francuskinja imam veću ljubav za Hrvatsku nego što će te vi ikada 

imati! 

rekao je na kraju akademik Pečarić. 

 

Razgovarao: Mladen Pavković 

 

https://kamenjar.com/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-

josipom-pecaricem/  

https://hrvatskonebo.org/2020/04/23/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-

akademikom-josipom-pecaricem/ 

https://www.tjedno.hr/55-915-zrtava-na-jasenovackom-popisu-je-lazno-ili-

nepouzdano/ 

http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-m-pavkovica-s-akademikom-josipom-

pecaricem/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21120-veliki-razgovor-mladena-

pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem 
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/57316-josip-pecaric-

jasenovacka-laz-je-komunistima-trebala-da-se-sakrije-veliki-broj-zlocina-

koje-su-oni-sami-ucinili  

  

https://kamenjar.com/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem/
https://kamenjar.com/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem/
https://hrvatskonebo.org/2020/04/23/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem/
https://hrvatskonebo.org/2020/04/23/veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem/
https://www.tjedno.hr/55-915-zrtava-na-jasenovackom-popisu-je-lazno-ili-nepouzdano/
https://www.tjedno.hr/55-915-zrtava-na-jasenovackom-popisu-je-lazno-ili-nepouzdano/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-m-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem/
http://glasbrotnja.net/veliki-razgovor-m-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21120-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21120-veliki-razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/57316-josip-pecaric-jasenovacka-laz-je-komunistima-trebala-da-se-sakrije-veliki-broj-zlocina-koje-su-oni-sami-ucinili
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/57316-josip-pecaric-jasenovacka-laz-je-komunistima-trebala-da-se-sakrije-veliki-broj-zlocina-koje-su-oni-sami-ucinili
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/57316-josip-pecaric-jasenovacka-laz-je-komunistima-trebala-da-se-sakrije-veliki-broj-zlocina-koje-su-oni-sami-ucinili
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ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU NJIHOVE SLUGE 

U RH? 

 

(1.) 
 

Trebam li ovo i ja komentirati osim podržati Karolinu? 

Podsjetit ću da sam o tome nedavno napisao tekst i zbog toga podržao Škoru: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-

fasistickoj-srpskoj-agresiji 

I govorio; 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4  

https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-

vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/ 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-

akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-

hrvatske 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-

radiju-3zzz 

O brojnim knjigama da i ne govorim. 

Spomenut ću ipak ovu posljednju objavljenu na dragovoljac.com „Borasa za 

akademika“ koja govori o nekim posljedicama potpore Bojni Čavoglave i 

nagradama za one koji takve progone sprovode. 

http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

 

Karolina Vidović Krišto oglasila se uoči možebitne sudske farse vezane 

uz Thompsona i ZDS 

 

 20/02/2020 

 Željko Maršić  

 

Novinarka i urednica HRT-a Karolina Vidović Krišto ustraje u obrani istine o 

Domovinskom ratu. Uoči, kako kaže, možebitne sudske farse Odjela za javni 

red i mir Visokog prekršajnog suda, a vezano uz pjesmu Čavoglave Marka 

Perkovića Thompsona, Vidović Krišto oglasila se putem FaceBook-a. Njezinu 

objavu prenosimo u cijelosti: 

Ako trebamo uzeti u obzir kontekst koji nam je povijesno najbliži i koji nam 

je najviše obilježio uporabu ovog pokliča – a trebamo! – onda je to kontekst 

hrvatskog Domovinskog rata, od 1991. godine. Mnoge postrojbe ZNG, 

Hrvatske vojske, HOS, imaju svoje himne u kojima je poklič “Za dom 

spremni”. 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
https://kamenjar.com/author/zeljkom/
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Vojnici koji su s krunicom oko vrata obranili Hrvatsku u časnom, pravednom, 

obrambenom Domovinskom ratu pozdravljali su se i bodrili pokličem “Za 

dom spremni”. Bili su spremni umrijeti za svoju domovinu. 

Ključno je naglasiti da je riječ o – na međunarodnom sudu potvrđenoj – časnoj 

obrani od vojne agresije. To je suvremeni, činjenični i legitimni kontekst 

pokliča “Za dom spremni” koji je u hrvatskoj povijesti u različitim 

okolnostima korišten još od 16. stoljeća do danas. 

Ovo sam napisala i objavila 24. siječnja 2014. g. u povodu rasprave o Joeu 

Šimuniću. 

Danas ove riječi ponavljam u čast Žarku Manjkasu Crvenkapi i svim 

dragovoljcima obrambenog Domovinskog rata, u predvečerje još jedne 

možebitne sudske farse koja spomenute činjenice ne će moći izbrisati. 

https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-

sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/ 

 

Pupovčeva supruga opet vrši pritisak na sud kako bi se zabranila 

pjesma ‘Čavoglave’: Evo što je odgovorio Thompson 

  

Slavica Lukić, supruga Milorada Pupovca, predsjednika Samostalne srpske 

demokratske stranke (SDSS) objavila je u Jutarnjem listu članak o tome kako 

će u petak Odjel za javni red i mir Visokog prekršajnog suda donijeti konačnu 

odluku o eventualnoj dozvoli ili zabrani korištenja pozdrava ‘Za dom 

Spremni’ u pjesmi ‘Čavoglave’ Marka Perkovića Thompsona. Te će se odluke 

morati držati i ostali suci, budući da će ona biti obvezujuća, a Marko Perković 

Thompson odgovorio je putem svoje službene Facebook stranice. 

Thomspon: Pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, bore se 

protiv države koju smo krvlju ostvarili 

Njegovu objavu prenosimo u cijelosti: 

“U vrijeme dok se još uvijek iz crne zemlje iskopavaju ostaci hrvatskih heroja 

i žrtava srpske agresije, mi svjedočimo medijskom pritisku uvijek istih, malih 

i nebitnih pojava uhljebljenih u neke medije, koje pojave sebe vide u puno 

većem svjetlu i veličini nego što u stvarnosti jesu, kako iznova pokušavaju 

utjecati na sud da kriminalizira isto ono što su oni koje još uvijek crna zemlja 

krije, ponosito nosili braneći zemlju i narod od istih onih kojima ovi što 

perfidno i podmuklo, pod krinkom brige za ćudoređe, nikad nisu zamjerili ni 

mržnju ni smrt koju su sijali protiv ovog naroda i ove zemlje. 

>Otkud Pupovčevoj supruzi povjerljive informacije o statusu presude 

Thompsonu? 

>Davorin Karačić: Zahvaljujem profesoru Ivi Josipoviću na peticama; 

naučio me kako obraniti pozdrav “Za dom spremni” 

Mi se ne bojimo nikoga osim dragoga Boga ali se istodobno u čudu pitamo, je 

li uistinu moguće da SUD Republike Hrvatske može i pomisliti biti servis tih 

istih malih pojava kojima ne smeta samo naš izraz iz Domovinskog rata kojim 

https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
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smo branili život i Dom, nego im pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog 

pozdrava, kojega u svojoj mržnji ni ne vide u drugom svjetlu, smeta i država 

koju smo krvlju ostvarili”, poručio je Thompson. 

 

https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-

bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson 
 

(2.) 
 

Prvi dio ovog teksta je objavljen na portalu dragovoljac.com: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20285-ono-sto-ne-mogu-zecevi-

mogu-njihove-sluge-u-rh 

A da je pitanje iz naslova bilo umjesno potvrdilo je i pismo sucima Visokog 

Prekršajnog Suda Republike Hrvatske sjajnog mladog odvjetnika Davorina 

Karačića: 

  

Kad budete donosili odluku o tome je li izraz Za Dom Spremni izraz 

mržnje pogledajte oznaku na rukavu heroja 

 

Štovani suci Visokog Prekršajnog Suda Republike Hrvatske. Moji dragi bivši 

kolege. Ovo što vidite, posmrtni su ostaci Žarka Manjkasa Crvenkape. 

 

 
 

Kad budete sutra donosili odluku o tome je li izraz Za Dom Spremni uvijek i 

u svakom slučaju izraz mržnje prema drugima pogledajte oznaku na rukavu 

heroja. 

Ako je taj izraz uvijek i u svakom slučaju izraz mržnje prema drugima onda 

su i Crvenkapa i ostali branitelji Vukovara kao i cijele Domovine, zločinci 

koji su u rat išli motivirani mržnjom prema drugima. 

https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20285-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20285-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh
https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
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To bi značilo da i Domovinski rat nije Domovinski rat nego izraz hrvatske 

mržnje prema drugima. 

To bi značilo da je i Republika Hrvatska u čijem Ustavu je Domovinski rat 

utkan kao konačna faza hrvatske stoljetne državnosti, nastala na mržnji prema 

drugima. 

Nemojte ovo shvaćati kao pokušaj utjecaja jer ja nisam novinar kojekakvih 

medija koji uporno, što izravno što neizravno konstantno vrše pritisak na vas 

kroz svoje agitatorske pamflete. 

Ja sam običan mali čovjek koji je odlučio dati svoj mali obol istini i Domovini, 

kad već nisam dobio priliku pridružiti se Crvenkapi i mnogim drugima na 

mjestima na kojima sam htio i pokušavao. 

https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-izraz-za-dom-

spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-heroja/ 

A kako su odgovorili suci? 

Pokazali su da i među njima ima onih za koje možemo reći da su ljudi: 

Suci se podijelili oko Thompsona i pozdrava ‘ZDS’ 

https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/ 

https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/ 

A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako odgovornim 

dužnostima možemo imati ljude kojima ništa ne znači ovo o čemu im je pisao 

g. Karačić, kojima ništa ne znači ni Domovinski rat ni žrtva koju su podnijeli 

ljudi poput Žarka Manjkasa Crvenkape. Kako je moguće da oni i poslije toga 

mogu obnašati te dužnosti? 

Akademik Josip Pečarić 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-

zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2 

 

(3.) 
 

Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na Tvom pismu predstavnicima HGU i Croatia Recordsa.  

Moram priznati da bi me iznenadilo da oni pozitivno reagiraju na njega, tj. da 

reagiraju na napade na Marka Perkovića Thompsona koji traju već dvadeset 

godina. O korijenima Thompsonofobije još je 23.10.2002. pisao don Anđelko 

Kaćunko. Šest godina kasnije su hrvatski intelektualci pisali otvorena pisma 

pokušavajući zaštititi Thompsona.  

Ali Ti si u pravu kada uz velike napade na „Bojnu Čavoglave“ vezuješ uz 

godinu 2010. Naime, od vremena velikosrpskog Memoranduma SANU 2. ta 

pjesma i pozdrav ZDS su na udaru svih srpskih slugu u RH a u cilju 

oslobađanja Srbije od optužbi za agresiju na RH. Zato je na nož dočekana 

2015. i naša Peticija ZDS kojom smo branili tu pjesmu i samog Thompsona. 

https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-izraz-za-dom-spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-heroja/
https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-izraz-za-dom-spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-heroja/
https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/
https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/
https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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Prije toga je napadnut i veliki hrvatski domoljub i proslavljeni nogometaš 

Josip Šimunić. 

Tko ih je napadao, tj. tko je tako sprovodio Memorandum SANU 2.? 

VLAST! 

A koga brane predstavnici HGU i Croatia Recordsa. Gđu Lisac koja je pjevala 

po pozivu Predsjednika RH i koji je preuzeo odgovornost za njenu izvedbu 

hrvatske svetinje!  

Zato ne vjerujem da će oni prihvatiti Tvoju molbu. Lako je braniti nekoga 

koga brani vlast. Trebalo je 20 godina braniti Thompsona od stalnih napada 

svih vlasti u tom razdoblju! Trebalo je braniti Šimunića. HOS-ovce da i ne 

spominjem. 

Ponavljam ono što sam napisao u prethodnom tekstu s istim pitanjem u 

naslovu: 

„A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako odgovornim 

dužnostima možemo imati ljude kojima ništa ne znači ovo o čemu im je pisao 

g. Karačić, kojima ništa ne znači ni Domovinski rat ni žrtva koju su podnijeli 

ljudi poput Žarka Manjkasa Crvenkape. Kako je moguće da oni i poslije toga 

mogu obnašati te dužnosti?“ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-

mogu-njihove-sluge-u-rh-2 

To na svoj način kaže i naš veliki odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u 

svojoj današnjoj kolumni: 

Iz svoje "prirodne baze" - Visokog prekršajnog suda - javlja se stalna 

dopisnica Slavica Lukić. Naime, Odjel za javni red i mir tog suda odlučio je 

da jednom zauvijek skine s dnevnog reda "klerofašistički" usklik "Za dom 

spremni". Nadam se da časni suci znaju da je Ministarstvo uprave u 

mandatu Ivice Račana registriralo HOS kao regularni dio HV-a pa time i 

njegov znak ZDS. I sad oči "napredne javnosti" željno očekuje da devet 

sudaca jednoglasno lansira ZDS na "đubrište istorije". Taj 

"revolucionarni" zadatak treba se obaviti baš u vrijeme kad je identificirano 

tijelo hrvatskog branitelja zvanog Crvenkapa iz Bogdanovca koji je nastradao 

u tzv. "štafeti smrti". Na odori mu je oznaka HOS-a i "Za dom spremni". 

Možda ga već legendarno vijeće u sastavu Siniša, Branka i co. posthumno 

kazni zbog uznemiravanja javnosti. Poznato je, naime, da javnost prije ili 

kasnije dozna da je bila uznemirena. 

Naime, kaj? Našlo se na tom sudu vijeće u sastavu Anđa Ćorluka kao 

predsjednica, članice Ivanka Mašić i Mirjana Margaretić koje su potvrdile 

prvostupanjskog presudu Prekršajnog suda u Šibeniku kojom je Thompson 

oslobođen krivnje zbog pozdrava ZDS. Naravno, presuda nije dobila prolaz 

na sudu. Zapela je na tzv. evidenciji sudske prakse. A tu sudsku praksu tvore 

Branka Živković, Siniša Senjanović i kompanija. 

Sad se Odjel za javni red i mir treba kao glasačka mašina očitovati tako da se 

na Brankinom i Sinišinom sudu ne može iz presedanskih razloga donijeti 

https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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presuda kojom se Thompson ili bilo tko drugi oslobađa zbog pjevanja ili 

klicanja tog "klerofašističkog pozdrava". Pozdrava pod kojim je ova država 

obranjena i pozdrava kojeg se branitelji neće odreći jer je bio njihov ratni i 

pobjedonosni simbol. Uzalud vam trud svirači, za drugog su dunje žute... Za 

sada je čvrsta partijsko-dogmatska jezgra "popušila". Troje sudaca je bilo za 

stav Ćorlukinog vijeća, troje za čvrsti partijski stav, a troje se valjda "ne bi 

štelo mešati". I sada "sleduje" novi sastanak, ali ovaj puta opće sjednice svih 

sudaca i "sudija". 

Visoki prekršajni sud je posljednju pravomoćnu presudu protiv ZDS donio u 

ljeto prošle godine, a njom je bio kažnjen makarski pjevač Mario Roso. 

Obrazloženje te presude je skoro pa revolucionarno. Tipično obrazloženje 

poraženih u Domovinskom ratu koji su, kartaški rečeno, došli na štih. Čitajte 

i križajte se!!! Kažu "mudri i progresivni" suci: "Činjenica da je navedeni 

pozdrav dio autorskog umjetničkog dijela ne mijenja činjenicu da simbolizira 

mržnju prema ljudima drugačije vjerske i etničke pripadnosti, manifestaciju 

rasističke ideologije kao i podcjenjivanje žrtava zločina protiv čovječnosti te 

da je protivna Ustavu". 

Što su to autori uopće željeli reći i kome? U pozdravu ZDS koji se koristio u 

Domovinskom ratu nije bilo nikakve općenite mržnje prema ljudima druge 

vjerske i etničke pripadnosti, a najmanje rasizma i podcjenjivanja žrtava 

zločina! Mržnja prema četnicima jer su druge vjerske i etničke pripadnosti? 

Oni koji su klali na Ovčari, razarali Vukovar, Škabrnju, okupirali 1/3 države, 

natjerali Crvenkapu u "štafetu smrti", u Lovasu natjerali mještane da uđu u 

minsko polje i tako ubili 85 civila. Ti njihovi postupci za ove suce očito nisu 

bili iz mržnje niti su smjeli izazvati ikakvu mržnju naših branitelja!!! 

Samo na Visokom prekršajnom sudu postoje suci koji se čude k'o pura dreku 

da netko ne ljubi one koji su u tri dana poubijali u Srebrenici 8300 muškaraca. 

Oko 20.000 tisuća ljudi ubijeno je u posljednjem ratu kao i više od 400 djece 

o kojoj Frljić i ekipa ne rade posjećene predstave u Kerempuhu. Dragi 

drugovi i drugarice suci Visokog prekršajnog suda, nema tog Ustava ni 

kaznenog i prekršajnog propisa koji će pobjednički narod natjerati da voli 

one koji su nas napali, okupirali, ubijali u našoj zemlji i našoj državi. Vi bi, iz 

svojih sigurnih i mekih fotelja, vjerojatno htjeli da im se naši branitelji još i 

ispričaju što su uopće išli u rat protiv četnika, JNA i pobunjenih Srba. Vas 

razumije jedino Vučić! Međutim, Vi ćete, kad vam bude suđeno, odletjeti 

jednog dana na krilima smrti u oblake, a pobjedonosni ZDS ostat će zauvijek 

i pratit će vas na vašem putu u oblake. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-

guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

S. poštovanjem, 

Josip Pečarić 

 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
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From: Miro Banović  

Date: Sat, 22 Feb 2020 at 12:11 

Subject: Priopćenje o Lisac i Perkoviću 

To: <hgu@hgu.hr>, <crorec@crorec.hr> 

 

Cijenjeni predstavnici HGU i Croatia Recordsa, 

pozdravljam Vaše priopćenje o gđi. Josipi Lisac, i nastojanju da se zaustavi 

neviđena hajka za koju je ona najmanje kriva, a nosi najveći teret. Osobno, 

nemam ništa protiv te vrlo zanimljive umjetničke interpretacije himne. Ostaje 

pitanje je li takvoj interpretaciji mjesto na ceremoniji inauguracije, no za to je 

odgovornost na organizatoru, a ne na gđi. Lisac koja je došla po pozivu. 

Ovom prigodom vas najljepše molim, reagirajte zajedničkim priopćenjem i po 

pitanju progona jednog od najpopularnijih glazbenika u narodu i hrvatskog 

branitelja, g. Marka Perkovića - Thompsona. Osim što ga se konstantno 

progoni kroz medije, njemu i njegovim obožavateljima prišivaju se etikete s 

kojima nemaju nikakve veze - a ako su ikada neki od njih i imali, ta vremena 

su davno prošla. Ustavni sud je već osudio "za dom spremni", kao i 

Plenkovićevo političko "Vijeće za suočavanje s prošlošću" sastavljeno 

uglavnom od kadrova sumnjive prošlosti. Ovih dana, prema pisanju 

Pupovčeve životne partnerice u Jutarnjem listu, Vrhovni sud sudi o "za dom 

spremni" u pjesmi "Bojna Čavoglave". Vrlo je zabrinjavajuća informacija 

da se suci Vrhovnog suda nisu mogli dogovoriti oko nečega što bi trebalo biti 

tako jednostavno. Pomalo grub i uvredljiv ali zanimljiv komentar na 

društvenim mrežama kaže da nekoliko politički postavljenih tikvana s 

diplomom pravnog fakulteta sudi cijelom narodu, Domovinskom ratu, 

najpopularnijoj pjesmi iz tog razdoblja, ali i glazbeniku, producentima, 

izdavačima itd. Ovakvu pojavu i sudski udar na glazbenu umjetnost i 

slobodu izričaja treba pod hitno zaustaviti! Tim više jer su najjači medijski, 

politički i sudski udari na "za dom spremni", Bojnu Čavoglave, Thompsona, 

ali i npr. navijače hrvatske nogometne reprezentacije došli nakon 2010. 

godine, tj. s novim političkim čistkama i valom neojugoslavenstva i 

neokomunizma u Hrvatskoj. 

Priopćenjem o gđi Lisac pokazali ste da ste spremni štititi umjetničke slobode 

u Hrvatskoj. Molim Vas, s obzirom na trenutno suđenje, prepoznajte važnost 

ovog trenutka i reagirajte. Jasno i nedvosmisleno osudite svaki nasrtaj na 

Bojnu Čavoglave, njene autore, izvođače, izdavače, i brojni puk koji tu pjesmu 

voli. 

S poštovanjem, 

Miro Banović 

 https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-

zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3 

 

 

mailto:hgu@hgu.hr
mailto:crorec@crorec.hr
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3
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(4.) 

 

ZLOČIN U IMOTSKOM: SPALJENA ZVIJEZDA 

PETOKRAKA! 

 
Nema potrebe komentirati reagiranje na spaljivanje u Imotskome od strane 

Srpsko-hrvatske vlasti. Jednako reagiraju i Plenković i njegov pobjednik na 

izborima Milanović. To je očekivano, zar ne? 

Čak i ankete koje organiziraju njihovi mediji pokazale su da unatoč silnoj 

propagandi i pokušaju uvjeriti narod da je dobro biti sluga svjetskim 

moćnicima narod ne prihvata to, tj. narodu su važnija djeca od navodnih 

ljudskih prava gay parova. 

S druge strane niz je zgodnih komentara od strane onih koji ne pripadaju toj 

koaliciji. 

Tako Letica upozorava: Nisu spalili dijete, spalili su Nenada Stazića: 

https://kamenjar.com/letica-nisu-spalili-dijete-spalili-su-nenada-stazica/ 

Na to upozorava i portal narod.hr: 

Zašto mainstream mediji ne navode da je Stazić isto krnjo i predstavlja dijete 

koje je želio da se dodijeli gay paru na udomljavanje? 

https://narod.hr/hrvatska/zasto-mainstream-mediji-ne-navode-da-je-stazic-

isto-krnjo-i-predstavlja-dijete-koje-je-zelio-da-se-dodijeli-gay-paru-na-

udomljavanje 

Oni i navode reagiranja niza sluganskih medija. 

Po Zekanoviću “ta se priča toliko pokušava iskriviti i prikazati na 

nevjerodostojan način”, ne onako kako su to željeli autori. Svi oni koji 

kritiziraju taj čin zaboravljaju da je 2012. godine Zagreb pride izdao 

promotivni film gdje djevojčica spaljuje heteroseksualni par prikazan u liku 

lutaka Barbi i Kena, rekao je Zekanović. 

https://kamenjar.com/zekanovic-o-imotskim-maskarama-ta-se-prica-

pokusava-iskriviti-i-prikazati-na-nevjerodostojan-nacin/ 

Herman Vukušić tvrdi: Ono što smiju ljevičari kroz umjetnost, ne smije narod 

kroz satiru! 

https://kamenjar.com/herman-vukusic-ono-sto-smiju-ljevicari-kroz-

umjetnost-ne-smije-narod-kroz-satiru/ 

Isto govori i Hrvoje Hitrec: 

https://kamenjar.com/hitrec-narod-se-vise-ne-moze-izjasnjavati-ne-samo-na-

referendumima-nego-ni-na-karnevalima/  

Barbara Jonjić je u tom stilu o krnji Stazića s gay parom napisala i pjesmu: 

‘Vi se morete rugati s našin svetinjama i to je satira, a mi su vašin ne smimo 

niti na karnevalu’ 

https://kamenjar.com/letica-nisu-spalili-dijete-spalili-su-nenada-stazica/
https://narod.hr/hrvatska/zasto-mainstream-mediji-ne-navode-da-je-stazic-isto-krnjo-i-predstavlja-dijete-koje-je-zelio-da-se-dodijeli-gay-paru-na-udomljavanje
https://narod.hr/hrvatska/zasto-mainstream-mediji-ne-navode-da-je-stazic-isto-krnjo-i-predstavlja-dijete-koje-je-zelio-da-se-dodijeli-gay-paru-na-udomljavanje
https://narod.hr/hrvatska/zasto-mainstream-mediji-ne-navode-da-je-stazic-isto-krnjo-i-predstavlja-dijete-koje-je-zelio-da-se-dodijeli-gay-paru-na-udomljavanje
https://kamenjar.com/zekanovic-o-imotskim-maskarama-ta-se-prica-pokusava-iskriviti-i-prikazati-na-nevjerodostojan-nacin/
https://kamenjar.com/zekanovic-o-imotskim-maskarama-ta-se-prica-pokusava-iskriviti-i-prikazati-na-nevjerodostojan-nacin/
https://kamenjar.com/herman-vukusic-ono-sto-smiju-ljevicari-kroz-umjetnost-ne-smije-narod-kroz-satiru/
https://kamenjar.com/herman-vukusic-ono-sto-smiju-ljevicari-kroz-umjetnost-ne-smije-narod-kroz-satiru/
https://kamenjar.com/hitrec-narod-se-vise-ne-moze-izjasnjavati-ne-samo-na-referendumima-nego-ni-na-karnevalima/
https://kamenjar.com/hitrec-narod-se-vise-ne-moze-izjasnjavati-ne-samo-na-referendumima-nego-ni-na-karnevalima/
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https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-o-krnji-stazica-sa-gay-parom-vi-se-

morete-rugati-s-nasin-svetinjama-i-to-je-satira-a-mi-su-vasin-ne-smimo-niti-

na-karnevalu 

Zato je i prirodna sugestija dr. Markić: 

Dr. Markić: ‘Neka HDZ i SDP osnuju povjerenstvo s Milanovićem na čelu i 

svake godine izdaju listu podobnih i nepodobnih krnja’ 

https://narod.hr/hrvatska/dr-markic-neka-hdz-i-sdp-osnuju-povjerenstvo-s-

milanovicem-na-celu-i-svake-godine-izdaju-listu-podobnih-i-nepodobnih-

krnja 

Originalni Imoćani odgovorili su na napade doista sjajno: 

 

 
 

Imoćani odgovorili na prozivke zbog krnje Stazića s gay parom: Upisuju se u 

knjigu žalosti i pale svijeće 

https://narod.hr/hrvatska/foto-imocani-odgovorili-na-prozivke-zbog-krnje-

stazica-s-gay-parom-upisuju-se-u-knjigu-zalosti-i-pale-svijece 

Vjerojatno se pitate zašto sam o svemu ovome pisao u nastavku serije vezane 

za presudu Thompsonu. Pa pozivaju se na manjine, a što manjine tj. neki misle 

o njemu vidi se i iz reagiranja njegovog tima: 

 ‘Godinama čekamo reakciju političara, institucija i pučke pravobraniteljice 

prema SNV-u zbog prikaza kako srpom kolju hrvatskog glazbenika’ 

https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-tim-godinama-cekamo-reakciju-

politicara-institucija-i-pucke-pravobraniteljice-prema-snv-u-zbog-prikaza-

kako-srpom-kolju-hrvatskog-glazbenika 

A sjećate li se gay parade u Splitu 2011. kada su imali Thompsona od kartona. 

Valjda su mislili na to da čovjek očito voli djecu kad ih puno ima? Ili su i oni 

https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-o-krnji-stazica-sa-gay-parom-vi-se-morete-rugati-s-nasin-svetinjama-i-to-je-satira-a-mi-su-vasin-ne-smimo-niti-na-karnevalu
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-o-krnji-stazica-sa-gay-parom-vi-se-morete-rugati-s-nasin-svetinjama-i-to-je-satira-a-mi-su-vasin-ne-smimo-niti-na-karnevalu
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-o-krnji-stazica-sa-gay-parom-vi-se-morete-rugati-s-nasin-svetinjama-i-to-je-satira-a-mi-su-vasin-ne-smimo-niti-na-karnevalu
https://narod.hr/hrvatska/dr-markic-neka-hdz-i-sdp-osnuju-povjerenstvo-s-milanovicem-na-celu-i-svake-godine-izdaju-listu-podobnih-i-nepodobnih-krnja
https://narod.hr/hrvatska/dr-markic-neka-hdz-i-sdp-osnuju-povjerenstvo-s-milanovicem-na-celu-i-svake-godine-izdaju-listu-podobnih-i-nepodobnih-krnja
https://narod.hr/hrvatska/dr-markic-neka-hdz-i-sdp-osnuju-povjerenstvo-s-milanovicem-na-celu-i-svake-godine-izdaju-listu-podobnih-i-nepodobnih-krnja
https://narod.hr/hrvatska/foto-imocani-odgovorili-na-prozivke-zbog-krnje-stazica-s-gay-parom-upisuju-se-u-knjigu-zalosti-i-pale-svijece
https://narod.hr/hrvatska/foto-imocani-odgovorili-na-prozivke-zbog-krnje-stazica-s-gay-parom-upisuju-se-u-knjigu-zalosti-i-pale-svijece
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-tim-godinama-cekamo-reakciju-politicara-institucija-i-pucke-pravobraniteljice-prema-snv-u-zbog-prikaza-kako-srpom-kolju-hrvatskog-glazbenika
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-tim-godinama-cekamo-reakciju-politicara-institucija-i-pucke-pravobraniteljice-prema-snv-u-zbog-prikaza-kako-srpom-kolju-hrvatskog-glazbenika
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-tim-godinama-cekamo-reakciju-politicara-institucija-i-pucke-pravobraniteljice-prema-snv-u-zbog-prikaza-kako-srpom-kolju-hrvatskog-glazbenika
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shvatili kako im je u interesu biti uz one koji u RH provode Memorandum 

SANU 2?  

 

 

 
 

Da, zašto bi onda homoseksualcima smetalo paljenje krnje koji je očito Stazić. 

Zašto bi pripadnicima vladajuće Srpsko-hrvatske koalicije smetalo spaljivanje 

krnje koje – kako je to uobičajeno – daje sjajan komentar njihove odluke da 

služe svjetskim moćnicima, a ne hrvatskom narodu? 

Doista zgodno je u tom smislu pogledati što je Plenković o tome govorio 

prošle godine, a što danas: 

 https://narod.hr/hrvatska/video-pogledajte-sto-je-plenkovic-pricao-o-

karnevalima-i-paljenju-krnja-prosle-godine-a-sto-govori-danas 

A kada ga već spominjemo dobro je znati što kaže njegov protukandidat Miro 

Kovač: 

https://kamenjar.com/kovac-napadi-na-karnevalsku-satiru-podsjecaju-na-

vremena-jednoumlja-i-verbalnog-delikta/ 

 

Međutim, svi bi se morali složiti da je Srpsko-hrvatskoj koaliciji koja vlada u 

RH ipak jedna stvar preko koje nisu mogli prešutjeti. To je Plenković pokazao 

i s onom čuvenom komisijom koja je rehabilitirala zvijezdu petokraku, a 

stigmatizirala ZDS (sjetimo se posmrtnih ostataka našeg HOS-ovca Žarka 

Manjkasa Crvenkape), pa mu je poslije toga predsjednik te slavne komisije 

postao savjetnik. 

Da, pogledajte što je na čelu malog Stazića: 

CRVENA ZVIJEZDA PETOKRAKA. 

A nju spaliti je doista za Srpsko-hrvatsku koaliciju u RH ogroman grijeh, zar 

ne? 

 

https://narod.hr/hrvatska/video-pogledajte-sto-je-plenkovic-pricao-o-karnevalima-i-paljenju-krnja-prosle-godine-a-sto-govori-danas
https://narod.hr/hrvatska/video-pogledajte-sto-je-plenkovic-pricao-o-karnevalima-i-paljenju-krnja-prosle-godine-a-sto-govori-danas
https://kamenjar.com/kovac-napadi-na-karnevalsku-satiru-podsjecaju-na-vremena-jednoumlja-i-verbalnog-delikta/
https://kamenjar.com/kovac-napadi-na-karnevalsku-satiru-podsjecaju-na-vremena-jednoumlja-i-verbalnog-delikta/
https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
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https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20353-ono-sto-ne-mogu-

zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-4 
  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20353-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-4
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20353-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-4
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REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020. 
 

 

SRPSKE SLUGE SU NA VLASTI U RH! 

(Odgovor g. Petračiću) 

 
Poštovani g. Petračić, 

Zahvaljujem se na Vašem e-mailu: 

 

Naslov:  Re: ŠEZDESETI ROĐENDAN STANKA ŠARIĆA,, 

Datum:  Fri, 26 Jun 2020 10:36:50 -0400 

Šalje:  Al Petracic  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Sa užitkom čitam svaku Vašu poruku, ali me ova posebno oduševila. Prvo zbog 

objavljivanja Vaše stote knjige, a drugo zbog saznanja da Vaš prijatelj Stanko 

Šarić slavi šezdeseti rođendan. Uz Zlatne dukate i Stanka Šarića smo lakše 

provodili vrijeme Domovinskog rata, a mojoj djeci su se pjesme Zlatnih 

dukata urezale u pamet, jer su stalno svirale u našem autu gdje god bi išli. 

Nije čudo da su zato svi svirali tamburice, a jedan sin i dan danas ima svoj 

tamburaški sastav, s kojim svira u svim prigodama.  

Zato koristim ovu priliku da Vama čestitam na Vašem plodnom radu, a 

naročito na Vašoj stotoj knjizi. S posebnim užitkom čestitam šezdeseti 

rođendan Stanku Šariću i želim mu još puno uspjeha u daljnjem radu. 

Iz daleke Kanade s poštovanjem, 

Alojzije Petračić 
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Doista ste na najbolji način opisali zašto smo Stanko i ja prijatelji. Povezale 

su nas njegove pjesme i moji tekstovi. Siguran sam da nisu samo Vama i meni 

toliko značile u Domovinskom ratu. Ali na žalost nisam primijetio da se još 

neki portal, za koji se tvrdi da je domoljuban, sjetio ovog njegovog jubileja.  

A i kako bi kada su oni koji su mnogo zaslužniji za stvaranje hrvatske države 

izloženi svakakvim progonima, a srpske sluge u RH se klanjaju onima koji 

dolaze iz zemlje koja je izvršila fašističku agresiju na našu domovinu. 

Zapravo u tom ozračju je i proteklo predstavljanje moje knjige.  

Stanko je došao u Zagreb izravno na predstavljanje ne znajući da je knjiga 

posvećena njemu. Znao sam da neće biti sretan zbog toga, ali poslije prvog 

'šoka' brzo se snašao i komentirao činjenicu da je predstavljanje bilo na 

nekakav „dan antifašizma“ rekavši da je to doista s pravom izabrano s obzirom 

da sam ja jedan od glavnih zagovornika antifašizma u RH. Naime, jedna moja 

knjiga se zove: Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska, Zagreb, 

2015. I doista mnogi su danas usvojili tu moju tvrdnju o fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku, pa su jedini istinski antifašisti u RG – HRVATSKI BRANITELJI. 

Na žalost vlast u RH je danas u rukama ljudi koji slušaju što im govore u 

Beogradu, pa je današnji predsjednik Vlade instalirao Milorada Pupovca kao 

neokrunjenog poglavara u RH.  

Nedavno sam ponovno objavio pismo hrvatskim športskim savezima koje smo 

im akademik Stanko Popović i ja uputili povodom napada na Josipa Šimunića 

zbog njegovih uzvika ZA DOM. Spominje se srpski tenisač Novak Đoković: 

...pozivamo vas da zatražite osudu svih športaša iz Republike Srbije i 

Republike Srpske koji svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. 

Novak Đoković i mnogi drugi). 

Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su tijekom ratova 1990-

tih u Hrvatskoj, BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta proslavljali masovna 

zvjerstva, ubojstva, silovanja, terorizam i razbojstva što se po međunarodnom 

pravu smatra elementima genocida, kulturocida i urbocida. 

Napominjemo kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri 

podignuta prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže 

i Đoković i mnogi drugi pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela 

vladavina Slobodana Miloševića. 

I dok su 'hrvatski' političari osuđivali Šimunića, nedavno su mu Plenković i 

ne samo on išli izraziti svoju zahvalnost. Istina, Plenković je uklonio ploču 

hrvatskim braniteljima jer je na njoj bio grb koji je hrvatska vlast odobrila, a 

Đokovićeva tri prsta nije nitko zabranio.  

Možda je razlog tom Plenkovićevom hodočašću i ono što piše poznati 

kolumnist Tihomir Dujmović: Hrvatima uvijek klecaju koljena pred 

nekom zvijezdom iz Beograda, Dujmović upozorava kako su u Hrvatskoj 

redovito slavili Đokovićeve sunarodnjake a da pritom „nitko u tri generacije 

Hrvata nije razaznao da se redovito radi o velikosrbima“. I Vlada RH je 

prihvatila Đokovićevu ideju o corona teniskom turniru, iako je „prvu podršku 
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i konkretnu široku ideju ovog projekta do kraja je osmislila srpska vlada, što 

se razabire iz pisanja srpskog tiska. Početnu ideju da se u Zadru igra veliki 

teniski turnir prvo je zdušno prihvatioGoran Ivanišević, kao i Hrvatski teniski 

savez, a onda i Vlada RH, ali će Đoković i srpska Vlada razraditi puni koncept 

koji na samom početku nije bio razvidan. ...U turi koju su smislili vidi se taj 

srpski potpis koji Rađa i Ivanišević ne razumiju. Tu se vidi da priča nema puno 

veze s tenisom, tu se vidi gola politika.  

Veliki teniski turnir se igra i u Banja Luci, koja, ali baš nikakve veze s tenisom, 

pogotovo velikim svjetskim tenisom, nema! Da, ali ima sa srpstvom! A pravi 

inicijator priče je srpska Vlada. Đoković je tu samo hostesa velikosrpstva, s 

čime on koji ne da Kosovo, a naročito njegov otac poznat po velikosrpskim 

stajalištima, nemaju nikakvih problema. Dapače! Tko u Banja Luci organizira 

ovakav turnir, njemu naravno da nije do tenisa, njemu je do srpstva.  

https://direktno.hr/kolumne/hrvatima-uvijek-klecaju-koljena-pred-nekom-

zvijezdom-iz-beograda-198458/ 

Uostalom i poznati hrvatski kolumnist i publicist Vjekoslav Krsnik se već u 

naslovu svog teksta pita: Je li Đoković u Zadru bio tenisač ili agent srbijanske 

tajne službe BIA? 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/22060-je-li-dokovic-u-

zadru-bio-tenisac-ili-agent-srbijanske-tajne-sluzbe-bia 

 

Dujmović daje niz sličnih primjera o tom „klecanju koljena“ u Hrvata. A 

zapravo se radi o običnom sluganstvu hrvatskih 'Jugoslovena'.  

I dok su Šimunića proganjali, pa su sudovi znali što je on mislio kada je 

uzvikivao ZA DOM, dotle Đokovićev fašistički pozdrav iz vremena 

balkanskog krvnika Slobodana Miloševića nikome nije smetao. A da ne 

spominjemo proganjane Marka Perkovića Thompsona i njegove pjesme 

„Bojna Čavoglave“ Na to u nedavnom pismu upozorava i 16 hrvatskih 

generala: 

Dobro je poznato široj javnosti da se radi o udarnoj pjesmi iz Domovinskoga 

rata, koju je pjevao Marko Perković Thompson, a koja je na početku 

velikosrpske, jugokomunističke agresije na Hrvatsku, hrabrila goloruke 

branitelje u suprotstavljanju armadi, sa crvenim zvijezdama petokrakama na 

čelu, pomiješanim s četničkim kokardama, dakle onima i takvima koji su 

pjevali u Vukovaru ”bit će mesa, bit će mesa, klat ćemo Hrvate!”  

Generali pozivaju svoje suborce da ne nasjedaju ni na kakve podjele, kao na 

primjer pokušaje da se pripadnike HOSA, regularne postrojbe Hrvatske 

vojske, diskreditira. 

https://kamenjar.com/pismo-javnosti-hrvatskih-generala/  

https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-

ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-

rata 

https://direktno.hr/kolumne/hrvatima-uvijek-klecaju-koljena-pred-nekom-zvijezdom-iz-beograda-198458/
https://direktno.hr/kolumne/hrvatima-uvijek-klecaju-koljena-pred-nekom-zvijezdom-iz-beograda-198458/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/22060-je-li-dokovic-u-zadru-bio-tenisac-ili-agent-srbijanske-tajne-sluzbe-bia
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/22060-je-li-dokovic-u-zadru-bio-tenisac-ili-agent-srbijanske-tajne-sluzbe-bia
https://kamenjar.com/pismo-javnosti-hrvatskih-generala/
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
https://narod.hr/hrvatska/hrvatski-generali-o-odluci-o-zds-pozdrav-je-ubastinjen-u-tekovine-nasega-domovinskog-obrambenog-i-antifasistickog-rata
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A znamo da je upravo Predsjednik Vlade pokazao krajnje nepoštivanje 

hrvatske države i njenih zakona kada je uklonio iz Jasenovca spomen-ploču 

poginulim HOS-ovcima jer je na njoj bio od hrvatskih vlasti odobren grb 

njihovih postrojbi u Domovinskom ratu. Pri tome je smiješna priča da se 

dogovorio s pripadnicima HOS-a. Kao da su oni tako nešto tražili od njega! 

Da, Đokovićev fašistički pozdrav iz vremena Slobodana Miloševića nije 

problem, ali jest pozdrav kojim je branjen Vukovar. I ne samo on. 

Poštovani g. Petračić, mi spominjemo koliko su nam tijekom Domovinskog 

rata, kada su razoružanu Hrvatsku napale fašistički okupatori, značile 

domoljubne pjesme. A koliko su nam tek značile priče o junačkim podvizima 

naših HOS-ovaca. Onih čiji je od hrvatske države odobreni simbol 

Plenkoviću, kao ranije Sanaderu i Kolindi Grabar Kitarović, i danas 

provokacija. A koji bi Predsjednik Milanović bi danas uklanjao i bacao.  

Kamo sreće da se radi samo o KLECANJU KOLJENA PRED ZVIJEZDAMA 

IZ BEOGRADA, a ne u sudjelovanju u realizaciji velikosrpskog 

Memoranduma SANU 2. Slično našem Stanku i hrvatski generali upozoravaju 

na fašističku agresiju na RH tijekom Domovinskog rata: 

Prema tome, bez obzira na određena stajališta nekih ljudi, pa i institucija,, 

pozdrav (ZDS, op. JP) je ubaštinjen u tekovine našega Domovinskog, 

obrambenog i antifašističkog rata! Branitelji, koji su se tako pozdravljali nisu 

išli u osvajanje tuđih teritorija, nisu ratovali u Srbiji, već za svoj dom, za koji 

su mnogi spremno položili život. 

Mi već duže vrijeme imamo na vlasti one koji su poslušno izvršavali ono što 

su od njih tražili oni koji su pomagali ili izvršili fašističku agresiju na RH. I 

danas, ako je vjerovati naručenim anketama, velika je želja u javnosti da i dalje 

imamo vlast u rukama srpsko-hrvatske koalicije čiji je stvarni vođa Pupovac. 

Zašto? 

Nažalost, srpske sluge i ne znaju drugačije! 

 

Josip Pečarić 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22096-srpske-sluge-su-na-vlasti-u-

rh-odogovor-g-petracicu 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22096-srpske-sluge-su-na-vlasti-u-rh-odogovor-g-petracicu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22096-srpske-sluge-su-na-vlasti-u-rh-odogovor-g-petracicu
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Josip Pečarić: 
 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG 

PONOSA 
 

Zahvaljujem se svima nazočnim što su danas tu na predstavljanju mojih knjiga 

Josip Šimunić i 'za Dom spremni' i Je li političarima kriva matematika? 

Posebna zahvala domaćinu don Lazaru Čibariću koji je napravio tradiciju u 

Tisnom s ovim ljetnim predstavljanjima mojih najnovijih knjiga i prof. Miri 

Vrbanović na predstavljanju koje je kao i ona prethodna bilo izvrsno. 

 Iako se to iz naslova knjiga ne vidi ipak se da naslutiti otkud naslov 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA. 

 Kada me pitate kako bih opisao devedesete prošlog stoljeća odgovorio bih: 

DESET TUĐMANOVIH GODINA JE DESET NAJPONOSNIJIH GODINA 

U MOME ŽIVOTU. Vjerujem i u životima mnogih Hrvata. Svjetski moćnici 

su poraženi u oružanoj srpskoj fašističkoj agresiji koju su otvoreno pomagali. 

Stvorena je država iako su svjetski moćnici bili protiv toga. Još tada sam bio 

svjestan, govorio i pisao kako se svjetski moćnici neće pomiriti s tim. A bili 

su svjesni da im je najveći neprijatelj upravo taj PONOS!  

U dva desetljeća u ovom stoljeću uspjeli su imati na vlastima svoje sluge koje 

su prvo smjenjivali po načelu Kad gazda mijenja slugu uvijek nađe boljeg 

slugu. To je, dakle, bilo na djelu u prvom desetljeću kada je Sud u Haagu bio 

glavna poluga u rušenju hrvatskog ponosa. Na udaru su i svi oni koji su svojim 

radom doprinosili tom hrvatskom ponosu pa tako i Thompson i Vatreni. 

Zahvaljujući sebedarju generala Praljka epizoda rušenja hrvatskog ponosa 

pomoću Suda u Haagu neslavno je završila jer je izdigla našeg velikog 

generala u jednog od najvećih Hrvata u povijesti. Npje kod sluganskih vlasti, 

pa sam im zato nedavno i ponudio 1000 knjiga o Generalu koju smo napisali 

general dr. sc. Miroslav Međimorec i ja po nekoj simboličnoj cijeni. Naravno 

znao sam da se oni ne bi usudili učiniti tako nešto.  

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države još se nije 

iskristaliziralo koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih ljudi ima poklik Za 

Dom spremni.  

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. 

to postaje jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS 

govori ova knjiga o Šimuniću. Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i 

zbog ZDS u toj pjesmi napadan i Thompson to su njih dvojica hrvatski 

branitelj Thompson i jedan od Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli 

hrvatskog ponosa uz koje se vezuje ZDS jer vrhunac nacionalnog ponosa i 

jeste spremnost davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za 

one koju poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa 
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vlastitog naroda jer se stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi 

koji bez rata dobivaju rat za neprijatelja – dakle fašističkog srpskog agresora. 

 Ne treba nikada ispustiti iz vida da se sve to sluganstvo događa poslije 

veličanstvene pobjede u kojoj su naši branitelji od fašističkih srpskih agresora 

napravili . da parafraziram Slobodana Miloševića – ZEČEVE!  

Svu tu ogavnost srpskih slugu pokazao je već napad na Šimunića.  

Tada smo akademik Stanko Popović i ja tražili zabranu fašističkog srpskog 

pozdrava podizanja tri prsta koji je nastao u vrijeme Slobodana Miloševića. 

Naime, Srbe je razljutila tadašnja usporedba Đokovića koji pobjede slavi s tri 

prsta sa Šimunićevim 'Za dom'. Tvrdili su kako bilo koji nacionalni pozdrav 

može biti njegovanje tradicije, ali može i napredovati pa je tako od njihovog 

pozdrava s tri skupljena prsta postao ovaj poznat iz fašističke agresije s tri 

raširena prsta. Hrvatskim slugama je to bilo dobro objašnjenje jer je njima 

normalna bila sama fašistička agresija na Hrvatsku, a nije bila normalan 

pozdrav hrvatskih branitelja ZDS, za koji su znali da je nastao prije NDH, iz 

jednostavnog razloga što je njima zločin samo stvaranje hrvatske države. Te 

2013. godine na vlasti su bili „hrvatski“ ljevičari i vjerojatno im je u tom 

trenutku važniji bio udar na Vatrene koji su im itekako bili opasni za 

opstojnost ponosa u hrvatskom narodu. Kasnije se pokazalo da im smeta i stari 

pozdrav ZA DOM, a neki sudci su staljinistički tvrdili u presudi Šimuniću da 

je on uzvikujući ZA DOM mislio na NDH, a ne na Domovinski rat.  

Sigurno dostojno psihijatrijskih klinika, a ne nekakvih vrhovnih sudova, zar 

ne?  

S druge strane narod je itekako razumio tu povezanost Šimunića i Thompsona. 

Tako je u Kninu 2015. Šimunić bio gost na Thompsonovom koncertu koji je 

plenio najviše pozornosti među 100,000 nazočnih.  

U tom momentu pokazalo se da je novoizabrana predsjednica Kolinda Grabar 

Kitarović bila najupućenija kakvu ulogu i značaj ima ZDS svjetskim 

moćnicima. Zbog 'Čavoglava' i ZDS nije došla na koncert iako je bila 

najavljena. Uslijedila je prijava Thompsona zbog pjevanja legendarne pjesme 

iz Domovinskog rata. Kasnije se doznalo da je dan prije na paradi u Zagrebu 

Predsjednica bila i protiv nastupa HOS-ovaca s njihovom zastavom na kojoj 

je znamen sa ZDS koji je odobren od hrvatskih vlasti. Uslijedio je i njen napad 

na našu Peticiju ZDS kojom smo branili Thompsona i 'Bojnu', a i podržali 

prijedlog Mladog Jastreba za uvođenje ZDS u HV. Uslijedio je niz napada uz 

lažnu tvrdnju da je Peticija pisana zbog uvođenja ZDS u HV, a ne zbog napada 

na Thompsona i 'Bojnu'. Pismo je bilo poslano i Predsjedniku HDZ-a 

Tomislavu Karamarku, ali iz njegovog reagiranja bilo je očito da on ne 

sudjeluje u tom napadu na ponos hrvatskih ljudi tj. na ZDS. Većina 

povjesničara sa Filozofskog fakulteta pripremili su zahtjev da se povjesničari 

potpisnici Peticije udalje iz strukovnih udruga. Vlastima ništa nije značilo što 

je jedan od prvih potpisnika bio istaknuti hrvatski povjesničar blizak suradnik 

Predsjednika Tuđmana i ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest u njegovo 
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vrijeme. Napadani su i biskupi potpisnici, a o napadima na mene, moje 

suradnike i obitelj napisao sam niz knjiga. Žrtva je trebao biti i potpisnik 

Peticije ZDS Josip Šimunić jer su u tom njegovom potpisu vidjeli kao nekakav 

problem kod imenovanja za pomoćnog trenera Vatrenih. Tadašnji selektor 

Ante Čačić samo im je odgovorio: „Koliko ja znam tu peticiju su potpisali 

biskupi i akademici.“  

Posljedica tih napada je druga knjiga koju danas predstavljamo. Ona je 

posvećena časopisima kojima sam osnivač i koji su po Scopusu već dulje 

vrijeme među najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima. Dva od ta tri 

časopisa koji imaju impact faktor su iz prvog kvartila matematičkih časopisa 

i kolege su to ocijenile jednim od najvećih dostignuća hrvatske matematike. 

Našim političarima to nisu dobri časopisi. Npr. jedan od njih je za prošlu 

godinu najbolji hrvatski znanstveni časopis, ali nije financiran od hrvatskih 

vlasti. O tome pogledajte dio o „naputku za tupave“ u knjizi. Zahvalio sam se 

hrvatskim vlastima zato što nisu financirali taj najbolji hrvatski znanstveni 

časopis jer se pokazalo da je po najnovijem impact faktoru on bolji od niza 

časopisa koje izdaju matematička društva velikih zemalja (SAD, Kanada, 

Velika Britanija, Francuska, Australija, Izrael) ili ugledna sveučilišta kao što 

je npr. ono u Camridgu. Uspjeli smo u tome bez pomoći hrvatskih vlasti 

kojima časopis nije dobar i nisu ga financirali! Ali moramo razumjeti hrvatsku 

vlast jer biti sluga nije lako. Zbog gazda ti i takvi časopisi nisu dobri. I dobro 

je da se kažnjava bilo što što je na ponos hrvatskim ljudima, pogotovu kada 

se zna da tu negdje iza toga stoji i ZDS. 

 Thompson je i slijedeće godine nastupio u Kninu, ali tada su otvoreno napali 

ne samo njega nego i HOS. Legendi Domovinskog rata ratni zapovjednik IX. 

bojne HOS-a Marku Skeju Predsjednica je odgovorila isto što i nama. Istina 

on je tražio uvođenje ZDS u HV, a mi smo branili „Bojnu“ a ona je taj dio 

„zaboravila“. Napadi na Thompsona su nastavljeni i u Glini. Problemi za vlast, 

koja je morala sprovoditi naputke svjetskih moćnika, pojavili su se u liku 

Thompsonovog odvjetnika Davorina Karačića koji je redom po sudovima 

dobivao sve optužbe zbog ZDS. Sluganska priča hrvatskih vlasti na sudovima 

završila je nedavnom odlukom Višeg prekršajnog suda u korist Thompsona i 

'Bojne'. Radilo se o onoj optužbi za pjevanje 'Bojne' u Kninu. Pet godina 

trajalo je maltretiranje hrvatskih ljudi da bi vlast udovoljila željama svjetskih 

moćnika i fašističkim srpskim agresorima. Reagirao je i (HDZ-ov) 

predsjednik Ustavnog suda koji je nelegalno osudio odluku Visokog 

prekršajnog suda. Reagirao sam otvorenim pismom, bolje reći narugao se 

njegovim priglupim argumentima. Potom su reagirali i 16 hrvatskih generala.  

Naravno, svima je jasno da priča time nije završena i da se vlast mora 

pridržavati one moje tvrdnje: Jednom sluga – uvijek sluga.  

Dolaskom Plenkovića na mjesto predsjednika Vlade on je nastupio drugačije 

od Grabar Kitarović. Svaku naredbu Milorada Pupovca je ispunjavao bez 

pogovora. Plenković je osnovao i onu Kusićevu komisiju koja je osudila 
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pozdrav kojim je branjen Vukovar, a rehabilitirala zvijezdu petokraku pod 

kojom je Vukovar napadan. Kada su im prigovorili da im ne smeta srpsko 4S 

Pupovac je odgovorio da taj četnički simbol nije zabranjen u RH. A, vjerovali 

ili ne, na zahtjev onih koji su izvršili fašističku agresiju na RH i njihovih slugu 

Plenković je uklonio HOS-ovu ploču iz Jasenovca jer je na njoj bio od 

hrvatskih vlasti odobren grb HOS-a.  

Grabar Kitarović je pokušala vratiti svoju prednost u sluganstvu dovođenjem 

predsjednika Srbije Vučića. Nije uspjela i novim napadom na ZDS priznala je 

Plenkoviću prvenstvo u tom sluganstvu. Prošle godine smo zato ovdje 

predstavili knjigu Predsjednica i 'Za Dom spremni'. U „Hrvatskom tjedniku“ 

od 16. 7. 2020 Stjepan Tuđman, koji je osnivao s ocem HDZ, kaže: „Plenković 

nema pravo pozivati se na moga oca jer vodi posve suprotnu politiku od 

njegove.“ 

 Novi Predsjednik države Zoran Milanović se umiješao u tu bitku napadima 

na ZDS u Jasenovcu i Okučanima. Zapravo tu se ne može sa sigurnošću tvrditi 

je li mu to bilo samo vraćanje pomoći koju je imao od Plenkovića u 

predsjedničkim izborima. Kada vodiš očitu slugansku politiku, moraš pred 

izbore biti navodno i Hrvat i pozivati se na Tuđmana, zar ne? A Plenkoviću je 

takva pomoć poslije sluganskog odnosa prema Pupovcu doista bila potrebna.  

Ili da preciziramo ono što je rekao Stjepan Tuđman. Politika njegovog oca bila 

je stvaranje suverene hrvatske države – države ponosnog naroda. Suprotno 

tome je uništenje iste. Znamo da je to politika svjetskih moćnika. Znamo da 

im je plan bio da njihovi ljudi preuzmu i HDZ i SDP a onda i vlast u RH i da 

ostvare njihovu politiku koju Srbi nisu uspjeli ostvariti fašističkom agresijom. 

Zato su Plenković i Milanović pomagali jedan drugom da budu to što danas 

jesu.  

Kakvo je stanje nastalo u RH ponajbolje govori urednički komentar u 

Hrvatskom tjedniku:  

Zamolili smo više javnih osoba da nam odgovore na pitanje „Moj doživljaj 

vladara, političara i čovjeka Andreja Plenkovića!, ali osim Stjepana Tuđmana 

nitko nije želio ni mogao odgovoriti. Neki su se opravdali nedostatkom 

vremena, neki obećali pa odustali, a neki su se, pak, odmah prestrašili vlastita 

mišljenja i odbili.  

Da, opet dobra stara vremena u kojima imamo hrvatsku šutnju, zar ne*  

Vjerojatno ste pomislili da sam zaboravio najvažniju stvar kada govorim o 

Thompsonu i Vatrenim. Na MIKROFON. Ali to sam ostavio za kraj jer se, 

slično Vatrenima i Thompsonu, kada su isključili mikrofon tako da Thompson 

ne može izvršiti želju Luke Modrića i otpjevati mu pjesmu „Geni kameni“, to 

dogodilo i našem don Lazaru na procesiji povodom Gospe od Karavaja. 

Sjetimo se i da je i željezanski biskup Egidio Živković u svojoj propovijedi u 

Vukovaru spomenuo mikrofon, a o tome sam govorio u Kninu. Tako je biskup 

u Vukovaru uz veliki pljesak nazočnih (osim onih iz Vlade) rekao:  
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„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah obećavam 

medijima da neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću zato govoriti geni, 

geni hrvatski … pa se nadam da mi neće nitko danas isključiti mikrofon.“  

Moj govor iz Knina imate u knjizi koju danas predstavljamo.  

Tako je veličanstveni doček srebrnih nogometaša kojima nisu dali da ih 

dočeka Thompson a oni su ga ipak pozvali ostao u sjećanju i zbog tog 

isključenog mikrofona. A tada je Plenkovićev savjetnik Krešimir Macan 

izgubio posao jer je pojavljivanje Marka Perkovića Thompsona u autobusu i 

na pozornici s nogometašima usporedio s državnim udarom. A to je u redu jer 

se ne smije javno govoriti ono što vlada misli, zar ne? O tom „problemu“ da 

ne kažem "mekom ustaškom državnom udaru" koji spominje danas u svojoj 

kolumni Zvonimir Hodak, upitan je tada i veliki trener Vatrenih Zlatko Dalić. 

Odgovorio im je: „Pjevao je pjevač koji je naša himna.“  

Zapravo ne znam kolika je moja krivica u toj ulozi mikrofona na dočeku 

Vatrenih. Naime, kada sam shvatio da neće pozvati Thompsona na doček 

upozorio sam da mogu doživjeti isto što i vlasti 2003. kada svjetskim prvacima 

nisu dozvolili nastup Thompsonu, a rukometaši su ga pozvali – prošvercali - i 

zapjevao im je „Bojnu“. Prepun trg je odgovorio – SPREMNI.  

Modrić i Dalić su uradili na tom dolasku u Hrvatsku još i bolje pa je Thomson 

svo vrijeme bio s njima. Danas znamo da ta ljubav Vatrenih i Thompsona ima 

i novog člana. Radi se o proslavljenom njemačkom nogometnom golmanu 

Manuelu Neureru, koji je na odmoru u Hrvatskoj s prijateljima pjevao 

popularnu Thompsonovu pjesmu „Lijepa li si“. U Njemačkoj je pokrenuta 

prava hajka, očito dirigirana od srpskih slugu iz RH. Ona je aktualna i ovih 

dana jer se u nju uključio i Frankfurter Allgemeine Zeitunga i njihov novinar 

Michael Martens. Dr. sc. Ante Birin je u svom komentaru na portalu narod.hr 

dao slijedeću ocjenu:  

Brojni stereotipi, lažne interpretacije i konstrukcije pali su pred snagom tih 

(Thompsonovih, JP) odgovora. Zato taj razgovor i nije smio proći bez 

autorova uvodnog komentatorskog teksta u kojem je ocjena i presuda iznesena 

,suprotno bilo kojoj Thompsonovoj izjavi, objašnjenju i argumentu.”, 

Thompson je autorizirani intervju objavio i na hrvatskom i na njemačkom na 

svom portalu.  

Dakle, potpuno suprotno novinarskoj etici Martens je izmijenio autorizirani 

intervju, pa i sam kaže u najnovijem Hrvatskom tjedniku kako je morao 

lažirati intervju s Thompsonom jer je bio pod pritiskom nekih drugih Hrvata. 

Međutim nešto drugačiju priču doznajemo od njega na portalima: ‘Thompson 

je u pravu, ali nisam kriv ja!’, da bi u tekstu za Jutarnji list stao potpuno na 

veliko-srpsku stranu. Kaže: Da pjesma “Bojna Čavoglave” ne počinje 

pokličem “Za dom spremni”, smatrao bih je pravom pjesmom u pravo 

vrijeme. Problem mu je ZDS, a i koristi riječ „trivijalizacija“. Nepojmljivo mi 

je da netko u svezi s fašističkom agresijom na Hrvatsku može koristiti riječ 

trivijalno! Na žalost nama je dobro poznato kako zagovarateljima naci-
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fašističke agresije na Hrvatsku nije problem što je Međunarodni sud u Haagu 

u tužbi za genocid potvrdio srpsku agresiju i genocidne radnje u njoj, već im 

je problem što je neki Hrvat pjevao dok su Srbi vršili te genocidne radnje. 

Valjda im životi Hrvata ništa ne znače!  

Danas možete Thompsonov intervju pročitati i izravno se uvjeriti zašto je 

Thompson i Vatreni, zašto je ZDS Martensu gori od naci-fašističke agresije, 

zapravo zašto je ZDS izravna prijetnja svjetskim moćnicima i srpskim 

slugama u RH i njihovoj namjeri da se preko ZDS uništi ponos hrvatskog 

naroda.  

 

 

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-

hrvatskog-ponosa 

  

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
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SLOBODAN LANG / PEŠORDA O LANGU,  

ZAGREB, 2020. 
 

DIRLJIVA PLENKOVIĆEVA LJUBAV PREMA 

PRIJATELJSKOM FAŠISTIČKOM AGRESORU 

 
Dragi prijatelji, 

Ovih dana sam bio zauzet sa završetkom knjige „Druker“ pa vam nisam 

komentirao najnovije događaje.  

https://dragovoljac.com/index.php/razno/23446-nova-knjiga-akademika-

pecarica-na-portalu-dragovoljac-com  

Jučer sam bio poslije dužeg vremena sa svojim prijateljem, također bivšim 

profesorom sa Zagrebačkog sveučilišta. Nisam siguran jesam li ispravno 

komentirao njegovo čuđenje na najnovije ponašanje Predsjednika vlade koji 

njemu i nije bio nesimpatičan.  

I doista, ima puno tekstova po portalima o „govoru mržnje“ (ili kako su oni 

koji su njima dragi svojevremeno i imali u zakonu „verbalni delikt“). Npr. 

vidjeti: 

https://direktno.hr/direkt/plenkovic-prozvao-bujicu-i-jos-jedan-desni-medij-

penava-i-vidovic-kristo-nece-gledati-film-koji-su-prizeljkivali-a-skoro-

djeluje-kao-neuvjerljivi-kl-210700/  

https://narod.hr/hrvatska/medved-se-mijesa-u-rad-policije-baviti-ce-se-

penavom-i-svima-koji-huskaju  

I policija je pokrenula kriminalističko istraživanje zbog širenja govora mržnje 

na internetu: 

https://vijesti.hrt.hr/666365/kriminalisticko-istrazivanje-zbog-govora-

mrznje-na-internetu  

S druge strane reagiraju i državotvorni Hrvati. Vidjeti npr.: 

https://dragovoljac.com/index.php/razno/23446-nova-knjiga-akademika-pecarica-na-portalu-dragovoljac-com
https://dragovoljac.com/index.php/razno/23446-nova-knjiga-akademika-pecarica-na-portalu-dragovoljac-com
https://direktno.hr/direkt/plenkovic-prozvao-bujicu-i-jos-jedan-desni-medij-penava-i-vidovic-kristo-nece-gledati-film-koji-su-prizeljkivali-a-skoro-djeluje-kao-neuvjerljivi-kl-210700/
https://direktno.hr/direkt/plenkovic-prozvao-bujicu-i-jos-jedan-desni-medij-penava-i-vidovic-kristo-nece-gledati-film-koji-su-prizeljkivali-a-skoro-djeluje-kao-neuvjerljivi-kl-210700/
https://direktno.hr/direkt/plenkovic-prozvao-bujicu-i-jos-jedan-desni-medij-penava-i-vidovic-kristo-nece-gledati-film-koji-su-prizeljkivali-a-skoro-djeluje-kao-neuvjerljivi-kl-210700/
https://narod.hr/hrvatska/medved-se-mijesa-u-rad-policije-baviti-ce-se-penavom-i-svima-koji-huskaju
https://narod.hr/hrvatska/medved-se-mijesa-u-rad-policije-baviti-ce-se-penavom-i-svima-koji-huskaju
https://vijesti.hrt.hr/666365/kriminalisticko-istrazivanje-zbog-govora-mrznje-na-internetu
https://vijesti.hrt.hr/666365/kriminalisticko-istrazivanje-zbog-govora-mrznje-na-internetu
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Premijer Plenković iskoristio pucanje u zgradu Vlade da se totalitaristički, 

prijeteći i vrijeđajući obračuna sa neistomišljenicima 

https://hrvatskepraviceblog.com/2020/10/16/premijer-plenkovic-iskoristio-

pucanje-u-zgradu-vlade-da-se-totalitaristicki-prijeteci-i-vrijedajuci-

obracuna-sa-neistomisljenicima/  

Evo još nekih reagiranja: 

https://direktno.hr/direkt/skoro-odgovorio-plenkovicu-ove-uvrede-su-dno-

politickog-djelovanja-narcisoidnog-briselskog-manipulat-210722/  

https://direktno.hr/domovina/vidovic-kristo-plenkovic-ponovno-maniri-

bivseg-komunistickog-celnika-milosa-zanka-izmislja-i-optuzuj-210743/  

https://narod.hr/hrvatska/kad-glavni-radikalizator-progovori-o-radikalizaciji  

https://narod.hr/hrvatska/video-skoro-za-narod-hr-plenkovic-se-s-krizom-

nosi-kao-dvogodisnje-dijete  

https://narod.hr/hrvatska/penava-istina-je-jedini-odgovor-na-zgrazanje-

plenkovica-i-njegovih-satelita  

https://www.vecernji.hr/vijesti/vidovic-kristo-vladu-od-nezadovoljstva-

naroda-nece-spasiti-ni-postavljanje-tenkova-oko-markova-trga-1438258  

Meni se čini da u RH postoji veliko nerazumijevanje za dirljivu Plenkovićevu 

ljubav prema fašističkom agresoru na Hrvatsku. Kao što sam više puta 

naglasio Hrvati su drastično genocidom odgovorili na tu agresijicu – napravili 

su od prijateljskih fašističkih agresora zečeve. A napraviti od ljudi zečeve je 

doista najgori genocid koji je napravljen u povijesti, zar ne. U dva navrata sam 

i tražio da se u RH uz Dan pobjede obilježi i Dan žalosti zbog pravljena zečeva 

od Srba. Na žalost odgovor nisam dobio. 

Jedini koji je to razumio bio je današnji Predsjednik Vlade. On je već to 

pokazao kad je na zahtjev pripadnika naroda koji je izvršio prijateljsku 

fašističku agresiju maknuo spomen-ploču hrvatskim braniteljima jer je na njoj 

bio simbol koji je odobrila Račanova vlada, a koji je bio simbol HOS-a. A 

poznat je ogroman strah koji su hrabri pripadnici prijateljskih postrojbi 

fašističkog agresora gajili prema HOS-u, zar ne? A Pupovac je i Plenkoviću 

lijepo objasnio kako kokarda nije zabranjena, a znak HOS-a je odobren. A kad 

„nije zabranjeno“ prijateljskim fašističkim agresorima to je mnogo više od 

„odobrenog“ braniteljima , zar ne? 

Da, Plenković je sve to razumio za razliku od mnogih državotvornih Hrvata 

koji misle isto što i Tihomir Dujmović, pišući o odnosu današnjih vlasti prema 

žrtvama u Vukovaru i njihovim ubojicama kako je pravi gazda u zemlji! 

“Premijer“ Milorad Pupovac: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23414-blasfemija-je-

reci-da-drzava-odgovorno-pristupa-procesuiranju-ratnih-zlocinaca  

Dirljiva je ta komunikacija koju ima naš Predsjednik Vlade s vlastima u 

Srbiji.  

https://hrvatskepraviceblog.com/2020/10/16/premijer-plenkovic-iskoristio-pucanje-u-zgradu-vlade-da-se-totalitaristicki-prijeteci-i-vrijedajuci-obracuna-sa-neistomisljenicima/
https://hrvatskepraviceblog.com/2020/10/16/premijer-plenkovic-iskoristio-pucanje-u-zgradu-vlade-da-se-totalitaristicki-prijeteci-i-vrijedajuci-obracuna-sa-neistomisljenicima/
https://hrvatskepraviceblog.com/2020/10/16/premijer-plenkovic-iskoristio-pucanje-u-zgradu-vlade-da-se-totalitaristicki-prijeteci-i-vrijedajuci-obracuna-sa-neistomisljenicima/
https://direktno.hr/direkt/skoro-odgovorio-plenkovicu-ove-uvrede-su-dno-politickog-djelovanja-narcisoidnog-briselskog-manipulat-210722/
https://direktno.hr/direkt/skoro-odgovorio-plenkovicu-ove-uvrede-su-dno-politickog-djelovanja-narcisoidnog-briselskog-manipulat-210722/
https://direktno.hr/domovina/vidovic-kristo-plenkovic-ponovno-maniri-bivseg-komunistickog-celnika-milosa-zanka-izmislja-i-optuzuj-210743/
https://direktno.hr/domovina/vidovic-kristo-plenkovic-ponovno-maniri-bivseg-komunistickog-celnika-milosa-zanka-izmislja-i-optuzuj-210743/
https://narod.hr/hrvatska/kad-glavni-radikalizator-progovori-o-radikalizaciji
https://narod.hr/hrvatska/video-skoro-za-narod-hr-plenkovic-se-s-krizom-nosi-kao-dvogodisnje-dijete
https://narod.hr/hrvatska/video-skoro-za-narod-hr-plenkovic-se-s-krizom-nosi-kao-dvogodisnje-dijete
https://narod.hr/hrvatska/penava-istina-je-jedini-odgovor-na-zgrazanje-plenkovica-i-njegovih-satelita
https://narod.hr/hrvatska/penava-istina-je-jedini-odgovor-na-zgrazanje-plenkovica-i-njegovih-satelita
https://www.vecernji.hr/vijesti/vidovic-kristo-vladu-od-nezadovoljstva-naroda-nece-spasiti-ni-postavljanje-tenkova-oko-markova-trga-1438258
https://www.vecernji.hr/vijesti/vidovic-kristo-vladu-od-nezadovoljstva-naroda-nece-spasiti-ni-postavljanje-tenkova-oko-markova-trga-1438258
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23414-blasfemija-je-reci-da-drzava-odgovorno-pristupa-procesuiranju-ratnih-zlocinaca
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23414-blasfemija-je-reci-da-drzava-odgovorno-pristupa-procesuiranju-ratnih-zlocinaca
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Oni znaju da im je kroz cijeli Domovinski rat „Bojna Čavoglave“ i Thompson 

ledila krv u žilama. Zato je Thompson idealan kada treba upozoriti Plenkovića 

na događanja u RH koji im se ne sviđaju.  

Prošle godine na obilježavanju 24 godine od akcije "Oluja" kod manastira 

Krušedol na Fruškoj Gori u Vojvodini Vučić je poručio Plenkoviću:  

"I večeras neki sladostrasno slave, uz pjesme koje pristojni ljudi ne bi mogli 

ni da slušaju, u kojima veličaju ustaške, nacističke pozdrave i prijete da će nas 

stići njihova ruka i preko Drine, u Srbiji.“ 

Vidjeli smo kakvu je „proslavu“ ove godine organizirao Plenković. Zapravo 

izjednačavajući žrtve velikih prijatelja fašističkog agresora i njihovih žrtava 

odavala je tu dirljivu ljubav koju pokazuje naš predsjednik Vlade. 

Ali čini se da nitko osim Mladena Pavkovića nije ukazao i na ulogu 

Thompsona u najnovijim događanjima. Evo njegovog reagiranja: 

MLADEN PAVKOVIĆ: SRBIMA JE I ZA POKUŠAJ UBOJSTVA 

POLICAJCA KRIV – THOMPSON! 

glasbrotnja.net listopad 13, 2020  

Dok se u Hrvatskoj još „razotkriva“ tko je ustvari bio Danijel Bezuk, koji je 

hicima iz automatskog oružja ranio policajca na zagrebačkom Markovu trgu, 

portal beogradske Politike (12.10. 2020.) već je objavio – „Napadač iz 

Zagreba slušao Tompsona i hteo da „skida Srbe“! 

Kakve veze s ovim teškim djelom ima Thompson? A da je „napadač iz 

Zagreba“ htio da „skida Srbe“, onda ne bi „skinuo“ hrvatskog policajca! 

Jednom riječju, opet izmišljaju, opet ne govore istinu! 

Također su saznali da je „mladić početkom studenoga 2018. objavio 

fotografiju na kojoj stoji ispred spomenika poginulim braniteljima u 

Bogdanovcima“ te da je „na fotografiji obučen u majicu sa obilježjima HOS-

a i navijačke grupe Bad Blue Boys sa natpisom „Za sve one kojih nema“ dok 

je uz fotografiju napisao „zapalit ću svijeću, molit ću se do jutra, za zdrav 

razum i bolje sutra“. 

Primijetili su potom da je na Dan pobjede i domovinske zahvalnosti na 

društvenim mrežama objavio svoju fotografiju snimljenu prije koncerta 

Marka Perkovića Thompsona u Glini, koju je popratio citatom iz 

Thompsonove pjesme „rastjerajmo tamu da nam sutra svane“. 

Na jednom od snimaka testiranja snajperske puške napisao je „da sam jedan 

od njih, da skidam Srbe“, dok je njegova naslovna fotografija iz filma „Put 

rata“ Stevana Spielberga – stoji u komentaru Politike. 

Ako su sve to već „znali“ mogli su uzgred dodati i da mu je otac bio 

dragovoljac hrvatskog obrambenog Domovinskog rata i tko mu je od bliže 

rodbine poginuo u srpskoj agresiji na Republiku Hrvatsku. 

To što je napravio ovaj 22-godišnji mladić za svaku je osudu, ali povezivati to 

djelo odmah s nečim što veze nema također je čin koji se treba i mora osuditi. 

Mladen Pavković, 

predsjednik Udruge hrvatskih branitelja domovinskog rata 91. (UHBDR91.) 

http://glasbrotnja.net/author/admin/
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http://glasbrotnja.net/mladen-pavkovic-srbima-pokusaj-ubojstva-policajca-

kriv-thompson/ 

A kad iz Srbije za nešto u RH optuže Thompsona, onda Plenkovićeva vlast i 

Srpsko-hrvatska koalicija mora reagirati. Jasno je da u cijeloj toj priči ne bi 

trebali koristiti riječ „mržnja“, jer ipak se tu radi o ljubavi. 

Doista je dirljiva ta Plenkovićeva ljubav prema prijateljskom fašističkom 

agresoru, zar ne? 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23458-dirljiva-plenkoviceva-ljubav-

prema-prijateljskom-fasistickom-agresoru 

  

http://glasbrotnja.net/mladen-pavkovic-srbima-pokusaj-ubojstva-policajca-kriv-thompson/
http://glasbrotnja.net/mladen-pavkovic-srbima-pokusaj-ubojstva-policajca-kriv-thompson/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23458-dirljiva-plenkoviceva-ljubav-prema-prijateljskom-fasistickom-agresoru
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23458-dirljiva-plenkoviceva-ljubav-prema-prijateljskom-fasistickom-agresoru
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LJETA U TISNOM 
 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „LJETA U TISNOM“ 

 
Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što svojom nazočnošću 

pomažete sada već našim tradicionalnim ljetnim okupljanjima i predstavljanja 

mojih i ne samo mojih knjiga u ovom dvorištu župne kuće don Lazara. Knjiga 

LJETA U TISNOM / DON LAZAR ČIBARIĆ govori upravo o tome i 

profesorica Mira Vrbanović koja je to sjajno prikazala pa joj se posebno 

zahvaljujem na tome. Ona je već upozorila na korice knjige za koje i ja moram 

zahvaliti autoru Branku Hrkaču i akademskom slikaru Gordanu Orešiću. 

Treba spomenuti da osim tekstova s tih predstavljanja u knjizi imamo i niz 

otvorenih pisama kojima je supotpisnik i don Lazar. 

Predstavljanja knjiga nismo održavali samo u Tisnom već i u nekim drugim 

našim mjestima. A i u Tisnom nisu počela u ovom dvorištu već u Društvenom 

domu. Ali jedan nevjerojatan događaj dao im je poseban značaj 2017. godine: 

HININA VJEST O TOME DOŠLA JE KAO VAŽNA VIJEST U 

GLAVNOM DNEVNIKU HRT-a. Naime, prenijeli su izjavu tadašnjeg 

načelnika Općine Tisno po kojoj on nije dozvolio predstavljanje knjige 

„Dnevnik u znaku 'Za Dom spremni'“ u općinskim prostorijama. Tada se 

dogodila i druga neobičnost: Obrazloženje dano HINI o nepodobnosti 

pozdrava ZA DOM SPREMNI koji se nalazi u grbu HOS-a legendarnih 

branitelja iz Domovinskog rata u obrazloženju poslanom don Lazaru postalo 

je 'radovi u društvenom domu'. Vjerovali ili ne!? Treba li uopće napomenuti 

da moj odgovor isti mediji uopće nisu prenijeli? Ili to da je grb HOS-a 

legaliziran u hrvatskoj državi? 
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Zabrana je uslijedila i slijedeće 2018. godine za predstavljanje knjige o 

hrvatskom branitelju Marku Perkoviću Thompsonu THOMPSON – 

PJESMOM ZA HRVATSKU. Tada se već Načelniku narugao i „Šibenski list“ 

tekstom Tišnjanima ne treba Google imaju načelnika. 

Da sve bude, na prvi pogled, zabavnije treba znati da je grb HOS-a legaliziran 

za vrijeme vlade premijera Ivice Račana prilikom registracije Udruge 

bojovnika Hrvatskih obrambenih snaga (UB HOS). 

A koliko je meni poznato tadašnji načelnik Općine Tisno dolazi iz te stranke. 

Iz iste stranke dolazi i današnji Predsjednik RH. A iz njegovog ureda sam 

nedavno dobio slijedeći dopis u kojemu mi se zahvaljuju, za ono isto zašto mi 

se u Tisnom zabranjivalo: 
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Zašto kažem „na prvi pogled“? 

Pogledajte samo naslov teksta: KLARINU: ‘NEVJEROJATNO JE DA VAM 

SMETA PREDSTAVLJANJE KNJIGE O THOMPSONU- PROVODITE LI 

MEMORANDUM SANU 2?’ 

S Memorandumom SANU 2. sve se promijenilo u hrvatskoj politici koja služi 

svjetskim moćnicima. Jer svjetskim moćnici zahtijevaju od hrvatskih 

političara da se prilagodi srpskim zahtjevima. Sjetimo se da su oni izravno ili 

neizravno sudjelovali u srpskoj fašističkoj agresiji na Hrvatsku. 

Zato danas i nema većih razlika kada oni koji vladaju Hrvatskom, bilo izravno 

ili neizravno u vladajućoj koaliciji, po slijedećim pitanjima: 

1. Napadi na blž. Stepinca 

2. Održavanje lažnog mita o Jasenovcu 

3. Napadi na ZA DOM SPREMNI. 

Prividno ovi su napadi povezani sa NDH, ali upravo napadi na ZDS tj. napadi 

na Thompsona i HOS pokazuju da im je cilj napad na Domovinski rat koji su 

oni doživjeli samo kao izgubljenu bitku u ratu protiv neovisne a neželjene im 

hrvatske države.  

HVALA!  

 

Josip Pečarić 
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ČESTIT ČOVJEK DANAS JE UVJERENI REVIZIONIST 
  
Osobita mi je čast nakon prekida od skoro dvije godine ponovno sudjelovati 

u predstavljanju triju knjiga pridragog akademika, koji neprekidno i 

neumorno piše, a svaku je knjigu vrijedno kupiti i pročitati. Danas su na 

dnevnom redu revizionisti u Hrvatskoj: Josip Pečarić, pokojni Slobodan Lang 

i Roman Leljak. 

Pojam revizionizam ili na hrvatski propitivanje označava slijedom wikipedije 

nastojanja ponovne procjene ili tumačenja do tada od većine kao valjanim 

priznatih spoznaja, doktrina ili stavova na području povijesti, politike ili 

znanosti, ponovnim razmatranjem ili postavljanjem novih pitanja. Time se oni 

mijenjaju ili tumače na način koji u većoj ili manjoj mjeri odstupa od 

propisanog ili opće uvriježenog stava.  

Riječ je o radnoj metodi koja se sam po sebi podrazumijeva u mnogim 

područjima života. Gdje bi bile danas tehnika i medicina, da se nije propitivalo 

može li se bolje. Slobodno skrušeno nadodam da je moj životni standard 

rezultat stalnog propitivanja kojeg moram provoditi u svojoj struci, tako da 

sam takoreći profesionalni revizionist. 

U drugim područjima poput knjigovodstva ili kriminalistike propitivanje je 

zakonski propisana metoda. Revizori i istražni organi ne smiju zaključiti neki 

slučaj dok ne propitaju sve što bi moglo utjecati na konačni ishod. 

Budući da se nalazimo u crkvenom prostoru, red je da spomenem da je 

propitivanje u Crkvi ograničeno vjerom. Znademo kako je prošao prvi čovjek, 

koji je radije propitivao, nego vjerovao Gospodinu. 

Političari, a pogotovo oni hrvatski, rado bi htjeli da su oni gospodari ako ne 

svijeta, onda makar vremena tj. njihova mandata, pa vrlo nerado primaju bilo 

kakvo propitivanje. 

To poglavito vrijedi za povijest, i to onu nešto mlađu, pa se u Hrvatskoj 

zloporabi u principu pozitivni pojam povijesni revizionizam, kao svojevrsna 

kletva te sinonim za nekadašnje krivično djelo neprijateljske propagande, 

kažnjive po čl. 133 Kaznenog zakona propale države. 

Za one mlađe, koji nisu doživjeli komunistički raj zvan Jugoslavija u svoj 

njegovoj punini: neprijateljska propaganda djelo je unutrašnjeg neprijatelja 

te neprijateljske emigracije. Tko je imao peh, a nije bilo malo takvih, mogao 

je za nagradu dobiti višegodišnje besplatno ljetovanje na Golom otoku. 

Povijesni revizionizam tiče se propitivanja povijesnih događaja na temelju 

novog, demokratskog političkog okruženja, koristeći nove izvore (npr. 

deklasificirane dokumente) i nove znanstvene metode (npr. nove metode u 

forenzici). 

Mnogo puta ključna je zdrava ljudska logika. U knjigama pridragog 

akademika imate zorne primjere da je logika prethodnica znanja. 

Puno je primjera za uspješan povijesni revizionizam. 
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Pokolj 4.400 poljskih časnika u mjestu Katyn kod Smolenska godine 1940. 

bio je sve do 1990. godine pripisivan njemačkoj vojsci. 

Onda se službeno utvrdilo da je zločin počinio sovjetski NKVD, jer njemačkih 

postrojbi u tome trenutku tamo nije bilo.  

U državama nasljednicama bivše Jugoslavije prijeko potrebni povijesni 

revizionizam dogodio se samo djelomično. 

Ako se posve ne varam, Hrvatska je tu na začelju, iako je godine 1991. 

doživjela nastavak 2. svjetskog rata i poraća na posebno svirep način, pa 

postoji velika potreba da se i povijest preispita. 

Lažne optužbe koje su Hrvatima bile tovarene 45 godina ne samo da nisu 

preispitane, iako postoje brojni dokazi, nego se još preuveličavaju. Posvuda 

su navodne srpske žrtve, a nigdje bližnjih koji bi poželjeli ekshumirati 

posmrtne ostatke te ih dostojno pokopati!? 

Recimo, tadašnji predsjednik Vlade, a sadašnji predsjednik Republike Zoran 

Milanović tvrdio je dana 27.1.2014 da je NDH pokrenula Holocaust: 

„Moramo se podsjetiti svaki puta da je Jugoslavija okupirana i da se raspala u 

travnju 1941., da je u tom trenutku rat trajao 1,5 godinu, i da je rat bio 

uglavnom u zapadnoj Europi i u Poljskoj i da nije bilo masovnih egzekucija 

ljudi po osnovi njihove boje kože, vjere ili porijekla. U godinu i sedam mjeseci 

rata toga do tada nije bilo. Bila su bombardiranja, bila je bitka za Britaniju, 

bilo je puno žrtava, ali ljudi nisu bili ubijani zbog toga što pripadaju drugoj 

zajednici. Da, generalni protektorat je u Poljskoj osnovao posebnu državu u 

kojoj je osnivao koncentracijske logore koji još nisu bili logori smrti i geta za 

Židove u kojima je bilo ubijenih, ali nije bilo sistematske eliminacije. Do tog 

trenutka jedino je Kristal Nacht 1938. događaj u kojem je u jednom danu u 

jednoj Njemačkoj ubijeno preko 100 Židova. Do travnja 1941. u Europi što 

po Wermachtu, što po SS-u, što po talijanskim okupatorima nije bilo 

masovnih egzekucija ljudi zato jer su bili drugačije vjere i porijekla. To 

se mijenja u travnju 1941. osnivanjem NDH.“ 

Ti genocidni Hrvati! 

Ovaj dulji citat iznio sam jer u ovome mjestu, Tisnome, navodno žive mnogi 

sljedbenici i birači Zorana Milanovića, među njima i bivši načelnik te svjetski 

poznati ustavnopravni stručnjak I.K., koji je zbog povijesnog revizionizma 

svojedobno zabranio predstavljanje knjige akademika Pečarića u mjesnoj kino 

dvorani. To je učinio tako sugestivno da je o tome izvješćivala državna 

televizija, za koju je pridragi akademik inače crna ovca. 

Ako ću biti pomalo podmukao, u nekoliko svojih objava pridragi akademik 

hvalio je Zorana Milanovića, kao da je i sam postao žrtva povijesnog 

revizionizma izazvanim zaboravom. Bojim se da će mu se te objave brzo obiti 

o glavu! 

Oni koji pozorno prate medije mogli su opaziti da je vrlo blagoglagoljivi Drug 

Predsjednik na dan žrtve Bleiburga (15.5.) te pokolja u Borićevcu i okolici 



                             HOS 443 

 

(27.7.) imao puno važnijeg posla te je – zamislite !!! – šutio. Ni riječi, niti 

izjave! Muk! 

Posebno pokvaren oblik povijesnog revizionizma je negiranje ili 

omalovažavanje događaja iz Domovinskog rata, kojima je naša generacija 

svjedočila prije 30 godina. Postoje nebrojeni svjedoci i filmski materijali kako 

jedna, do zuba naoružana vojska pod crvenom zvijezdom petokrakom napada, 

a druga, slabo opremljena vojska, dijelom u trapericama i tenisicama, a poneki 

od njih u crnim odorama, se ogorčeno brani. 

Na koncu su ovi drugi pobijedili, na više mjesta uz čudesne popratne pojave 

kao ona slavna obrana Sinja 1715. godine, koja se obilježava Sinjskom alkom. 

Umjesto da se ta najveća hrvatska pobjeda (pobjeda nad pobjedama) 

primjereno slavi, opažam da se ta proslava u Kninu postupno guši, da bi se 

možda jednog dana posve ugasila!? 

Naime, svake godine dolazim na Dan Oluje u Knin da se malo proveselim s 

mojim Hrvatima. Međutim, iz godine u godinu sve je manje sudionika, jer ih 

se očigledno ne zove, program je sve kraći, a razina kontrole i represije sve je 

veća. 

Tako je bilo prije 4 dana. Od autoceste do Knina vidio sam 4 policijske 

ophodnje, sve su bile na djelu, tako da sam prošao bez provjere. U mjestu 

Ɖevrske nije bila izvješena niti jedna hrvatska zastava, pa niti na 

ugostiteljskom objektu, što je zakonska obveza. 

U Kninu automobil obično parkiram na velikom parkiralištu uz crkvu. To ovaj 

puta nije bilo moguće, iako je parkiralište bilo prilično prazno, jer je cijeli 

prostor bio ograđen onom vrpcom koju policija koristi za izvide. Bilo je jako 

puno policije, kao da se nešto užasno dogodilo. 

Automobil sam parkirao naspram ulaza u crkvu na granici ograđene zone. 

Pitao sam policajca smijem li proći do crkve, a on mi je mahnuo rukom za 

prolaz. Dvadesetak metara lijevo iza mene prišla su dvojica muškaraca u 

majicama HOS-a. Njima je policajac pak rekao da se moraju vratiti. Taj 

postupak me iznenadio i zgrozio. Snimio sam tu scenu kad policajac tjera tu 

dvojicu hodočasnika kao dvije kokoši. 

Zbog epidemioloških mjera sv. misu htio sam ionako pratiti izvana. Začudo 

našao sam mjesto na klupama lijevo od ulaza, koje su čak bile u hladovini, jer 

ljudi jednostavno nije bilo u tome broju. 

Nekoliko minuta kasnije sljedeće iznenađenje: pripadnici 9. Bojne HOS-a, 

njih dvadesetak, uz njih jedna obitelj s bebom, došli su pred crkvu. Iako su 

nosili svoje odore i kape, te dvije zastave, nitko ih ništa nije pitao. Samo su 

svi snimatelji pojurili prema njima te su kamere cijelo vrijeme ostale uperene 

u njih, kao da oni predvode sv. misu. 

Dolazili su ministri, župan te prolazili kao pored turskog groblja, na koncu i 

ministar i potpredsjednik Vlade RH Tomo Medved, koji svojim suborcima 

nije podario niti pogleda. 
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Iznimka je bio biskup Bogdan, koji je nama vjernicima izvan crkve podijelio 

blagoslov ulazeći u crkvu. 

Misa je protekla, homilija je bila primjerena danu, ali opet neprikladna općoj 

situaciji, jer nije niti dotakla problem zatiranja uspomene na Domovinski rat, 

s kojim smo svakodnevno suočeni. 

U prvom redu u crkvi sjedili su i ovaj puta visoki državni dužnosnici, koji su 

po svojim svakodnevnim postupcima sigurno prije pogani nego kršćani. Ja ne 

mislim pritom na „obične“ grijehe poput oholosti, lakomosti, lažljivosti, nego 

najteže grijehe uvođenjem sotonskih ideologija koje će pokvariti odgoj naše 

djece ili proslavom zločina nad vjerničkim pukom i svećenicima iz 1941. 

godine. 

Pretpostavljam (jer to nisam mogao vidjeti) da su primili svetu pričest, kao 

neki kolačić za dokaz pred TV kamerama da su bili na sv. misi. 

Malo je reći da sam sablažnjen ovim postupkom naših biskupa, koji preko 

takvih stvari olako prelaze. 

Po mome skromnom uvjerenju toliko ograde i toliko policije u odorama treba 

netko tko se boji sudionika, vjerničkog puka koji je bio tamo. 

Očekivao bih od naših biskupa da političarima zabrane bilo kakvu nepotrebnu 

primjenu sile na crkvenom prostoru. Tu su oni gospodari. Tko se boji 

vjerničkog puka, nek ne dolazi! 

Navečer smo pridragi akademik i ja bili pozvani na proslavu Dana Oluje u 

Čavoglave kod Marka Perkovića Thompsona. 

Velikodušan domaćin, drag susjed, vješt organizator okupio je fino društvo u 

kojem je odskakao poljski svećenik, koji se istina nije mogao sporazumjeti na 

hrvatskom, ali je nosio hrvatsku odoru te pjevao Thompsonove pjesme na 

dobrom hrvatskom. 

Pokušao sam mu objasniti na engleskom smisao stiha „Ne daj na se, ne daj 

svoje“. Nisam uspio i nije mi krivo jer je stih tako genijalan, da ga je nemoguće 

prevesti u nekoliko rečenica. 

Kratko iza toga, kao i ujutro, pristigli su pripadnici HOS-a. Kao da smo se 

dogovorili!? 

U tome su društvu oni bili u središtu pozornosti. Svatko se htio slikati s njima. 

Thompson je bio zanimljiv, ali ne toliko, jer je valjda domaći. 

Ostali smo do kasno navečer. 

Razgovarao sam s više hosovaca. Posve normalni ljudi, koji su u pravom 

trenutku bili toliko pronicljivi i imali srca da ispravno reagiraju. Budući da su 

uvijek išli naprijed, podnijeli su i puno veću žrtvu nego obični domobrani. 

Kad bi se ponovila 1991. godina, sigurno bi postupili na isti način. 

Da se u naše društvo bio ušuljao kakav inkluzivni novinarski uljez, sigurno bi 

iznio posve drugu, lažnu priču, koju inače možemo čitati po medijima. 

O ulozi HOS-a u Domovinskom ratu dovoljno je citirati izjavu Siniše 

Glavaševića: “Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu”. 
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Za one s jačim živcima preporučam film Nade Prkaćin: „HOS-ova štafeta 

smrti.“ Teško je pogledati takav film koji doslovno ide pod kožu, a ne pustiti 

niti suzu. 

Eto, u toj stvari ja sam rado revizionist, jer je revizionist u današnjoj Hrvatskoj 

onaj tko se zauzima za istinu i pravdu. 

Prije nekoliko godina kupio sam na uličnoj prodaji opremu HOS-a, a ove 

godine mi je sestra nabavila i prikladnu masku, sve posve legalno uz fiskalni 

račun, tako da izgledam makar kao fan HOS-a. 

Takvu opremu preporučam svakome za posebne prigode. Oni koji su takve 

oznake nosili prije 30 godina to su zaslužili. 

Zaključno mogu reći da su današnji revizionisti časni ljudi, jer otkrivaju 

skrivenu ili prešućenu istinu. Takvi su akademik Pecarić, pokojni Slobodan 

Lang, koji se od gorljivog komunista prometnuo u iskrenog domoljuba, te 

Roman Leljak, koji između ostalog svojim novcima plaća istraživanje u 

srbijanskim arhivima, da bi istina na koncu izašla na vidjelo. 

  

U Tisnome, 9. Kolovoza 2021. 

  

Dr. Josip Stjepandić 

  

 Poveznica: 

 

https://www.politikaplus.com/novost/93174/zoranizmi-prisjetite-se-

svih-bisera-zorana-milanovica-moze-li-nas-jos-uvijek-sokirati 

 

 

https://www.politikaplus.com/novost/93174/zoranizmi-prisjetite-se-svih-bisera-zorana-milanovica-moze-li-nas-jos-uvijek-sokirati
https://www.politikaplus.com/novost/93174/zoranizmi-prisjetite-se-svih-bisera-zorana-milanovica-moze-li-nas-jos-uvijek-sokirati
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GOVOR NA PREDSTAVLJANJU KNJIGA REVIZIONISTI 

U HRVATSKOJ 

Zahvaljujem vam se svima što ste došli na današnje predstavljanje knjiga: J. 

Pečarić, Revizionisti u HAZU, Zagreb, 2020,. 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu, Zagreb, 2020. 

S. Mijović Kočan, J. Pečarić, Roman Leljak, Zagreb, 2021. 

Posebno se zahvaljujem domaćinu don Lazaru Čibariću i ostalim sudionicima 

u predstavljanju. To su: Ante Nadomir Tadić Šutra, književnik iz Knina; Roko 

Antić, donačelnik Općine Kistanje iz reda pripadnika hrvatskog naroda i dr. 

sc. Josip Stjepandić, Predsjednik HAZUDD-a. 

Predstavljanje je, zapravo, poslije Dana pobjede pa je svojevrsni doprinos 

proslavi veličanstvene „Oluje“. Izuzetno sam ponosan što je ovogodišnja 

proslava te velike hrvatske pobjede bila u znaku hrvatske pobjednice na 

Olimpijskim igrama Mateje Jelić ali i jednog mog Hrvata iz Boke kotorske. 

Radi se o predsjedniku Hrvatske građanske inicijative u Crnoj Gori Adrianu 

Vuksanoviću. On je odgovorio predsjedniku crnogorske skupštine Aleksi 

Bečiću koji je u četvrtak objavio da se "više nikad ne ponovi Oluja": 

- Imamo potrebu Vas osloboditi svake vrste bojazni. Budite mirni. Sigurno se 

više nikad neće ponoviti vojno-redarstvena, osloboditeljska akcija Oluja, jer 

više neće nikome pasti na pamet da osvaja hrvatske teritorije, da četiri godine 

vrši progon stanovništva, da bezdušno bombardira gradove diljem Republike 

Hrvatske, kao i njezin glavni grad. 

Tako govori moj Bokelj za razliku od Predsjednika Vlade koji se u govoru u 

Kninu ne usudi ni reći tko je pokrenuo fašističku agresiju na njegovu – ako 

smijem tako reći - državu. Govor je bio pun isprika prema hrvatskim Srbima, 

iako su oni kao pobunjenici većim dijelom sudjelovali u planiranoj agresiji 

protiv hrvatske države.  

S druge strane Vuksanovićev duhovit odgovor me podsjeća na moj prijedlog 

koji sam dva puta slao Hrvatskom saboru. Naime predlagao sam da se 5. 

kolovoza obilježava i kao Dan žalosti zbog pravljenja zečeva od Srba, po onoj 

poznatoj Miloševićevoj tvrdnji da su njegovi „hrabri“ vojnici bježali kao 

zečevi.  
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I dok sam se ja rugao „hrabrim“ srpskim ratnicima, čini se da je Plenković 

istinski pogođen tim hrvatskim genocidom pravljena zečeva od Srba. Zato im 

se valjda i ispričava. 

S takvim Predsjednikom Vlade što drugo očekivati nego ono što se dogodilo: 

Uslijedile su prijetnje:  

Sve Hrvate iz tadašnje Jugoslavije trebalo je pobiti i protjerati, glasila je 

poruka upućena Adrianu Vuksanoviću. 

Ali i ona posebno znakovita: 

‘Ne gine ti ražanj‘. 

Prijetnje je osudio ministar Gordan Grlić Radman: 

– Premda su malobrojni, kulturna baština je od golemog značenja za našu 

nacionalnu baštinu. Stoga očekujemo da se ovakvi ispadi prema hrvatskim 

političkim predstavnicima sankcioniraju kao govor mržnje, poglavito u 

kontekstu crnogorskog puta prema EU. 

Dok su Mateji prijetili smrću, mom Bokelju su pokazali koliko ih je pogodila 

njegova poruga pa su mu zaprijetili svojim omiljenijim načinom pogubljenja 

– ražnjom. 

https://m.vecernji.hr/vijesti/adrian-vuksanovic-crna-gora-sad-vidi-s-cime-

se-hrvatska-suocavala-90-ih-1513706 - m.vecernji.hr 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/hrvatskom-predstavniku-u-crnoj-gori-

pisali-ne-gine-ti-razanj-grlic-radman-osudio-prijetnje-15093223 

Zato ne čudi što i Zvonimir Hodak u svom današnjem komentaru kaže kako 

poruka Adrijanu Vuksanoviću djeluje kao da je zaostala iz davnih vremena 

tamo negdje 27. srpnja 1941. iz "herojskog" Srba. Tada su Hrvate 

pozdravljali s "Ne gine ti ražanj". Usput napominjem, Crna Gora prvi put 

nakon šesnaest godina nije poslala vojnog izaslanika na proslavu Oluje.  

https://direktno.hr/kolumne/podsjetimo-sto-je-milorad-pupovac-govorio-

javno-1995-i-zapitajmo-se-sto-danas-prica-izvan-hrvatske-240828/  

Međutim, moram vas upozoriti da smo 27. 7. ove godine nas dva akademika 

Ivan Aralica i ja, sisački biskup Vlado Košić i general HV Ivan Tolj poslali 

https://m.vecernji.hr/vijesti/adrian-vuksanovic-crna-gora-sad-vidi-s-cime-se-hrvatska-suocavala-90-ih-1513706 -%20m.vecernji.hr
https://m.vecernji.hr/vijesti/adrian-vuksanovic-crna-gora-sad-vidi-s-cime-se-hrvatska-suocavala-90-ih-1513706 -%20m.vecernji.hr
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/hrvatskom-predstavniku-u-crnoj-gori-pisali-ne-gine-ti-razanj-grlic-radman-osudio-prijetnje-15093223
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/hrvatskom-predstavniku-u-crnoj-gori-pisali-ne-gine-ti-razanj-grlic-radman-osudio-prijetnje-15093223
https://direktno.hr/kolumne/podsjetimo-sto-je-milorad-pupovac-govorio-javno-1995-i-zapitajmo-se-sto-danas-prica-izvan-hrvatske-240828/
https://direktno.hr/kolumne/podsjetimo-sto-je-milorad-pupovac-govorio-javno-1995-i-zapitajmo-se-sto-danas-prica-izvan-hrvatske-240828/


452                                                     HOS  

 

otvoreno pismo Predsjednicima Države, Sabora i Vlade tražeći da se zabrani 

veličanje srpskih zločina u RH. Spomenuli smo i ubojstva dva katolička 

svećenika.  

Međutim s obzirom na prijetnje Adrijanu Vuksanoviću i Hodakov komentar 

spomenimo kako je stradao Juraj Gospodnetić. Kao župnik Bosanskog 

Grahova zvjerski od četnika mučen. Uhvatili su ga, vodili su ga po Grahovu 

kao medvjeda, jezivo su ga izmasakrirali, na kraju ubili te nabili na ražanj i 

ispekli 27. srpnja 1941. godine. Grob mu se ne zna. O tome je pisao i 

vrhbosanski nadbiskup koadjutor Tomo Vukšić. 

Ne dvojim da je reagiranje ministra Grlić Radmana iskreno. Ali ne vjerujem 

da je tako i kod hrvatske vlasti jer na naše pismo uopće nismo dobili nikakav 

odgovor. Napominjem da je potpisnik Pisma i general Ivan Tolj koji je bio 

glasnogovornik tijekom operacije „Oluja“. A „Oluja“ je proslavljena i tako što 

je naš general dobio najveću pjesničku nagradu Dobrojutro more. O tome više 

možete vidjeti u članku: Hrvatski književnik i general Ivan Tolj laureat 

pjesničkih susreta 

http://www.brotnjo.info/2021/08/06/hrvatski-knjizevnik-i-general-ivan-tolj-

laureat-pjesnickih-susreta/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/27298-hrvatski-knjizevnik-i-

general-ivan-tolj-laureat-pjesnickih-susreta  

Ne smiju odgovoriti ni glasnogovorniku „Oluje“, ni HRVATSKOM biskupu, 

ni dvojici akademika jer je glavni u veličanju zvjerskih pokolja Hrvata njihov 

suradnik, možemo slobodno reći nadređeni Milorad Pupovac. Zato njihov 

zadatak nije to već kako osuditi pozdrav koji su koristili branitelji u 

Domovinskom ratu. Tako Ministar policije tvrdi da je pozdrav zabranjen. 

Naravno tu se uvije spominje čuvena Plenkovićeva komisija za zabranu ZDS 

u kojoj je bio i povjesničar koji je poznat po izmišljanju i falsificiranju. 

Činjenica da Ivo Goldstein zbog toga nije prošao u HAZU u vrijeme kada mu 

je otac bio posebni savjetni Predsjednika Vlade RH je bila dobra preporuka 

današnjim vlastima da ga uzmu za člana Komisije koja je trebala afirmirati 

komunističke simbole a zabraniti one kojima je stvorena današnja država. 

Zato o ZDS govori i Plenković: 

https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-o-zabrani-pozdrava-za-dom-spremni-

razgovarat-ce-se-kad-za-to-dode-vrijeme 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Bosansko_Grahovo
https://hr.wikipedia.org/wiki/Bosansko_Grahovo
https://hr.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cetnici
https://hr.wikipedia.org/wiki/Pokolj_u_Bosanskom_Grahovu_27._srpnja_1941.
http://www.brotnjo.info/2021/08/06/hrvatski-knjizevnik-i-general-ivan-tolj-laureat-pjesnickih-susreta/
http://www.brotnjo.info/2021/08/06/hrvatski-knjizevnik-i-general-ivan-tolj-laureat-pjesnickih-susreta/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/27298-hrvatski-knjizevnik-i-general-ivan-tolj-laureat-pjesnickih-susreta
http://dragovoljac.com/index.php/razno/27298-hrvatski-knjizevnik-i-general-ivan-tolj-laureat-pjesnickih-susreta
https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-o-zabrani-pozdrava-za-dom-spremni-razgovarat-ce-se-kad-za-to-dode-vrijeme
https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-o-zabrani-pozdrava-za-dom-spremni-razgovarat-ce-se-kad-za-to-dode-vrijeme
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A poznata kolumnistima Višnja Starešina piše o Srpskom svetu, koji spominje 

i Adrijan Vuksanović, u hrvatskim institucijama: 

https://narod.hr/kolumne-i-komentari/staresina-hrvatsku-ugrozava-srpski-

svet-u-vlastitim-institucijama-medijima-i-akademskoj-zajednici  

Zato je danas jedna od knjiga koju predstavljamo i knjiga o Slobodanu Langu 

koji je bio istaknuti branitelj Marka Perkovića Thompsona kojega stalno 

napadaju borci za Srpski svet u RH.  

Za one koji ne znaju revizionisti u HAZU smo veliki HRVATSKI predsjednik 

akademik Franjo Tuđman i ja. Tuđman je stradao zato što je ukazao na laži 

oko Radnog logora Jasenovac, a ja sam ga branio knjigom SRPSKI MIT O 

JASENOVCU iz 1998. godine. 

Danas predstavljamo i knjigu o Romanu Leljaku koji je također jedan od 

najzaslužnijih za raskrinkavanje Jasenovačke laži. Nedavno je hrvatskoj 

sluganskoj vlasti zadan veliki udarac jer su dva hrvatska znanstvenika prof. 

dr. sc. Neven Elezović i dr. sc. Nikola Banić u uglednom svjetskom Q1 

znanstvenom časopisu objavili rad u kojem su dali znanstvenu metodu kojom 

su pokazali da je službena brojka žrtava Jasenovca LAŽNA BROJKA. Autori 

su se u tom članku zahvalili današnjem predstavljaču dr. sc. Josipu 

Stjepandiću i meni. O tom izuzetnom otkriću smo vlast u RH obavijestili prof. 

emeritus dr. sc. Matko Marušić i ja. Naravno nismo dobili nikakav odgovor 

osim što vlast i dalje daje ogromna sredstva da LAŽ koja odgovara Srpskom 

svetu i dalje bude službena činjenica priznata u RH. Tako gazde žele, zar ne? 

Veliku pomoć imaju od samih Srba koji i dalje inzistiraju na smiješnoj brojci 

od 700,000 žrtava mada je ili upravo zato što je po službenom popisu ukupan 

broj svih žrtava u Jugoslaviji bio manji. Tako hrvatske sluge mogu nametnuti 

kao službenu brojku 'samo' 70,000 za koju Joško Čelan u najnovijem 

'Hrvatskom tjedniku' u tekstu GENOCIDNI VALERIJANOV (SPC-OV) 

MEMORANDUM I DANAS ŽARI I PALI NA DNEVNIKU HTV-A kaže da 

je ja nazivam 'Goldsteinovim brojem'. Zapravo moj naziv je 'Velikosrpska 

brojka Golsteinovih i Draže Mihailovića'.  

Moram naglasiti i zasluge nedavno preminulog prof. dr. sc. Miroslava 

Tuđmana koji je govorio na predstavljanju moje knjige Brani li Goldstein 

NDH? još 2002. godine. Govorio je o tzv. „legalistima“ i „revizionistima“ i 

bio žestoko napadnut. Kako je taj govor objavio Glas Koncila, a on ga je 

uvrstio u svoju knjigu koja je bila literatura na posdiplomskim studijima ne 

dvojim da je to bio jedan od velikih razloga zašto nikada nije bio izabran za 

profesora emeritusa na Zagrebačkom sveučilištu. Njegova podjela na 

https://narod.hr/kolumne-i-komentari/staresina-hrvatsku-ugrozava-srpski-svet-u-vlastitim-institucijama-medijima-i-akademskoj-zajednici
https://narod.hr/kolumne-i-komentari/staresina-hrvatsku-ugrozava-srpski-svet-u-vlastitim-institucijama-medijima-i-akademskoj-zajednici
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„legaliste“ i „revizioniste“ danas je podjela na neznalice ili fah idiote 

(„legalisti“) i znalce („revizionisti“). 

Prigodom objavljivanja moje nedavne knjige posvećene gđi Ankici Tuđman 

upozorio sam i na njen i Mirov doprinos mom radu o Srpskom mitu o 

Jasenovcu jer sam zahvaljujući njima pisao i o doprinosu hrvatskih komunista 

tom mitu – toj velikoj laži! 

Spomenut ću i niz naših pisama o „Porfirijevoj televiziji“ koje su inicirali 

general Ivan Tolj, general Ivan Kapular, admiral Davor Domazet Lošo, prof. 

dr. sc. Andrija Hebrang, pričuvni general, prof. dr. sc. Slobodan Prosperov 

Novak, akademik Ivan Aralica, književnik Zdravko Gavran i ja u kojima smo 

protestirali zbog potpore politici Srpskog sveta na HRT-u. Jedan od primjera 

je upravo bio i nastup Iva Goldsteina.  

Naravno nismo dobili nikakav odgovor iako je naš zahtjev potpisali oko 3000 

Hrvata. Svaka vlast bi se sramila Plenkovićeve komisije u kojoj je jedan Ivo 

Drobilica (nazvan po najčuvenijoj njegovoj povijesnoj laži), a hrvatskoj vlasti 

je problem HOS jer su branili i obranili Hrvatsku. Mora im biti važno imati 

ljude koji će koristiti svjesno ili nesvjesno laži jer je pozdrav doista Pavelićev 

nastao kao odgovor srpskom fašizmu u Prvoj Jugoslaviji, ali je Pavelić tada 

bio na čelu i ustaša i domobrana, pa je pozdrav iz tog vremena poznat kao 

DOMOBRANSKI pozdrav, a i u NDH su ga ustaše koristile samo godinu 

dana. Zato i spominjem i doista hrvatske povjesničare koji su nasjeli na priču 

o ustaškom pozdravu jer to u velikosrpskom Memorandumu SANU 2. koristi 

da se umjesto Domovinskog rata i fašističkoj agresiji na Hrvatsku govori o 

lažima o NDH. Naime, ne treba biti previše inteligentan i shvatiti poruku iz 

činjenice da je Tito među DESET najvećih svjetskih zločinaca, Milošević je 

TRIDESETI, a Pavelića nema na tim popisima napravljenim van RH. Meni je 

smiješno vidjeti kad čak i znanstvenici misle da je pozdrav koji se prije rata 

nazivao domobranskim pozdravom u državi u kojoj je Pavelić postao 

Poglavnik to bude ustaški pozdrav, a svjesni su činjenice da su ga koristili svi, 

a ustaše samo godinu dana. Drugim riječima misle da Paveliću nije cilj bila 

država nego su važnije ustaše.  

Zato se uvijek trebamo sjetiti velikog kineskog ratnika i filozofa koji je tvrdio 

da je najbolje pobijediti neprijatelja koristeći najogavnije ljude u zemlji s 

kojom ratujete. Dodao bih: Dobro dođe i pomoć onih manje inteligentnih. 

Vratimo se Goldsteinu. U Uvodu knjige o revizionistima u HAZU spominjem 

meni dragu konstataciju Iva Drobilice iz Globusa, 20. rujna 2002..: Po 
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izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati 

njegov kolega, također član HAZU, velecijenjeni akademik Josip Pečarić. 

Činjenica je da oni napadaju NDH jer su laži o njoj duboko ukorijenjene u 

Hrvatskoj i jer su toliko puta izrečene da su po onom Goebbelsovom postale 

istinom.  

Srbi u Crnoj Gori su me još više nahvalili. Kada je moja sestra na Dan pobjede 

u Kotoru izvjesila hrvatsku i crnogorsku zastavu njihov portal je pisao kako 

je to učinila sestra dr. Josipa Pečarića čije su šovinističke publikacije 

nadahnjivale i samog Franja Tuđmana, javno se uključila u proslavu 

zločinačke akcije hrvatske vojske i NATO – „Oluja“. 

Vjerovali ili ne: MOJE PUBLIKACIJE SU NADAHNJIVALE I SAMOG 

FRANJU TUĐMANA.  

Veću pohvalu ne mogu doživjeti, zar ne? 

Naravno u članku SESTRA ISTAKNUTOG LJUBITELJA USTAŠTVA 

JOSIPA PEČARIĆA ZAVIJORILA ŠAHOVNICU U KOTORU NA DAN... 

spominje se i Marko Perković Thompson i Miroslav Tuđman. Međutim, kada 

je slijedeće godine to ponovila na youtubeu se može naći prilog: SKANDAL 

U KOTORU: Istaknuta hrvatska zastava. U prilogu se više ne spominje moja 

ustašoidnost već im je – vjerovali ili ne - fašist Predsjednik Crne Gore Milo 

Đukanović, a spominje se i Thompsonova pjesma na crnogorski blagdan Dan 

pobjede. 

https://www.youtube.com/watch?v=bRbmJwNlkRA  

Ove godine vjerojatno i neće reagirati. Ipak ono kako im se narugao Adrijan 

Vuksanović mnogo više boli. Takvo reagiranje jednog Hrvata u Crnoj Gori 

pokazuje da im ni vlast u Hrvatskoj koliko god slušali Pupovca - odnosno 

Vučića preko njega, neće pomoći u ostvarivanju politike Srpskog sveta.  

HVALA! 

Josip Pečarić 

  

https://www.youtube.com/watch?v=bRbmJwNlkRA
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GOVOR NA PREDSTAVLJANJU KNJIGA  

TRI HRVATSKA KNJIŽEVNIKA 
 
Zahvaljujem se svima što ste došli na treće ovogodišnje predstavljanje knjiga 

koja ja nazivam „Ljeta u Tisnom“. U predstavljanju „Tri hrvatska 

književnika“ govorimo o knjigama: 

M. Dugeč i J. Pečarić, Vjenceslav Čižek, Zagreb, 2019. 

J. Pečarić, Stijepo Mijović Kočan, Zagreb, 2020. 

J. Pečarić, Dr. Jure Burić, Zagreb, 2020. 

Hrvatska pjesnikinja Malkica Dugeč nazvala je iz Njemačke i ispričala se što 

zbog godina i bolesti nije danas s nama. S ovog mjesta šaljemo joj naše 

pozdrave i najbolje želje. 

Radi se o tri knjige o hrvatskim književnicima koji su od izuzetne važnosti za 

Hrvate Boke kotorske. 

Zapravo tu nedostaje i četvrta takva knjiga: 

J. Pečarić, Đuro Vidmarović, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Vidmarovic.pdf 

Ali ona nije tiskana već je objavljena kao e-knjiga. Uostalom tako su 

objavljene još neke moje knjige o hrvatskim književnicima: 

J. Pečarić, Akademik Ivan Aralica, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Aralica.pdf 

J. Pečarić, Mate Kovačević, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/matekovacevic.pdf 

J. Pečarić, Dr. sc. Damir Pešorda, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf 

J. Pečarić, Dubravko Horvatić, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/horvatic.pdf 

J. Pečarić, Akademik Slobodan Novak, Portal dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/novak.pdf  

Sve one, kao i ove koje smo danas predstavili govore o domoljubnom radu tih 

sjajnih hrvatskih književnika. 

Zato mi je veliko zadovoljstvo što su današnji predstavljači dvojica od njih, 

bivši saborski zastupnici: Đuro Vidmarović, prof., bivši veleposlanik i bivši 

predsjednik Društva hrvatskih književnika i dr. Jure Burić, pjesnik, bivši 

župan. Veliko im hvala na svemu o čemu su govorili.  

S prof. Vidmarovićem sam prijatelj još od 1992. godine kada smo sudjelovali 

u emisiji HTV-a o Hrvatima Boke kotorske. On je tada bio u Hrvatskom 

državnom saboru zadužen za Hrvate u drugim dijelovima bivše države. Poslije 

toga je postao izuzetno značajan istraživač i objavio je puno značajnih djela o 

Boki.  

Stijepo Mijović Kočan je iz Konavala pa je na mnoge načine povezan s 

Bokom. Njegov stvaralački opus o Boki je izuzetan, a kako je danas jedna od 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Vidmarovic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Aralica.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/matekovacevic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/horvatic.pdfMate
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knjiga koje predstavljamo ona o prof. Čižeku obojica smo bili itekako 

povezani i s tim hrvatskim mučenikom, prijateljevali s njim i na Čižekovom 

pogrebu u Sinju oprostili se od svog prijatelja. 

S dr. Burićem sam prijatelj od vremena kada je kao Župan primio članove 

Hrvatske bratovštine Bokeljska mornarica 809 iz Dubrovnika, a na njihov 

poziv ja sam došao iz Zagreba jer su željeli da ih ja predvodim. Iste večeri dr. 

Burić mi je rekao da će predložiti dan sv. Leopolda Bogdana Mandića za dan 

Županije. Zanimljivo je to što je tada s nama u Dubrovniku bio i dr. Slobodan 

Lang. 

Ali vratimo se na ova „Ljeta u Tisnom“. 

Prvo smo predstavili knjigu po kojoj i nazivam ova predstavljanja, koja u 

podnaslovu ima i ime čovjeka koji nam ih i organizira bez obzira na 

nelagodnosti koje ima zbog toga: 

J. Pečarić, Ljeta u Tisnom / Don Lazar Čibarić, Zagreb, 2021. 

Na koricama knjige je i pjesma dr. Jure Burića koja povezuje i ova 

predstavljanja s Bokom. Govori s tog predstavljanja upravo su objavljeni u 

Župnom listu Tisnog: 

http://www.zupadstisno.hr/wp-

content/uploads/2021/08/ZupniListVelikaGospa2021.pdf 

To predstavljanje sam završio riječima: 

Zato danas i nema većih razlika kada oni koji vladaju Hrvatskom, bilo izravno 

ili neizravno u vladajućoj koaliciji, po slijedećim pitanjima: 

1. Napadi na blž. Stepinca 

2. Održavanje lažnog mita o Jasenovcu 

3. Napadi na ZA DOM SPREMNI. 

Prividno ovi su napadi povezani sa NDH, ali upravo napadi na ZDS tj. napadi 

na Thompsona i HOS pokazuju da im je cilj napad na Domovinski rat koji su 

oni doživjeli samo kao izgubljenu bitku u ratu protiv neovisne a neželjene im 

hrvatske države.  

U jučerašnjem komentaru Zvonimir Hodak kaže: 

Čude se Hrvateki što dvostruki četnički vojvoda Bora Đorđević, zvani Čorba, 

pjeva u Celju ogrnut Hajdukovim šalom. Dolazi polako vrijeme da i Bora 

razveseli Branimira Pofuka koncertom u Zagrebu i Splitu. Pulska Arena je 

već rezervirana. Spriječiti ga može samo naš Stožer i epidemiološki uvjeti. Što 

se tiče društvenog stanja svijesti naših dragih trudbenika, Bora Čorba, 

četnički vojvoda, je pred vratima. Bora ante portas… A Thompson će i dalje 

pjevati u Livnu. Što u načelu nije loše… 

https://direktno.hr/kolumne/da-se-pitalo-stozer-sinju-bi-odvojeno-trcali-

alkar-i-konj-241432/ 

Ja sam o ZDS govorio i na drugom predstavljanju Revizionisti u Hrvatskoj. 

Spomenut ću rečenicu: 

Tako Ministar policije tvrdi da je pozdrav zabranjen. 

http://www.zupadstisno.hr/wp-content/uploads/2021/08/ZupniListVelikaGospa2021.pdf
http://www.zupadstisno.hr/wp-content/uploads/2021/08/ZupniListVelikaGospa2021.pdf
https://direktno.hr/kolumne/da-se-pitalo-stozer-sinju-bi-odvojeno-trcali-alkar-i-konj-241432/
https://direktno.hr/kolumne/da-se-pitalo-stozer-sinju-bi-odvojeno-trcali-alkar-i-konj-241432/
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http://dragovoljac.com/index.php/razno/27337-govor-akademika-pecarica-

na-predstavljanju-knjiga-revizionisti-u-hrvatskoj  

Što sam mislio reći možete naći kod Hodaka: 

Promakla mi je zakonska zabrana ZDS-a 

Ministar MUP-a je kategoričan: "ZDS je zabranjen i policija će uredovati". 

Ljut sam na sebe kako mi je promakla ta nova zakonska zabrana. Kad je to 

izglasao Hrvatski sabor? Znam za Opću sjednicu svih sudaca Visokog 

prekršajnog suda koja je, s ogromnim brojem glasova sudaca, donijela odluku 

da je ZDS iz pjesme "Čavoglave" zakonit i legalan. No, to će i tako biti malo 

tvrđi orah za ovu ili one iduće vladajuće garniture. Zato ćemo taj vrući 

krumpir ostaviti da se lagano hladi. 

Posebno moram spomenuti samo slijedeći naslov jednog poglavlja iz knjige o 

dr. Langu koju smo također predstavili na prošlom predstavljanju: JE LI 

MILANOVIĆ NOVI DR. LANG? 

Zašto? 

Pa pogledajte novi Hrvatski tjednik. Na naslovnici je slika Zorana Milanovića 

s pitanjem: NOVI TUĐMAN? 

U tekstu glavni urednik Ivica Marijačić daje tri uvjeta za to. Tri uvjeta koji su 

veoma bliskim mojim uvjetima koji prokazuju sve one koji rade po 

direktivama vanjskih centara moći. Evo Marijačićevih uvjeta: 

Milanović može postati novi Tuđman ako poduzme tri stvari: promijeni 

izborni zakon, izbaci Zavnoh i preambulu Ustava te osnuje istražno 

Povjerenstvo za Jasenovac. Prije toga mora očistiti svoj um od svih mitova 

jugoslavenske historiografije. Jer ako Tuđmanu nisu smetali ni HOS, ni Za 

dom spremni, zašto smetaju njemu. 

Da sve bude još zanimljivije pobrinuo se „Jerusalem post“ koji donosi tekst o 

Ivu Drobilici tj. prof. dr. sc. Ivu Goldsteinu i vrhuncu njegove (i njihove) 

znanosti DROBILICI. O Ivu Drobilici sam govorio i na prethodnom 

predstavljanju a o tekstu iz Jerusalem posta pisao sam Predsjedniku RH, 

Predsjedniku Sabora, Predsjedniku Vlade i Predsjednik HAZU: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/27399-o-goldsteinovim-

izmisljotinana-drobilici-za-kosti-i-drugim-lazima-oko-jasenovca-te-

srpskom-svercanju-pod-stradanje-zidova  

Tekst iz Jerusalem posta objavio je veliki broj portala od kojih neki nisu iz 

RH.  

Izdvojit ću jedan komentar s portala narod.hr koji je dobio don Lazar od 

jednog svog kolege: 

Prascic •  

Volim Židove! :) 

Ovo sigurno ima veze sa Pečarićevim i Vukićevim knjigama koje su izašle na 

engleskom, kao i sa Banić-Elezović znanstvenim radom - dvojica FERovaca, 

matematičar i informatičar, rasturili su jasenovački popis ko beba zvečku i 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/27337-govor-akademika-pecarica-na-predstavljanju-knjiga-revizionisti-u-hrvatskoj
http://dragovoljac.com/index.php/razno/27337-govor-akademika-pecarica-na-predstavljanju-knjiga-revizionisti-u-hrvatskoj
http://dragovoljac.com/index.php/razno/27399-o-goldsteinovim-izmisljotinana-drobilici-za-kosti-i-drugim-lazima-oko-jasenovca-te-srpskom-svercanju-pod-stradanje-zidova
http://dragovoljac.com/index.php/razno/27399-o-goldsteinovim-izmisljotinana-drobilici-za-kosti-i-drugim-lazima-oko-jasenovca-te-srpskom-svercanju-pod-stradanje-zidova
http://dragovoljac.com/index.php/razno/27399-o-goldsteinovim-izmisljotinana-drobilici-za-kosti-i-drugim-lazima-oko-jasenovca-te-srpskom-svercanju-pod-stradanje-zidova
https://disqus.com/by/Prascic/
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objavili u međunarodnom znanstvenom časopisu. To je inženjerski časopis te 

su oni prikazali metodu koju su razvili. Ali su napisali i na što su je primijenili 

i koji su rezultati. :) 

Portal narod.hr daje i što je poznati hrvatski povjesničar Vladimir Geiger 

pisao o Goldsteinovoj drobilici: 

https://narod.hr/hrvatska/jerusalem-post-dotaknuo-se-goldsteinove-drobilice-

kostiju-evo-sto-je-dr-sc-geiger-pisao-o-tome  

A portal hrvatsko.nebo ponavlja stari tekst: 

https://hrvatskonebo.org/2021/08/16/daran-darko-basic-goldsteinova-

drobilica-kostiju-i-on-kao-drobilica-o-povijesti-2/  

Zapravo i Hodak podsjeća Goldsteina na neke moje zasluge kada je on u 

pitanju: 

Profa, ambasador, "poviesničar", nesuđeni akademik Ivo Goldstein pronašao 

je kamenčić u svojoj lijevoj cipeli. Tzv. špičoki. Njega žulja 

"konstitutivnost" srpskog naroda u Hrvatskoj. Wow! A ja sam, kao pravi lički 

ognjištar, bio uvjeren da Srbi nikada nisu bili konstitutivan narod u Hrvatskoj. 

Čak ni u Jugoslaviji. Oni su, istina Bog, bili vladajuća nomenklatura na "ovim 

prostorima", što su, usput rečeno, i danas, ali lege artis ni ustavno ni zakonski 

nisu bili konstitutivni narod. 

Prosvijetli me da znam povijest Hrvata kao prof. Goldstein, prof. Klasić, 

prof. Jakovina, prof. Markovina... 

Sjetih se jednog krasnog stiha genijalnog Rajka Dujmića koji počinje 

otprilike ovako: "Dragi Bože, k'o Boga te molim…" prosvijetli me da znam 

povijest Hrvata kao prof. Goldstein, prof. Klasić, prof. Jakovina, prof. 

Markovina… 

Posebno je zanimljivo da je tekst iz Jerusalem posta prenio i Večernji list: 

https://m.vecernji.hr/vijesti/jeruzalem-post-zestoko-kritizira-goldsteina-

sramotno-ismijavanje-holokausta-mora-prestati-1515859 

Dali su i smiješni Goldsteinov odgovor: 

https://www.vecernji.hr/vijesti/goldstein-tekst-u-u-jerusalem-postu-je-hrpa-

besmislica-i-lazi-a-autor-mi-je-nepoznat-1515905 

U novom Pismu Predsjednicima komentirao sam i to pismo. Kako je Hodak 

spomenuo i Goldsteinove kolege iz klase fah idiota spomenut ću kako se u 

svom odgovoru Goldstein ne zadržava puno na onome o čemu se rugaju u 

Jerusalem postu i njegovom novom imenu već sada koristi 'teoriju' kolege 

Klasića zbog koje ga nazivam 'Plemeniti Klasić od ogromne posude'. 

Za one koji ne znaju otkud to ime dat ću vam taj dio današnjeg Pisma 

Predsjednicima: 

Tako u Hrvatskom tjedniku od 29. travnja 2021. možete naći: 

FAH IDIOT TJEDNA 

HRVOJE KLASIĆ, povjesničar na Filozofskom fakultetu u Zagrebu, o 

zadnjim danima logora Jasenovac: 

https://narod.hr/hrvatska/jerusalem-post-dotaknuo-se-goldsteinove-drobilice-kostiju-evo-sto-je-dr-sc-geiger-pisao-o-tome
https://narod.hr/hrvatska/jerusalem-post-dotaknuo-se-goldsteinove-drobilice-kostiju-evo-sto-je-dr-sc-geiger-pisao-o-tome
https://hrvatskonebo.org/2021/08/16/daran-darko-basic-goldsteinova-drobilica-kostiju-i-on-kao-drobilica-o-povijesti-2/
https://hrvatskonebo.org/2021/08/16/daran-darko-basic-goldsteinova-drobilica-kostiju-i-on-kao-drobilica-o-povijesti-2/
https://m.vecernji.hr/vijesti/jeruzalem-post-zestoko-kritizira-goldsteina-sramotno-ismijavanje-holokausta-mora-prestati-1515859
https://m.vecernji.hr/vijesti/jeruzalem-post-zestoko-kritizira-goldsteina-sramotno-ismijavanje-holokausta-mora-prestati-1515859
https://www.vecernji.hr/vijesti/goldstein-tekst-u-u-jerusalem-postu-je-hrpa-besmislica-i-lazi-a-autor-mi-je-nepoznat-1515905
https://www.vecernji.hr/vijesti/goldstein-tekst-u-u-jerusalem-postu-je-hrpa-besmislica-i-lazi-a-autor-mi-je-nepoznat-1515905
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Maks Luburić dolazi u Jasenovac i daje naredbu da se napušta Jasenovac i 

da se obračuna s preostalim zatvorenicima. U tjednima, mjesecima prije 

krenulo je spaljivanje i uništavanje dokaza, prije svega tijela ljudi koji su 

ubijani. Tijela se otkapaju i najvećim dijelom se spaljuju na otvorenim 

lomačama, rade se ogromne posude na koje se tijela stavljaju, naftom 

polijevaju i tako uništavaju, ali kreće i ubijanje ostalih i bacanje u Savu 

HT: Heureka! Goli Arhimed je nakon kupanja trčao kroz Sirakuzu vičući da 

je otkrio zakon, kasnije nazvan po njemu, a ovaj sa svojim Heureka možda 

dobije Nobelovu nagradu za kemiju jer se dosad vjerovalo da kosti jednog 

tijela ne mogu izgorjeti ni na 1000 stupnjeva u krematoriju za tri sata, pa se 

dodatno melju kako bi sve postalo pepeo u urni. Goldstein je malo manje glup 

pa je smislio drobilicu kostiju, ali je onda odustao od nje, a Jakovina još manje 

pa se bar čuva ekstremnih nebuloza.' 

Toliko o našim 'istoričarima' omiljenim kod hrvatskih političara i u glavnim 

medijima. 

Ali moram naglasiti da je i to drugo predstavljanje prošlo u znaku jednog 

pjesnika. I to mog Bokelja pa je i to predstavljanje prošlo u znaku pjesnika i 

moje Boke. Radi se o Adrianu Vuksanoviću, hrvatskom manjinskom 

dužnosniku iz Crne Gore, diplomiranom inženjeru elektrotehnike, novinaru i 

pjesniku. Kao što znate njemu su poručili ‘Ne gine ti ražanj‘. 

 

HVALA i doviđenja dogodine. Ako Bog da! 

 

Josip Pečarić 
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AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS 

 
Akademik Josip Pečarić rođen je 2. rujna 1948. godine u Kotoru. Tamo je 

završio osnovnoškolsko i srednjoškolsko obrazovanje, a 1972. diplomirao na 

Elektrotehničkom fakultetu u Beogradu s radom iz područja nuklearne fizike. 

Na istom fakultetu je i magistrirao 1975. godine, a 1982. obranio doktorsku 

disertaciju iz područja matematike s naslovom Jensenove i srodne 

nejednakosti.  

Nakon završenog studija radio je u Geomagnetskom institutu u Grocki te od 

1977. kao asistent fizike na Građevinskom fakultetu u Beogradu. Godine 

1987. se s obitelji preselio u Zagreb te zaposlio na Tekstilno-tehnološkom 

fakultetu Sveučilišta u Zagrebu kao izvanredni profesor matematike. Od 1990. 

radi kao redoviti profesor na istom fakultetu, od 1996. kao redoviti profesor u 

trajnom zvanju. Umirovljen je 2018. Danas je istraživač Matematičkog 

instituta Sveučilišta RUDN u Moskvi (Rusija). 

Od 2000. godine je redoviti član Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti, od 

2016. izvanski je član Dukljanske akademije nauka i umjetnosti 

Za doprinos u znanosti je 1996. godine dobio Državnu nagradu za znanost 

(prirodne znanosti), te je 1999. odlikovan ordenom Reda Danice hrvatske s 

likom Ruđera Boškovića. 

 

Akademik Josip Pečarić je jedan od vodećih svjetskih stručnjaka u području 

matematičkih nejednakosti. Jedan je od najproduktivnijih svjetskih 

matematičara s više od 1250 objavljenih ili prihvaćenih za tisak radova u 

matematičkim časopisima. Također je i najcitiraniji hrvatski matematičar, a 

ima preko 220 suradnika iz zemlje i svijeta (na svjetskim bazama ima: Google 

Scholar: citata: 11561, H-index: 39; MathSciNet: publikacija: 1294, citata: 
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5851, H-index: 24; Scopus: publikacija: 754, citata: 5806, H-index: 33; WoS: 

publikacija: 764, citata: 5450, H-index: 30). 

Prema istraživanjima sa Sveučilišta Stanford u Kaliforniji (SAD) Pečarić je 

po broju objavljenih radova na 2537. mjestu njihove liste od 160,000 svjetskih 

znanstvenika, a prvi iz RH je 7146.  

Osim velikog broja članaka u međunarodnim matematičkim časopisima, autor 

je ili koautor 40 monografija. O jednoj monografiji je u poznatom časopisu 

Amer. Math. Monthly, July-August 1991, poznati matematičar D. Pedoe 

objavio cijeli članak, a izdavačka kuća Element pokrenula je seriju 

„Monographs in inequalities“ u kojoj je do sada tiskano 19 monografija. 

Osnivač je seminara Matematičke nejednakosti i primjene na Matematičkom 

odjelu Prirodoslovno-matematičkog fakulteta, Sveučilišta u Zagrebu, i s tog 

je seminara do sada izašlo preko četrdeset doktora matematičkih znanosti. 

Danas ovaj seminar također ima i svoj dio na Sveučilištu u Splitu. Niz godina 

gostovao je na Abdus Salam school of mathematical sciences in Lahore pa i u 

Pakistanu ima niz svojih učenika koji rade po tamošnjim sveučilištima. 

Akademik Pečarić ima preko 230 suradnika iz cijeloga svijeta. 

Godine 1998. pokrenuo je međunarodni znanstveni časopis „Mathematical 

Inequalities and Applications” (izdavač Element, Zagreb), koji je već nakon 

dvije godine izlaženja uvršten na Scientific Citation Index Expanded (SCIE). 

Taj časopis je postao prvi hrvatski časopis na SCIE listi i danas je Q1 časopis. 

Kasnije je pokrenuo još dva časopisa – „Journal of Mathematical Inequalities“ 

(danas je također Q1 časopis) i „Operators and Matrices“ – koji su i na CC 

listi i na SCIE listi. Na listi najboljih hrvatskih znanstvenih časopisa (prema 

bazi Scopus) sva tri časopisa su visoke plasirani (ova dva Q1 su prvi i treći). 

Osim toga, osnivač je još jednog međunarodnog časopisa i član uredništava 

ili recenzent brojnih međunarodnih časopisa. Kao pozvani ili plenarni 

predavač akademik Josip Pečarić je održao mnoga predavanja na 

međunarodnim konferencijama, a povodom njegovog 60-og rođendana je 

2008. godine u Trogiru održana međunarodna konferencija „Mathematical 

Inequalities and Applications 2008“. Tu konferenciju su slijedile: 

1) Mathematical Inequalities and Applications 2010, Lahore, Pakistan, 

March 7-13, 2010., Pakistan 

2) Mathematical inequalities and nonlinear functional analysis with 

applications, July 25-29, 2012, Jinju, South Korea. 

3) U lipnju 2014. godine (22.-26. lipnja) u Trogiru se pod 

pokroviteljstvom Razreda za matematičke, fizičke i kemijske znanosti 
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HAZU održala konferencija pod nazivom „Mathematical Inequalities 

and Applications 2014 – One thousand papers conference“ u čast 

akademika Josipa Pečarića povodom objavljivanja više od 1000 

znanstvenih matematičkih radova, 

4) Slijedeće godine je održana konferencija Mathematical Inequalities 

and Applications 2015, 11-15 November, Mostar, BiH 

5) Tri godine kasnije je u Zagrebu održana međunarodna konferencija 

MIA 2018 povodom njegovog 70-og rođendana..  

Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je posvećen jedan 

broj časopisa „Banach Journal of Mathematical Analysis“, Vol. 2, No.2 

(2008). Riječ je o međunarodnom znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC 

listi, a u tom posebnom broju članke su objavili i posvetili ih akademiku 

Pečariću mnogobrojni svjetski matematičari. Intervju koji je tamo objavljen 

(str. 163-170) objavljen je i na kineskom u časopisu Mathematics 3 (2012), 

245-249. Nekim Pečarićevim istraživanjima (inače citiranih i u časopisu 

“Nature”, a s P.T. Landsbergom objavio je članak u časopisu Phys. Rev., A35 

(1987), 4397–4403.) posvećen je i članak "Accentuate the negative", Math. 

Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-446. kojeg je napisao Peter Bullen, profesor 

emeritus sa Sveučilišta u Vancouveru. 

Akademik Pečarić poznat je i po svom publicističkom radu. Objavio je više 

od 80 publicističkih knjiga. 

 
27/5/2021. 

 


